
T.C.
İSTANBUL

14. AĞIR CEZA MAHKEMESİ (CMK. 250. MADDESİ İLE GÖREVLİ)

DOSYA NO : 2007/428
KARAR NO : 2012/5
C.SAVCILIĞI ESAS NO : 2007/617

(TUTUKLU İS)

TÜRK  MİLLETİ ADINA YARGILAMA YAPMAYA VE HÜKÜM KURMAYA YETKİLİ VE 
GÖREVLİ İSTANBUL 14. AĞIR CEZA MAHKEMESİNİN 17/01/2012 TARİHLİ 

BERAAT/MAHKUMİYET KA RA RTDIR

BAŞKAN
ÜYE

ÜYE

C. SAVCISI 
KATİP

Beraat /Mahkumiyet 
17/01/2012

RÜSTEM ERYILMAZ 33377 
HADİ ÇAĞDIR 37378 
MUSTAFA BAŞER 40054 
HİKMET USTA 34996 
METİN KAYAOKAY 122667

DAVACI : K.H.
MAKTUL______________ : FIRAT DİNK (HRANT DİNK), TC Kimlik No:27256832544,
Serkis ve Gülvart oğlu, 15/09/1954 MALATYA doğumlu, İSTANBUL, BAKIRKÖY, Sakızağacı 
mah/köy nüfusunda kayıtlı.
MÜDAHİL_____________ : ARAT DİNK, Fırat ve Rahil oğlu, 1979 doğumlu, , , mah/köy
nüfusunda kayıtlı. Halen Sakızağacı Mah. İstanbul Cad. Şinasi Gürünlü Sok. Sevil Apt. No:ll/10 
K:4 Bakırköy/ İSTANBUL adresinde oturur.
MÜDAHİL___________DELAL DİNK, Fırat ve Rahil oğlu, 1978 doğumlu, , mah/köy

|unda kayıtlı. Halen Sakızağacı Mah. İstanbul Cad. Şinasi Gürünlü Sok. Sevil Apt. No:ll/10
fî ırköy/ İSTANBUL adresinde oturur." 1 IftıikL

_________ SERA DİNK, TC Kimlik No:27244832990, Fırat ve Rahil kızı,
jjgANBUL, , mah/köy nüfusunda kayıtlı. Halen Sakızağacı Mah. İstanbul Cad. 

Apt. No:ll/10 K:4 Bakırköy/ İSTANBUL adresinde oturur.

HASROF DİNK, Serkiz ve Gülvart oğlu, 1957 doğumlu, , , 
en Sakızağacı mahallesi İstanbul cad. Şinasi Gürünlü sok. Sevil Apt. 

1 adresinde oturur.
. İL  DİNK, TC Kimlik No:27253 832608, Siğamet ve Delal kızı,

|NBUL, BAKIRKÖY, Sakızağacı mah/köy nüfusunda kayıtlı. 
/Jîhasi Gürünlü Sokak Sebil Apt. No. 11/10 Kat 4 Bakırköy/

: /c? v
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MÜDAHİL_____________ : YERVANT DİNK, Serkis oğlu 1959 d.lu, Halen Sakızğacı mah.
İstanbul cad. Şİnasİ Gürünlü sk. sevil apt. no:lll/10 K:4 Bakırköy İstanbul adresinde oturur.

MÜDAHİL_____________ : HAYKANOŞ DİNK, Sefer ve Yaprak'dan olma 1960 d.lu, Halen
Sakızğacı mah. İstanbul cad. Şinasi Gürünlü sk. sevil apt. no:lll/10 K:4 Bakırköy İstanbul 
adresinde oturur.

MÜDAHİL_____________ : ZABEL DİNK, Abedis ve Hanım’dan olma 1963 d.lu. Halen
Sakızğacı mah. İstanbul cad. Şinasi Gürünlü sk. sevil apt. no:lll/10 K:4 Bakırköy İstanbul 
adresinde oturur.

MÜDAHİL_____________ : MARAL DİNK, Hasrof ve Zabel'dcn olma 1985 d.lu, Halen
Sakızğacı mah. İstanbul cad. Şinasi Gürünlü sk. sevil apt. no:lll/10 K:4 Bakırköy İstanbul 
adresinde oturur.

MÜDAHİL_____________ ; LUSÎN DİNK, Yervant ve Haykanoş 'dan olma 1981 d.lu,
Sakızğacı mah. İstanbul cad. Şinasi Gürünlü sk. sevil apt. no: 111 /10 K:4 Bakırköy İstanbul 
adresinde oturur.

MÜDAHİL_____________ : DİLARA DİNK, Hasrof ve Zabel'den olma 1986 d.lu, Sakızğacı
. mah. İstanbul cad. Şinasi Gürünlü sk. sevil apt. no:lll/10 K:4 Bakırköy İstanbul adresinde oturur.

MÜDAHİL_____________ : HAYCAN DİNK, Yervant ve Haykanoş'dan olma 1981 d.lu,
Sakızğacı mah. İstanbul cad. Şinasi Gürünlü sk. sevil apt. no:lll/10 K:4 Bakırköy İstanbul 
adresinde oturur.
Vekilleri : Av. Fethiye ÇETİN, Şerifali Yolu Cad. Güzel Sitesi No:64 B Blok
D;1 Küçükbakkalköy Ataşehir/ İSTANBUL

Av. Bahri Bayram BELEN, Tünel İstiklal Cad.No.483 Union Han
Kat 2 Beyoğlu/ İSTANBUL

Av. İsmail Cem HALAVURT, Merkezefendi Mah. Mevlana Yolu 
Cad. Güney Yan Yolu Sk. No:96 Sedeftepe Evleri K:9 D:42 Cevizlibağ Zeytinbumu/ İSTANBUL

Av. Arzu BECERİK, Rumeli Cad. Itır Sokak Kristal Han
N o :2D :ll/ İSTANBUL

Av. Emine İnci İŞBULUR, Piyerloti Cad. Ayberk Apt. No:7/6 
Çemberlitaş-Emınönü / İSTANBUL

İSTANBUL
Av. Hakan BAKIRCIOĞLU, Halaskargazi Cad No:220/7 Şişli/

Av. Emel ATAKTÜRK SEVİMLİ, İstiklal Cad. Unyan Han No:483 
K:2 Ortak Hukuk Bürosu Tünel Beyoğlu/ İSTANBUL

Av. Esra SALMANLI, İstiklal Cad. No.483 Union Han K.2 Tünel
Beyoğlu/ İSTANBUL
MÜDAHİL_____________ : ALİ BAYRAMOĞLU, Mehmet Aslan ve Özden’den olma, 1956
doğumlu, Halen Hoşsohbet Sokak İş Sitesi B-9 Gayrettepe/İSTANBUL
MÜDAHİL_____________ : ESER KARA KAŞ, Bahri ve Türkan'dan olma, 1953 doğumlu,
Halen İstasyon Caddesi No:41/3 Kadıköy/İSTANBUL
MÜDAHİL_____________ : ETYEN MAHÇUPYAN, Keork ve Ortanz'dan olma, 1950
doğumlu, Halen Türkgücü Sokak No:60/3 Firuzağa/İSTANBUL
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MAĞDUR______________ : HAKAN KARACI, Hüseyin ve Emine oğlu 1965 doğumlu Yavuz
Selim Bulvarı Karşıyaka mah. Esas Apt. No 4/8 Trabzon adresinde oturur.

MAĞDUR__________ ____ : NUMAN SEZAİ YOMRALIOĞLU, Yılmaz ve Aysel oğlu 1983
doğumlu Dürbinar mah. İnönü cad. Sıvrikaya Apt. No 103/4 Akçaabat Trabzon adresinde oturur.
MAĞDUR ____________ : HAŞAN KOÇ, Halil oğlu 1928 doğumlu Boztepe mah. Seyfettin
sok. No 11 Kat 2 Trabzon adresinde oturur.

MAĞDUR : DERYA DEĞİRMENCİ, Ömer Lütfı kızı 1988 doğumlu
Çukurçayır Beldesi Özkaymaklı mah. No 39 Trabzon adresinde oturur.
MAĞDUR______________ : GÜLÜMSER KURT, Asım kızı 1988 doğumlu Değirmendere mah.
5 nolu Sezai Uzay sok. No 10 Trabzon adresinde oturur.

MAĞDUR______________ : GÜRCAN TOPRAK, Mehmet kızı 1988 doğumlu Değirmendere
malı. Afet Evleri 2. Blok No 5/9 Trabzon adresinde oturur.
MAĞDUR______________ : MERVE SERDAR, Sebahattin kızı 1988 doğumlu Kaymaklı mah.
Kaymaklı cad. No 28/4 Trabzon adresinde oturur.
MAĞDUR______________ : ÖZLEM ARAZ, Erdoğan kızı 1988 doğumlu Esentepe mah.
Pırlanta sok. No 2/3 Trabzon adresinde oturur.
MAĞDUR______________ : FERİT ORHAN PAMUK, Ali Gündüz ve Emine Şeküre Gültekin
oğlu 1952 doğumlu Teşvikiye cad. No 35/17 Şişli İstanbul adresinde oturur.
D SANIK_______________: YASİN HAYAL, TC Kimlik No;24880853198, Bahittin ve Huri
oğlu, 03/08/1981 TRABZON doğumlu, GÜMÜŞHANE, MERKEZ, Demirören mah/köy nüfusunda 
kayıtlı. Adnankahveci Mah.Pehlivan Sk.No:l/2 Pelitli Beldesi Merkez/ TRABZON adresinde 
oturur. Mernis Adresi: Gündüzlü KÖYÜ No:47 TEKİRDAĞ. Bekar, okur yazar, beyanına göre 
sabıkalı, serbest meslek inşaatçılık yaptığını söyler, aylık gelirinin 300-350 TL olduğunu beyan 
eder. Müsnet suçtan Tekirdağ 2 Nolu F Tipi Yüksek Güvenlikli Kapalı Ceza İnfaz Kurumu.
Gözaltı Tarihi : 20/01/2007
Tutuklama Tarihi : 24/01/2007 (İstanbul 11.Ağır Ceza Mahkemesinin 24/01/2007 tarih,
2007/7 Sorgu ve 2007/115 Soruşturma sayılı kararı)
Müdafii : Av. Eda SALMAN, Fatih Sultan Mehmet Cad. Beşler Plaza B Blok
No:38K:6 Kavacık Beykoz/ İSTANBUL

2) SANIK_______________: OSMAN HAYAL, TC Kimlik No:24895852698, Bahittin ve Huri
oğlu, 29/07/1978 TRABZON doğumlu, GÜMÜŞHANE, MERKEZ, Demirören mah/köy nüfusunda 
kayıtlı. Adnan Kahveci Mah. Pehlivan Sok. No 1 Pelitli, Merkez/ TRABZON adresinde oturur. 
Mernis AdresLÜniversite Mah. Nazlıçeşme Sk. No:ll İç KapıNo:2 Merkez/TRABZON.

Gözaltı Tarihi : 19/08/2008
Serbest Bırakılma Tarihi : 23/08/2008
Müdafii : Av. Eda SALMAN, Fatih Sultan Mehmet Cad. Beşler Plaza B Blok
No:38 K:6 Kavacık Beykoz/ İSTANBUL

31 SANIK_______________: SALİH HACISALİHOĞLU, TC Kimlik No:36719156974, Ali
Kemal ve Nurten oğlu, 20/11/1976 AKÇAABAT doğumlu, TRABZON, AKÇAABAT, Derecik- 
Derecik mah/köy nüfusunda kayıtlı. Çarşı Mahallesi Dereboyu Sokak Şükürhan No:2 Merkez/
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TRABZON adresinde oturur. îş adresi: Ihlamurkuyu Mah. Öğrenk Sok No: 33/A Ümraniye/ 
İSTANBUL. Memis Adresi: Magosa /KUZEY KIBRIS TÜRK CUMHURİYETİ. Bekar, tekstil 
işiyle uğraşır, okur yazar, beyanına göre sabıkalı, aylık gelirinin 1000-2000 TL olduğunu beyan 
eder.

Gözaltı Tarihi : 27/01/2007
Tutuklama Tarihi : 31/01/2007 (İstanbul 14.Ağır Ceza Mahkemesinin 31/01/2007 tarih,
2007/24 Sorgu ve 2007/115 Soruşturma sayılı kararı)
Tahliye Tarihi : 02/07/2007 (Edime F Tipi Yüksek Güvenlikli Kapalı Ceza İnfaz
Kurumu)

Müdafii : Av, Ekrem TUNÇ, Abide-İ Hürriyet Cad.îskele Sokak İskele
Apt.No: 4/1 D:2 Şişli/İSTANBUL

4) SANIK_______________: ZEYNEL ABİDİN YAVUZ, TC Kimlik No:35756214036, Resul ve
Zeynep oğlu, 06/12/1987 YOMRA doğumlu, TRABZON, YOMRA, Özdil Köyü mah/köy 
nüfusunda kayıtlı. Pelitti Beldesi Cumhuriyet Mah. Barbaros Sok. No:7 TRABZON adresinde 
oturur. Mernis Adresi:Merkez Mevkii İzmit Kandıra Yolu Cad. No:34 Akçakese Köyü 
Kandıra/KOCAELİ.
Gözaltı Tarihi : 20/01/2007
Tutuklama Tarihi : 24/01/2007 (İstanbul 11 .Ağır Ceza Mahkemesinin 24/01/2007 tarih,
2007/7 Sorgu ve 2007/115 Soruşturma sayılı kararı)
Tahliye Tarihi : 26/01/2009 (Kocaeli 1 Nolu F Tipi Yüksek Güvenlikli Kapalı Ceza
İnfaz Kurumu)
Müdafii : Av. Kasım BALCI, Şınnevler Mahmutbey Cad. Meriç Sok. No:28
Kat:4 Bahçelievler/ İSTANBUL

5) SANIK_______________: ERHAN TUNCEL, TC Kimlik^ No:12938084038, Ali Rıza ve
Ümmügülsüm oğlu, 16/01/1981 ELAZIĞ doğumlu, ELAZIĞ, KEBAN, Altıyaka mah/köy 
nüfusunda kayıtlı. Gündüzlü Köyü No:48 Merkez/ TEKİRDAĞ adresinde oturur. Dosyada bulunan 
diğer adreskYalı Mah. Şelale Sk. No:51/9 Pelitlı Beldesi Merkez/TRABZON. Bekar, okur yazar, 
Öğrenci, beyanına göre sabıkasız, aylık gelirinin 250 TL olduğunu beyan eder.
Gözaltı Tarihi : 22/01/2007
Tutuklama Tarihi : 26/01/2007 (İstanbul 11.Ağır Ceza Mahkemesinin 26/01/2007 tarih,
2007/13 Sorgu ve 2007/115 Soruşturma sayılı kararı)
Tahliye Tarihi : 17/01/2012 (Tekirdağ 1 Nolu F Tipi Yüksek Güvenlikli Kapalı Ceza
İnfaz Kurumu)
Müdafii : Av. Erdoğan SORUKLU, Şehit Muhtar Cad. No:28/4 Taksim
Beyoğlu/ İSTANBUL

6) SANIK_______________: ERSİN YOLÇU, TC Kimlik No:46576925330, Tahsin ve Nebahat
oğlu, 10/10/1981 TRABZON doğumlu, BAYBURT, MERKEZ, Kop mah/köy nüfusunda kayıtlı. 
Cumhuriyet Mah. Eski Afet Evler Şahiııkaya Sok. No;l K:1 Havaalanı Pelitli Beldesi Merkez/ 
TRABZON adresinde oturul*. Mernis Adresi:Cumhuriyet Mah. Aralık Sk. No:l İç Kapı No:l Pelitli 
Beldesi Merkez/TRABZON. Bekar, okur yazar, kırtasiyecilik yapar, beyanına göre sabıkasız, aylık
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gelirinin 250-300 TL olduğunu beyan eder.
Gözaltı Tarihi : 20/01/2007

Tutuklama Tarihi : 24/01/2007 (İstanbul 11. Ağır Ceza Mahkemesinin 24/01/2007 tarih,
2007/7 Sorgu ve 2007/115 Soruşturma sayılı kararı)

Tahliye Tarihi : 10/05/2010 (Kocaeli 1 Nolu F Tipi Yüksek Güvenlikli Kapalı Ceza
İnfaz Kurumu)

Müdafii : Av. Feyzullah ŞAMA, Osmaniye Mah. Fabrikalar Cad. Fabrikalar
Sok. No:3 Soyman Sitesi C Blok Bakırköy/ İSTANBUL

7) SANIK_______________: AHMET İSKENDER, TC Kimlik No:26963487948, Mühittin ve
Fatma oğlu, 01/08/1984 ARSİN doğumlu, TRABZON, ARSİN, Çardaklı mah/köy nüfusunda
kayıtlı. Dosyadaki 1.Adresi Ali Kuşçu Mah. Aslan Hane Sok. No:2 Fatih/İSTANBUL. Dosyadaki 
2.Adresi:Havalanı Pelitli Beldesi Adnan Kahveci Mah. Akçay Sk.No:9/2 Merkez/TRABZON. 
Mernis Adresi:Aiseau Presles/BELÇİKA. Evli, çocuksuz, kırtasiyecilik ve züccaciyecilik işiyle 
uğraşır, beyanına göre sabıkasız, aylık gelirinin 1000-1500 TL olduğunu beyan eder.
Gözaltı Tarihi : 20/01/2007
Tutuklama Tarihi : 24/01/2007 (İstanbul 11.Ağır Ceza Mahkemesinin 24/01/2007 tarih,
2007/7 Sorgu ve 2007/115 Soruşturma sayılı kararı)
Tahliye Tarihi : 10/05/2010 (Kocaeli 1 Nolu F Tipi Yüksek Güvenlikli Kapalı Ceza
İnfaz Kurumu)
Müdafiileri : Av. İlyas GEYİK, Halaskargazi Cad. No:221/6 Harbiye - Şişli -
İSTANBUL

Av. Feyzullah ŞAMA, Osmaniye Mah. Fabrikalar Cad. Fabrikalar 
Sok. No:3 Soyman Sitesi C Blok Bakırköy/ İSTANBUL

Av. Osman GENCAY GÜVEN, Halaskargazi Cad. Selamet Apt. 221- 
225 K:6 D :ll Şişli/ İSTANBUL

Av. Ahmet YILDIZ, Atatürk Mah. Alemdağ Caddesi, No:99/6
Ümraniye/İSTANBUL

81 SANIK_______________: TUNCAY UZUNDAL, TC Kimlik No:31609505368, Medeni ve
Zinnet oğlu, 19/06/1982 HINIS doğumlu, ERZURUM, HINIS, Dağçayırı Köyü mah/köy nüfusunda 
kayıtlı. Pelitli Beldesi Yalı Mah. No:27 /I TRABZON adresinde oturur. Mernis Adresi:Belenbaşı 
Mevkii 3008 Sk. No:17 Belenbaşı Köyü Buca/İZMİR.
Gözaltı Tarihi : 28/01/2007
Tutuklama Tarihi : 01/02/2007 (İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesinin 01/02/2007 tarih,
2007/29 Sorgu ve 2007/115 Soruşturma sayılı kararı)
Tahliye Tarihi : 26/01/2009 (Edirne F Tipi Yüksek Güvenlikli Kapalı Ceza İnfaz
Kurumu)
Müdafiileri : Av. Çiler Nazife KOŞAR, Mithatpaşa Cad. Onur Mah. No:79/8
Sfinaz Hanım Apt. Balçova/ İZMİR

Av. Seyit AHMET KAYA, Gaziosmanpaşa Bul. No:8 K:6 35210
Alsancak İZMİR
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9) SANIK_______________: VEYSEL TOPRAK, TC Kimlik No:26473646446, Yaşar ve
Hurinaz oğlu, 15/10/1981 PALU doğumlu, ELAZIĞ, PALU, Cirik mah/köy nüfusunda kayıtlı. 
Cihangir Mah. Meşrutiyet Cad. İncir Sok No:5/l Avcılar/ İSTANBUL adresinde oturur. Memis 
Adresi:Atatürk Mah. 42 Nolu Sk. No:2 İç Kapı No:8 Babaeski/KIRKLARELİ.
Gözaltı Tarihi : 21/02/2007

Tutuklama Tarihi : 23/02/2007 (İstanbul 14.Ağır Ceza Mahkemesinin 23/02/2007 tarih,
2007/44 Sorgu ve 2007/115 Soruşturma sayılı karan)

Tahliye Tarihi : 02/07/2007 (Edirne F Tipi Yüksek Güvenlikli Kapalı Ceza İnfaz
Kurumu)

Müdafii : Av. Uğur KARABÖCÜ, Tayahatun Sk. Şükran Han No:3/2 Sirkeci
Eminönü/ İSTANBUL

101 SANIK______________: ALPER ESİRGEMEZ, TC Kimlik No:12938348222, Enver ve
^  Aysel oğlu, 19/05/1983 ERZURUM doğumlu, RİZE, ARDEŞEN, Armağan mah/köy nüfusunda 

( kayıtlı. Karşıyaka Mah. 331 Sok. No: 13/3 Gölbaşı/ ANKARA adresinde oturur. Memis 
AdreskKeklik Pınarı Mah. Dikmen Cad. No:411 İç Kapı No:10 Çankaya/ANKARA
Gözaltı Tarihi : 23/02/2007
Serbest Bırakılma Tarihi : 26/02/2007
Müdafiileri : Av. Fatma KARAMAN, Reşitpaşa Cad. Okutan İş Merkezi No: 106
Avcılar/ İSTANBUL

Av. Zeki İNANLI, Reşitpaşa Cad No:54 Okutan İş Merkezino:105-
106 Avcılar/İSTANBUL

Av. Çiğdem Ada ÇAKIR, Reşitpaşa Cad. Okutan İş Merkezi 
No:54/105-106 Avcılar/ İSTANBUL

11) SANIK_____________: OSMAN ALPAY, TC Kimlik No:43510364040, Celal ve Hatice
oğlu, 23/09/1983 TOKAT doğumlu, TOKAT, MERKEZ, Semerkant mah/köy nüfusunda kayıtlı. 

/ "T  Bağkur Evleri A 2 Blok K:l/2 Merkez/ TOKAT adresinde oturur. Memis AdresLCumhurıyet Mah. 
I Atatürk Bulvarı No:373 İç Kapı No:5 Atakum/SAMSUN

Gözaltı Tarihi : 01/03/2007
Serbest Bırakılma Tarihi : 05/03/2007
Yakalama Karar Tarihi : 07/03/2007 (İstanbul 13.Ağır Ceza Mahkemesinin 07/03/2007 gün, 
2007/108 D.iş ve 2007/115 Sorş.)
Yol Tutuklaması Tarihi : 08/03/2007 (Tokat l.Sulh Ceza Mahkemesinin 08/03/2007 gün ve 
2007/244 Değişik iş sayılı kararı)
Tutuklama Tarihi : 09/03/2007 (İstanbul 13.Ağır Ceza Mahkemesinin 09/03/2007 tarih
ve 2007/115 Değişik İş sayılı kararı)
Tahliye Tarihi : 02/07/2007 (Edime F Tipi Yüksek Güvenlikli Kapalı Ceza İnfaz
Kurumu)
Müdafii : Av. Necati DİNLER, Babıali Cd.Hasan Rasih Han No.22/46-47
Cağaloğlu Fatih/ İSTANBUL
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12)M N IK______________: ERBİL SUSAMAN, TC Kimlik No:44965276902, Mehmet ve
Ulviye oğlu, 18/09/1980 MALATYA doğumlu, MALATYA, YEŞİLYURT, Hıroğlu mah/köy 
nüfusunda kayıtlı. Memis AdresirKaraman Mah. 1433 Küme Evlen No:l îç Kapı No:ll 
Adapazarı/SAKARYA adresinde oturur.
Gözaltı Tarihi : 08/03/2007
Serbest Bırakılma Tarihi : 11/03/2007
Müdafii : Av. Tayfun ZEKİ, Kavaklar Cad.Tığcılar Mah.Uzunoğlu İşh. K:1
D:56 Merkez/ SAKARYA

13) SANIK____________ : MUSTAFA ÖZTÜRK, TC Kimlik No:28357634884, Mikail ve
Aysem oğlu, 01/02/1982 NARMAN doğumlu, ERZURUM, NARMAN, Şekerli mah/köy 
nüfusunda kayıtlı. Şekerli Köyü Narman/ ERZURUM adresinde oturur. Memis AdreskÜç Mart 
Mah. Toki Evler Küme Evleri No: 10 İç Kapı No:3 Aşkale/ERZURUM
Gözaltı Tarihi : 19/03/2007

)
Serbest Bırakılma Tarihi : 23/03/2007
Yakalama Karar Tarihi : 26/03/2007 (İstanbul 9. Ağır Ceza Mahkemesinin 26/03/2007 gün, 
2007/164 Müt. Sayılı kararı)
Yol Tutuklaması Tarihi : 27/03/2007 (Erzurum 2. Ağır Ceza Mahkemesinin 27/03/2007 gün ve
2007/663 Değişik iş sayılı kararı)
Tutuklama Tarihi : 11/04/2007 (İstanbul 9.Ağır Ceza Mahkemesinin 11/04/2007 tarih,
2007/43 Sorgu ve 2007/115 Soruştumıa sayılı kararı)
Tahliye Tarihi : 26/01/2009 (Tekirdağ 1 Nolu F Tipi Yüksek Güvenlikli Kapalı Ceza
İnfaz Kurumu)
Müdafii : Av. Havva SEZEN, Kefçedede Mahallesi Halk Caddesi Sunar
İşmerkezi Kat 1 Büro 104 Üsküdar/ İSTANBUL

14) SANIK_____________: HALİS EGEMEN, TC Kimlik No:62248216360, Alirıza ve Avniye
Ç ) oğlu, 20/10/1954 RİZE doğumlu, TRABZON, MERKEZ, Kemerkaya mah/köy nüfusunda kayıtlı. 2 

Nolu Beşirlİ Mah. Sahil Cad. Yıldız Apt. K:5 D:20 TRABZON adresinde oturur. Mernis Adresi:2 
Nolu Beşirli Mah. Devlet Sahilyolu Cad. No: 168 îç Kapı No:20 Merkez/TRABZON
Gözaltı Tarihi : 25/03/2007
Serbest Bırakılma Tarihi : 02/04/2007
Müdafii : Av. Murat EKİCİ, Söğütlü Çeşme Cad Derici Zeynel Sk N: 18/1
Kadıköy/ İSTANBUL

151 SANIK______________: YAŞAR CİHAN, TC Kimlik No:53701591124, Hüsni ve Fatime
oğlu, 10/03/1958 AKÇAABAT doğumlu, TRABZON, AKÇAABAT, Kavaklı mah/köy nüfusunda 
kayıtlı. Kavaklı Köyü Akçaabat/ TRABZON adresinde oturur. Memis AdreskYalı Mah. Akçaabat 
Cad. No:l îç Kapı No:5 Kavaklı Beldesi Akçaabat/TRABZON
Gözaltı Tarihi : 25/03/2007
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Serbest Bırakılma Tarihi : 02/04/2007

Müdafii : Av. Murat EKİCİ, Söğütlü Çeşme Cad Derici Zeynel Sk N: 18/1
Kadıköy/İSTANBUL

16) SANIK______________: ŞENOL AKDUMAN, TC Kimlik No:61732098444, Abdullah ve
Durdu oğlu, 20/05/1983 SELENDİ doğumlu, MANİSA, SELENDİ, Çinan mah/köy nüfusunda 
kayıtlı. Dikilitaş Mah. 5.Tekman Sok. No:9 UŞAK adresinde oturur. Mernis AdreskDikilitaş Mah. 
Taşkent Cad. No:9 İç Kapı No:2 Merkez/UŞAK

Yakalama Emri Tarihi : 16/03/2007 (İstanbul 10.Ağır Ceza Mahkemesinin 16/03/2007 tarih 
2007/159 Değişik iş sayılı kararı)
Gözaltı Tarihi : 23/03/2007
Serbest Bırakılma Tarihi : 24/03/2007
Müdafiileri : Av. Fatma KARAMAN, Reşitpaşa Cad. Okutan İş Merkezi No:106
Avcılar/ İSTANBUL

Av. Çiğdem Ada ÇAKIR, Reşitpaşa Cad. Okutan İş Merkezi 
No:54/105-106 Avcılar/ İSTANBUL

17) SANIK______________: İRFAN ÖZKAN, TC Kimlik No:46369845432, Rasım ve Asiye
oğlu, 22/07/1978 ÇAYKARA doğumlu, TRABZON, DERNEKPAZARI, Akköse mah/köy 
nüfusunda kayıtlı. Pelitli Beldesi Cumhuriyet Mah. Görkem Sok Akköse 2.Blok Havaalanı Pelitli 
Merkez/ TRABZON adresinde oturur. Mernis Adresr.Cumhuriyet Mah. Asil Sk. No:l İç Kapı No:5 
Pelitli Beldesi Merkez/TRABZON
Gözaltı Tarihi : 01/03/2007
Serbest Bırakılma Tarihi : 05/03/2007
Yakalama Karar Tarihi : 07/03/2007 (İstanbul 13.Ağır Ceza Mahkemesinin 07/03/2007 gün, 
2007/108 Değişik iş ve 2007/115 Soruşturma sayılı kararı)
Yol Tutuklaması Tarihi : 09/03/2007 (Trabzon 2.Sulh Ceza Mahkemesinin 09/03/2007 gün ve 
2007/196 Değişik iş sayılı kararı)
Tutuklama Tarihi : 15/03/2007 (İstanbul 13.Ağır Ceza Mahkemesinin 15/03/2007 tarih
ve 2007/126 Değişik iş sayılı kararı)
Tahliye Tarihi : 02/07/2007 (Tekirdağ 2 Nolu F Tipi Yüksek Güvenlikli Kapalı Ceza
İnfaz Kurumu)

18) SANIK______________: NUMAN ŞİŞMAN, TC Kimlik No:69592086038, Cemalettin ve
Nürşen oğlu, 25/10/1986 YOMRA doğumlu, TRABZON, YOMRA, Gülyurdu mah/köy nüfusunda 
kayıtlı. Havaalanı Pelitli Adnan Kahveci Mahallesi Adım Sokak No: 18/1 Merkez/ TRABZON 
adresinde oturur. Mernis Adresi'.Samara Mevkii No:39 Gülyurdu Köyü Yomra/TRABZON

SUÇ___________________ : Silahlı Terör Örgütü Kurma veya Yönetme (YASİN HAYAL,
ERHAN TUNCEL), Tasarlayarak Adam Öldürme (YASİN HAYAL, ERHAN TUNCEL, ZEYNEL 
ABİDİN YAVUZ, ERSİN YOLÇU, AHMET İSKENDER, MUSTAFA ÖZTÜRK, TUNCAY 
UZUNDAL, OSMAN HAYAL), Tehdit (YASİN HAYAL), Ruhsatsız Ateşli Silahlarla Mermileri
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Satın Alma veya Taşıma veya Bulundurma (YASİN HAYAL, AHMET İSKENDER), Yasadışı örgüt 
üyelerine yardım ve yataklık etmek (SALİH HACISALİHOĞLU, VEYSEL TOPRAK, OSMAN 
ALPAY, İRFAN ÖZKAN, ŞENOL AKDUMAN, NUMAN ŞİŞMAN, ALPER ESİRGEMEZ, 
ERBİL SUSAMAN, YAŞAR CİHAN), Cürüm işleyenleri saklamak (VEYSEL TOPRAK, OSMAN 
ALPAY, İRFAN ÖZKAN, ŞENOL AKDUMAN, NUMAN ŞİŞMAN, ALPER ESİRGEMEZ, 
ERBİL SUSAMAN), Pek Az Sayıda Mermi Bulundurma veya Taşıma (SALİH 
HACISALİHOĞLU), Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma (ZEYNEL ABİDİN YAVUZ, ERSİN 
YOLÇU, AHMET İSKENDER, TUNCAY UZUNDAL, MUSTAFA ÖZTÜRK, OSMAN HAYAL), 
Tehlikeli Maddeleri İzinsiz Olarak Bulundurma veya El Değiştirme (ERHAN TUNCEL), Korku, 
Kaygı veya Panik Yaratabilecek Tarzda Patlayıcı Madde Kullanma (ERHAN TUNCEL), Mala 
Zarar Verme (ERHAN TUNCEL) , Kasten Yaralama (ERHAN TUNCEL)

SUÇ TARİHİ / SAATİ : 19/01/2007 // 14:57 -  24/10/2004 // 13:30 (Bombalama Eylemi)
SUÇ YERİ : İSTANBUL, TRABZON (Bombalama Eylemi)
KARAR TARİHİ : 17/01/2012

Yukarıda açık kimliği yazılı sanıklar hakkında mahkememizde yapılan duruşma sonunda:

GEREĞİ DÜŞÜNÜLDÜ:
İDDİA:
a) İstanbul C.Başsavcılığı (CMK. 250. Maddesi İle Görevli)’nm 20/04/2007 tarih ve 

2007/617 esas sayılı iddianamesi "Agos Gazetesi Genel Yayın Yönetmeni Fırat Dink’in 
öldürülmesi ile başlatılan ve elde edilen yeni delillere göre daha eski tarihli bir kısım eylemlere 
uzanan ve derinleştirilerek devam eden soruşturmanın bu safhasına kadar şüpheliler tarafından 
oluşturulan bir topluluğun ortak karar ve faaliyet planları çerçevesinde zamana yayılan ve tamamı 
ideolojik maksat taşıyan bir kısım eylemlerin gerçekleştirildiği anlaşılmaktadır. Bu safhada bu 
eylemler izah edilecektir.

1. 2002 yılı Yaz Aylarında Trabzon Santa Maria Katolik Kilisesi Rahibini Kasten Yaralama
Eylemi

Yasin Hayal ifadelerinde, 2002 yılı Kasım ya da Aralık aylarında askerden yeni döndüğü 
dönemde Trabzon’da bulunan kilisede misyonerlik faaliyetlerinin yapıldığını öğrendiğini, kiliseye 
giderek içeride bulunan şahıslara yanında götürdüğü bir odun parçasıyla vurarak bu faaliyetlere 
karşı bir tepki göstermeyi düşündüğünü, gündüz saatlerinde kiliseye gittiğinde içeride sivil giyimli 
ancak boynunda haç olduğu için Hristiyan olduğunu anladığı bir şahsa bu sopa ile vurarak daha 
sonra dışarı çıktığını, bu olay nedeniyle yakalanmadığım anlatmaktadır.

Ayın şüpheli daha sonra Cumhuriyet Başsavcılığımızca tekrar alınan ifadesi ve Cumhuriyet 
Başsavcılığımıza Cezaevi kanalıyla gönderdiği mektuplarda 2002 veya 2003 yılı içerisinde Erhan 
TuncePin kendisine anlatımları ve ortak siyasi görüşleri doğrultusunda Trabzon merkezinde 
bulunan Santa Maria kilisesinin papazını dövmesi konusunda kendisini Erhan Tuncel’in 
yönlendirdiğini, bu eylemi tek başına yaptığını, ancak kendisini bu konuya ikna edenin Erhan 
Tuncel olduğunu, önceki ifadesinde de belirttiği gibi yanma bir keser sapı alarak kilisenin sakin 
olduğu bir vakitte içeri girerek papazı aradığını, içeride sivil giyimli ancak boynunda haç olması 
nedeniyle Hristiyan olduğunu anladığı bir şahsa elindeki keser sapı ile birçok kez vurarak 
yaraladıktan sonra olay yerinden kaçtığını, ancak bu suç nedeniyle yakalanmadığını ve ceza 
almadığını açıklamıştır.
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Ahmet İskender beyanlarında, Yasin' in 2002 yılında Trabzon'da bir papazı keser sapıyla 
dövdüğünü ve bu şahsın 40 gün komada yattığını duyduğunu, bu olayı mahallenin bütün 
gençlerinin bildiğini ifade etmektedir.

Ersin Yolçu ifadelerinde, Yasin'in bir papazı dövmesi ve daha sonra Mc Donalds'a bomba 
koyması hadiselerini bildiğini, bunları önce mahallede gençler arasında konuşulurken Yasin 
tarafından yapıldığını duyduğunu, daha sonra da Yasin’in kendisine papazı kendisinin dövdüğünü 
anlattığını, bunu gülerek söylediğini, polisin kendisini aradığını anlattığım beyan etmektedir.

Ogün Samast, Trabzon4 da bulunan kilisenin papazının dövülmesi olayının Yasin ile 
tanışmadan daha önce olduğunu, olay tarihini bilmediğini, olayı olduğu tarihte de duymadığını, 
daha sonraları bu papazın Yasin Hayal tarafından dövülmüş olduğunu yine Yasin’in arkadaş 
çevresinden öğrendiğini, ancak bu konuda da Yasin’e herhangi bir soru sormadığını, onun da bir şey 
anlatmadığını ifade etmektedir.

Veysel Toprak ifadelerinde, Erhan TunceTin kendi evinde kaldığı dönemlerde bir sohbet 
ortamında Yasin Hayal’in geçmiş dönemde Trabzon’da bir rahibi dövdüğü konusunun geçtiğini 
beyan etmektedir.

^  Erhan TunceTin şifahi beyanlarına ilişkin 25.1.2007 tarihli tespit tutanağında Yasin Hayal’in
{  ̂ papaz dövme konusunun herkes tarafından bilindiği, kendisinin de bu eylemleri yaptığını iddia

ettiği anlatılmaktadır.
Trabzon Cumhuriyet Başsavcılığı ile irtibat kurularak olaya ilişkin evraklar celbedilmiş, olay 

talihlerinde gerek adli makamlara ve gerekse sağlık kuruluşlarına bu tür bir yaralanma hadisesinin 
intikal etmediği anlaşılmıştır.

Ancak Trabzon Santa Maria Katolik Kilisesi Rahip Yardımcısı Lenuta Roman alman 
ifadesinde, 2002 yılı yaz aylarında Trabzon’da rahip bulunmadığı için Samsun’da görev yapan rahip 
Pierre Brunissen’in zaman zaman Trabzon’a gelerek ayinleri yönettiğini, böyle bir dönemde bu 
rahibin kilisenin dış bahçe giriş kapısında bulunduğu sırada kimlikleri tespit edilemeyen 3 çocuk 
tarafından sırtına tekme ile vurulmak suretiyle merdivenlerden aşağı yuvarlandığını, bu olay 
nedeniyle sadece elinde sıyrıklar oluştuğunu, bu sebeple polise veya herhangi bir sağlık kuruluşuna 
başvuruda bulunulmadığını anlatmaktadır.

Bu şartlar altında Yasin Hayal ve çevresince anlatılan tarz bir eylemin olduğuna ve bu 
eylemin Yasin Hayal ve Erhan Tuncel tarafından gerçekleştirildiğine ilişkin kamu davası açılmasını 
gerektirecek nitelikte yeterli delil bulunmadığı kanaatine varılarak şüpheliler hakkında bu yönde bir 

f r  ) sevk maddesi gösterilmemiş, suçun mevcudiyetine ilişkin delillerin bir kez de Trabzon Cumhuriyet 
Başsavcılığınca araştırılması için evrak görevsizlik kararı ile gönderilmiş, ancak bu olay şüpheliler 
tarafından oluşturulan topluluğun siyasal olaylara ve sosyal çevreye bakış açılarını yansıtması 
açısından delil olarak değerlendirilmek üzere iddianameye konu edilmiştir.

2. 16.8.2004 tarihinde Trabzon Havaalanına Asılsız Bomba İhbarı Eylemi
Yasin Hayal ifadelerinde, 2004 yılı Ağustos ayı içerisinde meydana gelen Başbakana ait 

uçağa bomba ihbarı hadisesinin bir iddialaşma nedeniyle ortaya çıktığını, bir gece öncesinde akşam 
televizyonda bir program seyrettiğini, bu programda yapılan ihbarların ciddiye alındığının bir 
kısmının asılsız çıktığının anlatıldığını, kendisinin ihbarların ciddiye alınarak güvenlik güçlerinin 
işlem yaptığını, orada bulunan başka şahısların ise bunu televizyonda böyle söylediklerini, ancak 
gerçekte işlem yapmadıklarını söylemeleri üzerine iddiaya girdiklerini, ertesi günü Serdar isimli bir 
arkadaşının cep telefonundan Jandarma’yı arayarak inecek olan uçakta bomba bulunduğu ihbarı 
yaptığını, bu şekilde uçağın inemediğini, havaalanına birçok güvenlik görevlisinin geldiğini, bu 
şekilde kendisinin haklı olduğunun anlaşıldığını, ancak herkesi rahatsız ettiği için pişman olduğunu, 
inecek uçağın Başbakanı taşıyan uçak olduğundan da haberinin olmadığını, bu konu ile ilgili olarak 
Trabzon Savcılığınca hakkında işlem yapıldığını anlatmaktadır.
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16.8.2004 tarihinde meydana gelen olayla ilgili evraklar Trabzon Cumhuriyet 
Başsavcılığından celp edilmiş, belirtilen tarihte Jandarma 156 imdat telefonuna yapılan bir ihbarda 
Trabzon Havaalanına bomba yerleştirildiğinin ve gelecek olan ilk İstanbul uçağı iniş yaptığında 
patlatılacağının söylenmesi üzerine güvenlik güçlerince havaalanında inceleme yapıldığı, aynı 
zamanda ihbarı yapan telefon numarasının ekranda görünmesi nedeniyle Yasin Hayal’in arkadaşı 
olan ve asılsız ihbarı birlikte yaptıkları anlaşılan Serdar Ergenç’İn babası adına kayıtlı olan telefon 
yoluyla sanıklara ulaşıldığı anlaşılmaktadır.

Yasin Hayal ve Serdar Ergenç hakkında Trabzon Cumhuriyet Başsavcılığının 24.12.2004 
gün ve 2004/6031-3634-1989 sayılı iddianamesi ile 765 sayılı TCK 283/1 maddesine muhalefet 
suçundan kamu davası açılmış, yapılan yargılamaları sonucunda Trabzon 1. Asliye Ceza 
Mahkemesinin 16.2.2006 gün ve 2005/14 esas 2006/46 karar sayılı hükmü ile Serdar Ergenç’e 
verilen 33 YTL para cezasının ertelenmesine, Yasin Hayal’in 275 YTL para cezası ile 
cezalandırılmasına karar verilmiş, hüküm kesinleşmesi sonrasında infaz edilmiştir.

Bu eylem yönünden de kesin hüküm mevcut olduğundan yeni bir cezalandırma talebinde 
bulunulmamıştır.

3. 24.10.2004 tarihinde Trabzon Mc Donalds’a Patlayıcı Madde Atma Eylemi
24.10.2004 tarihinde Trabzon merkezinde bulunan Mc Donalds isimli restoran’m giriş 

kapısında el yapımı bir bomba patlamış, çevrede bulunan mağdurlar Derya Değirmenci, Gülümser 
Kurt, Gürcan Toprak, Merve Serdar, Özlem Araz ve Haşan Koç’un yaralanmasına ve restoran ile 
kapı önünde park etmiş bir araçta hasara yol açmıştır.

Olay soması Trabzon Emniyet Müdürlüğünce başlatılan soruşturmada olay yeri tanık ve 
mağdur ifadeleri ile teşhislerinden yola çıkılarak failin Yasin Hayal olduğu tespit edilmiş, olaydan 6 
gün sonra 30.10.2004 tarihinde İstanbul’da saklandığı evde yakalanmıştır.

Yasin Hayal’in yakalanması somasında yapılan muayenesinde sağ bacak alt tarafında 
mevcut kabuklu yaraların hayatını tehlikeye maruz kılmayıp 3 gün iş ve gücüne engel teşkil ettiğine 
dair İstanbul Adli Tıp Kurumu Fatih Şube Müdürlüğü raporu tanzim edilmiş, bu raporda şahsın 
beyanına göre yaralanmanın 6 gün önce Trabzon’da Mc Donalds patlamasında meydana geldiği 
tespit edilmiştir.

Olay yerinde bulunan patlama altıkları üzerinde yaptırılan incelemede artıkların nitro selüloz 
ihtiva ettiği tespit edilerek bu hususta Samsun Kriminal Polis Laboratuarının 2.11.2004 gün ve 948 
sayılı raporu tanzim edilmiş, 3.11.2004 tarihli inceleme raporunda ise bombanın teneke kutu 
içerisine yerleştirilmiş nitro selüloz ve çivilerin ateşlenerek patlatılması ile harekete geçirildiği 
belirlenmiştir.

Yasin Hayal o soruşturma kapsamında alman savunmalarında Amerika’nın Irak’ı işgalini 
protesto edebilmek amacıyla Amerikan kaynaklı bir işyerine bombalı eylem yapmaya karar 
verdiğini, Trabzon’da bildiği tek yerin Mc Donalds olduğunu, eylemi tek başına planlayıp 
marketlerden aldığı torpil, çivi ve kömür tozlan ile tarlada bulduğu kutu içerisinde kimyasal gübreyi 
karıştırarak kavanoz içerisine koymak suretiyle bombayı kendisinin imal ettiğini, bomba yapımını 
olay öncesi Azerbaycan’ın Bakü şehrinde tanıştığı Çeçen gençlerden öğrendiğini, eylemi tek başına 
gerçekleştirdiğini anlatmıştır.

Yasin Hayal hakkında Trabzon Cumhuriyet Başsavcılığınca patlayıcı madde imal etmek, 
patlayıcı madde atmak, yaralama ve mala zarar verme suçlarından cezalandırılması talebiyle 
düzenlenen 29.11.2004 gün ve 2004/7964-3262-247 sayılı iddianameye istinaden yapılan 
kovuşturma sonucunda Trabzon Ağır Ceza Mahkemesinin 17.4.2006 gün ve 2004/394 esas 
2006/250 karar sayılı hükmü ile sanığın sübut bulan patlayıcı madde imal etmek, patlayıcı madde 
atmak, yaralama ve mala zarar verme suçlarından neticeten toplam olarak 3 yıl 44 ay hapis ve 1183 
YTL para cezası ile cezalandırılmasına karar verildiği, hükmün sanık tarafından temyizi üzerine
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14.6.2006 tarihinde dosyanın Yargıtay’a gönderildiği ve henüz kesinleşmediği anlaşılmıştır.
Bu eylem nedeniyle Yasin Hayal hakkında yapılan bir yargılama ve verilen bir hüküm 

mevcut olduğundan bu aşamada iddianamemiz kapsamında yeni bir cezalandırma talebi yapılması 
mümkün değildir, ancak dosyanın Yargıtay’ca bozulması durumunda Trabzon Ağır Ceza 
Mahkemesince devam edilecek olan yargılamanın mahkemeniz dosyası ile birleştirilerek görülmesi 
hususu da mahkemenizin takdirine bırakılmaktadır.

Yasin Hayal İstanbul Terörle Mücadele Şube Müdürlüğü ve Cumhuriyet Başsavcılığımızda 
alınan ifadelerinde, 2004 yılı içerisinde Azerbaycan'a gidiş ve dönüşü sonrasında sesini 
duyurabileceği bir eylem yapmayı düşündüğünü, bunun amacının da Amerikanın Irak’ı işgali 
nedeniyle protestoda bulunmak olduğunu, Trabzon’da Amerika’ya ait olduğunu bildiği tek firmanın 
Mc Donalds olduğunu, bu nedenle oraya bir bomba koymayı düşündüğünü, basit bir bomba imal 
ederek gündüz saat: 10.00 sularında bu restoranı gözetlediğini, özellikle alt katta kimsenin 
bulumnadığı bir sırada kapının önüne fitili ateşleyerek attığını, daha sonra bu olay nedeniyle 
yakalandığım, 11 ay kadar tutuklu kaldıktan sonra tahliye olduğunu, daha sonra mahkemenin 
kendisine 6 yıl 8 ay hapis cezası verdiğini, bu kararı temyiz ettiği için henüz infaz yapılmadığını 
beyan etmektedir.

) Aynı şüpheli daha sonra Cumhuriyet Başsavcılığımızca tekrar alınan ifadesinde ve Cezaevi
kanalıyla Cumhuriyet Başsavcılığımıza gönderdiği mektuplarda, Erhan TunceTin büyük ses 
getirecek ve Amerikan karşıtlığını gösterebilecek bir eylem planlamaya başladığını, bu bağlamda 
“Trabzon’da Amerika’ya ait ne var” şeklinde kendisine sorduğunu ve o anda “Mc Donalds’a bir 
eylem yapalım” dediğini ve bomba koyacaklarını, bombayı kendisinin hazırlayacağım söylediğini, 
bu planlamada sadece ikisinin olduklarını, kendisinin bomba için torpil, kömür tozu, çivi gibi 
malzemeleri alarak Erhan’a teslim ettiğini, Erhan’ın bombayı imal ettiği sırada yanında olmadığını, 
kendi evinde hazırladığını, ancak kendisinin haberi olmadan Erhan’ın bir cins gübre alarak 
bombanın içine koyduğunu, bunu sonradan öğrendiğini, Erhan’ın bomba yapımını nereden 
öğrendiğini bilmediğini, Erhan’ın aynı tip bombadan iki tane daha küçük boyutlu numune bomba 
hazırladığını, ancak bunların içine çivi koymadığım, sakin bir yerde bu bombaları patlatarak 
deneme yaptıklarım, kullanacakları gerçek bombaya çivileri de koyunca bunun çok fazla zarara yol 
açıp açmayacağını Erhan’a sorduğunda, kendisini kandırarak bombalarda bu çivilerin yere doğru 
saplandığını, çevreye zarar vermediğini söylediğini,

Bu şekilde 24.10.2004 tarihinde Trabzon meydanında bulunan Mc Donalds’ın önüne 
geldiğini, Erhan’ın da 50 metre kadar geriden takip ederek caddenin karşısına geçip gazete okur 
gibi yaparak kendisini izlediğini, elinde poşet içerisinde bulunan ve fitili dışarı sarkmış bombayı 
çakmakla ateşledikten sonra Mc Donalds’m önüne bıraktığım ve hemen yan taraftaki sokağa 
saparak kaçmayı düşündüğü sırada 3 tane dershane öğrencisinin köşeden dönüp, bombanın 
bulunduğu yere doğru yürüdüklerini görünce önde bulunan ve bombaya çok yaklaşan çocuğu geri 
dönerek kaldırımın dışına doğru iteklediğini, çocuğun orada park etmiş olan iki arabanın arasına 
düşerek yere uzanınca kaçmaya çalıştığını, bu sırada bombanın patladığını, çivilerden birinin de 
kendi bacağını delip geçtiğini, sonra kaçarak Erhan’ın evine gittiğini,

Eylem öncesi kendisini İstanbul’a ya da Elazığ’a kaçıracağını söyleyen Erhan’ın, eylem 
sonrası kendisine biraz soğuk davrandığını, kendisini bir arkadaşının evine göndererek orada 
saklayacağını, kendisini orada beklemesini söylediğini, bunun üzerine Erhan’ın kendisine gösterdiği 
öğrenci evine gittiğini, burada iki üç kişinin bulunduğunu, ancak kim olduklarını ve isimlerini 
hatırlamadığını, daha sonra bu evden çıkarak bir gece boş bir inşaatta geçirdikten sonra daha 
önceden eylem sonrası kullanmak için Erhan’la birlikte biriktirdikleri parayı da alarak İstanbul’a 
gittiğini, Maltepe’de Hüseyin Özçiçek isimli şahsın yanma gelerek onun evinde kaldığı sırada 
İstanbul polisi tarafından yakalanarak Trabzon’a götürüldüğünü anlatmaktadır.

Yasin Hayal cezaevi kanalı ile Cumhuriyet Başsavcılığımıza gönderdiği 27.2.2007 tarihli
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mektubunda, eylem sonrası evlerinde kaldığı Veysel ve Alper isimli şüphelilerin kendisine bir 
miktar para vererek İstanbul’a gönderdiklerini beyan etmektedir.

Erhan Tuncel’in şifahi beyanlarını içeren 25.1.2007 tarihli tespit tutanağında, Yasin’in 
Bakü’den geldikten sonra “Cihad yurt dışında değil bu ülkede olacak” diyerek kiliseye, HSBC 
bankasına ya da Mc Donalds’a silahlı saldırı eylemi planlamaya başladığım, kendisinin insanların 
öldürülmesini istemediği için ve Yasin’in enerjisini boşaltabilmek maksadıyla Mc Donalds’a bomba 
atmak amacıyla bir bomba yapmayı deneyeceğini Yasin’e söylediğini, bu eylemde mutabık 
kalmaları üzerine torpil ve çivilerden basit bir düzenek hazırlayarak Yasin’e verdiğini, bombayı 
Yasin’in koyduğunu, kendisinin de eylem sırasında yolun karşısında bulunduğunu, eylem sonrası 
kendi evine gelen Yasin’i ismini hatırlayamadığı bir arkadaşının evine gönderdiğini, daha sonra bu 
eve Yasin’in yanma gittiğinde Yasin’in para istediğini ancak bulamadığını anlatmaktadır.

Erhan Tuncel’in şifahi beyanlarını içeren 10.2.2007 tarihli tespit tutanağında ise ek olarak, 
Seyfı Yarımbaş’a “Mc Donalds mı HSBC mi” şeklinde sorduğunu, Seyfi’nin “Mc Donalds” 
şeklinde cevap verdiğini, Yasin’in bu eylemi yapacağım mahallede herkese anlatmakta olduğunu, 
eylem sonrası Yasin’in kendi evine geldikten sonra ortak arkadaşları olan Veysel Toprak’ın evine 
gitmeye karar verdiğini, Yasin’in Veysel Toprak ve arkadaşlarından para alarak İstanbul’a gittiğini 
bildiğini ifade etmektedir.

Ahmet İskender beyanlarında, Yasin kendisine doğrudan söylememekle beraber, Mc 
Donalds eyleminde patlatılan bombaların Erhan tarafından yapılarak ya da temin edilerek Yasin'e 
verildiğini tahmin ettiğini, Yasin'in bunları imal edemeyeceğini, Yasin ile Erhan’ın tanışması ve 
2004 yılı içerisinde Yasin'in Erhan' a ait öğrenci evinde kalmaya başlaması sonrasında kısa bir süre 
içinde Mc Donalds olayının gerçekleştiğini ifade etmektedir.

Tuncay Uzundal ifadelerinde, Erhan Tuncel’in kendisine geldiği bir gün Trabzon’daki Mc 
Donalds patlamasını Yasin Hayal'in gerçekleştirdiğini ve bombaları kendisinin yaptığını anlattığını 
beyan etmektedir.

Ekrem Furat ifadelerinde; Mc Donalds eyleminden sonra Erhan Tuncel’in kendisine 
bombayı kendisinin hazırladığını, olayda gözcülük yaptığını, bombayı Yasin Hayal’in koyduğunu, 
olaydan soma Yasin Hayal’in ayağından yaralı olduğunu ve Yasin’in elbiselerini boş bir arazide 
yaktıklarım anlattığını beyan etmektedir.

Veysel Toprak beyanlarında, 2004 yılı Ekim ayı içerisinde Yasin Hayal’in evlerine geldiğini, 
evde kendisi ve ev arkadaştan Alper Esirgemez, Osman Alpay ve Şenol Akduman’m bulunduğunu, 
televizyonu açtıklarında Trabzon Mc Donalds’ta bir patlama olduğunu öğrendiklerini ve Yasin’in bu 
eylemi kendisinin yaptığını söylediğini, niye yaptığım sorduklarında Amerika’nın Irak’ta yaptığı 
işgali protesto etmek amacıyla yaptığını, Erhan Tuncel’in de bu işten haberi olduğunu ancak eylemi 
kendisinin yaptığım anlattığını, daha soma Yasin bacağım gösterdiğinde yaralı olduğunu da 
anladıklarını,

Yasin’in evlerinde kaldığı gece Erhan Tuncel ve isminin İrfan Özkan olduğunu emniyette 
öğrendiği bir şahıs ile hiç tanımadığı iki ya da üç kişinin birlikte eve geldiklerini, bu kişilerin hal ve 
hareketlerinden anladığı kadarıyla olayı yeni duymuş ve Yasin’in böyle bir iş yapmasına şaşırmış 
vaziyette olduklarını, Erhan Tuncel’in ise sakin bir tavır sergilediğini, bu kişilerin Yasin ile beraber 
ayrı bir odada toplanarak konuştuklarını, Yasin’in ertesi gün Rize’ye gideceğini söyleyerek evden 
ayrıldığını anlatmaktadır.

Alper Esirgemez ifadelerinde, 2004 yılının Ekim ayında Veysel Toprak, Şenol Akkuman ve 
Osman Alpay isimli ev arkadaşları ile evde oturdukları sırada Yasin Hayal’in gelerek telaşlı bir 
şekilde içeri girdiğini, bu sırada ayağının yaralı olduğunu kendisinin göstermesi ile gördüklerini, ne 
olduğunu sorduklarında önce bir şey söylemeyerek yerel televizyonları açmalarını söylediğini, daha
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sonra Trabzon daki Mc Donalds'ı bombaladığını ve bu nedenle ayağının yaralandığını anlattığını, 
daha sonra televizyondan Mc Donalds'ın bombalandığını duyunca bu duruma inandıklarını, 
muhtemelen Erhan’ın, Yasin'i kendi evlerine yönlendirdiğini, Yasin’in gerçekleştirdiği eylemi 
kendilerine ayrıntıları ile anlattığını,

Kısa bir süre sonra eve daha önce hiç görmediği ve tanımadığı, ismini daha sonradan 
basından öğrendiği İrfan Özkan ve iki kişinin geldiğini, içeri girerek yaklaşık yarım saat Yasin 
Hayal ile ayrı bir odada görüştüklerini, bir süre sonra Erhan Tuncel’in de eve gelerek Yasin Hayal 
ile konuşmaya başladığını, ancak aralarındaki konuşmaları duymadığını, Erhan Tuncel’in Yasin 
Hayal'e Mc Donalds'ı bombalarken gördüğünü söylediğini, bu konuşmalardan Erhan Tuncel'in de 
bombalama eylemi içerisinde olduğunu anladıklarını,

Daha sonra İrfan Özkan, Erhan Tuncel ve tanımadığı iki şahsın evden ayrıldıklarını, Yasin 
Hayal’den evden ayrılmasını istediklerini ve Yasin’in kabul ederek ertesi günü ayrılacağını 
söylediğini, Yasin’in evde olayın meydana geldiği gece ve bir sonraki gece kaldığını, bu dönemde 
Erhan Tuncel’in Yasin’i göımek için zaman zaman eve gelip gittiğini anlatmaktadır.

Osman Alpay ifadelerinde; Veysel Toprak, Alper Esirgemez, Şenol Akduman ve kendisinin 
aynı evde kaldıkları dönemde Trabzon’da Mc Donalds isimli iş yerinin bombalandığım, olayın 
olduğu gün evde bulundukları sırada Yasin Hayal’in geldiğini, Veysel ve Alper’in Yasin ile 
konuştuklarını, kendisinin yüz yüze görüşmediğini, Mc Donalds'ı Yasin'in bombaladığını 
söylediklerini, bundan rahatsız olduğunu, Veysel Toprak’ın Yasin’i yakın zamanda göndereceğini 
söylediğini, Yasin’in iki gece evde kaldığını, Yasin'e masraf için para verilip verilmediğini 
bilmediğini, Veysel ve Alper’in Yasin’e verilmek üzere kendisinden para istemediklerini 
anlatmaktadır.

İrfan Özkan beyanlarında; Mc Donalds bombalamasının olduğu tarihte televizyonlar olayı 
verirken Numan Şişman’m gelerek bomba olayını Yasin HayaTin yaptığını söylediğini, Numan’ın, 
pantolonuna dökülmüş olan tentürdiyot lekelerini gösterince ve Yasin'in yaralı olduğunu söyleyince 
inandığım, Numan, Yasin'in Erhan Tuncel'in arkadaşı olduğunu onun evinde bulunabileceğini 
söyleyince Erhan'ın evine gittiklerini, Erhan’ın kendilerine Yasin'in Erbil Susaman isimli şahsın 
evinde olduğunu söyleyerek Numan' a evi tarif ettiğini, bu eve gittiklerinde içeride Yasin'in 
yattığını, ayağından yaralı olduğunu, pansuman yapılmış olduğunu gördüğünü,

Yasin'e bu eylemi niçin yaptığını sorduğunda Amerika'yı protesto etmek için yaptığım 
söylediğini, Yasin ile iki defa görüştüğünü, birincisinin Erbil' e ait evde, İkincisinin ise bir gün 
sonra Erbil'in evine gittiğinde Yasin'in buradan ayrıldığım, başka bir eve gittiğini söylemeleri 
üzerine Numan ile birlikte bu ikinci eve gittiklerini, içeride birkaç üniversite Öğrencisinin olduğunu, 
her iki defasında da Yasin'e polise teslim olmasını söylediğini, ikinci konuşmada Yasin’in ayağı 
iyileştikten sonra teslim olacağını söylediğini,

Aynı gece Jandarmaların kendisini alarak KTÜ’de bulunan Jandarma birimine 
götürdüklerini ve Yasin’in nerede olduğunu sorduklarını, ancak kendisinin, Yasin'in teslim olmaya 
ikna olması nedeniyle ve kendi teslim olmasının onun yönünden daha iyi olacağını düşündüğü için 
bir şey söylemediğini ifade etmektedir.

Erbil Susaman beyanlarında; bombalama olayından sonra Yasin Hayal ve Erhan Tuncel’in 
evine geldiklerini ve olayı kendisine açıkladıklarını, kendisinin tedirgin olarak Yasin Hayal’in evde 
kalmasını istemediğini, bu şüphelilerin aynı akşam evinden ayrıldıklarını ifade etmektedir.

Numan Şişman beyanlarında; bombalama olayını sonradan duyduğunu, olay sonrası Yasin 
Hayal’i görmediğini, hangi evlerde kaldığını bilmediğini, herhangi bir yardımının olmadığını 
savunmuştur.

Şenol Akduman ifadesinde; 2004 yılı içerisinde Karadeniz Teknik Üniversitesinde 
Bilgisayar Mühendisliği bölümünde öğrenci olduğunu, orada arkadaşları Veysel Toprak, Alper
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Esirgemez ve Osman Alpay ile birlikte ortak kiraladıkları evde kaldıklarım, Trabzon’da Mc 
Donalds isimli işyerinin bombalanması sonrasında daha önceden uzaktan tanıdığı, sadece 
selâmlaştığı Yasin HayaTin akşam eve geldiğinde evde olduğunu gördüğünü, kendisi ile 
selâmlaştığını ve kendi odasına çekildiğini, ertesi sabah kalktığında Yasin’in gitmiş olduğunu 
gördüğünü, o gün okulda Mc Donalds’ın bombalandığını öğrendiğini, 2-3 gün sonra da bu eylemin 
Yasin Hayal tarafından yapıldığını öğrendiğini, ancak Yasin’in evde bulunduğu akşam bu eylemden 
bahsetmediğini, arkadaşları ile para toplayarak Yasin’e verdikleri ve onu İstanbul’a gönderdikleri 
iddiasının doğru olmadığını beyan etmektedir.

Tüm bu beyan ve deliller kapsamında Trabzon Mc Donalds’a patlayıcı madde atılması 
eyleminin Yasin Hayal ve Erhan Tuncel tarafından birlikte planlandığı, patlayıcı düzeneğin Erhan 
Tuncel tarafından kendi evinde hazırlandığı, eylemin icrası sırasında Erhan Tuncel’in de olay 
yerinde hazır bulunarak icrayı bizzat denetlediği, eylem sonrası önce Erhan Tuncel’in evine gelen 
Yasin Hayal’in daha sonra Erbil Susaman’ın oturduğu eve ve bilahare Veysel Toprak, Alper 
Esirgemez, Osman Alpay ve Şenol Akduman’ın birlikte kaldıkları eve giderek bu evlerde 
saklandığı, evlerde kaldığı süre içerisinde İrfan Özkan ve Numan Şişman’dan da yardım ve destek 
gördüğü, bu şüphelilerden aldığı maddi yardım ile İstanbul’a gittiği açık bir şekilde ortaya 
çıkmaktadır.

( 4. 19.1.2007tarihindeFıratDink’inİstanburdaÖldürülmesiEylemi
Eylemin İzahı:
Bu safhada Trabzon Mc Donalds bombalama eylemi öncesinden Hrant Dink suikastına 

kadar geçen dönemde şüpheliler arasında gelişen ilişkilere kısaca göz atmakta fayda vardır.
Erhan Tuncel, KTÜ İşletme bölümü öğrencisidir. Yasin Hayal ile Erhan Tuncel 2002 yılında 

Trabzon Alperenler Ocağında tanışırlar. Her ikisi de Türkiye ve dünyadaki siyasi gelişmeler ile ilgili 
sohbetler yaparlar ve özellikle Irak ve Çeçenistan’daki Müslümanların kendilerine yapılan haksız 
saldırılar ve savaşlar sonucunda öldüklerini, bu duruma sessiz kalınmaması gerektiği sonucuna 
varırlar.

Bu düşünce çerçevesinde Yasin Hayal, Çeçenistan’a gitmeye karar verir ve bu amaçla
18.08.2004 tarihinde Azerbaycan’a gider. Ancak, güvenlik koşulları oluşmadığından Çeçenistan’a 
geçemez ve 27.08.2004 tarihinde Türkiye’ye geri döner.

Yasin, Erhan’ın aşırı milliyetçi düşüncelerinden çok etkilenmektedir. Erhan, Yasin ve onun 
arkadaşı olan Miktad Kot ile mahalleden bir kısım gençleri Irak’a savaşmaya gönderebileceğini 

A söyler. Aslında bu talep öncelikle Yasin’den gelmiştir. Fakat Erhan, Yasin ve diğerlerini Irak’a 
gönderme işini gerçekleştiremez.

Bunun üzerine Erhan ile Yasin, Irak’ta ki savaşa tepki olarak Türkiye’de Amerika sermayesi 
ile çalışan kuruluşlardan birine yönelik olarak sansasyonel bir eylem gerçekleştirme kararı alırlar. 
Bu amaç doğrultusunda Müslümanlar için kutsal olan Ramazan ayında Trabzon ilindeki Mc 
Donalds’ı bombalamayı planlarlar ve yukarıda anlatılan eylemi gerçekleştirirler.

Erhan Tuncel, bombalama eylemi sonrasında Trabzon Terörle Mücadele Şube 
Müdürlüğünce gözaltına alınmış ancak eylemle ilgili olarak hiçbir bilgi vermemiştir.

Erhan Tuncel’in 25.1.2007 ve 10.2.2007 tarihli tespit tutanaklarında yer alan şifahi 
beyanlarına göre, o soruşturma kapsamında şüpheli sıfatı izafe edilmeyip serbest bırakıldıktan bir 
gün sonra Üniversiteden hocası olan Hüseyin Tan ile buluşmuş, Hüseyin Tan, Erhan’a Trabzon 
Emniyet İstihbarat Şube Müdürlüğünde görevli polis memurlarının kendisiyle görüşmek istediğini 
söylemiştir. Bunun üzerine Erhan, Ahmet kod ( Muhittin Zenit) ve yanında başka bir görevli ile bir 
araya gelmişler, bu şahıslar Erhan’a her şeyi bildiklerini, çok ceza yatacağını, Yasin Hayal’in 
saklandığı yeri kendilerine söylemesi gerektiğini bildirmişlerdir. Bunun üzerine Erhan, Yasin Hayal
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in eylem sırasında giydiği ve olay sonrası yaralı vaziyette Erhan’ın evine giderek değiştirdiği kanlı 
pantolonu getirerek görevlilere vermiş ve bilahare Yasin Hayal 30.10.2004 tarihinde İstanbul ilinde 
güvenlik güçlerince yakalanmış ve müsnet suçtan tutuklanarak cezaevine gönderilmiştir.

Yasin Hayal’in cezaevinde bulunduğu dönemde Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğünde 
görevli Ahmet Kod ( Muhittin Zenit ), Erhan ile buluşarak, ona hitaben “Bundan sonra sen bir 
devlet görevlisisin, kontrolümüz altındasın, seni illegal hiçbir işte görmek istemiyoruz, her konuda 
bize haber vereceksin, Yasin Hayal gibi gençlerin olmaması için mücadele edeceksin” diyerek, 
yardımcı istihbarat elemanı olmasını teklif etmiş, Erhan da bu teklifi kabul etmiştir.

Yasin Hayal 13.09. 2005 tarihinde cezaevinden tahliye olmuş ve Erhan ile görüşmeye 
başlamıştır.

Yasin Hayal, 2006 yılı Ocak ayı içerisinde Erhan’a, Hrant Dink isimli bir Ermeni gazeteci 
olduğunu ve onu öldüreceğini söylemiş, Erhan bu durumu İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerine 
bildirmiş ve en son 07.04.2006 tarihinde de aynı bilgiyi vermiştir.

Yasin Hayal bu eylemi gerçekleştirmek için 2006 yılı başlarında Zeynel Abidin Yavuz ile 
görüşmüş ve ona “ Bir Ermeni başı var vurur musun” şeklinde teklifte bulunmuştur. Zeynel Abidin 
Yavuz kendisine yapılan bu teklifi önce kabul etmiş, ancak Yasin para ve silah bulamadığı için 
eylem sürekli ertelenmiştir.

Yasin, 2006 yılı Mayıs ayı içerisinde Zeynel’i yanma çağırarak Hrant Dink’i vurma eylemini 
icraya koyacaklarını söylemiş, bu sırada yanlarına gelen Erhan Tuncel’den Hrant Dink’in 
resimlerini ve Agos Gazetesinin adresini internet’ten indirmesini istemiştir.

Erhan Tuncel okul ve daha sonraki dönemde ev arkadaşı olan Tuncay Uzundal ile birlikte 
Akın İnternet Kafeye giderek Hrant Dink’in internetten indirdikleri fotoğraflarını CD’ye 
kaydetmişler, bilahare Erhan, bu çıktıları bir gazete kağıdına sararak Yonca Markete bırakmıştır. 
Zeynel, gazete kağıdına sarılı paketi Yonca marketten alarak Yasin Hayal’e götürmüş, Yasin Hayal 
paketi açarak, içinden çıkardığı Hrant Dink’e ait resimleri Zeynel’e göstererek “Senin vuracağın 
adam bu, Ermenilerin başıdır. Türklere kötü sözler söyledi” diyerek öldüreceği kişinin bir Türk 
düşmanı olduğu yönünde telkinlerde bulunmuştur.

Zeynel Abidin Yavuz’un eylemi icra edecek kişi olarak planlandığı dönemde konu Mustafa 
Öztürk’e de aktarılmış ve ondan maddi ve manevi destek sözü alınmıştır.

Ancak, Zeynel Abidin Yavuz, abisi olan Kurtuluş Yavuz’un talep ve tavsiyesi üzerine, 
Haziran ayında Trabzon’dan ayrılarak çalışmak için İzmit iline gitmiş ve o safhada eylem 
gerçekleştirilememiştir.

Zeynel Abidin Yavuz’un sigorta kayıtları üzerinde yapılan İncelemede 03.06.2006 -
17.09.2006 tarihleri arasında SSK Kocaeli Sigorta Müdürlüğü bölgesinde çalıştığı tespit edilmiş, 
ayrıca baz İstasyonu incelemesinde kullanmakta olduğu cep telefonunun 17.7.2006 -  24.8.2006 
tarihleri arasında Kocaeli’de sinyal vermekte olduğu, 24.8.2006 tarihinden sonra Trabzon’da sinyal 
vermekte olduğu tespit edilmiştir.

Yasin Hayal, Zeynel Abidin Yavuz’un îzmit iline gitmesi üzerine bu eylemi 
gerçekleştirebilecek başka bir şahıs aramaya başlamış, aynı zamanda eylemde kullanacağı silahı da 
temin etmek üzere arayışa girmiştir.

Coşkun İğci, Yasin Hayal’in halasının kocasıdır ve kendi beyanlarına göre, Trabzon 
Jandarma Komutanlığı istihbarat biriminde görevli Engin kod ( V.Ş. ) ve onunla birlikte hareket 
eden istihbarat görevlisi ile görüşerek, onlara Trabzon ilinde hazırlık aşamasındaki suçlar ve 
gerçekleştirilmiş suçlarla ilgili çevreden elde ettiği bilgileri aktarmakta ve istihbarat görevlisi
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Engin’in isteği üzerine Yasin Hayal hakkında bilgiler vermektedir.

Coşkun İğci yine kendi beyanlarına göre, istihbarat görevlilerinin isteği üzerine, 2006 yılı 
Temmuz ayı ortalarında Yasin Hayal ile görüşerek bir gazeteciyi vuracağını duyduğunu söylemiş ve 
bunun nedenini sormuştur. Yasin de kendisine Hrant Dink isimli bir gazeteciyi vuracağını açıklamış, 
Coşkun, Yasin’den aldığı bu bilgileri istihbarat görevlilerine aktarmıştır.

Yasin ve Coşkun tekrar buluştuklarında Yasin, 300 YTL parası olduğunu, bu parayla silah 
temin edeceğini söyleyerek Hrant Dink’in resmini Coşkun’a göstermiştir. Coşkun İğci bu durumu 
Jandarma görevlilerine anlatmış ve onların “Parayı Yasin’deıı al ve bir silah bulacağım söyle “ 
talimatı üzerine, silah temini için 300 YTL.’ yi Yasin’den almıştır.

Aradan geçen 2.5 aylık süre içinde silahın getirilmemesine sinirlenen Yasin, Coşkun’u 
arayarak silahı ya da parayı getirmesini söylemiş, Coşkun İğci, Yasin ile aralarındaki bu görüşmeyi 
istihbarat görevlilerine anlatarak yine onların silah bulamadığını söyleyerek parayı geri vermesi 
şeklindeki yönlendirmesi sonucu 300 YTL’yi Yasin’e iade etmiştir. Bu olaydan sonra da Jandarma 
görevlileri ile görüşmeye devam etmiş ve Yasin’in durumunu sorduğunda "Yasin Hayal bu işi 
yapamaz gözetimimiz altında, biz o işi hallettik” yanıtını almıştır.

Yasin Hayal 2006 Ağustos ayı başlarında Pelitlispor’da futbol oynarken tanıştığı ve 
genellikle aynı siyasi görüşleri paylaşan takım arkadaşı Ogün Samast’a gerçekleştirmeyi planladığı 
eylem ile ilgili düşüncelerini açıklayarak, Hrant Dink isimli Ermeni bir gazeteci olduğunu, bu 
şahsın Türkler'e hakaret ettiğini söylemiş, bu şahsı öldürüp öldüremeyeceğini sormuş, Ogün 
Samast, Yasin Hayal' in Hrant Dink’in öldürülmesi yönündeki teklifini kabul etmiştir.

Erhan Tuncel, Yasin Hayal’in Agos Gazetesi Genel Yayın Yönetmeni Hrant Dink' e yönelik 
eylem planladığı yönünde Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğüne 17.02.2006 ve 07.04.2006 
tarihlerinde bilgi vermiş, ancak, Yasin Hayal’in bu eylemi bizzat yapmayacağını, önce Zeynel 
Abidin Yavuz ve daha sonra Ogün Samast'a yaptırmayı planladığını bildiği halde ilgili kuruma bu 
hususta yanlış yönlendirici bilgi verdiği tespit edilmiştir.

Muhittin Zenit alman beyanında, Erhan Tuncel’in kendisine eylemin Zeynel Abidin Yavuz 
tarafından gerçekleştirileceğini bildirdiğini ancak kendisinin bu bilginin doğruluğunu teyit 
edemediği için rapor haline getirmediğini, Ogün Samast’m eylem için seçildiği konusunun ise 
kendisine hiç bildirilmediğini ifade etmektedir.

Bunun temel sebebi ise Erhan Tuncel’in, Hrant Dink suikastını Yasin Hayal ile birlikte 
planlamasından kaynaklanmaktadır. Başka bir deyişle Erhan Tuncel istihbarat kurumuna eylemi 
önce Yasin Hayal'in yapacağını aksettirerek daha sonra Zeynel Abidin Yavuz fikrinden vazgeçilmesi 
sonrasında onun adını vererek ve Ogün Samast’da karar kılınması üzerine hiç bilgi vermeyerek 
kurumu bilinçli olarak yanlış yönlendirmiştir .

Erhan Tuncel'iıı ev arkadaşı olan şüpheli Tuncay Uzundal ifadelerinde, Erhan’ın bir gün 
kendisine büyük bir eylemi önlediğini, aslında planlayanın da kendisi olduğunu söylediğini 
belirtmiştir. Tuncay Uzundal’ın bu beyanları, Erhan Tuncel' in söz konusu eylemdeki planlayıcı 
konumunu ortaya koymaktadır.

Yasin Hayal, Engin Yılmaz ile Ogün Samasfı İstanbul’a göndermeyi, orada Engin Yılmaz’m 
çalacağı bir araba ile eylemi gerçekleştirmeyi planlayarak, bu durumu olaydan yaklaşık iki ay kadar 
önce gittiği bir düğün merasimi sırasında Engin Yılmaz'a anlatarak ondan yardım istemiştir. Ancak 
Engin Yılmaz bu eyleme katılmayı kabul etmemiş, Yasin Hayal de Engin Yılmaz’a kızarak bu 
konuyu kimseye anlatmamasını söylemiştir.

Ogün Samast, eylem teklifini kabul ettikten sonra, Yasin Hayal ile birlikte Erhan Tuncel'in 
evine gitmeye başlamış, Yasin ve Erhan, Ogün Samasfa Hrant Dink’in Türk düşmanı olduğu, bu 
şalisi öldürmesi halinde kahraman olacağını, olay yerinde kamera bulunabileceğini, bu nedenle
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yüzünü gizlemesi gerektiği yönünde telkin ve yönlendirmelerde bulunmuşlar, eylem ile ilgili dikkat 
edilmesi gereken hususları ve stratejiyi anlatmışlardır.

Tuncay Uzundal ifadesinde, olay tarihinden yaklaşık iki ay evvel evde olduğu bir sırada 
Yasin, Erhan ve Ogün' ün Hrant Dink' in resimlerini sehpanın üzerine koyarak eylem planı 
yaptıklarını, Erhan ile Yasin'in, Hrant Dink'in öldürülmesi konusunda Ogün Samast' ı 
azmettirdiklerini beyan etmiştir.

Bu dönem içerisinde Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğündeki istihbarat görevlilerinin 
Erhan Tuncel ile ilgili olarak “ Bilgi saklamaya çalıştığı, sıklıkla yalan söylediği, zaman zaman 
verdiği bilgilerin çeliştiği, sıkça para talep ettiği ve para İçin senaryo haberler ürettiği” 
gerekçeleriyle istihbarat elemanı statüsünden çıkarılması talebinde bulundukları anlaşılmış, bu 
nedenle Erhan TunceTin, İstihbarat Daire Başkanlığınca 23.11.2006 tarihinde mutemet 
kayıtlarından düşümü yapılmıştır. Ayrıca, bu dönemlerde Erhan TunceTden Yasin Hayal ile ilgili 
hiçbir bilgi alınamamıştır.

Yasin Hayal, eniştesi Coşkun İğci'nin kendisine silah almaması üzerine onun kendisine iade 
ettiği 300 YTL ile açık kimliği belirlenemeyen bir şahıstan 7,65 mm. çaplı el yapımı bir silah satın 
almış ve silahı Ahmet İskender'in işyerinde saklamıştır.

Erhan Tuncel ve Tuncay UzundalTn ifadelerinde yer alan bilgilere göre, Yasin Hayal 
eylemde kullanılmak üzere mermi temini için, Erhan Tuncel'in evine gitmiş, Tuncay Uzundal'a 
kendisine mermi lazım olduğunu, Erhan'a ulaşması gerektiğini söylemiş ve bilahare Tuncay’ın 0505 
546 10 16 nolu telefonundan Erhan' m 0555 674 66 23 nolu cep telefonuna " Yasin abi burada, 
7.65 mm mermi lazım” şeklinde mesaj çekmişlerdir.

Mesajın kendisine gönderildiği sırada Salih Hacısalihoğlu'nun yanında bulunan Erhan, bu 
mesaja kızdığını hissettirecek şekilde Tuncay’ m telefonuna "Tuncayyy" şeklinde mesaj göndermiş, 
daha sonra yine Erhan'ın yönlendirmesiyle Yasin, London Otelin sahibi olan Salih Hacısalihoğlu’ 
ndan bir kutu mermi almıştır.

Yasin Hayal, 14.01.2007 tarihinde Gözde İnternet Salonuna çağırdığı Ersin Yolçu’dan, 
Ogün’ü bulmasını istemiş, ancak Ersin Yolçu, Ogün’ü bulamayıp tekrar Yasin’in yanma dönmüş, 
daha sonra Yasin sokakta birlikte yürüdükleri sırada Ersin’e Hrant Dink’ i vurduracağını 
açıklamıştır.

15.01.2007 günü saat:10:30’da Yasin, Ersin’in çalıştığı kırtasiye dükkanına gelmiş ve 
Ersin’den Ogün’ü bulup yanma getirmesini istemiştir.. Ersin de, işyerinden çıkarak Ogün Samast’ı 
evinden alıp birlikte işyerinde bekleyen Yasin’in yanma gelmişler, Yasin, Ogün’ün Hrant Dink’e ait 
fotoğrafları ile adreslerini kayıp ettiğini öğrenince, cebinden çıkardığı Agos gazetesinin adresini 
Ogün’e vermiştir.

Ogün, Yasin ve Ersin 16.01.2007 günü internet kafeye giderek Hrant Dink’ in fotoğraflarını 
çıkarmışlar, daha sonra hep birlikte Ahmet İskender’in kırtasiye dükkanına giderek Yasin ile Ogün, 
Ahmet İskender’in dükkanında muhafaza edilmekte olan eylemde kullanılacak silahı denemeye 
gideceklerini söyleyerek diğerlerinin yanından ayrılmışlar ve Yasin Ogün’e Aydın Kent Sitesi 
yakınlarında boş bir arazide silah atışı yaptırmıştır.

17.01.2007 günü saat:10:30 sıralarında Yasin, Ersin’in çalıştığı işyerine gelip birlikte 
Ogün’ü beklemişler, yaklaşık 1 saat sonra buluşma yerine gelen Ogün ile birlikte Ahmet İskender’e 
ait işyerine gitmişler,.burada Yasin Hayal kendisine ait olup Ahmet İskender’de muhafaza edilen 80 
YTL ile Ahmet İskender’in verdiği 100 YTL olmak üzere toplam 180 YTL’ yi, ayrıca işyerinde 
sakladığı silah ile bir kutu mermiyi Ogün’e vermiştir.

Ogün ile Ersin, Ahmet’in işyerinin karşısında bulunan berber dükkanına gimişler, Ogün tıraş 
olduktan sonra saat: 14.00 sıralarında Ersin ile birlikte otobüs terminaline giderek Metro Turizmden
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otobüs bileti almış ve 15:30 otobüsü ile Trabzon’dan hareket ederek 18.01.2007 günü saat:08:00 
sıralarında Esenler Otogarında inmiştir.

Ogün Samast, Yasin HayaTin yola çıkmadan önce numarasını kendisine verdiği Ahmet 
İskender e ait 0535 396 82 21 nolu cep telefonunu 0212 640 42 48 nolu ankesörlü telefondan 
arayarak, Ersin Yolçu ile görüşüp ona İstanbul’a geldiğini, gazetenin bulunduğu yere gittiğinde 
tekrar arayacağını söylemiştir.

Bayrampaşa’da oturan dayısı Turan Samast’m yanma giderek dayısı ile görüştükten sonra 
daha önce internetten tanıştığı Orhan Ozbaş’ı telefon ile arayarak, Bayrampaşa’da bulunan Ada 
Parkın önünde buluşmuşlar, Orhan Özbaş’m arabasıyla, yanlarında onun arkadaşları olan Mesout 
Kadri, Kaan Gerçek, Turan Meral olduğu halde, birlikte gezmişlerdir.

Daha sonra Ogün Samast tekrar dayısının evine gitmiş ve hatta evde Ogün’ün üzerinde 
bulunan silahı gören dayısı, Ogün’e neden silah taşıdığını sorarak kızmıştır.

Aynı gün akşamı ( 18.01.2007 ) Trabzon’da bulunan Ersin Yolcu ile Yasin Hayal Mihmandar 
Kafe’de buluşmuşlar, Ersin, Yasin Hayal’e Ogün ile telefonda görüştüğünü söyleyip, “Ogün Samast 
mekanda pusuda” diyerek görüşmeyi aktarmıştır.

Ogün Samast ertesi gün yani 19.01.2007 günü saat: 07-08:00 sıralarında evden çıkarak 
dolmuş ile Kaleiçi’ne, oradan da otobüsle Şişli’ye, daha sonra yürüyerek Yasin’in kendisine verdiği 
Halaskargazi Cad. No:192 adresindeki Agos Gazetesinin bulunduğu binanın önüne gelmiş, saat : 
13:00 sıralarında Agos Gazetesinin bürosuna girerek, orada bulunan çalışanlara Ankara 
Üniversitesinde okuduğunu, Hrant Dink ile görüşmek istediğini söylemiştir. Ancak, gazete 
personelinin Hrant Dink’in binada olmadığını, randevu alarak görüşebileceğini söyleyip, bir kağıda 
yazdıkları gazetenin telefon numarasını kendisine vermeleri üzerine, gazete binasından ayrılmıştır.

Ogün Samast, yakın bir yerde bulunan 0212 219 84 90 nolu ankesörlü telefon ile Ahmet 
İskender’e ait 0535 396 82 21 nolu cep telefonunu arayarak Yasin Hayal ile görüşmüş ve ona Hrant 
Dink’in yerinde olmadığım, ne yapması gerektiğini sormuştur. Yasin de, Ogün’e Hrant Dink 
gelinceye kadar beklemesini söylemiş, bunun üzerine Ogün Samast gazete binasının yakınlarında 
dolaşmaya başlamış ve bir ara yine gazete binasının yakınında olan internet kafeye giderek 
arkadaşları ile mesajlaşmış ve canlı sohbet yaptığı arkadaşı Muharrem Sayit Kahveci’ye, biraz 
sonra bir Ermeni’yi öldüreceğini söylemiş, ancak arkadaşı buna inanmamıştır.

İnternet kafeden ayrıldıktan sonra Agos Gazetesinin hemen köşesinde bulunan Akbank’m 
önünde Hrant Dink’in binaya girmesini beklemeye başlamıştır.

Saat 14:50 sıralarında Hrant Dink’in gazete binasından çıkarak kendisine doğru geldiğini 
görmüş, ancak, ani gelişen bu olay nedeniyle silahım belinden çıkartıp eylemi 
gerçekleştirememiştir.

Akbank’a para çekmek amacıyla giren Hrant Dink saat:14:57 sıralarında bankadan çıkıp, 
gazete binasına doğru yöneldiği sırada, arkasından hızla gelen Ogün Samast belinden çıkardığı 
silahı ile başına doğru yakın mesafeden 3 el ateş etmiş, mermilerden iki tanesi Hrant Dink’in başına 
isabet ederek ölümüne neden olmuştur.

Şüpheli Ogün Samast, Akbank ile gazetenin bulunduğu binanın kesiştiği Şafak sokaktan 
koşarak olay yerinden uzaklaşmış ve ilk önce halk otobüsüne, daha sonra dolmuşa binerek 
Bayrampaşa’ya gitmiştir. Bayrampaşa’ya vardığında 0212 640 81 80 nolu ankesörlü telefondan 
Ahmet İskender’ e ait cep telefonımu arayıp, Yasin ile görüşerek, Hrant Dink’i vurduğunu ve 
Trabzon’a geleceğini söylemiş, bunun üzerine, Yasin “Gerçekten vurdun mu, 2-3 gün daymlarda kal 
daha sonra Trabzon’a gelirsin” diyerek, Ogün’ün yakalanmaması için hemen Trabzon’ a 
gelmemesini söylemiştir.

Aynı gün, Ersin Yolçu ile Zeynel Abidin Yavuz, Mihmandar Kafede oturdukları sırada
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televizyondan Hrant Dink’İn öldürüldüğünü öğrenmişler, bu sırada Erhan Tuncel kafeye gelerek 
Ersin Yolçu’ya, Yasin Hayal’in nerede olduğunu sormuş, Ersin de Yasin’i görmediğini söyleyince, 
Erhan, Ersin’ i kafenin dışına çağırarak, “Eleman vuruldu” demiştir.

Erhan daha sonra Ogün’ün nerede olduğunu sormuş, ancak Ersin Yolçu, Erhan’ın olaydan 
haberdar olmadığını düşünerek Ogün’ün İstanbul’a gittiğini Erhan’a söylememiş ve Ogün’ün 
evinde olabileceğini söylemiştir.

Ogün Samast 20.01.2007 günü saat: 10:30 da Metro Turizm’den kendi ismini vererek aldığı 
biletle Trabzon’a gitmek üzere yola çıkmış, İstanbul Terörle Mücadele Şube Müdürlüğünün yaptığı 
çalışmalar sonucunda Ogün’ün adı geçen turizm şirketine ait otobüsle yola çıktığım tespit edilmiş, 
durum Samsun Emniyet Müdürlüğüne bildirilmiş ve saat: 22:30 sıralarında Samsun Terminalinde 
durdurulan otobüste Ogün Samast tespit edilerek gözaltına alınmıştır.

Soruşturmanın ilerleyen safhalarında bir kısım şüpheli anlatımları ve bir kısım iletişim tespit 
tutanaklarından şüpheli Mustafa Öztürk’ün, planlanan suikast ile Mc Donalds bombalama eylemi 
öncesinde ve sonrasında maddi ve manevi yardımda bulunma konusunda diğer şüphelilerle 
görüşmeler yaparak taahhütte bulunduğu, eylemin planlamasının değişik safhalarından haberli 
bulunduğu ve bu suretle suikast eyleminin icrasına feri iştirakinin bulunduğu, şüpheliler Yaşar 
Cihan ve Halis Egemen’in eylemler sonrasında maddi ve manevi yardımda bulunma konusunda 
diğer şüphelilerle görüşmeler yaparak taahhütte bulundukları örgüt faaliyetlerine maddi destek 
verdikleri kanaatine ulaşılmıştır.

Deliller:
Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Dairesi Başkanlığından alınan yazıda Erhan Tuncel’in 

Trabzon Emniyet Müdürlüğü nezdinde 2.12.2004 tarihinde yardımcı haber elemanı sıfatıyla deneme 
kayıtlarına alındığı, 23.11.2006 tarihinde ise aynı sıfatla mutemet kayıtlarından düşümünün 
yapıldığı bildirilmiştir.

Maktule ait otopsi sonucunda kesin Ölüm nedeninin, ateşli silah mermi çekirdeği 
yaralanmasına bağlı kafatası kırığı ile beyin kanaması ve beyin doku harabiyeti olduğu Adli Tıp 
Kurumu Morg İhtisas Dairesinin 6.2.2007 gün ve 2007/4149 sayılı raporu ile bildirilmiştir.

Şüpheli Ogün SamastTn celbedilen doğum kaydında 28.6.1990 tarihinde Üsküdar Zeynep 
Kamil Hastanesinde doğduğu tespit edilmiş, ayrıca Kocaeli Devlet Hastanesinden aldırılan heyet 
raporunda suç tarihinde ve halen 18 yaşının içinde olacağının tespit edildiği görülmüştür.

Şüpheli Ogün Samast hakkında yaptırılan sosyal inceleme sonucunda tanzim edilen raporda, 
şüphelinin yaptığı eylemin hukuki anlam ve sonuçlarını kavrayabilecek yeterlilikte olduğu tespit 
edilmiştir.

21.1.2007 tarihli Yer Gösterme Tutanağında Ogün Samast eylemi gerçekleştirdiği yerde 
tariflerde bulunarak Trabzon’da bulunan suç ortakları ile ilgili bilgi vermiştir.

Ogün Samast’dan elde edilen 7.65 mm yerli el yapısı tabancanın ve mermilerin 6136 sayılı 
Kanun kapsamında bulunduğu ve vahim nitelikte olmadığı, olay yerinden elde edilen 2 adet boş 
kovan ile 1 adet mermi çekirdeğinin bu tabancadan atılmış olduklarına dair 22.1.2007 gün ve 1208 
sayılı ekspertiz raporu tanzim edilmiştir.

Maktulün cesedinden elde edilen 2 adet mermi çekirdeğinin Ogün Samast’dan elde edilen 
tabancadan atılmış olduklarına dair 26.2.2007 gün ve 3405 sayılı ekspertiz raporu düzenlenmiştir.

Olay yeri ve civarında bulunan kamera görüntülerinde yer alan ve olay yerinden kaçarken 
tespit edilen şalısın Ogün Samast olduğuna dair 21.1.2007 gün ve 536 sayılı ekspertiz raporu tanzim 
edilmiştir.

Ogün Samast’dan elde edilen eldiven üzerinde atış artıklarının bulunduğuna dair 25.1.2007

20



gün ve 663-824 sayılı ekspertiz raporu düzenlenmiştir.

Ogün Samast a ait kot montun sağ ve sol kol ağızlarında atış artıklarının bulunduğuna dair
26.1.2007 gün ve 663-824/Ek sayılı ekspertiz raporu tanzim edilmiştir.

Ogün Samast’ın sol el içerisinde atış artıklarının bulunduğuna dair 25.1.2007 gün ve 740 
sayılı ekspertiz raporu düzenlenmiştir.

Erhan Tuncel ve Tuncay Uzundal’m birlikte kaldıkları evde yapılan aramada ele geçen 
ajandalar ve yazılar üzerinde yapılan incelemede el yazılarının bu şüphelilere ait olduğu ve 
karalanmış yazılar içerisinde Hrant Dink isminin yazılı olduğu tespit edilerek bu hususta 12.3.2007 
gün ve 2007/1921 sayılı ekspertiz raporu tanzim edilmiştir.

Ogün Samast ifadesinde; ortaokul bitmek üzereyken 75. yıl İlköğretim Okulu önünde simit 
satan Yasin Hayal ile görüşmeye başladığını, Yasin ile konuşmalarında Çeçen Rus savaşı hakkında, 
Amerika’nın Irak’a yaptığı işgal hakkında bilgiler verdiğini, 6-7 ay önce bir konuşmalarında bir 
Ermeni gazetecinin olduğunu, bu şahsın Türklere hakaret ettiğini, dolayısıyla bunun 
cezalandırılması gerektiğini söylediğini, kendisi de milliyetçi bir insan olup bu tür olaylardan 
etkilendiğinden Yasin’e “Bana bir görev düştüğünde yapabilirim” dediğini, daha sonraki 
görüşmelerinde gazetecinin isminin Hrant Dink olduğunu, Agos gazetesinde yazı yazdığını 
öğrendiğini, Yasin ile her görüşmesinde Hrant Dink’in Türk düşmanı olduğunu ve Türkler aleyhine 
hareket ettiğini belirttiğini, Hrant Dink’in internetten indirilmiş resimlerini kendisine verdiğini, 
olaydan yaklaşık 1 hafta önce Yasin Hayal’in bu konudan Ersin Yolçu, Ahmet İskender ve Zeynel 
Abidin Yavuz’un haberi olduğunu söylediğini,

Ahmet İskender’in kırtasiye dükkanında Ersin ve Yasin ile buluştuklarını, Ahmet 
İskender’in de dükkanında olduğunu, bu şahısların, Hrant Dink’in Türk düşmanı olduğunu 
söyleyerek, kendisini etkilemeye çalıştıklarını, kendisinin de bu tip konuşmalardan çabuk etkilenen 
bir insan olması ve arkadaşlarına düşkün biri olması nedeniyle bu eylemi yapacağını söylediğini,

İstanbul’a hareket etmeden bir gün önce Ahmet’in kırtasiye dükkanında Yasin ile 
buluştuklarını, Ersin Yolçu’nun da orada olduğunu, Saat 18:00 sıralarında Konaklar Mahallesinde 
bulunan sakin bir yere Yasin’in getirdiği silahla eğitim yapmaya gittiklerini, Yasin’in getirdiği bu 
7.65 mm çaplı ruhsatsız silahla yaklaşık 5 metreden bir ağaca bir şarjör mermi attığım, daha sonra 
tekrar Ahmet’in işyerine geldiklerini, Ersin Yolçu’nun da kendilerini beklediğini, Yasin’in 
kendisine bilet alması için 50 YTL para verdiğini, silahı da atış yapmaya gitmeden önce Ahmet’in 
işyerinde sakladığı yerden çıkartarak vermiş olduğunu, bu silah ve para verme olayının Ersin ve 
Ahmet’in yanında gerçekleştiğini, Trabzon otogarına bilet almaya gittiğini, ancak “yarın gelince 
doğrudan otobüse binebilirsin bilete gerek yok” dediklerini,

Ertesi gün saat 15:30 da İstanbul’a gelmek amacıyla evden çıktığım, saat 13:00 sıralarında 
Ersin’in çalıştığı kırtasiye dükkanına gittiğini, Yasin’in de bilahare bu işyerine geldiğini, bir gün 
önce bileti almadığı için elinde bulunan 50 YTL’yi Yasin’e geri verdiğini, buradan hep birlikte 
Ahmet İskender’in kırtasiye dükkanına gittiklerini, Yasin’in burada Ahmet’ten aldığı bir miktar para 
ile birlikte toplam olarak 180 YTL para verdiğini, Hrant Dink’in resmini yine burada verdiğini, 
daha önceden Hrant Dink’in çalıştığı Agos gazetesinin adresini vermiş olduğunu,

Yasin’in, İstanbul’da bulunan gazete binasının önüne gittiği zaman kendisini aramasını 
söyleyerek Ahmet İskender’in kullandığı 0 535 396 82 21 numaralı cep telefonunu bir kağıda 
yazarak kendisine verdiğini, ayrıca eylemi gerçekleştirdikten sonra 2-3 gün İstanbul’da 
akrabalarının yanında kalmasını ve olaydan sonra silahı güvenli bir yere atmasını söyleyerek Ersin 
Yolçu’ya kendisini otogara götürmesini, yolcu etmesini söylediğini, Ersin ile birlikte otogara 
gittiklerini, Ersin’in yolda “Gazan mübarek olsun, sen bu işi becerirsin, yürekli adamsın” diyerek 
cesaret verdiğini,

Ertesi gün sabah saat 08:00 sıralarında Esenler otogarında otobüsten indiğini ve otogara
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yakın bir yerde oturan Turhan dayısının evine gittiğini, dayısıyla biraz görüştükten sonra internetten 
tanıştığı Orhan isimli arkadaşım telefonla arayarak onunla buluştuğunu, birlikte bir süre dolaştıktan 
sonra saat 19:00 sıralarında tekrar dayısının evine geldiğini, dayısının kendisine İstanbul’a neden 
geldiğini sorduğunda, arkadaşları ile buluşmaya geldiğini söylediğini,

19.01.2007 günü saat 07:00-08:00 civarında evden çıkarak Bayrampaşa’dan dolmuşla 
Kaleiçi’ne geldiğini, oradan Mecidiyeköy otobüsüne binerek Şişli’de indiğini, yürüyerek Yasin’in 
verdiği Halaskargazi cad. No: 192 adresindeki Agos gazetesinin önüne geldiğini, Agos gazetesinin 
içerisine girerek, orada çalışan bayanlara Ankara Üniversitesinde okuduğunu, Hrant Dink ile 
görüşmek istediğini söylediğini, personelin kendisine Hrant Dink’in gazete binasında olmadığını, 
randevu alarak görüşebileceğini söyleyip bir kağıda yazdıkları gazetenin telefonunu verdiklerini, 
bunun üzerine binadan çıkarak, yakınlarda bulunan bir ankesörlü telefondan Ahmet İskender’in cep 
telefonunu arayıp, Yasin ile görüştüğünü, Yasin’e, Hrant Dink’in yerinde olmadığını, ne yapması 
gerektiğini sorduğunu, Yasin’in kendisine akşama kadar daha doğrusu Hrant Dink gelinceye kadar 
beklemesini söylediğini,

Yasin’in bu talimatı üzerine gazete yakınlarında dolaşmaya başladığını, hatta bir ara gazete 
binasının yakınında bulunan internet cafeye giderek iki saat kadar orada bilgisayarla arkadaşlarıyla 

~Y|''hatleştiğini, daha sonra internet cafeden çıkarak, gazetenin hemen köşesinde bulunan Akbank’m 
- *uiıünde Hrant Dink’in binaya girmesini beklemeye başladığını, bina önünde bekleme süreci 

içerisinde bu kişiyi öldürmenin şart olmadığını, kendisine birkaç yumruk atıp oradan kaçabileceğini 
ve hatta oradan ayrılıp Yasin’e telefon açarak kişinin tatile gitmiş olduğunu, birkaç hafta İstanbul’da 
bulunmayacağını söyleyerek Trabzon’a geri dönmeyi de düşündüğünü, bu sırada Hrant Dink’in 
gazetenin bulunduğu binadan çıkarak Akbank şubesine girdiğini, bankadan çıkışını beklemeye 
başladığını, Hrant Dink bankadan çıkıp binaya gireceği sırada hızlıca arkasından yaklaşıp takriben 1 
metre mesafeden kafasına doğru 3 el ateş ettiğini,

Hemen Akbank ile gazete binasının olduğu ara sokağa girerek kaçmaya başladığını, çevrede 
bulunan bir şahsa Bayrampaşa’ya nasıl gidebileceğini sorduğunu, önce halk otobüsüne, daha sonra 
dolmuşa binerek Bayrampaşa’ya geldiğini, burada ankesörlü bir telefondan Ahmet İskender’e ait 
cep telefonunu arayıp Yasin ile görüştüğünü, Yasin’e “Hrant Dink‘i vurdum, geliyorum" dediğini, 
bunun üzerine Yasin’in şaşırarak “Gerçekten vurdun mu, 2-3 gün daymlarda kal, daha sonra 
Trabzon’a gel” dediğini, o geceyi Bayrampaşa’daki Turhan dayısında geçirdiğini, ertesi gün saat 
10:00 sıralarında Bayrampaşa otogarına giderek Metro Turizm’den isminin Ogün olduğunu 
söyleyip otobüs bileti aldığını, otobüs Samsun otogarına geldiğinde saat 22:30 sıralarında polisler 
tarafından yakalandığını anlatmaktadır.

Ogün Samast ikinci ifadesinde; Erhan’ın eski evinde Yasin ile birlikte ziyarete gittikleri 
sırada Erhan’ın kendisine Hrant Dink’in resimlerini gösterip “Bu adamı vurup kahraman olacaksın” 
şeklinde sözler sarf ettiğini, bu konuşmalar sırasında Tuncay Uzundal’m yanlarında olup olmadığını 
hatırlamadığını,

Yasin Hayal’in bu eylemi kendisine yaklaşık 7-8 ay öncesinden söylemiş olduğunu, o tarihte 
eylemi Engin Yılmaz isimli şahıs ile birlikte gerçekleştireceklerini söylediğini,

İstanbul’a geleceği sırada Tuncay Uzundal ile karşılaştığım, Tuncay’ın kendisine dikkatli 
olmasını ve telefon kullanmamasını söyleyerek evden getirdiği bir Türk bayrağı hediye ettiğini, 
üzerinde yakalanan bayrağın bu bayrak olduğunu anlatmaktadır.

Yasin Hayal ifadesinde; Hrant Dink’ in gazete yazıları ve Türklüğe hakaret etmesi nedenleri 
ile bu şahsın cezalandırılması amacıyla bir suikast fikrinin kendisinde geliştiğini, bu fikrinden 
Erhan Tuncel ve Zeynel Abidin Yavuz'u da haberdar ettiğini, ancak Zeynel Abidin’in bu görevi 
üstlenme konusunda kararsız kaldığını, o dönemde Erhan Tuncel' in internetten temin ettiği Hrant
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Dinke ait resimlerin çıktılarını Yonca Market sahibi Osman’a bırakması ve Zeynel'in o resimleri 
teslim alarak kendisine getirmesi konusunda talimat verdiğini, resimlerin kendisine getirildiğini 
fakat Zeynel'in yapamayacağım düşünerek ondan vazgeçtiğini,

5-6 ay kadar önce de bu konuyu Ogün Samast'a açtığında aynı fikirleri paylaştıklarını ve onu 
bu işi yapabileceğini anladığını ve silah ve para temini için beklemeye başladığını, aynı tarihlerde 
bir deniz kazasında ölen Ömer Polatoğlu isimli arkadaşından 300 YTL bedelle olayda kullanılan 
tabanca ve mermileri aldığım, ayrıca Ogün'ün İstanbul1 a gidiş gelişte yapacağı masrafları 
karşılamak üzere para biriktirmeye başladığını, eline geçen paraları harcamamak için kırtasiye 
sahibi arkadaşı Ahmet İskender'e vererek biriktirdiğini,

Bir süre sonra aynı konuyu Ersin Yolcu ve Ahmet İskender'e de açarak onların bilgi sahibi 
olmasını sağladığım,

14 Ocak 2007 tarihinde Ahmet İskender'in bilgisi olmadan poşete sarılı vaziyette onun 
dükkanına bırakmış olduğu tabancayı çıkartarak orada bulunan Ahmet İskender, Ogün Samast ve 
Ersin Yolçu'ya gösterdiğini ve Ogün ile birlikte silahın çalışıp çalışmadığını denemek üzere 
Konaklar mahallesinde bulunan dere ağzına giderek Ogün’ün 5-6 el atış yaptığını, silahın çalıştığını 
anladıktan sonra geri döndüklerini, kırtasiyede yaptıkları görüşmede Ogün'ü, Ersin'in otogardan 
f  jplcu edeceğini, Ogün İstanbul’a gittikten soma Ahmet' in cep telefonu ile irtibat kurarak kendisiyle 
‘görüşeceğini, Ogün'ün İstanbul'da maddi sıkıntı çekmesi durumunda Ahmet'in tanıdığı İstanbul'da 
bulunan esnaflara giderek para isteyebileceğini, verilen parayı o esnafın hesabına yatırabileceklerini 
ve Ogün'ü çarşamba günü İstanbul'a gönderebileceklerini kararlaştırdıklarını,

Bir sonraki gün Ersin ve Ogün'ü Trabzon otobüs terminaline göndererek bilet almalarını 
söylediğini, döndüklerinde Metro Turizmden yer ayırttıklarını söylediklerini, çarşamba günü 
Ahmet'in kırtasiyesinde daha önce biriktirerek Ahmet’e emanet olarak bıraktığı 180 YTL' yi alarak 
Ogün'e verdiğini, ayrıca dükkanda saklamış olduğu tabanca ve bir kutu mermiyi de teslim ettiğini, 
aynı zamanda internetten çıktılarını aldıkları, Hrant Dink'e ait resimler ve yine internetten 
öğrendikleri, Agos gazetesinin adresini de Ogün'e verdiğini, bu sırada Zeynel Abidin Yavuz da 
kırtasiyeye gelince kendisini dışarı çıkararak Ogün'ü bu iş için İstanbul'a yollamakta olduklarım 
söyleyip “sen mahalleye geç” diyerek onu gönderdiğini, Ogün’ün kendisine İstanbul'da dayılarının 
olduğunu, kalacak yer sıkıntısının olmadığını söylediğini,

Ogün ve Ersin’in terminale gittiklerini, kendisinin dükkandan ayrılmadığını, daha soma 
Ersin’in kendisine Ogün' ü yolcu ettiğini söylediğini,

Ertesi günü yani perşembe günü Ogün’ün kendisini birkaç kez Ahmet' e ait telefondan 
yarak olay yerine geldiğini ve beklediğini söylediğini, kendisinin de beklemesini söylediğini, 

ancak Ogün’ün o gün için Hrant Dink'i bulamadığını,
Takip eden Cuma günü ise Ogün’ün kendisine telefon açarak yine aynı yerde beklediğini, 

içeriye girerek kendisini öğrenci gibi tanıtıp görüşme yapmak istediğini sekreterlere söylediğini, 
ancak Hrant Dink' in bulunmadığını, randevu almasının gerektiğini anlatarak içeri girip birkaç 
gazeteciyi vurabileceğini söyleyince özellikle masum insanlara zarar gelmemesi gerektiğini, Hrant 
Dink'i beklemesi gerektiğini Ogün’e telkin ettiğini, Ogün’ün son aramasında ise işin bittiğini, 
Hrant'ı vurduğunu, Bayrampaşa’da olduğunu ve Yalova’ya gideceğini söylediğini, aynı gün 
medyadan da Hrant Dink' in öldürüldüğünü öğrendiğini anlatmaktadır.

Yasin Hayal daha soma alman ikinci ifadesinde; 2006 yılının Ocak ayında Erhan Tuncel’in 
evinde bir araya geldiklerini, Erhan’ın kendisine Hrant hakkında ne düşündüğünü sorduğunu, 
kendisinin de beş para etmez bir adam dediğini, Erhan’ın ise, Hrant Dink’in çok cesur bir insan, 
Ermenilerin gözünde Mustafa Kemal gibi bir insan olduğunu söylediğini, bu lafları kendisini tahrik 
etmek için söylediğini düşündüğünü, kendisinin “17-18 yaşlarında biri olsaydım, kafasını
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koparırdım” dediğini, Erhan’ın da, “bunu öldürsek büyük bir zafer kazanmış oluruz” dediğini, 
kendisi daha önce cezaevinde yattığı için böyle bir olaya katılamayacağını söyleyince Erhan’ın, 
senden yardım İsteyebiliriz” diyerek “silahını bize verirsin bir miktar da para hazırlarsın11 diyerek 

cevap verdiğini,

Bu konuşmadan yaklaşık bir iki hafta sonra Zeynel Abidin ile konuştuğunu ve Zeynel’i bu 
eylem için ikna ettiğini Erhan’ın kendisine söylediğini, ayrıca Hrant Dink’in resimlerini internetten 
çıkartarak marketi olan Osman’a kapalı zarf içerisinde bırakacağını söylediğini, kendisinin de 
Zeynel’e Erhan’ın markete resim bırakacağını söyleyerek markete gönderip o resmi aldırdığını,

Daha sonra Zeynel’in bu işe yanaşmadığını Erhan kendisine söyleyince kendisinin de “rızası 
olmayan adama silah vermem” diyerek Zeynel’den vazgeçtiğini,

Aradan 2-3 ay geçtikten sonra Erhan’ın kendisine Ogün hakkında sorular sormaya 
başladığını, Ogün ile görüştüğünü ve durumu ona anlattığını ve bu eylemi yapmayı kabul ettiğini 
söylediğini, hatta bu dönemde kendi silahını vermemek amacıyla halasının kocası olan Coşkun 
İğci’nin yanma giderek, Erhan’ın Hrant Dink’i öldürteceğini ve silah gerektiğini kendisine söyleyip, 
bunun için 300 YTL parayı Coşkun’a verdiğini, aradan 3 aylık bir zaman geçmesine rağmen 
Coşkun silah almayınca bu duruma kızarak parayı kendisinden geri aldığını,

jj*

Olay tarihinden yaklaşık 2 ay önce bir arkadaşının düğününde Engin Yılmaz’ı gördüğünü, 
kendisiyle konuşmaları sırasında bu durumu kendisine anlatarak, Ogün’ün böyle bir eylem 
gerçekleştireceğini, İstanbul’da kendilerine yardımcı olup olamayacağını, olay sonrasında Ogün’ün 
olay mahallinden kaçırıp kaçıramayacağını sorduğunu, ancak Engin Yılmaz kabul etmeyince bir 
daha bu konuyu kendisine açmadığını,

Yine olaydan kısa bir süre önce Ogün ile birlikte Erhan’ın evine gittiklerini, orada film 
seyrettiklerini, Erhan ve Ogün ile birlikte evin salon kısmında oturarak Hrant Dink cinayetini 
konuştuklarını, Erhan’ın, sürekli Ogün’e Hrant Dink’i öldürmesi halinde kahraman olacağım 
söylediğini, bu konuşmalar sırasında Tuncay’ın içeriye girip girmediğini hatırlamadığını,

Yine olaydan çok kısa bir süre sonra Erhan’ın evine gittiğini, Erhan’ın evde olmadığını, 
evde bulunan arkadaşı Tuncay’a, mermi lazım olduğunu ve Erhan’la görüşmesi gerektiğini 
söylediğini, Tuncay’ın telefonla Erhan’a “mermi lazım” diyerek mesaj çektiğini,

Daha önceki ifadesinde de belirttiği şekilde Ersin, Ahmet ve Zeynel Abidin ile birlikte 
Ahmet’in kırtasiyesinde konuştuktan sonra Ogün’ü İstanbul’a gönderdiğini, ancak Ersin, Ahmet ve 
Zeynel Abidin’in Erhan’dan haberleri olmadığını, daha doğrusu Erhan’ın bu olayı bildiğinden 
rıaberleri olmadığını,

Olay olduktan soma Mihmandar Kafeye gittiğini, hatta içeri girer girmez Hrant Dink’in 
öldürüldüğüne ilişkin televizyonda haberler yayınlandığını, gülerek orada bulunanlara iyi olmuş 
dediğini, daha soma Ersin’in yanma gelerek Erhan’ın kendisini aradığını söylediğini, kendisinin de 
hemen bulunduğu kafenin karşısındaki Erhan’ın evine gittiğini, Erhan’ın gülerek Hrant Dink’in 
öldürüldüğünü söylediğini anlatmaktadır.

Yasin Hayal cezaevinden yazarak C.Başsavcılığımıza gönderdiği mektuplarda; gerek Mc 
Donalds ve gerekse Hrant Dink suikastı eylemlerine kendisini Erhan Tuncel’in azmettirdiğini, 
eylem planlarını ve bomba hazırlığını Erhan’ın yaptığım, bu eylemlerde kendisini daima geri planda 
tuttuğunu ayrıntıları ile anlatmaktadır.

Tuncay Uzundal ifadesinde; 2006 yılı Haziran ayında Erhan Tuncel’in evine geldiğini, bir 
süre sohbet ettikten soma kendisine " Hrant Dink isimli bir şahıs var bana internetten resimlerini 
bulabilir misin" dediğini, internete girerek Hrant Dink'in fotoğraflarını bulduğunu, tahminen 3-5 
gün içerisinde Erhan ile beraber Akın İnternet Kafeye gidip Hrant Dink’ e ait resimleri bularak 
CD'ye kaydettiklerini, bu CD’yi Erhan Tuncel’in yanma aldığım, kendisine resimleri neden
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aradığını sormadığını, 2006 Temmuz ayında ev arkadaşının evden ayrılması üzerine Erhan'ın 
Tekinkel deki evine taşındığını, Bu evde Erhan ve Seyfi Yarımbaş İle birlikte kalmaya 
başladıklarını,

Erhan ile birlikte kaldıkları dönem içerisinde Yasin Hayal’in eve gidip geldiğini, bir gün 
gelişinde Ogün Samast'm da eve geldiğini, Ogün'ü ilk kez orada gördüğünü, bu buluşmanın 
tahminen 2006 yılı yaz aylarında olduğunu, o sırada Seyfı YarımbaşTn evde olmadığını, Erhan’ın 
odasından Hrant Dink' in resimlerini getirerek sehpanın üstüne koyduğunu, bu sırada kendisini 
dışarı çıkarttığını, bir süre odasında oturduktan sonra sıkılarak salona gittiğini, bu sırada Yasin’in 
Ogün'e Hrant Dink’ in resmini göstererek "bu şahıs kafirdir. Kıpkızıl kafirdir. Türk düşmanıdır." 
dediğini, bu arada Erhan’ın da Ogün'e hitaben "Orada kameralar olacaktır yüzünü sakla dikkatli ol" 
şeklinde telkinlerde bulunduğunu, daha sonra Ogün ile Yasin’in evden ayrıldıklarım,

Erhan'ın emniyette çalıştığını bildiği için bu olayı çok kurcalamadığını, Emniyetin bilgisi 
olduğunu düşündüğünü,

2007 yılı Ocak ayının başında evde olduğu bir sırada Yasin Hayal’in eve gelerek Erhan'ı 
sorduğunu, dışarıda olduğunu söyleyince Yasin’in Erhan' a bir mesaj atmasını istediğini, kendisinin 

_  de Yasin'in istediği şekilde "7.65 mm mermi lazım" yazılı mesajı Erhan’a attığım, bu mesajı 0505 
( ) 546 10 16 nolu telefonundan Erhan' ın kullandığı 0555 674 66 23 nolu telefona gönderdiğini,

Erhan'ın kızarak " TUNCAYYYYYY....... " şeklinde cevap gönderdiğini, bu duruma Erhan' ın
kızdığını anlayınca Yasin' e Erhan' ın cevap göndermediğini söylediğini ve Yasin’in evden 
ayrıldığını, daha sonra Erhan eve geldiğinde, “bana böyle mesajlar atma telefonum dinlenebilir” 
dediğini,

17.01.2007 tarihinde çalışmış olduğu iş yerinden dönerken Yasin Hayal'i gördüğünü, 
Yasin’in kendisine Mihmandar Kafe’ye gitmesini, Ogün'ün de orada olduğunu söylediğini, 
Mihmandar Kafe’ye Ogün'ün yanına gittiğini, Ogün’ün kendisine “ben İstanbul'a gideceğim" 
dediğini, kendisinin de Hrant Dink suikastı için gideceğini anladığını, ancak bu işi yapabileceğine 
inanmadığı için bu sözleri fazla önemsemediğini, telefonu Ogün'de kayıtlı olduğu için korkarak 
Ogün'e "telefon kullanma kendine dikkat et" dediğini, çay içtikten soma parasını ödediğini, 
Ogün’ün kendisine "Bu günlerde herkes bana para ve hediye veriyor " dediğini, kendisinin de “gel 
ben de sana hediye vereyim” diyerek Ogün Samast ile eve gidip ona bir Türk Bayrağı verdiğini, 
Ogün'ün üzerinden çıkan bayrağın muhtemelen kendi hediye ettiği bayrak olduğunu,

Erhan’ın Emniyet ile çalıştığına güvendiği için bu olaylarda hiç tedirgin olmadığını, Hrant 
^  Dink'in öldürüldüğünü aynı gün çalıştığı Nuri Restoran’da televizyondan öğrendiğini, daha sonra 
 ̂ , Erhan’ın iş yerine gelip gülümseyerek "Ogün Samast, Hrant Dink'i vurdu" dediğini, o sırada henüz 

Ogün'ün görüntülerinin yayınlanmadığım, sadece cinayet haberlerinin olduğunu,
Akşam eve geldiklerinde Erhan’ın " BBP' den Yaşar amca ile konuşup Ogün' ü teslim etmeyi 

düşünüyorum" dediğini, BBP'Men Yaşar amca olarak bildiği şahıs ile Erhan’ın zaman zaman 
telefonla görüştüklerini, konuşmalarına şahit olduğunu, kendisi ile hiç tanışmadığını, Ogün'ün 
yakalanması veya teslim olması sonrasındaki faaliyetler için Erhan’ın üzerinde para olması 
gerektiğini düşünerek Yaşar amcadan para almaya gideceğini de ifade ettiğini,

20.01.2007 günü Yasin Hayal'in yakalandığını televizyondan öğrendiğini, Erhan’ın gece geç 
saatlere kadar eve gelmediğini, telefonunun kapalı olduğunu, gece geç saatlerde Erhan'a telefon ile 
ulaşmayı başardığını, ona nerede olduğunu sorduğunda "herhangi bir problem yok" dediğini,

Ertesi gün saat: 12:00 sıralarında eve geldiğinde Erhan’ın uyuduğunu gördüğünü, 
uyandıktan soma Erhan’ın kendisine "Dün gece Emniyet Müdürlüğünde yakalanan şahısların 
ifadelerini bana okuttular. Fikrimi aldılar ve bıraktılar" dediğini anlatmaktadır.
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Tuncay Uzundal şifahi beyanlarına İlişkin 12.3.2007 tarihli tespit tutanağında; Erhan 
Tuncel in Emniyete çalıştığını bildiğini, ayrıca onun bir emniyet görevlisi olduğunu yani memur 
statüsünde olduğunu zannettiğini ifade etmektedir.

Ahmet İskender ifadesinde; olaydan iki gün önce 17.01.2007 saat: 11:00 sıralarında Yasin ile 
Ogün’ün işyerine geldiklerini ve gelir gelmez ikisinin de işyerinde arka taraftaki bölmeye 
geçtiklerini, o bölüme gittiğinde Yasin'in elinde bulunan silahın jarşörünü kapatıp Ogün'ün eline 
verdiğini gördüğünü, silahın işyerinde olduğunu bilmediğini, Yasin’in kendisine 100 YTL para 
verdiğini, Yasin’in para harcamamak için arada sırada kendisine para bırakarak biriktirmesini 
istediğini, daha önceden de bu şekilde 80 YTL parasını kendisinin biriktirdiğini,

Toplam 180 YTL parayı masanın üstüne koyduğunu, Yasin’in Ogün'e “bu parayı al” 
dediğini, Ogün'ün de parayı alarak işyerinin karşısında bulunan berber dükkanına gittiğini, daha 
sonra tekrar Ersin Yolçu ile birlikte iş yerine geldiğini, bu sırada işyerinde kendisi ve Yasin’in 
bulunduklarını, bir ara Yasin lavaboya gittiğinde Ersin ile birlikte Ogün Samast'a Yasin'i kastederek 
"Bu adamın söylediklerini kesinlikle yapma, eğer yapamayacağını söylemekten korkuyorsan o 
adamı bulamadım yoktu dersin" dediklerini, Ogün’ün de olumlu cevap verdiğini,

Daha sonra Yasin, Ogün ve Ersin’in işyerinden Tuncay isimli şahsa ait Kartal marka bir 
( ) araçla ayrıldıklarım, aynı gün saat:17.00 sıralarında Yasin’in tekrar işyerine geldiğini ve kullandığı

0535 396 82 21 nolu telefon numarasını İstanbul'da bir arkadaşına verdiğini, 212 kod nolu bir 
numaranın araması halinde kendisine vermesini söyleyerek iş yerinden ayrıldığını,

Ertesi gün öğle saatlerinde Yasin’in tekrar işyerine geldiğini, daha sonra cep telefonu 0212 
kod ile başlayan bir numaranın aradığını, telefonu Yasin'e verdiğini ve arayanın Ogün olduğunu 
anladığını, Yasin’in telefonu alarak dışarıda konuştuğunu, tekrar telefonu dükkana getirdiğini, 
yaklaşık iki saat sonra 0212 kod ile başlayan bir numaradan tekrar telefonun arandığını, Ogün 
olduğunu anlayınca tekrar telefonu Yasine verdiğini, Yasin’in telefonu alarak dışarı çıktığım ve 
konuşmayı bitirince içeri girdiğini,

Daha sonra 19.01.2007 günü işyerine geldiğinde Yasin’in işyerinde olduğunu, aynı gün 
Ogün’ün iki kez İstanbul’dan aradığını ve Yasin ile görüştüğünü, bu görüşmelerde neler 
konuşulduğunu bilmediğini,

Ertesi gün televizyonda Hrant Dink'in öldürülmesi olayını gördüğünü ve olayı gerçekleştiren 
şahsın görüntüsünü televizyondan izleyince Ogün Samast olduğunu anladığını, Yasin'den korktuğu 
için ve kendi telefonuyla görüşüldüğü için korkarak ihbar edemediğini anlatmaktadır.

I Ersin Yolçu ifadesinde; öldürme olayından beş gün kadar önce Yasin HayaTın yanma
gittiğini, bu sırada kendisine kimseye bir şey söylememesini, ancak Ermeni başı olarak ifade ettiği 
Hrant Dink’i öldürteceğini söylediğini, bu şahsın ismini de ilk defa burada duyduğunu,

Ertesi gün işyerinde bulunduğu sırada Yasin’in tekrar gelerek Ogün'ü bulmasını istediğini, 
Ogün'ün evine giderek kendisine Yasin’in görüşmek istediğini söylediğini ve birlikte Yasin'in 
yanma geldiklerini, bir süre yalnız konuştuklarını, daha sonra dışarı çıkarak yanlarına gittiğinde 
Yasin’in, Ogün'e “fotoğraflar ve adresler sende duruyor mu” şeklinde sorunca Ogün’ün kayıp 
ettiğini söylediğini ve Yasin’in cebinden Hrant Dink'in adresi yazılı kağıdı çıkararak Ogün' e 
verdiğini,

Ertesi günü ikindi saatlerinde Yasin'in talebi doğrultusunda Ogün, Yasin ve kendisinin adını 
bilmediği bir internet kafeye giderek internetten Hrant Dink’e ait fotoğrafları bularak yazıcıdan 
çıkarttıklarını ve Ahmet İskender'in işyerine döndüklerini, burada Yasin’in, Ogün'ü yanma alarak 
“biz atış yapmaya gidiyoruz” dediğini, bu sırada kırtasiyede Yasin'in üzerinde bir tabanca olduğunu 
gördüğünü,

15 dakika kadar sonra Yasin ve Ogün’ün kırtasiyeye geri döndüklerini ve Yasin’in, Ogün'ün
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bu işi bitireceğini söylediğini, daha sonra Yasin'in bulunmadığı bir ortamda kendisi ve Ahmet’in, 
Ogün e bu işi yapmamasını İstanbul' a gitse bile Hrant Dink'in yurt dışında olduğunu, bulamadığını 
söyleyerek geri dönmesini söylediklerini, ancak Ogün’ün kendilerini dinlemediğini,

Ertesi günü işyerini açtıktan sonra Yasin Hayal ile birlikte Ogün'ü beklemeye başladıklarını, 
Ogün geldikten sonra Ahmet'in dükkanına geçtiklerini, burada Yasin’in, Ahmet'ten 80 YTL para 
alarak Ogün'e teslim ettiğini, ayrıca yine belinde bulunan silahı bir kutu mermi ile birlikte Ogün'e 
teslim ettiğini, Ogün ile birlikte karşıdaki berbere geçtiklerini ve Ogün’ün sakal ve bıyık traşı 
olduğunu, daha sonra Yasin'in isteği üzerine Ogün' ü alarak Trabzon otogarına götürdüğünü,

Ertesi günü tekrar Ahmet'in dükkanına gittiğinde Ahmet'e telefon geldiğini, arayanın Ogün 
olduğunu, Ahmet’in konuştuktan sonra telefonu kendisine verdiğini, Ogün’ün, İstanbul'a indiğini, 
gazetenin olduğu yere varınca kendilerini arayacağını söylediğini, bir süre sonra Yasin ile 
karşılaşınca Ogün'ün İstanbul’a vardığını haber verdiğini, daha sonra Yasin ile kafede 
buluştuklarında Yasin’in, Ogün’ün olay yerinde pusuda olduğunu söylediğini,

Olay günü öğleden sonra Mihmandar Kafe’de Zeynel Abidin Yavuz ile birlikte oturdukları 
sırada televizyondan geçen alt yazı ile Hrant Dink'in vurulduğu haberinin verildiğini, bu sırada daha 
önceden tanıdığı soyadını sonradan öğrendiği Erhan Tuncel’in kafeye gelerek kendisini dışarı 
çıkardığını ve elemanın vurulduğunu söylediğini, bu sözü önce Ogün'ün vurulduğu şeklinde 
algıladığını, çünkü Erhan’ın bu konulardan haberli olduğuna dair bilgisi olmadığım,

Ağzından Ogün mü vuruldu şeklinde laf çıkınca Erhan’ın açıkça “Hrant Dink vuruldu” 
şeklinde söyleyerek “Ogün nerede” diye sorduğunu, Erhan’ın bu konudan haberi olmadığını 
düşünerek “evdedir ya da sağda solda takılıyordur” şeklinde cevap verdiğini, Erhan’ın “Yasin 
Hayal’i görürsen beni bulsun” şeklinde söyleyerek yanından ayrıldığını, kendisinin de Zeynel 
Abidin ile birlikte kafe’deıı çıkarak Ahmet İskender'in dükkanına gittiklerini, dükkanda Ahmet ve 
Yasin’i beraber gördüğünü, Yasin’in “bu konuda ağzınızı sıkı tutun” şeklinde bağırdığını ve küfürlü 
konuştuğunu anlatmaktadır.

Zeynel Abidin Yavuz ifadesinde; yaklaşık bir yıl önce Yasin’in kendisine "İstanbul’da 
akraban var mı" şeklinde sorduğunu, kendisinin de İstanbul'da dayısının olduğunu söylediğini, 
Yasin’in bunun üzerine, "Seni İstanbul'da bir Ermeni vatandaşım vurmaya göndersem gider misin" 
diye sorduğunu, Yasin'den korktuğu ve çekindiği için gidebileceğini söylediğini,

Yasin’in kendisine KTÜ.de öğrenci olan Erhan isimli şahsın Yonca Marketin sahibi Osman'a 
öldürülecek şahsın resmini ve bilgilerini bırakacağını söylediğini, kendisinin de Yonca Markete 
giderek Osman'dan gazete içine rulo yapılmış evrakı alarak doğrudan Alperen Ocağında bekleyen 
Yasin'in yanına götürdüğünü, Yasin’in rulo halindeki kağıdı açarak Hrant Dink’in 4 ayrı fotoğrafını 
kendisine gösterdiğini ve bu şahsın Hrant Dink olduğunu, bu şahsı vurmaya gideceğini söylediğini,

Bu eylemi gerçekleştirdiği takdirde kahraman olacağını ve kendisini yurt dışına 
göndereceğini, bütün dünyada isminin söyleneceğini Yasin’in kendisine anlattığını, Yasin Hayal'in 
daha önce Mc Donalds’a bomba atması eyleminden dolayı çekindiği için bu eylemi yapabileceğini 
söylediğini,

Bu olay somasında abisinin arayarak eve çağırdığını ve o akşam İzmit'e çalışmaya gittiğini, 
İzmit’te 4 ay çalıştıktan sonra izin için tekrar Pelitli bölgesine dönerek Yasin Hayaİ'i gördüğünde 
Yasin’in "Seninle işim bitti, seni artık göndermeyeceğim” dediğini, 4 ay daha İzmit’te çalıştığını ve 
son olarak askerlik nedeniyle yaklaşık iki ay önce Pelitli'ye döndüğünü,

Ancak askerliği 5-6 ay somaya sarktığı için Pelitli beldesindeki Mihmandar İnternet Kafeye 
takılmaya başladığım, bu sırada daha önceden tanıdığı Murat Atalar isimli arkadaşının “Yasin 
Hayal, Ogün Samast'ı İstanbul'a bir Ermeniyi vurmaya gönderecekmiş" diye söylediğini,

Olaydan yaklaşık 5-6 gün önce Yasin, Ersin ve Ahmet ile birlikte Ahmet'in kırtasiyesinde
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oturdukları sırada Ogün Samast'm, Hrant Dink'i öldürmek amacıyla İstanbul' a gideceği konusunun 
konuşulduğunu,

18.01.2007 tarihinde Yasin’in Mihmandar Kafeye gelerek "Ogün’ü yolladık" dediğini,
19.01.2007 günü Ersin Yolcu ile birlikte Mihmandar Kafe’de otururken Erhan Tuncel’in 

kafe’ye girerek Ersin’i yanma çağırdığını ve ona olayın bittiğini söylediğini, Ersin’in de, Erhan 
gittikten soma kendisini dışarı çağırarak olayın bittiğini, Ogün'ün işi tamamladığım söylediğini 
anlatmaktadır.

Engin Yılmaz ifadesinde; 2006 Kasım ayında Ruşen isimli bir arkadaşının düğününe 
gittiğinde Yasin ve Erhan Tuncel'i birlikte gördüğünü, Yasin’in kendisini dışarı çıkartarak Hrant 
Dink, Orhan Pamuk, Hıncal Uluç ve İstanbul’da bir papazı öldüreceğinden, HSBC ve Rus 
Konsolosluklarını bombalayacağından, bombalama eylemini Erhan ile birlikte 
gerçekleştireceğinden bahsettiğini, bu eylemi gerçekleştirmek için araba temin edip edemeyeceğim 
kendisine sorduğunu, kendisinin bu teklifi reddettiğini ve bu nedenle de aralarımn açıldığını,

3-4 gün sonra mahallede karşılaştıklarında Yasin’in yanında Ogün Samast’m olduğunu ve 
Ogün ile burada tanıştıklarını, Yasin’in kendisine “Agos gazetesinde Hrant Dink diye birisi var, bu 
Türk düşmanı, bunu Zeynel Abİdin öldürecek” dediğini, tekrar araba bulup bulamayacağını 
sorduğunu, bu teklifini tekrar reddettiğini, Allah için bu tür işler yapılmayacağım söylediğini,

Bu olaydan yaklaşık 4-5 gün sonra Yasin Hayal’in, Zeynel isimli şahısla yanma geldiklerini 
ve Zeynel’in Hrant Dink'i öldürmeyeceğini, eylemden vazgeçtiğini, bu konuyu unutması gerektiğini 
söylediğim,

Daha sonra etrafta söylentiler çıkmaya başladığını, bu söylentilere göre Zeynel Abidin’in 
korkup kaçtığım, Yasin’in eylemi Ogün Samast'a yaptıracağım duyduğunu, Yasin'e telefon açarak 
bu söylentileri sorduğunda Yasin’in kendisine rahat olmasını, eylem yapmayacağını söylediğini, 
yaklaşık 1 ay sonra Hrant Dink'in öldürüldüğünü televizyondan duyduğunu anlatmaktadır.

Mikdat Kot beyanlarında; 5-6 ay kadar önce Ahmet İskender’in kendisine Yasin'in, Türklere 
hakaret eden ve İstanbul’da bulunan bir gazeteciyi öldüreceğini söylediğini, Yasin ile sokakta 
karşılaştıkları bir zaman konuşarak “insan öldürmek sana düşmez bu doğru bir hareket değil” 
şeklinde uyardığını, ancak Yasin’in fikrinden vazgeçmeyecek gibi göründüğünü,

Ahmet İskender ile bu konudaki konuşmalarında Yasin'i bu fikrinden vazgeçirmeleri 
gerektiğini düşünerek Pelitli Kültür ve Dayanışma Demeğinde çaycılık yapan, soyadını bilmediği 
Süleyman isimli şahsa konuyu açarak Yasin'i bu işten vazgeçirmesi için telkinde bulunmaya karar 
verdiklerini,

Süleyman isimli şahsın güzel hitabet kuvveti olan, konuşması ile insanları ikna edebilen, 
güzel fikirli bir insan olması nedeniyle Yasin’i bu fikirden vazgeçirebileceğini düşündüklerini, 
konuyu Süleyman'a açıp kabul ettikten sonra Yasin'i alarak Süleyman'ın yanma götürdüklerini, 
Süleyman’ın Yasin ile konuşarak münasip dille düşüncesinin doğru olmadığını anlattığını, ancak 
Yasin'in ikna olmadığım, daha sonra Süleyman’ın, Yasin ile olan ilişkilerini kesmeleri gerektiğim 
söylediğini anlatmaktadır.

Muharrem Sayit Kahveci beyanlarında; olay günü internet kafede MSN'e girdiğinde 
Ogün'ün de online olduğunu görünce sohbete başladığını, Ogün'ün kamera görüntüsünde üzerinde 
mavi renkli kot ceket ve kafasında bu aralar gençler arasında moda olan beyaz beresi olduğunu 
gördüğünü, sohbet sırasında İstanbul'da olduğunu ve burada birisini vuracağım söylediğini, ancak 
kendisinin bunu ciddiye almadığını, 10-15 dakika kadar görüştükten sonra Ogün’ün programdan 
ayrıldığını,

Olayı bir gün sonra akşam saatlerinde televizyondan duyduğunu ve Ogün'ün televizyonda 
verilen kamera görüntülerini görünce, kot ceketi ve beyaz bereyi ve bir gün önce söylediklerini de
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hatırlayınca Ogün olabilir mi şeklinde şüpheye düştüğünü, bu amaçla Ogün’e elektronik posta 
gönderdiğini anlatmaktadır.

Coşkun îğci ifadesinde; 2006 yılı Temmuz ayında Yasin Hayal’in birisini vuracağı 
konusunda söylentiler duyması sonrasında bu konuyu Yasin ile görüşerek Hrant Dink isimli bir 
Ermeni gazeteciyi vurmak istediğini öğrendiğini,

Yasin Hayal’in daha sonraki görüşmelerinde kendisine Hrant Dink’e ait bilgisayar çıktısı 
fotoğraflar ve adresler göstererek “300 YTL param var, eylem için silah alacağım” dediğini, Yasin’e 
silah bulacağını söyleyerek 300 YTL parayı aldığını ve 2006 yılı Eylül ayı ortalarına kadar Yasİn’i 
oyaladığını, Yasin’in kendisini sıkıştırmaya başlaması üzerine Yasin’e parayı iade ettiğini 
anlatmaktadır.

Mustafa Öztürk ifadesinde; 26 Mart 2006 - 12 Ocak 2007 tarihleri arasında da Trabzon’da 
Alperen Ocakları başkanlığını yaptığını, bu dönemde Erhan Tuncel’in Alperen Ocaklarına gelip 
gittiğini, ancak Erhan' ın tutarsız davranışları ve sürekli ocağa gelip giden şahısları olumsuz 
yönlendirmesi nedeniyle kendisini ocaktan uzaklaştırdığını,

Tahminen Mayıs ayı sonlarına daha önce Alperen Ocaklarına gelip giden Yasin ile Erhan ve 
ilk defa gördüğü Zeynel Abidin isimli şahsın Ocak binasına geldiklerini, sohbet sırasında Yasin’in, 
Hrant Dink isimli bir yazarı Zeynel Abidin'in öldüreceğini söylediğini,

Bunun üzerine kendisinin Yasin'e neden bu şahsı öldüreceksiniz dediğinde Yasin’in, Hrant 
Dink'in Türk milletine hakaret ettiğini söylediğini, hatta bu konuşma sırasında Zeynel' in top 
sakalına bakarak gülünce Zeynel'in de “abi imaj değiştiriyorum” dediğini, bu sırada Erhan 
Tuncel’in, Zeynel Abidin'e hitaben, “olaydan sonra seni Gürcistan'a kaçıracağım” dediğini,

Bu konuşmadan sonra bu şahısların yanından ayrıldıklarım, daha sonra Yasin ve Erhan ile 
görüşmelerinin olduğunu ancak bu konudan bir daha bahsedilmediğini,

Yasin'in bu görüşme dışında Hrant Dink cinayeti konusunda kendisine danışarak bu konuyu 
açması ve ona cinayet konusunda maddi ve manevi destek sözü vermesi iddiasının doğru 
olmadığım,

Mc Donalds olayından sonra veya olay sırasında Yasin ya da Erhan ile herhangi bir ilişki ya 
da konuşmasının olmadığım, Yasin'in yakalanarak cezaevine girmesi sonrasında masraflar için 
Halis Egemen'in olayda yaralananları tedavi ettirdiğini ve Yasin' e avukat tuttuğunu duyduğunu, 
iletişim tespit tutanaklarında yer alan görüşmelerin buna ilişkin olduğunu,

İletişim tespit tutanaklarında geçen Yasin ile ilgili konuların, kendisinin öncelikle bir Ocak 
yetkilisine Yasin, Erhan ve Zeynel' in daha önce gelerek Hrant Dink konusunu açtıklarını söylemesi 
sonrasında bazı kişilerin bu konuyu Partiye ve Ocak yetkililerine duyurmaları ve hakkında yanlış 
yorumlar yapmaları sonucu kimlerin laf taşıdığı konusunda gerçeklerin bir gün ortaya çıkacağı, 
kimin yalan söylediğinin belli olacağı konularında olduğunu anlatmaktadır.

Mustafa Öztürk’ün teknik takibine ilişkin iletişim tespit tutanaklarında konu ile ilgili olarak 
suikast olayı somasında sarf etmiş olduğu, “Hrant işini biz yapacaktık, başkalarına verdik, onlar da 
yüzlerine gözlerine bulaştırdılar” sözleri ile ilgili olarak, bu sözün Büyük Birlik Partisi çevrelerinde 
duyulması üzerine sözlerini reddetmesi ve bir kısım parti yetkilileri tarafından Genel Merkeze 
yanlış aksettirildiği konusunda başka bir kısım parti yetkilileri ile yaptığı konuşmalar sırasında 
yaptığı savunmalar yer almaktadır.

Hakkı Bahadır Cihan beyanlarında, suikast sonrasında BBP Karadeniz Bölge Teşkilatından 
sorumlu olan Metin Gündoğdu’nun kendisine olay sonrasında Mustafa Öztürk'ün Ankara'da 
muhtemelen Parti teşkilatından birilerine “bu Hrant Dink işini biz yapacaktık Ancak başkasına 
verdik Onlar da eline yüzüne bulaştırdı” şeklinde söz sarf ettiğini söylediğini, bunun üzerine 
kendisinin de takip eden günlerde okul kantininde Mustafa Öztürk' ü görünce dışarı çağırarak bu
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cinayet ile bir alakasının olup olmadığım sorduğunu, Mustafa’nın hayır yok şeklinde cevap 
verdiğini, bunun üzerine Ankara'ya sarf ettiği söylenen sözleri sorduğunu, Mustafa’nın da utanarak 
başım önüne eğdiğini ve “öyle birşeyler dedik Ama öylesine söyledim. Aslında yok öyle bir şey” 
şeklinde cevap verdiğini anlatmaktadır.

Erhan Tuncel şifahi beyanlarına ilişkin 10.2.2007 tarihli tespit tutanağında, Yasin Hayal’in 
cezaevinden çıktıktan sonra Ramazan ayında Hrant Dink’i öldürme konusunu Mustafa Öztürk’e 
açtığını ve Yasin Hayal’in zaman içerisinde Hrant Dink suikastı konusunda Mustafa Öztürk’ten 
yardım göreceğini kendisine söylediğim beyan etmektedir.

Tanık Metin Gilndoğdu beyanlarında, Mustafa Öztürk’e izafe edilen sözler hakkında bir 
bilgisi olmadığını, kendisine böyle bir olaydan bahsedilmediğini ifade etmektedir.

Yaşar Cihan beyanlarında, Trabzon Büyük Birlik Partisi İl Başkanı olduğunu, Yasin Hayal’in 
Mc Donalds eyleminden sonra cezaevinde bulunduğu süre içinde bazı partililerin kendisine Yasin 
Hayal' in ailesinin durumunun iyi olmadığını, fakir olduklarını, yardım istemeye geleceğini 
söylediklerini, ekonomik durumu iyi olduğu için Yasin’in ailesine 1 milyar civarında bir yardım 
yaptığını, Yasin'in babasını da yardım almaya geldiği zaman tanıdığını, yanında Halis Egemen'in de 
olduğunu, Yasin'in babasını da getirenin o olduğunu,

Yasin Hayal’in cezaevinden çıktıktan sonra tarihini hatırlayamadığı dönemde yanma 
geldiğini, kendisine bu tip şeyler yapmaması için nasihatte bulunduğu, Yasin Hayal'in avukat 
masraflarını karşılamadığını, 1 milyar lirayı babasının ihtiyacı olduğu için verdiğini,

Tuncay Uzundal isimli şahsı tanımadığını, onun ifadesinde belirttiği şekilde Erhan’ın telefon 
açıp Ogün Samast'ı teslim etmeyi düşündüğünü söylemediğini, bu sözlerin tamamen uydurma 
olduğunu,

Ersin Öztürk'ü 2005 yılından beri partiden tanıdığını, 2006 Mart ayında BBP Trabzon il 
başkanı olduktan sonra partiyi bir araya getirmek, gençlik içerisinde bulunan hizbi önlemek 
amacıyla sürekli eski ve yeni partililerle görüşmeler yaptığını, bu kapsamda Erhan'a telefon açarak 
onunla ve Ersin Öztürk ile görüşmek istediğini söylediğini, Erhan’ın o dönem imtihanları olduğu 
için gelemeyebileceğini söylediğini, kendisinin “bir ara gelirsin” dediğini, bu olayın tesadüfen 
eylemden önceye denk gelmiş olabileceğini, bu konuşmanın bu olaylarla hiçbir ilgisinin olmadığını 
anlatmaktadır.

Tuncay Uzundal 1.2.2007 tarihli ifadesinde, suikast akşamı eve geldiklerinde Erhan’ın 
kendisine "BBP'den Yaşar amca ile konuşup Ogün'ü teslim etmeyi düşünüyorum" dediğini, 
BBP'den Yaşar amca olarak bildiği şahıs ile Erhan’ın zaman zaman telefonla görüştüklerini, 
konuşmalarına şahit olduğunu, ismini oradan öğrendiğini ancak kendisi ile hiç tanışmadığını, 
Ogün'ün yakalanması veya teslim olması sonrasındaki faaliyetler için Erhan’ın üzerinde para olması 
gerektiğini düşünerek Yaşar amcadan para almaya gideceğini de kendisine söylediğini beyan 
etmektedir.

Salih Hacısalihoğlu şifahi beyanlarına ilişkin 31.1.2007 tarihli tespit tutanağında, Mc 
Donalds eylemi sonrasında Yasin Hayal’e Yaşar Cihan’m 1000 YTL yardım yaptığını, Yasin in 
cezaevinden tahliyesi sonrasında Yaşar Cihan’a giderek elini öptüğünü anlatmaktadır.

Yasin Hayal 6.2.2007 tarihli ifadesinde Mc Donalds eylemi sonrası cezaevinde bulunduğu 
dönemde Yaşar Cihan’dan ailesi vasıtasıyla 1000 YTL yardım aldığını beyan etmektedir.

Erhan Tuncel ile Yaşar Cihan arasında yapılan 18.1.2007 saat 14:43 tarihli telefon 
görüşmesinde Ogün Samast’ın İstanbul’a gidişi sonrasında Yaşar’ın Erhan’dan, Ersin isimli şahsı da 
yanma alarak kendisine gelmelerini istediği anlaşılmaktadır.

Halis Egemen ifadesinde, 2004 yılında sahibi olduğu konfeksiyon mağazasını kapattıktan 
sonra elinde kalan bir kısım giyim eşyalarını satılacak durumda olmamaları ve Ramazan olması
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münasebetiyle Trabzon'da ihtiyaç sahibi fakir aileleri tespit etmek suretiyle dağıttığım, giyim eşyası 
dağıttığı kişilerden birisinin de şahsen de tanıdığı Yasin Hayal’in amcası ve babası olan Ali Hayal ve 
Bahittin Hayal isimli şahıslar olduğunu,

Hrant Dink suikastı sonrası da Erhan Tuncel'in yakalanması üzerine “Erhan'a avukat 
tutmamız lazım” şeklinde beyanda bulunduğu konusunun tamamen iftira olduğunu, kesinlikle 
Erhan ya da Salih’le ya da başka bir şahısla böyle bir görüşmesinin ve sözünün olmadığım, 
kırtasiyecinin oğlu Hüseyin diye bir şahsı tanımadığını,

Yasin Hayal'in Trabzon'da Mc Donalds bombalama olayında tutuklu kalıp tahliye olacağı 
dönemde babası Bahittin’in kendisine gelerek oğlunu cezaevinden birlikte almalarını ve bu konuda 
oğluna tavsiyelerde bulunmasını talep ettiğini, bunun üzerine Yasin’in tahliyesi sırasında babası ile 
birlikte giderek aldığını ve eve götürdüğünü, evde diğer akrabaları da birlikte bulundukları ortamda 
Yasin'e yaptığı işin yanlış olduğunu, bu tür hareketlerin kendisine ve topluma zarar vereceğini izah 
ettiğim ifade etmektedir.

Salih Hacısalihoğlu şifahi beyanlarına ilişkin 31.1.2007 tarihli tespit tutanağında tanıdığı bir 
, kırtasiyecinin oğlu olan Hüseyin isimli şahsın kendisine, Erhan Tuncel’in yakalanması sonrasında 
• Halis Egemen’in “Avukat tutmamız lazım” şeklinde beyanda bulunduğunu söylediğim, ayrıca Mc 

Donalds eylemi sonrasında da Halis Egemen’in, Yasin’in avukat masraflarını karşıladığını beyan 
etmektedir.

Yasin Hayal 6.2.2007 tarihli ifadesinde Mc Donalds eylemi sonrası cezaevinde bulunduğu 
dönemde Halis Egemen’in kendisine giyecek yardımı yaptığını ifade etmektedir.

Yaşar Cihan ve Halis Egemen’in her iki eylem sonrası şüphelilere yaptıkları yardımlar ve 
himaye edici davranışlar örgüte yardım suçu kapsamında değerlendirilmiş, bu şüphelilerin eylem 
kasıtları yönündeki delillerin yeterli olup olmadığı hususu mahkemenin takdirine bırakılmıştır.

5. 24.1.2007 tarihinde Mağdur Orhan Pamuk’un Tehdit Edilmesi Eylemi
24.1.2007 günü saat 10:00 sıralarında Yasin Hayal gözaltı süresinin dolması sonrasında 

Cumhuriyet Başsavcılığımıza ifadesine başvurulmak üzere sevk edildiği sırada Emniyet aracından 
indirilerek adliye nezarethanesine götürülürken bahçede bulunan basın mensuplarını görmesi 
üzerine “Orhan Pamuk akıllı olsun, akıllı” şeklinde bağırarak tehditte bulunmuştur. Bu hususta olay 
yerinde görevli Komiser ve polis memurlarınca tutanak tanzim edilerek evraka eklenmiş, şüphelinin 
bu tehdidi de gerek temas ettiği kanun maddesi ve gerekse topluluğun genel yapısı ve düşünce 
biçimini göstermesi açısından mahkemenizin değerlendirmesine sunulmuştur.

6. Hukuki Vasıflandırma
Bu safhada şüpheliler tarafından oluşturulan topluluğun ortak bir fikir birliği altında ve 

zamana yayılan biçimde gerçekleştirdikleri eylemlerin yasal anlamda ne tür bir örgütlenme 
tanımına uygunluk arz edeceğinin tartışılması gerekmektedir.

Öncelikle belirtilmesi gereken husus, soruşturmanın tamamında şüphelilerin iştirak ettikleri 
eylemler karşılığında maddi bir çıkar temin ettiklerine ilişkin olarak herhangi bir delilin 
bulunmadığı, aksine tüm anlatımlar ve eylem nitelikleri incelendiğinde tüm şüphelilerin ortak 
siyasal ve sosyal görüşleri doğrultusunda ideolojik amaçla hareket ettikleri anlaşılmaktadır.

765 sayılı Türk Ceza Kanunu, 168. maddede silahlı çete oluşturmak suçuna ilişkin 
tanımlamayı yaparken kurulacak silahlı çetenin bu madde kapsamında değerlendirilebilmesi için 
mutlaka Devletin ulusal şahsiyetine yada Devlet kuvvetlerine yönelik suçlardan sınırlı bir kısmının 
işlenmesi amacıyla kurulmuş olması gerektiğini öngörmekte idi.

Nitekim 5237 sayılı Türk Ceza Kanununun 314. maddesi de, benzer bir sistematiği
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benimseyerek, aynı kanunun dördüncü kısmının dördüncü ve beşinci bölümlerinde yer alan suçlan 
işlemek amacıyla silâhlı örgüt kuran veya yöneten kişilerin on yıldan onbeş yıla kadar hapis cezası 
ile cezalandırılacağı ve bu örgüte üye olanlara beş yıldan on yıla kadar hapis cezası verileceği 
hükmünü içermektedir.

Maddede zikredilen dördüncü ve beşinci bölümlerin, devletin güvenliğine karşı suçlar ile 
anayasal düzene ve bu düzenin işleyişine karşı suçları kapsadığı anlaşılmaktadır. Bu anlamda yeni 
kanunda yer alan sınır eski kanuna göre oldukça genişletilmiş olmaktadır.

765 sayılı TCK’da yer alan tanımlamadan yola çıkılarak 168. maddede yer alan silahlı 
çetenin unsurları konusunda oluşturulan içtihada örnek vermek gerekirse, Yargıtay Ceza Genel 
Kurulumun 2003/9-7 E, 2003/46 K. Sayılı kararında, daha birçok kararında olduğu gibi;

“Kural olarak Ceza Yasamız hazırlık hareketlerini cezalandırmamaktadır. Ancak belirli 
amaçlara yönelik hazırlık hareketlerinin Yasada özel suç tipi olarak düzenlendiği haller vardır. 
Bunlardan biri de, Devletin şahsiyetine karşı cürümlerden olup TCY.nın 168. maddesinde 
düzenlenen suç tipidir. "Silahlı çete suçunu" düzenleyen bu maddede hazırlık hareketlerinin "özel 
ve istisnai suç tipi" olarak öngörülmesinin amacı, Devlete karşı "ağır zarar tehlikesi" yaratacak 
nitelikteki hareketlerin cezalandırılmasını sağlamaktır.

TCY.nm 168. maddesinin 1. fıkrası ile; 125, 131, 146, 147, 149 ve 156. maddelerde yazılı 
cürümleri işlemek için silahlı cemiyet ve çete teşkil etmek yahut böyle bir cemiyet ve çetede 
amirliği, kumandayı ve hususi bir vazifeyi haiz bulunmak eylemleri yaptırıma bağlanmıştır.

Silahlı cemiyet ve çetenin sair efradı olmanın cezai yaptırımı ise 168. maddenin 2. fıkrasında 
düzenlenmiş olup, birçok yargısal kararda vurgulandığı üzere; silahlı cemiyet ve çetede amirlik, 
kumanda ve hususi bir görev almayan, çeteye basit şekilde katılan, gayeye ait konularda irade 
birliği içinde olan, çeteye katılırken çetenin niteliğini bilen ve çetenin gayelerini kendi amacına 
uygun görenler ise cemiyet ve çetenin sair efradıdır.

TCY.nm 168. maddesinde tek tek sayılan yasa maddelerindeki suç tipleri "amaç suçu" 
oluşturmaktadır. "Amaç suç tipi" ile korunmak istenen hukuki değer açısından "ağır ve yakın zarar 
tehlikesi" yarattığı varsayılan silahlı çete ve cemiyet oluşturulması ise "araç suç"tur. Bu bakımdan 
silahlı çete suçu, belirtilen amaç çerçevesinde kabul edilmiş bir "zarar tehlikesi" suçudur.” 
ifadelerine yer verilmektedir.

Bu bağlamda aynı yapıyı benimseyen 5237 sayılı TCK’nun 314. maddesinin de bir araç suç 
olduğunu, aynı kanunun dördüncü kısmının dördüncü ve beşinci bölümlerinde yer alan suçların ise 
amaç suçları oluşturduğunu söylemek doğru bir yaklaşım olacaktır.

Öte yandan 3713 sayılı Terörle Mücadele Kanununun 1. maddesi terörün tanımını yaparken, 
cebir ve şiddet kullanarak; baskı, korkutma, yıldırma, sindirme veya tehdit yöntemlerinden biriyle, 
Anayasada belirtilen Cumhuriyetin niteliklerini, siyasi, hukuki, sosyal, laik, ekonomik düzeni 
değiştirmek, Devletin ülkesi ve milletiyle bölünmez bütünlüğünü bozmak, Türk Devletinin ve 
Cumhuriyetin varlığını tehlikeye düşürmek, Devlet otoritesini zaafa uğratmak veya yıkmak veya ele 
geçirmek, temel hak ve hürriyetleri yok etmek, Devletin iç ve dış güvenliğini, kamu düzenini veya 
genel sağlığı bozmak amacıyla bir örgüte mensup kişi veya kişiler tarafından girişilecek her türlü 
suç teşkil eden eylemlerin terör suçu sayılacağını öngörmektedir.

Bu tanımda yer alan amaçlar arasında 5237 sayılı TCK 314. maddesinde yer alan amaçlar da 
bulunmakla birlikte daha geniş bir amaç sıralaması yapıldığı, Devletin iç güvenliğinin, kamu 
düzeninin yada genel sağlığın bozulması amaçlarıyla yapılan ve cebir unsurları taşıyan eylemlerin 
de terör suçu kapsamı içerisinde yer almakta olduğu anlaşılmaktadır.

Ancak 3713 sayılı Kanunun 7. maddesinde 29.6.2006 tarihinde yapılan değişikliğe kadar, bu 
iki tanımın birbirleri ile mutlak bir uygunluk arz etmedikleri, gerek mülga TCK 168 ve gerekse
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yürürlükte bulunan TCK 314. maddelerde tahdidi nitelikte sayılmış olan amaç suçlardan birisini 
hedeflemeyen ancak 3713 s.K. 1. maddesi tanımı içerisinde yer alan eylemlerin bu maddeler 
kapsamında silahlı örgüt suçuna vücut veremeyeceğini söylemek yanlış bir yaklaşım olmayacaktır. 
Nitekim içtihat ve uygulama da bu yöndedir.

3713 sayılı Kanunun 7 maddesi 29.6.2006 gün ve 5532 sayılı Kanun ile değiştirilmiş ve 1 
inci maddede belirtilen amaçlara yönelik olarak suç işlemek üzere terör örgütü kuranlar, yönetenler 
ile bu örgüte üye olanların Türk Ceza Kanununun 314 üncü maddesi hükümlerine göre 
cezalandırılacağı hükmünü getirmiştir.

Kanaatimizce, bu yepyeni bir atıftır. Yeni düzenleme ile, TCK 314. maddede yer alan sınırlı 
amaç suçlar dışında 3713 sayılı Kanunun 1. maddesinde sayılan amaçların da silahlı örgüt suçuna 
vücut verebileceği anlaşılmaktadır. Bu anlamda anayasal düzeni değiştirmeyi yada Devlet 
idaresindeki topraklardan bir kısmım Devlet idaresinden ayırmayı hedeflememekle beraber 
ideolojik amaçla kamu düzeninin bozulmasını hedefleyen ve cebir şiddet unsurları taşıyan 
eylemlerin, ortak hedef birliği ve zamana yayılan süreklilik unsurlarını da birlikte içermeleri 
kaydıyla, silahlı örgüt suçu içerisinde mütalaa edilebilmesi yasal tanıma uygunluk arz edecektir.

Yukarıda sırası ile İzah ettiğimiz eylemlerin niteliklerine bakıldığında tüm eylemlerin 
ideolojik amaçlar doğrultusunda, kendi sosyal ve siyasal dünya görüşleri dışında kalan görüşleri 
toptan reddederek cebir ve şiddet ile tepki göstermek suretiyle bu tür görüş sahiplerini 
cezalandırmak ve görüş taraftarları üzerinde korku ve kaygı yaratmak amacını taşıyan bir grup 
şüphelinin zamana yayılan biçimde bir araya gelerek gerçekleştirdikleri eylemler oldukları 
anlaşılmaktadır.

Her bir eylemin ortaya çıkışı sonrasında gerek Trabzon’da ve gerekse suikast eylemi 
sonrasında tüm Türkiye ve dünya kamuoyunda ortaya çıkan tepkiler, Devlete yönelik ihmal ve kasta 
ilişkin iddialar, uluslararası ilişkilerde Türkiye’nin imajı ve karşı karşıya bırakıldığı sorunlar dikkate 
alındığında eylemler sonrası kamu düzeninin ciddi biçimde bozulduğu ve bir iç güvenlik tehdidinin 
ortaya çıktığı anlaşılmaktadır.

Bu şartlar altında şüpheliler tarafından oluşturulan topluluğun belirtilen amaçları 
doğrultusunda, içerisinde yer aldıkları “araç suçun” TCK 314. maddesi kapsamında bir terör örgütü 
olarak yorumlanması yasaya uygun olacaktır.

Bu soruşturma ve kamu davası kapsamında tartışılması gereken bir diğer mesele ise önleme 
dinlemesi olarak adlandırılan ve ilgili kuruluşların kanunları uyarınca yapılan istihbari nitelikli 
iletişim tespitleri sonucu elde edilen verilerin adli soruşturma ve kovuşturmalar kapsamında 
kullanılıp kullanılamayacağı, yasaya uygun delil olarak kabul edilip edilemeyeceği sorunudur.

Bilindiği üzere 2559 sayılı Polis Vazife ve Selahiyet Kanununa 16.6.1985 tarihinde 3233 
sayılı Kanun ile eklenen ek 7. maddeye göre polis maddede belirtilen amaçlar doğrultusunda 
istihbarat faaliyetlerinde bulunup bilgi toplayarak değerlendirecek ve topladığı bilgileri yetkili 
mercilere ulaştıracaktır.

Polis Vazife ve Selahiyet Kanununun ek 7. maddesine 3.7.2005 tarihinde 5397 sayılı 
Kanunla eklenen fıkralarda ise 1. fıkrada belirlenen bilgi toplama faaliyeti İçerisinde bulunan 
iletişim tespiti, dinlenmesi ve sinyal bilgilerinin değerlendirilmesine ilişkin usul ve esaslar 
düzenlenmiştir.

Ek 7. madde içerisinde 7. fıkrada, madde hükümlerine göre yürütülen faaliyet çerçevesinde 
elde edilen kayıtların birinci fıkrada belirtilen amaçlar dışında kullanılamayacağı belirtilmektedir. 
Bu anlamda, birinci fıkrada belirtilen, Devletin genel güvenliği amacı iş bu dava bakımından 
belirleyici olmaktadır.

Aynı maddenin 11. fıkrasında ise madde ile belirlenen usul ve esaslar dışında yapılan
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dinlemelerin hukuken geçerli olmayacakları belirtilmektedir. îstihbari dinleme faaliyeti sonucu elde 
edilen verilerin hukuki geçerliliği kavramı, soruşturma ve kovuşturma faaliyeti sırasında hukuka 
uygun delil niteliği taşıması ve bu kapsamda kullanılabilmesi olgularını da içerisinde 
barındırmaktadır.

Nitekim gerek istihbari ve gerekse adli dinlemelere ilişkin işlemleri tek bir merkezden 
yürütmek amacıyla kurulan Telekomünikasyon İletişim Başkanlığının Kuruluş, Görev ve Yetkileri 
Hakkında Yönetmeliğin 17. maddesinde Başkanlığın görevleri tanımlanırken d bendinde, Polis 
Vazife ve Selahiyet Kanununun ek 7. maddesi uyarınca gerçekleştirilen istihbari nitelikli işlemler 
sonucunda elde edilen verilerin talebi halinde mahkemeye ve Cumhuriyet Başsavcılıklarına iletmek 
görevi de yer almıştır. Bu tip teknik verilerin mahkemece ya da Cumhuriyet Başsavcılığınca talep 
edilmesindeki maksat delil olarak değerlendirmek dışında bir şey olamayacaktır. Zira ek 7. maddede 
zaten başka bir amaçla kullanım imkanı ortadan kaldırılmıştır.

Bu gerekçeler göz önüne alınarak olayda da Trabzon Emniyet Müdürlüğü nezdinde yapılmış 
olan İstihbari nitelikli iletişim tespitleri sonucu elde edilen veriler ile İstihbarat Daire Başkanlığı 
nezdinde bulunan rapor ve kayıtlar ilgili kurumdan talep edilmek suretiyle evrak içerisine alınmış 
ve delil olarak değerlendirilmek üzere mahkemenin takdirine sunulmuş, bu istihbarat verileri 
içerisinde yer alan ve soruşturmanın konusu dışında kalan özel hayatın gizliliğine ve devletin 
güvenliğine ilişkin kayıtlar Cumhuriyet Başsavcılığımızca ve Trabzon Emniyet Müdürlüğünce imha 
edilmiştir.

7.Şüphelilerin Örgütsel Konumları ve Eylemleri
Bu izahlarımız doğrultusunda;
Şüpheliler Erhan Tuncel ve Yasin Hayal’in örgütün yöneticisi konumunda oldukları ve bu 

örgütün faaliyeti çerçevesinde Trabzon Mc Donalds’ı bombalama eylemini birlikte gerçekleştirip 
Hrant Dink suikastını azmettirdikleri, ayrıca Yasin Hayal’in mağdur Orhan Pamuk’u tehdit ettiği,

Şüpheli Ogün Samast’m bu örgütün üyesi olduğu ve örgüt yöneticilerinin talimat ve 
azmettirmeleri ile Hrant Dink’i öldürdüğü,

Şüpheliler Zeynel Abidin Yavuz, Ersin Yolçu, Ahmet İskender, Mustafa Öztürk ve Tuncay 
Uzundal’ın örgütün üyesi oldukları ve örgüt yöneticilerinin talimatları doğrultusunda Hrant Dink 
suikastının gerçekleştirilmesine yardımda bulundukları,

Şüpheli Salih Hacısalihoğlu’nun örgüte üye olmamakla beraber Hrant Dink suikastında 
kullanılan mermileri temin etmek suretiyle örgüte bilerek ve isteyerek yardım ettiği, bu nedenle 
örgüt üyesi gibi cezalandırılması gerektiği,

Şüpheliler Alper Esirgemez, İrfan Özkan, Osman Alpay, Erbil Susaman, Numan Şişman, 
Şenol Akduman ve Veysel Toprak’ın örgüte üye olmamakla beraber Mc Donalds’ın bombalanması 
eylemi sonrasında Yasin Hayal’i evlerinde sakladıkları, faili tedavi ettikleri, olay sonrası İstanbul’a 
kaçması için maddi yardımda bulundukları ve gerçekleşen suçu bildirmedikleri, bu suretle örgüte 
bilerek ve isteyerek yardım ettikleri, bu nedenle Örgüt üyesi gibi cezalandırılmaları gerektiği,

Şüpheliler Yaşar Cihan ve Halis Egemen’in örgüt üyesi olmamakla beraber gerek Mc 
Donalds eylemi ve gerekse Hrant Dink suikastı öncesi ve sonrası ile ilgili maddi ve manevi destek 
vaadinde bulunmak suretiyle örgüte bilerek ve isteyerek yardım ettikleri, bu nedenle örgüt üyesi 
gibi cezalandırılmaları gerektiği anlaşılmıştır.

8.Soruşturma Dosyasında Yapılan Diğer İşlemler
Soruşturmanın devamı sırasında ortaya çıkarılan bir kısım memur suçlarına ilişkin evraklar 

soruşturmadan tefrik edilerek yetkili ve görevli Cumhuriyet Başsavcılıklarına görevsizlik kararları 
gönderilmiştir.
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Soruşturma kapsamında eylemler ve örgüt ile ilişkileri tespit edilemeyen şüpheliler hakkında 
ek takipsizlik kararı verilmiştir.

Takibi ve incelemesi yapılan tüm delillerin toparlanarak ortaya çıkabilecek yeni vakıalar ve 
suç delilleri ile başka bir kısım şüpheliler hakkında bu dosya ile birleştirme talepli başka kamu 
davaları açılabilme ihtimali bulunmaktadır.

Ancak bu tür inceleme ve delil tespitinin daha da uzun bir zaman dilimine yayılabilme 
ihtimali göz Önüne alınarak şüphelilerin elde mevcut deliller ışığında bağımsız mahkeme önüne 
çıkarılmaları süresinin gereksiz yere uzatılmaması amacıyla bu iddianame düzenlenerek kamu 
davası açılmıştır.

Açıklanan nedenlerle;

Delillerin takdir ve değerlendirmesi mahkemenize ait olmak üzere şüphelilerin 
kovuşturmalarının Ceza Muhakemesi Kanunu’nun 250 ve devamı maddeleri gereğince yapılarak;

1. Şüpheli ERHAN TUNCEL’in
Terör örgütüne üye olmak suçundan 3713 s.K. 1 ve 7/1 maddeleri delaletiyle 5237 sayılı 

TCK 314/1, 3713 s.K. 5,
Patlayıcı madde imal etmek suçundan 5237 sayılı TCK 174/1-2,
Patlayıcı madde atmak suçundan 5237 sayılı TCK 170/1-c,
Mala zarar verme suçundan 765 sayılı TCK 516/7-son, 522,
Mağdurlar Derya Değirmenci, Gülümser Kurt, Gürcan Toprak, Merve Serdar, Özlem Araz 

ve Haşan Koç’a yönelik eylemlerden 765 sayılı TCK 456/4, 457/1 (6 kez),
Maktul Fırat Dink’e yönelik eylemden 5237 sayılı TCK 38 delaletiyle 82/1-a,
2. Şüpheli YASİN HAYAL’in
Terör örgütüne üye olmak suçundan 3713 s.K. 1 ve 7/1 maddeleri delaletiyle 5237 sayılı 

TCK 314/1, 3713 s.K. 5,
Maktul Fırat Dink’e yönelik eylemden 5237 sayılı TCK 38 delaletiyle 82/1-a,
Mağdur Ferit Orhan Pamuk’a yönelik eylemden 5237 sayılı TCK 106/2-d,

Ruhsatsız Silah Bulundurmak suçundan 6136 sayılı Kanun 13/3,
3. Şüpheli OGÜN SAMASTTn
Terör örgütüne üye olmak suçundan 3713 s.K. 1 ve 7/1 maddeleri delaletiyle 5237 sayılı 

TCK 314/2, 3713 s.K. 5,31/3,
Maktul Fırat Dink’e yönelik eylemden 5237 sayılı TCK 82/1-a, 31/3,

Ruhsatsız Silah Taşımak suçundan 6136 sayılı Kanun 13/1, TCK 31/3,
4. Şüpheliler ZEYNEL ABİDİN YAVUZ ve ERSİN YOLÇU’nun
Terör örgütüne üye olmak suçundan 3713 s.K. 1 ve 7/1 maddeleri delaletiyle 5237 sayılı 

TCK 314/2, 3713 s.K. 5,
Maktul Fırat Dink’e yönelik eylemden 5237 sayılı TCK 82/1-a, 39,

5. Şüpheli AHMET İSKENDER’in
Terör örgütüne üye olmak suçundan 3713 s.K. 1 ve 7/1 maddeleri delaletiyle 5237 sayılı 

TCK 314/2, 3713 s.K. 5,
Maktul Fırat Dink’e yönelik eylemden 5237 sayılı TCK 82/1-a, 39,

35



Ruhsatsız Silah Bulundurmak suçundan 6136 sayılı Kanun 13/3,
6. Şüpheliler MUSTAFA ÖZTÜRK ve TUNCAY UZUNDALTn

Terör örgütüne üye olmak suçundan 3713 s.K. 1 ve 7/1 maddeleri delaletiyle 5237 sayılı 
TCK 314/2, 3713 s.K. 5,

Maktul Fırat Dink’e yönelik eylemden 5237 sayılı TCK 82/1-a, 39,
7. Şüpheli SALİH HACISALÎHOĞLU’nun

Terör örgütüne yardım etmek suçundan 3713 s.K. 1, 7/1 ve 5237 sayılı TCK 314/3, 220/7 
maddeleri delaletiyle 5237 sayılı TCK 314/2, 3713 s.K. 5,

Ruhsatsız Mermi Bulundurmak suçundan 6136 sayılı Kanun 13/3,

8. Şüpheliler ALPER ESİRGEMEZ, İRFAN ÖZKAN, OSMAN ALPAY, ERBİL 
SUSAMAN, NUMAN ŞİŞMAN, ŞENOL AKDUMAN ve VEYSEL TOPRAKTn

Terör örgütüne yardım etmek suçundan 3713 s.K. 1 ve 7/1 maddeleri delaletiyle 765 sayılı 
TCK 169, 3713 s.K. 5,

Suçluyu gizlemek suçundan 765 sayılı TCK 296/1,
9. Şüpheliler YAŞAR CİHAN ve HALİS EGEMEN’in
Terör örgütüne yardım etmek suçundan 3713 s.K. 1, 7/1 ve 5237 sayılı TCK 314/3, 220/7 

maddeleri delaletiyle 5237 sayılı TCK 314/2, 3713 s.K. 5,
maddeleri gereğince cezalandırılmalarına,
10. Tüm şüpheliler hakkında 5237 sayılı TCK 53, 58, 63 maddelerinin uygulanmasına,
11. Emanetin 2007/52, 2007/56, 2007/63, 2007/95, 2007/105, 2007/174, 2007/186, 

2007/188, 2007/189, 2007/196, 2007/218, 2007/240, 2007/265, 2007/301, 2007/372 sıra 
numaralarında kayıtlı suç eşyalarının TCK 54 maddesi gereğince müsaderesine, CDTer ve iletişim 
tespit tutanaklarının dosyada delil olarak saklanmasına,

Karar verilmesi kamu adına talep ve iddia olunur." şeklindedir.
b) İstanbul C.Başsavcılığı (CMK. 250. Maddesi İle Görevli)'nm 21/10/2008 tarih ve 

2008/1299 esas sayılı birleştirme talepli iddianamesi "Agos Gazetesi Genel Yayın Yönetmeni 
Fırat ( Hrant) DİNK’ in 19.01.2007 tarihinde öldürülmesi olayı ile ilgili olarak C.Başsavcılığımızın 
2007/115 sayılı dosyasında yürütülen soruşturma sonucunda, Erhan TUNCEL ve Yasin HAYAL’ 
yöneticiliğindeki şüpheliler hakkında terör örgütü kurmak, yönetmek, üyesi olmak, adam 
öldürmek, kasten yaralama ve 6136 sayılı Yasaya muhalefet suçlarından kamu davası açılmış, 
kimliği tespit edilemeyen diğer şüpheliler hakkmdaki evrak ise tefrik edilerek C. Başsavcılığımızın 
2007/972 sırasına kaydedilmiştir.

Yürütülen soruşturma kapsamında Yasin HAYAL’ in kardeşi olan Osman HAYAL’ in 
kullanmış olduğu 0538 204 41 04 nolu telefonun HTS raporunun incelenmesinde, bu telefonunun 
13.01.2007-19.01.2007 tarihleri arasında İstanbul -Ümraniye ilçesinde sinyal verdiğinin tespit 
edilmesi üzerine talimatımızla Osman HAYAL yakalanarak gözaltına alınmıştır.

Şüpheli kolluk ve savcılık aşamalarındaki savunmasında, 20.12.2006-12.01.2007 
tarihlerinde Trabzon ilinde bulunduğunu, bu sırada İstanbul’ da oturan dayısı İlyas HAYAL’ in 
annesi Huriye HAYAL’ i arayarak İstanbul’ da yeni bir inşaat işine başladığını, oğlunun çalışmak 
istediği taktirde gelebileceğini söylediğini, annesinin bu konuyu kendisine aktarması üzerine 
İstanbul’a giderek dayısının ortağı olduğu şirketin inşaatında çalışmaya başladığını ve şantiyede yer 
alan konteynırda kaldığını, burada çalıştığı 3-4 gün içinde ortamdan sıkıldığım ve kendi yapısına 
uygun arkadaşlar bulamadığı için işten ayrılmaya karar verdiğini, bu durumu dayısına anlattığını,
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bunun üzerine dayısının kendisine 300 YTL para verdiğini, döneceği akşam anneannesinin evinde 
kaldığını ve bilahare Trabzon iline döndüğünü, telefonun sinyal verdiği Ümraniye bölgesinin işyeri 
ile dayısının ikamet ettiği yerler olduğunu, 25.01.2007 tarihinde Trabzon’da alınan ifadesinde, 
yanlış anlaşılacağını düşünerek İstanbul ilinde olduğunu söylemediğini, bu eylemden önceden 
haberdar olması halinde kardeşini engelleyebileceğini beyan ederek hakkında ileri sürülen iddiaları 
reddetmiştir.

Şüphelinin İstanbul İlinde bulunduğu dönem içerisinde telefonla görüştüğü kişiler 
ifadelerinde, şüphelinin arkadaşı veya akrabaları olduklarını, telefon görüşmelerinin güncel içerikli 
olduğunu beyan etmişlerdir.

Tanıklar İlyas HAYAL , Hayri HAYAL, Memiş TÜYLÜOĞLU, Ömer HAYAL, Nazmiye 
HAYAL ve Huri HAYAL’ in ifadelerinde, şüphelinin çalışmak amacıyla 13.1.2007-19.01.2007 
tarihleri arasında İstanbul ilinde bulunduğunu belirtmişlerdir.

Olay yerindeki güvenlik kameralarından alman görüntü kayıtlarının incelenmesinde, 
şüphelinin görüntüsünün tespit edilemediğine dair tanzim edilen 22.08.2008 tarihli tutanak dosya 
içerisine konulmuştur.

Şüphelinin banka hesapları ve hareketleri ile ilgili olarak yapılan araştırma sonucunda, 
bankalarda herhangi hesap ve banka kartı tespit edilememiştir.

Metro Turizmin 19.01.2007 tarihinde saat:15:00’ de Esenler otogarından kalkan ve Harem 
otogarına uğrayarak, buradan saat:16:45 hareket eden otobüsün yolcu listesinde Osman HAYAL’ in 
kimlik bilgileri tespit edilmiş, şüpheli savunmasında da Harem’ den otobüse bindiğini beyan 
etmiştir.

Daha önceki ifadelerinde olay günü olay mahallinde bulunduklarını beyan eden tanıklar 
Emsale ÇAKMAKÇI, Dina MURAT ve Mesut ÖZER' e şüpheli Osman HAYAL gösterildiğinde, 
daha önce bu şahsı hiç görmediklerini beyan ederek şüpheliyi teşhis edememişlerdir.

Gizli tanığın kollukta 21.8.2008 tarihinde alınan ifadesinde, olay günü Agos gazetesinin 
bulunduğu yöne doğru Taksim istikametinden yürüdüğünü, Akbank’ a yaklaştığı sırada önceden 
tanıdığı Hrant DİNK’ i gördüğünü ve kendisine selam vermek amacıyla ona doğru yöneldiğini, bu 
esnada 4 şahsı fark ettiğini, bunlardan birincisinin Ogün SAMAST, İkincisinin Yasin HAYAL, 
üçüncüsünün siyah kıvırcık saçlı birisi ve dördüncüsünün de kendisine gösterilen şahıslardan teşhis 
ettiği Osman HAYAL olduğunu, dördünün de Akbank’ m önünde ayakta durduğunu, olay meydana 
geldikten sonra Osman HAYAL’ in diğerlerine yönelerek kafasını salladığını ve daha sonra karşı 
kaldırıma geçerek Mecidiyeköy istikametine doğru kaçtığım beyan etmiştir.

Gizli tanığın 30.01.2007 tarihinde verdiği ifadesinde, olay günü Mecidiyeköy istikametine 
doğru yürürken Akbank’ m yanma geldiğinde Hrant DÎNK’ in bankadan çıktığını ve Agos 
gazetesinin bulunduğu binaya doğru yürüdüğünü gördüğünü, Hrant DİNK’ in yanma siyah kıvırcık 
saçlı, yuvarlık yüzlü bir şahsın gelerek 3-5 saniye konuştuğunu ve el temasında bulunduğunu, aynı 
anda Hrant DÎNK’ e arkadan ve önden birer şahsın yaklaşarak silahla ateş ettiklerini, önden gelen 
yüzü kendisine doğru dönük olan kişinin Ogün SAMAST olduğunu, Hrant DÎNK’ e arkadan 
yaklaşarak ateş eden kişinin ise Yasin HAYAL olduğunu belirtmiştir.

Yine aynı tanığın 23.08.2008 tarihinde C.Başsavcılığımızda alman ifadesinde teşhis etmiş 
olduğu Osman HAYAL’ i Hrant DÎNK öldürüldükten sonra oraya toplanan vatandaşların arasında 
gördüğünü, kendisinin o sırada caddenin ortasından karşıya geçmeye çalıştığım, arkasına dönüp 
baktığında bu şahsın kafasının sallayıp gülerek Şişli istikametine doğru koşmaya başladığını beyan 
etmiştir.

Gizli tanığın ifadelerinde, olay saatlerinde Trabzon ilinde olduğu tanık beyanları ile tespit 
edilen Yasin HAYAL’ i Fırat (Hrant) DÎNK’ e ateş eden kişi olarak teşhis etmesi, yine olayda tek
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silah kullanıldığı bilirkişi raporları ile sabit olmasına rağmen olayda iki silahın kullanıldığını 
belirtmesi, ilk ifadesinde olay yerinde üç kişi olduğunu, ikinci ifadesinde ise, olay yerinde dört kişi 
bulunduğunu, Fırat DİNK’ e arkadan yaklaşarak ateş eden şahıs Ogün SAMAST olmasına rağmen 
bu şahsın Yasin HAYAL olduğunu beyan etmesi, yine Osman HAYAL’ i Fırat DİNK öldürüldükten 
sonra başında bekleyen şahıslardan biri olarak gördüğünü belirtmesi hususları birlikte 
değerlendirildiğinde, tanığın bu beyanlarının somut olayla örtüşmediğini ve ciddi çelişkileri 
içerdiğini ortaya koymaktadır.

Şüphelinin leh ve aleyhinde olan deliller tafsilatlı olarak yukarıda anlatılmış olup, şüphelinin 
olay tarihinde İstanbul ilinde bulunması ve ayrıca gizli tanığın şüpheliyi olay yerinde bulunan 
şahıslardan biri olarak teşhis etmesi yönündeki beyanı birlikte değerlendirilerek, şüphelinin müsnet 
suçtan yargılanması gerektiği kanaatine varılmıştır.

Netice ve talep;

Öncelikle CMK. 175 maddesi uyarınca iddianamenin kabulüne ve dosyanın mahkemenizin 
2007/428 esas sayılı dava dosyası ile birleştirilmesine karar verilip, yargılamanın yapılarak,

Şüpheli Osman HAYAL’ in;
Silahlı terör örgütüne üye olmak suçundan 3713 sayılı Terörle Mücadele Kanunun 7/1 

maddeleri delaletiyle 5237 sayılı Yasanın TCK. 314/2, 3713 S.K 5,
Maktül Fırat ( Hrant) DİNK' e yönelik eyleminden dolayı 5237 Sayılı TCK' nun 82/1-a-son, 

39 maddesi uyarınca cezalandırılmasına,
Şüpheli hakkında 53, 58,63 maddelerinin uygulanmasına,

Karar verilmesi kamu adına iddia ve talep olunur." şeklindedir.
SAVUNMALAR:
1) Sanık YASİN HAYAL
23/01/2007 tarihli Emniyet ifadesinde; Ben 2006 yılı başlarından beri Hrant DİNK isimli 

şahsı gazete ve televizyondan tanırım. Hrant DİNK'in Türklüğe hakaretten dolayı yargılandığını ve 
6 ay ceza alıp ertelendiğini biliyorum. Hrant DİNK'in Ermeni olduğunu ve Agos Gazetesinde Genel 
Yayın Müdürü olduğunu biliyorum. Bunları internet üzerinden öğrendim. Hrant DİNK'in Türkleri 
aşağılayan rencide eden bir çok açıklaması oldu, bu açıklamalar beni rencide etti. Medya kanalı ile 
özür dilemediğinden dolayı Hrant DİNK'in bir bedel ödemesi gerektiğine inandım. Ona bir suikast 
planlamayı düşündüm. Suikastın sonucu kendisinin ölmesini istiyordum. Hrant DİNK'in 
Öldürülmesi fikri tamamen benden çıkmıştır. Ben ilk olarak bu fikri Zeynel Abidin YAVUZ'a açtım. 
Kendisinin rızası olup olmadığını sordum ve bana katılmasını istedim. Ben Hrant DİNK'in Zeynel 
Abidin YAVUZ tarafından öldürülmesi için para ve silah temin edeceğimi kendisine söyledim. Yani 
ilk olarak Hrant DÎNK’i öldürtmek için Zeynel Abidin YAVUZ’a teklif verdim. Zeynel Abidin 
YAVUZ ise bu konuda kararsızdı ve benden çekiniyordu. Erhan TUNCEL'e internetten Hrant 
DİNK'in resimlerini çıkartmasını istedim. Erhan TUNCEL Hrant DİNK'in resimlerini internetten 
çıkarıp mahalleden bildiğimiz bir yer olan Yonca market sahibi Osman'a bırakmış, daha sonra 
resimleri alması için markete Zeynel Abidin YAVUZ'u gönderdim resimleri alıp bana getirdi. 
Katlanmış bir şekilde poşet içersinde olan resimlere Zeynel ile birlikte baktık. Hrant DİNK'in 
resimleri idi. Zeynel Abidin YAVUZ'un kararsız olduğunu görünce bu işi ona yaptırmaktan 
vazgeçtim. Zeynel Abidin YAVUZ o sıralar İzmit'e çalışmaya gitmişti. Bu suikast fikrinden 
resimleri bana gönderttiren Erhan TUNCEL’in de bilgisi vardı. Fakat kendisi de Zeynel Abidin 
YAVUZ gibi kararsızdı. Kendisi benden çekindiği için beni engelleyemiyordu. Başkalarına da 
konuyu açamıyordu. Bu tarihten yaklaşık olarak 5-6 ay önce Hrant DİNK'in öldürülmesi olayını 
Ogün SAMAST'a açtım. Ogün SAMAST'a Hrant DİNK'in Türklere hakaret ettiğini ve cezasını 
çekmesi gerektiğini söyledim. Ayrıca beraber televizyonda Hrant DİNK'in Türklere hakaret davası

38



görüntülerini birlikte izledik. Ogün'ün bu konuda ne düşündüğünü öğrenmek istedim. İkimizde bu 
konuda hemfikirdik aynı fikirleri paylaşıyorduk. Ben daha önceden McDonald's eylemini 
gerçekleştirdiğim için Hrant DİNK'in öldürülmesini kendim yapamazdım çünkü Trabzon dışına 
çıksam sabıkalı olduğum için yakalanırım diye düşündüm. Ben Ogün SAMAST'a benden haber 
beklemesini ve gerekli olan silah mermi ve parayı ayarlayacağımı söyledim. Tarihten 5-6 ay önce 
ege denizinde gemi kazası sonucu ölen Ömer POLATOĞLU isimli mahalle arkadaşımdan 250 YTL 
karşılığında 7.65 mm çaplı silah ve 20 adet mermi aldım toplam olarak 300 YTL Ödedim. Ogün 
SAMAST'm eyleme giderken yapacağı harcamaları karşılamak için para biriktirmeye başladım. 
Daha somaki süreçte yakın arkadaşlarım olan Ersin YOLÇU ve Ahmet İSKENDER’e Hrant DÎNK’i 
Ogün SAMAST'a öldürteceğimi söyledim. Bu konuyu onlara Ahmet ÎSKENDER’in kırtasiye 
dükkanında söyledim. Onlara bu eylem için yardımda bulunacaksınız dedim. Onlar da benden 
çekindiklerinden dolayı bir karşılık veremediler. Rızasız bir şekilde kabul ettiler. Hatırladığım 
kadarı ile 14.01.2007 pazar günü akşam saatlerinde Ahmet İSKENDER'in kırtasiyesinde ben, Ersin 
YOLCU, Ogün SAMAST ve Ahmet İSKENDER olmak üzere buluştuk. Silah o esnada Ahmet'in 
kırtasiyesinin arka bölümündeydi, Ahmet İSKENDER buna rıza göstermiyordu ancak benden 
çekindiği için bir şey diyemiyordu. Silahı bulunduğu yerden aldım. Ogün SAMAST ve diğerlerine 
silahı gösterdim. Ogün bana silahın çalışıp çalışmadığını bana sordu, ben de çalışıyor fakat bir 
deneyelim dedim. Kırtasiyeden Ogün ve ben çıktık, silahı denemek için uygun bir yer aradık ve 
Trabzon Pelitli Beldesi ile Konaklar mahallesi arasında bulunan dere ağzına gittik ve burada, Ogün 
5-6 el silahla ateş etti ve silahın çalıştığım gördük. Kırtasiyeden çıktığımızda ve dönüşte silah 
benim üzerimdeydi. Tekrar kırtasiye dükkanına geri döndük. Ahmet'i kırtasiye dükkanında 
bırakarak Ogün, Ersin ve ben internet kafeye Hrant DÎNK'in resimlerinin çıktısını almaya gittik. 
Çıktıları aldıktan sonra tekrar üçümüz birlikte Ahmet'in kırtasiyesine geldik. Bu eylemin planını 
konuşmaya başladık. Ben Ersin'e Ogün'ü otogardan İstanbul’a sen yolcu edeceksin dedim. Ahmet'e 
ise Ogün İstanbul'a gittiğinde senin cep telefon numaran olan 0 535 396 82 21 nolu numarayi 
arayacak sende telefonu bana vereceksin ben burada olacağım ben görüşme yapacağım dedim. 
Ogün'e ise herhangi bir sıkıntıda bu numaradan arayabileyeceğini ve maddi sıkıntı çekmesi 
durumunda Ahmet'in İstanbul'da bulunan esnaf arkadaşına yönlendirebileceğini söyledim. Aynca 
Ogün'ü 17.01.2007 Çarşamba günü yollayabileceğimizi kararlaştırdık. 16.01.2007 Sah günü Ersin 
ile Ogün'ü bilet almak için Trabzon terminaline gönderdim. 17.01.2007 Çarşamba gününe Metro 
turizmden saat: 15:30 İstanbul otobüsünden bilet ayırttıklarını söylediler. Çarşamba günü Ersin'in 
çalıştığı kırtasiyede Ogün, Ersin ve ben buluştuk yaya olarak Ahmet'in kırtasiyesine gittik. Daha 
önce biriktirip Ahmet'e emanet olarak teslim ettiğim 180 YTL'yi alıp eylem masrafı için Ogün'e 
verdim. Aynı zamanda dükkanın arka bölümünde saklamış olduğum silahı Ogün'ün beline kendim 
koydum ve bir kutu mermiyi de cebine kendim koydum. Yine aynı şekilde Ogün SAMAST'a 
internet cafeden çıktı olarak aldığımız Hrant DİNK'in resimlerini ve Agos gazetesinin adresini 
verdim. Bu sırada Zeynel Abidin YAVUZ da kırtasiye dükkanına geldi, ben kendisine Ogün'ü 
İstanbul'a Hrant DİNK'i öldürmesi için gönderiyorum, bu durumdan kimseye haber verme dedim, o 
bana tamam abi diyerek dükkandan aynldı. Daha sonra Ogün ile Ersin'İ terminale giden dolmuş 
duraklarına bıraktım. Ogün'e sarıldım Allah yolunu açık etsin dedim, istersen vazgeçebileceğini 
söyledim. Bu eylemi Zeynel Abidin YAVUZ'un da yapabileceğini söyledim İstanbul'dan sonrasının 
kendisinin inisiyatifinde olduğunu, Samsun'a vardığında ailesine telefon açıp bu akşam bir 
arkadaşımda kalacağım diyeceksin dedim. Tekrar kendisine bir problem olduğunda ara dedim o da 
İstanbul'da dayımlar var herhangi bir problem yaşamam dedi. Daha sonra Ersin ve Ogün minibüse 
binerek otogara gittiler. Daha sonra Ersin ile görüştüm Ogün'ü otobüse bindirdiğini söyledi. 
18.01.2007 Perşembe günü kendisi Ahmet ÎSKENDER’in cep telefonunu aradı 212 kod nolu bir 
numaradan aradı ben Ahmet'e Ogün mü dedim kendisi de hemen telefonu bana verdi. Ogün bana 
telefonda abi ben mekandayım dedi bende kendisine beklemeye devam etmesini söyleyip telefonu 
kapattım. Bu şekilde 5-6 kez aynı numarayı aradı ve görüştük, son görüşmemizde yarına 
bırakmasını söyledim ve yarın telefonla görüşürüz dedim. Kendisine hep beklemesini söyledim. Bir
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gün sonra 19.01.2007 Cuma günü ilk aramasında abi yine mekandayım bekliyorum dedi, bende 
beklemeye devam etmesini söyledim. İlerleyen zamanlarda yine aradı dadandım abi sıkılıyorum 
içeriye girip birkaç gazeteci vurabilirim dedi. Bende hayır kesinlikle masum insanların kılma zarar 
gelmemeli bizim işimiz Türklüğe hakaret eden Hrant DÎNK iledir. Bundan başka kimseye zarar 
verme dedim. Aradan bir müddet sonra Ogün tekrar aradı ve Hrant DİNK'e benzeyen birinin içeriye 
girdiğini peşinden kendisinin de içeriye girdiğini içeride 5-6 gazeteci bayanın olduğunu kendisini 
üniversitede okuyan bir öğrenci olarak tanıttığını Hrant DİNK'i sorduğunu kendisine Hrant DİNK'in 
burada olmadığını söylediklerini başka zaman geldiğinde bulabileceğini söylediklerini telefonda 
bana söyledi. Ben de tekrar beklemesini söyledim. Son aramasında abi bu iş bitti Hrant'ı vurdum, 
ben de kendisine o adam olduğuna eminmisin diye sordum o da eminim abi dedi, şu an 
Bayrampaşa'dayım Yalova'ya gidiyorum dedi. Bende kendine iyi bak dedim ve üç dört gün dışarıya 
çıkmamasını söyleyerek telefonu kapattım. Daha sonra aynı gün medyadan Hırant DİNK'in 
öldürüldüğünü öğrendim. Bu eylem tamamen benim ve Ogün tarafından planlanmış ve 
gerçekleştirilmiştir. Diğer ismi geçen şahısların rızası yoktur, benden çekindikleri için bir şey 
diyemediler. Ben bu olayın faili meçhul kalacağını düşünüyordum.

Ogün SAMAST'ın bu eylem ile ilgili olarak benim hakkımda vermiş olduğu ifade yukarıda 
benim vermiş olduğum ifade ile benzerlik arz etmektedir. Olaylar tamamen bu şekilde gelişmiştir.

McDonald’s eylemi ilgili olarak Ogün'ün anlattıkları doğrudur. Kendisi beni cezaevinde 
ziyaret etmemiştir. Amerika'nın Irak'ı işgalini protesto etmek amaci ile bu eylemi yaptığım 
doğrudur.

2002 yılının sonlarında askerden yeni geldiğim sıralarda misyonerliğe tepkimden dolayı 
benim bir şahsı dövdüğüm doğrudur ama papaz olduğunu bilmiyordum. Bu konu hakkında değişik 
yerlerde bahsediyordum. Kimin yanında konuşup konuşmadığımı hatırlamıyorum. Ben bu olaydan 
dolayı herhangi bir işlem görmedim. Ahmet ÎSKENDER’in benim hakkımda vermiş olduğu ifade 
doğrudur.

Ben Ahmet ÎSKENDER'in vermiş olduğu bu ifadeyi kabul etmiyorum. Herhangi bir 
kimseden talimat almış değilim. Bomba yapımını Azerbeycan'da tanıştığım iki gençten internet 
üzerinden öğrendim.

Zeynel Abidin YAVUZ’un hakkımda vermiş olduğu ifade tamamen doğrudur.
Ben ifademde belirttiğim gibi bu silahı Ömer POLATOGLU şu an hayatta olmayan mahalle 

arkadaşımdan 300 YTL para karşılığında Hrank DİNK’in öldürülmesi için aldım.
Benim Hrant DİNK’i öldürme talimatını Ogün SAMAST'a verdiğim doğrudur, bu suikast 

fikri tamamen bana aittir. Başka bir kişi yada kişilerden herhangi bir talimat almadım. Ve herhangi 
bir terör örgütü ile bağlantım yoktur.

2002 yılında bir şalisi darp ettiğim doğrudur. Ben herhangi bir kimseden talimat almadım, bu 
şahsın kim olduğunu bilmiyorum. Bu olayın amacı misyonerliğe karşı olduğumdan dolayıdır. Bu 
olay kilise içersinde olmuştur.

Ben halen benimle birlikte gözaltında bulunan şahısların hepsini tanıyorum. Benim mahalle 
arkadaşlarımda. Ahmet İSKENDER kapı komşumuz olur. Yaklaşık olarak 15 yıldır tanırım. 
Kırtasiyecilik işi ile uğraşır. Ogün SAMAST'ı yaklaşık olarak 3 yıldır tanırım. Futbol oynuyor 
herhangi bir işle meşgul değildir. Kendisi ile abi kardeş ilişkisi içersindeydik. Pelitli sporda birlikte 
futbol oynadık. Ersin YOLÇU yaklaşık 10 yıllık arkadaşımdır, yakın arkadaşımdır. Kırtasiye 
dükkanında çalışır. Zeynel Abidin YAVUZ'u yaklaşık olarak 4 yıldır tanırım. Kendisi ile abi kardeş 
ilişkimiz vardır. İzolasyon işi yapar. Erhan TUNCEL'i yaklaşık olarak 5 yıldır tanıyorum. KTÜ 
İşletme Fakültesinde öğrencidir. Kendisi ile hem mahalleden hem de Alperen Ocaklarından
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tanışıyoruz.

Ogün SAMAST'm vermiş olduğu ifade doğrudur. Erhan TUNCEL Hrant DÎNK'in 
öldürülmesi olayım Zeynel Abidin YAVUZ'a teklif ettiğim zaman Hrant DÎNK'in resimlerini bana 
getiren şahıstır. Kendisi de Hrant DÎNK'in öldürüleceğini biliyordur. Benden çekindiği için beni 
engelleme çabası içersine girmedi.

Ben Ilhan TATLI'yı 1998 yılından beri tanırım, kendisi yakın arkadaşım olur. Mahalle 
arkadaşıyız, sık sık görüşürüz. Hrant DÎNK'in öldürülmesi olayından Ilhan'ın haberi yoktur. Elektrik 
işi ile uğraşır kendi halinde biridir. Ben mahalleden samimi olduğum bir çok arkadaşım vardır. 
Bunlardan biriside ilhan TATLI olduğu gibi Ercan SÖYLEMEZ'dir. Kendisi tahmini 2000 veya 
2001 yılında ailesi ile birlikte Gebze'ye taşındı. Şu anda Kaynarca'da kereste üzerine iş yaptığını 
duymuştum. 6 aydır kendisi ile görüşmüyorum. Kaynarca'da hangi kerestecide çalıştığım 
bilmiyorum. Telefon numarası yoktur. Kendisi Trabzon'a geldiğinde görüşüyoruz.

Benim bu konular hakkında söyleyeceklerim bunlardan ibarettir, ekonomik durumumun 
yetersizliğinden dolayı ve ailem ile irtibat kurmak için Trabzon cezaevine gitmek istiyorum. 
İfademe ekleyecek başka bir husus yoktur, ifademi hiçbir baskı ve tesir altında kalmadan İstanbul 
Barosu Avukatlarından Mustafa EKEN'in huzurunda kendi hür iradem ile verdim, demiştir.

24/01/2007 tarihli Savcılık ifadesinde; "Emniyette ifade verdiğim ifade doğrudur. Bana
aittir.

21.01.2007 ve 20.01.2007 tarihli üst arama tutanaklarındaki imza bana aittir.
Emniyete tüm ayrıntılarını doğru olarak anlattığım şekilde HRANT DİNK' in gazete yazıları 

ve Türklüğü hakeret etmesi nedenleri ile bu şahsın cezalandıırlması amacıyla bir sükast fikri bende 
gelişti. Bu fikrimden ERHAN TUCER ve ZEYNEL ABİDİN YAVUZ' u da haberdar ettim. Ancak 
ZEYNEL ABİDİN bu görevi üstlenme konusunda kararsız kaldı. B u dönemde ERHAN TUNCEL' 
in internetten temin ettiği HRANT DİNK' e ait resimlerin çıktılarını Yonca Market sahibi OSMAN 
a bırakması ve ZEYNEL' in o resimleri teslim alarak bana getirmesi konusunda talimat verdim. 
Resimler bana getirildi fakat dediğim gibi ZEYNEL' in yapamayacağını düşünerek ondan 
vazgeçtim.

Bundan 5-6 ay kadar öncede bu konuyu OGÜN SAMAST' a açtığımda aynı fikirleri 
paylaştığımız ve onu bu işi yapabileceğini anladım ve silah ve para temini için beklemeye başladım. 
Yine aynı tarihlerde bir deniz kazasında ölen ÖMER POLATOGLU isimli arkadaşımdan 300 YTL 
bedelle olayda kullanılan tabanca ve mermileri almıştım. Ayrıca OGÜN' ün İstanbul' a gidiş gelişte 
yapacağı masrafları karşılamak üzere para biriktirmeye başladım. Peyder pey elime geçen paraları 
harcamamak için kırtasiye sahibi arkadaşım AHMET İSKENDER' e vererek biriktiriyordum.

Bir süre soma aynı konuyu ERSİN YOLCU ve AHMET İSKENDER' e de açarak onların 
bilgi sahibi olmasını sağladım.

14 Ocak 2007 tarihinde AHMET İSKENDER' in bilgisi olmadan poşete sarılı vaziyette 
onun dükkanına bırakmış olduğum tabancayı çıkartarak orada toplandığımız AHMET İSKENDER,. 
OGÜN SAMAST, ERSİN YOLCU' ya gösterdim ve OGÜN ile birlikte silahın çalışıp çalışmadığını 
denemek üzere Konaklar mahallesinde bulunan dereağzına giderek OGÜN 5-6 el atış yaptı silahın 
çalıştığım anladıktan sonra geri döndük. Kırtasiyede yaptığımız görüşmede OGÜN1 ün ERSİN' in 
otogardan yolcu edeceğini OGÜN İstanbula gittikten sonra AHMET’ in cep telefonu ile irtibat 
kurarak benle görüşeceğini, OGÜN' ün İstanbul' da maddi sıkıntı çekmesi durumunda AHMET' in 
tanıdığı İstanbul' da bulunan esnaflara giderek para isteyebileceğini verilen parayı bizim burdan o 
esnafın hesabına yatırabileceğimizi ve OGÜN'Ü çarşanba günü İstanbul' a gönderebileceğimizi 
karalaşırdık.

Takip eden günde özel bir görüşmemiz olmadı Ancak devamlı irtibat halinde olmamızı
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söyledi. Bir sonraki gün ERSİN ve OGÜN' ü Trabzon otobüs terminaline göndererek bilet 
almalarını söyledim. Döndüklerinde Metro Türizimden yer ayırtıklarmı söylediler. Çarşanba günü 
AHMET’ in kırtasiyesinde daha önce biriktirerek AHMET e emanet olarak bıraktığım 180 YTL' yi 
a.alarak OGÜN' e verdim ayrıca dükkanada saklamış olduğum tabanca ve bir kutu mermiyide 
teslim ettim. Aynı zamanda internetten çıktılarını aldığımız HRANT DÎNK' e ait resimler ve yine 
internetten öğrendiğimiz AGOS gazetesinin adresinide OGÜN' e verdim. Bu sırada ZEYNEL 
ABÎDİN YAVUZ' da kırtasiyeye gelince kendisini dışarı çıkararak OGÜN'Ü bu iş için İstanbul1 a 
yollamakta olduğumuzu söyleyerek sen mahalleye geç deyip onu gönderdim. OGÜN bana İstabul' 
da dayılarının olduğunu kalacak yer sıkıntılarının olmadığını söyledi.

Ben OGÜN ve ERSİN' in TUNCAY' a ait oto ile otobüs terminaline gittiklerini bizzat 
görmedim. Ancak ikisi birlikte terminale gittiler. Ben dükkandan ayrılmadım Daha sonra ERSİN 
bana OGÜN' ü yolcu ettiğini söyledi.

Ertesi günü yani perşembe günü OGÜN beni birkaç kez AHMET' e ait telefondan arayarak 
olay yerine geldiğini beklediğini söyledi. Bende beklemesini söyledim. Ancak Ogün HRANT 
DİNK' i bulamadı. Takip eden Cuma günü ise yine aynı yerde beklediğini içeriye girerek kendisini 
öğrenci gibi tanıtıp görüşme yapmak istediğini sekreterlere söylediğini ancak HRANT DÎNK' in 
bulunmadığım randövü almasının gerektiğini bana anlatarak içeri girip birkaç gazeteciyi 

' vurabileceğini bana söyleyince özellikle masum insanlara zarar gelmemesi gerektiğini HRANT 
DÎNK' i beklemesi gerektiğini kendisine telkin ettim. Son aramasında ise işin bittiğini HRANT' ı 
vurduğunu Bayrampaşada olduğunu ve Yalovaya gideceğini bana söyledi. Aynı gün medyadanda 
HRANT DÎNK' in öldürüldüğünü öğrendim.

ERHAN TUNCEL isimli şahısla 2002 yılında tanıştım. Kendisi üniveristede öğrenc iidi ve 
diğer öğrencilerle birlikte tutuğu bir bekar evi vardı. Bu evde kısa boylu, beyaz tenli, ince yapılı 
soy adını bilmediğim Erzurumlu olduğunu bildiğim TUNCAY isimli bir öğrenci vardı. Bu aynı 
üniversitede İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesinde okunduğunu tahmin ediyorum. SEYFÎ isimli 
öğrenci ise orta boylu, normal kilolu esmer siyah saçlı, Trabzon Beşikdüzülü TUNCAY ile aynı 
fakültede okuyna bir şahıstır. Üçünün birlikte kaldıkları eve benimde zaman zaman gidip 
gelmelerim olmuştur. O evde çay içip sohbet edip SEYFİ' nİn bilgisayarında filim seyrediyorduk.

2004 yılı içerisinde Çeçenistanlı olan ismini REFAİ olarak bildiğim bir şahıs Trabzona 
gelmişti. Kendisi ile İstanbul' a gideceği bir dönemde tesadüfen karışlaşarak tanıştık. Türkiye 
içerisinde ticaret yaptığı Çeçanistan' daki şartların nekadar ağır olduğu konularını anlattı, ve orada 
yapılan mezalim konusunda konuşmalarımız oldu. Bende kendisine insani amaçlı yardım 

^  maksadıyla Çeçenistana gelmek isteğini kendisi döntükten sonra irtibat kurup kuramayacağımızı 
bana yardımacı olup olamayacağını sordum Oda bana bir cep telefonu numarası vererek 
Çeçenistan'a döndüğünde irtibat kurabileceğimizi söyledi ve ayrıldı. Daha sonra bu numarayı çok 
kez aramama rağmen ulaşamadım. Ancak kendi imkanlarımla Çeçenistan'a giderek insani 
yardımda bulunmaya karar verdim, ve 2004 yılı içerisinde Azerbeycan' a çıkış yaparak Bakü'ye 
gittim. Orada lokantada tanıştığım bir Azeri ile konuşarak beni Çeçen insanlarla tanıştırmasını 
isteyip Çeçenistana geçme niyetimi ona açtım. Bunun üzerine beni Bakü’ de bir internet kafeye 
götürerek orada bulunan iki Çeçen gençle tanıştırdı. Burada sohbet ederek bir yandan internete girip 
Rusların Çeçenistan' da yaptığı işgal ve saldırılarla ilgili görüntüleri bana gösterdiler ve yine orada 
bu gençler bana çok basit tarzda bir bomba yapımını anlattılar. Ancak bunu yazılı doküman haline 
getirmedim. Hafızada kalacak şekilde patlayıcı torpillerin içindeki barut ile toz kömürü 
karıştırdıktan sonra bir kola kutusunun içine boşaltıp, deliğini sadece bir fitil geçecek şekilde 
kapatıp bu kola kutusunuda bir cam kavonoza koyarak kavonozun içini çivelerle doldurduktan 
sonra fitili kavonuzun ağzından çıkartıp kavonuzun kapağımda sıkıca kapatmak suretiyle yapılan 
bir bomma türüydü. Çeçen gençlere insani yardım amaçlı Çeçenistan'a geçmek istediğimi 
söyleyince sınırın çok sıkı korunduğunu bu nedenle geçmemin zor olduğunu bana izah ettiler. Bu 
nedenle geçişten vazgeçerek Türkiye' ye geri döndüm. Bu şekilde Baküde toplam 10 gün kadar
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kalmış oldum.

Tahmin ediyorum 2002 yılı Kasım yada Aralık ayları idi askerden yeni dönmüştüm. O 
dönemde Trabzonda bulunan kilisede misyonerlik faaliyetlerinin yapıldığını öğrenmiştim. Kiliseye 
giderek içeride bulunan şahıslara yanımda götürdüğüm bir odun parçasıyla vurarak bu faaliyetlere 
karşı bir tepki göstermeyi düşündüm. Gündüz saatlerinde kiliseye gittiğimde içeride sivil giyimli 
ancak boynunda haç olduğu için Hirİstiyan olduğunu anladığım bir şahsa bu sopa ile vurarak daha 
sonra dışarı çıktım. Bu olay nedeniyle yakalanmadım.

2004 yılı içerisined Azerbaycan' a gidiş ve dönüşüm sonrasında sesimi duyurabileceğim bir 
eylem yapmayı düşündüm. Bunun amacı da Amerika’nın Irakı işgali nedeniyle protestoda 
bulunmaktı. Trabzon'da Amerika'ya ait olduğunu bildiğim tek firma Macdonlds'tı. Bu nedenle 
oraya bir bomba koymayı düşündüm. Daha önce izah ettiğim şekilde basit bir bomba imal ederek 
gündüz saat:10.00 sularında bu dükkanı gözetledim. Özellikle alt katta kimsenin bulunmadığı bir 
sırada kapının önüne fitili ateşliyerek attım. Daha sonra bu olay nedeniyle yakalandım. 11 ay kadar 
tutuklu kaldıktan sonra tahliye oldum. Daha sona mahkeme bana 6 yıl 8 ay hapis cezası verdi. Bu 
kararı temyiz ettiğim için henüz infaz yapılmadı. Bu olay öncesinde çevredeki arkadaşlarıma 
Mcdonalds'a gidiyormusunuz bak orası bombalanır dikkat edin şeklinde takıldığım oluyordu. 
Ancak ben bombalıyacağım şeklinde konuşmadım Olay sonrası tahliye olduktan sonra çevrede 
elimde başka bombalar da var bunları HSBC Banka şubesine Rus ve İngiliz konsolosluklarına 
atacağım şekilinde söylemlerim olmuştur Ancak bunları ciddi amaçlı değil daha çok takılma 
mahiyetinde söylemişimdir.

2004 yılı Ağustos ayı içerisinde meydana gele Başbakana ait uçağa bomba ihbarı hadisesi 
ise bir iddialaşma nedeniyle ortaya çıkmıştır. Bir gece öncesinde akşam televizyonda bir program 
seyrediyordum. Bu programda yapılan ihbarların ciddiye alındığı bir kısmının asılsız çıktığı 
anlatılıyordu. Ben ihbarların ciddiye alınarak güvenlik güçlerinin işlem yaptığını orada bulunan 
başka şahıslar ise bunu televizyonda böyle söylediklerini ancak gerçekte işlem yapmadıklarını 
söyleyince iddiaya girdik. Ertesi günü SERDAR isimli bir arkadaşımın cep telefonundan 
jandarmayı arayarak inecek olan uçakta bomba bulunduğu ihbarı yaptım. Bu şekilde uçak inemedi. 
Havalanında birçok güvenlik görevlisi geldi. Bu şekilde benim haklı olduğum anlaşıldı Ancak 
herkesi rahatsız ettiğim için pişman oldum. înecek uçağın Başbakanı taşıyan uçak olduğundan da 
haberim yoktu. Bu konu ile ilgili olarak Trabzon Savcılığınca hakkımda işlem yapıldı. İhbarı yapan 
telefon arkadaşımın olduğu için netice itibariyle bana ulaştılar.

1997 -2001 yılları arasında Nizam-ı Alem ocaklarına gidip gelirdim Orda çaycılık yapardım.
( * ' 2002 yılında Alperen ocaklarında ERHAN ile tanıştık. Herhangi bir sivil toplum kuruluşunun üyesi

değilim Ancak Şehit Aileleri derneğine gidip gelen ENGÎN isimli arkadaşım var Ayrıca sağ sivil 
toplum örgütlerine sempatim vardı. Örneğin Anadolu gençlik derneği gibi demeklere karşıda bir 
sempatim vardı. Ama bunların fiilen üyesi değilim.

Eylemin zamanlaması açısından herhangi bir gündem beklemedim. Bazı ülkelerde Ermeni 
soykırım tasarısının gündeme getirilmesi hususuyla hiç ilgilenmedim. Bu eylemi önceden 
planladığım için tesadüfen bu tarihe rast gelmiştir." şeklinde beyanda bulunmuştur.

06/02/2007 tarihinde Savcılık tarafından alman ek ifadesinde; "Erhan Tuncel ile 2002 
yılında tanıştık, kendisine Trabzon Alperen ocaklarında bana reis olarak tanıştırdılar ve evine gidip 
gelmeye başladım, aramızdaki samimiyet arttıktan sonra yine 2002 veya 2003 yılı içerisinde 
Erhan’ın bana anlatımları ve ortak siyasi görüşlerimiz doğrultusunda Trabzon merkezinde bulunan 
Santa Maria kilisesinin papazını dövmem konusunda yönlendirdi, bu eylemi tek başıma yaptım, 
ancak beni bu konuya ikna eden Erhan Tuncel’dir. Önceki ifademde de belirttiğim gibi yanıma bir 
keser sapı alarak kilisenin sakin olduğu bir vakitte içeri girerek papazı aradım, içeride sivil giyimli 
ancak boynunda haç olması nedeniyle Hıristiyan olduğunu anladığım bir şahsa elimdeki keser sapı 
ile bir çok kez vurarak yaraladıktan sonra olay yerinden kaçtım, ancak bu suç nedeniyle
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yakalanmadım ve ceza almadım.

2003 yılında Irak savaşı başladıktan sonra yine reisimiz olarak hitap ettiğimiz Erhan’ın bizi 
yönlendirmesiyle Üniversitede bir korsan gösteri düzenleyerek savaşa hayır mitingi yapacağımızı 
bize söyledi, biz de reisimiz sensin diyerek kabul ettik, bu konuşmaların yapıldığı ortamda Erhan’ın 
iiniversiteten arkadaşı olan Erbil ve yine arkadaşımız Miktad Kot vardı, bu arkadaşlar genelde 
Alperen ocaklarına birlikte takıldığımız ve görüştüğümüz arkadaşlardı, ancak korsan gösteri 
yapılmadı.

Daha sonra Erhan daha büyük ses getirecek ve Amerikan karşıtlığını gösterebilecek bir 
eylem planlamaya başladı, bu bağlamda Trabzon’da Amerika'ya ait ne var şeklinde bana sordu ve o 
anda McDonalds’a bir eylem yapalım dedi ve bomba koyacağımızı, bombayı kendisinin 
hazırlayacağını bana söyledi. Bu planlamada sadece ikimiz vardık. Başka bir kişi katılmadı. Bu 
şekilde eylemi benim yapacağımı söyledi, ben de Ramazan ayında yapmamız gerektiğini söyleyince 
yine bomba için torpil, kömür tozu, çivi gibi malzemeleri ben aldım ve Erhan’a teslim ettim. 
Bombayı imal ettiği sırada ben yanında yoktum, kendi evinde, kendisi hazırladı, ancak benim 
haberim olmadan bir cins gübre alarak bombanın içine koymuş, bunu sonradan öğrendim. Erhan’ın 
bomba yapımını nereden öğrendiğini bilmiyorum, bu bomba hazırlanırken aynı tip bombadan iki 
tane daha küçük boyutlu numune gibi bomba da hazırlamış, ancak bunların içine çivi koymamış, 
sakin bir yerde ikimiz bu bombaları patlatarak deneme yaptık, başarılı olduğunu anladık, ancak bu 
denemeler çivi olmadığı için ses bombası gibi gürültü çıkaran şeylerdi, kullanacağımız gerçek 
bombaya çivileri de koyunca bunun çok fazla zarara yol açıp açmayacağını sorduğumda, beni 
kandırarak bombalarda bu çivilerin yere doğru saplandığını, çevreye zarar vermediğini söyledi.

Bu şekilde 24.10.2004 tarihinde Trabzon meydanında bulunan McDonalds’ın önüne geldim, 
Erhan da beni 50 metre kadar geriden takip ediyordu, caddenin karşısına geçerek bir banka oturup 
gazete okur gibi yaparak beni izliyordu, ben elimde poşet içerisinde bulunan ve fitili dışarı sarkmış 
bombayı çakmakla ateşledikten sonra McDonalds’m önüne bıraktım ve kendim hemen yan taraftaki 
sokağa saparak kaçmayı düşündüğüm sırada 3 tane dershane öğrencisinin köşeden dönüp, 
bombanın bulunduğu yere doğru yürüdüklerini görünce önde bulunan ve bombaya çok yaklaşan 
çocuğu geri dönerek kaldırımın dışına doğru itekledim, çocuk orada park etmiş olan iki arabanın 
arasına düşerek yere uzanınca ben de kaçmaya çalıştım, bu sırada bomba patladı, çivilerden biri de 
benim bacağımı delip geçti, sonra kaçarak Erhan’ın evine gittim, Eylem öncesi beni İstanbul’a ya 
da Elazığ’a kaçıracağını söyleyen Erhan, eylem sonrası bana biraz soğuk davrandı, bana karşı 
çekimser davrandığım düşündüm, o sırada beni bir arkadaşının evine göndererek orada 
saklanacağımı kendisini beklememi söyledi, ben de kabul ederek arkadaşına gittim, orada iki-üç 
öğrenci vardı, ancak kim olduklarını ve isimlerini hatırlamıyorum, daha sonra bu evden çıkarak bir 
gece boş bir inşaatta geçirdikten soma daha önceden eylem soması kullanmak için Erhan' la birlikte 
biriktirmiş olduğumuz parayı da alarak İstanbul’a gittim, Maltepe'de Hüseyin Özçiçek isimli şahsın 
yanma gelerek onun evinde kaldığım sırada İstanbul Polisi beni yakalayarak Trabzon’a götürdü.

Erhan tarafından eylem sonrası bana İsmail isimli şahsın yardımcı olacağım söylediğini ben 
şimdi hatırlamıyorum, belki olabilir, ancak İsmail İsimli tanıdığım tek şahıs İsmail 
Hacıahmetoğlu’dur. Belki Erhan bu şahıstan bahsetmiş olabilir. Bu şahıs Trabzon Karadeniz Teknik 
Üniversitesine bağlı olarak Rize de açılan bir Yüksek Okulda 2 yıl asistanlık yapmıştı. Bahsettiğim 
gibi eylem soması bu şahsın yanına gidersem bana yardımcı olabileceği konusunu belki söylemiş 
olabilir ama net olarak hatırlamıyorum.

Bu eylem öncesinde Erhan beni sürekli Irak’a göndereceğini söylüyordu, bu amaçla eylem 
öncesinde kendisinin ifadesine göre 12 Eylül döneminde uzun süre Cezaevinde kalmış olan 
Elazığ’lı 40-45 yaşlarında olduğunu söylediği bir şahısla beni telefonla görüştürdü, bu şahsın adını 
bilmiyorum, ben şahsa telefonda Irak’a gitmek istediğimi söyleyince, bu şahıs da beni ve gelecek 
arkadaşları Necef’e götüreceğini söylüyordu, ancak bir süre soma Erhan o şahısla kavga ettiğini,
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Irak*a gidişin iptal olduğunu söyleyerek McDonalds fikrini ortaya atmıştı.
O dönemlerde Erhan' la ilgili aklımda kalan ilginç konulan da not almıştım, bunları da size 

aktarmak istiyorum.

2003-2004 döneminde McDonalds eyleminden önce bir gün gelerek beni kur’an kursu 
mahallesine götüreceğini söyledi. O mahallede Gül sitesi İsimli yerde bir daireye gittik, bu daire 5-6 
kadar polis memurunun birlikte kaldığı bir bekar eviydi. Burada çay içip, sohbet ettik ve namaz 
kılmıştık.

2006 yılı içerisinde İnternet üzerinden bir kızla tanıştığını, arkadaş olduğunu söyleyerek 
Eskişehir’e bu kızla görüşmeye gittiğini biliyorum, bu kızın Eskişehir'de Üniversitede okuduğunu, 
annesi veya babasından birinin Lübnanlı olduğunu bana söylemişti.

2003-2004 döneminde bir kez bana Trabzon da doğudan esrar getirip satıp 
saramayacağımızı, daha sonraki bir seferde de ucuza kaleşnikof silah getirip satıp satamayacağımızı 
sormuştu, bende her ikisine sert tepki gösterip, böyle bir şey yapmayacağımı söyleyince bu konuları 
bir daha hiç açmadı. Anladığım kadarıyla bu tür teklifleri beni tanımak, kişiliğimi anlamak 
bakımından deneme maksatlı yapıyordu.

Tanışık olduğumuz bu 5 yıllık dönem içerisinde ondan sık sık duyduğum konu Sabancı 
Suikastını sürekli anlatıp bu eylemi övmesi idi, hatta ben buna tepki göstererek bizim milliyetçi 
olduğumuzu, o eylemin ise, Türkiye’yi bölmek isteyenler tarafından yapıldığını, bunu nasıl 
övebileceğini söylüyordum. Ancak aldırmadan sürekli bu eylemi övüyordu.

Ayrıca, ÎBDA-C lideri Salih Mirzabeyoğlu’nu çok severdi ve sık sık onu överdi, tanıdığım 5 
yıllık dönem içerisinde Üniversite arkadaşlarıyla ve özellikle ev arkadaşlarıyla arasının hiç iyi 
olmadığını, iyi geçinemediklerini görürdüm. Yine milliyetçi ve muhafazakar olduğunu söyleyen 
Erhan’ın, 5 yıl boyunca tek bir kez namaz kıldığını görmedim ve arkadaşlarına sorduğumda da hiç 
kıldığını gören yoktu.

Trabzon’a gelişi öncesindeki dönemde Elazığ'da en yakın arkadaşının Fatih isimli bir çocuk 
olduğunu söyleyip, sürekli ondan bahsederdi. Birlikte Alperen ocaklarına takıldıklarım, zaman 
zaman TunceliTi şahısları birlikte dövdüklerini anlatırdı.

Erhan’ın en büyük hayali, İsrail’e atom bombası atmaktı. Ancak bunu ulaşılmaz bir hayal ve 
arzu olarak değil, ciddi ciddi anlatırdı. Bir gün olacak şeklinde anlatırdı.

Yine Erhan’da fark ettiğim bir konu sürekli olarak şehirler arası gerginlik çıkarma 
konusundaki konuşmalarıydı. Örneğin, birkaç Trabzon’lunun ve benim bulunduğum bir sohbet 
sırasında PKK’nın kurucularından birinin Kemal Pir olduğunu ve bunun Gümüşhane’li olduğunu 
söylemişti. Ben o sırada fazla tepki vermeyip, daha sonra evine gittiğimde bende Gümüşhane 
kökenli olduğum için kendisine kızarak benden özür dilemesini, aksi takdirde dağa çıkıp, ikimizden 
birinin öleceğini söyleyince, hemen özür dileyerek bu konuyu kapatmıştı. Ancak başka ortamlarda 
da Gümüşhane’lilerin bulunduğu ortamda Trabzon aleyhine konuşma yaptığını, sürekli şehirler 
arası gerginliği körüklediğini gördüm ve kendi kendime böyle bir insan milliyetçi olamaz şeklinde 
düşünmüştüm.

Zaman zaman evine gittiğimde ve buzdolabını açtığımda içinde rakı-votka gibi içkiler 
görüyordum, ancak o tarihte belki arkadaşlarının olabilir diye düşündüm. Erhan’ın içebileceğine 
ihtimal vermemiştim.

2006 yılı içerisinde Trabzon merkezde bulunan London Palas isimli otele giderek beni 
birisiyle tanıştıracağını söyledi, orada gittiğimizde 40-45 yaşlarında Akçaabatlı olduğunu söyleyen, 
ismini tam olarak hatırlayamıyorum, ancak belki İhsan Kasap olabilir, şahısla beni tanıştırarak bu 
şahsın MİT mensubu olduğunu, o sırada benim Yargıtay'da bulunan dosyamı bu şahsa söylersek 
halledebileceğini söyledi, bu şahıs da Erhan’a ve bana dosya numarasını bana getirirseniz konuyla
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ilgilenirim dedi. Ancak benim böyle bir talebim olmadığı için dosya numarasını da vermedim. Bu 
şahsı bir daha görmedim, kendisiyle bir telefon görüşmem de olmadı.

Benim tahliyem sonrasında Erhan’ın bir arkadaşı ona Yasin 11 ayda nasıl tahliye oldu 
şeklinde sormuştu. Onun arkadaşına arkasında ben varım, ona bir şey olmaz dediğini duydum.

2002 yıllarında beni Engin isimli bir arkadaşıyla tanıştırmıştı. Bu Engin’in tuhaf bir kişi 
olduğunu düşünmüştüm. Çünkü o tarihlerde bir dönem CHP’ye, sonra bir dönem Alperen 
ocaklarına takılan biriydi. 2002 sonrasında 4 yıl boyunca Engin’i hiç görmedim. 2006 yılında ise, 
Erhan’ın evinde tekrar karşılaştık. Engin’in, şehit aileleri demeğinin başkan yardımcısı olduğunu 
Erhan bana söylemişti. Bu şahsın soy ismini bilmiyorum. Ancak tanıdığım Engin Yılmaz’dan farklı 
bir Engin’dir.

2006 Kurban bayramında Hayvan pazarında Erhan'la birlikte Kurban satışı için 
bulunduğumuz sırada her zaman olduğu gibi Türk Hava Kurumunun kurban derisi toplayan aracı 
çarşıya gelince Erhan’ın kendi kendine şerefsizler yine geldiler şeklinde söylediğini duydum ve 
Devlete ait bir kuruluşa nasıl şerefsiz dediğini sordum. Yine bu konuyu kapatarak üstüne gitmedim.

2006 yılı içerisinde Erhan bana Çeçenistan Genel Kurmay 2. başkanmın Trabzon’a 
geleceğini onu karşılayarak Trabzon içinde yardım toplayacağımızı söyledi. Ben de kabul ederek 
Süleyman Hacısalihoğlu’na ait araba ile gidip karşıladık. Bu şahsın adı Yakup Megomedenov isimli 
bir şahıstı, yanında tercümanı ve bizden Çorum’lu bir vatandaş bulunuyordu. Ancak bu şahsı gözüm 
hiç tutmadı. Üçkağıtçı bir kişi tipi vardı, hatta ona isterseniz polise de haber verebiliriz, size koruma 
yaparlar teklifinde bulununca, adam korkuya kapılarak bunu reddetmişti. Birlikte önce Büyük Birlik 
Partisine, sonra Refah partisinin teşkilat binalarına gittik. Erhan teşkilatların görevlileriyle bu kişiyi 
tanıştırarak konuları ve yardım taleplerini izah ediyordu. Bu şahısların Trabzon’dan sonra 
Erzurum’a giderek yardım toplayacaklarını öğrendim. Onları yolcu ettiğimizde de Erhan bana o gün 
yüksek miktarda yardım aldıklarını söyledi.

McDonalds olayı nedeniyle cezaevinde bulunduğum dönemde Büyük Birlik Partisinden, 
Yaşar Cihan isimli şahıstan ailem aracılığıyla 1.000,00.-YTL kadar yardım almıştım. Ayrıca Halis 
Egemen ve Yasin Egemen isimli şahıslar da giyecek ve eşya yardımı yapmışlardı. Cezaevi 
döneminde Erhan’ın bana bir yardımı olmadı. Cezaevinde ziyaretime de gelmedi. Ancak 
duruşmalarıma gelirdi, salona girmez, dışarıda bekler ve çıkışta ben cezaevi aracına bindirilirken 
bana el sallardı.

Yaklaşık haftada üç dört kez Erhan’la görüşürdük. 2006 yılının ocak ayında Erhan’ın evinde 
bir araya geldik, yalnız ikimiz vardık, Erhan bana Hrant hakkında ne düşündüğümü sordu, ben de 
kendisine beş para etmez bir adam dedim, Erhan ise bana, Hrant Dink çok cesur bir insan 
Ermenilerin gözünde Mustafa Kemal gibi bir insan olduğunu söyledi, bu lafları beni tahrik etmek 
için söylüyordu, ben de kendisine 17-18 yaşlarında biri olsaydım, kafasını koparırdım dedim. Oda 
bana, bunu öldürsek büyük bir zafer kazanmış oluruz dedi. Ben de daha Önce cezaevinde yattığım 
için böyle bir olaya katılamayacağımı söyleyince senden yardım isteyebiliriz diyerek silahını bize 
verirsin bir miktar da para hazırlarsın diyerek cevap verdi.

Bu konuşmadan yaklaşık bir iki hafta soma Zeynel Abidin ile konuştuğunu ve Zeynel’i bu 
eylem için ikna ettiğini bana söyledi. Hatta Hrant Dink’in resimlerini internetten çıkartarak marketi 
olan Osman’a kapalı zarf içerisinde bırakacağını söyledi. Ben de Zeynel’e Erhan’ın markete resim 
bırakacağını söyleyerek markete gönderdim ve o resmi aldırdım.

Daha sonra Zeynel’in bu işe yanaşmadığını Erhan bana söyleyince ben de kendisine rızası 
olmayan adama silah vermem diyerek durumu kendisine anlattım. Aradan 2-3 ay geçtikten sonra 
Erhan bana Ogün hakkında sorular sormaya başladı. Ogün İle görüştüğünü ve durumu ona 
anlattığını ve bu eylemi yapmayı kabul ettiğini söyledi. Hatta bu dönemde ben kendi silahımı 
vermemek amacıyla halamın kocası olan Coşkun İyici’nin yanına giderek kendime silah gerektiğini
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söyledim. Bana neden silah lazım dîye sordu, ancak ben ilk seferinde kendisine bu durumu 
açıklamadım, daha sonra da Erhan’ın Hrant Dink’i öldürteceğini ve silah gerektiğini kendisine 
söyleyip, bunun için 300,00.-YTL parayı Coşkun’a verdim, aradan 3 aylık bir zaman geçti, buna 
rağmen Coşkun bana silah almayınca ben de bu duruma kızarak parayı kendisinden geri aldım. 
Hatırladığım kadarıyla bu tarih 2006-Haziran aylarıydı.

Olay tarihinden yaklaşık 2 ay Önce bir arkadaşımın düğününde Engin Yılmaz’ı gördüm, 
kendisiyle konuşmamız sırasında bu durumu kendisine anlattım, Ogün’ün böyle bir eylem 
gerçekleştireceğini, İstanbul da kendilerine yardımcı olup olamayacağını, olay sonrasında Ogün’ün 
olay mahallinden kaçırıp kaçıramayacağını sordum, ancak Engin Yılmaz kabul etmeyince bir daha 
bu konuyu kendisine açmadım.

Yine olaydan kısa bir süre önce Ogün ile birlikte Erhan’ın evine gittik, orada film seyrettik, 
Erhan, ben ve Ogün evin salon kısmında oturarak Hrant Dink cinayetini konuştuk, Erhan, sürekli 
Ogün’e Hrant Dink’i öldürmesi halinde kahraman olacağını söylüyordu, bu konuşmalar sırasında 
Tuncay’ın içeriye girip girmediğini hatırlamıyorum.

Yine olaydan çok kısa bir süre sonra Erhan’ın evine gittim, Erhan evde yoktu, evde bulunan 
arkadaşım Tuncay’a mermi lazım olduğunu ve Erhan'la görüşmem gerektiğini söyledim, benim 
isteğimle Tuncay telefonla Erhan’a mermi lazım diyerek mesaj çekti.

Ben Salih Hacısalihoğlu’nu çok fazla tanımam, Erhan vasıtasıyla tanırım, temin ettiğim 
mermileri de kesinlikle ondan almadım, onun bu olayla hiçbir ilgisi yoktur.

Daha önceki ifademde de belirttiğim şekilde Ersin, Ahmet ve Zeynel Abidin ile birlikte 
Ahmet’in kırtasiyesinde konuştuktan sonra Ogün’ü İstanbul’a gönderdim, ancak Ersin, Ahmet ve 
Zeynel Abidin’in Erhan’dan haberleri yoktu, daha doğrusu Erhan’ın bu olayı bildiğinden haberleri 
yoktu.

Olay olduktan sonra ben Mihriban Kafeye gittim, hatta içeri girer girmez Hrant Dink’in 
öldürüldüğüne ilişkin televizyonda haberler yayınlanıyordu, ben de gülerek orada bulunanlara iyi 
olmuş dedim. Daha sonra Ersin yanıma gelerek Erhan’ın beni aradığım söyledi, ben de hemen 
bulunduğumuz kafenin karşısındaki Erhan’ın evine gittim, Erhan evdeydi, kendisi gülerek Hrant 
Dink’in öldürüldüğünü söyledi. Erhan burada cebinden çıkarttığı sim kartı telefonuna takarak 
sehpanın üzerine koydu ve bana bu telefonun yanında konuşalım, benim telefonum dinleniyordur, 
bu işi bizim yapmadığımız hakkında sohbet edelim dedi. Bu hususta Erhan konuşmaya başladı, 
ancak konuşmasının bir bölümünde “gerçi sen bu eylemi gerçekleştirmeyi düşünüyordun ama 
yapmadın” şeklinde ifadeler kullanınca ben kendisine kızarak telefonun olmadığı diğer odaya onu 
çağırdım ve niye böyle konuştuğunu sorarak kendisine kızdım.

Soruldu : 2006 yılı başlarında eniştem olan Coşkun, bana McDonalds olayından dolayı 
Mossad’ın beni öldüreceğine dair duyum aldığını bana söylemişti. Hatta iyi ki o dönemlerde 
cezaevindeymişsin demişti. Ben de bu hususu Erhan’a anlattım, MÎT’çİ bir arkadaşım olduğunu 
söylemedim, böyle bir olay olmamıştır.

Olaydan iki veya üç gün önce silahı kontrol amaçlı olarak Ogün’e atış yaptırdım, daha önce 
Ogün’e atış talimi yaptırmadım.

Erhan GFK Devlet İstatistik Kurumuna bağlı Anketörlük firmasında 6 ay kadar çalıştı, bu iş 
nedeniyle Trabzon-Gümüşhane ve Giresun’a gitti, başka illere de gitti, ancak nereler olduğunu 
bilemiyorum.

Erhan’ın en samimi arkadaşları Malatya’lı olarak bildiğim Erbil, ev arkadaşı olan Tuncay ve 
Ekrem Hataylı isimli şahıslardı, 2005-2006 yılları arasında en samimi arkadaşı Salih 
Hacısalihoğlu’ydu, hatta Mehmet Yılmaz isminde Trabzon Çimento fabrikasında çalışan Elazığ’h
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mühendis bir arkadaşı da vardı.

Ogün’e kesinlikle para teklifinde bulunmadım, ancak Erhan la bu hususta görüşüp 
görüşmediğim bilmiyorum.

Bu olay için Mehmet Bereket isimli şahıstan da mermi istemiştim, ancak ondan da mermi 
alamadım.

Erhan bu olaya karar verdikten sonra bu eylemin gecikmesinin temel sebebi benim bu işi 
yapmak istemememden ve bu nedenle geç davranmamdan kaynaklanmıştır. Eylemin Ocak ayında 
gerçekleşmesinin başka hiçbir nedeni yoktur. Bu konuda Erhan’ın da bana söylediği herhangi bir 
şey yoktur.

Ogün’ün benim bildiğim bir sim kartı var numarasını ezbere hatırlamıyorum, arada bir bu 
telefonla görüşmelerim olurdu. Ancak telefonun ailesinden birisine ait olduğunu biliyorum.

2004 öncesi Gürcistan’da bulunan telefon numaralarını aradım, ancak ulaşamadım. Ahmet 
İskender’in hanımı Belçika’da yaşamaktadır. Bu nedenle bu ülkeyle telefon görüşmeleri olabilir.

Salih Hacısalihoğlu’nun ortağı Avni Yılmaz’ın iş için sürekli Ermenistan’a gidip geldiğini 
duyuyordum.

2004 yılı ve öncesinde Trabzon ve Pelitli Jandarmasından tanıdığım kişiler Nazım Başçavuş, 
Mehmet Üsteğmen, Fatih Uzman Çavuş ve Cabbar Uzman Çavuş isimli kişilerdir. Bu kişilerle 
yolda karşılaştığımızda zaman zaman selamlaşırdık. Ancak bu kişilerle çok samimiyetim yoktur. 
Hakkımda iddia edilen Jandarma araçlarıyla dolaştığım, Jandarmalarla çok samimi olduğum 
iddiaları gerçek değildir. Jandarma araçlarıyla dolaştırılma konusu daha ziyade 2004 öncesinde 
biraz kavgacı olup, çok fazla adi kavgaya karıştığım için bana yer gösterme veya beni nezarete 
götürme nedeniyle bindirildiğim araçlardır.

Cemal Binler isimli şahsı tanırım, 2000 yılların başında Büyük Birlik Partisi Trabzon il 
başkanıydı.

Ekrem Cihan isimli şahsı yine BBP’den tanırım.
İdris Kalyoncu isimli şahsı da yine partiden tanırım. Bir dönem BBP il başkanlığı yaptığını 

biliyorum.
Musa Malik Yıldırım isimli şahsı yine partiden tanırım. Geçen seçimlerde Trabzon’dan BBP 

Milletvekili adayı idi.
İsmail Aydın isimli şahsı kitapçı olarak tanırım. Yine partiye gidip gelirdi.
Muharrem Tosun isimli şahıs Trabzon da kuyumcudur. Onu da BBP’den tanıyorum.
Avni Yılmaz isimli şahıs Salih Hacısalihoğlu’nun otel ortağıdır. O nedenle şahsen tanırım.
Hüseyin Tan isimli şahsı tanımıyorum. Ancak 2002-2003 yıllarında Erhan beni Üniversite de 

bir hocasının yanma götürüp, tanıştırmıştı. Bu şahıs o tarihte 30-35 yaşlarında bir hocaydı. Belki o 
olabilir.

Bu isimlerin benim bildiğim kadarıyla Hrant Dink olayından bilgileri yoktur.

Bu eylemde harcadığımız paralar tamamen benim ve Erhan’ın biriktirdiğimiz ve ortaya 
koyduğumuz paralardır. Erhan’ın, daha küçük bir katkısı olmuştu. Çoğunluk benim paramdır.

Ogün’ün İstanbul’a gönderileceği gün Ogün, ben ve Ersin Ahmet’in kırtasiye dükkanına 
gitmek üzere yola çıktığımızda Trabzon’da kemençe çalan zaman zaman orada bulunan oto 
yıkamacısma takılan Tuncay isimli şahıs arkadaşlarından bordo renkli kartal marka bir araba almış,
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onu görünce bizi Ahmet in kırtasiyesine bırakır mısın dedim. Oda kabul ederek üçümüzü 
kırtasiyenin önüne bıraktı. Orada Tuncay’a, arkadaşlar otogar’a gidecekler, onları Trabzon’a bırakır 
mısın şeklinde sorunca, Tuncay’da kabul etti. Ama bir an düşündüm ve Tuncay’a sen boş ver biz 
dolmuşla gideriz diyerek Tuncay’ı yolladım. Ogün ve Ersin’i Tuncay arabayla otogar’a götürmedi. 
Dolmuş ile gittiler.

Ben bildiğim tüm konuları açıklıkla ve samimiyetle anlattım. Savcılıkta, Emniyette ve 
Hakim önünde verdiğim daha önceki ifadelerimde Erhan’ın olaylardaki planlamalarını ve 
azmettirmesini saklamıştım. Bu yönden şimdiki ifadem gerçekleri içermektedir. Bu anlamda 
işlediğim suçlarla ilgili etkin pişmanlık hükümlerinden de yararlanmak istiyorum." şeklinde 
beyanda bulunmuştur.

24/01/2007 tarihli Sorgu Hakimliğindeki ifadesinde; "Emniyet müdürlüğünde vermiş 
olduğum ifadem doğrudur, olayla ilgili olarak C Savcılığında ayrıntılı ifade verdim o ifadem de 
doğrudur yalnız belirtmek istediğim meydana gelen olay Ogün ile benim aramda gelişen bir fikirdir, 
diğer şüphelilerin bu olayla ilgisi yoktur, sadece bilgileri vardır, özetle Hrant Dink'in gazete yazıları 
ve Türklüğe hakaret etmesi nedenleriyle bu şahısın cezalandırılması amacıyla hakkında suikast fikri 
gelişti, bu fikrimden Erhan Tuncel ve Zeynel Abidin Yavuz'u haberdar ettim, Erhan Tuncel'in 
internetten temin ettiği Hrant Dink'e ait resimlerin çıktılarını Yonca market sahibi Osman'a 
bırakmasi ve Zeynel'in o resimleri teslim alarak bana getirmesi konusunda talimat verdim, resimler 
bana getirildi, fakat Zeynel’in yapamayacağını düşünerek vazgeçtim, kendisi de bu konuda 
nzasızdı, konuyu Ogün Samast’a açtığımda onun bu işi yapabileceğini anladım, bir deniz kazasında 
ölen Ömer Polatoğlu arkadaşımdan 300 YTL bedelle olayda kullanılan tabanca ve mermileri 
almıştım, ayrıca Ogün'ün İstanbul'a gidiş geliş masraflarını karşılamak üzere para biriktirmeye 
başladım bu paraları harcamamak için kırtasiye sahibi arkadaşım Ahmet İskender'e verdim, bir süre 
soma aynı konuyu Ersin Yolcu ve Ahmet İskender'e açarak onların bilgi sahibi olmasını sağladım, 
Ahmet ÎSKENDER'in bilgisi olmadan poşete sarılı vaziyette onun dükkanına bırakmış olduğum 
tabancayı çıkartarak orada toplandığımız Ahmet İskender, Ogün Samast, Ersin Yolcu'ya gösterdim 
ve Ogün ile birlikte silahın çalışıp çalışmadığını denemek üzere dere ağzına giderek Ogün 5-6 el 
ateş etti daha sonra geri döndük, Ogün ile Ersin'in otogardan yolcu edeceğini İstanbul'a gittikten 
sonra Ahmet'in cep telefonu ile irtibat kurarak benle görüşeceğini maddi sıkıntı çekmesi durumunda 
Ahmet'in tanıdığı İstanbul'da bulunan esnaflara giderek para isteyebileceğini, verilen parayı buradan 
o esnafın hesabına yatırabileceğimizi ve Ogün'ü çarşamba günü İstanbul'a göndereceğimizi 
kararlaştırdık, Ersin ve Ogün'ü Trabzon otobüs terminaline göndererek bilet almalarını söyledim 
Metro turizmden yer ayırdıklarını söylediler, Ahmet'in kırtasiyesinde daha önce biriktirerek Ahmet'e 
emanet olarak bıraktığım 180 YTL'yi alarak Ogün'e verdim, ayrıca dükkanda saklamış olduğum 
tabanca ve bir kutu mermiyi teslim ettim, Ogün'e internetten Hrant Dink'e ait resimleri ve Agos 
gazetesinin adresini de verdim, bu sırada Zeynel Abidin Yavuz da kırtasiyeye gelince kendisini 
dışarı çıkartarak Ogün'ü bu iş için İstanbul'a yollamak üzere olduğumuzu söyleyerek sen mahalleye 
geç deyip onu gönderdim, sonunda Ogün ve Ersin'in Tuncay'a ait otomobil İle otobüs terminaline 
gittiklerini bizzat görmedim ancak ikisi birlikte terminale gittiler daha sonra Ersin bana Ogün'ü 
yolcu ettiğini söyledi, Ogün beni birkaç kez Ahmet'e ait telefondan arayarak olay yerine geldiğini 
ve beklediğini söyledi, ancak o gün Hrant Dink'i bulamadı, ben yine takip eden Cuma günü Hrant 
Dink'i beklemesi gerektiğini kendisine telkin ettim son aramasında işin bittiğini Hrant'ı vurduğunu 
Bayrampaşa'da olduğunu ve Yalovaya gideceğini bana söyledi, aynı gün medyadan Hrant Dink'in 
öldüğünü öğrendim, Erhan Tuncel hakkında Savcılıkta ifade verdim, nasıl bomba yapılmasını 
Öğrendiğimi de Savcılıkta anlattım, Trabzon'da bulunan kilisede misyonerlik faaliyeti ve papazın 
dövülmesi ile ilgili olayı da anlattım, ancak dövdüğüm şahısın papaz olup olmadığını da 
bilmiyorum, McDonalds olayı ile ilgili olarak da ayrıntılı ifade verdim aynen tekrar ediyorum, 
benim herhangi bir örgütle bir ilişkim yoktur. Ben etkin pişmanlık hükümlerinden faydalanmak 
istiyorum." şeklinde beyanda bulunmuştur.
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Mahkememizdeki savunmasında; Erhan Tuncel beni şimdiki ifadesinde Paronayak ilan 
etti, halbuki hamdolsun ben sağlıklıyım. Erhan Tuncel ile 2002 yılında tanıştık. Erhan Tuncel'in 
evi öğrenci evi olarak kullanıyordu. Ayrıca da siyasi bir ev olarak da kullanılıyordu. Ev toplantıları 
düzenleniyordu bu hususta siyasi sohbetler yapılıyordu. Kendisi ayrıca Alperen ocaklarında da 
reislik yapmıştı. Aynı mahallede oturduğumuz için bizleri de evine davet ederdi takriben bu husus 
5 yıl sürdü 2002-2007 yılları arasındadır. 2002 yılı öncesinde yani Erhan Tuncel ile tanışmadan 
önce bizlerin herhangi bir şekilde illegal eylemi söz konusu değildi. Zaafiyetimiz mi vardı artık 
cahilmiydik bilemiyorum Erhan Tuncel devamlı bizi işledi. Erhan'ın biz milletçiliğine
mukaddesatçılığına önem verdik. Bizden daha çok tahsilli olduğu için ona önem verdik. Mc. 
Donalds’m bombalanması olayı ile bu olayın oluş sebebi Irak savaşının akabinde ondan 
etkilenmemiz sonucu olmuştur. McDonald’sm 24 Ekimdeki bombalanması olayında bombayı 
Erhan Tuncel imal etti ancak bu bomba malzemelerini bana aldırdı, şunu al bunu al dedi, aldığım 
bomba yapımında kullanmak için aldığım mazlemelerin herhangi bir maddi külfeti yoktu. Mc 
Dolands’ın bombalanma hadisesini ben gerçekleştirdim. Olay mahalline Erhan ile birlikte gittik. 
Erhan Tuncel bana gözcülük yaptı. Daha sonra ben İstanbul’da yakalandım Trabzon’a getirilip 
cezaevinde bu suçtan yattım ceza da aldım 11 ay tutuklu kaldım, tahliye oldum, ceza aldım. Ben 
cezaevinden çıktıktan sonra yine Erhan Tuncel'in evinde buluşup konuşuyorduk. Fırat Dink o 

^  dönemde geldi. Zira Erhan Tuncel ASALA gibi ermeni terör örgütlerinden bahsetti bize bilgiler
V aktardı, mağdur olduğumuzu söyledi. Bedel ödetmek gerektiğini söyledi. Erhan Tuncel'in evine

hepimiz gidiyorduk. Mahalledeki hemen hemen herkes gidiyordu. Bütün geçler gidip siyaset 
toplantıları yapıyorduk. Ogün Samast benim yakın arkadaşımdır. Ayrıca aynı takımda futbol da 
oynuyoruz. Ogün Samast'la da birlikte Erhan'ın evine gittiğimiz de oluyordu. Fırat konusunu da 
aynen McDonald's olayı gibi Fırat'ı benim vurmamı istedi. Ben kendisine adam vuramayacağımı 
söyledim. Erhan bilgisayardan Fırat Dink'iıı resimlerini çıkardı evinde bana ve Ogün'e gösterdi 
zaten o sırada üçümüz vardı Ogün de gençliğinden dolayı hemen ben yaparım dedi. Ogün Samast 
ben Fırat Dink'i vururum dedi. Ogün Samast benim yakın arkadaşım olduğu için kendisine yardım 
ettim. Erhan Tuncel bize görev dağılımı yaptı. Silah ve mermiyi benim temin etmemi söyledi. 
Kendi aramızda bir kısım para toplayacağımızı bir kısmını kendi vereceğini söyledi Ogün Samast’ın 
yol masraflarını karşılamak amacıyla vereceğini söylemişti. 19 Ocak'daki olaydan önce ben 
Erhan'a devamlı rapor sunuyordum. Ogün'ün 18 Ocak'da yola çıkacağını söyledim hatta Ogün 
Samast'ı yola çıkmadan önce Erhan Tuncel'in evine gönderdim ondan helallik al dedim ayrıca 
Erhan’ın Ogün'ün o gün yola çıkacağından haberi vardı. Ogün Samast Erhan Tuncel'in evine 
giderken yanında bir Türk bayrağı yoktu ancak Erhan'ın evinden çıktıktan sonra cebinde bir Türk 
bayrağı vardı. Bize gösterdi. Ogün Samast İstanbul'a giderken terminale de kendisini Ersin Yolcu 

( arkadaşımız uğurladı o gün kendisini terminale götürdü. Ogün Samast'ı İstanbul'a yolcu etmeden 
önce kendisine Ahmet İskender'in telefonundan beni arasın diye kendisine tembihlemiştim. O 
şekilde. Ben zaten sürekli Ahmet İskender'in yanındaydım Ogün de İstanbul’a gittiğinde Ahmet'in 
telefonundan ara dedim. Ogün İstanbul’a gittikten sonra ikinci gün olay oldu. Beni gittiği ilk gün 
sürekli arıyordu. Olay bölgesinde olduğunu söylüyordu. Eğer olay gerçekleştireceksen Fırat'ın 
dışında hiçbir masuma karşı hedef alma diye söyledim, ilk gün zaten olayı gerçekleştiremedi. Ertesi 
gün Ogün tekrar beni telefondan 3-5 kez aradı yine Ahmet İskender'in telefonundan arıyordu. En 
son aradığında olayı gerçekleştirdiğini bana Yalova'ya gideceğini söyledi. Kendisine Allah'a emanet 
olmasını söyledim. Ben daha sonrada televizyondan olayı takip ettim.

Olaydan önce Ogün Samast bana telefon ettiğinde ben olayı gerçekleştirdiğinde sıcağı 
sıcağına Trabzon'a gelmemesini İstanbul'da kalmasını söylemiştim. Olaydan sonra ettiği telefonda 
ise bana Yalova'ya iideceğini söylemişti. Yalova’da kimi kimsesi olup olmadığını bilmiyorum.

Şu an salonda bulunan diğer sanıklar aynı mahallenin çocuklarıyız, dolayısıyla birbirimiz ile 
diyaloglarımız vardı. Yardımlarımız vardı. Yani bizler dediğimiz genç kesimi kastediyorum 
isterseniz salondaki görüştüğümüz arkadaşların isimlerini verebilirim AHMET İSKENDER, ERSİN
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YOLCU, ZEYNEL ABİDİN YAVUZ, OGÜN SAMAST'dır. Bunlardır . Diğer sanıkları da şahsen 
tanıyorum.

Erhan Tuncel'in evi öğrenci eviydi o evde Erhan ile birlikte kalan Tuncay Uzundal ve Seyfi 
adında biri kalıyordu.

Sanık Erhan Tuncel bizim içerisimizden biri olduğu için Zeynel Abidin Yavuz'u da 
tanıyordu. Erhan Tuncel, Zeynel Abidin Yavuz'un deligöz bir tip olduğunu bu işi yapabileceğini 
söyledi. Bana Fırat Dink'in resimlerini çıkarttırdı. Kendisinin oturduğu evin karşısında bir bakkal 
var bir market var ismi Osman'mış. Fırat Dink'in resimlerini bir kapalı zarfta markete bırakmış, 
Zeynel Abidin'i gönderip aldırmamı benden istedi. Erhan Tuncel devamlı ikinci planda kalmaya 
çalışıyordu. Bende Zeynel Abidin Yavuz'a Erhan Tuncel ağabeyin bakkal Osman'a bir zarf bırakmış, 
seninle aldırmamı istedi git onları al dedim. Resimleri alıp geldi. Beraberken zarfı açtım içinde Fırat 
Dink'in resimleri çıktı ben ona Erhan Ağabeyinin Erhan Tuncel’in kafasında böyle bir düşünce var 
takdiri sana bırakıyorum yok dersen de başım üzerine yaparım dersen de yardımcı olurum dedim. 
Zeynel bana yok ağabey ben adam vuramam olmaz dedi. Daha sonra ben Erhan Tuncel'e bak 
Zeynel böyle böyle diyor Zeynel'in üzerine fazla gitme dedim. Ogün ile ikimiz devamlı Erhan'ın 
evine çay içmeye giderdik sohbet etmeye giderdik film izlerdik.

Emniyet ifademdeki eylem babındaki hususlar doğrudur. Ancak, planlama babı doğru 
değildir. Zira Erhan arkadaşımızı milliyetçi mukaddesatçı reis olduğu için onu koruyorduk, daha 
önce McDonald's olayında da kendisini korudum Ta ki kendisinin polis muhbiri olduğunu 
öğrendiğim ana kadar korudum, polis muhbiri olduğunu öğrenince koruduğum adam bu mu bana 
yazıklar olsun diye düşündüm ve samimi itirafta bulundum. Hazırlık soruşturmasını yapan 
savcılarımıza da cezaevinden ifade gönderdim ve mektup yolladım oraya yanıma geldiler. Orada 
ifademi aldılar, kapalı zarfta kendilerine bilgi gönderdim.

Ben Tekirdağ 2 nolu F tipi cezaevi müdürlüğü binasında bu soruşturmayı yapan savcılara 
ifade verdim bu ifadeleri aynen tekrar ediyorum. Ancak, eksik olabileceğini herşeyin tam olarak 
aklıma gelemeyeceğini daha sonra aklıma gelen bilgileri mektup olarak bildireceğimi söyledim ve 
15-20 sayfa kapalı zarfta savcılara mektup gönderdim. Savcılara ben ilk ifademde samimi 
itirafımın değerlendirileceğini mükafatlandırılacağım hak edene mükafat verileceğini sadece 
cezalandırılmayacağımı bana söylemişti. Ben savcılardan bunu söylemelerini beklemiyordum. Ben 
bu şalısın dediği Erhan'ı göstererek Erhan Tuncel'in muhbir olduğunu öğrendikten sonra samimi 
itirafta bulumnaya karar vermiştim.

24.01.2007 tarihli ifadem geçersizdir, savcılığa verdiğim 06.02.2007 tarihli ifadem ile bu 
ifadem doğrudur tekrarlıyorum.

Ben Erhan Tuncel ile Trabzon Alperen ocaklarında tanıştım. Yanılmıyorsam 2002 yılının 
Mart ayıydı. Hatta Alperen ocaklarında bana reislerinin Erhan Tuncel olduğunu Elazığ'lı olduğunu 
söylediler. O sırada Erhan Tuncel de kapıdan girdi. Hatta Erhan da benimle tanışmak istediğini 
söyledi. Ocaktaki gençlerin kendisine benden bahsettiklerini söyledi. Yakmen tanımak istediğini 
söyledi. Beni evine davet etti ilk evi Konaklar mahallesi Öğretmenevleri bölgesi caminin hemen 
arkasmdaydı. O dönem kaldığı arkadaşları da Veysel Toprak ile birlikte kalıyordu şişman ancak 
ismini çıkartamadığım bir arkadaşı vardı. Evin bulunduğu yer benim mahalle olduğu için o 
mıntıkayı çok iyi biliyordum beni akşam evine davet edince evine gittim. 2002 yılının Mart ayıydı. 
Halamın kocası Coşkun İğci ile bizim aramızda bir problem vardır. Bu problemden dolayı Coşkun 
İğci'nin bana husumeti vardır, kendisi ile görüşüyorduk ama gizli bir husumeti vardır. Bana 
kesinlikle bir fotoğraf göstermemiştir. Ne ben kendisine ne de o bana bir fotoğraf gösterdi, sonra 
Erhan Tuncel'in daha sonraki evi Pelitli beldesi Cumhuriyet cad. Yeni afet evleri bölgesinde oturdu, 
daha sonra Pelitli beldesi Teknikel sitesinde kaldı, daha sonra da Pelitli bölgesi Yalı mahallesine 
geçti, en son evi de Yalı mahallesindedir. Demiştir.

51



Sanık Yasin HAYAL 10/04/2008 tarihinde mahkememize gönderdiği mektupta özetle;
Eylem yapmak için sanık ERHAN'la 2004 yılında konuştuklarını, Amerikalı gazeteci ve 
diplomatları vuracağına bir tane Mc Donalds'a bomba atalım, şeklinde Erhan'ın söylediğini, bu 
şekilde Mc Donalds'a bomba koymaya karar verdikleri, Erhan'ın evine gittiğinde odasına geçip 
kapıyı kilitleyerek kullanılacak bombayı Erhan'ın odasında yaptığını, iki kez kendisinin de odaya 
girdiğini, birlikte kapıyı kilitleyerek Mc Donalds'ta patlatılacak bombayı hazırladıklarını, 
23/10/2004 günü Pelitli'de boş bir arazide bombayı denediklerini, denemenin başarılı olduğunu, 
ertesi gün de yani 24/10/2004 günü Trabzon İlinde Cumhuriyet Meydamnda bulunan Mc Donalds'a 
Erhan la birlikte bomba atmak üzere gittiklerini, Erhan'ın meydanda bir banka oturarak gazete 
okuyor gibi kendisini gözetlediğini ve işaret vermesi ile bombayı fitilini yakarak Mc Donalds'a 
attığını, Erhan'ın kendisinden habersiz bombanın içine gübre koyması nedeniyle bombayı 
güçlendirdiğini sonradan anladığını, bomba yapmak için gerekli malzemeleri bir kısmını kendisinin 
çocuklara hırdavatçıdan aldırdığı çivi ve maytap parçalarıyla yaptığını, bir kısım malzemeleri de 
sanık Erhan'ın temin ettiğini, bomba attıktan sonra kaçarak olay yerinden uzaklaşıp pazar yerine 
gittiğini, burada ikinci pantolonunu çıkartıp tezgahın altına attığını, buradan eve gittiğini, daha 
sonra Erhan'ın evine gittiğini, Erhan'ın talimatı üzerine öğrenci evlerine gittiğini, yine Erhan'ın 
getirdiği kıyafetlerle üzerini değiştirdiğini anlatmıştır.

2) Sanık ERHAN TUNCEL
25/01/2007 tarihli Emniyet ifadesinde; Susma hakkını kullanmıştır.
26/01/2007 tarihli Savcılık ifadesinde; Susma hakkını kullanmıştır.
09/04/2007 tarihinde Cezaevindeki ifadesinde; Susma hakkını kullanmıştır.
09/04/2007 tarihinde Cezaevinde C.Savcılarınm sorularına karşı vermiş olduğu 

beyanında;
McDonalds bombalama eylemi nedeniyle Yasin Hayal yakalanarak tutuklandıktan sonra 

yargılamasının devamı sırasında benim bu yargılama sürecini Yasin lehine çevirmek, az ceza 
almasını sağlamak ya da kısa sürede tahliye edilmesini sağlamak yönünde resmi makamlar 
nezdinde bir girişimim ya da talebim olmadı, Trabzon Emniyet mensuplarının da böyle bir 
girişimde bulunduklarını duymadım.

McDonalds bombalama eylemi öncesinde Ankara'ya Alperen Ocakları Genel Merkezine 
giderek Genel Başkan olduğunu tahmin ettiğim Nedim Yıldız isimli şahısa "Ramazanda Türkiye'yi 
ayağa kaldıracağız" dedim. Bu sözümle aslında McDonalds eylemini kastediyordum ancak Nedim 
Yıldız'ın bu eylemden haberi olmadığı için bu sözümü şiddet eylemi şeklinde algılamadığım 
düşünüyorum, o demokratik bir eylemle adımızdan söz ettireceğimizi düşünmüştür.

Trabzon'da çimento fabrikasında çalışan Elazığlı Mehmet isimli bir şahıstan eylemlerde 
kullanacağımızı söyleyerek bana yüklü miktarda dinamit vermesi yönünde bir talebim olmadı.

Yasin Hayal’e Sakarya'da bir iş bulduğunu söyleyerek oraya gidip çalışması için teklifte 
bulunan ve Sakarya'da eski ülkücülerden oluşan mafya tipi bir Örgütlenme olduğundan bahseden 
Erbil Susaman'dır. Yasin bu talebi önce cazip bularak Sakarya'ya gitmeyi düşündü, ancak sonra 
reddederek Trabzon'da kalmaya karar verdi.

McDonalds eylemi sonrasında benim evimin aranarak gözaltına alınmam üzerine Terör 
Şubesinde Müdür Yahya Öztürk sorgu sırasında bana hitaben "bu bayrağı ya sen kaldıracaksın ya 
Yasin kaldırır" şeklinde söz sarfetti. Ancak ben bu sözü beni konuşturabilmek için zarf atmak 
şeklinde yorumlayarak o eylem ile ilgili hiçbir bilgi vermedim. Yasin'in yakalanması sonrasında 
istihbarat ile aramda ilişki kurulunca Muhittin Zenit'e olayı ve benim rolümü tüm açıklığı ile 
anlattım.
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Yasin Hayal'in Hrant Dink eylemini planladığı ve benim Trabzon Emniyetine bilgi verdiğim 
dönemde Yasin'e bu eylemi özellikle 24 Nisan tarihinde yapması için telkinde bulunduğum ve ısrar 
ettiğim doğrudur. Zira 24 Nisan'm Ermeni Soykırımı günü olarak İlan edildiğini biliyordum ve o 
tarihte Agos Gazetesi önünde güvenlik önlemleri alınacağını tahmin ettiğim için Yasin'i ya da 
gidecek olan kişiyi yakalanması için özellikle o gün göndermeyi istiyordum.

Yaşar Cihan ile aramda geçen telefon görüşmesi tamamen Alperen Ocakları faaliyeti ile 
ilgilidir. Yaşar Cihan teşkilatın yaşadığı sorunları görüşmek üzere eski başkan Ersin ve beni 
görüşmek üzere yanma çağırmaktadır. Yoksa Ogün Samast'ın eyleme gideceğinden ve yapılacak 
eylemden haberi yoktur.

Suikast eylemi öncesinde Yasin Hayal ile Gümüşhaneli bir şahsın PKK yöneticisi olması 
nedeniyle aramızda çıkan münakaşa ve Yasin'in eylem için silah bulduğunu, benim de mermi 
bulmamı istediği sırada yanında olan İngiliz lakaplı Mehmet ve Metin abi isimli şahısları yakından 
tanımıyorum, kimliklerini açıklayamıyorum.

Suikast sonrası Trabzon Emniyetinde İstihbarat Şubede tutulduğum sırada ilk önce cep 
telefonumu alarak incelemeye götürdüler, daha sonra getirdiklerinde şarjı bitmekte olduğu için ve 
ailem veya başkaları ararsa cevap verebilmem için orada çay servisi yapan görevlinin telefonunu 

f  bana verdiler, kendi kartımı taktım, Tuncay'ın beni araması üzerine kendisiyle görüşme yaptım.
2006 yılı Mayıs ayı içerisinde Yasin'in talebi üzerine internetten Hrant Dink'e ait 

fotoğraflarını çıkartılarak marketçi Osman'ın işyerine bırakılması sonrasında bu resimleri alarak 
istihbarat görevlileri Özgür ve Memduh'a bizzat teslim ettim, bu fotoğrafların istihbarat şubede 
bulunması gerekir. Ayrıca Yasin'den o tarihte öğrendiğim şekliyle Zeynel Abidin Yavuz ve Engin 
Yılmaz'ın suikast için birlikte İstanbul'a gideceklerini de görevli Muhittin Zenit'e bildirdim. 
Zeynel'in telefon numarasını ve Engin Yılmaz'ın fotoğrafını yine bizzat teslim ettim, bunların da 
şubede bulunması ve raporlarda yer almış olması gerekir, demiştir.

26/01/2007 tarihli Sorgu Hakimliğindeki ifadesinde; "Ben emniyette ve C.Savcılığında 
Susma hakkımı kullanmıştım, bu susma hakkımı hakim önünde tekrar kullanmak istiyorum." 
şeklinde beyanda bulunmuştur.

Mahkememizdeki savunmasında; Ben savunmamı yazılı olarak hazırladım. Okumak 
istiyorum, ben aşamalarda ifade vermemiştim. Ancak, benim hakkımda iddianamede bir takım 
ithamlarda bulunulmuş bu nedenle iddianamede yazanlardan şikayetçiyim. Yasin Hayal yaklaşık 
olarak olaydan bir yıl önce benim yanıma geldi. Yasin ile yaklaşık olarak 3-4 yıllık bir 
arkadaşlığımız vardır. Bana Fırat Dink'i öldüreceğim dedi. Zira Türklüğe hakaret ettiği için bunu 
vuracağım dedi. Ben kendisine yapmamasını istedim. Bana garip garip birşeyler söylüyordu. 
Rüyama biri girdi bunun kurtuluşu benle olacak diye söylüyordu yani öldürülen kişi rüyasına 
girmiş, bunu tam olarak ben anlayamıyordum. Bunu duyunca bende İrtibatta bulunduğum amirlerim 
dediğim kişilere bildirdim. Benim görevim sadece duyduklarımı bildirmek, duyumlarımı da 
yönlendirmektir. Bunun üzerine ben durumu görevlilerime bildirdim. Ben 19 Ocak günü ders 
notlarım ile ilgili fotokopi çektiğim sırada emniyet görevlileri geldi Fırat Dİnk'i vurmuşlar sor 
bakalım bunlarmı yapmış git bak onlardan bilgi al gibisinden bana söylediler. Ben de bunun üzerine 
Mihmandar kafede Yasin Hayal'i aramaya başladım. Tek tanıdığım Ersin Yolçu vardı, Zeynel Abidin 
Yavuz da orada oturuyordu. Ben kendisine Yasin Hayal'in nerede olduğunu sordum. Ersin'de sonra 
benim yanıma geldi. Bende Ersin'e eleman vurulmuş, Ogün nerede diye sorduğumda burada falan 
dedi. Ben daha sonra eve gidip Yasin Hayal'i evde bekledim. Yasin eve geldi Yasin'e durumu 
sorduğumda biz yapmadık dedi ben de bu hususta kanaat getirdim. Yasin'in beyanına göre bana bir 
telefon kartı onlarda vardı, o telefon kartını kim açıyorsa o kişiye söyledim ve ben Yasin'in eşgal 
tarifini verdim gelip Yasin'i gördüler, ertesi gün Ogün Samast'ın resimleri yayınlanınca bende 
bunun yaptığına kanaat getirdim istihbarat şubeyi aradım. Onlar beni oraya götürdüler. Konu 
hakkında yeterli bilgim yoktur, sadece şahıs ismi verdim ve daha doğrusu benden ikamet adresi
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soruyorlardı. Örneğin Ersin nerede oturuyor gibisinden sordular, bende bildiklerimi söyledim. 
Hatta bana bu olayla bilgin varsa bize söylemiyorsan sorumlusu sensin , çıkış tarihini biliyorsan 
söylemiyorsan sorumlusu sensin dediler. Ben de İstediğiniz gibi araştırabilirsiniz dedim. Bana 
orada kızdılar. Daha sonra da kendimi burada buldum. Halen anlamış değilim. Ben Tuncay'ın 
bildiğini bilmiyorum zira kendisi olaydan sonra şok geçirmişti, çünkü ben Tuncay'a kızmıştım niye 
söylemedin diye. Tuncay'ın telefonunda kontör vardı AVEA'dan 20 kontör kendisine gelmişti, hatta 
bana telefonu verdi al konuş demişti konuştuğumda kontörü bitti, Hatta bende kendisine 
sinirlendim niye bana söylemedin dedim ve kendisi ağlamaya başladı. Ben kendisini hafif bir 
şekilte sarstım şok geçirmemesi için. Tuncay'da hiç görmediği duymadığı beyanlarda bulunmuştur 
dedi. Ben görevli olan şahıslara Zeynel Abidin Yavuz'un Zeynel diye Afetevler'de oturan esmer 
kıvırcık saçlı daha önce bir yaralama olayına karışan bir şahsın bu olayı yapacak diye söylemiştim. 
Zeynel gidip bu adamı vuracak şeklinde söylemiştim. Yasin tarafından tetikçi olarak seçildiğini 
söylemiştim. Ogün'ün yapacağı hususla ilgili herhangi benim bir bilgim yoktu. Benim evime Yasin 
ve Ogün geldi. Engin adında bir arkadaşımız var dediler. Onu bir arayabilirmisin dediler ve olayı 
anlattılar. Orada herhangi bir şekilde ben konuşmadım sadece Engin'i aradım Engin'e de 
ulaşamadım. Bu durumu bildirmek için defalarca emniyeti aradım emniyete de ulaşamadım. Bana 
emniyetten mesaj var işimiz var yoğunuz daha sonra seni arayacağız dediler. Ancak beni olay günü 
aradılar. Ben vermiş olduğumuz çalışmada şu kanaati oluşturduğuma inanıyorum. Ben Fırat 
Dink'in Agos gazetesi önünde arkasından ensesinden Yasin Hayal'in yönlendireceği veya kendisi 
tarafından vurulacağı hususunu irtibatlı olduğum kişiye söyledim bunlar 8 kişidir ayrıca bunları 
tanık olarak isteteceğim. Ancak bu kişilerin kasıtları yoktur. Ben bunlara kefilim ancak ihmalleri de 
kurumlar arası koordinasyon eksikliğindendir. Bu kurumlardan kastım kendi birimleri içindeydi. 
Onlar ciddiye almadıkları için bana emir gelmediği gibi ben de beni ciddiye almadıklarını 
zannediyorum. Benim Fırat Dink cinayeti ile ilgili tüm bildiklerim bunlardır. Trabzon'daki Mc 
Donald's olayı ile ilgili ise benim bu olayla ilgili herhangi bir uzaktan yakından ilgim yoktur. 
Aleyhime olan hususları kabul etmiyorum. Tarafıma sorulacak olan sorularada cevap vereceğim.

Ben Mustafa ile herhangi bir konu konuşmadım. Ben sadece dönemsel olarak Mustafa 
Öztürk'ü fiziksel takibe almıştım ve kendileri hedef aldılar. Benim de onlar hedef alınca bu hususta 
ilişkim kesildi. Mustafa Öztürk bir ara hedefe alınmıştı. Ailesinin araştırması yapılması istenilmişti, 
onlar teknik olarak yapıyorlardı ancak görüşüp görüşmediklerini bilmiyordum. Mustafa o zamanlar 
gençliğin vermiş olduğu bir takım iddialarda bulunuyordu, saflığından dolayı söylüyordu, 
görüşmemesi daha uygun oluyordu zira beni aşıyordu. Mustafa'nın arkadaşlarının daha önce böyle 
bir suikaste karıştığım iddia etmişti ve Ankara'dan bu bilgi gelmişti. Öyle yansıttılar. Araştırıldı, 

^  gençliğin vermiş olduğu heyecanla söylemiş olduğu anlaşıldı.
Benim sanıklardan Salih Hacısalihoğlu veya başka hiçbir şahıstan hiçbir şekilde kurşun 

talebim olmamıştır. Ayrıca hiçbir şekilde telefonla bir mesajlaşma olmamıştır. Yani iddianamede 
anlatıldığı şekilde mesajlaşma olmamıştır. Demiştir.

3) Sanık AHMET İSKENDER
22/01/2007 tarihli Emniyet ifadesinde; Ben Kirtasiye ve Zücaciye işi ile uğraşmaktayım. 

Bana sormuş olduğunuz olayı basından öğrendim, olayı gerçekleştiren Ogün SAMAST'ı tanırım, 
hemşerim olur, aynı zamanda kardeşim Muhammet ile aynı sınıfta okumuşlar. Bu şahıs ile olan 
ilişkim şu şekilde gelişmiştir. Benim çalıştırmış olduğum kırtasiye dükkanına komşum aynı 
zamanda arkadaşım olan Yasin HAYAL ile birlikte olaydan üç gün önce yani 17.01.2007 günü saat 
10:30 sıralarında geldiler. Ogün SAMAST'm iş yerime geldiğinde üzerinde mavi kot takım ve 
beyaz bere ile siyah ayakkabı vardı. Yasin HAYÂL ile Ogün SAMAST gelir gelmez işyerimin arka 
tarafında bulunan arka bölmeye geçtiler. O sırada iş yerime müşteri geldi, ben müşteri ile 
ilgilenirken Yasin HAYAL ve Ogün SAMAST işyerimin arka bölümünde bulunuyorlardı,
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müşterinin ihtiyacına cevap vermek için arka bölüme geçtiğimde Yasin HAYAL'in silahın şarjörünü 
kapatıp Ogün SAMAST'ın beline silahı koyduğunu gördüm. Onlar beni görmediler. İkisi birlikte 
daha soma işyerinin ön kısmına geldiler. Yasin HAYAL bana 100 YTL para verdi. Yasin HAYAL 
kendisi parayı harcarım diye biriktirmek amacı ile bana daha önceden belirli zamanlarda 80 YTL 
para bırakmıştı, parasını istediği için 80 YTL' sini de masanın üzerine koydum, toplam 180 YTL 
para masanın üstünde bulunuyordu ve Yasin HAYAL, Ogün SAMAST’a parayı al dedi Ogün 
SAMAST'a parayı masanın üstünden aldı. Daha sonra işyerim karşısında bulunan berber dükkanına 
Ogün SAMAST traş olmak için gitti, ben ve Yasin HAYAL benim işyerimde kaldık. Ogün berberde 
traş olduktan sonra yanında Ersin YOLCU ile birlikte işyerime geldi. Yasin HAYAL ihtiyaç için 
lavaboya gitti. Ersin YOLCU ile ben Ogün SAMAST'a Yasin HAYAL'i kastederek "Bu adamın sana 
söyledikleri kesinlikle yapma eğer yapamayacağım söylemekten korkuyorsan o adamı bulamadım 
veya orada yoktu dersin" dedik, kendisi de bize tamam abi dedi. Biz kendisine "Yasin sana ne 
söyledi" diye sonnadan Yasin lavabodan geldi. Daha sonra Yasin HAYAL, Ogün SAMAST ve Ersin 
YOLCU benim işyerimden Tuncay... isimli şahsa ait kartal marka bordo renkli araç ile saat 15:00 
sıralarında ayrıldılar. Yasin HAYAL aynı gün saat 17:00 sıralarında tekrar işyerime geldi ve bana 
benim kullanmış olduğum O 535 396 82 21 nolu numarayı İstanbul'da bir arkadaşıma verdim, Yasin 
HAYAL bana da ben senin yanında olacağım 212 kod nolu bir numara ararsa bana verirsin dedi ve 
işyerimden ayrıldı. 18.01.2007 günü öğle saatlerinde Yasin HAYAL iş yerime geldi, daha sonra cep 
telefonumu 0 212... kod ile başlayan bir numara aradı ben telefona baktım alo dedim karşı tarafta 
alo dedi Yasin o esnada bana Ogün'mü diye sordu bende telefonu Yasin'e verdim ve arayanın Ogün 
olduğunu anladım. Telefonla dışarı çıktığı için ne konuştuklarını duymadım."Aynı gün iki saat sonra 
aynı numara benim cep telefonumu tekrar aradı alo dedim karşı tarafta alo dedi Ogün olduğunu 
anlayınca telefonu direk Yasin'e verdim. Yasin yine telefonla dışarı çıktı görüşmeyi bitirdi içeriye 
girdi. Yasin HAYAL benim işyerimde bir müddet daha oyalandıktan sonra ayrıldı. Daha sonra
19.01.2007 günü iş yerime geldiğimde Yasin HAYAL iş yerimdeydi, o gün iş yerini kardeşim 
Muhammet İSKENDER açmıştı. Bir müddet sonra özel numara ile cep telefonum çaldı, alo dedim 
karşı tarafta alo dedi ben kim olduğunu sordum kendisi Ogün olduğunu söyledi ben telefonu hemen 
Yasin'e verdim, Yasin yine dışarı çıktı görüşme bittikten sonra içeriye girdi. Bu görüşmeden bir 
müddet sonra saat 14:00 sıralarında telefonumu yine özel numara aradı, ben alo dedim karşı taraf 
alo dedi Ogün olduğunu anlayıp telefonu direk Yasine verdim, Yasin dışarıda telefonla görüşüp 
içeriye geldi. Daha sonra ben telefonumu iş yerime bırakıp amcam Hüseyin ÎSKENDER'in Trabzon 
faroz semtinde bulunan iş yerine malzeme almak için gittim. Geri geldiğimde kardeşim Muhammet 
İSKENDER bana Yasin abi telefonla görüştü ve telaşlı bir şekilde ayrıldı dedi. Ben Yasin'in Ogün 
ile telefonda ne konuştuklarım duymadım. Bu konu hakkında kendisine de bir soru sormadım. Bir 
gün sonra 20.01.2007 günü televizyondan Hrant DİNK’in öldürülmesi olayını gördüm, olayı 
gerçekleştiren şahsın görüntülerini televizyondan izledim ve şahsın Ogün SAMAST olduğunu 
anladım. İhbar etmek aklımdan geçti ancak Yasin'den ve ismimin duyulmasından korktuğum için 
ihbar etmekten vazgeçtim. Yasin HAYAL daha önceden 2004 yılında Trabzon ilinde faaliyet 
gösteren McDonalds İsimli işyerine bombalı eylemde bulunmuştu. Bu eylemi yapmadan önce 
mahallede bütün gençlere ben McDonalds 'a eylemde bulanacağım sakın oraya gitmeyin şeklinde 
konuşuyordu, bizde kendisinden korktuğumuz için kimseye bir şey söylemedik. Benim askerlik 
kağıdımı almak için köye gittiğim sırada bu eylemi gerçekleştirmiş. Yasin HAYAL 6 ay öncesinden 
mahallede gençlere "Ben bir adam öldüreceğim bu vatan için hayırlı olacak" diyordu, ancak kimi 
öldüreceğine dair isim vermiyordu. Yalnız ben ve Miktat KOT isimli arkadaşım ile birlikte 
kendisine bu işten vazgeçmesini söyledik. O da bize cevaben "Irak ve Çeçenİstan'da kardeşlerimiz 
ölürken siz nasıl rahat yaşarsınız" dedi, biz de kendisine bir şey söylemedik. Tine 2006 yılı 
Ramazan ayı içerisinde Pelitli Beldesi MHP İlçe Binası altında bulunan kahve önünde Serdar
ERGENÇ, Miktat KOT, Tayfun, Tamer......... , Erman........ ve ismini hatırlayamadığım 3-4 kişinin
daha bulunduğu ortamda, mahallenin gençlerine söylediği gibi burada da "Ben bir adam 
öldüreceğim Vatan için hayırlı olacak" dedi, bize kimi öldüreceğine dair isim vermedi. Yasin

55



HAYAL'in bu tür konuşmaları sık sık olurdu, kendisi daha önceden de 2002 yılında Trabzon'da bir 
papazı Keser sapi ile dövdüğünü kaburgalarını, kolunu kırdığım, kafasını çatlattığını ve papazın 40 
gün komada yattığını bana söylemişti, Bu olayi Yasin HAYAL 'in yaptığını oturduğumuz 
mahallenin gençleri bilir. Bu konu hakkında emniyetin işlem yapıp yapmadığım bilmiyorum. Ben 
bu şahıstan korktuğum için kimseye bu olayı söyleyemedim. Yasin HAYAL bana Papazın bu 
olaydan sonra Trabzon'u terk ettiğini söyledi. Yasin HAYAL bana hedefinin Abdullah ÇATLI ve 
Mehmet A1İ AĞCA gibi olmak olduğunu ve onları örnek aldığım söyledi. Yasin HAYAL 2004 
yılında McDonalds olayım gerçekleştirmeden bir ay önce tanıştığı Trabzon Karadeniz Teknik
Üniversitesinde okuyan Elazığ'lı Erhan.......... ( 26-27 yaşlarında uzun boylu, zayıf yapılı, esmer )
isimli şahıs Trabzon Pelitli Beldesinde Teknik El sitesinde öğrenci arkadaşları ile birlikte oturur. Bu 
şahsı tanıdıktan sonra Yasin HAYAL'in McDonalds'a bomba atma olayım gerçekleştirdiğini 
biliyorum. Bu bombaları da Elazığlı Erhan'ın yaptığım duydum. Yasin HAYAL cezaevinden 
çıktıktan sonra bana bu olaydan sonra yakalanmasaydım Trabzon'da bulunan HSBC Bank, Rus 
konsolosluğu, İngiliz Konsolosluğunu da bombalayacaktım dedi. Gazeteci Hrant DİNK'in 
öldürülmesi talimatını da Yasin HAYAL'e Elazığlı Erhan verdiğini tahmin ediyorum. Yasin 
HAYAL’i sürekli Elazığlı Erhan........ isimli şahsın yönlendirdiğini tahmin ediyorum.

Bana ismini okuduğunuz şahıslardan Yasin HAYAL, Ogün SAMAST, Ersin YOLCU ve 
Zeynel Abidin YAVUZ isimli şahısları tanırım, diğer iki şahsı tanımam bu şahıslarla olan ilişkim şu 
şekildedir.

Yasin HAYAL aslen Gümüşhanelidir, Trabzon'da doğmuştur, komşumuz olur, kendisi 
çocukluk arkadaşımdır, 2002 yılında Trabzon'da Papazı keser sapı ile darp edilmesi, 2004 yılında 
Trabzon'da McDonalds 'a bomba atılması ve 19.01.2007 tarihinde Gazeteci Hrant DİNK'i öldürme 
eylemini gerçekleştiren Ogün SAMAST isimli şahsa tabancayı temin eden ve talimatı veren şahıstır. 
Çevresine kendisinin Abdullah ÇATLI ve Mehmet Ali AĞCA gibi olmak istediğini sürekli olarak 
söylerdi. Bu şahsı bu şekilde tanırım. Ogün SAMAST kardeşim Muhammet İSKENDER'in okul 
arkadaşıdır. Mahallemizin çocuğudur. 17.01.2007 günü iş yerime Yasin HAYAL ile birlikte 
gelmiştir. Yasin HAYAL bu şahsın beline iş yerimin arka bölmesinde tabanca koymuştur. Yasin 
HAYAL'den 180YTL alan şahıstır. Yasin HAYAL cep telefon numaramı bu şahsa vermiştir. Bu şahıs 
18-19/01/2007 tarihlerinde 212 kod nolu telefonla arayan ve Yasin HAYAL ile görüşmek istediğini 
söyleyen şahıstır. 20.01.2007 günü televizyonda Gazeteci Hrant DÎNK'i öldüren şahıs olarak 
görüntülenen şahıstır. Ersin YOLCU 5-6 yıllık arkadaşımdır. Kırtasiye dükkanında çalışır. Bekar 
ailesi ile birlikte ikamet eder. 17.01.2007 günü Yasin HAYAL ile Ogün SAMAST iş yerime 
geldiğinde, Ersin YOLCU'da iş yerime gelmiştir. Zeynel Abidin YAVUZ'u mahalleden tanırım. Sınıf 
arkadaşımın kardeşi olur. Benim bildiğim kadarı ile kendisinin bu olayla bir ilgisi yoktur. Benim bu 
konular hakkında söyleyeceklerim bunlardan ibarettir. İfademe ekleyecek başka bir husus yoktur, 
ifademi hiçbir baskı ve tesir altında kalmadan İstanbul Barosu Avukatlarından Feyzullah ŞAMA'nın 
huzurunda kendi hür iradem ile verdim, demiştir.

24/01/2007 tarihli Savcılık ifadesinde; 1984 Arsin doğumluyum 1990 yılından itibaren 
ailemizle birlikte Pelitli beldesinde yaşamaya başladım Benim Konaklar mahallesinde kırtasiye 
dükkanım vardır. Ancak evim Pelitlidedir. YASİN HAYAL benim çocukluk arkadaşim ve kapı 
komşumdur. OGÜN SAMAT benim kardeşimle aynı sınıfta okuyordu. ERSİN ile ZEYNEL 
ABİDİN' in ise çok fazla tanımam OGÜN' üde son zamanlarda tanıdım.

ERHAN TUNCEL' ide YASİN ile birlikte gördüğümüz için tanırım Ben ERHAN isimli 
şalısın evine hiç gitmedim Kendisinin KTÜ ' de öğrenci olduğunu biliyordum

Ayrıca ERHAN TUNCEL' inde evinde birlikte kaldığını duyduğum zayıf, esmer kısa boylu 
KTÜ' de okuyan bir şahısla birlikte gördüm. ERHAN ile YASÎN sürekli birlikte dolaşıyordu HattA 
YASİN' in bazen ERHAN' ın evinde kaldığını biliyorum. Hatta Çeçenistanda patlatılan bombalarla 
ilgili CD' yi izlediklerini anlatmıştı. YASIN yaklaşık üç günde bir benim kırtasiye ve zücaciye
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dükkanıma uğrar Hatta benim dükkanımda bulunan internetten Irak'ta meydana gelen olayları 
izlemeye çalışırdı.

OGÜN SAMAST olaydan iki gün önce 17.01.2007 tarihli saat :11:00 sıralannda YASİN ile 
OGÜN benim işyerime geldi Gelir gelmez ikisi işyerimideki arka taraftaki bölmeye geçtiler 
Bilahere ben müşterinin istediği CD' yi vermek için o bölüme gittiğimde YASİN'in elinde bulunan 
silahın jarşörünü kapatıp OGÜN' ün eline verdiğini gördüm. Bu silahın benim İşyerimde olduğunu 
bilmiyordum. Bilahere ikisi birlikte işyerinin önüne geldiler. YASÎN bana 100 YTL para verdi 
Çünkü YASİN para harcamamak için arada sırada bana para bırakarak biriktirmemi isterdi. Daha 
önceden de 80 YTL parasım ben biriktirmiştim Toplam 180 YTL parayı masanın üstüne koydum. 
YASİN OGÜN' e bu parayı al dedi OGÜN' de parayı alarak işyerinin karşısında bulunan berber 
dükkanına gitti. Tekrar ERSİN YOLÇU ile birlikte İş yerime geldi. Bu sırada işyerimde ben ve 
YASİN bulunuyorduk. Bir ara YASİN lavoboya gittiğinde ben ve ERSİN OGÜN SAMAST' a 
YASİN'i kastederek "Bu adamın söylediklerini kesinlikle yapma, eğer yapamayacağını söylemekten 
korkuyorsan o adamı bulamadım yoktu dersin" dedik. Kendiside bize olumlu cevap verdi. Daha 
sonra YASİN, OGÜN ve ERSİN işyerinden TUNCAY isimli şahsa ait Kartal marka bir araçla 
ayrıldılar. TUNCAY bizim mahallede oturan ve düğünlerde kemençe çalan bir çocuktur. Aynı gün 
saat:17.00 sıralarında YASİN tekar işyerime geldi ve kullanmış olduğum 0535 396 82 21 nolu 

C~" telefon numaramı İstanbul' da bir arkadaşına verdiğini, 212 kod nolu bir numaranın aranması 
halinde kendisine vermemi söyleyerek iş yerinden ayrıldı. Ertesi gün 18:01 2007 günü öğle 
saatlerinde YASÎN işyerime geldi, daha sonra cep telefonu 0212 kod ile başlayan bir numara aradı. 
Ben telefona baktım alo dedim, karşı tarafta alo dedi, YASİN o esnada OGÜN mü diye sordu bende 
telefonu YASİN' e verdim ve arayanın OGÜN olduğunu anladım. Ben YASİN’ in OGÜN ’ü kimi 
öldürmeye gönderdiğini bilmiyordum. Bu olaya bulaşmamak içinde hiç soru sormuyordum. YASİN 
telefonu alarak dışarı çıktı orada konuştu tekrar telefonu dükkana getirdi, yaklaşık iki saat sonra 
0212 kod ile başlayan bir numaradan tekrar telefonum arandı Ben OGÜN olduğunu anlayınca tekrar 
telefonu YASİN’e verdim YASİN telefonu alarak dışarı çıktı konuşmayı bitirince içeri girdi.

Daha soma 19.01.2007 günü işyerime geldiğimde YASİN işyerimdeydi. Bir müddet sonra 
özel numara ile cep telefonum çaldı. Karşı tarafı kim oduğunu sordum Kendisi OGÜN olduğunu 
söyleyince telefonu hemen YASİN' e verdim Yasin yine dışarı çıkarak konuşmasını yaptıktan sonar 
içeri girdi. Bu görüşmeden bir müddet sonra saat: 14 00 sıralarında telefonumu yine özel numara 
aradı. Ben arayanın OGÜN olduğunu anlayınca telefonu YASIN' e verdim YASİN tekar dışarı 
çıkarak telefonla görüştü Bu nedenle bu görüşmelerde neler konuşulduğunu bilmiyorum Ertesi gün
20.01.2007 tarihinde televizyonda HRANT DİNK' in öldürülmesi olayım gördüm ve olayı 
gerçekleştiren şahsın görüntüsünü televziyondan izleniynce OGÜN SAMAST olduğunu anladım. 
YASİN' den korktuğum için ve benim telefonumla görüşüldüğü için korkarak ihbar edemedim.

Bundan yaklaşık 2-3 yıl önce yanı YASİNİN Mcdonalds'ı bombalamasından önce Pelitli 
camimin altında bulunan ankesörlü telefondan Çeçenistan' ı aradı ve orada bulunan REFAİ isimli 
şahısla görüşerek kendisini Çeçenistan'a ne zaman aldıracağını soruyor. Hatta bu telefon 
görüşmesinden bir iki hafta sonra Azerbaycana giderek yaklaşık iki hafta Baküde kaldığını 
söylüyordu. YASİN sürekli bir şahsı öldüreceğini ve bunun vatan için hayırlı olacağını söylüyordu.

Ben YASİN' i 2002 yılında Trabzon' da bir papazı keser sapıyla dövdüğünü ve bu şahın 40 
gün komada yattığını biliyorum, bu olayı mahallenin bütün gençleri bilir.

Tahminen 2004 yılında Başbakan RECEP TAYİP ERDOĞAN' m uçağı Trabzon hava 
limanına ineceği sırada YASİN havalimanındaki yetkilileri arayarak asılsız bomba ihbarında 
bulunmuş ve uçak havalanma inememiş. YASİN'in eskiden milliyetçilik ile ilgili bir çok 
konuşmaları olurdu. Ancak kesinlikle şiddetten bahsetmezdi Ancak ERHAN isimli şahısla 
tanıştıktan sonra McDonalds'daki bombalama olayını gerçekleştiridi ve HRANT DİNK' in 
öldürülmesi olayını gerçekleştirdi.
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YASIM Mcdonalds'ı bombalaması sonrasında cezaevinden çıktıktan ve bende askerden 
döndükten sonra bana elinde üç tane bomba bulunduğunu McDonalds olayından sonra 
yakalanmasaydı bu bombaların birini HSCB Banka şubesine bir diğerini ise Rus yada İngiliz 
Konsolosluklarından birine atmayı planladığını ancak yakalanınca yapamadığını anlattı.

YASİN bana doğrudan söylememekle beraber benim tahminim bu bombaların ERHAN 
tarafından yapılarak yada temin edilerek YASİN' e verildiği yolundadır. Zira YASİN' in bunları imal 
edebileceğini tahmin etmiyorum. Emniyette de belirttiğim gibi YASİN in ERHAN ile tanışması ve 
2004 yılı içerisinde YASİN' in ERHAN' a ait öğrenci evinde kalmaya başlaması sonrasında kısa bir 
süre içinde McDonalds olayı gerçekleşti.

Zaten YASİN McDonalds olayı öncesinde mahallede hepimize ben orayı bombalayacağım 
sakın oraya gidip başımıza birşey gelmesin şeklinde uyarıda bulunuyordu. O tarihte bunu fazlaca 
ciddiye almamışlardı. Ancak gerçekten yapınca mahallede YASİN' e karış bir korku ve tedirginlik 
baş gösterdi.

O dönemde YASİN' in ailesi de ERHAN ile kurduğu ilişkiye karşı idi YASİN in ağabeyi 
ÖMER birgün bana gelerek YASİN' in eve gelmediğini nerede olduğunu sormuştu.

O tarihte YASİN' in cep telefonu vardı ve kullanıyordu. Zaten bundan üç ay öncesine kadar 
cep telefonu mevcuttu Ancak makina arızalanıp tamire gidince üç ay önce telefon kullanmayı 
bıraktı. Onu arayarak ailesinin aradığını söylemiştim. Kendisi de bana ERHAN'larda kaldığını 
ancak bunu saklamamı ailesine söylemememi istemişti.

YASİN' in kullandığı telefon numarasını şu an hatırlamıyorum Ancak benim polis tarafından 
alman cep telefonumda bu numara YASİN adı ile kayıtlıdır Yukarıda da belirttiğim gibi bu tür siyasi 
düşünce ve eylem planlarını YASİN' i, ERHAN isimli şahsın yönlendirdiğini tahmin ediyoruz." 
şeklinde beyanda bulunmuştur.

24/01/2007 tarihli Sorgu Hakimliğindeki ifadesinde; "Ben kırtasiye dükkanı işletirim, 
Zaman zaman Yasin bana ben elimde para tutamıyorum bu paralar sende kalsın gerekirse alırım 
ancak olayların bu şekilde olacağını ben tahmin edemezdim diyerek devamla, Yasin Hayal benim 
çocukluk arkadaşım ve kapı komşumdur, Ogün Samast da benim kardeşim ile aynı sınıfta 
okuyordu. Ersin île Zeynel Abidin'i çok fazla tanımam Ogün'ü de son zamanlarda tamdım, Erhan 
Tunceli de Yasin ile birlikte gördüğümüz için tanırım. Erhan isimli kişinin evine hiç gitmedim 
sadece KTÜ'de öğrenci olduğunu biliyordum, ayrıca Erhan Tuncel'in de evinde birlikte kaldığını 
duyduğum zayıf, esmer, kısaboylu , KTÜ'de okuyan bir şahısla gördüm, Erhan ile YASİN birlikte 
dolaşıyorlardı hatta Yasin'in bazen Erhan'ın evinde kaldığını biliyorum, zaman zaman Yasin benim 
kırtasiye dükkanıma gelerek Irak'ta meydana gelen olayları izlemeye çalışırdı Ogün Samast olaydan 
iki gun Önce Yasin ile birlikte işyerine geldi gelir gelmez ikisi işyerimdeki arka taraftaki bölmeye 
geçtiler bilahare ben müşterinin istediği CD'yi vermek için o bölüme gittiğimde Yasin'in elinde 
bulunan silahın şarjörünü kapatarak Ogün'ün beline soktuğunu gördüm silahın benim dükkanımda 
olduğunu bilmiyordum, Yasin bana 100 YTL para verdi, daha önce de belirttiğim gibi parayı bana 
bırakarak biriktirmemi isterdi, biriktirdiğim 180 YTL parayı masanın üstüne koydu Yasin Ogün'e bu 
parayı al dedi Ogün de parayı alarak işyerinin karşısında bulunan berber dükkanına gitti tekrar Ersin 
yolcu ile işyerine geldi, bir ara Yasin lavaboya gittiğinde ben ve Ersin Ogün Samast'a Yasin'i 
kastederek bu adamın söylediklerini kesinlikle yapma eğer yapamayacağını söylemekten 
korkuyorsan o adamı bulamadım yoktu dersin dedik, kendisi bize olumlu cevap verdi, daha sonra 
Yasin, Ogün ve Ersin işyerinden Tuııcer isimli şahsa ait kartal marka araçla ayrıldılar, Tuncay bizim 
mahallede oturan ve düğünlerde kemençe çalan bir çocuktur, Yasin tekrar işyerime geldi kullanmış 
olduğum telefon numaramı İstanbul'da bir arkadaşına verdiğini, 212 kod nolu bir numaranın 
araması halinde kendisine vermemi söyleyerek işyerinden ayrıldı, ertesi gün Yasin işyerime geldi 
cep telefonunu 212 kod ile başlayan numara aradı alo dedi. Yasin o esnada Ogün mü diye sordu ve 
telefonu Yasin'e verdim ve arayanın Ogün olduğunu anladım, ben Yasin'in Ogün'ü kimi öldürmeye
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gönderdiğini bilmiyordum, bu olaya bulaşmamak için de soru sormadım, Yasin benim telefonumu 
alarak dışarı çıktı, orada konuştu, tekrar telefonu dükkana getirdi, yine iki saat sonra 212 kod ile 
başlayan bir numaradan tekrar telefonum aradı tekrar telefonu Yasin'e verdim Yasin tekrar dışarı 
çıktı konuşma bitince içeri girdi, daha sonra işyerime geldiğimde Yasin işyerindeydi bir müddet 
sonra özel numara ile cep telefonum çaldı karşı tarafa kim olduğunu sordum kendisi Ogün 
olduğunu söyleyince tekrar telefonu Yasin'e verdim özetle ben Ogün'ün İstanbul'da bir kişiyi 
öldüreceğini tahmin ettim zaten benim telefonumu arayınca Ogün'ün İstanbul'da olduğunu anladım, 
Yasin'in ona silahı verdiğini gördüm. Ogün'ün de İstanbul'dan benim telefonumu aradığını görünce 
İstanbul'a bu işi bitirmek için gittiğini anladım, ertesi gün 20.01.2007 tarihinde televizyonda Hrant 
Dink'in öldürülmesi olayını gördüm ve olayı gerçekleştiren şahsın görüntüsünü televizyondan 
izleyince Ogün olduğunu anladım. Yasin'den korktuğum için ve benim telefonumdan görüştüğü için 
korkudan kimseye söyleyemedim, ben bulaşmamak için bu durumu kimseye söyleyemedim, Mc 
Donalds’ın bombalanması ile ilgili Yasin'in buradaki konumunu C Savcılığında anlattım, yine 
Trabzon'da papazın dövülmesi olayı konusunda ki görüşlerimi ve bildiklerimi de anlattım, Erhan 
konusundaki ve Yasin'e nasıl yardımcı olduğu konusundaki bildiklerimi de anlattım, herhangi bir 
örgüt üyesi değilim, ben zaten 3 ay önce evlendim benim örgütle ne işim olabilir olay hakkında 
bildiklerimi samimi olarak anlattım." şeklinde beyanda bulunmuştur.

Mahkememizdeki savunmasında; 10 sayfadan ibaret kendi el yazısı ile yazmış olduğu 
savunmasını bizzat okudu ve mahkemeye ibraz etti havalesi yapılıp dosyasına konuldu sonuç olarak 
kendisinin bu olayla ilgisinin olmadığını olayların kendisinin çevresi dışında cereyyan ettiğini 
mağduriyetinin giderilmesi açısından tahliyesine ve beraatine karar verilmesini talep ettiği görüldü.

4) Sanık ERSİN YOLÇU
23/01/2007 tarihli Emniyet ifadesinde; Hrant DİNK'i öldürme olayı ilgili bildiklerim; 

Ogün SAMAST'ı yaklaşık olarak yedi senedir Pelitli beldesinden tanıyorum kendisi arkadaşım olur. 
Pelitli'de herkes birbirini tanır. Ogün ŞAMAST deli dolu bir çocuk, çabuk dolduruşa gelen, birden 
parlayan aynı zamanda ailevi problemleri olan bir çocuktur. Ancak kendi takıldığı çevredeki yaşı 
büyük insanlara karşı son derece saygılı bir şahıstır.

Yasin HAYAL yaklaşık olarak on bir senedir arkadaşımdır, bir ara okul önünde simit 
satıyordu, daha sonra babasının yanında inşaat işleri ile uğraştı.

Bu tarihten yaklaşık 10 gün kadar önce tahminimce 14.01.2007 günü Yasin HAYAL'in beni 
çağırdığını eniştem olan Mehmet KÖSE'den öğrendim. Hatta kırtasiyenin çevresindeki çocuklar 
Yasin HAYAL'in beni aradığını duyunca bende kortum. Bunun üzerine Yasin HAYAL'i gözde 
internet salonunda buldum ve dışarıda Yasin HAYAL ile görüştük ve bana Ogün SAMAST’ı bul 
dedi. Bende bunu duyunca biraz sevindim çünkü benimle işi olmadığını düşündüm. Ben de yukarı 
çıkıp bulmaya çalıştım ancak bulamadım. Sonra Gözde İnternet salonuna Yasin HAYAL'in yanma 
geldim ve Ogün SAMAST'ı bulamadığımı söyledim. Beraber yürümeye başladık ve bana "Sana 
birşey söyleyeceğim bunu kimseye söyleme bir Ermeni başım vurduracağım Hrant DİNKÎ'i 
vurduracağım" dedi. Ben Hrant DİNK ismini ilk defa burada duydum. Bir süre sonra Yasin 
HAYAL'den ayrıldık.

15.01.2007 günü; Ben dükkanda iken saat 10:30 sıralarında Yasin HAYAL benim kırtasiye 
dükkanıma geldi ve bana "Ogün SAMAST'ı bul gel" dedi, bunun üzerine bende çıkmak zorunda 
kaldım Ogün SAMAST'ın evine doğru giderken annesi ile karşılaştım ve annesi Ogün SAMAST'ın 
evde yattığını öğrendim. Ogün SAMAST kalktı ve balkona çıktı. Ogün SAMAST'a "Yasin HAYAL 
seni kırtasiyenin önünde bekliyor" dedim. Beraber aşağıya inerek benim çalıştığım dükkana Yasin 
HAYAL'in yanına gittik. Ogün SAMAST ve Yasin HAYAL dışarıda kaldılar ben içeriye girdim 
onlar yaklaşık olarak 15-20 dakika konuştular. Sonra ben dışarıya çıktığımda Yasin HAYAL'in
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Ogün SAMAST'a "Fotoğraflar ve adresler sende duruyor mu?" diye sordu Ogün SAMAST 
kaybettiğini söyledi. Daha sonra Yasin HAYAL Ogün SAMAST'a Hrant DİNK'in adresini yazılı 
olarak verdi. Ancak fotoğraf vermedi. Bir müddet gezdikten sonra ben saat 16:00 sıralarında iş 
yerime döndüm.

16.01.2007 günü; Normal olarak iş yerimi açtım. İkindi saatlerinde Mihmandar cafeye gittim 
tam olarak hatırlamasam da Ogün SAMAST, Yasin HAYAL ve ben bu cafede buluştuk ve Ahmet 
ISKENDER'in kirtasiyesine gittik bir süre burada takıldık ve ben, Yasin HAYAL, Ogün SAMAST 
beraber bir internet cafeye Hrant DİNK'in fotoğrafını çıkartmaya gittik. Bunu Yasin HAYAL bize 
söylemişti. Sonra Hrant DİNK'in fotoğraflarını çıkarttık ve Ahmet İSKENDER'in dükkanına geri 
döndük. Burada Ahmet ISKENDER'in de bu konudan haberdar olduğunu öğrendim. Burada direkt 
olarak "Biz atış etmeye gidiyoruz" dedi ve Ogün SAMAST ile birlikte Aydınkent Sitesine atış talimi 
yapmaya gittiler. Ben burada Yasin HAYAL'in üzerinde silahı ilk defa gördüm. Ben ve Ahmet 
İSKENDER ile burada kaldık. Bu arada ben ve Ahmet İSKENDER bu işin nereye gittiğini Yasin 
HAYAL'den korkarak suç işleme yolunda olduğumuzu konuştuk ancak Yasin HAYAL'in baskı ve 
korkusundan bize veya ailemize zarar vereceği endişesi ile sessiz kaldık. Ogün SAMAST ve Yasin 
HAYAL 15-20 dakika sonra geri döndüler ve Yasin HAYAL bize "Ogün SAMAST’ın bu konuyu 
bitireceğini" söyledi. Bu esnada Ogün SAMAST dışarı çıktı ve ben ve Ahmet İSKENDER bunu 
fırsat bilerek Ogün SAMAST’m yanma gittik ve Ogün SAMAST'a "Gel sen bu işten vazgeç biz 
sana İstanbul'a git gitme demiyoruz gidersen Hrant DİNK’in yurtdışmda olduğunu bulamadığım 
söyle ve gel" dedik. Ogün SAMAST bizi dinlemedi sora hep beraber içeri girdik bir süre sonra 
evlerimize gittik.

17.01.2007 günü; Normal olarak iş yerimi açtım. 10:30 sıralarında Yasin HAYAL 
dükkanıma geldi ve Ogün SAMAST'ı beklemeye başladık. O sırada Yasin HAYAL bana "Ogün 
SAMAST'ı İstanbul’a giderken benim götürmemi söyledi" Ben biraz çekinerek işim var dedim 
Yasin HAYAL de bana hiç görmediğim bir sertlikte "Bıraksan ne olur yani" dedi. Ben de korkuyla 
tamam dedim. Bir saat kadar sonra Ogün SAMAST dükkana geldi. Dükkanda benimle birlikte
duran amcamın kızı Sevda......ya "Benim biraz işim var" dedim. Oradan ben, Ogün SAMAST ve
Yasin HAYAL Ahmet ISKENDER'in dükkanına doğru gittik. Vardığımızda Yasin HAYAL AHMET 
İSKENDER'den 80 YTL para aldı, parayı aldıktan sonra belinden daha önceki silahı çıkarttı bir 
kutu mermi İle birlikte Ogün SAMAST'a verdi gördüğüm kadarıyla silahın şarjörü dolu ayrıca kutu 
da mermi ile doluydu. Ogün SAMAST silahı beline mermileri de gömleğinin ön cebine koydu ve 
Ben ve Ogün SAMAST beraber tam karşıdaki berbere gittik ve Ogün SAMAST ince bir sakal ve 
ince bir bıyık şeklinde traş oldu Yasin HAYAL ve Ahmet İSKENDER dükkanda kalmışlardı. Saat 
14:30 sıralarında ben ve Ogün SAMAST berber çıkışı dolmuşa binerek 14:50 sıralarında Trabzon

1 Otogarına vardık. Yaklaşık yarım saat bekledik Bu esnada ben Ogün SAMAST'a "Kendine dikkat et 
başına bir şey gelmesin" dedim. Otogarda iken bir fıstıkçı ve bir askerle muhabbet ettik. Ogün 
SAMAST gitti ve 40 YTL vererek bileti Metro Turizmden aldı biletin ayırtılıp ayırtılmadığım 
bilmiyorum. 15:30 sıralarında Ogün SAMAST otobüse binerek Trabzon'dan aynldı. Sonra ben 
tekrar dolmuşa binerek Pelitli'ye geri dönerek Ahmet İSKENDER’in dükkanına gittim Ahmet 
İSKENDER dükkanda yalnızdı. Sonrası da tam saatini hatırlamıyorum ama Yasin HAYAL'e Ogün 
SAMAST'm İstanbul'a gittiğini hatırlamadığım bir yerde söyledim.

18.01.2007 günü; sabah dükkanı açtım. Saat 10.00 sıralarında Ahmet ISKENDER’in 
dükkanına gittim. Bir süre takıldıktan sonra Ogün SAMAST, Ahmet İSKENDER'in cep 
telefonundan aradı. Sonra Ahmet konuştuktan sonra telefonu bana verdi. Ve Ogün SAMAST bana 
telefonda İstanbul iline indiğini söyledi. Ogün SAMAST bana "Ben mekana yani gazetenin olduğu 
yere varınca sizi ararım" dedi ben de biraz takılıp işyerime geri döndüm. Bu esnada Yasin HAYAL 
ile karşılaştım ve Ogün SAMAST'm İstanbul'a vardığını söyledim. Akşam saatlerinde Mihmandar 
cafeye gittim bir süre sonra Yasin HAYAL de cafeye geldi ve bana "Ogün SAMAST mekanda 
pusuda" dedi . Daha önceden hatırladığım kadarıyla Yasin HAYAL Ogün SAMAST'm eylemi gece
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yapmasını istiyordu hatta "gecenin şahidi olmaz diye de bir cümle de kullanmıştı. Sonrasında da eve 
gittim.

19.01.2007 günü Sabah iş yerini açtım; Yasin HAYAL ortalıkta yoktu saat 14:00 sıralarında 
dükkandan ayrıldım. Tek başıma içimde bir korku ve pişmanlıkla dolaştım. Daha sonra 15:00 
sıralarında Mihmandar Cafede Zeynel Abidin YAVUZ ile otururken Tv'den altı yazı geçti ve Hrant 
DİNK’in vurulduğunu öğrendim. Ben cafeye geldiğimde Zeynel Abidin YAVUZ cafedeydi ben
onun yanma gitmiştim. Bu esnada Pelitli'den tanıdığım Erhan.....  yanıma geldi ve bana Yasin
HAYAL’i sordu. Ben de burada olmadığını söyledim. Ben hayırdır Erhan.....Dedim. Sonrasında
Erhan beni dışarıya çağırdı ve bana "eleman vuruldu" dedi. Ben tereddüt duydum çünkü Erhan'ın bu 
konudan haberdar olduğunu bilmiyordum ayrıca ben Ogün SAMAST'm vurulduğunu sanıyordum.
Bu esnada Erhan.....Hrant DİNK vuruldu dedi ve bana Ogün SAMAST'ı sordu bende "Ya evde ya
da geziyordur" dedim Erhan da bana Yasin HAYAL'i bulursan beni bulsun dedi ancak ben niye 
böyle şeyler söyledi anlamadım ve sonrasında Erhan.... yanımdan ayrıldı. Zeynel Abidin YAVUZ ve 
ben beraber Ahmet İSKENDER'in dükkanına gittik. Giderken Zeynel Abidin YAVUZ bana 
"Olaylardan Yasin HAYAL'in söylemesiyle haberdar olduğunu" söyledi. Dükkana vardık Ahmet 
İSKENDER ve Yasin HAYAL beraberlerdi biz dükkana girince Yasin HAYAL hepimize "ağzınızı 
yüzünüzü sikerim, ağzınızı sıkı tutun" şeklinde bağırdı Hepimiz çok korktuk sonrasında Ogün 
SAMAST'm Yalova'ya gideceğini söyledi ortam yumuşayınca ben Yasin HAYAL'e Erhan'ın 
kendisini aradığını söyledim o da bakarız dedi ve biraz oturduktan sonra hepimiz ayrıldık. Ahmet 
İSKENDER hariç ben Yasin HAYAL ve Zeynel Abidin YAVUZ Mihmandar Cafeye gittik ve 
haberleri seyretmeye başladık Hatta bu arada bize Yasin HAYAL "Soğuk kanlı bir şekilde Tv 
seyredelim" dedi. Biraz oturduktan sonra Yasin HAYAL ayrıldı ve bir müddet sonra geri geldi. Ben 
nereye gittiğini sordum Yasin HAYAL de bana "Erhan'ın yanma gittim" dedi ve biz biraz oturduktan 
sonra eve gittim. 20.01.2007 günü de yakalandım.

Ben "Gazan mübarek olsun, sen bu işi becerirsin, yürekli adamsın gibi bir cümle 
kullanmadım sadece "Kendine dikkat et başına bir şey gelmesin" dedim muhtemelen Ogün 
SAMAST yanlış anlamıştır.

Ben Ogün SAMAST'ı herhangi bir bordo kartal ile otogara götürmedim biz otogara dolmuş 
ile gittik. Hatta dolmuş hattı Arsin-Yanbolu arasında çalışan bir hattı.

Yasin HAYAL Pelitli'den arkadaşım olur yaklaşık 10 yıldır tanırım. Ahmet İSKENDER 
Pelitli'den arkadaşım olur fazla bir muhabbetim yoktur. Erhan TUNCEL, soyadını burada 
öğrendiğim, yukarıda Erhan.... diye bahsettiğim şahıstır. Hiçbir samimiyetim yoktur. Ogün 
SAMAST Pelitli'den arkadaşım olur yaklaşık 7 yıldır tanırım. Zeynel Abidin YAVUZ Pelitli'den 
arkadaşım olur yaklaşık 5-6 yıldır tanırım, samimiyetim yoktur.

Benim bu konular hakkında söyleyeceklerim bunlardan ibarettir, Ben öncelikle bu eylemi 
güvenlik kuvvetlerine bildirmediğim için çok pişmanım. Bildirmeme sebebim şudur; Yasin HAYAL 
Trabzon'da bulunan McDonald's patlaması ve bir papazı dövmesi konularından dolayı Pelitli'de 
korkulan bir şahıstır. Kendisine karşı geldiğimde bana veya aileme zarar verir endişesi taşıyordum. 
Biz aile olarak güçlü ve geniş bir aile değiliz Pelitli'den başka herhangi bir yerde yaşama imkanımız 
yoktur. Hatta bir ara telefonla ihbar etmeyi düşündüm ama telefondan ismim çıkar ve konuyu 
sadece ben ve Ahmet İSKENDER'in bildiğini düşündüğüm Yasin HAYAL bizden bilir diye ihbar 
edemedim. Ancak pişmanım hatırladığım her şeyi anlattım TCK 221. Madden faydalanmak 
istiyorum ifademe ekleyecek başka bir husus yoktur, ifademi hiçbir baskı ve tesir altında kalmadan 
İstanbul Barosu Avukatlarından Feyzuilah ŞAMA’nm huzurunda kendi hür iradem ile verdim, dedi.

24/01/2007 tarihli Savcılık ifadesinde; "Benim Emniyet Müdürlüğünde vermiş oluduğum 
ifadem doğrudur Aynen tekrar ederim,

Belirttiğim gibi mahalle arkadaşlarımız olan YASİN HAYAL' i on seneden fazladır OGÜN'Ü
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ise 6-7 senedir tanırım.

Öldürme olayından beş gün kadar Önce yani önceki pazar günü YASİN HAYAL' in beni 
çağırdığını duyunca yanma gittim. Kendisi bana OGÜN SAMAST ’ı bularak yanma getirmemi 
söyledi. Ben OGÜN' ü arayıp ancak bulamayınca YASİN' e giderek bulamadığımı söyledim, bu 
sırada bana kimseye birşey söylememi ancak Ermeni başı olarak ifade ettiği HRANT DÎNK'i 
öldürteceğini söyledi. Ben bu şahsın isminide ilk defa burada duydum.

Ertesi gün yani pazartesi günü işyerimde bulunduğum sırada YASİN tekrar yanıma gelerek 
OGÜN' ü bulmamı istedi. Ben de OGÜN' ün evine giderek kendisine YASİN in görüşmek istediğini 
söyledim. Birlikte YASİN' in yanma geldik. 15-20 dakika kadar yalnız konuştular Ben işyerinin 
içerisinde olduğum için ne konuştuklarını duymadım. Bir süre sonra dışarı çıkarak yanlarına 
gittiğimde YASİN, OGÜN' e fotoğraflar ve adresler sende duruyor mu şeklinde sorunca OGÜN 
kayıp ettiğini söyledi ve YASİN cebinden HRANT DİNK' in adresi yazılı kağıdı çıkararak OGÜN' e 
verdi. Ancak orada herhangi bir fotoğraf vermedi.

Eıtesi günü ikindi saatlerinde zaman zaman gittiğimiz Mihmandar kafede YASİN ve OGÜN 
ile buluşarak AHMET İSKENDER1 e ait kırtasiye dükkanına gidip YASİN' in talebi doğrultusunda 
OGÜN, YASİN ve ben adını bilmediğim ilk defa gittiğim bir internet kafeye giderek internetten 
HRANT DİNK' e ait fotoğrafları bularak yazıcıdan çıkarttırdı ve tekrar AHMET İSKENDER' in 
işyerine döndü.

Burada YASİN, OGÜN' ü yanma alarak biz atış yapmaya gidiyoruz dedi.
Ben bu sırada kırtasiyede YASİN' in üzerinde bir tabanca olduğunu gördüm. 15 dakika kadar 

sonra YASİN ve OGÜN kırtasiyeye geri döndüler ve YASİN OGÜN' ün bu işi bitereceğini söyledi. 
Daha sonra YASİN' in bulunmadığı bir ortamda ben ve AHMET OGÜN' e bu işi yapmamasını 
İstanbul' a gitse bile HRANT DİNK' in yurt dışında olduğunu bulamadığını söyleyerek geri 
dönmesini söyledik. Ancak OGÜN bizi fazla dinlemedi.

Erdesi günü işyerimi açtıktan soma YASİN HAYAL benim dükkanıma gelerek OGÜN’ ü 
beklemeye başladık OGÜN geldikten sonrada AHMET' in dükkanına geçtik. Dükkanda ben 
YASİN, AHMET ve OGÜN bulunuyorduk ZEYNEL ABİDİN YAVUZ ne benim dükkanda ne 
AHMET in dükkanıda bu görüşmelerde bulunmadı. Burada YASİN , AHMET' ten 80 YTL para 
alarak OGÜN' e teslim etti Ayrıca yine belinde bulunan silahı bir kutu mermi ile birlikte OGÜN' e 
teslim etti. Ben ve OGÜN karşıdaki berbere geçtik. OGÜN sakal ve bıyık traşı oldu. Daha sonra 
YASİN' in isteği üzerine ben OGÜN' ü alarak Trabzon otogarına götürdüm. OGÜN Metro Turizim 
firmasından 40 YTL. bedelle biletini aldı. Yarım saat kadar bekledikten sonra otobüse binerek 

 ̂ ayrıldı. Bende tekrar dolmuş ile Pelitli' ye döndüm ve AHMET İSKENDER' in dükkanına gittim O 
sırada YASİN orada yoktu. Daha sonra hatırlamadığım bir yerde YASİN' i görerek OGÜN' ün 
İstanbul' a gittiğini söyledim.

Ertesi günü tekrar AHMET' in dükkanına gittiğimde AHMET' e telefon geldi Arayan OGÜN 
dü. AHMET konuştuktan sonra telefonu bana verdi. OGÜN telefonda bana İstanbul' a indiğini 
gazetenin olduğu yere varınca bizi arayacağını söyleyerek kapattı. Ben bir süre sonra YASİN ile 
karşılaşınca OGÜN' ün İstanbul' a vardığını kendisine haber verdim. Daha sonra YASİN ile kafede 
buluştuğumuzda YASİN bana OGÜN ün olay yerinde pusuda olduğunu söyledi.

Hatırladığım kadarıyla YASİN bu eylemi gece vakti yapılmasını istiyordu. Zira önceki 
konuşmalarda birinde gecenin şahidi olmaz şeklinde bir söz sarf etmişti.

Ertesi günü yani olay günü öğleden sonra saatlerinde Mihmandar Kafede ZEYNEL ABIN 
YAVUZ ile birlikte oturduğumuz sırada televizyondan alt yazı geçerek HRANT DİNK' in 
vurulduğu haberi verildi. Bu sırada daha önceden tanıdığım soy adını sonradan öğrendiğim ERHAN 
TUNCEL kafeye gelerek beni dışarı çıkardı ve bana elemanın vurulduğunu söyledi. Ben bu sözü 
önce OGÜN' ün vurulduğu şeklinde algıladım. Çünkü ERHAN' m bu konulardan haberli olduğuna
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dair benim bir bilgim yoktu. Benim ağzımdan OGÜN' mü vuruldu şeklinde laf çıkınca açıkça 
HRANT DİNK vuruldu şeklinde söyleyerek bana OGÜN nerde diye sordu. Bende kendisinin bu 
konularla haberi olmadığını düşünerek evdedir yada sağda solda takılıyordur şeklinde cevap 
verdim. Bana YASİN HAYAL’i görürsen beni bulsun şeklinde söyleyerek yanımdan ayrıldı. Bende 
ZEYNEL ABÎDÎN ile birlikte kafeden çıkarak AHMET İSKENDER’ in dükkanına gittik. Burada 
ZEYNEL ABÎDİN’ in YASİN’ in anlatması neticesi olaylardan haberdar olduğunu öğrendim. 
Dükkana gittiğimizde AHMET ve YASİN beraberdiler. YASİN bize bu konuda ağzınızı sıkı tutun 
şeklinde bağırdı, ve küfürlü konuştu. Bize OGÜN' ün Yalovaya gideceğini söyledi Bir süre sonra 
bende YASİN' e ERHAN' m kendisini aradığını haber verdim. Birlikte çıkarak kafeye gidip 
televizyon haberlerini izlemeye başladık. YASİN bir süre sonra yanımızdan ayrılıp tekrar geri 
geldiğinide ERHAN' m yanına gidip görüştüğünü bana söyledi.

ERHAN isimli şahsı yaklaşık bir senedir tanıyorum. YASİN ile arkadaşlıklarını ve öğrenci 
olduğu bir öğrenci evinde kaldığını biliyorum. Ancak ben o eve gitmedim. Yine YASİN ile 
ERHAN' ı siyasi görüş olarak Nizamı Alemci olduklarını Yani BBP ' ne görüşlerini 
desdeklediklerini biliyorum. Benim hislerime ve tahminlerime göre çok önceden beri tanıdığım 
YASİN' in siyasi görüşleri dahası ve dar bir çerçevede iken ERHAN ile tanışması ve arkadaşlıkları 
somasında daha gelişerek muhtelif siyasi konularla ilgilenmeye ve bu tarz büyük ses getirecek 
eylemlerden bahsetmeye ve düşünmeye başladı.

YASİN' in bir papazı dövmesi ve daha sonra makdonals' a bomba koyması hadiselerim 
biliyordum. Bunları önce mahallede gençler arasında konuşulurken YASİN tarafından yapıldığını 
duydum. Daha sonrada YASİN bana papazı kendisinin dövdüğünü anlattı Bunu gülerek söyledi 
Polisin kendisini aradığım anlattı. Genelde bu tür hareketlerimde bizler üzerinde baskı kurarak 
korkutmak ve tehdit maksatlı olarak anlatırdı. McDonalds olayında ben İstanbul' da bulunduğum 
dönemde bombaladı yakalandı cezaevine girdi çıktı. Bunu ben ve mahallede herkes biliyordu. Bu 
da tüm gençlerde bi tedirginlik yarattığı için kimse ona karşı çıkamıyordu." şeklinde beyanda 
bulunmuştur.

24/01/2007 tarihli Sorgu Hakimliğindeki ifadesinde; "C.Savcılığmda ve Emniyet 
Müdürlüğünde ayrıntılı olarak ifade verdim, bu ifademi aynen tekrar ediyorum, ben Yasin Hayal'i 
10 yıldır tanıyorum, öldürme olayından 5 gün kadar önce pazar günü Yasin Hayal'in beni 
çağırdığım duyunca yanına gittim kendisi bana Ogün Samast'ı bularak yanına getirmemi söyledi. 
Ben Ogün'ü aradım bulamayınca bulamadığımı söyledim. Bu arada bana kimseye birşey 
söylemememi ancak Ermeni başı olarak ifade ettiği Hrant Dink'i öldürtmek istediğini söyledi ben 
bu kişinin ismini ilk defa duydum ertesi günü Yasin bana Ogün'ü bulmamı istedi ben de Ogün'ün 
evine giderek Yasin'in kendisi ile görüşmek istediğini söyledim. 15-20 dakika kadar yalnız 
konuştular. İşyerinin içerisinde olduğum için ne konuştuklarını duymadım, bir süre sonra dışarı 
çıkarak yanlarına gittiğimde Yasin Ogün'e "fotoğraflar ve adresler sende duruyor mu" şeklinde 
sorunca Ogün kaybettiğini söyledi ve Yasin cebinden Hrant Dink'in adresi yazılı kağıdı çıkartarak 
Ogün'e verdi, ancak o sırada herhangi bir fotoğraf vermedi, ertesi günü zaman zaman gittiğimiz 
Mihmandar cafede Yasin ve Ogün ile buluşarak Ahmet İskender’e ait kırtasiye dükkanına gidip 
Yasin'in talebi doğrultusunda Ogün, Yasin ve ben adını bilmediğim ilk defa gittiğim bir internet 
cafeden Hrant Dink'e ait fotoğrafları bularak yazıcıdan çıkarttı tekrar Ahmet İskender'in işyerine 
döndü. Yasin Ogün'ü alarak "biz atış yapmaya gidiyoruz dedi ben kirtasiyede Yasin'in üzerinde 
tabanca olduğunu gördüm 15 dakika sonra Yasin ve Ogün kırtasiyeye geri döndüler. Yasin Ogün'ün 
bu işi bitireceğini söyledi, daha sonra Yasin'in bulunmadığı bir ortamda ben ve Ahmet, Ogün'e bu işi 
yapmamasını İstanbul'a gitse bile Hrant Dink'in yurtdışında olduğunu, bulamadığını söyleyerek 
bulamadığını ve geri dönmesini istedim ancak Ogün bizi dinlemedi, ertesi günü Yasin Hayal benim 
dükkanıma gelerek Ogün'ü beklemeye başladık Ogün geldikten sonra Ahmet'in dükkanına geçtik, 
dükkanda ben, Yasin, Ahmet ve Ogün bulunuyorduk Zeynel Abidin Yavuz ne benim dükkanımda ne 
Ahmet'in dükkanında bu görüşmelerde bulunmadı, burada Yasin Ahmet'ten 80 YTL para alarak
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Ogün'e teslim etti, ayrıca belindeki bulunan silahı bir kutu mermi ile birlikte Ogün'e teslim etti, ben 
ve Ogün karşıdaki berbere geçtik, daha sonra Ogün ile birlikte Trabzon otogarına gittik metro 
turizm firmasından bilet aldı ve otobüse bindi, ben Ahmet İskender'in dükkanına gittim o sırada 
Yasin orada yoktu, daha sonra hatırladığım bir yerde Yasin'i görerek Ogün'ün İstanbul'a gittiğini 
söyledim bundan sonraki olaylar C.Savcıhğında anlattığım gibi Ahmet'in dükkanına gittiğimde 
Ahmet'e telefon geldi, arayan Ogün'dü. Ahmet konuştuktan sonra telefonu bana verdi, Ogün 
telefonda bana İstanbul'a indiğini gazetenin olduğu yere varınca bizi arayacağını söyleyerek kapattı 
ben de bu durumu Yasin'e karşılaşınca söyledim, daha sonra Yasin ile kafede buluştuğumuzda Yasin 
bana Ogün'ün olay yerinde pusuda olduğunu söyledi, Yasin aslında olayın gece vakti olmasını 
istiyordu, gecenin şahidi olmaz diye söz sarfetti, ertesi günü Mihmandar kafede Zeynel Abidin 
Yavuz ile oturduğumuz bir sırada televizyon alt yazı geçerek Hrant Dink'in vurulduğu haberi 
verildi, bu sırada daha önceden tanıdığım soyadını sonradan öğrendiğim Erhan yanımıza geldi beni 
dışarı çıkarttı,"eleman vurulmuş" deyince benim aklıma Ogün geldi, daha sonra bana açıkça Hrant 
Dink'in vurulduğunu söyledi böylece vurulma olayından bilgilendim daha sonra bana Ogün'ü sordu 
ben de Erhan'ın bu konularla haberi olmadığını düşünerek evdedir ya da sağda soldadır diye cevap 
verdim, bundan sonra da Zeynel Abidin ile birlikte kafeden çıkarak Ahmet İskender'in yanma gittik. 
Burada Zeynel Abidin'in Yasin'in anlatması neticesi olaylardan haberi olduğunu öğrendim, dükkana 

~~n gittiğimizde Ahmet ve Yasin birlikteydiler, Yasin bana bu konuda ağzınızı sıkı tutun dedi ve küfürlü 
konuştu bize Ogün'ün Yalova'ya gideceğini söyledi ben de Yasin'e Erhan'ın kendisini aradığını 
haber verdim, birlikte kafeye çıkıp haberleri izlemeye başladık Yasin bir süre sonra yanımızdan 
ayrılıp tekrar geri geldiğinde Erhan'ın yanma gidip geri geldiğinde Erhan ile görüştüğünü söyledi, 
Erhan ile ilgili olarak Savcılıkta bilgi vermiştim aynen tekrar ediyorum. Papazın dövülmesi ve MC 
Donalds'a bomba koyulması olayından da Pelitli halkı zaten biliyordu, Yasin bana da gelip papazı 
dövdüğünü anlattı, ben bildiklerimi samimi olarak anlattım, atılı suçlamayı kabul etmiyorum, 
mağdurum tutuksuz yargılanmamı talep ediyorum ve Türk Adaletine güveniyorum." şeklinde 
beyanda bulunmuştur.

Mahkememizdeki savunmasında; Benim çalıştığım kırtasiyede eniştem duruyordu. O gün
çalışmıyordum, pazar günü olduğundan dolayı izinliydim. Eniştem Mehmet Köse bana seni Yasin 
diye bir arkadaşın arıyor dedi. Bir iki arkadaşımı da gördüm onlar da bana seni Yasin Ağabey 
arıyor dediler, bunun üzerine endişe oluştu, kendisinden çekindiğim için Yasin Hayal'den 
çekindiğim için aklım biraz karıştı. İsmini şu an hatırlayamadığım internet kafede Yasin Hayal 
oradaydı. Ben de kendisine Yasin sen beni aramışsın diye sordum. Ben sana yanlışını yaptım diye 
sordum. Bir yanlış yapmadın deyince biraz rahatladım. Pelitlİ'de bazı arkadaşlarımız ben de dahil 

^  Yasin Hayal'den çekinirler gerek saygıdan, gerek kavgacı yapısından dolayı çekiniriz.
Yasin Hayal bana Ogün Samast’ı bulmamı istedi. Ben aynı mahallede oturduğumuz için 

yakın olduğumuz için benden Ogün Samast'ı bulmamı istedi. Ogün'ü bulmak için yukarı mahalleye 
çıktım. Bulamayınca Yasin'in yanma geldim. Bulamadığımı söyledim. Yasin Hayal ile 12 yıllık bir 
arkadaşlığımız vardır. Ben kendisine Ogün'ü bulamadım yoksa Ogün sana yanlış birşeylermi yaptı 
diye sorunca birlikte yürüyelim sana birşey söyleyeceğim dedi. Bana Türklere hakaret eden Ermeni 
başı Ermeni sözcüsünü vurdurtacağmı, ben medyayı takip etmediğim için ismini bilmiyorum. 
Orada söyledi ama kimin ne olduğunu da bilmiyorum ve yanından şaşkınlıkla ayrıldım. Ertesi gün 
yine ben kırtasiye dükkanında iken saat 10-11 civarında Yasin dükkana geldi benden Ogün Samast'ı 
bulmamı istedi bende dükkanı amcamın kızına bırakıp Ogün'ü aramayı çıktım. Aradım sonra evinde 
buldum. Yasin'in onu kırtasiye dükkanının orada beklediğini söyledim beraber Ogün ile birlikte 
kırtasiye dükkanının önüne geldik. Ben kırtasiye dükkanına girdim. 15-20 dakika onlar birlikte 
konuştular ama ne konuştular ne ettiler bilmiyorum. Daha sonra kırtasiyeden onlar ayrıldılar. Salı 
günü ben dükkanı amcamın kızına bıraktım Mihmandar kafeye çay içmeye gittiğimde kafede Yasin 
ve Ogün'ü gördüm onların ikisi bana ahmet İskender'in oraya gideceğiz dediler. Bende onlarla 
gittim. Ahmet İskender'in dükkanına gittik orda herhangi birşey konuşmadık Yasin Ogün ile biz atış
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yapmaya gideceğiz dedi'benle Ahmet İskender dükkanda kaldık. 15-20 dakika sonra Yasin ve Ogün 
geri geldiler. Yasin'in Ogün'ün bu işi bitireceğini söyledi. Yani Fırat Dink'in işini bitireceğini 
söyledi. Adını şu an hatırlayamadığım internet kafede ben, Ogün ve Yasin gidip Yasin İnternetten 
Fırat Dİnk'in resimlerini çıkarttı. Tekrar döndüğümüzde ben eve gittim. Ben Murat kırtasİyİdeyken 
Yasin dükkana geldi Ogün ile buluşacağını söyledi. Bende kırtasiyedeydim Yasin bana Ogün 
Samast'ı İstanbsul'a göndereceğini ve otogarada benim bırakmamı söyledi. Bende Ogün Samast'ı 
dolmuş ile otogara götürdüm. Otobüse bindirdim. Ancak gidecek olduğu gün ben ve Ahmet 
İskender Ogün Samast'a İstanbul'a gitmemesini gitse bile Fırat Dink adındaki şahsı öldürmemesini 
kendisine söyledik. Ancak Ogün Samast cevap verdi ancak tam olarak anlayamadım tamam 
gibilerinden söyledi. Ogün'ü ben otobüse bindirdikten sonra ben geri döndüm. Olay Cuma günü 
olmuştu Perşembe günü de kendimde bir huzursuzluk hissettim. Ahmet İskender'in dükkanına 
gittim. Hatta Ahmet İskender ile dertleştim huzurumuz yok başımız belaya girecek dedim. 
Konuştuktan sonra telefon geldi. Ogün Samast da Ahmet İskender'i aramıştı. Ahmet fazla 
konuşmadan telefonu ben aldım. Dediklerimizi unutma kendine iyi bak dedim, Ahmet'in yanından 
ayrıldım. Ben Mihmandar kafeye uğradım orada çayımı içtim daha sonra Yasin'i buldum Yasin'e 
Ogün'ün Ahmet İskender'i aradığını söyledim. Ben Cuma günü de Mihmandar kafede oturup çay 
içtiğim sırada televizyondan bir alt yazı geçti Fırat Dink alt yazısı geçti o sırada zaten kendimizde 

^  değildik. Kafeye o sırada Erhan Tuncel geldi. Bana direkmen Yasin Hayali sordu. Bende 
( kendisinin burda olmadığım söyledim. Gerçekten kendisinin nerde olduğunu bilmiyordum. Bana 

kafenin dışarısına çağırdı eleman vuruldu dedi. Bende vicdanen Ogün Samast'ı kendi elimle otobüs 
terminaline bıraktığım için huzursuz oldum. Ben kendisine Ogün Samast'mı vuruldu diye 
söyleyince Erhan bana açıkça Fırat Dink'in vurulduğunu söyledi. Birden bana Ogün'ün nerde 
olduğunu sordu. Ben kendisine Ya Trabzon'un içindedir ya da evindedir dedim. Yasin beni bulsun 
dedi. Ben ancak Ogün Samast'ın İstanbul'a gittiğim biliyordum ama Erhan'a gittiğini söylemedim. 
Erhan'a Ogün'ün İstanbul’da olduğunu söylemedim.Üzerimizde bir korku ve çekingenlik vardı. 
Sonra ayrıldık. Yasin Hayal'e de ben Erhan'ın kendisini aradığını söyledim olay bu şekildedir.

Ben Bayrampaşa cezaevinde yatmadım, belki ben ona bir espiri anlamında söylemişimdir. 
Zaten benimde sabıkam yoktur dedi.

5) Sanık TUNCAY UZUNDAL
31/01/2007 tarihli Emniyet ifadesinde; Ben 2000 yılında KTÜ İşletme Bölümünü 

kazanarak Trabzon İline geldim. Burada Kredi Yurtlar Kurumuna yerleştim 1 yıl kaldım. 2. Sınıfın 
başlarında iken Erhan TUNCEL isimli şahıs ta Kredi Yurtlar Kurumuna gelerek bu yurtta kalmaya 

K başladı. Kendisi ile burada tanıştım. Bir süre sonra 2001 Ekim-Kasım aylarında Ben Erhan 
TUNCEL ve Fırat ...isimli Üniversiteden arkadaşım, yurtlar kurumundan ayrılarak Trabzon ili 
Konaklar Mahallesinde bir eve taşındık. Yaklaşık burada 2 ay kaldıktan sonra ben tekrar yurda 
döndüm. Evden ayrılma nedenim maddi problemlerdi. O dönemde Erhan TUNCEL benim 
hatırladığım kadarıyla mermer işleri ile uğraşıyordu. Ayrıca o dönemde BBP’ne gidip geliyordu. 
Evde kaldığımız bu süre içerisinde, aslen Elazığlı olan bir şahsı eve getirip benim İle tanıştırmıştı. 
İsmini hatırlamıyorum.

Muhtemelen 2002 yılının Şubat-Mart aylarında ben tekrar Kredi Yurtlar Kurumuna geri 
döndüm. Yaklaşık 4-5 ay kaldıktan sonra Mehmet TİRİTOĞLU isimli KTÜ Mühendislik öğrencisi 
arkadaşımla Trabzon Değirmendere mevkiinde ev tutarak burada kalmaya başladık. Bu evde 
yaklaşık 3 ay kadar kaldık. Sonra Mehmet TİRİTOĞLU ile beraber Konaklar Mahallesinde bir eve 
taşındık ve yaklaşık 4 yıl bu evde kaldık. Bu dönem içerisinde Mustafa KORKMAZ, Mehmet Seha 
TURABİ, Oğuzhan TEKİR, Onur ADIMAN, Abdurrahman UYANIK, Tamer TÜNER gibi öğrenci 
arkadaşlar zaman zaman bizim evde kaldılar.

2005 yılının Ramazan ayında Erhan TUNCEL'i Konaklar Mahallesinde gördüm Bana bir ev
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tuttuğunu ve yalnız yaşadığını söyledi. Karşılıklı gidip gelmeye başladık. Erhan TUNCEL bir gün 
benim evime gelmişti. Erhan TUNCEL'in o dönem için dersleri ve maddi durumu iyi değildi. Ben 
de aıkadaşım olması sebebiyle bir takım endişeler duyuyordum bunu kendisine söylemiştim. Erhan 
TUNCEL de bana o dönem içerisinde "Ben Emniyete çalışıyorum benim için endişelenme" dedi. 
Ben de herhangi bir soru sorma gereği duymadım. Çünkü Emniyete çalışan birisi bilgi toplayıp 
Emniyete bildiriyordur diye düşündüm bunu da normal karşıladım.

Yine bir gün Erhan TUNCEL bana geldiğinde bana "Trabzon Mc Donald's'da meydana 
gelen patlama olayını biliyor musun diye sordu. Ben de duyduğumu söyledim ama içeriği hakkında 
herhangi bir bilgim yoktur. Sonra Erhan TUNCEL bana Mc Donald's olayını Yasin HAYAL'in 
gerçekleştirdiğini ve bombaları kendisinin yaptığını söyledi. Ben de bu konu ile alakalı her hangi 
bir şey sormadım. Çünkü Erhan TUNCEL bana daha önceden Emniyete çalıştığını söylemişti. Hatta 
ben kendisini resmi polis aracında görüyordum. O nedenle her hangi bir soru sormadım.

Yine 2005 ramazan ayı içerisinde Erhan TUNCEL Yasin HAYAL ile birlikte benim 
Konaklar Mahallesindeki evimize geldiler. Ben Yasin HAYAL'i ilk defa orada gördüm bizi Erhan 
TUNCEL tanıştırdı. Erhan TUNCEL bana Yasin HAYAL'in bombacı olduğunu, Pelitli sporda top 
oynadığını iyi hoş bir çocuk olduğunu, bir rahibi dövdüğünü söyledi. Sonra Yasin HAYAL bana 
"Mc Donald's eylemi hakkında ne düşünüyorsun" diye bir soru sordu. Ben de "Keşke daha 

f  demokratik bir yöntem deneseydiniz" dedim. Bu muhabbet bu şekilde devam etti. Bir süre sonra 
evden ayrılıp gittiler.

Daha sonra birkaç ay içerisinde Erhan TUNCEL, Seyfı YARIMBAŞ ve Metin.... isimli 
öğrencilerin kaldığı eve taşındı. Ben bu dönemde Mehmet TİRİTOGLU ile beraber kalmaya devam 
ediyordum.

2006 yılı Haziran ayında Erhan TUNCEL benim evime geldi. Bir süre muhabbet ettikten 
sonra bana "Hrant DİNK isimli bir şahıs var bana internetten resimlerini bulabilir misin" dedi. Ben 
"tamam" dedim. Erhan TUNCEL'in bunu benden istemesinin sebebi muhtemelen benim bilgisayar 
konusunda daha bilgili olmamdır. Aynca ben Hrant DÎNK ismini ilk kez burada duydum ve kim 
olduğu konusunda her hangi bir fikrim yoktur. İnternete girdim Hrant DİNK'in fotoğraflarını 
buldum ancak bulduğum resimler çok küçük olduğundan yazıcıdan net çıkmıyordu. Erhan 
TUNCEL evden çıkmıştı. Daha sonra birkaç gün içinde tekrar eve geldiğinde Erhan TUNCEL'e bu 
durumu söyledim. O da ben "Hallederim" dedi. Ben Erhan TUNCEL'i Hrant DİNK’in fotoğraflarını 
neden istediğini bilmiyordum. Tahminen 3-5 gün içerisinde yine Erhan TUNCEL ile beraber iken 
beraber Akın Internet Cafeye giderek Hrant DİNK'e ait fotoğrafları bularak bir cd'ye kaydederek 

^  Erhan TUNCEL yanma aldı. Ben Erhan TUNCEL'e resimleri neden aradığını sormadım. Çünkü
1 benim ilgimi çeken bir konu değildi. Mesela güzel kız resmi çıkartsa sorardım. Bu dönemde tam

tarihini hatırlamasam da Erhan TUNCEL bana "Ben bir cinayeti önledim" dedi. Ben ters ters 
bakınca Erhan TUNCEL bana "Gerçi bu cinayeti yaptırtacak olan da bendim" şeklinde cevap verdi. 
Ama hangi cinayeti önledi sormadım. Çünkü Emniyet ile ilişkisi olan bir insan olduğunu 
söylerdi.Yaklaşık 1 ay kadar sonra ev arkadaşım olan Mehmet TİRİTOGLU evden okulu bitirmek 
üzere olduğundan ayrıldı. Aynı dönemde Erhan TUNCEL'in ev arkadaşı Metin ....de okulu bıraktı. 
Ben de Erhan TUNCEL'in Teknikelde bulunan evine taşındım. Tarih muhtemelen 2006 Temmuz 
ayıydı. Ben, Erhan TUNCEL ve Seyfı YARIMBAŞ aynı evde Teknikeldeki evde kalmaya başladım. 
Bu arada dönem derslerim bitmişti ben de ailemin yanma Trabzon'da bir iş bulduğum için 
gitmedim. Bu aralarda Erhan TUNCEL'in Elazığ ve Eskişehir illerine gideceğini biliyordum.

Bir gün Erhan TUNCEL'in Elazığ İlinden Mehmet isimli bir misafiri geldi. Birkaç gün bizde 
kaldı. Mehmet ....İsimli şahıs bana gelme sebebi olarak "Elazığ'da bir MİT mensubu ile görüştüğünü 
ve MİT'e girmeye çalıştığını" söyledi. Erhan TUNCEL de bana "Trabzon'da MİT mensubu ihsan 
KASAP isimli bir şahıs olduğunu, bu şahsın MİT'e girecek olan şahısların geçmişlerini araştırdığını, 
bu konuda da İhsan KASAP'ın Mehmet'e yardımcı olacağını" söyledi. Sonraki günlerde Erhan
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TUNCEL ve Mehmet .... beraber MİT mensubu İhsan KASAP ile gidip görüştüklerini biliyorum. 
Sonrasında bu durumu Erhan TUNCEL'e sorduğumda "Mehmet.... Askerlik yapmadığı için 
alınmadı. Mehmet de askere gitti." Dedi.

Ben, Erhan TUNCEL ile birlikte bir gün evde iken Yasin HAYAL yalnız olarak bizim eve 
geldi. Biraz oturduk film seyrettik. Hatta filmin ismi Büyük Hâzineydi, daha sonra Ogün SAMAST 
ta yalnız olarak eve geldi ben Ogün SAMAST'ı ilk kez orada gördüm. Ogün SAMAST anladığım 
kadarıyla Yasin HAYAL ile Erhan TUNCEL'in yanma geldi. Erhan TUNCEL beni diğer odaya 
çıkarttı. Bir süre sonra ben tekrar yanlarına gittim. Erhan TUNCEL 'in telefonu kapalıydı. Yasin 
HAYAL Ogün SAMAST ve Erhan TUNCEL Hrant DİNK'in bilgisayardan çıkarttıkları 
fotoğraflarım masanın üzerine koymuş konuşuyorlardı. Hatırladığım kadarıyla Yasin HAYAL 
fotoğraftaki şahsın kafir olduğunu, vatana ihanet ettiğini, kızıl bir insan olduğunu söylüyordu. 
Erhan TUNCEL de her yerde kameraların olduğunu Ogün SAMAST'm yüzünü saklaması 
gerektiğini, söylüyordu. Ogün SAMAST ise dinleyici pozisyonunda idi. Ben o ana kadar her hangi 
bir şeyin farkında değildim. Ama Hrant DİNK isimli şahısa bir şeyler yapılacağını anladım. Ancak 
Erhan TUNCEL'in Emniyet ile ilişkili olduğunu düşündüğümden her hangi bir yorumda 
bulunmadım. Hrant DİNK ismini ikinci kez duyuyordum. Ama Erhan TUNCEL'in bana neden 
güvenip bu konuları açtığını bilmiyorum. O yaz ayını ben çalışarak geçirdim . Daha sonra ben Seyfı 
YARIMBAŞ ve Erhan TUNCEL Teknikeldeki evimizden taşınarak Konaklardaki eve geçtik. Bu 
arada 2006-2007 eğitim öğretim yılı başladı.

Yasin HAYAL zaman zaman bu eve de gelip gitti. Erhan TUNCEL ile görüşüp giderdi. Bu 
gelmelerinde film seyrederdik çay içerdik. Bu arada ilk sınavlarımız başladı, kurban bayramı geldi. 
Erhan TUNCEL bana "Ben kurban işine gireceğim bana yardımcı olur musun" dedi ben de 
"Tamam" dedim. Yaklaşık 5 gün boyunca Ben Erhan TUNCEL'e yardım için hayvan pazarında 
yanında kaldım. Bu arada Yasin HAYAL de Erhan TUNCEL'e yardım için oradaydı. Yasin HAYAL’i 
orada biraz daha tanıdım. Hayvan pazarında iken Yasin HAYAL ile Erhan TUNCEL arasında bir 
problem vardı. Hatta problem Erhan TUNCEL'in Yasin HAYAL'e Gümüşhane’li PKK'lıların da 
olabileceğini söylemiş bu durum ikisinin arasını biraz açmıştı. Kurban işinde Erhan TUNCEL 
koyunları getirecek Salih HACİSALIHÖGLU koyunlara yer ve yiyecek sağlayıp satın alacaktı. 
Ancak Erhan TUNCEL ve Salih HACISALİHOGLU arasında ödemeler konusunda problemler çıktı 
ben Salih HACISALİHOGLU'nu burada gördüm. Kurban bayramı da böylece geçti.

Bu arada ben Akın İnternette çalışıyordum. Ogün SAMAST da yan tarafta bulanan Göksu 
Restorantta çalışıyordu. Zaman zaman da internete gelip giderdi. Kısa bir süre bu cafede çalıştım. 
Tekrar Nuri Restoranttın işine geri döndüm.

Muhtemelen tarih 2007 Ocak ayının başıydı. Bir akşam ben evde iken Yasin HAYAL eve 
geldi Erhan TUNCEL'i sordu. Ben de ERHAN TUNCEL'in dışarıda olduğunu söyledim. O da bana 
Erhan TUNCEL'e 7.65 mm mermi lazım şeklinde mesaj at dedi. Ben de bana ait 0505 546 10 16 
numaralı telefonumdan Erhan TUNCEL'in kullandığı, 0555 674 66 23 numaralı telefona 
hatırladığım kadarıyla "Yasin HAYAL geldi 7.65 mm mermi soruyor" diye mesaj attım. Erhan 
TUNCEL de bana kızdığını belirten "Tuncayyyyyyyyy" şeklinde cevap gönderdi. Ben de Yasin 
HAYAL'e Erhan TUNCEL cevap vermedi dedim. Yasin HAYAL de ayrılıp gitti. Daha sonra Erhan 
TUNCEL eve geldiğinde bana "Bana öyle mesajlar atma telefonum dinlenebilir" dedi.

Hatırladığım kadarıyla 17.01.2007 de ben çalışmış olduğum iş yerinden eve dönerken 
mahallede evimin önünde Yasin HAYAL'i gördüm. Bana "Ogün SAMAST Mihmandar Cafede bir 
yanına gitsene ben de birazdan geleceğim" dedi. Ben de Mihmandar Cafeye Ogün SAMAST'm 
yanma gittim, Ogün SAMAST bana "O işi yapacağım İstanbul'a gideceğim" dedi Ben mevzunun 
Hrant DİNK mevzuu olduğunu anladım. Ancak yapacaklarına fazla inanmıyordum. Ben de Ogün 
SAMAST'a "Telefon kullanma, kendine dikkat et" dedim. Bunu söyleme sebebim Benim telefon 
numaramın Ogün SAMAST'ta olması beni korkutuyordu ancak Erhan TUNCEL'in Emniyet ile bir
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ilişkim var dediği için biraz da rahattım. Daha sonra çay içtik. Çayın parasını ben verince Ogün 
SAMAST bana "Bu günlerde herkes bana para ve hediye veriyor" dedi Ben de ona bir hediye 
vermek istedim ve Ogün SAMAST ile beraber benim evime giderek bir Türk Bayrağı verdim. 
Somasında bu bayrak eylem sonrası Ogün SAMAST'm üzerinden çıkmış. Ancak benim bu hediyeyi 
vermem büyük bir hatadır. Bu konudan çok pişmanım. Niye verdiğimi sorarsanız Erhan 
TUNCEL'in telkinleri ile milliyetçilik duygularım kabarmıştı. Ben evde kaldım Ogün SAMAST 
çıkıp gitti. Ben bu arada kitaplarımı hazırlayıp okula gitmek için evden dışarı çıktığımda Ogün 
SAMAST, Yasin HAYAL ve ismini sonrasında gazetelerden öğrendiğim Ersin YOLÇU beraber 
yürüyorlardı. Sonra ben de katılıp beraber yürüdük. Sonra kırtasiyeci Ahmet İSKENDER'in 
dükkanına kadar gittik. Ben de ayrılırken Ogün SAMAST'a yolun açık olsun diyerek ayrıldım ve 
okuluma gittim. Eylem saatine kadar herhangi bir gelişme olmadı.

19.01.2007 günü Hrant DÎNK isimli şahsın vurulduğunu çalışmış olduğum Nuri Restorantta 
akşam saatlerinde Tv'den öğrendim. Daha sonra Erhan TUNCEL yanıma geldi ve bana 
gülümseyerek "Ogün SAMAST Hrant DİNK'i vurdu" dedi ve ayrıldı. Ben de işime devam ettim. 
Sonra iş bitimi eve geldim.

Erhan TUNCEL ile akşam evde iken bana "BBP'den Yaşar Amca var onula konuşup Ogün 
SAMAST’ı teslim etmeyi düşünüyorum" dedi ayrıca "Bu olayı Trabzon'da herkes biliyor Ahmet 
İSKENDER'in kırtasiyesinin yanındaki fırıncıda çalışan uzun saçlı çocuk bile yardımcı oldu. Yasin 
HAYAL'i az bir ceza ile kurtaracağım bu olayı çözeceğim karşılığında Emniyetten diplomamı 
isteyeceğim" şeklinde cümleler de kullandı.

20.01.2007 günü Yasin HAYAL'in yakalandığını tv'den öğrendim. Erhan TUNCEL gece geç 
saatlere kadar eve gelmedi telefonu kapalı idi. Sonra daha önceden tanıdığım Astsubay Satılmış 
ŞAHİN'i aradım ve Erhan TUNCEL'in yakalanıp yakalanmadığını sordum. O da bana "Ne alaka 
ben haber alırsam sana dönerim" dedi. Astsubay Satılmış ŞAHİN ile Trabzon'da bir uygulamada 
bana kimlik sordu burada tanıştık. Karşılıklı birbirimizin evine gidip geldik arkadaş olduk samimi 
olduk ve kendisi Trabzon Jandarma Merkez Karakolunda çalışır. Bizim eve geldiğinde Yasin 
HAYAL, Ogün SAMAST ile hiç beraber olmadı. Erhan TUNCEL'i tanır konulardan haberdar 
olmadığım biliyorum. Gece geç saatlerde Erhan TUNCEL'e telefon ile ulaştım. "Nerdesin başına bir 
şey mi geldi" diye sordum o da bana "Herhangi bir problem yok" dedi.

21.01.2007 günü işe gittim saat 12-13 gibi eve geldim Erhan TUNCEL uyuyordu. 
Uyandıktan sonra bana "Dün gece Emniyet Müdürlüğündeydim yakalanan şahısların ifadelerini 
okuttular benim fikrimi aldılar ve bıraktılar" dedi. Sonra ben okula gittim.

22.01.2007 günü bizim eve polis geldi ve beni, Erhan TUNCEL, Seyfı YARIMBAŞ, 
Oğuzhan TEKİR ve Onur ADIMAN'ı alıp emniyete götürdüler. Oğuzhan TEKİR ve Onur 
ADIMAN il dışından sınavlara girmek için gelmişlerdi ve bizde misafir olarak kalıyorlardı. 
Hepimizin ifadesini aldılar. Erhan TUNCEL Emniyette kaldı, biz eve geldik. Daha sonra biz de 
İstanbul'a getirildik.

İkametimde yapılan aramada, üzerinde gözde elektirik yazılı ajanda ve içindeki yazılar bana 
aittir. Mavi tükenmez kalemle ve el yazısı ile yazılmış Hrant Dink ibaresini ben yazdım, yazma 
sebebim ise ben Mehmet TÎRİTOĞLU ile evde kalırken yukarıda bahsettiğim gibi Erhan TUNCEL 
benden Hrant DİNK'in fotoğrafını istemişti. Ben de ismi unutmamak için yazmıştım. Ayrıca evimde 
bulunmuş olan ajandalarda benim yazmakta olduğum "Tavşan Deliği" isimli bir felsefe kurgu 
romana ait yazılar da vardır. Karakter isimlerini kendi çevremden verdim. Hatta o dönemde Erhan 
TUNCEL'de bir rahip cinayeti ile ilgili bir kitap çalışması vardı.

Esmercocux@hotmail.com adresi Ogün SAMAST'a aittir. Nubi_turkey@hotmail.com adresi 
de bana aittir. Ben Akın Internet Cafede çalışırken eklemiştim. Ara sıra konuştuğumuz oldu ancak
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olay ile alakalı bir şey görüşmedik.
0505 546 10 16 bana aittir. Bu telefon numarasını Ogün SAMAST'a ben verdim. Erhan 

TUNCEL'in arkadaşı olduğu için vermekte bir sakınca görmedim.

Erhan TUNCEL üniversiteden arkadaşım olur. Beraber ev arkadaşlığı yaptık ilişkilerimi 
anlattım. Yasemin isimli Eskişehir'de yaşayan bir kız arkadaşı olduğunu biliyorum. KTÜ'de okuyan 
İsmail isimli bir şahsın kız arkadaşı vasıtasıyla tanışmışlar. Ogün SAMAST'ı Trabzon'dan tanırım. 
İlişkilerimi anlattım. YasinHAYAL'i Trabzon'dan tanırım. İlişkilerimi anlattım. Zeynel Abidin 
YAVUZ'u sadece bir kez hayvan pazarında gördüm. Olay ile ilişkisini kesinlikle bilmiyorum. Ahmet 
İSKENDER'le Yasin HAYAL beni tanıştırdı. Okul yolum üzerinde olay ile ilişkisini bilmiyorum. 
Ersin YOLCU'yu Trabzon'dan tanırım. Olay ile ilişkisini bilmiyorum. Salih HACISALİHOĞLU'nu 
Erhan TUNCEL vasıtasıyla tanıdım. Seyfı YARIMBAŞ üniversiteden arkadaşım olur. Beraber ev 
arkadaşlığı yaptık. Seyfı Yasin HAYAL’i tanır. Ogün SAMAST'ı tanıyıp tanımadığını bilmiyorum. 
Ancak yukarıda bahsetmiş olduğum konular konuşulurken Seyfi YARIMBAŞ kesinlikle yanımızda 
olmadı. Muharrem Sait KAHVECİ'yi tanımam. Orhan ÖZBAŞ'ı tanımam. Turan MERAL'i 
tanımam.

Benim bu konular hakkında söyleyeceklerim bunlardan ibarettir, Ben Erhan TUNCEL bana 
Emniyette ilişkisi olduğunu söylediğinden dolayı bildiğim konuları güvenlik kuvvetlerine 
söylemedim. Ancak hata yapmışım bu olaydan dolayı zarar gören herkesten özür dilerim. Türk 
olsun Ermeni olsun bir insanın öldürülmesine karşıyım. Tek hatam Ogün SAMAST'a Türk Bayrağı 
hediye etmek olmuştur. Bundan dolayı da çok pişmanım. TCK 221'den yararlanmak istiyorum. 
Bildiğim her şeyi açık bir şekilde anlattım. İfademe ekleyecek başka bir husus yoktur, ifademi 
hiçbir baskı ve tesir altında kalmadan İstanbul Barosu Avukatlarından Av. Mustafa ERASLAN'ın 
huzurunda kendi hür iradem ile verdim, dedi.

01/02/2007 tarihli Savcılık ifadesinde; "Emniyette müdafiim huzurunda verdiğim ifadem 
doğrudur kabul ediyorum, dedi.

Ben KTÜ İşletme bölümü 4. sınıftayım. 2001 yılı Ekim Kasım aylarında ERHAN TUNCEL 
ve FIRAT isimli üniversiteden arkadaşımla kerdi yurtlar kurumundan ayrılarak Trabzon Konaklar 
Mahllesinde bir eve taşındık Burada yaklaşık 2 ay kaldıktan sonra ben tekrar yurda döndüm. Evden 
ayrılma nedenim maddi problemlerdi. Bu dönemde ERHAN BBP' ye gidip gelirdi.

2005 yılmna Ramazan ayında ERHAN TUNCEL' i konaklar mahallesinde gördüm Bana bir 
ev tutuğunu ve yanlız yaşadığını söyledi karşılıklı gidip gelmeye başladık. ERHAN' m o dönemde 
dersleri ve maddi durumu çok iyi değildi. Bende arkadaşım olduğu için kendisini bu konularda 
uyardım. Bunun üzerine ERHAN bana ben emniyette çalışıyorum Benim için endişelenme dedi. 
Bende bunun üzerine bu konularda herhangi bir soru sormadım.

ERHAN TUNCEL bana geldiği birgün Trabzondaki Mc Donls patlamasını YASİN HAYAL' 
in gerçekleştiridiğini ve bombaları kendisinin yaptığım, bu eylem nedeniyle emniyet tarafından 
gözaltına alındığını ve burada polis tarafından kendileri ile çalışması için teklifte bulunduğunu ve 
bu tarihten sonra polisler ile çalışmaya başladığını söyledi. Bu olaylarda beni ilgilendiren bir husus 
olmadığı için herhangi bir tedirginlikte duymadım. Sonuçta emniyet ile çalışan bir insandan 
korkabileceğim hiç birşey olamazdı. Bu aralarda ben ERHAN' ı emniyet aracında dolaşırken 
emniyete giderken görüyordum.

Yine 2005 yılı Ramazan ayında ERHAN YASİN ile birlikte benim Konaklar mahallesindeki 
evime geldiler. Ben YASİN' i ilk kez orada gördüm. ERHAN burada bana YASİN' in bombacı 
olduğunu, Pelitli sporda top oynadığını iyi bir çocuk olduğunu ve rahibi dövdüğünü söyledi. YASİN 
bana "MC. Donls eylemi hakkında ne düşünüyorsun" diye sordu, bende kendisine " Keşke daha 
demokratik bir yöntem deneseydiniz" dedim.

2006 yılı haziran ayında ERHAN TUNCEL benim evime geldi. Bir süre sohbet ettikten
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sonra bana " HRANT DİNKİ ismli bir şahıs var bana internetten resimlerini bulabilimisin "dedi 
Bunu bana demesinin sebebi benim iyi bilgisayar kullanmamdan kaynaklanıyordu. Daha önce 
HRANT DÎNK isimini hiç duymamıştım. İlk kez burada duymuştum. İnternete girerek HRANT 
DİNK' in fotoğraflarını buldum. Ancak bulduğum resimler çok küçük olduğundan yazıcıdan net 
çıkmıyordu. ERHAN TUNCEL' e bu durumu söyledim. Tahminen 3-5 gün içerisinde ERHAN ile 
beraber Akın İnternet Kafeye gidip HRANT DİNK' e ait resimleri bularak CD' ye kaydettik. Bu CD 
yi ERHAN TUNCEL yanma aldı. Ben kendisine rasimleri neden aradığını sormadım Çünkü benim 
ilgimi çeken konu olsaydı sorardım Güzel bir kız resmi olsaydı sorabilirdim. Yine bu dönemde 
tarihini tam hatırlamadığım bir zamanda ERHAN bana " Ben bir cinayeti önledim " dedi. Bende 
kendisine nasıl önledin dedim oda bana " Gerçi bu cinayeti yaptıracak olanda bendim" şeklinde 
cevap verdi.

2006 Temmuz ayında benim yanımdaki ev arkadaşım evden ayrıldı ERHAN' m evinde 
bulunan METİN isimli şahısta okulu bıraktı. Bunun üzerine ben ERHAN ’ m Tekinkeldeki evine 
taşındım. Bu evde ben ERHAN ve SEYFİ YARIMBAŞ birlikte kalmaya başladık.

ERHAN ile aynı evde kaldığımız günlerden birinde ERHAN' m Elazığ ilinden MEHMET 
isimli bir misafiri geldi. Bu şahsın mitte çalışmak istediğini söyledi. ERHAN' da bana " Trabzonda 
mit mensubu İHSAN KASAP isimli bir şahıs olduğunu, bu şahsı arkadaşı MEHMET' e yardımcı 
olacağını " söyledi. Sonraki günlerde ERHAN ve MEHMET bu Mit mensubu İHSAN KASAB' ın 
yanma gittiler. Daha sonra ben ERHAN' a sorduğumda "MEHMET askerlik yapmadığı için Mite 
alınmadı bunun için askere gitti " dedi.

ERHAN ile birlikte kaldığımız dönem içerisinde YASİN HAYAL eve gidip geliyordu. Hatta 
geldiği birgün oturup birlikte filim seyrettik. Aynı gün OGÜN SAMAST1 ta eve geldi. Ben 
OGÜN'Ü ilk kez orda gördüm. Bu tahminen 2006 yılman yaz ayında oldu. Bu sırada SEYFİ evde 
yoktu. OGÜN ben YASİN ve ERHAN filimi seyrettik. Daha sonra ERHAN odasmdan HRANT 
DİNK' in resimlerini getirerek sehbanın üstüne koydu. Bu arada beni dışarı çıkarttı. Ben odamda 
oturmaya başladım. Canım sıkıldı ve bende ERHAN’ ların yanma odaya girdim. Bu sırada YASİN 
OGÜN' e HRANT DİNK’ in resmini gösterek " bu şahıs kafirdir. Kıpkızıl kafirdir. Türk düşmanıdır.
" diyordu. Bende bunları dinlemeye başladım Bu arada ERHAN' da OGÜN' e hitaben " Orada 
kameralar olacaktır yüzünü sakla dikkatli ol" şeklinde telkinlerde bulunuyordu. Bu konuşmalar 
yarım saat bir saat arasında devam etti Daha sonra OGÜN ile YASİN evden ayrıldılar. Ben ERHAN' 
m emniyette çalıştığı içi bu olayı çok kurcalamadım. Emniyetin bilgisi olduğunu düşündüm. Daha 
soma ben SEYFİ ve ERHAN Teknikeldeki evimden taşınarak Konaklardaki eve geçtik.

Bu arada ERHAN Elazığ ve Eskişehire gidip geldi Bende Trabzonda bir iş bulup çalıştım.
2006-2007 yılı öğretim yılı başladı. Daha sonra Kurban Bayramında ERHAN hayvan alım 

satımı işine girdi. Bende yardım için hayvan pazarında ERHAN' m yanma gittim YASİN HAYAL' 
de ERHAN' a yardım için oraya geldi. Hatta aralarında tartışmalar yaşandı. Kurban işinde ERHAN 
TUNCEL koyunları getirecek SALİH HACİ SALİHOĞLU isimli şahısta koyunlara yer ve yiyecek 
sağlayıp satın alacaktı. Ben SALİH HACI SALİHOĞLU' nu burada tanıdım Ancak ERHAN ile 
arasında bu alım satım ilişkisinden dolayı poblemler çıktı. Ben Akm İntertte çalışıyordum Bu arada 
ÖĞÜN' de kısa bir süre internet kafenin yanında bulunan Göksu Restorantta çalışıyordu Zaman 
zamanda benim çalıştığım internet kafeye gelir internete girerdi.

2007 yılı Ocak ayının başında evde olduğum bir sırada YASİN HAYAL eve gelerek 
ERHAN’ ı sordu. Bende ERHAN ın dışarıda olduğunu söyledim Sonra YASİN bana telefonumdan 
ERHAN’ a bir mesaaj atmamı söyledi Bende YASİN' in bana söylediği şekilde " 7.65 mm mermi 
lazım" yazılı mesajı attım. Bana ait telefon numarası 0505 546 10 16 nolu telefonumdan ERHAN' 
ın kullandığı 055 674 66 23 nolu telefona göndermiştim. ERHAN’ da bana muhtemelen kızarak "
TUNCAYYYYYY....... " şeklinde cevap gönderdi Ben bu duruma ERHAN' m kızdığını anlayınca
YASİN' e ERHAN’ m cevap göndermedi dedim YASİN evden ayrıldı.Daha sonra ERHAN eve
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geldiğinde, bana böyle mesajlar atma telefonum dinlenebilir dedi.
17.01.2007 tarihinde çalışmış olduğum iş yerinden dönerken YASİN HAYAL' i gördüm., 

YASİN bana Mihmandar kahfeye git OGÜN' de orada bende birazdan geleceğim " dedi. Bende 
Mihmandar kafeye OGÜN1 ün yanma gittim. OGÜN bana ben "İstanbul' a gideceğim" dedi. Ben 
HRANT DİNK sükastı için gideceğini anladım . Ancak ben bu işi yapabileceğini inanmadığını için 
bu sözleri fazla önemsemiyordum Benim telefonum OGÜN' de kayıtlı olduğu için korktuğumdan 
OGÜN' e " telefon kullanma kendine dikkat et " dedim Çünkü böyle bir olay yaparsan benimde 
başım belaya gireceğinden korkuyordum. Hatta çay içtikten sonra parasını ben ödedim Oda bana " 
Bu günlerde herkes bana para ve hediye veriyor " dedi Bende kendisine gel bende sana hediye 
vereyim diyerek OGÜN SAMAST ile eve gidip ona bir Türk Bayrağı verdim. OGÜN' ün üzerinden 
çıkan bayrak muhtemelen benim hediye ettiğim bayraktır. Ben hep emniyette ile çalıştığına 
güvendiğim için bu olaylarda hiç tedirgin olmadım. Ben bu olaydan sonra eylemin yapıldığı
19.01.2007 günü akşamına kadar bu hususu ERHAN ile görüşemedim. HRANT DİNKİ' in 
öldürüldüğünü aynı gün çalıştığım Nuri Restorantta televizyondan öğrendim Daha sonra ERHAN iş 
yerine geldi. Bana gülümseyerek " OGÜN SAMAST, HRANT DİNK' i vurdu " dedi. O sırada 
henüz OGÜN' ün görüntüleri yayınlanmamıştı Sadece cinayet haberleri vardı.

Akşam eve geldiğimizde ERHAN bana " BBP' den YAŞAR amca ile konuşup OGÜN' ü 
teslim etmeyi düşünüyorum" dedi. BBP' den YAŞAR amca olarak bildiğim şahıs ile ERHAN zaman 
zaman telefonla görüşürlerdi. Ben konuşmalarına şahit olurdum. İsmini ordan öğrendim. Ancak 
kendisi ile hiç tanışmadım. Hatta yine bu konuşma sırasında" bu olayı Trabzonda herkes biliyorî 
AHMET İSKENDER' in kırtasiyenin yanındaki fırıncıda çalışan uzun saçlı çccuk bile yardımcı 
olmuştur.

ERHAN bana kendisi ile samimi olarak aym eve taşınmamız sonrasında Mc Donls olayını 
anlattığı sıralarda Mc Donlstaki bombanın patlaması sonrasında polislerin kendi oturduğu eve nasıl 
bir baskın yaptıklarnı, ellerinde akrepler olduğunu, daha sonra emniyete götürülerek kendisi ile 
anlaşma yapıldığını bu şekilde emniyete çalışmaya başladığını, bu anlaşma sayesinde davada yer 
almadığını ve hatta YASİN' in yakalanarak yargılanması sırasında müdahalede bulunarak az ceza 
almasını sağladığını müştekilerin dava sırasında şikayetten vazgeçmelerini sağladığını anlatıyordu. 
O bunları anlatırken ben vazgeçirdim şeklinldeki ifadenin artık emniyet ile birlikte çalışması 
nedeniyle emniyet gücü ile davanın hafifletildiği ve neticede YASİN in tahliye olduğunu ben 
anlıyordum Bu ifadeleri ben bu şekilde yorumlamıştım.

Sonrasında OGÜN olayı patlak verince ERHAN' m ben OGÜN' ü polise teslim edeceğim ve 
az ceza almasını sağlarım. Şeklindeki beyanımda yine emniyet gücü kullanmayı düşündüğü 
şeklinde yorumladım. Bu safhada BBP' den YAŞAR amca isimli şahsın herhangi bir müdahalesinin 
olup olmayacağını bilmiyorum. Ben bu şekilde yorumlamadım. Ancak OGÜNf ün yakalanmaı veya 
teslim olması sonrasındaki faaliyetler için ERHAN üzerinde para olması gerektiğini düşünerek 
YAŞAR amcadan para almaya gideceğinide ifade etmişti Öyle hatırlıyorum.

20.01.2007 günü YASİN HAYAL’ in yakalandığını televizyondan öğrendim. ERHAN gece 
geç saatlere kadar eve gelmedi Telefonu kapalıydı Bunun üzerine ben daha Önceden tanıdığm 
Jandarm astsubay SATILMIŞ ŞAHİN’ i aradım ve ona ERHAN ın yakalanıp yakalanmadığını 
sordum Ancak oda bana " olayın ERHAN ile ne alakası var Ama haber alırsam sana dönerim " 
dedi. Bu şahıs YASİN ve OGÜN' ii kesinlikle tanımaz. Ancak benimle kaldığı için ERHAN' ı 
tanıyor. Çünkü bu arkadaşım arada bir bizim eve geliyordu. Gece geç saatlerde ERHAN' a telefon 
ile ulaşmayı başardım Ona nerede olduğunu sordum Oda bana " herhangi bir problem yok" dedi.

Ertesi gün saat:12:00 sıralarında eve geldiğimde ERHAN uyuyordu. Uyandıktan sonra bana 
"Dün gece emniyet müdürlüğünde yakalanan şahısların ifadelerini bana okuttular. Fikrimi aldılar ve 
bıraktılar" dedi
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22.01.2007 günüde bizim eve gelen polisler beni, ERHAN ' ı, SEYFÎ1 yi ve o sırada 
evimizde misfır olan OGUZHAN ile ONUR' u alıp eve götürmeler OĞUZHAN ile ONUR il 
dışından sınavlara girmek için gelmişlerdi.

Benim arabam yoktur Bizim çevremizde bize gelip giden tanışık olduğumuz arkadaşlardan 
sadece daha öncede bahsettiğim SALİH HACI SALİHOĞLU' nun aracı vardır. Onların şirketleri 
olduğu için bir çok araçları olduğunu biliyorum. Onun dışında hiçbir arkadaşımızın aracı yoktur. 
Bordo renkil kartal marka bir araç sahibi olan hıçkimseyide tanımıyorum." şeklinde beyanda 
bulunmuştur.

01/02/2007 tarihli Sorgu Hakimliğindeki ifadesinde; "Ben bu konuda daha önce 
C.Savcılığında ifade verdim okunmasını isterim dedi.

Şüpheliye C.Başsavcılığında vermiş olduğu 01.02.2007 günlü ifadesi okundu, ifadesinde:
"Emniyette müdafiim huzurunda verdiğim ifadem doğrudur kabul ediyorum, ben KTÜ 

İşletme bölümü 4. sınıftayım. 2001 yılı Ekim Kasım aylarında ERHAN TUNCEL ve FIRAT isimli 
üniversiteden arkadaşımla kerdi yurtlar kurumundan ayrılarak Trabzon Konaklar Mahllesinde bir 
eve taşındık Burada yaklaşık 2 ay kaldıktan sonra ben tekrar yurda döndüm. Evden ayrılma 
nedenim maddi problemlerdi. Bu dönemde ERHAN BBP ’ ye gidip gelirdi. 2005 yılınna Ramazan 
ayında ERHAN TUNCEL1 i konaklar mahallesinde gördüm Bana bir ev tutuğunu ve yanlız 
yaşadığını söyledi karşılıklı gidip gelmeye başladık. ERHAN* m o dönemde dersleri ve maddi 
durumu çok iyi değildi. Bende arkadaşım olduğu için kendisini bu konularda uyardım. Bunun 
üzerine ERHAN bana ben emniyette çalışıyorum Benim için endişelenme dedi. Bende bunun 
üzerine bu konularda herhangi bir soru sormadım. ERHAN TUNCEL bana geldiği birgün 
Trabzoııdaki Mc Donls patlamasını YASİN HAYAL* in gerçekleştiridiğini ve bombaları kendisinin 
yaptığını, bu eylem nedeniyle emniyet tarafından gözaltına alındığını ve burada polis tarafından 
kendileri ile çalışması için teklifte bulunduğunu ve bu tarihten sonra polisler ile çalışmaya 
başladığını söyledi. Bu olaylarda beni ilgilendiren bir husus olmadığı için herhangi bir tedirginlikte 
duymadım. Sonuçta emniyet ile çalışan bir insandan korkabileceğim hiç birşey olamazdı. Bu 
aralarda ben ERHAN’ ı emniyet aracında dolaşırken emniyete giderken görüyordum.

2005 yılı Ramazan ayında ERHAN YASİN ile birlikte benim Konaklar mahallesindeki 
evime geldiler. Ben YASİN' i ilk kez orada gördüm. ERHAN burada bana YASİN* in bombacı 
olduğunu, Pelitli sporda top oynadığını iyi bir çocuk olduğunu ve rahibi dövdüğünü söyledi. YASİN 
bana "MC. Donld's eylemi hakkında ne düşünüyorsun" diye sordu, bende kendisine " Keşke daha 
demokratik bir yöntem deneseydiniz" dedim. 2006 yılı haziran ayında ERHAN TUNCEL benim 
evime geldi. Bir süre sohbet ettikten sonra bana " HRANT DİNKÎ ismli bir şahıs var bana 
internetten resimlerini bulabilimisin "dedi Bunu bana demesinin sebebi benim iyi bilgisayar 
kullanmamdan kaynaklanıyordu. Daha önce HRANT DİNK isimıni hiç duymamıştım. İlk kez 
burada duymuştum. İnternete girerek HRANT DİNK* in fotoğraflarını buldum. Ancak bulduğum 
resimler çok küçük olduğundan yazıcıdan net çıkmıyordu. ERHAN TUNCEL* e bu durumu 
söyledim. Tahminen 3-5 gün içerisinde ERHAN ile beraber Akın İnternet Kafeye gidip HRANT 
DİNK' e ait resimleri bularak CD' ye kaydettik. Bu CD yi ERHAN TUNCEL yanma aldı. Ben 
kendisine rasimleri neden aradığını sormadım Çünkü benim ilgimi çeken konu olsaydı sorardım 
Güzel bir kız resmi olsaydı sorabilirdim. Yine bu dönemde tarihini tam hatırlamadığım bir zamanda 
ERHAN bana " Ben bir cinayeti önledim " dedi. Bende kendisine nasıl önledin dedim oda bana " 
Gerçi bu cinayeti yaptıracak olanda bendim" şeklinde cevap verdi.

2006 Temmuz ayında benim yanımdaki ev arkadaşım evden ayrıldı ERHAN* m evinde 
bulunan METİN isimli şahısta okulu bıraktı. Bunun üzerine ben ERHAN ' m Tekinkeldeki evine 
taşındım. Bu evde ben ERHAN ve SEYFİ YARIMBAŞ birlikte kalmaya başladık.

ERHAN ile aynı evde kaldığımız günlerden birinde ERHAN* m Elazığ ilinden MEHMET
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isimli bir misafiri geldi. Bu şahsın mitte çalışmak istediğini söyledi. ERHAN1 da bana " Trabzonda 
mit mensubu İHSAN KASAP isimli bir şahıs olduğunu, bu şahsı arkadaşı MEHMET' e yardımcı 
olacağını" söyledi. Sonraki günlerde ERHAN ve MEHMET bu Mit mensubu İHSAN KAS AB' m 
yanma gittiler. Daha sonra ben ERHAN' a sorduğumda "MEHMET askerlik yapmadığı için Mite 
alınmadı bunun için askere gitti." dedi.

ERHAN ile birlikte kaldığımız dönem içerisinde YASİN HAYAL eve gidip geliyordu. Hatta 
geldiği birgün oturup birlikte filim seyrettik. Aynı gün OGÜN SAMAST ta eve geldi. Ben 
OGÜN'Ü ilk kez orda gördüm. Bu tahminen 2006 yılman yaz ayında oldu. Bu sırada SEYFİ evde 
yoktu. OGÜN ben YASİN ve ERHAN filimi seyrettik. Daha sonra ERHAN odasından HRANT 
DİNK' in resimlerini getirerek sehbanın üstüne koydu. Bu arada beni dışarı çıkarttı. Ben odamda 
oturmaya başladım. Canım sıkıldı ve bende ERHAN' larm yanma odaya girdim. Bu sırada YASİN 
OGÜN' e HRANT DİNK' in resmini gösterek "bu şahıs kafirdir. Kıpkızıl kafirdir. Türk düşmanıdır," 
diyordu. Bende bunları dinlemeye başladım Bu arada ERHAN' da OGÜN' e hitaben "Orada" 
kameralar olacaktır yüzünü sakla dikkatli ol" şeklinde telkinlerde bulunuyordu. Bu konuşmalar 
yarım saat bir saat arasında devam etti Daha sonra OGÜN ile YASİN evden ayrıldılar. Ben ERHAN' 
ın emniyette çalıştığı için bu olayı çok kurcalamadım. Emniyetin bilgisi olduğunu düşündüm. Daha 
soma ben SEYFİ ve ERHAN Teknikeldeki evimden taşınarak Konaklardaki eve geçtik.

Bu arada ERHAN Elazığ ve Eskişehire gidip geldi Bende Trabzonda bir iş bulup çalıştım.
2006-2007 yılı öğretim yılı başladı. Daha sonra Kurban Bayramında ERHAN hayvan alım 

satımı işine girdi. Bende yardım için hayvan pazarında ERHAN' m yanına gittim YASİN HAYAL' 
de ERHAN' a yardım için oraya geldi. Hatta aralarında tartışmalar yaşandı. Kurban işinde ERHAN 
TUNCEL koyunları getirecek SALİH HACI SALÎHOGLU isimli şahısta koyunlara yer ve yiyecek 
sağlayıp satın alacaktı. Ben SALİH HACI SALİHOĞLU' nu burada tanıdım Ancak ERHAN ile 
arasında bu alım satım ilişkisinden dolayı poblemler çıktı. Ben Akın İntertte çalışıyordum Bu arada 
OGÜN' de kısa bir süre internet kafenin yanında bulunan Göksu Restorantta çalışıyordu Zaman 
zamanda benim çalıştığım internet kafeye gelir internete girerdi.

2007 yılı Ocak ayının başında evde olduğum bir sırada YASİN HAYAL eve gelerek 
ERHAN' ı sordu. Bende ERHAN m dışarıda olduğunu söyledim Sonra YASİN bana telefonumdan 
ERHAN' a bir mesaaj atmamı söyledi Bende YASİN' in bana söylediği şekilde " 7.65 mm mermi 
lazım" yazılı mesajı attım. Bana ait telefon numarası 0505 546 10 16 nolu telefonumdan ERHAN' 
m kullandığı 0555 674 66 23 nolu telefona göndermiştim. ERHAN' da bana muhtemelen kızarak "
TUNCAYYYYYY......." şeklinde cevap gönderdi Ben bu duruma ERHAN' m kızdığını anlayınca
YASİN' e ERHAN cevap göndermedi dedim YASİN evden ayrıldı.Daha sonra ERHAN eve 
geldiğinde, bana böyle mesajlar atma telefonum dinlenebilir dedi.

17.01.2007 tarihinde çalışmış olduğum iş yerinden dönerken YASİN HAYAL' i gördüm., 
YASİN bana Mihmandar kafeye git OGÜN' de orada bende birazdan geleceğim " dedi. Bende 
Mihmandar kafeye OGÜN' ün yanma gittim. OGÜN bana ben "İstanbul' a gideceğim" dedi. Ben 
HRANT DİNK sükastı için gideceğini anladım . Ancak ben bu işi yapabileceğini inanmadığım için 
bu sözleri fazla önemsemiyordum Benim telefonum OGÜN' de kayıtlı olduğu için korktuğumdan 
OGÜN' e " telefon kullanma kendine dikkat et " dedim Çünkü böyle bir olay yaparsan benimde 
başım belaya gireceğinden korkuyordum. Hatta çay içtikten sonra parasını ben ödedim Oda bana " 
Bu günlerde herkes bana para ve hediye veriyor " dedi Bende kendisine gel bende sana hediye 
vereyim diyerek OGÜN SAMAST ile eve gidip ona bir Türk Bayrağı verdim. OGÜN' ün üzerinden 
çıkan bayrak muhtemelen benim hediye ettiğim bayraktır. Ben hep emniyette ile çalıştığına 
güvendiğim için bu olaylarda hiç tedirgin olmadım. Ben bu olaydan sonra eylemin yapıldığı
19.01.2007 günü akşamına kadar bu hususu ERHAN ile görüşemedim. HRANT DÎNK' in 
öldürüldüğünü aynı gün çalıştığım Nuri Restorantta televizyondan öğrendim Daha sonra ERHAN iş 
yerine geldi. Bana gülümseyerek " OGÜN SAMAST, HRANT DİNK' i vurdu " dedi. O sırada
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henüz OGÜN' ün görüntüleri yayınlanmamıştı Sadece cinayet haberleri vardı.
Akşam eve geldiğimizde ERHAN bana " BBP1 den YAŞAR amca ile konuşup OGÜN' ü 

teslim etmeyi düşünüyorum" dedi. BBP' den YAŞAR amca olarak bildiğim şahıs ile ERHAN zaman 
zaman telefonla görüşürlerdi. Ben konuşmalarına şahit olurdum. İsmini ordan öğrendim. Ancak 
kendisi ile hiç tanışmadım. Hatta yine bu konuşma sırasında" bu olayı Trabzonda herkes biliyor, 
AHMET İSKENDER' in kırtasiyenin yanındaki fırıncıda çalışan uzun saçlı çccuk bile yardımcı 
olmuştur.

ERHAN bana kendisi ile samimi olarak aynı eve taşınmamız sonrasında Mc Donalds olayını 
anlattığı sıralarda Mc Danoldstaki bombanın patlaması sonrasında polislerin kendi oturduğu eve 
nasıl bir baskın yaptıklarını, ellerinde akrepler olduğunu, daha sonra emniyete götürülerek kendisi 
ile anlaşma yapıldığım bu şekilde emniyette çalışmaya başladığım, bu anlaşma sayesinde davada 
yer almadığım ve hatta YASİN* in yakalanarak yargılanması sırasında müdahalede bulunarak az 
ceza almasını sağladığını müştekilerin dava sırasında şikayetten vazgeçmelerini sağladığım 
anlatıyordu. O bunları anlatırken ben vazgeçirdim şeklindeki ifadenin artık emniyet ile birlikte 
çalışması nedeniyle emniyet gücü ile davanın hafıfletildiği ve neticede YASİN in tahliye olduğunu 
ben anlıyordum Bu ifadeleri ben bu şekilde yorumlamıştım.

Somasında OGÜN olayı patlak verince ERHAN' m ben OGÜN' ü polise teslim edeceğim ve 
az ceza almasını sağlarım. Şeklindeki beyanımda yine emniyet gücü kullanmayı düşündüğü 
şeklinde yorumladım. Bu safhada BBP' den YAŞAR amca isimli şahsın herhangi bir müdahalesinin 
olup olmayacağım bilmiyorum. Ben bu şekilde yorumlamadım. Ancak OGÜN' ün yakalanma veya 
teslim olması somasındaki faaliyetler için ERHAN üzerinde para olması gerektiğini düşünerek 
YAŞAR amcadan para almaya gideceğimde söylemişti, öyle hatırlıyorum.

20.01.2007 günü YASIN HAYAL' in yakalandığını televizyondan öğrendim. ERHAN gece 
geç saatlere kadar eve gelmedi Telefonu kapalıydı Bunun üzerine ben daha önceden tanıdığım 
Jandarma astsubay SATILMIŞ ŞAHİN' İ aradım ve ona ERHAN m yakalanıp yakalanmadığım 
sordum Ancak oda bana olayın ERHAN ile ne alakası var Ama haber alırsam sana dönerim dedi. 
Bu şahıs YASİN ve OGÜN' ü kesinlikle tanımaz. Ancak benimle kaldığı için ERHAN' ı tanıyor. 
Çünkü bu arkadaşım arada bir bizim eve geliyordu. Gece geç saatlerde ERHAN' a telefon ile 
ulaşmayı başardım Ona nerede olduğunu sordum Oda bana herhangi bir problem yok dedi. Ertesi 
gün saat: 12:00 sıralarında eve geldiğimde ERHAN uyuyordu. Uyandıktan sonra bana Dün gece 
emniyet müdürlüğünde yakalanan şahısların ifadelerini bana okuttular. Fikrimi aldılar ve bıraktılar 
dedi

22.01.2007 günüde bizim eve gelen polisler beni, ERHAN ' ı, SEYFÎ1 yi ve o sırada 
evimizde misfır olan OGUZHAN ile ONUR' u alıp eve götürdeler OGUZHAN ile ONUR il 
dışından sınavlara girmek için gelmişlerdi.

Benim arabam yoktur Bizim çevremizde bize gelip giden tanışık olduğumuz arkadaşlardan 
sadece daha öncede bahsettiğim SALİH HACI SALİHOGLU' nun aracı vardır. Onların şirketleri 
olduğu için bir çok araçları olduğunu biliyorum. Onun dışında hiçbir arkadaşımızın aracı yoktur. 
Bordo renkli kartal marka bir araç sahibi olan hiçkimseyide tanımıyorum dediği" anlatılarak 
soruldu:

Doğrudur, aynen tekrar ediyorum, ancak 22.01.2007 günü evde bulunan ve misafir olan 
OĞUZHAN ve ONUR'un olayla ilgileri yoktur." şeklinde beyanda bulunmuştur.

Mahkememizdeki savunmasında; Savunmamı ben yazılı olarak hazırladım, okumak 
istiyorum dedi. 2 sayfadan ibaret el yazısı ile altında imzası bulunan savunmasını bizzat kendisi 
tarafından okundu. Sonuç olarak; eğer ceza alacaksam Erhan'ın da ceza alması gerektiğini 
düşünüyorum Fırat Dink cinayeti nedeniyle PKK ya ders olması nedeniyle Abdullah Öcalan'm idam 
cezası yasal olarak idam edilmesi gerektiğini düşünüyorum tahliyemi istiyorum dediği anlaşılmakla
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okundu havalesi yapılıp dosyasına konuldu. Ayrıca, ben cinayete de engel olmayı da istemiştim, 
dedi.

6) Sanık ZEYNEL ABİDİN YAVUZ

23/01/2007 tarihli Emniyet ifadesinde; Ben Yasin HAYAL isimli şahısı 5-6 senedir 
Trabzon İli Pelitlİ Beldesinden tanırım. Kendisi arkadaşım olur. Yasin HAYAL ile çok sık olmasa da 
görüşürürdüm. Zaten Pelitli Beldesi küçücük bir yerdir herkes birbirini tanır. Yasin HAYAL Pelitli 
Beldesinde herkesin çekindiği korktuğu bir şahıstır. Yasin HAYAL ile görüştüğümüzde genelde 
ABD'liler Ermeniler İsrailliler hakkında kötü sözler söyler genelde Müslümanlara eziyet edildiğini 
bu milletten insanların öldürülmesi gerektiğini söylerdi. Bu tarihten yaklaşık bir sene kadar önce 
Yasin HAYAL kendi evinin üst tarafında bana geldi ve "Zeynel seni İstanbul'a yollarsam gider 
misin" dedi ben de "Ne yapmaya" dedim. "Seni İstanbul'a yollarsam bir Ermeni başı var onu vurur 
musun?” dedi. Bende tamam" dedim. Benim tamam deme sebebim Yasin HAYAL isimli şahıstan 
çok korkmamdır. Çünkü Yasin HAYAL Pelitli Beldesinde zıt düşülmeyecek bir insandır. Bu 
muhabbet 2-3 ay kadar sürdü. Muhabbetlerimizde beni Ermenilere düşman ederek kafamı yıkadı. 
Ayrıca yanıma 2-3 gün aralıklarla gelerek "Sen bir kahraman olacaksın sonrasında seni yurtdışma 
göndereceğim" gibi vaatlerde bulunuyordu. Aslında ben bu işi yapmak istemiyordum ancak Yasin 
HAYAL'den çok korkmamız sebebiyle hayır diyemiyordum. Çünkü Yasin HAYAL bana ve aileme 
zarar verebilirdi.

Bu dönemlerde Ermenilerin başı olan Hrant DİNK'i vurmaya gideceğimi söyledi ben Hrant 
DİNK ismini ilk defa o an duydum. Sık sık farklı tarihler verir şu gün gideceksin bu gün gideceksin 
derdi ancak hep vazgeçerdi. Anladığım kadarıyla silah ve para bulmaya çalışıyordu. Bir keresinde 
bana "Silah sıkabilir misin" diye sordu. Bende sıkarım demiştim. Çünkü sıkamam desem bana silah 
sıkmayı öğretmek için devamlı yanıma gelecek belki de atışa götürecekti. Ancak ben Yasin HAYAL 
ile görüşmek istemiyordum. Sadece korktuğumdan dolayı yanıma gelme git diyemiyordum.

Hatırladığım kadarıyla bir Pazartesi günü benim Hrant DÎNK'i vurmaya gideceğimi söyledi. 
Bu sırada Erhan TUNCEL isimli KTÜ öğrencisi olan şahıs yanımıza geldi. Yasin HAYAL Erhan 
TUNCE'e çıktıları al gel dedi. Erhan TUNCEL'de ben akşam alırım. Yonca Markette bırakırım 
Zeynel oradan alıp getirir dedi. Erhan TUNCELile ilk defa burada tamştık. Erhan TUNCEL bunları 
söyleyip gidince Yasin HAYAL bana "Git Yonca Marketten çıktıları al gel" dedi. Bende Yonca 
Markete gittim. Markette marketin sahibi Osman.... vardı ben benim adıma bir paket var mı diye 
sordum Osman.... bana gazete kağıdına sarılı bir paket verdi sonra Yasin HAYAL 'in çalıştığı 
Alperen Ocağı Lokaline gittim ve paketi Yasin HAYAL'e verdim. Paketi açtık ve içerisinden Hrant 
DİNK'e ait bilgisayar çıktısı 3-4 tane fotoğraf vardi. Yasin HAYAL bana "Senin vuracağın adam bu 
Ermenilerin başıdır. Türklere kötü sözler söylemiştir" dedi. O gün anladığım kadanyla İstanbul'a bu 
şahsı vurmak için beni gönderecekti. Aslında ben kimseyi vurmak istemiyordum. O an sadece 
kaçmayı düşünüyordum. Ancak Pelitli Beldesinde Yasin HAYAL ile kötü olmak veya sürtüşmek 
herkes için çok zor bir durumdur. Bu esnada telefonum çaldı abım Kurtuluş YAVUZ çok acele eve 
gel İzmit'e gideceğiz dedi. Net bir şekilde hatırlıyorum. Saat:17:30’du ve İzmit bileti aynı gün saat 
19:00'da idi. Ben bunu fırsat bilip hemen Yasin HAYAL'in yanından eve gitmem gerekiyor diyerek 
ayrıldım. Aynı gün saat 19:00'da otobüs ile abim Kurtuluş YAVUZ ile İzmit'e gittik ve 4 ay boyunca 
İzmit'te bulunan TÜPRAŞ'ta boru izolasyonu işinde çalıştım bu 4 ay içerisinde Trabzon'a hiç 
gelmedim. Yasin HAYAL ile telefonla dahil hiç görüşmedim.

Yasin HAYAL ile olan bu planı hiç kimseye anlatmadım. Bana "Kimseye söyleme" diyordu 
ben de söylemedim. Çünkü söylersem benden bilecek bana veya aileme ciddi zararlar verecekti. 
Çünkü daha önceden vukuatlı bir insandı.

4 ay sonunda 10 günlüğüne Trabzon'a gittim. Trabzon'da 10 gün kaldıktan soma tekrar
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İzmit'te çalıştığım işe geri döndüm. Bu 10 gün içerisinde bir kez Yasin HAYAL ile karşılaştım bana 
"Çok yanlış yaptın seninle işim bitti" dedi bende tamam dedim bu durum benim için bulunmaz bir 
fırsattı.

4 ay kadar daha İzmit’te çalıştıktan sonra Trabzon’a askerlik için geri döndüm.Bu dönem 
hatırladığım kadarıyla bu tarihten 1,5- 2 ay kadar öncesidir. Normalde 87/1 tertip olarak askere 
gidecektim. Ancak bizim beldenin 87/3 tertip yani Ağustos ayında gideceğini öğrendim. Bunun 
üzerine çalışmış olduğum TÜPRAŞ'ı tekrar aradım. Ancak askerlik probleminden dolayı beni geri 
işe almadılar. Bende normal hayatıma devam ettim. Yasin HAYAL’i ara sıra görüyordum ancak 
sadece selâmlaşıyorduk.

Bir gün Pelidi Beldesinde Saray Büfenin karşısında naylon, soba satan iş yerinde çalışan ve 
benim de tanıdığım Murat ATALAR bana"’Yasin HAYA1 Ogün SÂMAST’ı İstanbul’a bir Ermeniyi 
vurmaya gönderecekmiş haberin var mı?" dedi. Bende haberim Yok ama giderse gitsin ancak 
kendine yazık eder" dedim.

Yaklaşık 3-4 soma Yasin HAYAL’in yanına gittim ve ona "Ogün SAMAST’ı 
yollayacakmışsın" dedim. O da evet dedi. Bende "Ben bu işte yokum" dedim.

Sonraki günlerin birisinde Ogün SAMAST ve Yasin HÂYAL Pelidi Beldesinde ki 
Mihmandar Cafe ye geldiler. Yasin HAYAL beni Ogün SAMAST ile barıştırmak istiyordu. Çünkü 
Ogün ile ben bir sure önce kavga etmiştik. Ogün benim kaşımı yumruk ile yarmıştı. Hatta altı dikiş 
atıldı. Beni dövme sebebi ise ben Ogün'ün arkadaşlarının bana tek olduğum halde saldırmışlar 
bende üç kişiyi bıçaklamıştım. Yasin HAYAL beni Ogün SAMAST ile barıştırmak istese de ben 
barışmadım.

Muhtemelen Hrant DINK'in öldürülmesinden 5-6 gün önce Ben-Ersin YOLCU-Ahmet 
İSKENDER, Ahmet İSKENDER'in kirtasiyesinde oturuyorduk. Yasin HAYAL Ahmet'e hitaben 
"Recep'ten borç para aldım. Polis sana sorarsa sana olan borcumu vermek için aldığımı söylersin" 
dedi. Bu konunun ne anlama geldiğini bilmiyorum. Ama muhtemelen Ogün SÂMAST'm İstanbul'a 
gönderilmesi olayı ile alakalı olabilir.

18.01.2007 günü saat 15:00 Sıralarında Yasin HAYAL Mihmandar Cafeye yalnız olarak 
geldi bende yalnızdım. Bana "Ogün'ü yolladık" dedi. Bende beni ilgilendirmez dedim.

19.01.2007 günü Tv'den Hrant DİNK'in vurulduğunu öğrendim o akşam ben Mihmandar 
Cafede iken Ersin YOLCU bana "olay" bitti dedi. Sonrasında Yasin HAYAL ile elektrikçi İlhan 
(Pelitli'deki elektrikçi) beraber cafeye geldiler haberleri seyrettiler Ersin YOLCU hatırladığım 
kadarıyla o arada bana "Erhan TUNCEL'in kendisine Ogün SAMAST'm işi yaptığını ve Ogün 
SAMAST'ın Yasin HAYAL'i telefon ile aradığını" söyledi. Kimi aradığını bilmiyorum nasıl 
aradığını bilmiyorum. Yasin HAYAL herhangi bir telefon kullanmadığını biliyorum.

Daha sonra polislerce yakalanarak İstanbul’a getirildim.
Benim Hrant DİNK'in Ogün SAMAST tarafından vurulacağı konusunda bilgim vardı. Bu 

bilgiyi Murat ATALAR'dan aldım. Benim bu bilgiyi güvenlik kuvvetlerine bildirmememin sebebi 
Yasin HAYAL'in benim bu eylemi polise veya herhangi bir yere söylemem halinde bana ve aileme 
zarar vereceği, öldüreceği, şeklinde tehditlerde bulunmasıdır. Ben ve ailem Pelitli'de zayıf bir 
aileyiz bu durum beni daha çok zor durumda bırakıyordu. Hatta bir dönem Trabzon'daki Mc 
Donalt's'ı patlatmıştır Bu durum beni daha da korkutuyordu. Ancak hata yapmışım ancak bu 
durumu polise bildirmeliydim.

Ben herhangi bin örgüt üyesi değilim. Herhangi bir örgütle irtibatım ve bağlantım 
olmamıştır.

Ben Yasin HAYAL isimli şahısı 5-6 senedir Trabzon İli Pelitli Beldesinden tanırım. Kendisi 
arkadaşım olur. Ersin YOLCU isimli şahısı 5-6 senedir Trabzon İli Pelitli Beldesinden tanırım.
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Kendisi arkadaşım olur.

Ahmet İSKENDER'İ simaen bilirim aslında kardeşi olan Muhammet İSKENDER ile 
arkadaşlığım vardır. ERHAN ŞİVİL'i tanımam. MEHMET ALÎ TEMELOCAK’ı tanımam. ERHAN 
TUNCEL'i 8-9 ay kadar önce yukarıda anlattığım şekilde bir kez gördüm, tanıştım ancak bunun 
harici selamlaşırdık.

Benim bu konular hakkında söyleyeceklerim bunlardan ibarettir, Benim Hrant DÎNK'in 
öldürülmesi olayi ile bir alakam yoktur. Sadece yukarıda anlattığım şekilde bu olay olmadan önce 
haberdardım. Haber vermeme sebebimi anlattım. Ancak bu konuyu güvenlik kuvvetlerince 
paylaşmamamdan dolayı çok pişmanım, ifademe ekleyecek başka bir husus yoktur, ifademi hiçbir 
baskı ve tesir altında kalmadan İstanbul Barosu Avukatlarından 21798 sicil sayılı Av. Mustafa 
EKEN'in.huzurunda kendi hür iradem ile verdim, dedi.

24/01/2007 tarihli Savcılık ifadesinde; "Şu anda huzurdu bulunan avukat benim 
avukatımdır. Savunmamda bu avukatımın hazır bulunmasını istiyorum dedi.

Emniyette verdiğim ifade doğrudur. Bana aittir. 20.01.2007 tarihli üst arama tutanağı ile
21.01.2007 tarihli üst arama tutanaklarındaki imzalar bana aittir.

Biz ailecek 19 yıldır Trobzon ili Pelitli beldesinde ikamet etmekteyiz. Birlikte gözlatına 
alındığımız ERSİN YOLCU, AHMET İSKENDER ve YASİN HAYAL’ i oturduğumuz semtten 
tanırım Ayrıca OGÜN SAMAST ta benim çok eski arkadaşımdır. Ben ilkokul beşi bitirdim . 
Ortaokulu okumadım. Oturduğumuz yereden, 5-6 yıl önce tanıdığım YASİN HAYAL ile son 
dönemlerde haftada bir iki kez görüşürdük. YASİN HAYAL görüşmelerimizde sürekli 
müslümanların ezildiğini Türklüğe hakaret edildiğini söyler ve bu konuda sohbetler yapardı.

Yaklaşık bir yıl önce YASİN bana " İstanbul da akraban varmı " diye sordu. Bende İstanbul' 
da dayım olduğunu ve neden soruduğunu söyledim. "Seni İstanbul' da bir ermeni vatandaşını 
vurmaya göndersem gidermişin" diye sorudu. Bende YASİN' den korktuğum ve çekindiğim için 
gidebileceğimi söyledim. Kendisi bana KTÜ.de öğrenci olan ERHAN isimli şahsın Yonca Marketin 
sahibi OSMAN’ a öldürülecek şahsın resmini ve bilgilerini oraya bırakacağını söyledi. Bende Yonca 
markete giderek OSMAN’ dan gazete içine rulo yapılmış evrakı alarak doğrudan Alperen Ocağında 
beni bekleyen YASİN' in yanına götürdüm. YASİN rulo halindeki kağı açarak HRANT DİNKİN 
resiminin bulunduğu 4 ayrı fotoğrafı bana gösterdi ve bana bu şahsın HRANT DİNK olduğunu ve 
bu şahsı vurmaya gideceğimi söyeldi. Bana bu eylemi gerçekleştirirsen kahraman olacağımı ve beni 
yurt dışına göndereceğini bütün dünyada ismimin söyleneceğni belirtiyordu. Bende YASİN 
HAYAL' in daha önce Mcdonalds bomba atması eyleminden dolayı çekindiğim için bu eylemi 
yapabileceğimi söyledim. Ama benim amacı bu eylemi yapmadan kurtulmaktı. Bu olaya müteakip 
abim beni arayarak eve çağırdı, ve o akşam İzmit'e çalışmaya gittim. İzmitte 4 ay çalıştıktan sonra 
tekarr Pelitli belgesine izne döndüm O arada YASİN HAYAL' i gördüm bana " Seninle işmi bitti 
seni artık göndermeyeceğim dedi. ” Daha sonra 4 ay daha İzmit 'e çalıştım ve son olarak askerlik 
nedeniyle yaklaşık iki ay önce Pelitli'ye döndüm.

Ancak askerliğim 5-6 sonraya sarktığı için Pelitli beldesindeki Mihmandar İnternet kafeye 
takılmaya başladım. Bu sırada daha önceden tanıdığmı MURAT ATALAY isimli arkadaşım bana" 
YASİN HAYAL. OGÜN SAMAST'ı İstanbul' a bir ermeniyi vurmaya gönderecekmiş" diye sorudu. 
Bende kendisine " haberim yok giderse gittsin kendisine yazık eder dedim" Ben OĞUN SAMAST 
ile daha önceden kavga ettiğim için konuşmuyordum. Mihmandar Kafde oturduğum bir gün YASİN 
ile OGÜN kafeye geldiler. YASİN benimle OGÜN' ü barıştırmaya çalıştı. Ancak ben barışmak 
istemedim.

Olaydan yaklaşık 5-6 gün önce ben YASİN, ERSİN ve AHMET İSKENDER ile birlikte 
AHMET’ in kırtasiyesinde oturuyorduk. YASİN, AHMET e " Recep'ten borç para aldım. Polis sana 
sorarsa sana olan borcumu vermek için aldığımı söylersin" dedi. Bu sırada OGÜN SAMAST'm,
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HRANT DÎNK' in öldürmek amacıyla İstanbul' a gideceği konuşuluyordu. AHMET' te YASİN' e 
polisler sorarsa bende öyle söylerim dedi. AHMET' te alman bu paranın OGÜN' e suikast masrafları 
için verileceğini biliyordu.

18.01.2007 tarihinde YASİN Mihmandar kafeya yanlız gelerek bana " OGÜN' ü yolladık" 
dedi. Bende kendisine beni ilgilendirmez dedim.

19.01.2007 günü Mihmandar Kafede otururken ERSİN YOLCU da yanımdaydı, bu s ırada 
ERHAN TUNCEL kafeye girerek ERSİN' i yanına çağırdı ve ona olayın bittiğini söyledi. ERSİN' 
de, ERHAN gittikten soma beni dışarı çağırdı ve olayın bittiğini OGÜN' ün işi tamamladığını 
söyledi.

Ben kesinlikle HRANT DİNK' i öldürmeye gitmeyi düşünmüyordum. Bu konuda hakkımda 
ileri sürülen iddiaları kabul erimiyorum dedi.

Yukarıdada belirttiğim gibi soy adını bilmediğim TUNCEL olduğunu sonradan sizden 
duyduğum ERHAN isimli şahsı iki kez gördüm. Bunlardan ilki 1 yıl kadar önce YASİN ben ve 
ERHAN bir arada konuşmamızda ERHAN m temin edeceği HRANT DÎNK' e ait fotoğrafları 
YASİN ' e ulaştırılması olayıdır. Belirttiğim gibi ERHAN bana fotoğrafları senin alman için 
bırakabileceğim bir adres varmı diye sordu. Ben olmadığını söyleyince Yonca Marketteki OSMAN' 
a bıraksam oradan alabilirmisin dedi. Bende onaylayınca ERHAN YASİN' e ben Yonca markete 
bırakırım ZEYNEL oradan alıp, sana getirir şeklinde görüşmüştük. Daha sonra ben Yonca markete 
giderek OSMAN' dan paket içerisinde aldığım fotoğrafları YASİN' e tesli erimiştim.

ERHAN' ı ikinci görüşüm ise öldürme olayı gerçekleştikten sonra bir kız arkadaşımın 
işletmekte olduğu Mihmandar Kafede oturduğum sırada ERSİN YOLCU' da aynı kafede 
bulunmaktaydı. ERHAN içeri gelerek ERSİN' i bir köşeye çekti ve iş tamam şeklinde söz söyledi. 
ERHAN dışarı çıktıktan sonra ERSİN bana gelerek OGÜN' ün eylemi yaptığını söyledi. Bu iki olay 
dışında ERHAN ile bir görüşmem olmadı.

ERHAN'ı çok yakın tanımam üniversite öğrencisi olduğunu bilirim Evine de gitmişliğim 
yoktur. Çevresinde kimler olduğunu YASİN ile irtibatının ne şekilde sürdüğünü bilmiyorum.

YASİN HAYAL i 5-6 senedir tanırım. Bundan 5 sene kadar önce kilise papazının veya 
benim duyduğum şekliyle noel baba denilen bir kişinin YASİN HAYAL tarafından dövülmesi 
hadisesini mahalledeki gençlerden duydum. Ancak kendisine bu konuda doğrudan bir soru 
sormadım. Kendisi de bana veya benim bulunduğum bir ortamda başka bir şey söylediğini 
duymadım.

İki sene kadar önce Trabzon' da bulunan Mecdonls lokantasının bombalanması eyleminide 
YASİN' in yaptım duydum. Şahsın cezevine girdiğini mahkemesi yapıldığın biliyorum Ancak onu 
cezaevine veya duruşmalar ziyaretine gitmedim. Daha öncede belirttiğim gibi bu şahıstan 
hareketleri nedeniyle biraz çekiniyordum.

1.5 sene kadar önce Başbakan' m uçağı Trabzon Havalanma ineceği sırada uçakta bomba var 
şeklinde bir İhbar yaparak uçağın inişini geçirdiktiğini havada beklettiğini yine mahallede 
konuşulurken duydum." şeklinde beyanda bulunmuştur.

24/01/2007 tarihli Sorgu Hakimliğindeki ifadesinde; "Ben daha önce Emniyette ifade 
vermiştim bu ifadelerim doğrudur, ayrıca bugün C.Savcıhğmda ayrıntılı olarak ifade verdim ben 
kesinlikle Ogün Samast'ı Hrant Dink'in öldürülmesine azmettirmiş ya da yardım etmiş değilim, atılı 
suçlamayı kabul etmiyorum, Yasin Hayal'i oturduğumuz yerden 5-6 yıl önce tanırım. Son 
dönemlerde sık sık görüşürdük, bu görüşmelerde müslümanlığm ezildiğini, Türklüğe hakaret 
edildiğini söyler ve sohbetler ederdik, yaklaşık 1 yıl önce seni İstanbul'da Ermeni vatandaşı 
vurmaya göndersem gider misin dedi ben de Yasin'den korktuğum için giderim dedim. Kendisi 
KTÜ'de öğrenci olan Erhan isimli şalısın Yonca marketin sahibi Osman'a öldürülecek şahsın resmini
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ve bilgilerini oraya bırakacağını söyledi, ben de Yonca markete giderek Osman'dan gazete içine rulo 
yapılmış evrakı alarak doğrudan Alperen Ocağında beni bekleyen Yasin'in yanma götürdüm. Yasin 
Hrant Dink'in resminin bulunduğu 4 ayrı fotoğrafı bana gösterdi ve bu şahısı vurmaya gideceğimi 
söyledi bana da bu eylemi gerçekletirirsem kahraman olacağımı ve yurtdışma göndereceğini ve 
bütün dünyada ismimin söyleneceğini belirtiyordu, ben de Yasin Hayal'in Mc Donalds'a bomba 
atması eyleminden çekindiğim İçin yapabileceğimi söyledim ama benim amacım bu eylemi 
yapmadan kurtulmaktı bu olaya müteakip abim beni arayarak çağırdı o akşam İzmit'e çalışmaya 
gittim, İzmit'te 4 ay çalıştıktan sonra Pelitli beldesine izne döndüm. Yasin Hayal'i gördüm o da bana 
seninle işim bitti seni artık göndermeyeceğim dedi, askerliğim 5-6 ay sonraya sarktığı için Pelitli 
beldesindeki Mihmandar cafeye takılmaya başladım daha önceden tanıdığım Murat Atalay isimli 
arkadaşım bana Yasin Hayal Ogün Samast'ı İstanbul'a bir Ermeniyi vurmaya gönderecekmiş, dedi 
ben de kendisine haberim yok giderse gitsin kendisine yazık eder dedim, zaten Ogün Samast ile 
kavgalı olduğumdan konuşmuyordum. Belirttiğim kafede oturduğum bir gün Yasin ile Ogün kafeye 
geldiler. Yasin benimle Ogün'ü barıştırmaya çalıştı ancak ben barışmak istemedim, olaydan 5-6 gün 
önce Yasin Ahmet'e Recep'ten borç para aldım polis sana sorarsa sana olan borcumu vermek için 
aldığımı söylersin dedi, bu sırada Ogün Samast'ın Hrant Dink'i öldürmek amacıyla İstanbul'a 
gideceği konuşuyordu, daha somaki ifademde de düzelttiğim üzere Ahmet'in kırtasiye dükkanında 
yapılan görüşmede Yasin'in Recep'ten aldığı parayı Ogün'e vereceği yönünde bir kanaatim yoktur,

( ben kesinlikle Hrant Dink'i öldünneye gitmeyi düşünmüyordum bu konuda hakkımda ileri sürülen
iddiaları kabul etmiyorum, Erhan Tuncel'i sadece yukarıda bahsettiğim üzere Hrant Dink'e ait 
fotoğrafların Yasin'e ulaştırılması olayından başka bir ilişkim yoktur, ben burada korktuğum için 
yaptım, olaydan sonra Mihmandar kafede oturduğum sırada Ersin Yolcu ile birlikte oturmakta iken 
Erhan içeri girdi, Ersin'i köşeye çekti, iş tamam dedi, daha doğrusu Erhan içeri girerek Ersin'i dışarı 
çıkardı, birşeyler konuştular, ancak ben duymadım tekrar Ersin içeri girdi ve beni dışarı çağırdı ve 
bana iş tamammış şeklinde söz sarfetti, bana Ogün işi bitirmiş dedi, Erhan konusunda 
C.Savcılığında beyanda bulunmuştum, benim atılı suçlama ile alakam bu kadardır. Kesinlikle ben 
kimseyi öldürmeye azmettirmedim, yardım etmedim, herhangi bir örgüte de üye değilim, olayı 
samimi olarak anlattım, suçsuz olduğuma inanıyorum, tutuksuz yargılanmayı talep ediyorum." 
şeklinde beyanda bulunmuştur.

Mahkememizdeki savunmasında; Olaydan bir sene önce mahalleden tanıdığım Yasin 
Hayal' benim yanıma gelerek senin İstanbul'da amcan varmı diye sordu. Bende kendisine amcam 
var dedim, sonra bana seni İstanbul'da bir Ermeni vatandaşı var, onu vurmaya göndereceğim 
gideceksin dedi, bende Yasin'in McDonald’sı bombalama olayında etkilendiğim için bana birşey 
yapacağını düşünerek kabul etmek zorundu kaldım.Ben Yasin Hayal'in baskılarına 

T "  dayanamıyordum. Birgün ben Yasin Hayal ile sokaktayken sanık Erhan Tuncel yanımıza geldi, 
Erhan Tuncel, Yasin'e çıktı dedi, bende çıktıdan ne olduğunu anlamadım ancak Erhan Tuncel 
Yasin'e çıktıları nereye bırakalım dedi. Bana Yasin Hayal yarın sen buradamısm diye sordu bende 
buradayım ağabey dedim sen Erhan Tuncel'den çıktıları alabilirmisin diye sorduğunda ben Erhan'ı 
tanımıyorum Erhan yanımızdaydı ancak benim Erhan ile resmi bir tanışıklığımız yoktu ben o sırada 
ilk kez görüyordum. Yasin Hayal de benim yanımda olduğu için başka birşey de sormadım çıktının 
ne olduğunu da sormadım. Ben Erhan'ı tanımıyorum dediysem de Erhan Tuncel bana burda Yonca 
market var yarın oraya bırakırım sen oradan alırsın dedi. Yasin Hayal de benim yanımda 
olduğundan dolayı bu çıktıları alamayacağımı söyleyemedim. Ertesi gün Erhan Tuncel çıktıları 
Yonca markete bırakmış ben gidip oradan aldım, rulo şeklinde gazeteye sarılmış birşeydi ben 
açıpta bakmadım. O sıralar Yasin Hayal Alperen Ocağının çay ocağı vardı orayla ilgileniyordu 
Yasin hayal bana bu çıktıları oraya getirirsin demişti. Yasin Hayal bu çıktıları, çıktılar bilgisayar 
çıktılarıymış bunu benim yanımda açtı, bana gösterdi bu 3-4 tane ayrı ayrı çekilmiş fotoğraftı. Bu 
Fotoğraflar Fırat Dink'e ait fotoğraflardı. O sırada telefonum çaldı. Ağabeyim telefonda beni 
çağırıyordu. Bunun üzerine Yasin'e babam çağırıyor diyince ordan ayrılıp eve gittim. Ben zaten 
daha önce iş arıyordum ağabeyimin Trabzon'da çalışmış olduğu ustası İzmit'te bir iş ayarlamış
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benim eşyalarımda hazırdı ben o yüzden İzmit'e geldim. İzmit'de 4 ay çalıştım, daha sonra 10 gün 
Trabzon'a izne geldim. İzine geldiğimde Yasin Hayal'i Trabzon'da bir kez gördüm bana seninle işim 
bitti birdaha seni gözüm görmesin seni birdaha göndermiyorum dedi, bende içimden sevindim 
kurtuldum dedim. Ben daha sonra iznimi bitirip İzmit'e geri döndüm ondan sonrada Yasin Hayal'i 
görmedim. Beıı İzmit'e geri döndüğümde yine 4 ay çalıştım ben askerlik zamanım gelmişti yabancı 
şube olarak İzmit’den başvuruda buludum 1987/1 tertiple gideceğimi düşünüyordum ancak 
askerliğimin 5-6 ay ertelendiğini öğrendim ancak ben askere gideceğimden dolayı çıkışımı almıştım 
bu nedenle Trabzon'a gittim ağabeyime tekrar işe dönebilirmiyin diye sorduğumda artık sen çıkışını 
aldın dönemezsin dedi. Ben bu dönem içerisinde işsiz olduğumdan dolayı Mihmandar kafeye 
takılıyordum kendime de iş arıyordum o esnadada bu olay oldu savunmam bundan ibarettir, dedi.

7) Sanık SALİH HACISALİHOĞLU
31/01/2007 tarihli Savcılık ifadesinde; "Ben Trabzonda London Oteli isimli iş yerinin gayri 

resmi ortağıyım, Otel resmiyette ortağım olan AVNÎ YILMAZ' m üzerinedir. 2006 yılı Kurban 
bayramı öncesinde daha önce benim konfeksiyon mağazama bir kaç ayda bir zaman zaman gelerek 
alış veriş yapıp çıkması nedeniyle simaen ve müşteri olrarak tanıdığım ancak yüz yüze 

^  konuşmadığım ve soyadını bilmediğim ERHAN isimli şahıs ortağım olan AVNİ YILMAZ ile 
tanışarak bir ticari ilişki içerisine girmişler. Buna göre ERHAN Elazığ'dan Kurbanlık koyun 
getirerek ortağım ile birlikte Trabzon' da satacaklarmış. Benim bu ticaretten haberim olduğunda 
hayvan alımı için 1000 YTL peşin ve 16000 YTL çek olmak üzere para istediler. Koyun maliyetini 
sorduğumda 215 YTL' den getirileceğini söyleyince bu fiyattan zarar edileceğini kendilerine 
söyleyerek ben bu ortaklığa girmedim. AVNİ ile ERHAN bu işe başlayarak AVNİ 1000 YTL' nin 
üstünde masraf yapıp yer tuttu. ERHAN Elazığ'dan 80 kadar koyun getirdi. Ancak aralarında 
anlaşmazlık çıktı. Benim de bulunduğum ortamda otelde büyük bir tartışma yaptılar ve ortaklıkları 
bozuldu. Bayramdan sonra AVNÎ bana kendi telefonumdan ERHAN' ı birkaç kez arattırdı. Benim 
Kurban bayramı sonrasında ERHAN' ı aradığım telefon numaralarım 0542 325 61 87 ve 0542 687 
57 43 ' dir. Ancak açtığım telefonlara ERHAN cevap vermedi. Bunun dışında da ERHAN ile bir 
görüşmemiz ve buluşmamız olmadı.

İddia edildiği gibi YASİN HAYAL'İ tanımıyorum. Şahsen tanışmadım, yüz yüze 
görüşmedim, ancak 2004 yılında Trabzonda meydana gelen bombalama olayı sonrasında basından 
bu şahsı görmüştüm. Ne YASİN HAYAL ne de ERHAN TUNCEL bana gelerek kendilerine mermi 
satmam konusunda herhangi bir talepte bulunmadılar. Ben de kendilerine mermi satmadım.

Benim Ermenistanda görüştüğüm bir bayan arkadaşım var. Hatta Ermenistan'a bile 
gidecektim. Hatta yakın zamanda telefonla da kendisi ile irtibat kurdum Kendisi benden Oto gaz 
tüpleri ile ilgli olarak yardım istiyordu. Ermenistan'da bulunan benim arkadaşım dediğim kızın ismi 
S ATİ ’dİr Hatta benden 120 Dolar borç para istedi ben kendisine göndermedim. Telefonumdaki 
mesajı da telefonumda bulunmasını istemediğim için sildim. Bu şahıs benim kız arkadaşımdır. 
Orada tüp satmaktadır. Bana söylemiş olduğunuz telefon SATÎ' nin cep telefonudur. Hatta ben para 
göndermediğim için bana sinirlendi. Telefondaki mesaj içeriği soruldu: " Başka FŞE yok " şu anda 
bu mesajın ne anlama geldiğini hatırlamıyorum.

Benim silah ve mermi ticareti ile herhangi bir ilgim yoktur .SATİ 4 aydan beridir Trabzon' a 
hiç gelmedi. Trabzon ile Ermenistan arasına otobüsle yolcu getirip götüren firmalar vardır.

Benim pasaportum vardır. 2006 yılı içerisinde Sarp Sınır Kapısından 4-5 kez giriş çıkış 
yaparak Gürcistan' m Batunı şehrine gidip geldim. Bu gidişlerimde bir keresinde ortağım olan AVNÎ 
ile birlikte Trabzon'da satmak üzere soğan getirdik. Ancak bu işten zarar ettik. Daha doğrusu 
Gürcistan' da bizi dolandırdılar. Bir kez de tekstil malzemeleri getirmek üzere gittim. Trabzon'da bu 
amaçla mağaza kurmayı planlıyordum. Ancak vergilerin çok yüksek olması nedeniyle bu işi

80



yapamadım. Ayrıca Batum'da da bir kız arkadaşım vardı. Diğer çıkışlarımda ise onunla görüşme 
yapmak üzere gidişim olmuştur." şeklinde beyanda bulunmuştur.

31/01/2007 tarihli Sorgu Hakimliğindeki ifadesinde; "Hakkımdaki suçlamaları kabul 
etmiyorum, ben Trabzon'da London Otelinin gayrı resmi ortağıyım, resmiyette otel ortağım AVNİ 
YILMAZ üzerinedir, benim konfeksiyon mağazam vardır, Erhan isimli şâhıs ki soyadını bilmem, 
zaman zaman gelip alış veriş ettiğinden dolayı kendisini tanırım, ancak kendisi ile hiç yüz yüze 
konuşmadım, Erhan isimli şahıs otel ortağım AVNÎ YILMAZ ile tanışarak ticari ilişkiye girmişler, 
koyun getirip Trabzon'da satmak için anlaşmışlar, bu ilişkiden haberim olduğunda benden Avni 
YILMAZ hayvan alımı için 1.000 YTL para ve ayrıca 16.000 YTL'lik çek istedi, benim de ortak 
olmamı istediler, ancak ben ortaklığa girmedim, AVNİ YILMAZ ile soy ismini bilmediğim Erhan 
isimli şahıs söz konusu işe başlayarak hayvan pazarında bir yer tuttular, Erhan 80 kadar koyunu 
Elazığ'dan getirdi, ancak aralarında anlaşmazlık çıktı, otelde tartışma yaptılar, bu tartışmalara ben 
de şahit oldum, aralarındaki ortaklık bozuldu, kurban bayramından sonra Avni bana Erhan'ı bir kaç 
defa kendi telefonuyla arattırdı, ancak telefonlara Erhan cevap vermedi, telefon açılmadı, 0542 325 
61 87 ve 0542 687 57 43 nolu telefonlar bana aittir, ben YASİN HAYAL'i tanımam, hiç 
karşılaşmadım, 2004 yılında Trabzon'da meydana gelen bombalama olayından sonra kendisini 
Basında gördüm, ben Erhan TUNCEL ve YASİN HAYAL’e mermi satmış değilim, benim 
Trabzon'da mağazamda tanıştığım Ermenistan'lı olan SATİ isimli bayan arkadaşım vardır, bu şahıs 
4 aydan beri Trabzon'a hiç gidip gelmedi, ben kendisini 6-7 aydan beridir tanırım, arkadaşlık 
kurdum, zaman zaman cep telefonuyla kendisiyle konuştum, en son bundan bir ay kadar önce 
telefonla kendisiyle konuşmuştum, hal hatır sormuştum, bir ay kadar önce yaptığımız konuşmada 
Satı benden 120 Dolar borç para istedi, paraya ihtiyacı varmış, bu konuşma olduğu zaman kendisi 
Ermenistan'daydı, Sati Türkiye'den temin ettiği oto tüp gazlarını ucuz olması nedeni ile Türkiye'den 
alır, Ermenistan'a ticaret amacıyla götürüp satıyormuş, ben SATÎ'ye para göndermeyince ban 
sinirlendi, "Başka F...ŞE yok" mesajı bana ben Ermenistan'dan gelen faişe değilim anlamında 
çekilmiştir, her ne kadar C.Savcılığmca bu mesajın ne anlama geldiğini hatırlamadıysam da 
bilahire şu an hatırladım, 2006 yılı içerisnde Sarp sınır kapısında dört beş defa Gürcistan'ın Batum 
şehrine gittim, Tiflis'e de gittim, bu ülkeye gitmemin nedeni orada ticaret yapma düşüncesinden 
kaynaklanmaktadır, Batum'da konfeksiyon üzerine mağaza açmak istiyordum, Avni YILMAZ ile 
birlikte bir defa Tiflis'e gittim, Avni YILMAZ la gittiğimizde ben iki tır soğanı götürüp sattım, 
benim silah ve mermi ticareti ile bir ilgim yoktur, suçsuzum" şeklinde beyanda bulunmuştur.

Mahkememizdeki savunmasında; Ben iddianamedeki atılı suçlamayı kabul etmiyorum. 
Ben Trabzon'da esnafım. 3-4 tane işyerim vardır, kahvemiz var 3 tane mağazamız var otoparkımız 
var otelimiz var. Ticaretle uğraşıyorum. Ben sanıklardan Erhan Tuncel'i tanıyorum, mağazamıza 
işyerimiz e zaman zaman gidi geliyordu. Arkadaşlık yapmaya çalaşıyordu benim kardeşimle yaşıttır. 
Bana telefonlar açardı, bir defasında Erhan Tuncel çok uzun zaman önce Yasin Hayal ile birlikte 
benim kahvehaneme gelmişti, orada kendisini gördüm. Mağazamada bir defa gelmiş olabilirler tam 
olarak hatırlamıyorum. Ben olmadığım zamanlar dahi Erhan benim işyerime uğrardı benim 
Trabzon'da işyerlerim merkezi yerdedir. Ben kesinlikle kimseye mermi falan vermedim. Kurban 
bayramından önce Erhan Tuncel beni cep telefonundan aradı. O zaman ben İstanbul'daydım. Beni 
aradı. Elazığ'dan hayvan getirip kurban bayramında Trabzon'da satacakmış bu nedenle bana 
ortaklık teklif etti. 1 milyar yada çek olursa bana katkın olsun dedi koyunlarm tanesinden 215 YTL 
den sayıldığım söyledi bende koyuncu olan köylümü aradım bu rakamı söylediğimde bana zarar 
edersiniz dedi. Ben bu işe girmedim. Gelen o Elazığlılar koyunu sattımı satmadımı bilmiyorum 
gittiler. Bunun üzerine Erhan ile aramızda bir ihtilaf çıktı laf münakaşası çıktı. Elazığlıların koyun 
için yaptıkları masrafları ödeyeceklerdi ödemediklerinden dolayı Erhan ile aramızda bir ağız 
münakaşası çıktı. Mermi ile ilgili benim hiçbir bilgim alakam ilgim yoktur. Fırat Dink ile ilgili de 
hiçbir bilgim ve ilgim yoktur ben olayı televizyonda duydum, dedi.
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8) Sanık MUSTAFA ÖZTÜRK

22/03/2007 tarihli Emniyet ifadesinde; Bana sormuş olduğunuz şahıslar YASİN HAYAL 
ve ERHAN TUNCEL'i tanırım. Ben 2002 yılında KTÜ Kamu Yönetimi Bölümünü kazandım ve 
Trabzon ilinde Kredi Yurtlarda bir yıl kadar kaldım. Bu yurtta kalmaya başladığım dönemde Erhan 
TUNCEL de bu yurtta kalıyordu ve ismini şu an hatırlayamadığım bir arkadaş beni Erhan TUNCEL 
ile Alperen Ocaklarından diyerek tanıştırdı. Erhan TUNCEL ile iki ay aynı yurtta kaldık ancak oda 
arkadaşlığı yapmadık. Erhan TUNCEL iki ay sonunda yurttan ayrılarak eve çıktı. Daha sonraki 
dönemlerde BBP'de yapmış olduğumuz bir toplantıda Yasin HAYAL ile tanıştım. Ben yurtta iken 
Ülkü Ocaklarına mensup şahıslar ile bir dergi satma mevzusundan problemimiz olmuştu. Ancak 
Erhan TUNCEL bu problem içerisinde kaypak ve iki taraflı bir tavır sergilemişti. O nedenle Erhan 
TUNCEL ile aram hep bozuk olmuştur ve kendisini sevmemişimdir. Kendisine güvenmemişimdir.

Trabzon'da okuduğum süre zarfında Muhammet KIRMACI, Mustafa ÇELEBİ, Koksal 
ÖZTÜRK ve Ömer KAZAN ile aynı evde kaldım.

McDonald's bombalanması olayının olduğu günün akşamı, KTÜ Fizik Öğretmenliği 
Bölümünde okumakta olan arkadaşım Cafer KORKMAZ'm evine oturmak için gitmiştim. Fakat 
Cafer KORKMAZ evde yoktu. Bir süre sonra eve geldiğinde, McDonalds'm orada bir patlama 
sesinin geldiğini kendisinin de minibüs içerisinde olduğunu söyledi. Televizyonu açtığımızda, Cafer 
KORKMAZ'ın söylediği şeyin doğru olduğunu öğrendik ve daha sonrasını basından takip ederek 
öğrendik. Olaydan bir süre sonra gazetelerden Yasin HAYAL'in bu eylemi yaptığını öğrendim. O 
dönem Yasin HAYAL ile çok fazla samimiyetim olmadığından bu konu pek dikkatimi çekmedi. 
Zaten Yasin HAYAL ile samimiyetim cezaevi çıkışı olmuştur. Yasin HAYAL cezaevinden çıktıktan 
sonra Trabzon'da BBP'de görüştüğümüzde herhangi bir şey konuşmadık. Daha sonra tarihini ve 
yerini hatırlayamadığım bir gün bir sohbet sırasında Erhan TUNCEL, Yasin HAYAL'in 
gerçekleştirmiş olduğu McDonald's olayında ben de vardım dedi. Yorum yapmayarak kendisini 
dinledim. Aradan bir süre geçtikten sonra Yasin HAYAL ile karşılaştığımızda kendisine söz konusu 
eylemde Erhan TUNCEL'in olup olmadığını sorduğumda, "yoktur, bu eylemi tek başına yaptım" 
dedi. Zaman zaman Yasin HAYAL benim oturmuş olduğum Konaklar Mahallesi Şehit Öğretmen 
Orhan SANCAK Caddesi Güney Sokak No:2 Kat:l evde ziyarete gelirdi. Bu ziyaretleri esnasında 
kendisinin cezaevi hayatı ve havadan sudan konuşurduk. Tarihini hatırlayamadığım bir gün 
isimlerini hatırlayamadığım arkadaşlarımla sohbet sırasında Yasin HAYAL'in gerçekleştirmiş 
olduğu eylemden sonra, önce Rize'ye oradan da İstanbul'a gittiğini duymuştum. Yasin HAYAL 
yakalandıktan soma Erbil SUSAMAN isimli arkadaşımdan Erhan TUNCEL'in kendilerini bu 
olaydan dolayı tehdit ettiğini duymuştum. Bu olay hakkında benim bildiklerim bunlardan ibarettir. 
Ben bu eylemi gerçekleştikten sonra öğrendim. Bu eyleme herhangi bir maddi ve manevi desteğim 
olmamıştır.

Üniversite sınavım kazanıp, Karadeniz Teknik Üniversitesi İktisadi ve İdari Bilimler 
Fakültesine kayıt yaptırdıktan sonra Trabzon'da Alperen Ocakları olmadığı için Trabzon BBP'si İl 
Parti binasına devamlı olarak gidip geliyordum. 2004 yılı yerel seçimlerinde Ali Kemal 
HACISALİHOĞLU Belediye Başkan Adayı oldu, parti çalışmaları sırasında Ali Kemal 
HACISALİHOĞLU ve oğlu Süleyman HACISALİHOĞLU ile o dönem de tanışarak seçim 
çalışmalarında bulunduk. Seçimden sonraki dönemde Süleyman HACISALİHOGLU'nun 
işletmeciliğini yaptığı Trabzon Mumhanede bulunan tekstil dükkanına 2-3 kez giderek kendisini 
ziyaret ettim. Halen Süleyman HACISALİHOĞLU ile bayramlar ve özel günlerde telefonlaşırız. 
Süleyman HACISALİHOĞLU'nun abisi Salih HACISALİHOĞLU'nu da Erhan TUNCEL bana 
onun yanında çalıştığını ve onunla iş yaptığını, kendilerinin geniş bir sülaleye sahip olduklarını, 
silah kaçakçılığı işleri ile uğraştığını, mafya tarzı biri olduğunu anlatmıştı. Ancak ben kendisi ile hiç 
görüşmedim. Salih HACISALİHOĞLU'nu Hrant DÎNK cinayeti sonrası basından gördüm. 2004 
yılı yerel seçimlerinde Belediye Başkanlığını BBP'si olarak kazanamadık.
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2005 Eylül ayı sonlarına doğru Konaklar Mahallesi Şehit Öğretmen Orhan SANCAK 
Caddesi Güney sokak No:2 Kat:l sayılı ikametimde bulunduğum akşamüstü kullanmış olduğum 
0536 303 15 46 numaralı telefonumu Erhan TUNCEL, Ersin ÖZTÜRK, Erbil SUSAMAN ve 
Bahadır CİHAN isimli arkadaşlarımdan birisi arayarak Çeçenlerin geldiğini ve partiye gelmemi 
söylediler. Ben de hazırlanarak Trabzon BBP'si İl Parti binasına gittim. Parti Binasına girdiğimde 
Çeçenler ile Erhan TUNCEL yoktular. Ben de Bahadır CİHAN, Yasin HAYAL, Ersin ÖZTÜRK ve 
Erbil SUSAMAN'a "kimdir bu Çeçenler" diye sorduğumda, onlar da bana "Erhan TUNCEL'in 
gelen Çeçenlerin Şamil BASAYEV'in sağ kolu olduğunu söylediğini" söylediler. Bizler Erhan 
TUNCEL'in bu söylediğine inanmadık. Parti binasında epey bekledikten sonra Erhan TUNCEL ile 
iki Çeçen bir de ismini hatırlamadığım Çorum'lu şahıslarla birlikte parti binasına gelerek bizleri 
tanıştırdı. İsmini hatırlamadığım Çorumlu şahıs (40-45 yaşlarında, orta boylu, sakallı idi) Çeçen 
şahıslardan birinin adı Yakup MOGEDENOV (30-35 yaşlarında, uzun boylu, iri yapılı, şişman, 
sakallı, Türkçe bilmeyen, ayağının biri protez, tek değnek ile geziyor), diğeri ise Sait Muhammet...( 
25-28 yaşlarında, orta boylu, çekik gözlü, giyimi normal, ayağının biri dizden aşağı protez) isimli 
şahıslarla bir süre parti binasında sohbet ettik Erhan TUNCEL'e "bu şahısları nereden ve nasıl 
tanıdığını" sorduk, kendisi de bize "Elazığ'da yerel televizyonda gördüğünü, ondan sonra da 
televizyon binasının bulunduğu yere gittiğini, dışarıya çıkarken kendileri ile görüşerek telefon 
numaralarını alıp kendi telefon numarasını verdiğini, Trabzon'a geldiklerinde ise kendisini 
aramalarını söylediğini" bu şekilde bu insanlarla tanıştığını ifade ettikten sonra ilerleyen sohbet 
sırasında Erhan TUNCEL Çeçenlere hitaben "abi isterseniz gemi kaçıralım" dedi. Bu şahıslar da 
Erhan TUNCEL'in teklifi karşısında şaşırdılar. Biz de Erhan TUNCEL'i saçma sapan konuşma 
diyerek azarladık. Bir süre soma benim evim müsait olduğu için ve insanlık görevi olarak bu 
şahısları evimde bir gece misafir ettim. Kendileri ile birlikte parti binasından çıkarak Çorumlunun 
arabasına binerek evime gittik. Evde "Çeçenistan direnişini" sorduk, onlar da ev arkadaşlarımla bize 
"Çeçeçistan direnişinden bahsettiler ve dua etmemizi" söylediler, "Trabzon iline para yardımı almak 
amaçlı geldiklerini ancak bizlerden para talepleri olmadıklarını" söylediler ve yattılar, saat sabahın 
05:00 sıralarmda evden ayrılarak "bir hoca ile buluşacaklarım" söyleyerek evden ayrıldılar. Bu 
şahısları bir daha görmedim. Kiminle buluştuklarını bilmiyorum.

26 Mart 2006 yılında Trabzon Alperen Ocakları İl Başkanlığına Genel Merkez tarafından 
atandım. Göreve gelir gelmez, eski ocak başkanı Ersin ÖZTÜRK ve Erhan TUNCEL'in ocakla olan 
ilişkini kestim Bunu yapmamın sebebi ise Ersin ÖZTÜRK'ün başkanlığı yürütemediği, Erhan 
TUNCEL tarafından yönlendirilmesi üzerine ocakta verimli olamadığından, dolayısıyla ilişiklerini 
kestim. Bu durumu Trabzon ilinde Alperen Ocakları mensupları tarafından bilinir. Erhan 
TUNCEL'in provokatör bir yapısı, devamlı olarak yalan konuşması, net olmayışı, şüpheli tutum ve 
davranışları, benden önceki dönemde ocaktaki birlikteliği bozucu söz ve davranışlarda 
bulunmasından dolayı Erhan TUNCEL'in ocakla olan ilişkisini kestim. 2005 yılı Nisan ayında 
Trabzon'da yapılan Bayrak Mitinginde Erhan TUNCEL'in Ülkü Ocaklarından bir grupla nedensiz 
bir sürtüşme yaşaması, benim kendisi üzerindeki düşüncelerimi doğruladı. Ben Alperen Ocakları 
Trabzon İl Başkanı atandıktan soma Yasin HAYAL hayırlı olsuna gelerek beni ziyaret etti. Konaklar 
mahallesi Şehit Öğretmen Orhan SANCAK caddesi Güney sokak No:2 Katıl sayılı yerde Mustafa 
CELEBİ, Koksal ÖZTÜRK, Muhammet KIRMACI ve Ömer KAZAN ile birlikte kaldığımız süre 
içerisinde Yasin HAYAL ayda 2-3 kez uğrar, havadan sudan sohbet ederdik. Yasin HAYAL şen 
şakrak, gülmeyi seven, genel kültürü iyi olan, spor aktivitesini iyi takip eden, Çeçenistan ve Ülkücü 
Şehitler konusunda muazzam bir bilgiye sahip bir şahıstı. Özellikle son dönemlerde namazını 
kılardı. Üniversitede Yasin HAYAL'in Çeçenistan'a cihat için gittiği konuşulurdu. Ben de yerini 
hatırlayamadığım bir yerde kendisine bu olayı sorduğumda "evet Azerbeycan'a kadar gittim daha 
ileriye gidemedim" dedi. Yasin HAYAL ile yapmış olduğumuz konuşmalarda dünyanın çeşitli 
bölgelerindeki İslami direnişten bahsederdi. Ben ise sadece dinlerdim ve bazen bildiğim konulardan 
konuşurdum.
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Alperen Ocakları Trabzon il binasında 2006 yılı Nisan veya Mayıs ayı olabilir. Nisan veya 
Mayıs ayı olabilir dedim çünkü o dönemlerde denize gidelim gibi konuşmalar geçmişti. Akşamüstü 
Zeynel Abidin YAVUZ, Erhan TUNCEL, Yasin HAYAL ve ismini hatırlayamadığım biri ile 
Trabzon Alperen Ocaklarına gelerek, ocağın içerisinde sohbet etmeye başladık. Havadan sudan 
konuştuk. Bu şahıslar ocağa geldiklerinde yalnız bir başıma oturuyordum. Kalkmak üzerelerken 
Yasin HAYAL bana hitaben "Zeynel Abidin YAVUZ'un Hrant DÎNK'i vuracağını söyledi" ben de 
kendisine "neden vuracaksınız" diye sordum, Yasin HAYAL de bana "Türk Milletine hakaret ettiği 
için öldüreceğiz" diye cevap verdi, ben de Zeynel Abidin YAVUZ'un bırakmış olduğu top sakalına 
bakarak tebessüm ettim, Zeynel Abidin YAVUZ da bana "imaj değiştirdim şüphe uyandırmamak 
için" diye cevap verdi, bu konuşmalar yapıldığı sırada Erhan TUNCEL "eylemden sonra Zeynel 
seni Gürcistan' a kaçıracağız" dedi.

Ama bu işin nasıl yapılacağım bilmiyordum ve konuşulmadı da. Bu konuşmalardan 
anladığım kadarıyla Zeynel Abidin YAVUZ, Hrant DÎNK'i vuracak Erhan TUNCEL de Zeynel 
Abidin YAVUZ'a "eylemden soma Zeynel seni Gürcistan'a kaçıracağız." dedi. Ama bu işin nasıl 
yapılacağını bilmiyordum ve konuşulmadı da. Bu konuşmalardan anladığım kadarıyla Zeynel 
Abidin YAVUZ, Hrant DÎNK'i vuracak Erhan TUNCEL de Zeynel Abidin YAVUZ'u Gürcistan'a 
kaçıracaktı. Ben bu söylenenleri hiç ciddiye almadim. Çünkü Yasin HAYAL bu tarz hayali işlerden 
bahseden ve bununla büyüklük taslayan birisi idi. Bu konuşmanın akabinde Yasin HAYAL'i dışarıya 
çağırdım ve kendisine "Erhan TUNCEL güvenilmez bir insan, bu sebeple ocaktan attım, ocağa 
Erhan TUNCEL ile birlikte geldiğin için de huzursuzum neden Erhan'ı getirdin" dedim ve Yasin 
HAYAL'e "Erhan TUNCEL'in nasıl biri olduğunu" sert bir şekilde sordum. Yasin HAYAL de bana 
"Erhan TUNCEL'in ön plana çıkmak isteyen biri olduğunu, bazen boş konuştuğunu ama iyi birisi 
olduğunu" söyleyerek konuyu kapattı. Ocaktan ayrılırken Yasin HAYAL bana "bu 
konuştuklarımızın bir sır olarak aramızda kalmasını" söyledi ve ocaktan çıktılar. Ben bana söylenen 
bu eylem fikrini hiçbir zaman ciddiye almadım, kimseye bu konudan da bahsetmedim. Ne Erhan 
TUNCEL, 11e Z.Abidin YAVUZ, ne de Yasin HAYAL ile bu konu aramızda bir daha geçmedi. Farklı 
bir ortamda da bu konudan bahsetmedim. Ocağın adını karalama amaçlı art niyetli geldiklerini 
düşünüyordum.

Yasin HAYAL ile en son 2006 yılı Ramazan ayı içerisinde Alperen ocaklarında verilmekte 
olan iftar yemeğinde görüştük. Bu yemeğe Yasin HAYAL, Erhan TUNCEL ile birlikte geldiler ve 
yemeklerini yiyip, BBP Trabzon İl Başkanı Yaşar CÎHAN'm sohbetine katılıp gittiler. Fakat nereye 
gittiklerini bilmiyorum. Yine 2006 Ramazan ayında ocakta verilmekte olan iftar yemeğine gitmek 
üzereyken yolda rastladığım Zeynel Abidin YAVUZ'u yemeğe davet ettim. Zeynel Abidin YAVUZ 
da Tayfun .... (23-23 yaşlarında, 1.70 boylarında, kumral, yüzünde çili olan) isimli arkadaşı ile 
birlikte ocaktaki iftar yemeğine katılarak yemek yediler ve yemekten sonra ayrıldılar. Zeynel 
Abidin YAVUZ’u bu yemekten sonra bir daha hiç görmedim.

Yasin HAYAL'e 2006 yılı Haziran ayının 10 ile 25'i arası Üniversitede final haftası olduğu 
için Alperen Ocağını açıp kapamasını rica ettik. Yasin HAYAL de ücret talep etmeden kabul ederek 
Alperen Ocağını açıp kapadı, Erhan TUNCEL'in ocakla olan ilişkisini kestikten sonra BBP'nin 
Trabzon Î1 Başkanı Yaşar CİHAN ile arasının iyi olmasından dolayı kontrolümüz altında olmak şartı 
ile benim başkanlığını yapmış olduğum Alperen Ocaklarına gelip gitmesine izin verdim, izin 
vermeme sebep olan diğer durum ise 2006 yılı yaz aylarında benim Erzurum'da olduğum sırada 
Taner .. .(26-27 yaşlarında, 1.70 boylarında, Trabzon'da Kunduracılar caddesinde tuhafiyecilik 
yapar) isimli şahsı Alperen Ocaklarında benim yerime başkanlık yapar diye diğer partililerle 
tanıştırdığını Halis EGEMEN (BBP MKYK üyesi) telefonda bana söyledi, bunun üzerine ben de 
Trabzon'a dönerek Erhan TUNCEL'i telefon ile aradım, Erhan TUNCEL de bana kendisinin 
Elazığ'da olduğunu söyledi, Taner... isimli şahsın telefon numarasını isteyerek, Erhan TUNCEL'den 
bu telefon numarasını alarak, Taner... isimli şahsı aradım ve Taner... ile Meydan Çay Bahçesinde 
buluştuk, "Taner bu ocak başkanlığından vazgeç, Erhan TUNCEL'in oyununa gelme, Erhan
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TUNCEL'i ocaktan attığım için kuyruk acısı var" dedim, Taner... ’de bana artık bu tür işlerle 
uğraşmayacağını söyleyerek, ayrıldık, daha sonra Erhan TUNCEL'i ankesörlü telefon ile arayarak, 
"bu durumu" sordum, Erhan TUNCEL de bana "Taner senin altında çalışmak istiyor, ben de ona bu 
çocuk başkanlık falan diyor" dedim, Erhan TUNCEL de bana "benim haberim yok reis, gelince 
görüşürüz" diyerek telefondaki görüşmemize son verdim ve BBP'sİ MKYK üyesi Halis 
EGEMEN'in yanma gittim, "abi Erhan TUNCEL, Taner 'in ocak başkanlığı düşüncesini inkar 
ederek, Haberinin olmadığını söylüyor, bunun hakkı iyi bir dayak Eylül ayında görüşürüz, siz bu 
konuya karışmayın" dedim, Halis EGEMEN de bana "bu tip insanlarla uğraşmamamı" söyleyerek 
beni sakinleştirdi. Ben de Halis EGEMEN’e "Erhan TUNCEL’in birilerinden güç alarak mı benim 
arkamdan filimler çevirme cesareti buluyor, kendisinin böyle bir gücü olduğuna inanmıyorum" 
dedim, Halis EGEMEN de bana "kulak olabilir mi, demek istiyorsun" dedi, ben de "bu olaylardan 
başka bir şey çıkmıyor" diye cevap verdim. Halis EGEMEN de "Elazığ'ı bi arayıp sorayım" diye 
cevap verdi, bu konuşmayı gerçekleştirdikten 2 ay sonra Halis EGEMEN ile yüz yüze 
görüşmemizde "Erhan TUNCEL’in Elazığ'da güvenilir biri olmadığını" söyledi, bu sebeplerden 
dolayı da Erhan TUNCEL'i Alperen Ocaklarında kontrolümüz altında tutmaya karar verdim.

Erhan TUNCEL, Yasin HAYAL, Zeynel Abidin YAVUZ ve ismini hatırlayamadığım birinin 
Fırat (Hrant) DÎNK cinayeti ile ilgili olarak söylediklerini ben yukarıda bahsettiğim sebeplerden 
dolayı kimseye bildirmedim. Cinayet günü TCDD Genel Müdürlüğünde işe başlamak için rapor 
almaya çağrıldığımdan dolayı Anakara'da bulunuyordum. Cinayetin işlendiğini ve bir Ermeni 
gazetecinin öldürüldüğünü basından öğrendim, öğrenir öğrenmez, Yasin HAYAL'i telefonla aradım 
fakat telefonu kapalı olduğu için ulaşamadım, bunun akabinde Erhan TUNCEL'i cep telefonundan 
arayarak işlenen cinayetle ilişkisinin olup olmadığını sordum, Erhan TUNCEL de "bizim alakamız 
yok, ben ders çalışıyorum" diyerek cevap verdi, ben de bunların alakası yokmuş diyerek telefonu 
kapattım. Benim Erhan TUNCEL ve Yasin HAYAL'i aramamın sebebi daha önceden belirttiğim gibi 
bu eylemle alakalı Yasin HAYAL bana bahsetmiş ve ben de ciddiye almayıp kimseye 
söylememiştim. Bu eylem olunca merak ettim ve o anki psikolojimle aradım ve sordum. O an bile 
bu eylemi yapabileceklerine inanmıyordum.

Hrant DÎNK eyleminden sonra Ahmet TAKIM, Halis EGEMEN ve Yaşar CİHAN beni 
telefonla arayarak "Ogün SAMAST'ı tanıyor musun, ocağa gelip gider miydi" şeklinde sordu, ben 
"hayır tanımıyorum, bizle alakası yok diyerek cevap verdim", ben de "hayırdır diye" sorunca, 
kendileri de bana "Hrant DINK'i vuran şahıs basında Nizamı Alemci diyorlar" diye söyledi, ben de 
"yok tanımıyorum" diyerek cevap verdim. Hatta 20.01.2007 günü akşam saat 20:00 sıralarında 
Ahmet TAKIM beni telefonla arayıp Ogün SAMAST'ı sordu. Ben de tanımadığımı söyledim. Bana 
sorulmasının sebebi zamanında Trabzon Alperen Ocağı başkanlığı yapmamdan dolayı bilgi almak 
ve Alperen Ocağı ile bir ilişkisinin olup olmadığını öğrenmektir. Ben 21.01.2007 günü sohbet 
amaçlı İhsan ULUSOY'un (Alperen Ocakları Genel Sekreteri) kafesine Çağrı YILDIRIM isimli 
şahısla sohbet amaçlı gitmiştim. Kafeteryada İhsan ULUSOY, Çağrı YILDIRIM, Harun 
DİYARBAKIR ve Arif....isimli arkadaşlarımla sohbet ederken, sohbet esnasında İhsan ULUSOY’a 
"abi ben cinayeti aylar Öncesi Zeynel ... diye birisinin yapacağını duymuştum, Ogün SAMAST'ı da 
tanımıyorum, Yasin HAYAL'i tanırım iyi bir arkadaştı, haberiniz olsun" dedim. Bu konu bu şekilde 
kapandı ve aynı gün finallerim için Trabzon'a geri döndüm.

2006 yılı içerisinde Papa II. Benedict'in Türkiye'ye gelmesinden önce ismini Zafer olarak 
söyleyen bir şahıs beni aradı ve "Bülent ERGÜN'ün arkadaşıyım, bana bir silah lazım "dedi ben de 
"ne için" dedim ancak cevap vermedi. Sonrasında bu konu kapandı ve bir daha görüşülmedi. Ne 
amaçla silah istediğini bilmiyorum. Kimseye silah ta bulmadım. Bülent ERGÜN Ankara'dan 
tanıdığım bir arkadaşımdır ve Sağlık müdürlüğünde çalışır. Bir süre sonra ben Ankara'da olduğum 
bir esnada Bülent ERGÜN'e bu telefon konuşmasını sordum 0 da bana "boş ver başımdan savmak 
için numaranı verdim, kusura bakma inşallah ilgilenmedin" dedi. Ben de "ilgilenmedim" dedim. Bu 
konu bu şekilde kapandı.

85



Ben Yasin HAYAL ve Erhan TUNCEL ile tanıştığım dönemde Erhan TUNCEL'de hiç silah 
görmedim ancak Yasin HAYAL'de silah olduğunu biliyorum ancak görmedim.

İstanbul'a yaşamım boyunca ilk defa geliyorum, daha önce hiç gelmedim. 0 536 303 15 46 
nolu GSM hattı bana ait olup babam Mikail ÖZTÜRK adına kayıtlıdır ve 2003 yılından bu yana 
kullanırım.

Bahsedilen konuşmayı ben yaptım. 0 544 794 54 19 numaralı telefon Çağrı YILDIRIM 
isimli şahsa aittir. Çağrı YILDIRIM Ankara ilinde ikamet eder. Herhangi bir işi yoktur. Alperen 
Ocağı Eski Teşkilatlardan Sorumlu Genel Başkan yardımcısı idi. Ben Trabzon ilinde zamanında 
Alperen Ocağı Başkanlığı yaptığımdan dolayı doğal olarak basında çıkan haberlere istinaden bana 
Hrant DÎNK eylemi ile alakalı sorular soruluyordu. Ben de doğal olarak cevap veriyordum. Çünkü 
Erhan TUNCEL ve Yasin HAYAL'in Alperen Ocağına başkanlığım döneminde gelip gitmeleri 
olmuştur. Bu şahısları tanıdığımdan dolayı bu konuşma gerçekleşmiştir.

Bu konuşmada Mustafa başkan ismi ile geçen şahıs Alperen Ocakları Doğu Karadeniz Eski 
Bölge Başkanı Mustafa Çağdaş ÇAYIR'dır. İhsan reis ismi ile geçen şahıs İhsan ULUSOY'dur. Yine 
konuşmamda ismi geçen şahıslardan Halil İbrahim YILMAZ, Tuna KOÇ ve Yavuz 
AĞIRALİOĞLU Alperen Ocakları eski genel başkanlarıdır, Murat KARATAŞ Alperen Ocakları 

^  Doğu Karadeniz Eski Bölge Başkamdir, Halis EGEMEN Büyük Birlik Partisi Merkez Karar 
Yürütme Kurulu yedek üyesidir (MKYK), Metin GÜNDOĞDU Ordu ili MKYK üyesidir, Yaşar 
CİHAN BBP Trabzon İl başkamdir.

Benim yukarıda anlattığım gibi Yasin HAYAL bana Hrant DİNK'in Zeynel Abidin YAVUZ 
tarafından öldürüleceğini söylemişti. Ancak ben bu konuyu pek ciddiye almamış ve inanmamıştım, 
önemsiz bulduğum için hiç kimseye de bahsetmemiştim. 19.01.2007 günü Hrant DÎNK öldürülünce 
ben bahsetmiş olduğum bu konuyu 21.01.2007 günü İhsan ULUSOY'a Ankara'da bir nargile 
salonunda konuyu aktardım. Sonrasında benim boş boğazkk yaptığım şeklinde Alperen Ocakları 
içerisinde adım çıktı. Genel olarak yaptığım bu konuşmada boş boğazlık yapmadığımı göstermek 
içindir.

Konuşma içerisinde "Yasin benim arkadaşım, cezaevinde başı sıkışırsa bir şeyler yaparım" 
dememdeki amaç gerek boş bulunuşluğum gerekse de Yasin HAYAL'in Erhan TUNCEL tarafından 
kullanıldığını düşündüğümden ve de biraz da acıdığımdan dolayıdır. Muhsin Başkana her şeyi 
anlatacağım derken de adım boşboğaz olarak çıktığından dolayı durumu izah etmek içindir.

Bahsettiğiniz konuşmayı ben yaptım. 0 535 316 76 48 numaralı telefon Ahmet TAKIM 
isimli şahsa ait olup İstanbul'da adresini tam olarak bilmediğim bir yerde ikamet eder. Çalışma 
Bakanlığında memurdur. Bu şahıs hemşerim olması dolayısıyla sohbet amaçlı kendisini aradım. 
Ben Trabzon ilinde zamanında Alperen Ocağı Başkanlığı yaptığımdan dolayı doğal olarak basında 
çıkan haberlere istinaden bana Hrant DÎNK eylemi ile alakalı sorular soruluyordu. Ben de doğal 
olarak cevap veriyordum. Çünkü Erhan TUNCEL ve Yasin HAYAL'in Alperen Ocağına 
başkanlığım döneminde gelip gitmeleri olmuştur. Bu şahısları tanıdığımdan dolayı bu konuşma 
gerçekleşmiştir.

Konuşmamda Erkan ismi ile geçen şahıs Erkan GÜVEN'dir. Benden sonra Trabzon Alperen 
Ocakları başkanı olan şahıstır. Yine konuşmamda İsrafil ismi ile geçen şahıs soy ismini 
hatırlayamadığım eski bir arkadaşım olur. Kendisi hemşerim olup uzun zamandır görüşmediğim 
birisidir. İsmail ise İsrafil'in abisi olup Aşkale Alperen Ocakları ilçe başkanlığı yapar. Benim bu tarz 
görüşme yapmamın sebebi zamanında Trabzon Alperen Ocakları başkanlığı yapmam ve basının 
Hrant DÎNK cinayetini Alperen Ocaklarıyla ilişkilendirmesidir. Konuşmalarımda haddimi aşmış 
olabilirim. Ancak ben bu cinayetle ilgili bildiklerimi anlatmıştım.

Bahsi geçen konuşmayı ben yaptım. 0 535 565 61 77 numaralı telefon Mustafa Çağdaş 
ÇAYIR isimli şahsa aittir. Mustafa Çağdaş ÇAYIR Gümüşhane ili Şiran ilçesinde doktorluk yapar.
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Eski Doğu Karadeniz Alperen Ocaklan Bölge Başkamdir. Kendisini 2006 Ekim ayından bu yana 
Alperen Ocakları dolayısı ile tanırım. Hrant DÎNK cinayetinden sonra Trabzon Alperen Ocağının 
faaliyetleri durduruldu. Şahsım adına ben bu konudan rahatsız olmuştum. Bence Alperen Ocağının 
Hrant DÎNK cinayetiyle bir ilgisi yoktu. Bu nedenle Mustafa Çağdaş ÇAYIR'a Trabzon Alperen 
Ocağının faaliyetlerinin durdurulmasi konusunda duyduğum rahatsızlık dolayısı ile bir bakıma 
telefonda dertleştik.

Bahsedilen konuşma bana aittir. 0 535 565 61 77 numaralı telefon Mustafa Çağdaş ÇAYIR 
isimli şahsa aittir. Mustafa Çağdaş ÇAYIR Gümüşhane ili Şiran ilçesinde doktorluk yapar. Eski 
Doğu Karadeniz Alperen Ocakları Bölge Başkamdir. Ben bu şahsı 2006 Ekim ayından bu yana 
tanırım, ismi geçen Ertuğrul.... isimli şahsı tanımıyorum ancak bu şahıs BBP'nin müfettişidir. Hrant 
DÎNK olayından sonra olaya ismi karışan şahısların BBP ile ilişkilerini araştırmak için BBP iki tane 
müfettiş görevlendirmişti. Hrant DÎNK eylemi gerçekleştikten sonra ben İhsan ULUSOY'a 
"Yaklaşık 1 sene kadar önce Yasin HAYAL bana Hrant DİNK'i öldüreceklerini bu eylemi Zeynel 
Abidin YAVUZ isimli şahsın yapacağım, bu konuşma geçerken de Erhan TUNCEL de yanımızda 
idi. Ben konuyu ciddiye almadım ve kimseye de söylemedim." dedim. Söylememdeki amaç 
gerçekleşen bu olaya BBP adı karışırsa veya ben gözaltına alınırsam konu ile alakam budur bilsinler 
diye söyledim. Sonrasında Yaşar CİHAN isimli şahsın oğlu Bahadır CÎHAN bana bu olay ile 
alakamı sordu ben de "Alakam Yoktur" dedim. Bunun üzerine Bahadır CİHAN bana "Metin 
GÜNDOGDU, Mustafa ÖZTÜRK bu işi yani Hrant DÎNK cinayetini başka birine verdik o da eline 
yüzüne bulaştırdı" dedi. Yani Metin GÜNDOGDU İnsanlara, bu eylemi yapması için birisine 
verdiğimi yani bir şahsı görevlendirdiğimi, bu şahsın da olayı eline yüzüne bulaştırdığını 
söylediğimi, söylemiş. Oysa bu konu tamamen asılsızdır. Ben de bana sormuş olduğunuz bu 
görüşmeyi, söylediklerimin çarpıtılmasından ve Metin GÜNDOGDU isimli şahsın beni Hrant 
DÎNK olayının içerisindeymişim gibi insanlara lanse etmesinden dolayı duyduğum rahatsızlık 
nedeni ile yaptım. Konuşmamın içeriği bu problemi çözmek içindir.

Benim Metin GÜNDOGDU ile sıkıntılarım olmuştur. Ben 2006 yılının Eylül ayında Tokat'lı 
Mehmet YILDIZ isimli şahsı Trabzon Alperen Ocaklarından attım. Bu durumu BBP Ordu MKYK 
üyesi Metin GÜNDOGDU'ya söylemişler Metin GÜNDOGDU beni telefon ile arayarak bana 
"Mehmet'ten özür dileyeceksin ocağa geri alacakşm" dedi ben de "kesinlikle olmaz siz abimsiniz 
ama hiyerarşik amirim değilsiniz" dedim. Bu nedenle aramız soğuktu. Çünkü Metin GÜNDOGDU 
bu duruma çok bozulmuştu

Ben kesinlikle Hrant DÎNK olayının içerisinde değilim. Ayrıca kendimi bu işin 
içerisindeymiş gibi de göstermek ve gösterilmek istemiyorum.

Ben bahsettiğiniz bu görüşmeyi yaptım. Çağrı Başkan isimli şahıs Çağrı YILDIRIM'dır 
Alperen Ocakları Teşkilatlarından sorumlu eski Genel Başkan Yardımcısıdır. Ankara'da ikamet eder. 
Ne işle uğraştığını bilmiyorum. Benim ifademin önceki bölümlerinde bahsettiğim gibi Hrant DÎNK 
eylemi gerçekleştikten sonra ben İhsan ULUSOY’a "Yaklaşık 1 sene kadar önce Yasin HAYAL bana 
Hrant DİNK'i öldüreceklerini bu eylemi Zeynel Abidin YAVUZ isimli şahsın yapacağım, bu 
konuşma geçerken de Erhan TUNCEL de yanımızda idi. Ben konuyu ciddiye almadım ve kimseye 
de söylemedim." Dedim. Söylememdeki amaç gerçekleşen bu olaya BBP adı karışırsa veya ben 
gözaltına alınırsam konu ile alakam budur bilsinler diye söyledim. Somasında Yaşar CİHAN isimli 
şahsın oğlu Bahadır CİHAN bana bu olay ile alakamı sordu ben de "Yoktur" dedim. Bunun üzerine 
Bahadır CİHAN bana "Metin GÜNDOGDU, Mustafa ÖZTÜRK bu işi yani Hrant DÎNK cinayetini 
başka birine verdik oda eline yüzüne bulaştırdı dedi" dedi. Yani Metin GÜNDOGDU insanlara, bu 
eylemi yapması için birisine verdiğimi yani bir şahsı görevlendirdiğimi, bu şahsın da olayı eline 
yüzüne bulaştırdığım söylediğimi, söylemiş. Oysa bu konu tamamen asılsızdır. Ben de bana sormuş 
olduğunuz bu görüşmeyi, söylediklerimin çarpıtılmasından ve Metin GÜNDOGDU imli şahsın beni 
Hrant DÎNK olayının içerisindeymişim gibi insanlara lanse etmesinden dolayı duyduğum 
rahatsızlık nedeni ile yaptım. Konuşmamın içeriği bu problemi çözmek içindir. Konuşmamda benim
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konuşmaları çarpıtıp farklı yerlere çekenler ile bir gün hesaplaşıp yüzleşeceğimi belirttim.
Bahsettiğiniz konuşmayı ben yaptım. Kutluhan 2 diye kayıtlı şahıs Kutluhan KAPLAN olup 

Bilecik'te askerdir. Konuşmamda geçen kaset mevzuu şudur. Bülent ERGÜN daha önceden 
Erzurum Alperen Ocağı başkanıydı. Bu dönemde Emrullah ÖNALAN isimli şahıs ile parti ve 
ocaktan dolayı problemleri vardı. 2005 yılı yaz aylarında Bülenf ERGÜN, Kutluhan KAPLAN'a 
"gidin Emrullah ÖNALAN'ı uyarın ve korkutun" dedi. Ancak ben Kutluhan'ı uyardım ve Emrullah 
ÖNALAN'a herhangi bir uyarı, korkutma yapılmadı. Konu bu şekilde kapanmıştı. 2006 Aralık 
ayında Emrullah ÖNALAN, Kutluhan KAPLAN ile yapmış olduğu yüz yüze bir görüşmede 
"Elimde Bülent ERGÜN'ün sana beni dövmen için talimat verdiğine dair bir kaset var" demiş Ben 
bunu Kutluhan KAPLAN'dan duydum ve bu konuşmamn içeriği de bu kaset ile alakalıdır.

Ben yukarıda bana söylenenleri yani Yasin HAYAL'in Hrant Dink cinayeti ile ilgili benden 
yardım alacağı konusundaki beyanları kesinlikle kabul etmiyorum. Ben Yasin HAYAL ile olan 
Hrant DÎNK konusunun nasıl gerçekleştiği ifademin önceki bölümlerinde detaylı olarak anlattım. 
Bunun haricinde Hrant DİNK eylemi ile hiçbir alakam ve ilgim yoktur. Bu eylem ile alakalı olarak 
ben kimseye maddi veya manevi herhangi bir destek ve yardımda bulunmadım. Erhan TUNCEL 
muhtemelen aramızdaki husumetten dolayı bu tarz bir ifade vermiştir. Çünkü ben Erhan TUNCEL'i 
bir dönem Alperen Ocağından atmıştım. Zaten kendisi de aramızın açık olduğunu söylemiş. Bu 
konu tamamen uydurmadır.

Bana sormuş olduğunuz isimlerden Halim ALBAYRAK, Kadir CANPOLAT ve Muhittin 
AYDIN isimli şahısları tanıyorum, diğer şahısları tanımıyorum. Ben bu şahıslardan Halim 
ALBAYRAK ve Muhittin AYDIN isimli şahısları Alperen ocakları vasıtasıyla tanırım. Bu şahıslarla 
çok fazla samimiyetim yoktur, birkaç defa görüşmüşlüğüm vardır. Kadir CANPOLAT isimli şahsı 
da Muhittin AYDIN vasıtasıyla tanırım. Kadir CANPOLAT ile de çok fazla bir samimiyetim yoktur. 
Kendisi de beni ismen tanır. Bana sorduğunuz papa eylemi ile alakalı bir bilgim yoktur. Sonrasında 
Kutluhan KAPLAN bu konudan bahsetmişti.

OGÜN SAMAST, SEYFİ YARIMBAŞ, COŞKUN İĞCİ, AHMET İSKENDER, ERSİN 
YOLÇU, ENGİN YILMAZ, VEYSEL TOPRAK, ALPER ESİRGEMEZ, MURAT ATALAR, 
MUHAMMET İSKENDER, OSMANALPAY ve İRFAN ÖZKAN'ı tanımıyorum. ERHAN 
TUNCEL, SALİH HACISALİHOĞLU, SÜLEYMAN HACISALİHOĞLU ve YASİN HAYAL’i 
ifademin yukarı bölümünde anlattığım gibi tanırım. TUNCAY UZUNDAL'ı okuldan simaen 
tanırdım, ismini bahse konu cinayet sonrasında basından öğrendim. ZEYNEL ABİDÎN YAVUZ'u 
ifademin önceki bölümlerinde anlattığım gibi Yasin HAYAL vasıtası ile tanıştım. MİKTAT KOT'u 
tanırım, bu şahıs ile Yasin HAYAL aracılığı ile Yasin HAYAL'in mahallesinde arkadaşı olarak 
tanıştırdı, bu şahıs ta Yasin HAYAL ile birlikte bir iki kez benim evime cay içmeye ve sohbet 
etmeye gelmiştir. ERBİL SUSAMAN'ı da KTÜ'nden tanırım. Samimiyetim vardır.

Bu konular hakkında anlatacaklarım bunlardan ibarettir. Benim Hrant DİNK eylemi ile 
hiçbir alakam yoktur ve bu eylemi hiçbir zaman tasvip etmedim. Bu tarz eylemler benim hayat 
anlayışıma ters olup hiçbir zaman onaylamadım, ifademe ekleyecek başka bir husus yoktur, ifademi 
hiçbir baskı ve tesir altında kalmadan kendi hür iradem ile verdim, demiştir.

23/03/2007 tarihli Savcılık ifadesinde; "Halen Erzurum Aşkele ilçesinde Devlet Demir 
yollarında çalışıyorum. Aynı zamanda Trabzon KTÜ İktisadi ve İdari bilimler Fakültesi kamu 
yönetimi bölümü öğrencisiyim. Daha önceki dönemde okuluma Trabzonda devam ediyorum.

26 Mart 2006- 12 Ocak 2007 tarihleri arasında da Trabzonda Alperen ocakları başkanlığım 
yaptım. Bu dönemde ERHAN TUNCEL Alperen ocaklarına gelip giderdi Ancak ERHAN' m 
tutarsız davranışları ve sürekli ocağa gelip giden şahısların olumsuz yönlendirmesi nedeniyle 
kendisinin ocaktan uzaklaştırmıştım. Onunla pek görüşmüyordum.

Tahminen Mayıs ayı sonlarında daha önce Alperen ocaklarına gelip giden YASİN ile



ERHAN ve ilk defa gömdüğüm ZEYNEL ABİDÎN isimli şahıs ocak binasına geldiler. Normalde 
YASİN olmasaydı ben ERHAN'ı almazdım zaten kendisi de gelmezdi. Sohbet sırasında YASİN, 
HRANT DİNK isimli bir yazarı ZEYNEL ABİDÎN’ in öldüreceğini söyledi. Bunun üzerine ben 
YASİN'e neden bu şahsı öldüreceksiniz dediğimde YASİN bana HRANT DİNK’ in Türk milletine 
hakeret ettiğini söyledi. Hatta bu konuşma sırasında ZEYNEL' in top sakalına bakarak gülünce 
ZEYNEL de abi imaj değiştiriyorum dedi. Bu sırada ERHAN TUNCEL, ZEYNEL ABİDÎN’e 
hitaben, olaydan sonra seni Gürcistan' a kaçıracağım dedi. Şahıslar odamdan ayrılmak üzereyken 
YASİN’ i bir köşeye çekerek ERHAN’ı ocaktan attığımı, bu şahsa güvenmemesi gerektiğini 
söyledim. Bu konuşmadan soma bu şahıslar yanımdan ayrıldılar. Daha soma YASİN ve ERHAN 
ile görüşmelerimiz oldu. Ancak bu konudan bana bir daha bahsetmediler. Bende zaten bu konuyu 
ciddiyede almadım. Bunun sebebi de ERHAN’ m sürekli yalan söyleyen ve olağanüstü şeylerden 
bahseden bir şahıs olması YASİN’ in de bu tür şeylerden çok sık bahsetmesiydi.

YASİN’ in yukarıda anlattığım görüşmemiz dışında HRANT DİNK cinayeti konusunda bana 
danışarak bu konuyu açması ve benim ona cinayet konusunda maddi ve manevi destek sözü 
vermem iddiası doğru değildir. Bunu kabul etimiyorum.

McDonalds olayından soma veya olay sırasında benim YASİN ile ya da ERHAN ile 
herhangi bir ilişkim yada konuşmam olmadı. Olay soması Trabzon’da bu konu konuşuldu. Yine 
YASİN’ in yakalanarak cezaevine girmesi somasında masraflar için HALİS EGEMEN’ in olayda 
yaralananları tedavi ettirdiğini ve YASİN' e avukat tututuğunu duydum. Ancak YAŞAR CİHAN1 m 
bir yardımını duymadım. İletişim tespit tutanaklarında yer alan görüşmelerim buna ilişkindir.

İletişim tespit tutanaklarında geçen YASİN ile ilgili konular benim öncelikle bir ocak yetkilisine 
YASİN, ERHAN ve ZEYNEL’ in daha önce bana gelerek HRANT DİNK konusunu açtıklarını 
söylemem sonrasında bazı kişilerin bu konuyu partiye ve ocak yetkililerine duyurmaları ve benim 
hakkımda yanlış yorumlar yapmaları sonucu kimlerin laf taşıdığı konusunda gerçeklerin birgün 
ortaya çıkacağı kimin yalan söylediğinin belli olacağı konularındadır Ben ocak başkanlığını olaydan 
önce memuriyetim nedeniyle kendi isteğim ile bırakmıştım.Suçsuzum." şeklinde beyanda 
bulunmuştur.

23/03/2007 tarihli Sorgu Hakimliğindeki ifadesinde; ”Geçen sene mayıs aylarında Hrant 
Dink'in öldürüleceğini Yasal Hayal'den duydum, ben Trabzonda Alperen ocakları başkanlığını 
yaptım Yasin arasıra uğrardı ogunde ocağa uğradı, Erhan , Zeynel ve Yasin geldiler havadan sudan 
sohbet ettik konuştuk, Ben ocak başkanı olduğum zaman Erhan'ı ocaktan uzaklaştırmıştık, şüpheli 
hareketleri ocak içindeki birliği bozucu konmuşmaları nedeniyle ocaktan uzaklaştırdım, ben ocakta 
Maıt 2006 da göreve başladım on gün içinde uzaklaştırdım, Erhan Yasin ile birlikte gelince 
huzursuz oldum Yasin'in hatırı için birşey demedim, sohbet akabinde kalkmak üzerindeyken Zeynel 
Hrant Dinki vuracak dedi ben de hayırdır dedim Yasin Türk Milletine küfür etti hakaret etti, ben de 
Zeynel'in yüzüne bakarak tebessüm ettim topsakalı için Zeynel de imaj değiştirdim dedi. Akabinde 
Erhan Zeynel'e hitaben seni ben Gürcistana kaçıracağım dedi ben müdahil olmadım, Erhan havadan 
uçan bir insandı, olağanüstü şeylerden bahsederdi, örnek verecek olursam Diyarbakır'da gidip 
î 00.000 kişinin içeresinde " kardeş katli vaciptir " pankartı açmayı hayal ettiğini söyledi bu benzer 
başka örnekler de vardır, Mehmet Ali Ağca'yı kendince kahraman görüyordu, Abdi İpekçi için de 
masonların liderini öldürdü diye söylüyordu, Yasin ocağa gider gelirdi ama pek uğramazdı, 
cezaevine girdikten sonra da uğramamaya başladı, Erhanı ocağa getirdiği için Yasine huzursuz 
olduğumu belirttim Erhana güvenmediğimi söyledim bir daha getirmemesini söyledim, Yasin'e de 
sen Erhana güveniyormusun dedim o da öne çıkmak isteyen biri bazen boşboğazlık ediyor ama iyi 
bir insandır dedi, olayla ilgim bu kadardır önümüz yaz olduğu için memleketime gittim Yasin ile en 
son Ekim ayında bir iftardan sonra görüştük ondan sonra da herhangi bir görüşmemiz olmadı, yazın 
bir kere görüştük Şamil Basayev öldürülmüştü onunla ilgili görüşmüştük daha sonra da Ekim de 
görüştük, Zeynel Abidin ile en sonra Ramazan'da ocakta görüştük, Ocakta iftar yemeği vardı 
geldiler iftarlarını açıp gittiler, benim olaylarla bir ilgim yoktur Ogün Samastı hiç tanımıyorum
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kendisini basından tanıyorum.” şeklinde beyanda bulunmuştur.
Mahkememizdeki savunmasında; Ben 26 Mart 2006 tarihinden 13 Ocak 2007 tarihinde 

ben Trabzon'da Alperen ocakları başkanlığı yaptığım dönem içerinde ilk işim Erhan Tuncel'i 
ocaktan uzaklaştırmak oldu bunun sebebi Erhan ocaktaki kişileri 3-4 gruba ayırmıştı gençleri 
olumsuz etkiliyordu. Basına yansıtıldığı gibi Alperen ocakları büyük bir yer değildir 20 
metrekarelik bir odada dar bütçeli üniversite gençlerinin katkıları ile yürütülen bir ocaktır ve Eylül 
ayından sonra da ocak kapanmıştır zaten Mayıs ayından itibarende Fırat Dink'in öldürülmesi hususu 
yanımda bir defa konuşuldu. Konuşanlar Yasin Hayal, Erhan Tuncel, birde ben ve Zeynel Abidin 
Yavuz'du Zeynel Abidin'i ilk defa orda gördüm gayri ciddi bir şekilde konuşuyorlardı. Yasin Hayal'i 
de Mc. Donald's olayından sonra ceaevinden çıktıktan sonra Alperen ocakları camiasından olduğu 
için bu münasebetle tanırım. Ben hiçbir kimseye maddi ve manevi yardım yapmadım yardım sözü 
de vermedim Erhan Tuncel'in yapdığı gayri ciddidir Yasin Hayal'in benden herhangi bir talebi 
olmamıştır. Ben 2006 yılının ramazan ayında Erhan Tuncel ve Yasin Hayal ile birlikte beraber 
gördüm ondan sonrada hiç görmedim belki Erhan Tuncel ile birkaç defa telefon görüşmem olmuş 
olabilir. İddianamede de belirtildiği gibi Yasin Hayal'in bana danışması söz konusu değildi. 
Herhangi bir konuda da bana danışarak bir iş yapmamıştır. Hali ile Erhan Tuncel7i de ocaktan 
uzaklaştırdıktan sonra Yasin Hayal ile de samimiyetimde soğukluk olmuştur. Ben Alperen ocakları 
başkanı olduğumdan dolayı kamuoyunda büyük bir baskı oluştu. Medya'da kin kusturdu bu nedenle 
beni maddi ve manevi yıprattı.

Yasin Hayal, Erhan Tuncel ve Zeynel Abidin üçü bir arada konuştuklarında Yasin Hayal'in 
Zeynel Abidin'in Fırat Dink'i vuracağını söyledi bende doğal olarak neden vuracaksınız diye 
sorduğumda Türk milletine hakaret ettiğini küfür ettiğini söyledi. Erhan Tuncel'de herzamanki tavrı 
ile Zeynel'i yurtdışına kaçıracağım söyledi. Konuşma bu kadar oldu. Hatta ben Yasin Hayal'i 
uyardım. Ocağa Erhan'ı birdaha getirme dedim. Konuşma takriben 2006 yılı Nisan veya Mayıs 
aylarındaydı.

Alperen ocakları Eylül ayında kapatıldı bize parti binasında bir oda tahsis ettiler. Büyük 
Birlik Partisinde bir oda tahsis ettiler. Orada çalışmalarımıza devam ettik. Çalışmalarımızda da pek 
verimli olamadık. Kapandı halende kapalıdır, ben ayrıca terör örgütü üyeliğini de kabul etmiyorum 
herhangi bir terör örgütüne üye olmadım. Hayatımda hiçbir zaman gayri yasal bir işte bulunmadım.

Ben şu an sanıklardan Erhan Tuncel, Yasin Hayal, Halis Egemen, Yaşar Cihan'ı tanırım. Ben 
diğer sanıkları tanımıyorum, ayrıca da anlattığım gibi Zeynel Abidin'i de Yasin Hayal'in orda 
gördüm. Ersin Yolçu'yu tanımıyorum, Tuncay Uzundal'ı tanımıyorum ancak ismini bilmiyordum, 

^  samimiyetim de hiç yoktur. Demiştir.

9) Sanık OSMAN HAYAL (Birleşen 2008/299 Esas sayılı dava dosyası)
23/08/2008 tarihli Emniyet ifadesinde; 2006 yılında İstanbul ili Beyoğlu ilçesinde 

ruhsatsız silah taşımaktan dolayı bir gün karakolda nezarette kaldım. Ertesi gün savcılık para cezası 
karşılığında beni serbest bıraktı. Bu silahı şuan ismini hatırlayamadığım Trabzon'da bir arkadaştan 
750 YTL para karşılığında 2006 yılında almıştım. Tarihini hatırlayamadığım bir zamanda da 
Trabzon'da kavgadan dolayı 1 (bir) ay kadar Trabzon Bahçecik Cezaevi'nde yattım. Başkaca 
sabıkam yoktur. Aile fertlerimden de Yasin'in durumu zaten bilinmektedir.

Şuan cep telefonu kullanmamaktayım. Daha önceden ise birçok hattım oldu fakat aklımda 
kalan sadece 0 538 204 41 04 numaralı hattımdır.

23.07.2006-24.09.2006 tarihleri arasında Bodrum'da bulunduğum doğrudur. Çünkü Bodrum 
Kızılağaç Köyü'nde bulunan Maııgalcı Piknik isimli restaurantta park görevlisi olarak 
çalışmaktaydım. Bu işyerinde çalışırken bütün personel gibi ben de restaurantm üst katındaki 
pansiyonda kalıyordum. Burada arkadaş olarak ismini hatırladıklarım Fırıncı Fatih
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KATIRCIOGLU, garsonlardan Murat , Ramazan, Kasap Cemal ve Davut Ustalar, Müdürümüz 
Okta}' Bey, Müdür Yardımcısı Adem GÖRGEN ve Patronumuz Kayserili Sami Beydir. Ayrıca bu iş 
yerinde geceleri bekçilik yapıyordum. İlk olarak bu işyerinde yaklaşık 8-9 ay çalıştıktan sonra sezon 
bittiği için işten pasaport.işlerimi halletmek için izin isteyip ayrıldım ve İstanbul'a ismini 
hatırlamadığım bir otobüs firması ile geldim. Aydın ve Kocaeli illeri Muğla-İstanbul yol 
güzergâhında olduğu için cep telefonumun bu illerde sinyal vermesi gayet doğaldır. İstanbul 'da 
ifademin üst kısmında da belirttiğim gibi pasaport işlerimi halletmek için gelip Esenler Otogarı'nda 
metro ile Fatih Adliyesi'ne geldim. Gerekli evrakları temin edip Gayrettepe'deki Emniyet binasına 
gittim. Geceyi de Beylikdüzü'nde ikamet eden Trabzon'dan çocukluk arkadaşım olan Affan Erşan 
SUNGUROGLU'nun yanında kaldım. Eıtesi gün akşam saatlerinde servisle Esenler Otogarına gelip 
buradan ismini hatırlamadığım bir otobüs firması ile İstanbul'dan Muğla'ya doğru yola çıktım. 
Balıkesir Susurluk yol güzergâhı olduğu için telefonumun celi vermesi normaldir. 28.09.2006-
13.12.2006 tarihleri arasında yukarıda bahsettiğim iş yerinde çalışmaya devam ettim. Aralık ayında 
sezon kapandığı için personel sayısı azalmak durumunda idi. Ben de işten ayrılmak istediğimi 
Müdür Yardımcımız Adem GÖRGEN Bey'e belirtip karşılıklı iyi niyet çerçevesinde işten ayrıldım.
13.12.2006 günü İstanbul'a tekrar gelip arkadaşlarımı ziyaret edip Trabzon'a gittim. İstanbul'a 
ismini hatırlamadığım otobüs firması ile geldim ve Ümraniye Dudullu-Tepeüstü'nde indim. İlk 
olarak Ümraniye'de marketi bulunan Hayri ve Ilyas HAYAL Dayılarımın yanma gittim. Rahmetli 
Dayım Binali HAYAL'in oğlu Miraç HAYAL ile markette uzun süre sohbet ettim. Daha sonra eski 
çalıştığım Tüylüoğlu Ekmek Fırınında çalışan Memiş TÜYLÜOGLU ve Murat TÜRK'Ü aradım. 
Memiş TÜYLÜOGLU bana markette kalmamı, Ümraniye'ye doğru servise çıktığında beni alacağını 
söyledi. Daha sonra Memiş gelip beni aldı ve Sarıgazi'deki firma götürdü. Murat, Memiş ve ben o 
geceyi fırında geçirdik. Ertesi gün Sarıyer'de bulunan ve annesi ile birlikte kalan Trabzon'dan 
çocukluk arkadaşım Gökmen YANAR'ın yanma yalnız gittim. Gökmen ile birlikte gezerken bazen 
Gökmen'in arkadaşları da bulunuyordu, fakat ben bu şahısları tanımıyorum. Bu gelişimde 
İstanbul'da yaklaşık 5-6 gün kaldım. Sonra Gökmen YANAR ile birlikte Metro Turizm'den 
Trabzon'a bilet aldık. Servis ile otobüsün kalktığı yere geldim ve yalnız olarak Trabzon'a gittim. 
20.12.2006-12.01.2007 tarihleri arasında ailemin yanında kaldım ve herhangi bir işle uğraşmadım. 
Vaktimi gezerek geçirdim. İlyas Dayım annemi arayıp İstanbul'da yeni büyük bir inşaata 
başladığını, çalışmak isterse Osman'ı yanına alabileceğini söylemiş. Annem de bu konuyu bana 
söylediğinde ben de İstanbul'a gidip çalışmak istediğimi söyledim. Ayrıca dayım bu iş ile ilgili beni 
arayıp çalışmak isteyip istemediğimi sorduğunda ben de İstanbul'a gelip çalışmak istediğimi 
belirttim. 13.01.2007-19.01.2007 tarihleri arasında İstanbul'da idim. Firma ismini hatırlamadığım 
bir otobüsle İstanbul'a yalnız gelip Ümraniye Tepeüstü veya Harem'de indikten sonra dayımın 
marketine gittim. Burada Hayri Dayımla görüştükten sonra akşamleyin Ilyas dayımla birlikte İlyas 
dayımlara geçtik. Akşamleyin İlyas Dayım bana yapacağım inşaat işinden bahsetti. Ertesi gün 
dayım beni şantiyede iş ortaklan Erol Bey ve Burçin Beyle tanıştırdı. O gün İşe başladım ve 
akşamleyin şantiyedeki büroda tek yattım. Trabzon'dan günlük kıyafetlerimle geldiğim için dayım 
bana iş kıyafetleri getirdi. Bu şantiyede yaklaşık 3-4 gün çalışıp kaldım. İş arkadaşlarım dışında 
sadece daha önceden çalışmış olduğum Tüylüoğlu Ekmek Fırınından tanıdığım Memiş 
TÜYLÜOĞLU ile bir gece şantiyede mangal yapıp rakı içtik. Fakat gerek iş ortamından gerekse 
kafa dengi arkadaş edinemediğim için bu işten sıkıldım ve şahsi eşyalarımı alarak Ümraniye'ye 
dayımın marketine gittim. İlyas Dayıma bu inşaat işinde çalışamayacağımı ve sıkıldığımı 
söylediğimde bana iyi düşünmemi söyledi. Ben de kararımı verdiğimi Trabzon'a gitmek istediğimi 
söyleyince bana paramın olup olmadığını sordu ve ben de sesimi çıkarmadım. Bunun üzerine bana 
300 YTL verdi. O akşam marketin üstünde ikamet eden anneannemin yanında kaldım. Daha sonra 
Trabzon'a döndüm fakat hangi vasıta ile ne şekilde döndüğümü şu an hatırlamakta zorluk 
çekiyorum.

İfademin önceki kısmında da belirttiğim gibi pasaport işlemlerini halletmek için Gayrettepe 
Emniyet Binasına gelmiştim. Bana sormuş olduğunuz ilk baz istasyonu bilgilerinde Gayrettepe
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ibaresi yer almaktadır. Erdem SAHRA ve Coşkun SOYDAŞ isimli şahısların kim olduklarını şu an 
hatırlayamıyorum fakat muhtemelen pasaport işlemleri için görüştüğüm şahıslardır. Emniyet 
Komiseri ise Bodrum İlçesi Emniyet Komiserliğidir. Yine pasaport işlemleri için görüşmüş 
olabilirim. Affan Erşan SUNGUROĞLU hakkında zaten ifademin başında bilgi vermiştim.

İkinci sormuş olduğunuz baz bilgileri ise Trabzon'dan mahalle arkadaşım Gökmen 
YANAR'ın yanına giderken düşen sinyadir. Gökmen YANAR hakkında ifademin başında bilgi 
vermiştim. Ben birkaç defa uçağa bindim fakat hangi firmalar ile ne zaman uçtuğumu 
hatırlamıyorum.

Bahsi geçen seyahatlerle ilgili hatırladığım kadarı ile bu bileti Bodrum merkezde arkadaşım 
Fatih KATIRCIOĞLU ile birlikte THY acentesinden aldık. Bu benim Bodrum'dan Trabzon'a kesin 
dönüş yaptığım tarihtir. Kesin dönüş yapmamın sebebi üst üste gelen McDonald's bombalama olayı 
ve Hırant DÎNK olayı bende psikolojik olarak ciddi yıpranmalara neden oldu. Bodrum'da bu olaylar 
ile ilgili kendimi devamlı sorguluyordum. Orada çalışan iş arkadaşları da bu durumun farkında idi 
ve benim tedavi görmem konusunda telkinde bulunuyorlardı. Ben de Bodrum Devlet Hastanesi 
Psikiyatri Bölümüne tedavi amaçlı gittim. İsmini hatırlayamadığım bayan bir doktor beni muayene 
etti. Doktor reçeteye Zanax, Deprest isimli ilaçlan yazdı ve ben bu ilaçları bir eczaneden alarak 
kullanmaya başladım. Bu ilaçlar bende uyuşukluk, yorgunluk, unutkanlık hatta birtakım tikler 
oluşturdu.. Bu olaylar üzerine ben de Trabzon'da olmam gerektiğini, kardeşim Yasin HAYAL'in 
yokluğunu aileme hissettirmemem gerektiğini düşünerek Trabzon'a döndüm. Eve döndüğümde 
ailem de psikolojik rahatsızlığımı ve tiklerimi fark etti. Ailem tedavi olmam yönünde telkinlerde 
bulundu.

13.01.2007 günü ile 19.01.2007 tarihleri arasında İstanbul'daydım. Baz istasyon celi bilgileri 
doğrudur ve bana aittir. Tam hatırlamıyorum fakat Tepeüstü'nde otobüsten indiğimi hatırlıyorum. 
İstanbul'a vardığım zamanı tam olarak hatırlamıyorum. Gece de olabilir gündüz de olabilir. 
Otobüsten indikten sonra Ümraniye'ye dayım olan İlyas HAYAL' in yanma gittim. O gece misafir 
olarak dayım ilyas HAYAL' de kaldım. Daha sonra ifademin üst kısmında da belirttiğim üzere Elita 
isimli inşaat şantiyesinde yaklaşık 3-4 gün çalışıp kaldım. İş arkadaşlarım dışında sadece daha 
önceden çalışmış olduğum Tüylüoğlu Ekmek Fırım'ndan tanıdığım Memiş TÜYLÜOGLU ile bir 
gece şantiyede mangal yapıp rakı içtik. Bu işten sıkıldım ve şahsi eşyalarımı alarak Ümraniye'ye 
dayımın marketine gittim. İlyas Dayıma bu inşaat işinde çalışamayacağımı ve sıkıldığımı 
söylediğimde bana iyi düşünmemi söyledi. Ben de kararımı verdiğimi Trabzon'a gitmek istediğimi 
söyleyince bana 300 YTL verdi. O akşam marketin üstünde ikamet eden anneannemin yanında 
kaldım. Bu yerler haricinde başka yerlere gitmedim.

İstanbul'da yüz yüze dayım İlyas HAYAL, yine Ümraniye'de oturan Hayri HAYAL, 
anneannem olan Nazmiye HAYAL, Sarıgazi ekmek fırınında çalışan Murat TÜRK ve Memiş 
TÜYLÜOĞLU ile görüştüm.

MUSTAFA KARABAKKAL, TANER İDİGÜ, MUSTAFA GÜLDEN, NURAY TEKE, 
YUNUS TAŞDEMİR, ZÜLKÜF GÜLLE ve SALİH SİVAS isimli şahısları şuan hatırlayamadım.

ÖMER HAYAL abim olur. Günlük abi-kardeş muhabbeti dışında bir şey konuşmadım. 
KEMAL TÜYLÜOGLU eski çalıştığım ekmek fırının patronudur. İLYAS HAYAL dayım olur. 
MUHİTTİN HAYAL akrabam olur. AFFAN ERŞAN SUNGUROĞLU benim Trabzon'dan çocukluk 
arkadaşım olur. Beylikdüzü'nde oturur. Emlak işiyle uğraşır. GÖKMEN YANAR Trabzon'dan 
çocukluk arkadaşımdır. Sarıyer'de oturur. Tam ne iş yaptığını bilmiyorum bekar olduğunu 
biliyorum. HAŞAN ÖZÇİÇEK Trabzon'da oturur ve çocukluk arkadaşımdır. Çimento fabrikasında 
işçi olarak çalışır. BAHİTTİN HAYAL babamdır. TUĞBA KATIRCIOĞLU Bodrumda beraber 
çalışmış olduğum arkadaşımın eşidir. ALİ KÜÇÜKBAŞ Sarıgazi'de ekmek fırınında çalışırken 
Trabzonlu olması hasebiyle tanıştığım şuan Samandıra'da oturan bir arkadaşımdır.
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25.01.2007 tarihinde ilk olarak vermiş olduğum ifademde meydana gelen hadise çok taze ve 
sıcaktı. Kardeşim böyle bir olaya karıştığı için çok rahatsızlık duydum. İfademin alındığı tarihten 
birkaç gün önce kardeşim Yasin HAYAL gözaltına alındığı için son derece üzüntülüydüm. Tüm 
yazılı, görsel, ulusal, yerel ve dış basın ayrıca Polis ve Jandarma Pelitli'yi ve bizim evi abluka altına 
almıştı. Psikolojik olarak çöktüğüm bu zaman zarfında beni Trabzon Emniyet Müdürlüğü Terörle 
Mücadele Şube Müdürlüğüne olayla ilgili bilgime başvurmak üzere çağırdılar. Ben de ailecek 
Trabzon Emniyetine gittim. Sırayla tüm aile fertlerimin ifadesine başvurdular. Olayla ilgili hiçbir 
ilgim olmadığı için ve İstanbul'da bulunmamın bir şeyi değiştirmeyeceğini ve yanlış anlaşılacağımı 
düşünerekten İstanbul' a gittiğimi söylemedim.

Meydana gelen olay esnasında tam olarak nerede olduğumu hatırlamıyorum fakat 
muhtemelen Trabzon'a doğru otobüste seyir halinde olabilirim çünkü akşam haberlerde olayı aile 
fertleriyle birlikte izledik.

Abim Ömer HAYAL' in benim hakkımda vermiş olduğu ifade doğrudur fakat abimin 
hatırladığı kadar saatleri ayrıntılı olarak hatırlamıyorum. Dayım İLYAŞ HAYAL, dayım Hayri 
HAYAL, anneannem NAZMİYE HAYAL, annem HURİ HAYAL, MEMİŞ TÜYLÜOĞLU, 
MENDERES SAĞIR ve GÖKMEN YANAR'm benim hakkımda vermiş oldukları ifadeler 
doğrudur. 12.01.2007-15.01.2007 ve 17.01.2007 tarihlerinde babam Bodrum'da bir restorantta 
çalıştığımı beyan etmiş ancak ben bu tarihlerde İstanbul'daydım. Babam tarihleri muhtemelen 
karıştırmış olabilir. Hayrettin KARAHALİLOGLU' nun benim hakkımda vermiş olduğu ifade 
doğrudur. Benim Trabzon'a varış tarihim 20.01.2007'dir. Taner İDİGÜ ile telefon görüşmem 
olmamıştır. Kendisini şuan tam olarak hatırlayamadım. Fakat bahse konu numara telefonumda 
Murat TÜRK ismine kayıtlıydı. Bu görüşmeleri Murat TÜRK ile yapmışımdır.

Gizli tanığın benim olay yerinde olduğuma ilişkin teşhisini kabul etmiyorum. Ben kesinlikle 
olay yerinde değildim. Kardeşim Yasin HAYAL de Trabzon'daydı. Zaten olayı akşam haberlerde 
ailecek izlemiştik. Ogün SAMAST'ı daha önce hiç görmedim ve tanımam. Ben olay esnasında 
Trabzon'a doğru muhtemelen yolculuk esnasmdaydım.

Bana sorduğunuz isimlerden Coşkun İĞCÎ halamın kocasıdır. DMO'nde memurdur. Uzun 
süredir görüşmüyorum. Ersin YOLCU'yu arkadaşımın Muhsin YOLCU'nun kardeşi olması 
sebebiyle tanıyorum aynı mahallenin çocuğuyuz. Ne işle meşgul olduğunu tam olarak bilmiyorum. 
Mikdat KOT'u aynı mahallenin çocuğu olduğumuz için tanıyorum. Fazla samimiyetim yoktur 
yaklaşık 1 yıldır da görmüyorum. Yasin HAYAL kardeşim olur. Ahmet İSKENDER mahallede kapı 
komşumuzdur. Kırtasiye işiyle uğraşır. Muhammet İSKENDER Ahmet İSKENDER'in kardeşidir. 
İrfan ÖZKAN'ı mahalleden tanırım fazla samimiyetim yoktur. Ne işle meşgul olduğunu 
bilmiyorum.

Benim bu konular hakkında söyleyeceklerim bunlardan ibarettir, ifademe ekleyecek başka 
bir husus yoktur, ifademi hiçbir baskı ve tesir altında kalmadan kendi hür iradem ile verdim, 
demiştir.

23/08/2008 tarihli Savcılık ifadesinde; "Emniyette verdiğim ifadem doğrudur, bana aittir.
Ben Yasin Hayal'in abisiyim. Hrant Dinlc'in öldürülmesi olayına katıldığı iddiasıyla kardeşim 

hakkında benden bilgi almak amacıyla 25.01.2007 tarihinde ifademe başvurulmuştu. Bu ifadem 
sırasında doğrudan bana olay günü nerede olduğum sorulmadığı ve kendim de biraz bu olaydan 
tedirgin olduğum için İstanbul'da olduğumu söylememiştim. Ancak daha sonra Trabzon Cumhuriyet 
Başsavcılığında alınan ifademde bu hususları belirtmiştim.

Olay tarihinden yaklaşık 10 gün önce annem İstanbulda ticaretle uğraşan dayım İlyas ile 
telefonla görüşmüş, annem kendisine iş aradığımı söyleyince dayım olan İlyas Hayal bir inşaat işine 
başladığım, İstanbul'a gelip çalışabileceğimi söylemiş. Bunun üzerine ben de tarihini şu anda net 
olarak hatırlamadığım bir tarihte otobüsle İstanbul'a gelerek Ümraniye İlçesinde ikamet eden
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dayımın evine gittim. Daha sonra dayımın ortaklığını yaptığı şirket tarafından yapılan inşaat 
şantiyesine gittim. Oradaki konteynırda kalıp gündüzleri ustabaşıhk, geceleri de inşaat bekçiliği 
yapmaya başladım. Yaklaşık bir hafta çalıştıktan sonra dayıma yaptığım işin bana göre olmadığım 
söyleyerek aylılacağımı kendisine bildirdim ve ona Trabzon'a döneceğimi söyledim. Hatta dayım 
bana harçlık olarak 300 YTL para verdi ve ben otobüse binerek Trabzon iline geldim. Trabzon'a 
geldiğim günün akşamıda Hrant Dink'in öldürüldüğünü gazete ve televizyonlardan Öğrendim. Ben 
otobüsle yola çıktığım gün Hrant Dink öldürülmüş ancak ben bu olayı duymamıştım. Trabzon'da 
otobüste indiğimde hatırladığım kadarıyla sabah saat 7 ile 10 arasıydı. Muhtemelen de öğleden 
sonra saat 3 yada 4 arasında Harem veya Dudullu Tepe Üstün'den otobüse bindim. Zira otobüs 
yolculuğu yaklaşık 18 saat sürmektedir.

2003 yıllarında Sarıgazi Tüylüoğlu Ekmek Fırınında yaklaşık 1.5 yıl çalıştım, daha sonra 
burdan ayrıldım, Trabzon İline gittim. Daha sonra Bodrum'da bulunan bir arkadaşım orada iş 
olduğunu söyleyerek beni çağırdı ve Bodrum'a giderek orada Mangalcı Piknik Restaurant isimli bir 
yerde çalıştım. Daha sonra İstanbul'a bir kez geldiğimde daha önce İstanbul'da çalıştığım ekmek 
fırınına gittim ancak buraya ziyaret etmek amacıyla gitmiştim, burada çalışmadım.

Hrant Dink'in öldürüldüğünü öğrenene kadar bu ismi daha önce hiç duymamıştım. Hatta 
televizyonda annem ile birlikte görüntülerini izlerken Hrant Dink'in yerde yatan görüntüsünde 
ayakkabısının delik olduğunu gören annem bu duruma ağlamıştı. O zaman daha bu olayı Yasin 
Hayal'in yaptığını öğrenmemiştik. Ben böyle bir olayın kardeşim tarafından gerçekleştirileceğini 
bilseydim böyle bir olaya kesinlikle müsade etmezdim. Kardeşim de bu işin içinde olmazdı.

Ben hayatımda Erhan Tuncefi hiç görmedim. Ben uzun süre Trabzon'dan da uzak olduğum 
için kardeşimin bu arkadaşlarını tanımıyorum. Bu olaya katıldığı söylenen Ahmet İskender ve Ersin 
Yolcu’yu mahalleden tanırım. Zeynel Abidin ve Ogün Samast'ı tanımıyorum.

Soruldu; Gizli tanığın yaptığı teşhis işlemini kabul etmiyorum. Zira ben bu olaya kesinlikle 
katılmadım. Bu eyleme katılanların birçoğunu tanımam. Gözaltına alındıktan sonra resimlerim 
gazeleterde yayınlandı, bu aşamadan sonra yapılan teşhisi kabul etmiyorum. Suçsuzum." şeklinde 
beyanda bulunmuştur.

Mahkememizdeki savunmasında; Olayla hiçbir alakam yoktur. İfadelerimi tam 
hatırlayamadığım için yani tesadüf yani İstanbul’dan cinayetin işlendiği gün bir saat sonra çıkışım 
tamamen tesadüf yani hiçbir şey değil, dedi.

10) Sanık NUMAN ŞİŞMAN
19/03/2007 tarihli Savcılık ifadesinde; "2004 yılı Trabzonda McDonalds bombalamasının 

olduğu tarihte ben Trabzondaydım ve tarihten 2-3 ay kadar önce cezaevinden çıkmıştım ve işsizdim. 
McDonalds isimli iş yerini bombalandığını olaydan 2-3 gün sonra öğrendim. Halk arasında bu işi 
YASİN HAYAL yapmış şeklinde konuşuluyordu. O şekilde duydum. Ancak bombalama sonrası 
YASİN HAYAL ile görüşmedim. Kendisini görmedim. Olay sonrası sivil polisler beni almıştı ve 
bana YASİN' in kalabileceği öğrencie evlerini sormuştu. Bende kendilerine bekar öğrenci evlerinin 
olabileceği semtleri söyledim. Ancak bilmediğim İçin ev adreslerini veremedim. Daha sonra beni 
bıraktılar.

Ben olay sonrasında kesinlikle YASİN’ in kaldığı öğrenci evlerine gitmedim ve ona herhangi 
suretle bir yardımda bulunmadım. Kimlerin evinde kaldığım da bilmiyorum. Sonradan 
yakalandığını öğrendim. Benim herhangi bir suçum yoktur" şeklinde beyanda bulunmuştur.

19/03/2007 tarihli Sorgu Hakimliğindeki ifadesinde; "Benim bu olaylarla uzaktan 
yakından bir alakam yoktur, ben 20 Şubat 2006 tarihinden beri uzun dönem askerim, ayrıca tedavi 
görmekteyim, ben Yasin Hayal'i her şahsın tanıdığı gibi tanıyorum, mahallemizde oturmaktadır,
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Trabzon'da McDonalds'm bombalanmasından bir iki gün sonra ben de duydum, Yasin'a aradıklarını 
duydum, 2-3 gün sonra sivil istihbarat beni aldı, Yasin Hayal'in nerede olduğunu sordular, ben 
kaldığı yeri bilmiyordum, soma arkadaşlarını benden sordular, ben de bildiğim kadarıyla söyledim, 
Yasin Hayal'in sabit ikametgahını bilmiyordum, üniversiteli öğrenciler mahalleye geliyorlardı Yasin 
ile görüşüyorlardı, ben de öğrencilerin kaldığı yeri sabit ikametgah olarak değil de sadece semt 
olarak gösterdim, ben Yasin Hayal'i kendi evimde misafir etmedim, ben ailemle ikamet etmekteyim, 
suç örgütüyle herhangi bir irtibatım yoktur." şeklinde beyanda bulunmuştur.

Mahkememizdeki savunmasında; Benim bu olayla uzaktan yakından bir ilgim yoktur atılı 
suçlamaları kabul etmiyorum. Yasin Hayal'in bombalama eylemini yaptığında ben cezaevinden yeni 
çıkmıştım. Ramazan ayıydı o zaman Yasin Hayal gece davulculuğu yapıyordu. Daha sonra ben 
Yasin Hayal'i hiç görmedim. Mahalleye istihbaratçılar çöktü. Jandarma polis bizi de aldılar. Bize 
Yasin'in nerede olduğunu sordular ve bilmediğimizi söyledik, ben istihbarat görevlilerince alınınca 
bana Yasin'in arkadaşlarını sordular. Ben evlerini tam olarak bilmediğimden semt olarak gösterdim 
sonra da beni bıraktılar olayla benim ilgim yoktur, dedi.

11) Sanık İRFAN ÖZKAN
04/03/2007 tarihli Emniyet ifadesinde; Bu tarihten beş ay kadar önce ben ve Ogün 

SAMAST ile Kardelen Internet Cafede oturuyor internete giriyorduk. Bir süre sonra Yasin HAYAL 
geldi. Bir müddet sohbet ettik. Sonra Yasin HAYAL bana "Erhan TUNCEL'in yanma gidelim" dedi. 
Ogün SAMAST'ta yanımızda idi. Bunun üzerine ben, Yasin HAYAL ve Ogün SAMAST Erhan 
TUNCEL'in Teknikel sitesinde bulunan birinci katta olan evine gittik. Evde Erhan TUNCEL 
yalnızdı. 5-10 dakika oturduktan sonra Yasin HAYAL hiç bir şey söylemeden Ogün SAMAST ile 
yan taraftaki odaya geçti. Erhan TUNCEL kendisi ile birlikte kalan ve KTU'de öğrenci olan Seyfı 
YARIMBAŞ'a (biz ona Beşikdüzülü Seyfı baba derdik) ait olan bilgisayarı bana verdi. Ben de oyun 
oynadım, bu esnada da Erhan TUNCEL ile sohbet de ediyorduk. Erhan TUNCEL bana bir kitap 
yazacağını söyledi. Ancak bu kitabın adını ve konusunu şu an hatırlamıyorum. Ben de McDonalds'ı 
bombalama olayım mı yazacaksın dedim. O da yok diyerek bir roman yazacağını söyledi. Yasin 
HAYAL ve Ogün SAMAST'm yan taraftaki odada ne yaptıklarını Erhan TUNCEL'e sorduğumda, 
bilmiyorum herhalde sohbet ediyorlar dedi. Yaklaşık iki saat kadar sonra Yasin HAYAL ve Ogün 
SAMAST odadan çıkarak yanımıza geldi. Ben biraz bozulmuştum. Onlara ne konuşuyordunuz diye 
sordum, onlar da bir şey yok dediler ve evden çıktık.

Yasin HAYAL, tarihten 5-6 ay önce bir silah alacağını bana söyledi. Ben de kendisine silah 
alma, sen sinirli bir adamsın dedim. Aradan bir hafta geçtikten sonra Yasin HAYAL bana bir adet 
7,65 mm çaplı el yapımı bir silah aldığım söyledi ve bu silahı gösterdi. Ben kendisine bu silahı 
taşımamasını, mahkemesinin devam ettiğini söyledim. Ayrıca tarihini tam olarak hatırlamasam da 
Erhan TUNCEL, bana ve Numan ŞİŞMAN'a 2 adet tabanca gösterdi. 1 tanesi 7.65 siyah, diğeri ise 
9 mm siyah idi. Erhan TUNCEL bunlardan 9 mm çapında olan silahı satmak istediğini ve müşteri 
bulmamızı söyledi. Ancak ben herhangi bir müşteri bulma davranışında bulunmadım. 19.01.2007 
tarihinde İstanbul'da gazeteci Hrant DİNK'in silahlı saldırı sonucu öldürülmesi olayını o akşam 
haberlerden duydum. Ertesi gün öğleyin Afet evlerindeki Durak kahvehanesine gittiğimde bu 
eylemi Ogün SAMAST'm gerçekleştirdiğini kahvehanedekilerden öğrendim. Hepimiz şaşırdık ve 
Ogün SAMAST'm bu eylemi neden gerçekleştirdiğine anlam veremedik. Ertesi gün aynı 
kahvehaneye gittiğimde Yasin HAYAL, Ersin YOLCU, Ahmet İSKENDER ve Abdullah AKÇAY'ı 
polisler tarafından götürüldüğünü öğrendik. Bunun üzerine kendisine iş yaptığım, Abdullah 
AKÇAY'ın babası İbrahim AKÇAY ile emniyete geldik ye durumu sorduk. Abdullah AKÇAY'm 
Yasin HAYAL'in yanında bulunmasından dolayı yakalandığını öğrendik. Daha sonra ben eve gittim.

O dönem içerisinde Jandarma belediye hoparlörü ile "Jandarma harici sivil görevlilere 
görüşmeyin, bilgi vermeyin" şeklinde anons geçti. Bu anonsun edildiği günden sonraki birkaç gün
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içinde Pelitli'de Kardelen İnternet Cafe sahibi Salih BAL beni telefonla aradı ve kafeye çağırdı. Ben 
geliyorum dedim. Sonrasında beni cep telefonumdan uzman çavuş olduğunu söyleyen bir şahıs 
aradı ve "kafeye acele gel" dedi. Bu numarayı hatırlamıyorum. Kayıt da etmedim. Ben de kafeye 
gittim. Adını hatırlamadığım ancak görsem hatırlayacağım resmi kıyafetli bir komutan (muhtemelen 
uzman çavuş, beyaz yüzlü, hafif kilolu, 170 boylarında, yüzü hafif tombul) kafede idi. Burada 
polise bilgi veren şahıslara dilekçe yazdırıp polisten şikâyetçi olmalarını istiyorlardı. Hatta Ümit 
ÖKSÜZ isimli Pelitli'den bir şahıs polis hakkında Jandarmanın düzenlediği şikâyetçi tutanağım 
imzalamıştı. Sonra beni yanlarına çağırdılar. Bu komutan bana "polis seni almış" dedi. Bende 
"nerden biliyorsun" dedim. O da bana "siviller söylüyor, polisten şikâyetçi ol" dedi. Bende 
"şikâyetçi olmam, şikâyetçi olacak sebep yok" dedim. Komutan sesini yükselterek şikâyetçi olmam 
konusunda ısrar etti. Bende "devleti devlete mi şikâyet edeyim" dedim. Bu arada Kardelen Internet 
Cafe sahibi Salih BAL "imzala da git" dedi. Salih BAL’m bunu demesinin sebebi jandarmanın bir 
an önce internet kafeden ayrılmasını istediği içindi. Ben imzalamadım ve ayrıldım. Sonrasında 3-4 
gün sonra polis tarafından alınıp bilgi almam yapıldı. Hrant DİNK olayı ile alakalı bildiklerim 
bunlardan ibarettir.

Hrant DİNK eyleminden sonra tarihini tam hatırlamasam da Pelitli'den Ümit ÖKSÜZ ile 
olan bir muhabbetimizde "Ogün SAMAST, Hrant DİNK eyleminden önce İstanbul'a gidip geldi. 
Döndüğünde cebinde bir tomar 20lik banknotlar halinde para vardi. Bana da verdi." Şeklinde sözler 
söyledi. Ancak Ogün SAMAST'ın İstanbul’a gidip gitmediğini bilmiyorum. Bu konunun doğru olup 
olmadığını da bilmiyorum.

Ümit ÖKSÜZ ayrıca Ogün SAMAST'ın kendisine "İstanbul’dan birileri geldi. Ben, Yasin 
HAYAL ve Erhan TUNCEL Trabzon'da bir yerde toplantıya gittik. Bu toplantıda İstanbul’dan gelen 
şahıslar vardı. Hrant DİNK vurulacak kim yapar şeklinde bir konu geçti. Hatta böyle bir soru 
sordular. Ben de ben vururum dedim ve herkes alkışladı" dediğini söyledi. Ben de Ümit ÖKSÜZ’e 
bu toplantıda kimler varmış, nerde yapılmış diye sordum. O da bana "bunu söylersem hayatım 
tehlikeye girer" dedi, Eğer bu konuyu Ümit ÖKSÜZ’e sorarsanız detaylı bilgi verebilir.

Ben bu eyleme herhangi bir destek ve yardımda bulunmadım. Bu eylem olmadan önce 
herhangi bir bilgim olmamıştır. Olsaydı polise ve güvenlik güçlerine bilgi verirdim.

Ben Yasin HAYAL isimli şahsı 1990 yılından bu yana tanırım. Kendisi benim mahalleden 
samimi arkadaşım olur. 1990-2004 yılları arasında normal bu arkadaşlığımız devam etti. Bu dönem 
İçerisinde bana İncil dağıttığı ve Müslümanlara para verip dinlerinden dönmelerini istediğinden 
dolayı bir papazı dövdüğünü anlatmıştı. Yasin HAYAL bu konuyu herkese anlatır ve gurur duyardı. 
Yasin HAYAL genel olarak dindar ve beş vakit namazında bir insandı. En önemli dikkat çeken 
özelliği ABD’ye olan düşmanlığı idi. Özellikle ABD’nin Irak’a girmesinden sonra her fırsatta ABD 
aleyhine sözler söylerdi.

Tarihini tam hatırlamasam da bir gün Yasin HAYAL Meydan Parkı çevresinde birçok 
çocukla oturuyordu. Şu an kim olduklarını hatırlamıyorum. Ben yanma gittim ve "Ne yapıyorsun" 
dedim. O da bana "Çeçenistan’a cihada gideceğim, para topluyorum" dedi. Ben vazgeçirmeye 
çalıştım ancak vazgeçmedi. Sonrasında pasaport, para ve vize işlerim hallettiğini söyledi. 
Sonrasında gitti. Gittiğini kesin olarak biliyorum. Yaklaşık 10 gün kadar sonra geri döndü. Yasin 
HAYAL’e sorduğumda Çeçenistan'a gittiğini ancak ülkeye giriş yapamadığını, burada çeçen bazı 
şahıslarla tanıştığım, bu şahısların kendisine bize adam değil para lazım dediklerini ve sonrasında 
geri döndüğünü söyledi.

Ayrıca o dönemde bana Başbakan’ın Trabzon'a gelmesine yakın bomba ihbarı yaptığını ve 
uçağın yarım saat geç iniş yaptığım söyledi. Bu ihbar için telefonla ararken Serdar ERGENÇ isimli 
şahsın yanında olduğunu söyledi. Hatta Serdar ERGENÇ'in cep telefonundan arama yaptığını 
söylemişti. Yasin HAYAL bu olayı bana bu konudan dolayı yakalanıp serbest kaldıktan sonra 
anlatmıştı.



Ben Trabzon ilinde McDonald's eylemi olduğu gün yani 24.10.2004 günü çalışmış olduğum 
yine bize ait olan Özkan Büfede idim. Yanıma Numan ŞİŞMAN (şu an Yalova'da asker) isimli şahıs 
geldi ve bana "Yasin HAYAL McDonald'sa bomba attı ve ayağından yaralı, şu an Fmdıklı'da 
bekliyor" dedi. Ben pek inanmadım. Çünkü tanıdığım Yasin HAYAL böyle bir şey yapmazdı. 
Sonrasında Numan ŞİŞMAN bana kendi pantolonundaki tentirdüyot lekelerini gösterince inandım 
ve beraber Yasin HAYAL’in yanma gitmek üzere Fındıklı bölgesine gittik ancak Yasin HAYAL 
orada değildi. Bunun üzerine Numan ŞİŞMAN bana "Yasin HAYAL Afet evlerde Erhan....isimli bir 
şahıs var. Üniversitelidir. Muhtemelen onun yanına gitmiştir" dedi. Sonrasında ben ve Numan 
ŞİŞMAN Erhan TUNCEL'e ait olduğunu öğrendiğim eve gittik. Ben evin yerini bilmiyordum. Beni 
Numan ŞİŞMAN götürdü. Kapıyı çaldık ve içeri girdik. Erhan TUNCEL yalnızdı. Ben Erhan 
TUNCEL'i ilk defa burada gördüm. Numan ŞİŞMAN ise Erhan TUNCEL'i daha önceden 
tanıyordu. Ben Erhan TUNCEL'e "Yasin nerde" diye sordum. O da bana "Sen kimsin" dedi. Ben de 
"Yasin'in arkadaşıyım" dedim. Hatta bir süre tartıştık. Sonrasında Erhan TUNCEL, "Yasin 
HAYAL'in Konaklar mahallesinde bulunan öğrenci evinde" dedi. Bunun üzerine ben ve Numan 
ŞİŞMAN beraber Numan ŞİŞMAN'ın tarifi ile Konaklar Mahallesinde bulunan eve gittik. Eve 
gireceğimiz esnada sonradan ismini Erbil SUSAMAN olarak öğrendiğim (üniversiteli-Orman 
Fakültesinde okuyormuş) şahısla karşılaştım. Bu şahsı ilk defa burada gördüm. Kapıda birbirimizi 
tanımadığımızdan biraz şüphelendik sonrasında tartıştık. Sonra ben, Numan ŞİŞMAN ve Erbil 
SUSAMAN beraber içeri girdik. Yasin HAYAL içeride ayaklarını uzatmış yatıyordu. Tv'den Mc 
Donald's eylemini seyrediyordu. Hatta ayağından yaralı idi. Ayağına bir çivi girmiş ve pansumanı 
yapılmıştı.

Somasında ben Yasin HAYAL'e "Neden böyle bir eylem yaptın" dedim. O da bana "ABD'yi 
protesto etmek için yaptım. Ayrıca Ramazan ayında açıktan yemek veriyorlar" dedi. Ben de "Sen 
bombayı atarken çocukların doğum günü partisi varmış, ya çocuklardan biri ölseydi" dedim. Yasin 
HAYAL de bana "Ramazan ayında parti vermeselerdi" dedi. Bir müddet oturduk. Hatta ben Yasin 
HAYAL'e teslim ol dedim. O da kabul etmedi. Teslim olması konusunda ısrar ettim ancak yine de 
kabul etmedi. Sonrasında Erbil SUSAMAN bize kahvaltı hazırladı. Bu esnada evde Ben, Yasin 
HAYAL, Numan ŞİŞMAN, Erbil SUSAMAN ve isimlerini hatırlamadığım 2 üniversite öğrencisi 
vardı. Bir müddet oturduktan sonra ben ve Numan ŞİŞMAN beraber evden ayrıldık.

Bir gün sonra yani 25.10.2004 günü tekrar Numan ŞİŞMAN ile buluşarak Yasin HAYAL'in 
yanına gittik. Eve gittiğimizde kapıyı Erbil SUSAMAN açtı. Ancak Yasin HAYAL evde yoktu. 
Erbil SUSAMAN bana "Yasin HAYAL bir alt sokaktaki öğrenci evine taşındı, siz yola çıkın ben 
arkadaşları ararım balkondan el sallarlar" dedi ve tarif etti. Bu ev hemen 20-30 metre ileride idi. 
Sonrasında ben ve Numan ŞİŞMAN bu eve gittik. Kapıyı üniversite öğrencilerinde biri açtı. Yasin 
HAYAL içeride idi. Bu esnada evde Ben, Yasin HAYAL, Numan ŞİŞMAN ve isimlerini 
hatırlamadığım 2 üniversite öğrencisi vardı. Bir süre muhabbet ettik. Yine ben Yasin HAYAL'e 
teslim olması konusunda ısrar ettim. O da bana ayağım iyileşsin sonrasında bakarız dedi. 
Sonrasında ben ve Numan ŞİŞMAN evden ayrıldık. Burada gördüğüm iki üniversite öğrencisi ile 
bir gün önce diğer evde gördüğüm üniversite öğrencileri aynı şahıslardır.

O gece eve gittim. Gece evde iken sivil Jandarmalar beni aldılar. Yasin HAYAL'i sordular. 
Ben de bilmediğimi söyledim. Israr ettiler hatta silahlarını falan çıkartıp biz de siviliz askerlik 
burada kaldı gibi laflar ettiler. Ancak ben Yasin HAYAL'in yerini söylemedim. Çünkü benim 
samimi arkadaşımdı ve de Yasin HAYAL ile en son görüşmemde ayağının iyileşmesini beklediğim 
için yerini söylemedim. Eninde sonunda yakalanacağım da biliyordum.Sonrasmda aynı gece beni 
bıraktılar. Benim herhangi bir ifademi almadılar. Bu olaydan dolayı da polisçe gözaltına alınmadım.

Bir gün sonra yani 26.10.2004 günü tekrar Numan ŞİŞMAN ile buluşarak Yasin HAYAL'in 
yanma gittik. Eve gittiğimizde kapıyı üniversiteli öğrencilerden birisi açtı. Ancak Yasin HAYAL 
evde yoktu. Kapıyı açan şahsa sorduğumda Yasin HAYAL’in yerini bilmediğini söyledi. Bunun 
üzerine ben evden ayrıldım ve yolda karşılaştığım Erhan TUNCEL'e önceki akşam sivil
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jandarmanın evime gelerek Yasin HAYAL'i bana sorduklarını söyledim Ve Erhan TUNCEL'e Yasin 
HAYAL'in nerede olduğunu sordum. O da bana jandarmanın kendisine de Yasin HAYAL hakkında 
soru sorduklarını söyleyerek bana Yasin HAYAL için "Maçka'ya gitti" dedi. Sonraki günlerde birkaç 
kez Erhan TUNCEL ile yolda karşılaşıp görüştük. Sonrasında Yasin HAYAL'in İstanbul ilinde 
yakalandığını öğrendim.

Benim Yasin HAYAL'in bu eylemi yaparken giymiş olduğu elbiselerin akıbeti hakkında 
herhangi bir bilgim bu an için yoktur.

Sonrasında Yasin HAYAL tutuklandı. Bu eylem ile alakalı devam eden Mahkemesine ben, 
Erhan TUNCEL ve Yasin HAYAL'in ailesi giderdik. Ben birinci mahkemeye gidemedim ancak 
Erhan TUNCEL’in gittiğini arkadaşlardan öğrendim. Mahkemede duruşmalara Erhan TUNCEL hiç 
girmezdi salonda veya dışarıda beklerdi. Genelde mahkeme çıkışlarında Erhan TUNCEL ortadan 
kaybolurdu. Bu vesile ile zamanla ben ve Erhan TUNCEL arkadaş olmaya başladık. Zaman zaman 
evine de giderdim. Erhan TUNCEL ile tanışmam ve samimiyetim böyle başlamıştır. Erhan 
TUNCEL bana Mc Donald's eyleminde bombayı kendisinin hazırladığını söyledi. Kız kaçıran 
fişeklerin barutu ile bir düzenek hazırlayıp içerisine çivi ve inek pisliği koyduğunu ve bu şekilde 
bombayı hazırladığını anlatmıştı. Bu duruma ben çok bozuldum. Erhan TUNCEL'i zaten 
sevmezdim bu durumdan iyice şüphelenmeye başladım. Çünkü Yasin HAYAL içeride Erhan 
TUNCEL dışarıda idi. Bunun üzerine ben Yasin HAYAL'in serbest kaldığı duruşma öncesinde bir 
fırsatım bulup, duruşmaya girerken Yasin HAYAL'e "Bu duruşmada serbest kalmazsan Erhan 
TUNCEL'i okuyacağım yani polise anlatacağım" dedim. O da bana "kesinlikle böyle bir şey 
yapma" dedi. Zaten Yasin HAYAL de bu duruşmada serbest kaldı.

Tahliye olduktan sonra bir gün ben ve Yasin HAYAL, Erhan TUNCEL'in evine giderken ben 
Yasin HAYAL'e, "Erhan seni kullanıyor" dedim, O da bana onu bir gün döveceğini söyledi. Ancak 
böyle bir şey olmadı. Hatta mahallede bir ara tartışmışlardı Sebebini ise bilmiyorum. Bir müddet 
sonra Yasin HAYAL, Erhan TUNCEL ile tekrar samimi oldu.

Yasin HAYAL cezaevinde son 4 ayını Bayrampaşa'da yatmıştı. Beraber yattığı arkadaşları 
hakkında hep iyi arkadaşlar derdi. Bazıları ile birkaç kez mektuplaşmış. Bunu kendisi bana söyledi.

Yine bir gün ben ve Yasin HAYAL, Erhan TUNCEL'in evinde iken Yasin HAYAL'le 
havadan sudan muhabbet ediyorduk. Bu esnada Erhan TUNCEL bana "Yasin HAYAL'in Mc 
Donald'sm bombalama olayından önce, Trabzon maçının oynandığı, hatta maçın bitiminde 
Trabzonspor galip gelip her tarafta maytap ve silah seslerinin geldiği bir günde Afet evlerde 
yukarıda bulunan bir inşaatın içerisinde Yasin HAYAL ile birlikte bomba yapıp denemek amacı ile 
patlattıklarını, bu bombayı 10 milyon liraya mal ettiklerini söyledi. Bu bombayı kız kaçıran, inek 
pisliği ve çivileri bir kutu içerisine koyup iki ucunun birbirine değerek patladığını" söyledi.

Yine bu sohbetlerin birisinde Yasin HAYAL bana "McDonald's eyleminde iki kat iki tane 
pantolon giydiğini, üste mont ve şapka giydiğini, eylemi yaptıktan sonra kaçarken şapka ile montu 
rus pazarı civarında herhangi bir tezgahın altına attığını" söyledi. Ancak pantolonunu çıkarıp atıp 
atmadığını söylediğini hatırlamıyorum.

Yasin HAYAL Afganistan, Filistin, Irak ve Çeçenistan'daki savaş haberlerini yakından takip 
ederdi. Erhan TUNCEL 'in evinde olduğumuz esnada Çeçenistan'da savaş görüntülerini izlerdik. 
Evde bulunan arkadaşlardan Yasin HAYAL ve Erzurumlu arkadaş Tekbir getirirlerdi. (Bu şalısın 
kim olduğunu bilmiyorum ve yüzünü hatırlamıyorum.) Yorumlar yapılırdı. Bu yorumların 
Müslümanlara zulüm yapıldığını ve Çeçen direnişleri desteklediklerini söylüyorlardı.

Bu tarihten yaklaşık 1 hafta kadar önce de Numan ŞİŞMAN (şu an Yalova'da asker) beni 
telefonla aradı ve son olaylar ile alakalı askerde yazılı ifade verdim dedi,

Yasin HAYAL bu eylemden dolayı cezaevine girdi ve çıktıktan sonra ben Erhan TUNCEL 
ve Yasin HAYAL'in olduğu bir ortamda Erhan TUNCEL "Ben patlamanın gerçekleştiği anda Mc
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Donald'sm karşı tarafında bulunuyordum ve Yasin HAYAL'in bombayı koymasını bekliyordum, 
Bomba patladıktan sonra Yasin HAYAL Çömlekçi istikametine doğru kaçmaya başladı, ben de 
arkasından gittim, Sonra Yasin HAYAL'in Şana-Yomra minibüsüne binerek gittiğini, ama kendisine 
Yasin HAYAL'i soran polislere Araklı minibüsüne binerek gittiğini söylediğini ve polisleri 
yanılttığını" bize anlattı.

Ben Veysel TOPRAK isimli bir şahsı hatırlamıyorum. İfademin önceki bölümlerinde iki 
üniversiteli şahıs şeklinde belirttiğim şahıslardan birisi bu olabilir. Benim anlattıklarım doğrudur. 
Bunun dışındakileri kabul etmiyorum.

Ben Alper ESİRGEMEZ isimli bir şahsı hatırlamıyorum. İfademin önceki bölümlerinde iki 
üniversiteli şahıs şeklinde belirttiğim şahıslardan birisi bu olabilir. Benim anlattıklarım doğrudur. 
Bunun dışındakileri kabul etmiyorum.

EKREM FURAT'm hakkımda söyledikleri ile ilgili herhangi bir şey söylemek istemiyorum. 
Bu ifadeyi kabul etmiyorum.

555 574 06 90 ve 0 544 921 19 34 telefon numaraları bana aittir. Miktad KOT benim Pelitli 
beldesinden arkadaşım olur. McDonalds ve Hrant DİNK eylemi ile alakasını bilmiyorum. Salih 
HACISALİHOĞLU isimli şahsı da tanırım. Erhan TUNCEL tanıştırdı. 3-4 kez görüşmüşümdür. 
MC Donalds ve Hrant DİNK eylemi ile alakasını bilmiyorum.

OGÜN SAMAST'ı Pelitli'den çocukluğumdan bu yana tanırım. Samimiyetim yoktur. Yaşı 
küçük olduğundan pek fazla bu şahısla takılmam. ERHAN TUNCELİ Yasin HAYAL'in Mc 
Donald's eyleminden sonra tanıdım. Şahısla olan ilişkilerimi ifademin önceki bölümlerinde 
anlattım. TUNCAY UZUNDALı tanımam. SEYFİ YARIMBAŞ'ı Erhan TUNCEL'in ev arkadaşı 
olduğundan tanırım. Samimiyetim yoktur. SALİH HACISALİHOĞLU'yla beni Erhan TUNCEL 
tanıştırdı. Tarihini tam olarak hatırlamasam da ben pantolon alacağım bir gün Erhan TUNCEL bir 
arkadaşı olduğunu söyleyerek bu şahsın giyim dükkânına götürdü. Bu şeklide tanıştık. Birkaç kez 
yolda karşılaştım. Hatta telefonumu verdim. Birkaç kez telefonla görüştüm. Benim Kadir BULUT 
isimli bir arkadaşımı sormuştu. Kadir BULUT Restauranfta Göksu Tavernada çalışıyordu. Salih 
HACISALİHOĞLU Restaurant'ta biriyle tartıştığı için Kadir BULUT'ta onu soracaktı. Ancak Hrant 
DİNK ve Mc Donald's olayı ile alakaları hakkında bilgim yoktur. SÜLEYMAN 
HACISALİHOĞLU’nu tanımam. COŞKUN İĞCİ'yi ismen tanımıyorum. Ama Yasin HAYAL'in 
yanında gördüm. Halasının kapıcısı olarak tanıştırdı. Ne iş yaptığını bilmiyorum. Fazla bir 
samimiyetim yoktur. YASİN HAYAL'i 1990 yılından beri tanırım. Pelitli'den arkadaşım olur. 
Samimiyiz. AHMET İSKENDER'İ Pelitli'den tanırım. Fazla samimi değilim. Pelitli'de kırtasiye 
dükkanı olup olmadığını bilmiyorum. ERSİN YOLCU'yu Pelitli'den tanırım. Yaşı benden küçük 
olduğundan fazla samimi değilim ama denk geldiğinde merhabalaşır hal hatır sorardık. ZEYNEL 
ABİDİN YÂVUZ'u Pelitli'de tanırım. Pelitli'de herkes onu hırsız olarak tanır. En son duyduğuma 
göre mahallede üç çocuğa bıçak attığını bilirim. Ama tutuklanmadı. Yaşı benden küçük olduğundan 
dolayı samimiyetim yoktur. MİKTAT KOT'u Pelitli'den tanırım. Samimiyiz. Kendisi kartonpiyer işi 
yapıyor. İyi bir çocuktur. ENGÎN YILMAZ'ı Pelitli'de Ahmet Canbali Lisesi'nde okurken tanıdım. 
Yaşı benden küçük olduğu için fazla samimi değiliz. Birbirimizi gördüğümüz yerde merhabalaşır 
hal hatır sorarız. Şuan ne iş yaptığını bilmiyorum. VEYSEL TOPRAK, ALPER ESİRGEMEZ, 
OSMAN ALPAY'ı tanımıyorum. MURAT ATALAR'ı Pelitli'den tanırım. Yaşı küçük olduğundan 
dolayı fazla bir samimi değilim. MUHAMMET İSKENDER'İ Pelitli'den tanırım. Ahmet 
İSKENDER'in kardeşidir. Yaşı küçük olduğundan fazla bir samimi değilim. EKREM FURAT'ı 
Pelitli'de Erhan TUNCEL'in evinden tanırım. Samimi değilim.

Ben bildiklerimi yukarıda açık bir şekilde anlattım. Benim McDonald's eyleminin 
gerçekleşmesi ve Hrant DÎNK isimli şahsın öldürülmesi olaylarında herhangi bir yardımım ve 
bilgim olmamıştır. Tek hatam Yasin HAYAL'in Trabzon ilinde, McDonald's eylemini 
gerçekleştirdikten sonra yerini güvenlik kuvvetlerine bildirmemem olmuştur. Bu konuda hatalıyım.
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Pişmanım. İhbar etmememin sebebi çocukluk arkadaşım olması sebebi ile samimiyetim olmasıdır. 
Ayrıca ben Yasin HAYAL'i saklama amaçlı herhangi bir yardımda bulunmadım. Yanma sadece 
sağlık durumunu kontrol etmek için gittim. Ben bu eylemleri hiçbir zaman onaylamadım. Bu 
eylemleri tasvip etmiyorum. Ben bu eylemler ile alakalı hiç kimseye para ve maddi yardımda 
bulunmadım, bu eylemler ülkemize zarar veren eylemlerdir. Yasin HAYAL’e teslim olması 
konusunda telkinlerde bulundum. O da kabul etmedi. TCK 221'den faydalanmak istiyorum. Bu 
konu hakkında anlatacaklarım bunlardan ibarettir. İfademe ekleyecek başka bir husus yoktur, 
ifademi hiçbir baskı ve tesir altında kalmadan kendi hür iradem ile verdim, dedi.

05/03/2007 tarihli Savcılık ifadesinde; "Benim emniyet müdürlüğünde vermiş olduğum 
ifadem doğrudur. O ifademi tekrar ediyorum.

O ifademde de detayları ile anlattığını gibi bundan 5 ay kadar önce ERHAN TUNCEL' in 
evinde bulunduğum sırada YASİN HAYAL ve OGÜN SAMAST eve gelerek daha doğrusu internet 
kafede iken YASİN benıde alarak birlikte ERHAN' ın evine gittik YASIM ve OGÜN ayrı bir odaya 
girerek iki saat kadar konuştular. ERHAN ve ben dışarıda kaldık. Ben ERHAN'a sorduğumda 
bilmediğini herhalde sohbet ettiklerini söyledi. Onlar çıktıktan sonra kendilerine ne konuştuklarını 
sorduğumda bana birşey söylemediler.

Ben YASİN HAYAL McDonlads olayı nedeniyle cezaevine girip çıktıktan sonra o tarihlerde 
YASİN' de 1 adet 7.65 mm çaplı tabanca olduğunu görmüştüm YASİN bana göstermişti. Ayrıca 
yine yakın tarihlerde yani HRANT DİNK cinayetinden çok önce ERHAN TUNCEL' de bana ve 
NUMAN ŞİŞMAN' a 2 adet tabanca göstermişti.

HRANT DİNK cinayetinden bir süre sonra işten çıkacağım sırada Kardelen kafenin sahibi 
olan SALİH BAL isimli şahıs bana telefon ederek iş çıkışı kafeye uğramamı söyledi. Bende yola 
çıktım. Yolda iken adını şimdi unututuğum bir uzman çavuş bana telefon ederek kendisini tanıttı ve 
Kardelen internet kafede beni beklediklerini söyledi, kafeye gittiğimde jandarmaların orada ifade 
alarak mahallenin çocuklarına aldıkları ifadeleri imzalattıklarını gördüm. İmza attarken gördüğüm 
kişi bizim mahalleden ÜMİT ÖKSÜZ idi. Jandarma Uzman çavuşu bana sivil polislerin daha önce 
bazı şahısların HRANT DİNK olayı nedeniyle gözaltına aldıklarını daha sonra bıraktıklarını 
benimde sivil polisler tarafından alınan kişilerden olduğumu bu nedenle polisten şikayettçi olmamı 
ifademi alacaklarını ve bana imzalatacaklarını söyledi. Ben kendisine Devleti, Devlete mi şikayet 
edeceğim. Benim alındığımı size kim söyledi diye sordum. Uzman çavuş bana sivil polislerin 
söylediğini söyledi. Ancak ben o tarihe kadar polis tarafından alınmamıştım ve ifade vermemiştim. 
Bunu jandarmaya söylemedim. Bu şekilde konuşarak ve uzman çavuşun ifade ve imza alma talebini 
kabul etmeyerek oradan ayrıldım. Bu olaydan 3-4 gün sonra Trabzon' da polisler beni alarak 

■ ifademi aldılar.
HRANT DİNK' in öldürülmesi olayından önceki bir tarihte tam hatırlayamadığım bir tarihte 

ÜMİT ÖKSÜZ ile görüştüğümüz sırada ÜMİT bana OGÜN SAMAST ' ı yakın bir tarihte İstanbul' 
a gidip geldiğini döndüğünde cebinde bir tomar 20 lik banknotlar halinde para olduğunu, kendisinin 
de borç istemesi üzerine ona da para verdiğini ayrıca, OGÜN' ün kendisine İstanbul' dan birilerinin 
geldiğini, YASİN HAYAL, ERHAN TUNCEL ve OGÜN SAMAST' m Trabzon’ da bu şahıslarla 
birlikte bir toplantı yaptıklarını, bu toplantıda HRANT DİNK vurulacak kim yapar şekilinde soru 
sorulduğunu, OGÜN' ün ben vururum şekilinde gönüllü olduğunu ve herkesin onu alkışladığını 
bana anlattı. Ben de ÜMİT'e bu toplantıda kimler varmış, nerde yapılmış diye sorduğumda, ÜMİT 
bana bunları söylersem hayatım tehlikeye girer şeklinde cevap verdi.

McDonalds bombalamasının olduğu tarihte televizyonlar olayı verirken NUMAN ŞİŞMAN 
bana gelerek bomba olayını YASİN HAYAL' in yaptığını söyledi. Ben önce inanmadım. Sonra 
NUMAN bana kendi pantolonuna dökülmüş olan tentirdiyot lekelerini gösterince ve YASİN' in 
yaralı olduğunu söyleyince inandım. NUMAN bana YASİN' in Fındıklıkta beklediğini söyleyince 
önce oraya gittik. YASİN' i bulamadık. Sonra NUMAN YASİN' in ERHAN TUNCEL ' in arkadaşı
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olduğunu onunun evinde bulunabileceğini söyleyince ERHAN’ ı arayıp eve gittik. Ancak YASİN 
orada da yoktu. ERHAN bize YASİN' nin ERBİL SUSAMAN isimli şahsın evinde olduğunu 
söyleyerek NUMAN’ a tarif etti. Bu eve gittiğimiz sırada kapıda ERBİL ile karşılaştık ve beraber 
içeri girdik. İçeride YASİN’ in yattığını ayağından yaralı olduğunu pansuman yapılmış olduğunu 
gördüm.

YASIN’ e bu eylemi niçin yaptığını sorduğumda bana Amerika’ yı protesto etmek için 
yaptığını söyledi. Ben YASİN ile bu sahfada iki defa görüştüm. Birincisi anlattığını şekilde ERBİL' 
e ait evde idi. İkincisi ise bir gün sonra ERBİL’ in evine gittiğimde YASİN' in buradan ayrıldığını, 
başka bir eve gittiğini söylediler. NUMAN ile birlikte bu ikinci eve gittik. Ancak bu evin sahiplerini 
tanımıyorum. Yine içeride birkaç üniversite öğrencisi vardı. Ben herki defasında da YASİN' e polise 
teslim olmasını söyledim. YASİN ilkinde kabul etmedi, ikinci konuşmamda ise ayağı iyleştikten 
soma teslim olacağını söyledi.

Beni gördüğüm kadarıyla birinci evde bulunan ve benim tanımadığım üniversite öğrencisi 
oldukların tahmin ettiğim şahıslar ile ikinci evde karşılaştığım şahıslar aynı şahıslardı.

Aynı gece Jandarmalar beni alarak K.T. Üniversitesinde bulunan Jandarma birimine 
götürdüler ve YASİN' in nerede olduğunu sordular. Ancak ben YASİN' in teslim olmaya ikna olması 
nedeniyle ve kendisinin teslim olmasının onun yönünden daha iyi olacağım düşünündüğüm için 
birşey söylemedim. Jandarmalar aynı gece benim ifademi yazılı almadılar sadece sözlü beyanımı 
alıp bıraktılar. O olay nedeniyle polis tarafından da ifadem alınmadı.

YASİN HAYAL bombalama olayı nedeniyle yakalanıp, cezaevine girdikten sonra cezevinde 
bulunduğu dönemde ve tahliyesi sonrasında değişik zamanlarda ERHAN TUNCEL bana patlayan 
bombayı kendisinin hazırlayarak YASİN' e verdiğini ve olay sırasında kendisinin de YASİN' in 
yakınında olduğunu anlattı. Hatta YASİN in cezaevinde bulunduğu dönemde Duruşmaya getirildiği 
sırada kendisi ile görüşerek, eğer bu duruşmada serbest bırakılmassa ERHAN TUNCEL’ in 
olaydaki rolünü polise anlattacağımı söyledim. YASİN ise kesinlikle böyle bir şey yapma şeklinde 
cevap verdi. Zaten YASİN o duruşmada da serbest bırakılmıştır. Sonrasında YASİN ve ERHAN ile 
birlikte olduğumuz bir ortamda her ikisi bana patlayan bombadan önce başka bomba yapıp deneme 
amacıyla patlattıkları, o patlamayı Trabzon sporun galip geldiği bir maç sonrası patlamanın fark 
edilmemesi için yaptıklarını, bombayı 10 milyon liraya mal ettiklerini YASİN' in olay sırasına iki 
kat pantolon giymiş olduğunu, eylem sonrası kaçarken şapkasım ve montunu Rus pazarı civarında 
bir tezgahın altına attığını anlatmışlardı.

Bunda bir hafta kadar önce halen Yalova' da askerlik yapmakta olan NUMAN ŞİŞMAN beni 
telefonla arayarak bu olaylarla ilgili olarak kendisinden yazılı ifade alındığım, bana söyledi.

ERHAN TUNCEL ile Mc Donalds patlamasını konuşurken bana olay sonrası YASİN'in 
Çömlekçi istikametine doğru kaçarak Yomra minibüsüne bindiğin ancak, polisler kendisine YASİN' 
i sorduklarında Araklı minibüsüne bindiğini söyleyerek onları yanılttığını bana anlatmıştı.” şeklinde 
beyanda bulunmuştur.

05/03/2007 tarihli Sorgu Hakimliğindeki ifadesinde; "Atılı suçlamaları kabul etmiyorum, 
ben örgüt üyesi değilim, suçluyu da kayırmadım, emniyette ifademi vermiştim okunmasını talep 
ediyorum. Dedi.

Emniyette vermiş olduğu 04.03.2007 tarihli emniyet ifadesi okundu şüpheliden soruldu ; 
Bana okunan ifadem doğrudur tekrar ediyorum dedi.

Ben Trabzon 'daki McDonals isimli iş yerinin bombalanmasını aynı gün Numan ŞİŞMAN 
isimli arkadaşımdan öğrendim. O bana bu olayı Yasin HAYAL'in yaptığını söyledi, inanmadım, 
beraberce Erhan TUNCEL 'in evine gittik ancak orada yoktu daha sonra ERBİL isimli bir üniversite 
öğrencisinin evine gittik Yasin HAYAL oradaydı bu evde benim ile birlikte Numan ŞİŞMAN, 
ERBİL, Yasin HAYAL ve ismini hatırlayamadığım bir kişi daha vardı, ben kendisine teslim
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olmasını söyledim, ayağım iyleşsin sonra teslim olurum dedi, ben emniyetteki ifademi anlattığım 
şekilde tekrar ediyorum bu olayla yani bombalama olayıyla Yasin HAYAL'in tek başına hareket 
etmediğini yanında başkalarının da olduğunu tahmin ettim, Yasin HAYAL'e yardım eden suç 
ortaklarının da kimler olduklarını bilmediğimden ve o kişilerden de çekindiğimden dolayı Yasin 
HAYAL'i ihbar etmedim, teslim olacağını tahmin ediyordum, suç kastım yoktur, suçsuzum." 
şeklinde beyanda bulunmuştur.

Mahkememizdeki savunmasında; Ben 1990 yılından beri Pelitli'de oturmaktayım. 
Babamın marketi vardır orada oturduğumdan dolayı oradaki şahıslarla da arkadaşlığım vardır. 
Benim iddianamede belirtildiği gibi atılı suçlamayla yakından uzaktan ilgim yoktur. Ben Yasin 
Hayal'i çocukluktan beri tanırım, mahalle arkadaşımdır. Ogün Samast'm çocukluğunu bilirim. 
Zeynel Abidin, Ersin yolçu, Ahmet İskender, Tuncay hepisi bizim mahallenin çocuklarıdır 
dolayısıyla atılı suçlamayla benim ilişkim yoktur hatta ben cezaevindeyken de mahkemeye dilekçe 
gönderdim.

Vermiş olduğum ifadeler doğrudur aynen tekrar ediyorum, jandarma bize o zamanlar Yasin 
Hayal'in yerini soruyordu. Arkadaş çevresini soruyorlardı. Yerlerini biliyorsanız söyleyin 
demişlerdi, hatta bize bunun yerini söylerseniz suçunuzun hafifleyeceğini cezasının az olacağını, 
Yasin'i ikna etmemizi istemişlerdi, hatta numan Şişman'ı ben yanıma alıp Yasin'in yamna gittim.

( Jandarmanın bize söylediklerini Yasin Hayal'e anlattık kendisine teslim olmasını söyledim. O 
zaman Yasin Hayal, erbil Susam’ın evindeydi, başka bir yere geçmişti, o evde iki tane üniversite 
öğrencisi vardı, ancak buradaki şahıslar olup olmadığım bilmiyorum çünkü buradaki sanıklan 
tanımıyorum, demiştir.

12) Sanık VEYSEL TOPRAK
22/02/2007 tarihli Emniyet ifadesinde; Ben 2002 Mayıs ayında Erhan TUNCEL ile Aksu 

Otelde düzenlenen Elazığlılar gecesinde tanıştık, Erhan TUNCEL ile daha önceden merhabalığımız 
vardı. Ama samimi değildik, bundan 6 ay sonra Erhan TUNCEL beni ve Kredi ve Yurtlar 
Kuramından arkadaşım olan Alper ESİRGEMEZ'i evine davet etti. Bana ev arkadaşı aradığını 
söyledi. Ben de kabul ederek Alper ESİRGEMEZ ile 2003 Şubat ayında Erhan TUNCEL ile beraber 
kalan Fırat KÖKSAL'm yanına taşındık, biz Erhan TUNCEL ile 2004 Mart ayma kadar beraber 
kaldık, daha sonra Erhan TUNCEL bizden aldığı kira paralarını yatırmadığından, evdeki 
sorumluluklarını yerine getirmediğinden dolayı ayrılmayı düşündük ve Erhan TUNCEL de evden 
kendisinin ayrılmayı istediğini Söyledi. Bizden bir hafta süre istedi. 2004 Haziran ayında evden 

( ayrıldı. Nereye gittiği hakkında bilgim yoktur. Erhan TUNCEL'le kaldığım süre içerisinde Erhan 
TUNCEL'in arkadaşı olduğunu bildiğim Yasin HAYAL ve mahalleden arkadaşları gelirdi. Evde 
günlük olaylardan askerlik hatıraları, futboldan ve milliyetçi duygulardan bahsedilirdi. Hrant DÎNK 
isimli şahıstan bahsedildiğini hiç duymadım. Ben Hrant DÎNK isimli şahsı gerek öğrenci olduğum 
Trabzon'da gerekse mezun olduktan soma duymadım, tanımam, Hrant DÎNK ismini olayın olduğu 
günden 1 gün sonra televizyondan öğrendim. Evde televizyon seyretmediğimden ve herhangi bir 
ilgim olmadığından dolayı Hrant DÎNK isimli şahsı 1 gün sonra televizyondan öğrendim. 
Trabzon'da öğrenci olduğum yıllarda Hrant DÎNK ismi yanımda hiç konuşulmadığından dolayı, 
böyle bir olayın olacağından bir bilgim yoktur. Olayın faili olan Ogün SAMAST'ı hiç görmedim ve 
tammam.Yasin HAYAL'İ ise bizim eve geldiğinde futboldan konuşurduk ama fazla bir 
samimiyetimiz yoktu. Hrant DÎNK öldürüldükten sonra Trabzon'da ev arkadaşlığı yaptığım Erhan 
TUNCEL ve evimize gelip gittiğinden dolayı tanıdığım Yasin HAYAL'İ televizyonda gördükten 
sonra yine Trabzon'da ev arkadaşlığı yaptığım. Alper ESİRGEMEZ'in şu an hatırlayamadığım avea 
numarasından bana ait olan 0555 204 01 27 nolu telefonumu olaydan 1 hafta sonra arayarak bana 
"gazeteye ve televizyona baktın mı diye sordu Yasin HAYAL ve Erhan TUNCEL'in fotoğraflarının 
bulunduğunu, bak neler yapmışlar diye söyledi." Hrant DÎNK isimli şahsın öldürüldüğünü söyledi.
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Daha sonra ara sıra Alper ESİRGEMEZ ile yaptığımız telefon görüşmelerimizde bu olayla ilgili 
olarak ben bir çok kişiye yazık oldu. Yaptıkları işe bak dedim. Erhan TUNCEL çocuklara yazık etti 
diye söyledim.

2001 yılı eylül ayında KTÜ Elektrik Elektronik bölümünü kazanmıştım. Ve Trabzon Kredi 
Yurtlar Kurumunda kalmaya başladım. Bu dönemde oda arkadaşlarım, Şenol AKDUMAN; Yüksel
SAĞIR, Ekrem FIRAT, M urat.....ve Irak'lı Dilovan isimli şahıslardı. Ayrıca Alper ESİRGEMEZ
isimli okul arkadaşı ile de muhabbetim vardı. İlk sene İngilizce hazırlık okudum. İlerleyen 
dönemlerde kalmış olduğum yurdun şartları ve arkadaşlarımız ile yaşadığımız problemlerden dolayı 
ben Alper ESİRGEMEZ, Yüksel SAĞIR ve Ekrem FIRAT yurttan çıkmaya karar verdik. Bu 
dönemde yani 2002 yılında Erhan TUNCEL İle de tanıştık. Erhan TUNCEL benim hemşerim olur 
ve KATÜ'de okuyordu. 2002 Mayıs ayında da Trabzon Aksular Otelde düzenlenen Elazığlılar 
gecesinde de Erhan TUNCEL'i gördüm hatta muhabbet ettik. Muhtemelen 2003 Ocak ayında Erhan 
TUNCEL, beni ve Alper ESÎRGEMEZ'i Trabzon Konaklar Mahallesindeki evine davet etti eve 
gittiğimizde Erhan TUNCEL, Fırat KOKSAL ve ismini burada öğrendiğim Tuncay UZUNDAL 
isimli şahıslar vardı. Tuncay UZUNDAL bana Kredi Yurtlar Kurumunda kaldığım söyledi bu 
ziyaretimizin sonunda Tuncay UZUNDAL ile beraber Kredi Yurtlar Kurumuna dönerken Erhan 
TUNCEL'in ev arkadaşı aradığım söyledi bu konu ile alakalı Erhan TUNCEL ile uzun bir müddet 
görüştük. Sonunda 2003 Şubat ayında Alper ESİRGEMEZ ile birlikte Erhan TUNCEL'in Konaklar 
Mahallesindeki evine taşındık. Bu dönem içerisinde hatırladığım kadarıyla Yasin HAYAL, Miktat 
KOT ve mahalleden bazı şahıslar Erhan TUNCEL'in yanına ziyarete gelirlerdi. Bu ziyaretlerde 
yemek yiyip çay içip muhabbet ederdik. Zaman zaman Irak savaşı ve milliyetçilik konularında da 
muhabbetler olmuştur. Ancak Erhan TUNCEL bu şahısların yanında kendini milliyetçi ve 
Müslüman birisi olarak tanıtsa da onların bulunmadığı zamanlarda karı kız ve içki alemlerine 
takılırdı. Bir dönem sonra ev sahibimizin tanıdığı ve evin kirası ile ilgilenen Abdurrahman 
DURMUŞ beni 0555 204 01 27 numaralı cep telefonumdan aradı ve görüşmek istedi ben de bu 
şahsın Trabzon Merkezde bulunan Mimarlık bürosuna gittim sorun Erhan TUNCEL'in bizden almış 
olduğu ev kirası ve fatura paralarını karı kız ile yemesi idi. Bunu bize "Siz temiz çocuklarsınız 
dikkatli olun" dedi. Bizde bunun üzerine Fırat KOKSAL ile birlikte Erhan TUNCEL'i İktisat 
fakültesinde bulduk ve bir hayli tartıştık. Erhan TUNCEL de bana "Ben size bir şerefsizlik yaptım 
ben artık sizin ile kalamam" dedi. Yaklaşık 3 ay bu şekilde geçti ve evde ortam devamlı geriliyordu. 
En sonunda Erhan TUNCEL 2004 Haziran ayında eşyalarını alarak bizim evden ayrıldı ancak 
nereye gitti ve kiminle ev tutuğunu bilmiyorum, bize olan borcunu da ödemiyordu. Ara sıra okulda 
görüyordum sadece selâmlaşıyorduk. O dönemlerde hatırladığım kadarıyla Erhan TUNCEL BBP 
kanalıyla Nizam-i Alem Ocaklarına gidip geliyordu. Ayrıca tanımadığım ismin Yaşar CİHAN olarak 
bildiğim Cihan Kömürlerinin sahibi ile Erhan TUNCEL'in kömür işi yaptığım duydum. Ayrıca 
Erhan TUNCEL'in Ahmet isimli bir hemşerisi Trabzon'a geldiğinde bizim ile kalmıştı. Erhan 
TUNCEL evden ayrılmadan kısa bir süre önce de Yasin HAYAL'in geçmiş zamanlarda bir rahibi 
dövdüğünü bir sohbet ortamında söylemişti.

2004 Ekim ayında Trabzon İlinde gerçekleşen Mc Donald's bombalanması eyleminden sonra 
Yasin HAYAL bizim Konaklar Mahallesindeki evimize geldi. Bu sırada evde ben Alper 
ESİRGEMEZ (0542 637 02 65 Babası MİT'den emekli), Osman ALPAY (KTÜ Elektrik Elektronik 
mezunu Tokat'ta yaşar 0505 522 84 64) Şenol AKDUMAN (KTÜ Bilgisayar Mezunu Uşak'ta yaşar 
Şuan asker 0535 694 86 08) isimli okul arkadaşlarımız da evdeydi (Ekrem FIRAT mezun olmuş 
evden ayrılmıştı) Yasin HAYAL 1-2 saat sonra bizim evde iken yerel Tv kanallarım açmamızı 
söyledi. Hatırlamadığım bir kanalı açtığımızda Trabzon İlinde meydana gelen Mc Donald's 
patlamasından bahsediyordu. Yasin HAYAL bizim evde ben, Alper ESİRGEMEZ, Osman ALPAY 
ve Şenol AKDUMAN'ın bulunduğu bir ortamda bu eylemi kendisinin gerçekleştirdiğini söyledi. 
Biz de çok şaşırdık ve niye yaptığını sorduk o da bize "ABD'nin Irak'taki işgalini protesto etmek 
için yaptığını" söyledi. Biz nasıl yaptın diye sorduğumuzda "Bakkaldan bir kutu torpil aldığını, çivi
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ile beraber karıştırdığını, bir şişe veya kavanoza dökerek yaptığını ve bu eylemi tek başına 
yaptığını, hatta eylem esnasında bir bayanı kurtarmak için yaralandığını, Erhan TUNCEL'in de bu 
eylemden haberdar olduğunu" söyledi. Yasin HAYAL bacağından yaralıydı. Aynı gün akşam üzeri 
Erhan TUNCEL, İrfan ÖZKAN (Gazete ve Tv'lerde görmüştüm ) ve Yasin HAYAL'in iki arkadaşı 
bizim eve geldiler sonrasında Erhan TUNCEL, Yasin HAYAL ve diğer iki şahıs ayrı bir odada 
konuştular ama ne konuştuklarım bilmiyorum. Tanımadığım bu iki şahıs şaşkın, telaşlı ve Yasin 
HAYAL bu eylemi nasıl yapar düşüncesinde idiler . Erhan TUNCEL ise oldukça sakindi, ben Erhan 
TUNCEL'i yanıma çağırdım ve "Yasin HAYAL'i al götür bizi ne hallere soktun" dedim. Bunun 
üzerine Erhan TUNCEL, Yasin HAYAL'e saklanacak yeni bir yer bulmak üzere evden ayrıldı ve bir 
süre sonra geri döndü ve ev bulamadığını Yasin HAYAL'i yarın başka bir eve götüreceğini söyledi. 
Bir müddet sonra Erhan TUNCEL, İrfan ÖZKAN ve diğer iki şahıs evden ayrıldılar Yasin HAYAL 
gece bizde kaldı. Biz bu konuyu Trabzon'da yabancı olduğumuzdan ve Yasin HAYAL'i kavgacı 
olarak bildiğimizden kimseye söyleyemedik. Ancak Yasin HAYAL'in bizde kaldığı gece "Öğrenci 
olduğumuzu problem yaşamak istemediğimizi ve evden ayrılması gerektiğini Yasin HAYAL'e 
söyledik, Yasin HAYAL de "Haklısınız sabah evden ayrılacağım" dedi Erhan TUNCEL de zaman 
zaman bize gelerek Yasin HAYAL'i kontrol etti ve eylemden sonra iki gece (Eylemin olduğu gün 
gecesi ve diğer gece) yattıktan sonra sabah evden "İstanbul'da akrabalarım var ancak ben Rize'ye 
gideceğim diye evden ayrıldı. Aynı sabah Erhan TUNCEL bize geldi ve Yasin HAYAL'i sordu biz 
de Rize'ye gittiğini söyledik. Erhan TUNCEL daha sonra Yasin HAYAL'in evde olmadığını ve Rize 
iline gittiğini duyunca evden ayrıldı. 2-3 gün sonra Erhan TUNCEL tekrar eve gelerek Yasin 
HAYAL'in İstanbul ilinde yakalanarak göz altına alındığını söyledi. Biz de Erhan TUNCEL'e bir 
daha bizim eve gelmemesini ve bizimle bir daha görüşmemesini söyledik, Yasin HAYAL'i bizim 
eve getirdiğinden dolayı bizden özür diledi daha sonra evden ayrıldı. Bu 2-3 gün içerisinde ( Yasin 
HAYAL yakalanmadan önce) Erhan TUNCEL ile görüşmedik, en son olarak Erhan TUNCEL'le 6 
ay sonra uzaktan selâmlaştık. Kendisi ile bir daha görüşmedim.

Bana sorulan; Ekrem (Hatay'lı bir şahıs) Ekrem FIRAT'tır ifademin yukarıki bölümlerinde 
anlattığım gibi kalmış olduğum yurttan beraber kaldığım, aynı odayı paylaştığım okul arkadaşımdır. 
2005-2006 eğitim yılında mezun oldu cep telefon numaraları 0535 883 68 96, 0555 704 64 02 dir. 
Erbil isimli şalısın soyadını bilmiyorum. KTÜ Orman Fakültesi öğrencisiydi. Erhan TUNCEL'in 
arkadaşıdır. Cep telefonunu bilmiyorum. Mehmet YILMAZ Trabzon Çimentoda mühendistir. 
Elazığlıdır. Erhan TUNCEL'in arkadaşıdır. Telefon numarasını bilmiyorum.

Bana sorulan bu şahıslardan Erhan TUNCEL, Yasin HAYAL, Tuncay UZUNDAL ve Miktad 
KOT isimli şahısları ifademin üst kısmında belirttiğim şekilde tanırım. Diğer şahısları hiç 
görmedim ve tanımam.

Benim bu konular hakkında söyleyeceklerim bunlardan ibarettir, ifademe ekleyecek başka 
bir husus yoktur, ifademi hiçbir baskı ve tesir altında kalmadan kendi hür iradem ile verdim, 
demiştir.

23/02/2007 tarihli Savcılık ifadesinde; "Emniyete verdiğim ifade doğrudur tekrar ederim . 
Orada da ayrıntıları ile anlattığım gibi bir dönem ERHAN TUNCEL ile birlikte aynı evde 
kalmıştık. Daha sonra onun olumsuz tutumu ve bize olan kira borçlarını ödememesi nedeniyle onun 
evinden ayrılarak daha doğrusu ERHAN bizim kaldığımız evden ayrılarak başka bir eve taşındı. 
ERHAN TUNCEL ile birlikte kaldığımız dönemde ERHAN’ m arkadaşı olan YASİN HAYAL ve 
bazı mahalle arkadaşları eve gelirlerdi. Burada çeşitli konulardan sohbetler yapılırdı. Ancak 
herhangi siyasi eylem ya da plan konuşulmadı.

Netice olarak ERHAN TUNCEL 2004 yılı Haziran ayında bizim evden ayrılarak bir ev 
tutup eşyalarım yerleştirdi. Ancak sonra kimlerle birlikte oturduğunu bilmiyorum. Çünkü daha önce 
bahsettiğim mesele nedeniyle aramız soğuktu ne yaptığım takip etmedim. Ancak bir ara KTÜ 
Üniversitesinde öğrenci olan EKREM FIRAT isimli şahıs ile kısa bir dönem aynı evde kaldıklarını
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duymuştum.

ERHAN TUNCEL bizim evde kaldığı dönemlerde bir sohbet ortamında YASİN HAYAL’ in 
geçmiş dönemde Trabzon’ da bir rahip dövdüğü konusu geçmişti.

2004 yılı Ekim ayı içerisinde YASİN HAYAL bizim evimize geldi. Bu tarihte evde ben ve 
ev arkadaşlarım ALPER ESİRGEMEZ, OSMAN ALPAY ve ŞENOL AKDUMAN bulunuyordu. 
YASİN HAYAL bize televizyonu açmamızı söyleyince Trabzon Mc Donalds’ ta bir patlama 
olduğunu öğrendik ve YASİN bize bu eylemi kendisinin yaptığını söyledi. Niye yaptığını 
sorduğumuzda Amerika’ nın Irak’ ta yaptığı işgali protesto etmek amacıyla yaptığını söyledi. Nasıl 
patlattığını sorduğumuzda bir kutu torpil,. Çivi ve malzemeleri karıştırarak bir şişe veya kavanoza 
koymak suretiyle bir bomba yaptığını anlatarak ERHAN TUNCEL’ in de bu işten haberi olduğunu 
ancak eylemi kendisinin yaptığını anlattı. Daha sonra YASİN bize bacağını gösterdiğinde 
bacağından yaralı olduğunu da anladık.

YASİN’ in benim bildiğim kadarıyla bizde kalmış olduğu 1.5 gün süre zarfında elbise 
değiştirdiğini yada kanlı pantolonunu çıkararak bizde bıraktığına ilişkin bir şey hatırlamıyorum. 
Ancak böyle bir şey olsaydı biz o pantolonu zaten atardık Bende hatırlardım. Bildiğim kadarıyla 
YASİN bize hangi kıyafetle geldiyse aynı şekilde yaralanmış olduğu pantolonuyla gitmiştir. Zaten 

- ^  geldiğinde biz onun yaralı olduğunu da anlamamıştık. Kendisi pantolonunu sıyırıp bize bacağını 
( gösterdiğinde bezle sarılı olduğunu ve yaralanmış olduğunu anlamıştık.

YASİN’ in bizde kaldığı gece bizim eve ERHAN TUNCEL ve isminin İRFAN ÖZKAN 
olduğunu emniyette öğrendiğim simaen tanıdığım bir şahıs ile hiç tanımadığım iki yada üç kişi 
birlikte geldiler. Bu iki yada üç kişiyi tam olarak hatırlamıyorum. Ancak hatırladığım kadarıyla 
YASİN’ in mahalle arkadaşları olması gerekir. Tahminim yirmili yaşlarda kişilerdi Bu kişilerin hal 
ve hareketlerinden anladığım kadarıyla olayı yeni duymuş ve YASİN’ in böyle bir iş yapmasına 
şaşırmış vaziyette idiler. ERHAN TUNCEL ise sakin bir tavır sergiliyordu. Bu kişilerle birlikte 
YASİN HAYAL ayrı bir odaya girerek aralarında görüştüler. Ancak biz hane halkı içeride kaldık ve 
ne konuştuklarını duymadık. Daha sonra bu şahıslar evden ayrıldılar. Bunun üzerine ben YASİN’ e 
evde problem olmaması bakımından buradan ayrılması gerektiğin söyleyince YASİN’ de ertesi gün 
ayrılacağını ve Rize’ ye gideceğini bana söyledi ve ertesi gün evden ayrıldı.

YASİN’in evden ayrıldığı gün içerisinde ERHAN TUNCEL bizim eve gelerek YASİN’ i 
sordu. Bende kendisine ayrıldığını ve Rize’ye gideceğini bize söylediğini anlattım. Bu olaydan 
sonra YASİN ve ERHAN ile bir daha görüşmedik. Sadece ERHAN ile okul kampusün de 
karşılaştığımız zamanlarda uzaktan selamlaşırdım." şeklinde beyanda bulunmuştur.

( 23/02/2007 tarihli Sorgu Hakimliğindeki ifadesinde; "Ben 2001-2006 yılları arasında
Trabzon'da KTÜ'de Elektronik Elektrik bölümünü okudum, 2003 Şubat ayından itibaren 1 yıl kadar 
Erhan Tuncel ile aynı evde kaldık, evde benden başka Alper Esirgemez, Osman Alpay ve Şenol 
Akduman vardı bu arkadaşlar Erhan'dan sonra eve geldiler, ev kirasını ödemeyince tartıştık evden 
ayrıldı başka bir yerde kalmaya başladı. Erhan bizde kalırken Yasin zaman zaman bize ziyarete 
geliyordu, Yasin'le Nizamı Alem Ocaklarından tanışmışlar, bildiğim kadarı ile Yasin benzinlikte 
simit satıyordu, Erhan ya da Yasin'in söylediğini hatırlamıyorum ama bir sohbet ortamında Yasin 
Hayafin geçmişte Trabzon'da bir rahip dövdüğü söylenmişti, 2004 Ekim ayı içerisinde Yasin eve 
geldi, evde Alper, Osman ve Şenol'la oturuyorduk, Yasin bize Trabzon'daki McDonalds'ı 
bombaladığını söyledi, neden böyle bir şey yaptığını sorduğumuzda Amerikanın Irak'ta yaptığı 
işgali protesto amacı ile yaptığını söyledi, bunu nasıl yaptın diye sorduğumuzda bir kutu torpil, çivi 
ve başka malzemeleri cam bir şişeye koyup bomba yaptığını ve bu şekilde bombaladığını söyledi, 
bu işten Erhan'ın da haberi olduğunu bize söyledi, biz korktuk çekindik, hatta Yasin bize kendisinin 
yaptığını ispat için bacağını gösterdi, bacağını açtığında ayak bileği üzerinde kanlı bir bez vardı, 
aynı akşam Erhan eve geldi, yine Yasin'in daha sonra ismini emniyetten öğrendiğim arkadaşı îrfan 
Özkan geldi. Bunlar Yasin'in mahalle arkadaşı diye hatırlıyorum, biz o akşam Erhan'ın tavırlarından
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bu işten haberi olduğunu öğrendik hatta o da bizim tedirgin davranışımız nedeni ile Yasin'i bize 
gönderdiği için özür diledi ve başka bir yere götüreceğini söyledi, gelen kişiler ile Yasin ve Erhan 
ayrı bir odaya aldılar orada yarım saat kadar konuştular, Yasin o gece bizde kaldı, ev arkadaşlarımla 
birlikte biz korktuk hatta polise gitmeyi de düşündük ama Yasin ve çevresinden korktuğumuz için 
bir an önce evden gitmesini istedik çünkü ben ve ev arkadaşlarım sadece okumak için Trabzon'da 
kalıyorduk, bizim bu işlerle bir alakamız olmadığı için ertesi gün zaten evden de ayrılacağını 
söyleyinee sesimizi çıkarmadık, ertesi gün Erhan eve gelerek Yasin'i sordu, Rize'ye gittiğini 
söyledik bu olaydan sonra Yasin ve Erhan bizim eve gelmediler, Yasin'le hiç konuşmadık, Erhan'la 
yolda bir iki kez karşılaştık sadece selâmlaştık, dediğim gibi ev arkadaşlarımla da konuştuk, 
Yasin'in bomba attığını ve tehlikeli biri olduğunu düşündüğümüz için bizim de canımıza 
kastedeceğini düşünerek kimseye bir şey söylemedik, olayların bu şekilde gelişeceğini bilse idim 
tabii ki vatandaşlık görevini yapar ihbar ederdim bundan dolayı pişmanım. Ben Nisan ayında askere 
gideceğim, 17 yıldır aynı adreste kalıyorum." şeklinde beyanda bulunmuştur.

Mahkememizdeki savunmasında; Ben Trabzon'da üniversitede okuduğum sırada eve 
çıkmak istedim bu nedenle hemşehrim olan Erhan Tuncel ile birlikte bir ev tuttuk daha doğrusu 
onlartutmuştu, ben onların yanma gittim. Fırat Koksal, Alper Esirgemez vardı o sıralarda bu 2003 
yılı Şubat dönemindeydi o sıralarda Yasin Hayal bir iki kez Erhan'ın yanına eve gidip geliyordu, 
daha sonra Erhan ev kirasını ev sahibine vermeyince bunu da öğrendik kendisine neden bunu 
böyle yaptın diyince parayı çar çur ettiğini söyleyince kabul edip eşyalarını alıp evden ayrıldı Erhan 
Tuncel'in oturduğumuz evden ayrıldıktan 6-8 ay sonra Yasin Hayal evimize geldi, kapı çaldı baktık 
Yasin gelmişti,i çeriye buyur ettik, oturdu bir iki saat sohbet ettikten soma televizyonu açmamızı 
istedi, o sırada benim yanımda Alper Esirgemez vardı, açtığımızda yerel haberleri gördüğümüzde 
Trabzon'daki Mc.Donald'sın bombalanma hadisesini haber olarak veriyordu o da kendisinin 
yaptığım söyledi Erhan Tuncel'in de kendisini bizim eve gönderdiğini biraz sonra Erhan Tuncel 
gelip kendisini alacaklarını söyledi, aradan çok zaman geçmedi Erhan Tuncel ve yanlarında şu an 
hatırlamadığım bir iki kişi geldi onları bir odada yanlız bıraktık konuştular. Ben onları yalnız 
bıraktım. O sırada evde Şenol Akduman, Alper Esirgemez, Osman Alpay ile birlikte kalıyorduk 
onlarla biz ayrı odada oturduk. Hatta onlara biz Yasin Hayal'in böyle bir eylem yaptığını söyleyince 
onlar inandırıcı bulmadılar. Daha sonra Erhan Tuncel bizim kaldığımız odaya geldi ya kusura 
bakmayın sizin başınızı ağrıttık ben Yasin'i alıp götüreceğim bende özür dileme Yasin'i bir an önce 
al götür buradan dedim. Daha sonra Erhan gitti tekrar geri geldi Yasin'i bırakacak yer bulamadım 
dedi. Kendisi sonra gidince biz de Yasin'den çekindiğimizden dolayı McDonald'sa bomba atmış 
kişinin bize zarar vereceğini düşünerek bizde öğrenciydik çekindik kaba kuvvete de 
başvuramayacağımızdan ötürü o gece bizde kalmasına ses çıkartamadık. Ertesi gün Erhan Tuncel 
geldi. Bu durumu Erhan'a izah ettik. Daha sonra bizde baktık olacak gibi değil Yasin Hayal'a biz 
öğrenciyiz bize zarar verirsin dedik o da sabahleyin çekip gitti ben o günden sonra Yasin'i hiç 
görmedik. Bu olay ben ve ev arkadaşlarım olan kişilerin iradesi dışında gelişmiştir tahliyemi talep 
ediyorum, dedi.

13) Sanık ALPER ESİRGEMEZ
25/02/2007 tarihli Emniyet ifadesinde; Benim Hrant DÎNK cinayeti ile ilgili hiçbir bilgim 

yoktur. Bu olayı herkes gibi ben de basından öğrendim. Olayla ilgili adı geçen Erhan TUNCEL'i 
Karadeniz Teknik Üniversitesinde tanıyorum. 2002 yılında Karadeniz Teknik Üniversitesi İşletme 
Bölümünde okurken, kalmış olduğum Kredi ve Yurtlar Kurumunun yurdunda tanıştığım Veysel 
TOPRAK aracılığı ile tanıdım. Veysel TOPRAK aynı zamanda Erhan TUNCEL'in hemşerisi olur. 
Erhan TUNCEL ile Fırat KOKSAL beraber Öğretmen Ömer ÇEBİ Caddesi Elmah Sokak No:3/l 
Trabzon sayılı adresteki öğrenci evinde kalıyorlardı ve yanlarına arkadaş almak istiyorlardı, ben ve 
Veysel TOPRAK ise yurttan ayrılıp ev tutmak istiyorduk, biz Erhan TUNCEL ve Fırat KÖKSAL'a 
beraber kalabilirmiyiz şeklinde teklif götürdüğümüzde onlar da bu teklifimizi kabul ettiler. 2003
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yılının Şubat ayında Veysel TOPRAK ile beraber Erhan TUNCEL ve Fırat KÖKSAL'ın kalmış 
oldukları eve yerleştik. Ancak 2004 yılının Mayıs ayında Erhan TUNCEL'e vermiş olduğumuz kira 
parasım harcayarak ev sahibine vermediği için tartışarak Erhan TUNCEL'i evden çıkardık. Erhan 
TUNCEL ile aynı evde kaldığımız dönemde Yasin HAYAL, Erhan TUNCEL ile beraber ara sıra 
bizim eve gelirdi. Ancak benim fazla bir diyalogum yoktu bu gelip gitmelerinde Yasin HAYAL ara 
sıra Amerikanın Irak'a zulüm yaptığını ve hatta Irak'a gitmek istediğini söylüyordu, biz ise ona 
senin ne işin var oralarda gidip öleceksin şeklinde telkinlerde bulunuyorduk. 2006 yılında 
üniversiteden mezun oldum. Okul arkadaşlarımla zaman zaman telefonla görüşürüm. Ancak Erhan 
TUNCEL ve Yasin HAYAL ile okuldan mezun olduktan sonra telefonla ve yüz yüze hiç 
görüşmedim. Hrant DÎNK'in öldürülmesi olayını medyada öğrendikten sonra, bu olayın içerisinde 
Trabzon'dan tanıştığım Erhan TUNCEL ve Yasin HAYAL'in olduğunu öğrenince Veysel TOPRAK'ı 
0 505 648 37 12 nolu ablamın adına kayıtlı benim kullanmış olduğum telefonla aradım. Hrant 
DİNK cinayetini Erhan TUNCEL ve Yasin HAYAL'in karıştığını başlarına ne işler açtığını 
konuştuk. Yasin HAYAL ve Erhan TUNCEL'i tanımamızdan dolayı bizim hakkımızda herhangi bir 
soruşturma açılır mı bize bir şey olur mu, Yasin HAYAL'in daha önceden Mc. Donalds'ı bombalama 
eylemi var bizim de başımız belaya girer mi şeklinde konuştuk. 23.02.2007 günü akşam saatlerinde 
Veysel TOPRAK'm kardeşi Fatih TOPRAK beni cep telefonumdan arayarak kardeşi Veysel 
TOPRAK'm polis tarafından gözaltına alındığını söyledi. Bunun üzerine ben de Veysel TOPRAK 
ile aynı durumda olduğumu düşündüğümden, bu konuyu babama anlattım. Babamla beraber 
Ankara'da ikamet ettiğimiz için, Ankara Emniyet Müdürlüğü Terörle Mücadele Şube Müdürlüğüne 
giderek teslim oldum.

Erhan TUNCEL kaldığımız evden ayrıldıktan sonra Yasin HAYAL zaman zaman bizim eve 
gelip giderdi. Ancak Erhan TUNCEL evde olmadığı zamanlar Yasin HAYAL bizimle fazla 
konuşmazdı. 2004 yılının Ekim ayında evde ben, Veysel TOPRAK, Şenol AKDUMAN, Osman 
ALPAY isimli ev arkadaşlarımla birlikte evde otururken kapı çalındı, kapıyı açtığımızda gelen 
kişinin Yasin HAYAL olduğunu gördük, Yasin HAYAL nefes nefese kalmış telaşlı bir haldeydi 
sonrasında kendisinin göstermesi ile bir ayağının yaralı olduğunu gördük. Ancak geldiğinde kılık 
kıyafetinde yaralı izlenimi yoktu. Sonrasında kendisinin söylemesi ile yaralı olduğunu öğrendik. 
Kendisine ne oldu diye sorduk, herhangi bir şey söylemek istemedi. Yasin HAYAL'e ne oldu ayağın 
neden yaralı diye sorduğumuzda yerel televizyonu açmamızı söyledi, televizyonu açtık ancak o 
esnada televizyonun normal program akışı vardı. Yasin HAYAL'e televizyonda bir şey yok ne oldu 
dedik. Bunun üzerine Yasin HAYAL Mc Donalds'a bomba attığım, attığı bombanın bazı parçalarının 
ayağına isabet ettiğini bunun için ayağının yaralandığını söyledi. Yasin HAYAL böyle söyleyince 
şaşırdık önce inanmadık, daha sonra televizyonda Trabzon'daki Mc. Donalds'ın bombalandığını 
öğrenince Yasin HAYAL'e inanmaya başladık. Önce bir şaşkınlık geçirdik anlam veremedik sonuçta 
kaldığımız ev bir öğrenci eviydi neden bizim eve geldiğini anlam veremedik. Gelmesini biz 
istememiştik. Kendisi gelmişti. Kovamadık da. Böyle bir eylemden de haberimiz yoktu. Yasin 
HAYAL bir müddet oturduktan sonra, Mc. Donald’s bombalama eylemini yapmak için Mc. 
Donalds'ın önüne gittiğini bir süre bekledikten sonra bombayı Mc. Donald'sın içine doğru attığını, 
bombayı attıktan sonra o sırada bir kızın içeriye doğru gittiğini görünce o kızı kurtarmak için kızın 
yanma gittiği sırada bomba parçalarının ayağına isabet ettiğini bizim eve gelirken üzerindeki 
paltoyu tanınmamak için çıkardığını ve minibüse binerek bizim ev geldiğini söyledi. Bir müddet 
evde oturduktan sonra evimizin kapısı çalındı. Kapıyı açtığımızda daha önce hiç görmediğim ve 
tanımadığım, ancak daha sonra adını basından öğrendiğim İrfan ÖZKAN ve iki kişi geldi. Bunlar 
bize Yasin HAYAL'in burada olup olmadığını sordular, biz de Yasin HAYAL burada dedik, bu üç 
kişi Yasin HAYAL ile görüşmek istediklerini söyleyerek içeriye girdiler. Yaklaşık yarım saat Yasin 
HAYAL bu üç şahıs ayrı bir odada görüştüler. Ne görüştüklerini bilmiyorum.

Bu sırada Erhan TUNCEL de bizim eve geldi ve Yasin HAYAL ile konuşmaya başladı ve 
yanımızda kendi aralarında konuştular, Erhan TUNCEL Yasin HAYAL'e McDonalds'ı bombalarken
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gördüğünü söyledi. Bu konuşmalardan Erhan TUNCEL'in de bombalama eylemi içerisinde 
olduğunu anladık. Biz Yasin HAYAL'i Erhan TUNCEL vasıtasıyla tanıdığımız için ve Yasin 
HAYAL Erhan TUNCEL'in arkadaşı olduğu için Erhan TUNCEL'e Yasin HAYAL'i alıp götürmesini 
buranın bir öğrenci evi olduğunu başımızın belaya girmesini istemediğimizi söyledik. Erhan 
TUNCEL de bize "Kusura bakmayın Yasin HAYAL'i buraya yönlendirmek zorunda kaldık" dedi. 
İsimlerini bilmediğim ve tanımadığım iki şahıs, İrfan ÖZKAN, Erhan TUNCEL bizim evden 
ayrıldılar. Yasin HAYAL'den çekindiğimiz ve korktuğumuz için bir şey yapamadık. Ben ve Veysel 
TOPRAK evden dışarı çıkarak Yasin HAYAL'den nasıl kurtulacağımızı konuştuk. Gidip Yasin 
HAYAL'e evimizden ayrılmasını söylemeyi kararlaştırdıktan sonra eve dönerek Yasin HAYAL'e 
evimizin öğrenci evi olduğunu ve başımızın belaya girmesini istemediğimizi söyledik. Yasin 
HAYAL de bu itirazlarımızı kabul ederek yarın sabah evinizden ayrılacağım dedi. Ancak o gece de 
bizim evde kaldı. Sabah saatlerinde Yasin HAYAL Rize'ye gidiyorum diyerek evden ayrıldı. Yasin 
HAYAL bizim evde, eylemin olduğu gece ve bir sonraki gece bizde kaldı. Bu dönemde Erhan 
TUNCEL Yasin HAYAL'i görmek için zaman zaman bize gelip gitti. Yasın HAYAL'in evden 
ayrıldığı gün sabah saatlerinde Erhan TUNCEL bizim eve gelerek Yasin HAYAL'i sordu, biz de 
Yasin HAYAL'in sabahleyin bize herhangi bir şey söylemeyerek evden gittiğini söyledik. Erhan 
TUNCEL'e de bir daha bizim eve gelme dedik. Bu tarihten sonra Yasin HAYAL'i bir daha hiç 
görmedim. Erhan TUNCEL'i birkaç kez yolda gördüm.

Yukanda Ekrem FIRAT olarak söylenen şahıs Fırat KÖKSAL"dır. Ekrem FIRAT ile biz aynı 
evde hiç kalmadık. Muhtemelen Veysel TOPRAK yanlış hatırlamıştır. Yukanda anlatılanlar 
doğrudur. Diğer detayları bir önceki cevabımda vermiştim.

ERHAN TUNCEL, ifademde anlattığım gibi Karadeniz Teknik Üniversitesi'nde okurken 
2003-2004 yıllarında kendisi ile ev ve okul arkadaşlığım olmuştur. YASIN HAYAL ile Erhan 
TUNCEL vasıtasıyla tanıştım. Yasin HAYAL hakkında bildiklerim yukarıda ifademde anlattığım 
gibidir. Seyfi YARIMBAŞ, ev arkadaşım Erhan TUNCEL ile birlikte öğrenci evimize gelerek 
tanıştığım KTÜ İktisat veya İşletme Bölümünde okuduğunu biliyorum, herhangi bir arkadaşlığım 
ve samimiyetim yoktur. Tuncay UZUNDAL ev arkadaşım Erhan TUNCEL ile birlikte öğrenci 
evimize gelerek tanıştığım KTÜ İşletme Bölümünde okuduğunu biliyorum, herhangi bir 
arkadaşlığım ve samimiyetim yoktur. Veysel TOPRAK, 2001-2006 yıllarında Karadeniz Teknik 
Üniversitesinde okuduğum dönemde, Veysel TOPRAK da Elektrik ve Elektronik Bölümünde 
okuyordu ve aynı zamanda bu dönem içerisinde yurt ve ev arkadaşlığımız olmuştur kendisi ile halen 
görüşüyorum. Veysel TOPRAK ile olan ilişkilerim yukarıda anlattığım gibidir.

0 505 648 37 12 numaralı sim kart ablam olan Meryem AYDIN (ESİRGEMEZ) adına kayıtlı 
olup 2005 yılı ortalarından itibaren ben kullanmaktayım. Faturası yüklü geldiği için görüştüğüm kız 
arkadaşımın kullandığı sim kart 0542 li olduğundan bu hattımı bundan üç hafta öncesinden anneme 
söyleyerek kapattırdım. Ve şu anda kullanmış olduğum benim adıma kayıtlı 0542 637 02 65 
numaralı sim kartı kullanmaktayım. Üzerimde bulunan bu telefonun telefon hafızasına kayıtlı Yasin 
ve Yasin Abi kayıtlarının Yasin olarak kayıtlı olan Yasin HAYAL'diı*. Ancak Yasin abi olarak kayıtlı 
olanın kim olduğunu hatırlayamadım. Kapattırmış olduğum 0505 648 37 12 numaralı sim kartımla 
Hrant DİNK cinayeti olayı ile ve bu cinayetle ilgili şahıslarla olay öncesi ve sonrası hatırladığım 
kadarıyla hiç görüşmem olmamıştır.

Benim bu konular hakkında söyleyeceklerim bunlardan ibarettir, benim Hrant DÎNK isimli 
şahsın öldürülmesi eylemi ile alakam yoktur. Olay olduktan sonra basından öğrendim ve kesinlikle 
tasvip etmedim. Yukarıda anlattığım gibi 2004 yılında Trabzon ilinde Mc Donald's eylemim Yasin 
HAYAL gerçekleştirdikten sonra bizim öğrenci evimize geldi ve kaldı. Ancak biz Yasin HAYAL'i 
evimizde istemiyorduk. Gitmesini istedik. Çünkü biz öğrenci olduğumuzdan okulu bitirmekten 
başka düşüncemiz yoktu. Bu tarz eylemlere de karşıydık. Yasin HAYAL'i biz evimize çağırıp 
saklamadık. Bir bakıma kendisi zorlama suretiyle bizde kaldı. Bizim burada hatamız Yasin 
HAYAL'i emniyete ihbar etmemek olmuştur. İhbar etmememizin sebebi Yasin HAYAL'den
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korkmamız ve Trabzon ilinde yabancı olmamızdır. Çünkü Trabzon'da Yasin HAYAL'in çevresi 
serseri grubu diyebileceğimiz insanlardan oluşuyordu. Okula gelip giderken bize zarar verdirirler 
diye korktuk. Bu konuda hata yaptığımızı kabul ediyorum. Pişmanım. TCK 221'den faydalanmak 
istiyorum. İfademe ekleyecek başka bir husus yoktur, ifademi hiçbir baskı ve tesir altında kalmadan 
kendi hür iradem ile verdim, demiştir.

26/02/2007 tarihli Savcılık ifadesinde; "Emniyette verdiğim ifade doğrudur tekrar ederim.
2002 yılında KTÜ işletme bölümünde okurken Kredi Yurtlar Kurumunun Yurdunda 

VEYSEL TOPRAK isimli okul arkadaşımla tanıştım. VEYSEL TOPRAK aynı zamanda ERHAN 
TUNCEL’ inde hemşerisi olur. 2003 yılının Şubat ayında VEYSEL TOPRAK, ERHAN TUNCEL 
ve FIRAT KOKSAL ile aynı evde kalmaya başladık. Ancak 2004 yılı mayıs ayında ERHAN 
TUNCEL e vermiş olduğumuz kira parasını harcayıp ev sahibine vermediği için tartışarak ERHAN 
TUNCEL' i evden çıkardık. ERHAN TUNCEL ile ayını evde kaldığımız dönemlerde YASİN 
HAYAL ERHAN TUNCEL ile birlikte bizim eve gelirdi. Fakat benim YASİN ile fazla diyalogum 
yoktu. YASİN bizim kaldığımız eve geldiği dönemlerde Amerika' nın Irak' a zulüm yaptığını ve 
hatta bu nedenle Irak a gitmek istediğini söylerdi. Biz ise ona oralara gidip ölmenin yanlış olduğunu 
söylüyorduk. 2004 yılının Ekim ayında ben VEYSEL TOPRAK, ŞENOL AKDUMAN ve OSMAN 
ALPAY isimli ev arkadaşlarım ile evde oturduğumuz sırada kapı zili çalındı kapıyı açtığımızda 
gelen kişinin YASÎN olduğunu gördük YASİN HAYAL telaşlı bir şekilde içeri girdi, bu sırada 
ayağının yaralı olduğunu kendisinin göstermesi ile gördük. Kılık kıyafetinde yaralı izi olduğunu 
gösteren bir ibare yoktur. Kendisine ne olduğunu sorduğumuzda önce birşey söylemek istemedi ve 
bize yerel televizyonları açmamızı söyledi. Televizyonu açtığımızda normal bir program akışı vardı. 
Bizde YASİN' e televizyonda birşey yok ne oldu dedik. YASİN' de bize Trabzondaki Mc Donalds' ı 
bombaladığını ve bu nedenle ayağının yaralandığını söyeledi. Biz bu duruma çok şaşırdık Önceleri 
inanmadık Ancak daha sonra televizyondan Mc Donalds' m bombalandığını duyunca bu duruma 
inandık YASİN' in eve gelmesini biz istememiştik. Muhtemelen ERHAN, YASİN' i bizim eve 
yönlendirmişti. YASİN gerçekleştirdiği bu eylemi bize anlattı. Mc Donalds' ın önüne gittiğini bir 
süre bekledikten sonra Mc Donlads' ın içine doğru attığını, bombayı attıktan sonar küçük bir kızın 
içeriye doğru girdiğini görünce o kızı kurtarmak için kızın yanına gittiği sırada bomba parçalarının 
ayağını isabet etmesi sonucunda yaralandığını, eve gelirken üzerindeki pantolonunu tanınmamak 
için çıkardığını ve bilahere bizim eve geldiğini söyledi. Kısa bir süre sonra evin kapısı çalındı. 
Kapıyı açtığımızda daha önce hiç görmediğim ve tanımadığım ismini daha sonradan basından 
öğrendiğim İRFAN ÖZKAN ve iki kişi geldi. Bunlar bize YASİN HAYAL' in evde olup olmadığını 
sordular. Bizde YASİN HAYAL' in evde olduğunu söyleyince içeri girerek yaklaşık yarım saat bu 
üç şahıs YASÎN HAYAL ile ayrı bir odada görüştüler. Kısa bir süre sonra ERHAN TUNCEL eve 
geldi ve YASİN HAYAL ile konuşmaya başladı anacak aralarındaki konuşmaları duymadım. 
ERHAN TUCEL, YASİN HAYAL' e McDonalds'ı bombalarken gördüğünü söyledi. Bu 
konuşmalardan ERHAN TUNCEL' in de bombalama eylemi içerisinde olduğunu anladık Evde 
bulunan arkadaşlarla birlikler ERHAN TUNCEL'e, oturduğumuz evin öğrenci evi olduğunu, 
başımızın belaya girmesini istemediğimizi söyleyerek YASİN HAYAL' i alıp götürmesini kendisine 
bildirdim. ERHAN TUNCEL de bize,. Kusura bakmayın YASİN HAYAL' i buraya yönlendirmek 
zorunda kaldık dedi. Daha sonra İRFAN ÖZKAN,.ERHAN TUNCEL ve tanımadığım iki şahıs 
evden ayrıldılar. Ben ve VEYSEL TOPRAK evden dışarı çırak YASÎN HAYAL' den nasıl 
kurtulacağımızı konuştuk ve eve geri dönerek YASİN HAYAL' e evimizin öğrenci evi olduğunu 
başımızın belaya girmesini istemediğimizi söyledik. YASİN HAYAL bu durumu kabul ederek 
sabahleyin evden ayrılacağını bize söyledi. YASİN HAYAL bizim evde olayın meydana geldiği 
gece ve bir sonraki gece kaldı. Bu dönemde ERHAN TUNCEL , YASÎN HAYAL' i görmek için 
zaman zaman bize gelip gitti. YASİN HAYAL' in evden ayrıldığı sabah, ERHAN TUNCEL eve 
gelerek YASİN' i sordu. Bizde YASİN' in sabahleyin evden ayrıldığını söyleyerek. ERHAN 
TUNCEL' e birdaha bizim eve gelmemesini rica ettik ve bu tarihten sonra YASİN HAYAL' i hiç

109



görmedim. ERHAN TUNCEL' i de birkaç kez yolda gördüm.

Biz evde kalan arkadaşlarla birlikte örğrenci olduğumuz için ve YASİN HAYAL' in o 
bölgede genellikle korkulan bir şahıs olduğu için YASİN HAYAL' i emniyete ihbar etmeye korktuk. 
Çünkü ihbar ettiğimizi Öğrenirse bize zarar verebilirdi. YASİN' in evde saklamak amacıyla hareket 
etmedik korkuluğumuzdan evde İki gece kalmasına müsade ettik. Suçsuzum." şeklinde beyanda 
bulunmuştur.

26/02/2007 tarihli Sorgu Hakimliğindeki ifadesinde; "Ben herhangi bir örgüte üye 
değilim, suç işlemek amacıyla kurulmuş herhangi bir örgüt bilmiyorum, herhangi bir kimseye 
yardım etmedim. Bilerek ve isteyerek herhangi bir suç örgütüne yardım etmedim. Suçluyu da 
kayırmadım. 2001 yılında KTÜ işletme bölümünü kazandım, ilk sene yurtta kaldım. 2003 yılında 
Veysel Toprak ile ben Erhan Tuncel ve Fırat Köksal’ın kalmış oldukları evde kalmayı teklif ettik 
onlar kabul etti aynı evde kirayı ortak ödeyerek kalıyorduk. Kaldığımız süre içerisinde Erhan 
Tuncel'in arkadaşı olan Yasin Hayal zaman zaman bizim eve misafir olarak uğrardı. Yasin Hayal 
bizim arkadaşımız değildi ancak eve geldiğinde sohbet ediyorduk futbol ve siyasetten konuşurduk. 
Erhan Tuncel 2004 yılında bize düşen kira paralarını kendisine ev sahibine vermesi için vermiştik 
ne bizim verdiğimizi ne de kendi hissesine düşen kirasını ev sahibine vermediği için tartışarak 
evden çıkardık. Erhan Tuncel evden ayrıldıktan sonra Yasin Hayal bir veya iki sefer Erhan'ı 
sormak için geldi ama evde yarım saat kadar oturdu, çay içtik, gitti. Daha önce Erhan Tuncel evde 
olduğu sırada Yasin Hayal bir keresinde eve geldiğinde Irak'a gidip orada savaşmak istediğini 
söylemişti, bizde bu saçma sapan bir savaştır ne işin var oralarda öleceksin demiştik onun dışında 
siyasi başkaca konuşmamız olduğunu hatırlamıyorum, daha çok futbol konuşuyorduk. 2004 yılı 
ekim ayında ben Veysel Toprak, Osman Alpay ve Şenol Akduman evde otururken sabah 10-11 
sıralaranda zil çaldı gelenen Yasin Hayal olduğunu gördük, telaşlıydı, dışarıdan bakıldığında 
kıyafeti itibariyle herhangi darp ve yaralama görünmüyordu ancak içeri gidip oturduktan sonra 
ayağını göstererek yaralandığını gösterdi, ne olduğunu sorduğumuzda televizyonu açın dedi.biz 
açtığımızda televizyonda program akışı vardı herhangi bir olay yoktu, tekrar sorduğumuzda 
Trabzondaki Mcdonald'sı bombaladığını , bu sırada ayağına parça değdiğini hafif yaralandığını 
söyledi biz başta inanmadık, fakat bir süre sonra televizyonda McDonalds'ın bombalandığım 
duyunca inandık, muhtemelen Yasin Hayal'ı Erhan Tuncel yönlendirmişti. Yasin Hayal bize Mc 
donalds'm önüne gittiğini bir süre bekledikten sonra içine doğru bombayı attığını, bu sırada küçük 
bir kızın gittiğini gördüğünde kızı kurtarmak için gittiğinde bombanın patlayıp bir parçasının 
kendisinin ayağına isabet ettiğini bu nedenle yaralandığını, ancak tanınmamak için paltosunu bir 
yerde değiştirdiğini bizim eve geldiğini söyledi. Biz evde bulunan arkadaşlar korktuk, telaşa 
kapıldık burası öğrenci evi niye buraya geldin bizim başımızı belaya sokacaksın git dedik, kendisi 
gitmedi, ayrıca etrafta belalı insan olarak bilinir, o sırada kapı çalındı, kapıyı açtığımızda daha Önce 
hiç görmediğim tanımadığım İrfan Özkan ve iki kişi geldi, ben İrfan Özkan'ın adım daha sonra 
basından öğrendim Yasin Hayal'in evde olup olmadığını sordular.bizde evde olduğunu söyleyince 
gelen üç kişi Yasin Hayal ile konuşmak istiyoruz dediler, bir odada görüştüler kısa bir süre sonra 
Erhan Tuncel eve geldi, o da Yasin Hayal ile bir süre konuştu, ancak konuşmalan ayrı odada 
gizliydi biz ne konuştuklarını duymadık. Erhan Tuncüel Yasin Hayalle McDonaldsı bambalarken 
gördüğünü söyledi, bu konuşma ve Erhan'ın da bizim eve gelmesinden bu işin içinde olduğunu 
anladık. Evde bulunan arkadaşlarla birlikte Erhan Tuncel'e oturtuğumuz yerin öğrenci evi olduğunu 
başımızın belaya girmesini istemediğimizi söyleyerek Yasin Hayal'ı alıp gitmesini söyledik. Erhan 
Tuncel'e daha önce aynı evde kaldığımız için gitmesini rahatlıkla söleyebiliyorduk. ancak Yasin 
Hayal çevrede korkulan bir şahıs olduğundan başımıza bir iş gelmesin diye kolundan tutup 
atamadık sadece başımız belaya girmesin burası öğrenci evi diye ısrarla belirttik. Erhan Tuncel de 
bize kusura bakmayın Yasin Hayal'ı buraya yönlendirmek zorunda kaldık dedi. İrfan Özkan, Erhan 
Tuncel ve yanında bulunan iki şahıs evden ayrıldılar. Ben ve Veysel Toprak evden çıkarark Yasin 
Hayal'dan nasıl kurtulacağımızı düşündük ve konuştuk. Bu arada Şenol Akduman ve Osman Alpay
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okula gittiğini hatırlıyorum. Veysel Toprak ile ben eve döndüçğümüzde Yasin Hayal'a tekrar evin 
öğrenci evi olduğun başımızın belaya girmesini istemediğimizi söyledik o da bize tamam 
sabahleyin evden ayrılacağım dedi. Yasin Hayal bizim evde olayın meydana geldiği gece ve bir 
sonraki gece kaldı biz ayrılması konusunda ısrarımızı devam ettirdik, bu süre içerisinde Erhan 
Tuncel Yasin Hayal'ı görmek için bir iki sefer daha geldi. Erhan Tuncel'e de biz Yasin Hayal'ı al git 
dedik. O da ev arıyoruz götüreceğim dedi. Yasin Hayal ikinci gün sabahleyin evden ayrılıp gitti.az 
sonra Erhan Tuncel geldi Yasin'i sordu bizde evden ayrıldığım söyledik, ondan sonra kendisine bir 
daha ne kendisinin ne de Yasin Hayal'ın evimize gelmemesini söyledik, daha sonra ben Yasin 
Hayal'i görmedim, ancak Erhan Tuncel'i bir kaç kez okulda yolda gördüm, bazen selâmlaşıyorduk. 
Ben 2006 Eylül ayında Trabzonda üniversiteden mezun oldum ayrıldım. 2006 Haziranında 
finallerine girip ayrılmıştık Eylül alında ise kalan üç dersimi vermek için gittim, iki hafta kalıp 
ayrıldım ondan sonra Trabzona gitmedim Ankara Gölbaşında yaşıyorum. Benim Hrant Dink 
cinayetiyle hiç bir alakam ve bilgim yoktur, ev arkadaşım Veysel'i aradım Erhan ve Yasin'in ismi 
geçtiği için bak gördünmü bu adamlar başlarını belaya soktu diye konuşmamız oldu. Ben herhangi 
bir suç örgütüne üye değilim. Kurulmuş bir suç örgütü de bilmiyorum. Yardım ve yataklık ta 
etmedim. Yasin Hayal'in bizde kalması bu süreç içerisinde daha önce aynı evde kalan Erhan 
Tuncel'in yönlendirmesiyle olup biz evde kalıp arkadaşlar hep birlikte evden gitmesi için gerek 
Yasin Hayal gerekse Erhan Tuncel'e ısrar ettik. 1,5 gün kalıp ayrıldı bu süre içerisinde Yasin Hayal 
çevreden korkulan bir şahıs olması nedeniyle daha sonra başımıza bela olur diye zorla dışarı atma 
gibi bir şansımız olmadı." şeklinde beyanda bulunmuştur.

Mahkememizdeki savunmasında; Ben 2003 yılında arkadaşlarım Veysel Toprak, Erhan 
Tuncel ve Fırat Koksal ile birlikte aynı evde kalıyorduk. Yasin Hayal arada sırada Erhan Tuncel'i 
görmek için kaldığımız eve gelirdi. Biz onlan pek ilgilenmezdik, onlar ikisi oturup konuşurdu biz 
Yasin ile genelde futbol konuşurduk, daha sonra tam olarak hatırlamıyorum Erhan Tuncel bizim iki 
adet ev kiramızı ev sahibine vermeyince kendisini evden çıkarmayı teklif ettik o da çıktı. Fırat'da 
mezun olduktan soma ben evde Veysel ile birlikte kaldım, daha sonra yanımıza Şenol Akduman'ı 
aldık. Evde birlikte kaldık. 2004 Ramazan ayında Yasin Hayal kapıyı çaldı, içeriye girdi. Biraz 
kendisi telaşlıydı, ne olduğunu sorduğumuzda kendisi bize Mc. Donald'sı bombaladığını söyledi bir 
süre sonra televizyonu açmamızı söyledi. Televizyonu açtık. Bombalama olayını öğrendik, daha 
sonra ev arkadaşımızın yanma gittik. Yasin Hayal'in Mc.Donald'sı bombaladığını söyledik. Veysel 
ile ikimiz söyledik. Eve daha sonra isimlerini ve yüzlerini tanımadığım iki kişi ile birlikte Erhan da 
geldi. Ayrı bir odada konuştular. Biz yanlarına gitmedik. Ben daha sonra Veysel'den öğrendiğim 
kadarıyla Erhan'a Yasin'i evden çıkar götür demiş, Biz Yasin Hayal'i çevrede belalı olarak bildiğimiz 
için kendisini kolundan tutup dışarı atamadık korktuk sadece Erhan'a söyledik. Erhan ve yanındaki 
iki kişi çıkıp gitti. Yasin evde kaldı. Veysel ile birlikte konuştuk. Yasin'e ısrar edelim çıkıp gitsin 
dedik. O da ısrarlarımızı kabul etti çıkıp gitti birdaha da görmedik, dedi.

14) Sanık OSMAN ALPAY
04/03/2007 tarihli Emniyet ifadesinde; Ben 2002 yılında Trabzon îli Karadeniz Teknik 

Üniversitesi Elektrik-Elektronik Bölümünü kazandım. Aynı yıl Kredi ve Yurtlar Kurumu birinci 
erkek yurdu 305 nolu odada kalmaya başladım. Bu odada beraber kaldığım arkadaşlarım Yusuf 
BÖLÜKBAŞI (Ankara Haymanalı olup İnşaat Mühendisliği Bölümü öğrencisidir), Sezai ATEŞ 
(Ordu Ünyeli olup Makine Mühendisliği Bölümü öğrencisi), Celal AKBAL (Düzceli olup Makine 
Mühendisliği Bölümü öğrencisi), Yusuf AKNİŞAN (MalatyalI olup İnşaat Bölümü öğrencisi) ve 
Hünkar ALTUNER (MalatyalI olup Harita Mühendisliği öğrencisi) bu arkadaşlarla aynı odada 
kalıyordum. Bu esnada Sezai ATEŞ mezun olduğundan dolayı yerine Beycan.... (Ankaralı olup 
Maden Mühendisliğinde öğrencisi) geldi. Yaklaşık olarak bu arkadaşlarla 1,5 yıl kadar beraber 
kaldıktan sonra 2004 yılının ocak ayında, bizim odanın karşısında kalan Fatih CEYLAN (Mersinli 
olup Ekonometri Bölümünü öğrencisi), Yusuf AKNİŞAN ve ben anlaşarak Trabzon Kalkınma
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Mahallesinde beraber ev tuttuk. Bu arkadaşlarla beraber yaklaşık olarak 10 ay kadar ikamet ettik. 
Ben bu evde ikamet ederken sınıf arkadaşım Veysel TOPRAK Trabzon Havaalanı Konaklar 
Mahallesi Öğretmen Ömer Cebi Caddesi Elmalı Sokak No:3 sayılı yerde Alper ESİRGEMEZ, 
Erhan TUNCEL ve Fırat.... birlikte ikamet ederlerken Fırat okuldan mezun olarak evden ayrılmış. 
Erhan TUNCEL de başka adrese taşındığından dolayı yurtta kalan Şenol AKDUMAN'ı yanma ev 
arkadaşı olarak Veysel TOPRAK ve Alper ESİRGEMEZ kalması için çağırmış. Yaklaşık bir ay 
sonra ben de bu arkadaşların yanlarına taşınmak istedim çünkü Veysel TOPRAK ile aynı sınıfta 
okuduğumuzdan dolayı teklifte bulundum. Kabul etmeleri üzerine ben de taşındım. Evde Şenol 
AKDUMAN ve ben aynı odayı kullanmaktaydım, Veysel TOPRAK ve Alper ESİRGEMEZ ise 
diğer odayı birlikte kullanmaktaydılar. Mc Donalds patlaması olayından yaklaşık bir ay önce 
taşınmıştım bu geçen süre içinde her zaman olduğu gibi okula gidip geliyordum ve evde ders 
çalışarak vakit geçiyordum. Bu arada bir gün okuldan eve dönerken yolda Veysel TOPRAK Yasin 
HAYAL'i bana mahallenin genci ve bizim arkadaşımız Yasin diyerek tanıştırdı ve merhabalaşarak 
ayrıldık Veysel TOPRAK yolda yürürken "sana sataşan olursa bu civardan Yasin'i tanıdığını söyle 
dedi. Ben evde kaldığım süre içinde Yasin'in eve gelip gittiğini görmedim Yasin HAYAL'in kendisi 
ile herhangi bir samimiyetim yoktur. Ancak Mc Donalds patlamasından sonra odamızda Şenol 
AKDUMAN ile beraber öğleden sonra oturduğumuz esnada kapının çalındığını duydum ve kapıyı 
açmak için, oda kapısını açıp gittiğimde kapıyı Veysel TOPRAK ya da Alper ESİRGEMEZ 
tarafından açılmış olduğunu gördüm. Daha önceden tanıştığım isminin Yasin olduğunu bildiğim 
şahsın geldiğini gördüm. Yasin’in yüz ifadesinde bir tedirginlik vardı. Ama genel görünümüyle 
yaralanma belirtisi gözüme çarpmadı ve elbiselerinde her hangi bir kan belirtisi gibi bir şey 
görmedim.ayrıca Yasin HAYAL elbiselerini ne yaptığını bilmiyorum Ben bu tip bir serseri ile işim 
olmaz diyerek tekrar odama geri döndüm. Ben ihtiyaç gidermek için odamdan çıktığımda ortalıkta 
kimsenin olmadığını, Alper ESİRGEMEZ ve Veysel TOPRAK'm odasının kapalı ve ışığın dışarı 
doğru yansıdığını gördüm odalarına hiç girmedim. Yaklaşık olarak Yasin geldikten 2-3 saat sonra 
bizim odamıza Veysel TOPRAK ve Alper ESİRGEMEZ gelerek, Veysel TOPRAK bize "beyler 
Yasin McDonalds bombalamış" dedi ve ben bombalama olayını ilk kez o zaman duydum ve çok 
şaşırdım ve tedirgin oldum ben neden bombalamış niye böyle bir sey yapmış diye sordum. Veysel 
TOPRAK ta bize "Ramazan ayında oruç tutulmuyor yemek yedikleri için" diye Yasin söylemiş ve 
biz de Yasin duymayacağı bir şekilde biz bu adamı bir an önce evden uzaklaştırmamız lazım. Yoksa 
başımız belaya girecek diye evden yollamak için karar aldık. Bu kararımızı bizden daha iyi tanıyan 
Veysel TOPRAK ben gider konuşurum diye odadan ayrıldı. Daha sonra yanımıza gelip bizim 
konuştuklarımızı söylediğini Yasin'in ise tamam giderim dediğini söyledi. Ertesi gün ben sabah saat 
08:00 de okula gittim ve akşam saat 17:00 civarlarında geldiğimde Yasin'in evde olduğunu gördüm 
ve moralim çok bozuldu ve Veysel TOPRAK'a neden gitmediğini sordum. O da tamam gidecek 
dedi. Onun da bu konudan dolayı çok rahatsız olduğunu gördüm ancak ben gerek bu şahsın neden 
bizim eve geldiğini kim tarafından gönderildiğini bilmiyorum eve gelip giden yabancı bir şahıs 
görmedim. Sabah olduğunda Veysel TOPRAK'a Yasin HAYAL gittimi diye sorduğumda evet gitti 
bize Rize'ye gideceğini söyledi dedi. Ben de oh be kurtulduk dedim daha sonra gazete ve 
televizyonlardan Yasin HAYAL'in yakalandığını öğrendim. Polise gitmedik çünkü Yasin HAYAL'in 
ve çevresinin bizi rahatsız edeceğinden korktuğumuz için bu konuyu kimseyle paylaşamadık, şu 
anda polise gitmediğim için çok pişmanım. Keşke polise ihbar etseymişim.

Ben bu cinayet olayı olmadan önce, Hrant DİNK ve Agos gazetesinden hiçbir haberim 
yoktu. 2006 Eylül ayında ev arkadaşlarım Alper ESİRGEMEZ, Veysel TOPRAK ve Şenol 
AKDUMAN mezun olduklarından dolayı tek başıma kaldım. Sınıf arkadaşım Uğurtan TOYGAR'ı 
(İstanbul Üsküdarlı olup Elektrik Elektronik Mühendisliği öğrencisi) beraber aynı evde kalmak için 
anlaştık ve kaldığım esnada Hrant DÎNK cinayetinin olduğunu televizyondan öğrendim. Öldürülen 
şahsın televizyondan Ermeni kökenli bir yazar olduğunu duydum ve aklıma gelen şu oldu, dünyada 
Ermeni soykırımını devamlı olarak gündeme getirmek ve ülkemizi karıştırmak için güzel bir sebep 
olduğunu, Türkiye'nin Avrupa birliği sürecinde önünü engellemek için, herhangi bir terör örgütü
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tarafından yapıldığını düşündüm. Ancak olaydan kısa zaman sonra daha Önceden tanıdığım Yasın 
HAYAL ve Erhan TUNCEL gözaltına alındığım duydum. Yasin HAYAL'i görünce tekrar Mc 
Donalds olayı aklıma geldi ve gözaltına alınacağımı düşündüm. Cinayeti işleyen Ogün SAMAST'ı 
bu güne kadar hiç görmedim ve ismini de duymadım. Ben bir insanın öldürüldüğü için üzüldüm ve 
bu cinayeti kınadım.

Ben yukarıda VEYSEL TOPRAK’ın bahsettiği konuları kabul etmiyorum, aynı evi 
paylaşıyorduk Alper ESİRGEMEZ, Veysel TOPRAK, Şenol AKDUMAN ve ben demin yukarıda 
ifademde bahsettiğim gibi Yasin HAYAL eve geldiği esnada ben ve Şenol AKDUMAN odamızda 
oturuyorduk, ben kapıyı açmaya gittiğim esnada Alper ESİRGEMEZ ve Veysel TOPRAK'm kapıyı 
açtıklarını ve Yasin HAYAL'i görünce benim bu serseri İle işim olmaz diyerek odama geri döndüm. 
Veysel TOPRAK ve Alper ESİRGEMEZ 2-3 saat sonra odamıza gelerek Veysel TOPRAK "beyler 
Yasin Mc Donalds bombalamış" dediğinde ilk kez haberim olmuştu, ve çok şaşırmıştım. Ben Yasin 
HAYAL ile eve geldiği esnada hiçbir zaman yüz yüze bu konuları konuşmadım çünkü benim onunla 
öyle bir samiyetim yoktu. Eve gelen giden olduğunu da hiç görmedim biz Şenol AKDUMAN ile 
beraber odada oturuyorduk eğer gelen birileri olmuş ise çok geç vakitte gelmişlerdir ya da ben 
okulda iken. Benim bu konularda bildiklerim bunlardır.

Ben yukanda ifademde bahsettiğim Mc Danold's bombalanması olayı ile ilgili olarak bir tek 
Yasin HAYAL'i gördüm eve gelen başka kimseyi görmedim eğer gelmişlerse ben uyuduğumda ya 
da okuldayken gelmişlerdir. Benim bu konuyla alakalı bildiklerim bunlardır.

OGÜN SAMAST, TUNCAY UZUNDAL, SEYFİ YARIMBAŞ, SALİH 
HACISALİHOĞLU, SÜLEYMAN HACISALİHOĞLU, COŞKUN İĞCİ, AHMET İSKENDER, 
ERSİN YOLÇU, ZEYNEL ABİDİN YAVUZ, MİKTAT KOT, ENGİN YILMAZ, MURAT 
ATALAR ve MUHAMMET İSKENDER'İ tanımıyorum. ERHAN TUNCEL'i tanıyorum, ev 
arkadaşım Veysel TOPRAK ve Alper ESİRGEMEZ'in eski ev arkadaşları olduğunu biliyorum. 
Kendisi ile samimiyetim yoktur. YASİN HAYAL'i tanıyorum, kendisini ev arkadaşım olan Veysel 
TOPRAK'm vasıtasıyla tanıyorum. Kendisi ile samimiyetim yoktur. VEYSEL TOPRAK'ı 
tanıyorum. Kendisi ile olan ilişkimi ifademin akışı içinde bahsetmiştim. Yaklaşık olarak iki sene 
aynı evde beraber kaldik. ALPER ESİRGEMEZ'i tanıyorum, kendisi ile olan ilişkimi ifademin akışı 
içinde bahsetmiştim. Yaklaşık olarak iki sene kadar aynı evde beraber kaldık. EKREM FURAT'ı 
tanıyorum, kendisi bir kere üniversitenin açık havuzunda gördüm. Ev arkadaşım olan Veysel 
TOPRAK'm yurttan arkadaşı olduğunu biliyorum. Kendisi ile samimiyetim yoktur. İRFAN 
ÖZKAN'I tanımıyorum fakat kendisinin benimle beraber gözaltında olduğunu biliyorum. Kendisi 
ile samimiyetim yoktur.

Bu konular hakkında anlatacaklarım bunlardan ibarettir. İfademe ekleyecek başka bir husus 
yoktur, ifademi hiçbir baskı ve tesir altında kalmadan kendi hür iradem ile verdim, demiştir.

05/03/2007 tarihli Savcılık ifadesinde; "Benim emniyet müdürlüğünde verdiğim ifadem 
doğrudur. Aynen tekrar ederim.

Emniyette de anlattığım gibi VEYSEL TOPRAK, ALPEN ESİRGEMEZ, ŞENOL 
AKDUMAN ve ben aynı evde kaldığımız dönemde Trabzonda McDonalds isimli iş yeri 
bombalanmıştı. Olayın olduğu gün evde bulunduğumuz sırada YASİN HAYAL bizim eve geldi. 
İçeri geçti. VEYSEL ve ALPER kendisi ile konuştular. Ben yüz yüze görüşmedim. Daha sonra bana 
McDonalds' ı YASİN' in bombaladığını söylediler. Ben rahatsız oldum. Bizim evden gitmesi 
gerektiğini söyledim. VEYSEL' de bu konuda YASİN' ile görüşeceğini söyledi. Ertesi sabah 
saat:08:00 sıralarında okula gittim Akşam saat:17:00 sıralarında eve döndüğümde YASİN' in hale 
evde olduğunu görünce VEYSEL' e tekrar sordum. Oda yakın zamanda göndereceğini söyledi. 
YASİN o gece de evde kaldı. Ertesi sabah ayrılmış ben uyandığımda evde yoktu. VEYSEL' e 
sorduğumda Rize' ye gideceğini söyleyerek yarıldığım bana söyledi. Ben YASİN' e masraf için para 
verilip verilmediğini bilmiyorum YASİN ile yüz yüze görüşmedim VEYSEL veya ALPER' de
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YASİN' e verilmek üzere benden herhangi bir para istemediler." şeklinde beyanda bulunmuştur.
05/03/2007 tarihli Sorgu Hakimliğindeki ifadesinde; "Ben emniyette ifade vermiştim , 

Okunsun dedi . Şüpheliye emniyette vermiş olduğu 04.03.20/07 tarihli ifadesi okundu, soruldu. 
Bana okunan ifadem doğrudur aynen tekrar ediyorum, atılı suçlamaları kabul etmiyorum suçsuzum, 
herhangi bir örgüt üyesi değilim, Erhan TUNCEL'i tanımıyorum. Yasin HAYAL benim kalmış 
olduğum evde iki gece kaldı, Ertesi günü ise ayrıldı. Yasin HAYAL'in kendisinden korktuğumuz 
için yapmış olduğu McDonalds'ın bombalanması olayı ile ilgili olayı güvenlik görevlilerine 
bildirmedik çünkü Yasin HAYAL Trabzon 'da tamamen saldırgan psikopat karakterli biriydi 
korkmuştum, ihbardan sürekli dövüleceğimi düşündüm. Bana okunan savcılık ifadeam doğrudur, 
Yasin HAYAL'in evimizde kalmasını istemiyordum ancak elimiz kolumuz bağlıydı çünkü 
korkuyorduk." şeklinde beyanda bulunmuştur.

Mahkememizdeki savunmasında; Ben Karadeniz teknik üniversitesinde okurken yurtta 
kalıyordum. Daha sonra eve çıkmak istedim. Önce ben yurttaki oda arkadaşlarımla birlikte eve 
çıktım. 2004 yılı Ekim ayma kadar o evde oturdum. Kaldığım arkadaşlarla ev anlaşamayınca benim 
sınıf arkadaşım olan Veysel Toprak'a sizin eve gelip kalabilirmiyim dedim o da kabsul edince 
taşındım. Ben o zaman eve geldiğimde evde Şenol Akduman ve Alper Esirgemez ve Veysel ile 

—. birlikte 4 kişiydik 2 yıl bu arkadaşlarla birlikte kaldık, bu arkadaşlarımda üniversiteyi bitirip mezun
olunca yanıma bir başka arkadaş aldım 6 ay o evde kaldım Yasin hiç bizim eve gelmedi bir defa 
görmüşlüğüm vardır. Veysel ile çıkmış eve giderlerken görmüştüm. Erhan Tuncel'i de Veysel 
Toprak'ın eski ev arkadaşı olduğundan dolayı biliyorum. Erhan ile benim herhangi bir samimiyetim 
yoktur, dedi.

15) Sanık ERBİL SUSAMAN
10/03/2007 tarihli Emniyet ifadesinde; 2001-2003 yılları arasında Trabzon İli Kalkınma 

mahallesinde ikamet ederken, Erhan TUNCEL ile aynı okulda okuyan ve benim komşularım olan, 
Kadir ... Ferhan... ve Mehmet ...isimli şahısların evine ben ara sıra misafir olarak giderdim, 2003 
yılında Erhan TUNCEL de bu eve misafir olarak gelirdi, komşularımın aracılığıyla Erhan TUNCEL 
ile bu sayede tanışmış oldum. Erhan TUNCEL'İ tanıdığım ilk günden itibaren kendisinin yalancı, 
palavracı ve bedavacı, binlerinin sırtından geçinmeyi seven bir kişilikte olduğunu anladıktan sonra 
kendisiyle fazla görüşmemeye, uzak durmaya çalıştım. Erhan TUNCEL de bu eve sık sık gelmezdi, 
ben kendisiyle sadece okula giderken ve yolda karşılaşırken sadece selamlaşırdık, fazla 
konuşmazdık, 2003 yılında Erhan TUNCEL ile tanıştığım zaman kendisinin nerde kaldığını şuan 
hatırlamıyorum, 2004-2005 yılları arasında, ben Havaalanı Mahallesine Çağlar KAYMAK isimli 
arkadaşımın yanına taşındım, Erhan TUNCEL ise hatırladığım kadarıyla 2004 yılı Mayıs ayında 
Havaalanı Mahallesine bizim evin yakınma Veysel TOPRAK, Alper ESİRGEMEZ ve Fırat... isimli 
şahıslar beraber bir eve taşındı, ben birkaç defa Erhan TUNCEL'in kaldığı eve gitmişliğim vardır, 
bunun sebebi ise Erhan TUNCEL'in beni evine davet etmesi ve Erhan TUNCEL'in evindeki 
bilgisayarından müzik cd'si kopyalamak için gitmiştim. Bu ziyaretlerim esnasında Erhan TUNCEL 
aracılığı ile Veysel TOPRAK ve diğerleri ile tanıştım, bunlarla fazla bir samimiyetim yoktur. Evdeki 
muhabbetlerimiz genellikle okulla ilgili olurdu, fazla evlerinde durmamaya özen gösterirdim. Erhan 
TUNCEL ile baş başa görüşmüş olduğumuz konular yoktur. Gayet sıradan diğer arkadaşlarımla 
görüştüğümden daha az görüşürdük, arkadaşlık seviyemiz düşüktü. Erhan TUNCEL benim arkadaş 
ortamımdan çok uzak olan birisidir.

Mc Donald's eylemi olduğu gün yani 24.10.2004 günü, iftarı beklerken uyuya kalmışım, 
kapının çalması ile uyandım, ev arkadaşım olan Çağlar KAYMAK kendi odasındaydı, Uyandığım 
zaman iftar vakti çoktan geçmişti, hatırladığım kadarıyla saat 18:00'di, kapıyı açtığımda aylardır 
görmediğim Erhan TUNCEL ve arkasında duvara yaslanmış vaziyette duran, yerel seçimlerin 
olduğu zamanda, çarşıda arabanın üzerinde hoparlörden şiirler okuyarak dolaşan ve ismini çevreden
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Deli Yasin .... olarak duyduğum şahsı gördüm. Bu şahsın Yasin HAYAL olduğunu sonradan 
öğrendim. Ben de yeni uyandığım için biraz üzerimde uyku sersemliği vardı, Erhan TUNCEL ve 
Yasin HAYAL 'i görünce çok şaşırdım, Yasin HAYAL, Erhan TUNCEL'in arkasmdaydı, sadece 
kafası görünüyordu, kendisinin yaralı olup olmadığını görmedim, Erhan TUNCEL ve Yasin HAYAL 
de bu sırada direk eve girdiler, kendisini tanıdığım için ve biraz uyku sersemi olduğumdan dolayı 
bir şey söylemedim. Daha sonra ikisi beraber benim odama geçtiler, ben de hazır ayaktayken 
orucumu açmak ve bakkaldan bir şeyler almak için dışarıya çıktım, bakkaldan bir şeyler alıp eve 
gelirken, tanımadığım daha sonradan isminin îrfan ÖZKAN olduğunu öğrendiğim şahıs, bana 
arkamdan seslenerek "bakarmısın" dedi, ben de buyurun kimsiniz diye sordum, kendisi bana Erhan 
TUNCEL ve Yasin HAYAL "burada mı" diye sordu, ben de "evet daha yeni geldiler yukarıda 
evdeleı*" diye cevap verdim. İrfan ÖZKAN'm yanında kimse olup olmadığını hatırlamıyorum İrfan 
ÖZKAN ve ben birlikte eve çıktık, Erhan TUNCEL ayakta, Yasin HAYAL ise bacağını uzatmış 
koltukta oturuyordu, Yasin HAYAL'in ayağının yaralı olup olmadığını bilmiyorum. Sonradan 
burada sizden öğrendim. Erhan TUNCEL'e "hayırdır, ne oldu" diye sordum. O da bana "hiçbir 
şeyden haberin yok mu, ne kadar uykucusun, Trabzon'da yer yerinden oynadı" dedi, ben de 
"hayırdır, deprem mi oldu" diye cevap verdim. Erhan TUNCEL bana "duymadın mı Mc Donald's 
bombalandı" dedi, ben de yeni uyandım "hiçbir şey duymadım" dedim, o da bana "Yasin HAYAL 
Mc Donald'sı bombaladı" dedi, bombayı nasıl yaptığım ve eylemi nasıl gerçekleştirdiği hakkında 
bir şey söylemedi, ben bunun üzerine "niye böyle saçma sapan bir şey yaptınız" diye söyledim, o da 
bana "Yasin HAYAL'in Irak'taki Amerika'nın yapmış olduğu zulümlere karşı kafasının 
bozulduğunu, bunun için böyle bir şey yaptığını" söyledi, kendisine "ölü, yaralı" olup olmadığını 
sorduğumda, (7) şahsın yaralı olduğunu söyledi, "yaralı insanların suçu ne, ben de herkes gibi orada 
iftarımı açmak için bulunuyor olabilirdim" diye söyledim. Bunun üzerine Yasin HAYAL, bana 
"böyle bir eylem yapmasaydım, kimseye sesimi duyuramazdım" dedi, ben de bu anlattıklarına 
inanmadığımı söyledim, Erhan TUNCEL de "televizyonu açmamı" söyledi, yerel kanallarda bu 
olaydan bahsediyorlardı, televizyonda olayın görgü şahitlerinin anlattıklarına göre olayın faili Yasin 
HAYAL'e hiç benzemiyordu, Yasin HAYAL de "şimdi Müslüman olduğumun farkına vardım" dedi, 
ben de Yasin HAYAL'in bu olayı yaptığını düşünmeye başladım. Daha sonra Yasin HAYAL'in bu 
olayı yaptığını düşününce ve olaydan sonra benim evime gelmesi beni rahatsız etti, bu durumda 
suçlu duruma düşebileceğimi düşündüm ve evdeki ortamdan rahatsız oldum. Bu esnada İrfan 
ÖZKAN, Erhan TUNCEL ve Yasin HAYAL kendi aralarında konuşuyorlardı, kafamda bu 
durumdan nasıl kurtulmayı düşündüğüm için ne konuştuklarına hiç dikkat etmedim, Yasin 
HAYAL'in tehlikeli ve deli olduğunu bildiğim için İrfan ÖZKAN ise tanımadığım ve tehlikeli 
olabileceğini düşündüğüm için evden hemen ayrılmaları yönünde tepki gösteremedim, daha sonra 
İrfan ÖZKAN isimli şahıs yarım saat kadar kaldıktan sonra evden ayrılarak gitti, bu olaylar 
yaşanırken ev arkadaşım Çağlar KAYMAK odasından hiç çıkmadığı için konulardan tamamen 
habersizdir. Erhan TUNCEL'i İrfan ÖZKAN evden ayrılır ayrılmaz koridora çağırdım ve "Böyle bir 
şey yaptığınıza inanmıyorum yaptıysanız evimden gidin" diye kızdım. "Bu işi yaparken bana mı 
sordunuz da, bu olayı yaptıktan sonra benim kapımı çalıyorsunuz" diye tepki gösterdim. Zaten ne 
yaptıklarını bilsem kapıyı dahi açmazdım. Erhan TUNCEL bu tepkim karşısında sessizdi, kendisine 
"hemen evimi terk etmelerini söyledim" yine bir tepki göstermedi, ben evden bir an önce çıkıp 
gitmeleri için biraz da korkutmak için Erhan TUNCEL'e ev arkadaşım Çağlar KAYMAK'ın amcası 
oğlunun MİT'te görevli olduğunu söyledim, (Çağlar KAYMAK'ın amcası oğlunun MIT’te görevli 
olup olmadığını bilmiyorum ama bir kez böyle bir şey söylemişti) o da bana "tamam o zaman, ben 
Yasin HAYAL’i alır, giderim" dedi ve olayın olduğu akşam saat 20:00 civarlarında evden Erhan 
TUNCEL, Yasin HAYAL ile birlikte ayrıldılar. Sonrasında Yasin HAYAL'i hiç görmedim. Tahminen 
benim evimde 1,5 saat kadar kaldılar. Bir gün sonra İrfan ÖZKAN isimli şahıs benim evime geldi, 
"Yasin HAYAL ve Erhan TUNCEL nerede" diye sordu, ben de " evde olmadıklarını ve nereye 
gittiklerini bilmediğimi söyledim" bana daha sonra "nerede olabilirler ve Erhan TUNCEL'in eski 
evi varmış, orası nerede " diye sordu, ben de İrfan ÖZKAN'a "Erhan TUNCEL'in eski evini tarif
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ettim yani Veysel TOPRAK'la birlikte kaldıkları evi tarif ettim. İrfan ÖZKAN da oradan ayrılarak 
uzaklaştı, olaydan birkaç gün sonra ben, bu olayın failinin basından Yasin HAYAL olduğunu 
kesinlikle kanaat getirdikten sonra Yasin HAYAL ve Erhan TUNCEL'i polise gidip şikâyet etmeyi 
düşündüm, ancak bu arada Yasin HAYAL yakalandığından dolayı ihbar etmedim. Bir süre sonra da 
Yasin HAYAL'in cezaevine gittiğini duydum. Yasin HAYAL cezaevinden çıktıktan sonra hiç 
muhabbetim olmadı. Birkaç kez yolda gördüm ancak selâmlaşmadık bile. Erhan TUNCEL ile yolda 
karşılaşmalarımızda sadece selâmlaştık. Herhangi bir muhabbetim olmadı. Bana Mc Donald's olayı 
ile alakalı hiçbir şey anlatmadı.

Yukarıdaki bahsedilen ev Erhan TUNCEL'in, Seyfı YARIMBAŞ ile birlikte Afet evlerdeki 
evi olsa gerek, ben bu adrese kesinlikle gitmedim. Ben ifademin üst kısmında belirttiğim gibi Mc 
Donald's olayından 2-3 ay öncesine kadar Erhan TUNCEL ile hiç karşılaşmadım. Böyle bir şey 
olmadı, Ekrem FURAT kesinlikle beni başka biriyle karıştırıyor olabilir. Erhan TUNCEL'in Seyfı 
YARIMBAŞ ile birlikte Afet evlerdeki evi bize uzak olduğundan ve fazla bir samimiyetim 
olmadığından dolayı evine gitmem, ben daha önce Erhan TUNCEL'in Veysel TOPRAK ile 
Havaâlanındaki birlikte kaldıkları eve birkaç defa gittim, bu evde Yasin HAYAL'i kesinlikle 
görmedim. Erhan TUNCEL, Yasin HAYAL ve ben kesinlikle Erhan TUNCEL'in bahsedilen 
odasında birlikte konuşmadık ve görüşmedik. İddiaları kabul etmiyorum.

 ̂ Ben Salih HACISALİHOGLU' nu tanırım. Ali Kemal HACISALİHOGLU'nun BBP'sinden
Belediye Başkan adayı olduğu dönemde babasına seçim çalışmalarında yardım ederken, İl Parti 
binasında Salih HACISALİHOGLU'nu gördüm, herhangi bir samimiyetim yoktur, sadece yerel 
seçim döneminde karşılaşınca selamlaşırdık, 2006 Eylül ayı başlarında okulumun devam 
zorunluluğu olmadığını öğrendikten sonra tanıdığım herkese iş aradığımı söyledim, talihini 
hatırlayamadığım bir gün Erhan TUNCEL ile çarşıda yolda karşılaştığımızda, kendisine İş 
aradığımı söyledim, o da bana "bakalım, sana haber veririm" dedi ve ayrıldık, aradan 2-3 gün 
geçtikten sonra Erhan TUNCEL, beni 0544 244 61 23 numaralı telefonundan aradı ve "Salih Abi, 
otopark aldı, orada elemana ihtiyaç var, istersen gel bir görüş" dedi, ben de yerini sordum, Erhan 
TUNCEL de bana "Çömlekçi mahallesindeki otobüs duraklarına gelmemi" söyledi, ben de verilen 
adrese giderek Erhan TUNCEL ile buluşarak söz konusu şahsın almış olduğu otoparka gittik, 
otoparkı yeni aldığından dolayı işi yok denecek kadar azdı, bu yüzden bana da doğru dürüst para 
veremeyeceğini söyledi, ben de düşüneceğimi, belki de Sakarya'ya giderek, orada çalışacağımı 
kendisine söyledim. Otoparkta hiç çalışmadım, kendisiyle bir daha hiç görüşmedim.

Soruda geçen Trabzon ili Terörle Mücadele Şube Müdürü Yahya ÖZTÜRK isimli şahsı 
tanımıyorum. Benim bu konularla alakalı hiçbir bağlantım olmaz, çünkü ben Erhan TUNCEL isimli

 ̂ şahıstan uzak dururdum, böyle bir olayı neden ve niçin yaptığı konusunda hiçbir bilgim yoktur. 
Ömürhan YILMAZ ise Trabzon'dan arkadaşım olur. Samimi arkadaşım olur. Ancak ben Hrant 
DİNK suikastı ile ilgili ne öncesinde ne de sonrasında hiçbir bilgim yoktur. Fatih ÇAKIR'm bu 
ifadelerinden dolayı şikayetçi olacağım.

OGÜN SAMAST'ı tanımıyorum. ERHAN TUNCEL'i tanıyorum. Üniversiteden arkadaşım 
olan Ferhan.... (Makine Müh.okuyordu) Kadir....(işletme veya Maliye"de okur), Mehmet ....(Makine 
Müh.-kayserili) isimli şahıslardan dolayı tanırım. Erhan TUNCEL bu şahıslar ile Kredi Yurtlarda 
aynı odada kalmışlar. Erhan TUNCEL’i pek sevmezdim. Kendisi ile samimiyetim yoktur. İfademin 
üst kısımlarında anlattığım gibi tanırım, fazla bir samimiyetim yoktur. Benim arkadaş çevremden 
uzak birisidir, kişiliğini beğenmediğim için mümkün olduğu kadarıyla uzak durmaya çalışırdım. 
Erhan TUNCEL'in bildiğim kadarı ile Ersin ÖZTÜRK isimli bir arkadaşı da vardı. Ben üniversitede 
okurken Trabzon'da 2005 Haziran-2005 Eylül ayı arası Ersin ÖZTÜRK'ün evine taşınmıştım. 
Ancak bu taşınma eşyalarımı götürme şeklinde oldu. Çünkü ben yazın Sakarya'da evimde idim. 
2005 Eylül-Ekim okul başlayınca Trabzon'a geldiğimde 2-3 hafta kadar Ersin ÖZTÜRK ile beraber 
kaldım. Bu iki üç hafta İçerisinde eve çok öğrenci gelip gitti. Erhan TUNCEL'in gelip gelmediğini 
hatırlamıyorum. Sonra Sakarya'ya geri döndüm. Sınavlar için muhtemelen 2006 Ocak ayında
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Trabzon'a geri döndüğümde Ersin ÖZTÜRK'ün üç akrabası (Şaban ÖZTÜRK, Turgay....-Şisman bir 
şahıs, ismini hatırlamadığım Trabzon'da güvenlik kursuna giden Sinop'lu bir şahıs) ile başka bir eve 
taşındığını gördüm. Sonra evin kalabalık olması ve ders çalışma ortamı olmadığından dolayı ben 
başka eve geçtim. Ersin ÖZTÜRK bir dönem Trabzon Alperen Ocakları İl Başkanlığı yaptı. Erhan 
TUNCEL ile arkadaşlıklarının içeriğini bilmiyorum. Ersin ÖZTÜRK'ün Trabzon'da başka kiminle 
kalıp kalmadığını bilmiyorum. Ferhan.... (Makine Müh.okuyordu), Kadir....(işletme veya Maliye'de 
okur), Mehmet ....(Makine Müh.-Kayserili) şahıslar bir ara aynı evde kaldılar. Tuncay UZUNDAL 
Mehmet....'in arkadaşı idi. Burada gördüm. Kendisi ile samimiyetim yoktur. SEYFİ YARIMBAŞ'ı 
Erhan TUNCEL'in ev arkadaşı olarak bilirim. Kendisi ile samimiyetim yoktur. SALİH 
HACISALÎHOĞLU'nu yerel seçimlerde babası belediye başkan adayı iken BBP'de gördüm. 
Kendisi ile samimiyetim yoktur. SÜLEYMAN HACISALÎHOĞLU'nu Salih
HACISALİHOĞLU'nun yanında gördüm. Kendisi ile samimiyetim yoktur. COŞKUN İĞCÎ'yi 
tanımıyorum. YASÎN HAYAL’i yerel seçimler zamanında seçim arabasından anons yaparken 
gördüm. Çevredekiler bu Deli Yasin diyorlardı. İlk burada gördüm. Kendisi ile samimiyetim yoktur. 
AHMET İSKENDER’İ tanımıyorum. ERSİN YOLCU'yu tanımıyorum. ZEYNEL ABÎDİN 
YAVUZ'u tanımıyorum. MİKTAT KOT'u tanımıyorum. ENGİN YILMAZ'ı tanımıyorum. VEYSEL 
TOPRAK'ı Erhan TUNCEL'in ev arkadaşı olarak bilirim. Kendisi ile samimiyetim yoktur. ALPER 
ESIRGEMEZ'i Erhan TUNCEL'in ev arkadaşı olarak bilirim. Kendisi ile samimiyetim yoktur. 
MURAT ATALAR'ı tanımıyorum. MUHAMMET İSKENDER'İ tanımıyorum. EKREM FURAT'ı 
Erhan TUNCEL'in ev arkadaşı olarak bilirim. Kendisi ile samimiyetim yoktur. İRFAN ÖZKAN'ı 
Erhan TUNCEL'in arkadaşı olarak bilirim. Kendisi ile samimiyetim yoktur. İlk kez yukarıda 
anlattığım şekilde MC Donald's olayında gördüm. OSMAN ALP AY'ı tanımıyorum.

Ben Trabzon ilinde okuduğum dönemde, 1999 Eylül-2002 Eylül arası Orman Bölge 
Müdürlüğü öğrenci yurdunda, 2002 Eylül-2004 Eylül arası Trabzon Kalkınma mahallesinde Erhan 
MERİÇ ve Melih....(Bolu'lu, İnşaat Müh. Mezun) ile kaldım. 2004 Eylül-2005 Eylül arasında 
Havaalanı mahallesinde Çağlar KAYMAK ile kaldım. Bu arada üç hafta kadar Ersin ÖZTÜRK ile 
kaldım 2005 Eylül ve 2006 Ocak arası Sakarya'da çalıştığım için orada kaldım. Derslerimi dışarıdan 
takip ettim ve sınavdan sınava Trabzon'a geldim. 2006 Ocak - 2006 Nisan arası Mustafa Gökhan 
SERTKAYA Onur (Kimya Bölümü, Samsunlu) ve Emre ....(Vanlı, Maliye bölümü) ile kaldım. 2006 
Nisan - 2006 Haziran sonuna kadar Sercan GÜLCİ (Orman Fak.) ile kaldım. Daha sonra Sakarya'ya 
çalışmak için gittim ve 2007 yılında mezun olacağım. Sınavdan sınava Trabzon'a gelirim.

Bu konular hakkında anlatacaklarım bunlardan ibarettir. 2004 yılında MC Donald's eylem 
yapıldıktan sonra Yasin HAYAL'i gördüm. Benim evime geldi. Evime geldiklerinde böyle bir eylem 
yaptıklarını bilmediğimden evime aldım. Evde TV'yi açtıktan sonra olay ile ilgili basında çıkan 
görgü şahitlerinin tariflerine Yasin HAYAL uymuyordu. Ama her ihtimale karşı evimden kovdum. 
Yukarıda anlattığım gibi ilk olarak Yasin HAYAÇ'in Mc Donalds eylemini yaptığına inanmadım. 
Zaten ilk geldiklerinde haberim yoktu. Zaten eve geldiklerinde kovmuştum. Medyada Yasin 
HAYAL ismi çıkınca ben yaptığımı tam olarak anladım. Zaten Yasin HAYAL kısa bir süre sonra 
yakalandı. Yakalanmasalardı ihbar edecektim. Benim ne McDonalds olayı ne de Hrant DİNK olayı 
ile hiçbir alakam yoktur. İfademe ekleyecek başka bir husus yoktur, ifademi hiçbir baskı ve tesir 
altında kalmadan kendi hür iradem ile verdim, dedi.

11/03/2007 tarihli Savcılık ifadesinde; "Suçlama ile ilgili olarak emniyette vermiş olduğum 
ve bana tamamını okumuş olduğunuz 10.03.2007 tarihli 7 sayfadan ibaret ifademi aynen tekrar 
ederim. Mc Danalds bombalanması olayı ile benim en ufak bir ilgim yoktur. Erhan Tuncer isimli 
şahsı tanırım ancak herhangibir samimiyetim yoktur, kendisi ile aynı okuldayız ancak yakın ardakaş 
çevremden değildir. Erhan benim evimi bildiği için bombalama eyleminden sonra saat 18 
sıralarında benim evime Yasin Hayal ile birlikte geldiler, kapımı çaldılar, ben kapıyı açtım, direkt 
içeri girdiler, benim evde ayrıca birlikte kaldığım Çağlara Kaymak isimli arkadaşımda evde kendi 
odasında idi. Ben orucumu açmak için onlar eve girince bakkaldan birşeyler almak için bakkala
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çıktım, tekrar döndüğümde eve gelirken sonradan isminin İrfan olduğunu öğrendiğim bir şahıs bana 
apartmanın önünde bakarmısm dedi. Erhan ile Yasin brada imiş dedi, bende evet iki kişi yeni geldi, 
dedim, birlikte eve çıktık, içeri girince Erhan'a hayırdır niye geldiniz dedim, oda bana ne kadar 
uykucusun hiçbir şeyden haberin yokmu. Mc Danılds bombalandı. Yasin'i göstererek bu Mc 
Danılds' bombaladı dedi, ben önce bu anlattıklarına inanmadım, şaşırdım, bu arada İrfan, 
Yasin,Erhan kendi aralarında konuşuyorlardı.Erhan palavracı atıp tutan bir kişiliğe sahipti. Bu 
yüzden ben kendisini sevmezdim. Evime gelmelerinden dolayı ben huzursuz oldum, çünkü 
tanımadığım insanlar idi ve ayrıca bu tür olayları anlattıklarında huzursuz olmuştum, bana 
inanmıyorsan televizyonu açalım dediler, televizyonu açtık, televizyonda bombalama olayından 
bahseden haberleri duyunca olayın gerçek olduğunu anladım. O arada kalabalık oldukları için 
hemen tepki veremedim. Biraz sonra İrfan Özkan isimli şahıs evden ayrıldı, onun gitmesinden sonra 
ben Erhan'a koridora çekerek eğer böyle bir şey yaptı iseniz derhal evimi terk edin sizi burada 
istemiyorum, dedi. Bana anlamsızca baktı. Hala tepkimi anlamayınca kendisine içerdeki diğer ev 
arkadaşımın amcasının oğlu Mit’de görevli diyerek kendilerini çekinip bir an evvel evimden 
gitmelerini sağlamak amacıyla korksunlar diye böyle bir laf söyledim. Bunun üzerine Erhan tamam 
o zaman ben Yasin'i alıp gidiyorum, dedi. Daha sonra benim evimden ayrılıp gittiler. Yaklaşık bir 
birbuçuk saat benim evimde bu şekilde kaldılar. Ben kesinlikle kendilerine yardım etmiş ve evimde 
suçluları barındırmış değilim.

Ekrem Furat'ın verdiği dilekçedeki beyanları doğru değildir. Ben kesinlikle Mc Danılds 
bomba olayında iki üç gün önce Erhan Tuncel, Seyfı Yarımbaş, Yasin Hayal ile birlikte Ekrem 
Furat'ın evinde bir araya gelmiş değilim. Zannedersem Ekrem Furat beni başkası ile karıştırıyor.

Salih Hacı Salihoğlu isimli şansı tanırım, yerel seçimler nedeniyle partide kendisi ile 
tanıştım, ancak fazla bir samimiyetim yoktur.

Avukat Fatih Çakır'm verdiği dilekçe ile ilgili olarak o dilekçedeki beyanları kabul 
etmiyorum. Benim hakkımdaki beyanların hepsi gerçek dışıdır. Hırant Dink suikastı ile hiçbir ilgim 
yoktur. Yasin Hayal ile de sadece yerel seçimler zamanında kendisi seçim abarası ile anons 
yapıyordu, çevredekiler işte bu deli Yasin dediler, sadece bu kadar tanıyorum, birde Mc. Danılds 
bombalanmasından sonra evime Erhan Tuncel ile birlikte geldiğinde bir saat kadar gördüm, başkaca 
hiçbir tanışıklığım yoktur, kendisi ile bir samimiyetimde yoktur.

Ben Üniversite boyunca sadece okulumla ilgilendim, bu süre içinde genellikle aynı 
Faküteden insanlarla arkadaş ilişkilerim oldu, bunun dışında Hırant Dink cinayetine karıştıkları 
iddia olunan kişilerle hiçbir samimi ve uzun süreli arkadaşlığım söz konusu değildir. Bu kişilerden 
en fazla tanıdığım Erhan Tuncel'dir onuda Elazığ'lı olması nedeniyle benim ailemde Elazığ'da 
kaldığı için ve Babam orman Bölge Müdürlüğünde Plan Proje Müdürü olduğu için yaklaşık 12 
yıldır Elazığ'da çalıştığı için Elazığ'lı okuldaki diğer arkadaşlar vesilesiyle tanıştım, zaman zaman 
Elazığ'lı arkadaşlarla buluşmam esnasında Erhan Tuncelle de etanışmış oldum, ancak Erhan Tuncel 
yakın arkadaş çevremden değildi, kendisi ile hiçbir birlikteliğim olmadı.

Kesinlikle ne Mc. Danılds bombalanması eyleminde ne de Hırant Dink cinayetinde benim 
herhangi bir kimseye bilerek ve isteyerek bir yardımım söz konusu değildir. Kesinlikle bu tür hiçbir 
eylemi tasvip etmiyorum, uzaktan yakından bu tür şeylerle ve bu tür eylemlere meyilli insanlarla bir 
irtibatım yoktur, suçsuzum." şeklinde beyanda bulunmuştur.

Mahkememizdeki savunmasında; Atılı suçlamaları kabul etmiyorum. Suçla uzaktan 
yakından benim ilgim yoktur. Ben akşam üzeri olay sırasında akşam saat 7 de Erhan ve Yasin 
benim eve geldi Ramazan ayıydı ben uyuyakalmıştım bakkala gittim bakkaldan eve gelirken İrfan 
Özkan'ı gördüm. Kendisini ben tanımıyordum. Bana Yasin ile Erhan hurdamı diye sordu. Az önce 
eve geldiler dedim. Yasin ile Erhan da oturuyorlardı bende hayırdır diye sordum. Bunları ben iki 
aydır görmüyordum onlarda bana senin hiçbirşeyden haberin yokmuş dedi. Ben Erhan'ı tanıyorum, 
yer yerinden oynadı bende depremmi oldu dedim Mc. donald’s bombalandı dedi. Ben inanmadım.
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Trabzon'da böyle bir terör olayı olmamıştı. İnanmıyorsan televizyonu aç dediler. Televizyonu 
açınca baktıkkİ gerçekten bombalanma hadisesi olmuş o sırada Erhan Tuncel Yasin Bombaladı dedi. 
Ben daha çok Erhan'ın iki üç söylediğine inanmam. Görgü tanıkları haberlerde konuşuyorlardı.. O 
haberlerdeki beyanlar Yasin'e hiç uymuyordu. Evimde her ikisinden olmasından rahatsız olunca 
çekip gitmelerini istedim hemen de söylemedim yarım saat sonra İrfan evden çıktı Erhan'ı ben 
koridora çağırdım, hatta öyle birşey yapmışsanız banamı sordunuz gelip beni kapımı çalıyorsunuz 
dedim. Erhan'da Yasin'i alıp çekip gitti, nereye gittiklerini ne yaptıklarını bilmiyorum sadece benim 
evimde olan durum bu şekilde olmuştur, daha sonra irfan Özkan kapımı çaldı benden Erhan Tuncel 
ve Yasin Hayal'in burda olup olmadığını sordular bende onların senden sonra çekip gittiğini 
söyledim, nerde olduklarını bilmiyorum, hatta Erhan'ın oturduğu bir eski ev varmış o ev neresidir 
diye sordu. Bende Veysel Toprak ile birlikte Erhan'ın eski evi olan yeri tarif ettim, daha sonra 
yakalandıklarını duydum benim olayla uzaktan yakından ilgim yoktur, dedi.

16) Sanık HALİS EGEMEN
27/03/2007 tarihli Emniyet ifadesinde; Hrant Dink'in öldürülmesi olayıyla ilgili hiçbir 

bilgim yoktur. Benim bilgim sadece basından duyduğum kadarıyladır. Ogün SAMAST isimli şahsı 
^  ~ ilk defa basından duydum. Hrant DÎNK isimli şahsı daha önceden tanımıyorum.

Ben 2004 yılında konfeksiyon mağazamı kapattıktan sonra, elimde kalan bazı giyecek 
mallarını fakir ve ihtiyacı olan ailelere dağıttım. Yasin HAYAL'in ailesi de ihtiyaçlı olduğu için 
amcası olan ve arkadaşım olan ve aynı zamanda partimizin üyesi Ali HAYAL'den Yasin HAYAL'in 
babasının maddi durumu iyi olmadığını öğrendikten sonra bütün fakir insanlara gönderdiğim gibi 
bu aileye de bir iki giyecek eşyası gönderdiğimi hatırlıyorum. Bunları direk Yasin HAYAL'e 
göndermiş değilim. Gönderdiğim giyim eşyasını da babasının giydiğini biliyorum. Konu bundan 
ibarettir.

Ben böyle bir iddiayı kabul etmiyorum. Hiç kimseye avukat tutun demedim. Kırtasiyecinin 
oğlu Hüseyin isminde birini tanımıyorum. Yasin HAYAL cezaevinden tahliye olacağı gün babası 
bana gelerek "Beraber Yasini cezaevinden alabilirmiyiz, bir iki nasihatte bulunursun." dedi. Bunun 
üzerine ailesi ile beraber Yasin'i cezaevinden alıp, babasının evine getirdik. Ben de burada ailesinin 
yanında "Yaptığının yanlış olduğunu, bu olayda başta ailesi ve birçok insanın mağdur olduğunu, 
böyle ve buna benzer bir olayın olmaması gerektiğini söyledim" yaklaşık yarım saat daha 
oturduktan sonra eşim Yasemin ile beraber oradan ayrıldım. Eşimi götürmemin sebebi ise bir aile 
ortamı oluşturmaktı. Ben Yasin HAYAL'in avukat masraflarını karşılamadım.

* Mustafa ÖZTÜRK'ün beyanları doğrudur. Erhan TUNCEL isimli şahıs tutarsız bir kişiliğe
sahipti. Mustafa ÖZTÜRK Ocak Başkanı olduğundan dolayı ocakta bir uyum vardı. Erhan 
TUNCEL ise ocağı karıştırmak için elinden gelen her şeyi yapardı. Mustafa ÖZTÜRK'ün 
Erzurumlu olması sebebiyle Trabzonlu gençleri kışkırtarak bir Trabzonlu başkan çıkartmaya 
çalışıyordu. Bu da ocakta bir huzursuzluk ortamı oluşturuyordu.

Hrant DİNK'in ölümünden sonra Mustafa ÖZTÜRK'ü aradığım doğrudur. Çünkü basından 
Ogün SAMAST'm Alperen Ocaklarından olup olmadığını soruyorlardı. Ben de Mustafa 
ÖZTÜRK'ün ocak başkanı olması sıfatıyla telefonla arayarak Ogün SAMAST'ı sorduğumda "Ogün 
SAMAST'ı tanımadığını ve ocakla ilişkisinin olmadığını" söyledi. Ben de bunun üzerine basma 
gerekli bilgiyi verdim.

Alperen Ocakları Teşkilatı ve mensuplarına yardımda bulunduğumu, 2005 yılında Alperen 
Ocakları için arsa ararken beni YASİN HAYAL ile birlikte gördüğünü söyleyen ÖMÜRHAN 
YILMAZ'm iddialarını kabul etmiyorum. Böyle bir olay gelişmemiştir.

Yaşar CİHAN'ı yaklaşık 6-7 yıldır partiden tanıyorum. Trabzon BBP il başkamdir. Ticaretle 
uğraştığını biliyorum. Ersin ÖZTÜRK'ü eski ocak başkanlığı döneminden tamrım. KTÜ'nde

119



öğrenci olduğunu biliyorum. Sinoplu olduğunu biliyorum. Hakkı Bahadır CİHAN'ı Yaşar 
CİHAN'ın oğlu olarak tanırım. KTÜ'de öğrenci olduğunu bilirim. Babasının işlerini yürüttüğünü 
bilirim.

OGÜN SAMAST, TUNCAY UZUNDAL, SEYFİ YARIMBAŞ, COŞKUN İĞCİ, AHMET 
İSKENDER, ERSİN YOLÇU, ZEYNEL ABİDÎN YAVUZ, MİKTAT KOT, ENGİN YILMAZ, 
VEYSEL TOPRAK, ALPER ESİRGEMEZ, MURAT ATALAR, MUHAMMET İSKENDER, 
OSMAN ALPAY, İRFAN ÖZKAN, EKREM FURAT ve ERHAN ŞİVİL'İ tanımıyorum. ERHAN 
TUNCEL YASİN HAYAL ve MUSTAFA ÖZTÜRK'ü tanıyorum. İlişkilerimi ifademde belirttim. 
SALİH HACISALİHOĞLU ve SÜLEYMAN HACISALİHOGLU’nu, ben il Genel Meclisi adayı 
iken babaları aynı partiden belediye başkan adayı idi. Bu münasebetle tanırım. Hiçbir samimiyetim 
yoktur. ERBİL SUSAMAN’ı ERHAN TUNCEL’in arkadaşı olarak biliyorum. Ocağa gelir, gider.

Bu konular hakkında anlatacaklarım bunlardan ibarettir, İfademe ekleyecek başka bir husus 
yoktur, ifademi hiçbir baskı ve tesir altında kalmadan İstanbul Barosu avukatlarından 23470 sicil 
sayılı Murat EKİCİ’nin huzurunda kendi hür iradem ile verdim, dedi.

28/03/2007 tarihli Savcılık ifadesinde; "Emniyette verdiğim ifadem tümüyle doğrudur. 
Aynen tekrar ederim.

Ben 2004 yılında sahibi olduğum konfeksiyon mağazamı kapattıktan sonra elimde kalan bir 
kısım giyim eşyalarını satılacak durumda olmamaları ve Ramazan olması münasebetiyle Trabzon’ 
da ihtiyaç sahibi fakir aillleri tespit etmek suretiyle dağıtım. Giyim eşyası dağıttığım kişilerden 
biriside şahsende tanıdığım YASÎN HAYAL’ in amcası ve babası olan ALÎ HAYAL ve BAHİTTİN 
HAYAL isimil şahıslardır. Hatta sonradan gördüğüm kadarıyla verdiğim giyim eşyaları YASÎN’ in 
babası BAHİTTİN tarafından giyilmektedir. O dönemde bu aileye yada YASÎN’ e 1000 YTL para 
yardımında bulunduğum ve YASÎN’ e avukat tutuğum iddiaları doğru değildir.

Benim HRANT DİNK suikastı sonrasıda ERHAN TUNCEL’ in yakalanması üzerine 
ERHAN’ a avukat tutmamız lazım şeklinde beyanda bulunduğum konusu tamamen iftiradır. 
ERHAN TUNCEL’ i ve SALİH HACISALİHOĞLU’ nu tanırım. Ancka kesinlikle onlarla yada 
başka bir şahısla böyle bir görüşmem ve sözüm olmamıştır. Krtasiyecinin oğlu HÜSEYÎN diye bir 
şahsı tanımıyorum.

YASÎN HAYAL’ in Trabzon’ da Mc Donalds bombalama olayında tutuklu kalıp tahliye 
olacağı dönemde YASÎN’ in babası BAHİTTÎN bana gelerek oğlunu cezaevinden birlikte almamızı 
ve bu konuda oğluna tafsiyelerde bulunmamı talep etti. Bunun üzerine tahliyesi sırasında YASÎN’ i 
ben ve babası birlikte giderek aldık, ve eve getirdik. Evde diğer akrabalanda birlikte 
bulunduğumuz ortamda ben YASİN’ e yaptığı işin yanlış olduğunu, bu tür hareketlerin kendisine ve 
topluma zarar vereceğini izah ettim. Bu görüşme bu şekilde geçmiştir. Suçsuzum." şeklinde 
beyanda bulunmuştur.

Mahkememizdeki savunmasında; Ben Büyük Birlik Partisi Merkez Karar yönetim kurulu 
yedek üyesiyim. Ben hiçbir suçu kabul etmiyorum, iddianamede atılı suçlamaları kabul etmiyorum. 
Ben ne Fırat Dink olayı ne Mc. donald’sı olayı ile hiçbir ilgim ve alakam değilim. Ben Trabzon’da 
geçmişi büyük olan bir ailenin evladıyım babam daha önce belediye başkanlığı yapmıştır, siyasetle 
uğraştığım için aile olarak yardım etme geleneğimiz vardır bu geleneği devam ettiriyorum takriben 
2004 yılının 19 Ekimin’de bir alacak verecek meselesi yüzünden konfeksiyon mağazam haciz 
edildi. Elimizde kalan mallazımızı satamadığımız malları biz dağıtırız. Suçlandığım olaylardan 
Yasin Hayal hapisteydi bunun ailesine ulaşmamış ancak ben sadece Yasin Hayal’e dağıtmadım 
Giresunada gitti İstanbulada gitti Hayırhasanette bulundum yiyecek yardımı geliyor belki kurban eti 
bırakmış olabilirim. Zaten Yasin Hayal o zaman içerdeymiş belki babasına bırakmış olabiliriz biz 
bırakmadık. Kurbanları kesiyoruz ve dağıttırıyoruz beraatimi talep ediyorum, dedi.
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17) Sanık YAŞAR CİHAN
27/03/2007 tarihli Emniyet ifadesinde; Ben Hrant DİNK eylemini gerçekleştiren Ogün 

SAMAST isimli şahsı tanımıyorum. Bu olayı basından duydum. Olayın öncesinden hiçbir bilgim 
yoktur. Daha önce Hrant DİNK isimli şahsı hiç duymamıştım. Hangi gazetede yazdığını 
bilmiyordum.

Benim bu eylem ile ilgili olarak hiçbir bilgim yoktur. Eylemin yapılış zamanı, Yasin 
HAYAL'in Cezaevine giriş zamanı ve mahkeme süreci, diğer avukatlık durumunu, mahkeme 
sonunda ne kadar ceza aldığını bilmem. Ancak Yasin HAYAL’in cezaevinde olduğu zaman 
diliminde şu an isimlerini hatırlayamadığım partili birileri "Yasin HAYAL'in ailesinin maddi 
durumunun iyi olmadığını benden yardım istemeye geleceğini söylediler". Ben o dönem partide 
resmi görevde değildim. Eski İl başkanı olduğumdan dolayı ve o zaman maddi durumum çok 
iyiydi. "Olur" dedim. Zaten bir takım fakir ve zaruret içerisinde olan ailelere maddi yardım 
yapmaktaydım. Hatta birkaç ay önce de "Spastik Engelliler Okuluna 30 milyar TL yardım 
yapmıştım". Yasin HAYAL'in babasını da ilk defa benden yardım almaya geldiğinde tanıdım. 
Yanında Halis EGEMEN vardı. Kendisine 1 Milyar civarında para yardımında bulundum. Erhan 
TUNCEL'in de bu eylemde yer aldığını ben basından öğrendim. Erhan TUNCEL'in böyle bir 
eyleme katılacağını tahmin etmezdim, kendisi çok okuyan kültürlü bir insandı, ara sıra radikal 
bağlamda söylemleri olurdu. Ama terör konusunda, bombalama konusunda, herhangi bir eylem 
konusunda kendisinden bir şey duymadım. Erhan TUNCEL'in olayları yorumlaması iyiydi ve 
gördüğüm gençlerden üstte olan bir insandı.

Erhan TUNCEL isimli şahsı, Alperen Ocaklarından tanırım. Çok fazla ilişkim yoktur. Zaman 
zaman gördüğümde selâmlaşır ve konuşurduk. Parti ile konuşmalarımız olurdu. Kendisi öğrenci 
olması sebebiyle maddi sıkıntı içerisinde olduğunu söylerdi. Ancak benden para istemediğinden 
kendisine para yardımında bulunmadım Dört yıldır hemen hemen hiç ilişkim yoktur. Karadeniz 
Teknik Üniversitesinde okuduğunu bilirim. Kimlerle samimi olduğunu bilmiyorum. Yasin HAYAL 
ile olan ilişkisini bilmiyorum.

Yasin HAYAL'i ise 2001 yıllarında Alperen Ocaklarından tanırım. Kendisi gelir oturur çay 
içerdi. Yasin HAYAL'in kavgacı bir yapısı vardı. Daha sonralarda onu kontrol edilemeyeceğini 
düşünerek hep ondan uzak kaldım nedeni ise kavgacı bir yapıya sahip olmasından dolayı hep ondan 
uzak durdum ve onu kendimden uzak tuttum. Kimlerle oturup kalktığını bilmiyorum. Cezaevinden 
çıktıktan soma tek başına şirketime yanıma geldi. Elimi öptü. Bende kendisine nasihat ettim. 
Kızdım. Bir daha böyle bir şeyi yapmamasını tavsiye ettim. Daha sonra gitti. Özel olarak bir araya 
hiç gelmedik. Yolda karşılaştığımızda ondan yaşça büyük olduğumdan saygısını gösterirdi. Yasin 
HAYAL'in bir silahının olduğunu bilmiyorum ve kendisinde bir silah görmedim. Yasin HAYAL'in 
kavgacı olduğunu belirtmiştim ama bir papazı dövdüğünü, hastanelik ettiğini bilmiyorum, 
duymadım. Yasin HAYAL'den hiçbir zaman Amerikan ve Yahudi karşıtı bir söylem duymadım. 
Yasin HAYAL'in bir keresinde de Çeçenistan'a gittiğini duydum, ne zaman gittiğini, ne kadar 
kaldığını bilmiyorum.

Ben Hrant DÎNK'in öldürülmesi eylemini de basından duydum. Eylem öncesinden hiçbir 
şekilde bu olaydan haberim yoktur. Ben Yasin HAYAL'den ve Erhan TUNCEL'den böyle bir 
eylemin yapılacağını duymadım. Kendilerinden Hrant DİNK hakkında bir söylemlerinin olduğunu 
duymadım.

Benim Yasin HAYAL'in ailesine bir milyar civarında para yardımında bulunduğum doğrudur 
ve bunu da ifademin önceki bölümlerinde belirtmiştim. Yasin HAYAL'in ailesinin parayı nasıl 
kullandığını bilmiyorum, ben Yasin HAYAL'in avukat masraflarını karşılamadım, avukatının da kim 
olduğunu bilmiyorum. Yine ifademin önceki kısımlarında bahsettiğim gibi Erhan TUNCEL ile 
görüşmelerim olmuştur. Bu görüşmeler devamlı değil zaman zaman gördüğüm şeklindedir. Özel bir 
buluşma ayarlamam olmamıştır. Yasin HAYAL cezaevinden çıktıktan sonra yanıma gelip elimi
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öptüğü de doğrudur, ben Yasin HAYAL'in, Erhan TUNCEL'in ve Trabzon'da bulunan teşkilatçı 
gençlerin bir ağabeyisiyim, bir babasıyım, beni sayarlar, yani Trabzon'da bir ağırlığım vardır bu 
herkes tarafından bilinir. Salih HACISALİHOĞLU isimli şahsı babası BBP Trabzon Belediyesi 
adayı olan Ali Kemal HACISALİHOĞLU'ndan dolayı tanırım. Kendisiyle herhangi bir ilişkim 
olmamıştır.

Bahsettiğiniz bu ifadede ki koııu doğrudur ama eksiktir. Cihan Kömürcülüğün sahibi benim. 
Erhan TUNCEL Elazığ'lı olduğu için ve bu tarihten yaklaşık üç yıl kadar önce Elazığ'da tanıdığı bir 
kömürcüye kömür göndermek üzere tam olarak hatırlamıyorum ama 2 yada 3 kamyon kömür 
almıştır ve bedelini göndermişlerdir. Erhan TUNCEL Nizamı Alem Ocaklarına gelip giden birisiydi, 
zaten tanıma sebebim budur. Konu bundan ibarettir. Veysel TOPRAK isimli şahsı tanımıyorum, 
ismini burada duydum.

Tuncay UZUNDAL isimli şahsı tanımıyorum. "Erhan TUNCEL ile akşam evde iken, 
BBP'den Yaşar Amca var onunla konuşup OGÜN SAMAST'ı teslim etmeyi düşünüyorum. Dedi." 
şeklindeki beyanını da kabul etmiyorum.

Ben ifademin önceki kısımlarında da bahsettiğim gibi Yasin HAYAL'in ailesine para 
yardımında bulundum ama bu parayı nasıl kullandıklarını bilmiyorum.

Ben Mustafa ÖZTÜRK isimli şahsı 2005-2006 yıllarından beri Alperen Ocakları başkanı 
olmasından dolayı tanırım. Bu eylem sonrası yakalanarak cezaevine gönderilen Ogün SAMAST 
hakkında Nizamı Alem Ocaklarına gelip giden birisi olduğu yönünde haberler çıkmıştı. Ben de 
Ogün SAMAST'ın Nizamı Alemci olup olmadığını öğrenmek için bir çok kişiyle görüştüm. 
Hatırlamıyorum ama bunlardan birisi de Mustafa ÖZTÜRK olabilir. Öğrendiğim kadarıyla da Ogün 
SAMAST Nizamı Alem Ocaklarına gelip giden birisi değildir. Ben de zaten kendisini tanımıyorum.

2006 yılında Ramazan ayında Alperen Ocaklarında 30 gün boyunca gençlere iftar yemeği 
verildi. Ben de yaklaşık 10 iftar yemeğine katıldım. Benim katıldığım zamanlarda Erhan TUNCEL 
ve Yasin HAYAL'in yemeğe katılıp katılmadığını bilmiyorum. Ben iftar yemeklerinden sonra 
katılımcı gençlere karşı BBP il başkanı olduğumdan dolayı bir konuşma yaparım. Konu bundan 
ibarettir.

Ben Erhan TUNCEL'in Alperen Ocaklarından ilişkisinin kesildiğini bilmiyorum. Böyle bir 
konu yaşanmışsa Alperen Ocakları başkam Mustafa ÖZTÜRK'ün kendi insiyatifinde olan bir 
durumdur, bu Mustafa ÖZTÜRK'ün kendi düşüncesidir. Ben BBP il başkam olduğumdan dolayı 
Alperen Ocaklarındaki bütün gençler bana saygı duyarlar aralarımızda yakınlık vardır.

_ __
{  ̂ Ben Erhan TUNCEL ve Yasin HAYAL'i zaman zaman görüyorum. En son yüz yüze ne

zaman görüştük hatırlamıyorum. Ancak Hrant DİNK’in öldürülmesinden tam hatırlamıyorum ama
5-10 gün önce telefonla Erhan TUNCEL ile görüştüğümü hatırlıyorum. Bu görüşmenin amacını 
Erhan TUNCEL’e söylemedim ama konu Erhan TUNCEL ve Ersin ÖZTÜRK’e gençlik içerisinde 
bir takım hizipler vardı bunlar hakkında görüş alış verişinde bulunmak istememdi, ama Erhan 
sınavlarının olduğunu bahane ederek daha sonra görüşebileceğimizi söyledi ve de bu görüşme de 
olmadı.

Halis EGEMEN çok eski dostumdur. BBP MKYK yedek üyesidir. Bağkur emeklisidir. Aslen 
Rizeli olup Trabzon'da ikamet eder. Sık sık görüştüğüm birisidir. Hakkı Bahadır CİHAN oğlum 
olur, KTÜ işletme fakültesi 4. sınıf öğrencisidir. BBP'lidir ama teşkilata nadiren gelir. BBP'li 
gençleri tanır, hepsinin arkadaşıdır. Ersin ÖZTÜRK Sinopludur KTÜ Öğrencisidir. Trabzon'da eski 
Alperen Ocakları başkanıydı. Ersin ÖZTÜRK'ün başkanlık yaptığı dönemde benim gençlerle çok 
fazla bir ilgim yoktu, benim ilişkim daha önceleriydi.

OGÜN SAMAST, TUNCAY UZUNDAL, SEYFİ YARÎMBAŞ, SÜLEYMAN 
HACISALİHOĞLU, COŞKUN İĞCİ, AHMET İSKENDER, ERSİN YOLÇU, ZEYNEL ABİDİN 
YAVUZ, MİKTAT KOT, ENGİN YILMAZ, VEYSEL TOPRAK, ALPER ESİRGEMEZ, MURAT
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ATALAR, MUHAMMET İSKENDER, OSMAN ALPAY, İRFAN ÖZKAN ve ERBİL SUSAMAN'ı 
tanımıyorum. ERHAN TUNCEL, YASİN HAYAL ve MUSTAFA^ÖZTÜRK'ü ifademin önceki 
kısımlarında bahsettiğim şekilde tanırım. SALİH HACISALİHOĞLU'nu babası ALİ KEMAL 
HACISALİHOĞLU'ndan dolayı tanırım.

Bu konular hakkında anlatacaklarım bunlardan ibarettir. Benim Hrant DÎNK eylemi ile 
hiçbir alakam yoktur ve bu eylemi hiçbir zaman tasvip etmedim. Bu tarz eylemler benim hayat 
anlayışıma ters olup hiçbir zaman onaylamadım. İfademe ekleyecek başka bir husus yoktur, İfademi 
hiçbir baskı ve tesir altında kalmadan İstanbul Barosu avukatlarından Murat EKİCİ huzurunda 
kendi hür iradem ile verdim, dedi.

27/03/2007 tarihli Savcılık ifadesinde; "Emniyette verdiğim ifadeyi kabul Ediyorum, bana
aittir.

Ben Trabzon BBP’ Başkanıyım . Ben YASİN HAYAL’ i BBP’ ne gelip giden bir şahıs olarak 
yaklaşık olarak 2000-2001 yılından beri tanırım . ERHAN TUNCEL1 ide BBP1 nin Alperen ocakları 
teşkilatına gidip gelmesinden dolayı tanırım. YASİN HAYAL Mc Donalds eyleminden sonra 
cezaevinde bulunduğu süre içinde bazı partililer bana YASİN HAYAL' in ailesinin durumunun iyi 
olmadığını fakir olduklarını benden yardım istemeye geleceğini söylediler. Benimde ekonomik 
durumum o dönem iyi olduğu için ailesine 1 milyar civarında bir yardım yaptım. Genel olarak 
Trabzonda fakir ailelere gücüm yettiği hususta yardım ederim. Bu yardımıda bu amaçla yaptım. 
YASIN'in babasınıda benden yardım almaya geldiği zaman tanıdım Hatta yanında HALİS 
EGEMEN' de vardı. Zaten bana YASİN'in babasınıda getirende oidi.

YASİN HAYAL cezaevinden çıktıktan sonra tarihini hatırlayamadığım dönemde yanıma 
gelmişti Kendisine bu tip şeyler yapmaması için nahisatta bulunduğu, Hatta yaptığı işlerden dolayı 
kendisine tokat atacaktım sonra genç olduğu için vazgeçtim. YASİN HAYAL ile bu tarihten sonra 
özel olarak bir araya gelmedim. Ancak karşılaştığımız zamanlarda yaşça büyük olduğum için bana 
saygı gösteriri. YASİN HAYA.L kavgacı bir tipti Ancak papaz dövdüğünü veya Amerikan yada 
Yahudi karışısı söylemlerde bulunduğunu hiç duymadım. Ben YASİN HAYAL' in avukat 
masraflarını karşılamadım. Kimin karşıladığımda bilmiyorum. Ben 1 milyar lirayı babasının 
ihtiyacı olduğu için ona verdim.

TUNCAY UZUNDAL isimli şahsı tanımam. Onun ifadesinde belirttiği şekilde ERHAN 
bana telefon açıp OGÜN SAMAST' ı teslim etiğini düşündüğünü söylemedi. Bu sözler tamamen 
uydurmadır.

ERSİN ÖZTÜRK' ü 2005 yılından beri BBP' den tanırım. Ben 2006 Mart ayında BBP 
Trabzon il başkanı olduktan sonra partiyi bir araya getirmek, gençlik içerisinde bulunan hizbi 
önlmek amacyla sürekli eski ve yeni partilerle görüşmeler yapıyordum Bu kapsamda ERHAN' a 
telefon açarak onunla ve ERSİN ÖZTÜRK ile görüşmek istediğimi söyledim Hatta telefonda da 
birşey söylemedim. O dönem imtahanları olduğu için gelemeyebileceğini söyledi bende bir ara 
gelirsin dedim. Bu olay tesadüfen eylemden birkaç gün önceye denk gelmiş olabilir bu konuşmanın 
bu olaylarla hiçbir ilgisi yok.

Ben SALİH HACISALÎHOĞLU' nu basasmdan dolayı tanırım Kendisi ile hiçbir irtibatım 
yoktur. Ben Türkiyedeki bir siyasi partinin il başkanıyım. Beni bir parti başkanı ve bir vatandaş 
olarak ve 1980 yılı öncesininin acılarını görmüş biri olarak böyle bir alayı tasvif etmek ve böyle bir 
olaya dahil olmam mümkün değildir, Kaldıki benim bu çocukların yaşında çocuklarım var. Kendi 
çocuğumun yapmasını istemediğim bir şeyi başka bir çocuğa yaptırmam mümkün değildir. 
Suçsuzum." şeklinde beyanda bulunmuştur.

Mahkememizdeki savunmasında; Ben ne Fırat Dink olayı ne de Mc.donald's olayı ile bir 
ilgim yoktur, ben Fırat Dink olayını olduktan sonra televizyonlardan duydum. Mc. donald's olayını 
da birkaç gün sonra duydum. Buradaki sanıklardan Erhan Tuncel ve Yasin Hayal'i iyi tanırım, ben
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büyük Birlik Partisi Trabzon il başkanlığını iki ayrı zaman süreçlerinde yaptım, birinci başkanlığım 
2001 yılında ikinci başkanlığım 2006 yılında oldu, ben Erhan ve Yasin'i 1. başkanlığım döneminde 
tanıdım, bizim gençlik teşkilatına gelip giderlerken gördüm. Benim tanıdığım dönemlerde Yasin ve 
Erhan çok iyi çocuklardı. Ben o zamanlar kağıt ihracatı yapan şirketler sahibiydim. Ben yanıma 
gelen kişilere yüksek meblağlarda para yardımıda yaparım. Bende üniversitede fakirlik içinde 
okudum bu nedenle yardım ederim. İl başkanlığını bıraktıktan sonra da 2003-2004 yıllarında benim 
ticari işlerim bozuldu. Ben işlerim bozulmadan önce Trabzon'da her yıl 200 aileye yardım 
yaparım. Ben trabzonda camilere sağlık ocaklarına birçok okullara yardımlar yapmışımdır. Yasin 
Hayal'in Mc.donald'sı bombalanma sürecini bilmem, yargılanma sürecini de bilmiyorum, ben ne 
kadar ceza aldığını ve yattığını da bilmem. Birgün Yasin Hayal'in babası benim yanıma geldi daha 
önce benim herkese yardım ettiğini bildiği için babasının durumunun kötü olduğunu bildirip yardım 
etmemi istedi, Yasin Hayalin babası yanıma geldi daha sonra öğrendiğim kadarıyla Yasin Hayal o 
dönemde cezaevindeymiş, Yasin Hayalin babasını o sırada gördüm. Yasin Hayalin babasına çok 
küçük miktarda yardımda bulundum. Zira küçük miktar diyiyorum o dönemlerde Trabzon zihinsel 
engelliler rehabilitasyon merkezine 30 milyar bağışta bulundum ben burada bu yardımlarımın bir 
esiri olarak yargılanıyorum suçlu olsamda yardım edeceğim ifadem bu şekildedir beraatimi 
istiyorum, ayrıca ben Yasin Hayalin babasına yardım ettiğim sırada Büyük Birlik Partisinde bir 
görevim yoktu, dedi.

18) Sanık ŞENOL AKDUMAN
24/03/2007 tarihli Savcılık ifadesinde; "Ben 2004 yılı içerisinde Karadeniz Teknik 

Üniversitesinde Bilgisayar Mühendisliği bölümünde Öğreniriydim orada arkadaşlarım VEYSEL 
TOPRAK, ALPER ESİRGEMEZ ve OSMAN ALPAY ile birlikte ortak kiraladığımız evde 
kalıyordum. Ben 2004 yılı başına kadar yurtta kalıyordum 2004 yılı başında bu eve geçmiştim. 
Trabzon'da Mc Donalds isimli işyerinin bombalanması sonrasında daha önceden uzaktan tanıdığım 
sadece selâmlaştığım YASİN HAYAL'in akşam eve geldiğimde bizim evde olduğunu gördüm 
kendisi ile selâmlaştık daha sonra ben ve OSMAN kendi odamıza çekildik, ben genellikle akşamları 
odama çekilip bilgisayarım ile ilgileniyordum, ertesi sabah kalktığımızda Yasin'in gitmiş olduğunu 
gördüm. O gün okulda Mc Donalds'ın bombalandığını örgendim 2-3 gün sonra da bu eylemin 
YASİN HAYAL tarafından yapıldığını öğrendim ancak YASİN bizim evde bulunduğu akşam bu 
eylemden bahsetmedi Bana bir şey söylemdi. Arkadaşlarla para toplayarak YASİN'e verdiğimiz ve 
onu İstanbula gönderdiğimiz iddiası doğru değildir. Zaten o dönem maddi durumum da iyi değildi 
böyle bir teklif de gelmedi. Olaydan dahi haberimiz yoktu, suçsuzsum." şeklinde beyanda 
bulunmuştur.

24/03/2007 tarihli Sorgu Hakimliğindeki ifadesinde; "Ben KTÜ'de Bilgisayar 
Mühendisliği bölümünde okuyordum, 3.sınıf bittikten sonra eve çıktım, arkadaşlarla evde 
kalıyordum, Alper ve Veysel bir evde kalıyorlardı, ben de Osman isimli arkadaşımla onların yanına 
geçtim, 4.sınıfın başında onlarla birlikte kalmaya başladım, o gün okuldan gelmiştim, Yasin 
evdeydi, nasılsın, ne yapıyorsun diye muhabbet ettik, 3-5 dakika sonra odama geçtim, Osman İle 
aynı odada kalıyorduk, ben bilgisayar mühendisiyim, bilgisayarım kaldığım odada bulunmaktadır, 
bilgisayarla vakit geçiririm, odamda Osman ile birlikte konuştuk, ertesi gün kalktığımda Yasin 
evden ayrılmıştı, Yasin bizim eve devamlı gelip gitmezdi, ben eve taşındıktan sonra gelmedi, ben 
ertesi günü derse gittiğimde Mc Donalds'ın bombalandığını duydum, bir iki gün sonra gazeteden 
öğrendim, Yasin bizim eve geldiğinde bu bombalama olayı olmuştu ancak Yasin evde bu olaydan 
bahsetmedi, 1-2 gün sonra da bu olayı Yasin'in yaptığını Öğrendik. Ben Yasin'in Mc Donalds'ı 
bombaladığını o gece bilmiyordum, bu nedenle örgüt üyeliği suçlamasını kabul etmiyorum." 
şeklinde beyanda bulunmuştur.

Mahkememizdeki savunmasında; Ben 4 yıl yurtta kaldım, sonra 2004 yılında eve çıktım.
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Veysel Toprak ile Alper Esirgemez'in yanına çıktım. Ekim 2004 yılıydı.Erhan Tuncel'i daha önceki 
ev arkadaşı olduğu için tanırım. Erhan'ın yanında ben Yasin Hayal'i birkaç kez görmüştüm, daha 
sonra bir ay sonra Osman Alpay geldi 4 kişi olduk birlikte evde oturduk tarihini tam olarak 
hatırlamıyorum. Yasin evdeydi, Osman tam olarak hatırlamıyorum ama odadaydık o sırada Yasin 
eve geldi. Ben mutfağa girdiğimde Yasin Hayal'i gördüm hoşgeldin dedim sonra hiç konuşmadım 
odama girdim Osman ile aynı odada kalıyorduk. Hatta biz bilgisayarlarımız ile vakit geçirdik sabah 
kalktığımızda derse gidip gitmediğimizi hatırlamıyorum geç kalktık sabah kalktığımızda Yasin 
yoktu olayla benim ilgim yoktur, dedi.

DELİLLER:
1- Müşteki Beyanları
Müşteki RAHİL DİNK 12/02/2007 tarihli savcılıktaki beyanlarında:
HRANT DİNK eşim olurdu. 2004 yılında Genel Yayın Yönetmeni olduğu Agos 

Gazetesinde " Sabiha Gökçen" ile ilgili yayınlanan yazıya müteakip aynı konuda Hürriyet 
gazetesinde de yazı yayınlanmıştı. Bu yazı genel hatları ile Sabiha Gökçen' in yetimhaneden alınmış 
bir ermeni kızı olduğu yönünde idi. Daha sonra Genel Kurmay Başkanlığı bu yazıların yazılış 
amacını sorgulayan bir açıklama yayınladılar. Buna müteakip eşim HRANT DİNK' i valilik 
makamından bu konu ile ilgili bilgi ve belgelerle birlikte çağırdılar. Eşimde bu bilgi ve belgelerle 
Valiliğe gitti Sonradan bize anlattığı kadarıyla Vali Yardımcısının odasına gittiğini odasında bir 
erkek ve bir bayan şahsın oturduğunu Vali Yardımcısının kendisine bu şahısları göstererek dostları 
olduğunu söylediğini, erkek şahsın eşime hitaben Agos Gazetesinde yayınlanan yazılardan dolayı 
kendisi hakkında çok sayıda tehdit içeren ihbarlar aldıklarım hatta bu şahıslardan birinin Bursa 
ilinde tutuklandığını, bu nedenle bundan sonraki yazacağı yazılara dikkat etmesini ve serseri birkaç 
kişinin kendisine zarar verebileceğini bu durumu engelleyemeyebileceklerini söylediklerini bana 
anlattı. Ancak bu olaydan dolayı eşim baya tedirgin olmuştu. Hatta kendisi bu sözlerle kendisine 
aslında gözdağı verildiğin beyan etmiştir. Birkaç kez televizyonda VELİ KÜÇÜK' ü gördüğü 
zaman kafasını sallardı. Kendisini bu şalısın tehdit ettiğini ima ederdi. Hatta Vali Yardımcısı ile 
yaptığı görüşmeye müteakip Agos gazetesi önünde İstanbul Eski Ülkü Ocakları Başkam Avukat 
LEVENT TEMİZ' in önderliğinde Agos Gazetesi önünde bir gösteri yapıldı. Bu gösteri sırasında 
"Bir gece ansızın gelebiliriz, HRANT DİNK hedefimizsin, " şeklinde slogonlar atarak Agos 
gazetesi önüne siyah çelenk koymuşlardı.

Bu olaydan yaklaşık bir hafta sonra evimize 4-5 sivil polis geldi. Bize herhangi bir 
tedirginlik hissederseniz bizi arayın dediler. Hatta bende kendilerine olaydan itibaren bir hafta 
geçtiğini bu tarihe kadar neden gelmediklerini veyahutta durumu sormadıklarım kendilerine 
sordum.

Olayın meydana geldiği tarihten öncede sürekli tedirgindi. Her an başına bir iş gelebileceği 
kendisine yönelik bir eylem yapılabileceği için tedirgindi.

Biz aile içerisinde oturduğumuzda kendisine bir koruma bulundurması gerektirdiğini 
söylediğimizde " Kimi kimden koruyacak" dediğini biliyorum. Ancak kendisine herhangi bir 
koruma teklifinde bulunulmamıştır.

Hatırladığım kadarıyla olaydan önce evimizin önüne gelen iki sivil polis memurunun 
komşularımızdan bizi sormuşlar biz o sıra yurt dışındaydık. Eşimin öldürülmesi olayından sonra 
apartamammızın kapıcısı olan şahıs olaydan yaklaşık üç ay evvel kapıya iki kişinin geldiğini, 
birinde yüz maskesi olduğunu hatta arada sırada elini beline doğru attığını söylemişti.

Eşimi öldürenlerden, bu eylemi engelleme görevi olup bu görevini yerine getirmeyen bütün 
kişi ve kuruluşlardan şikayetçiyim. Cezalandırılmalarını istiyorum dedi. Özellikle 301 maddesinin
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kaldırılmaması hususunda mecliste konuşma yapan ve bu olaylara zemin hazırlayan Adalet 
Bakanlığı, İçişleri Bakanlığı, Milli İstihbarat Teşkilatı, Polis ve Jandarma İstihbarat Teşkilatları ile 
bu teşkilatların sorumlularından şikayetçiyim. Dedi.

Müşteki ARAT DİNK 12/02/2007 tarihli savcılıktaki beyanlarında:
Annemin bu hususta verdiği ifadeye bende iştirak ediyorum. Ayrıca eklemek istediğim bir 

husus var Babamın 2004 yılında Ermeni Diasparosu ile ilgili yazdığı seri halindeki sekiz yazıdan 
sonra Sabiha Gökçen ile ilgili Agos Gazetesinde ve bilahere Hürriyet gazetesinde yayınlanan 
yazıya müteakip Valilik Makamına çağrılması ve bundan sonra babam hakkında başlatılan suç 
duyuruları ve olumsuz kampanya bu sonuca getirmiştir.

Bu kampanyaların bilinçli olarak başlatıldığını düşünüyorum Bu süreçten itibaren olayların 
irdelenerek araştırılmasını talep ediyorum. Ayrıca bundan sonraki aşamalarda bu cinayet olayı ile 
ilgili bana ulaşan bilgi ve belge bulunduğu taktirde tarafınıza ulaştırılacaktır. Dedi.

Müşteki DELAL DİNK 12/02/2007 tarihli savcılıktaki beyanlarında:
Annem RAHİL DÎNK' in size vermiş olduğu ifadeye bende iştirak ediyorum. Benim başkaca 

ekleyeceğim herhangi bir husus yoktur.
Ayrıca bundan sonraki aşamalarda cinayet olayı ile ilgili bana ulaşan başkaca bir bilgi ve 

belge olursa bunlarıda makamınıza intikal ettireceğiz, dedi.
Müşteki SERA DİNK 12/02/2007 tarihli savcılıktaki beyanlarında:
Ben de annemin ve kardeşlerimin vermiş oldukları ifadeye aynen katılıyorum. Aynı 

konularda aynı kişi ve kurumlardan şikayetçiyim. Eklemek istediğim başkaca bir husus yoktur, 
dedi.

Müşteki HASROF DİNK 12/02/2007 tarihli savcılıktaki beyanlarında:
HRAND DÎNK benim abim olur. 19.01.2007 tarihinde öldürülmeden önce abim sürekli 

tehditler alıyordu. Hatta Şişli adliyesinde yargılandığı davada müdahil olan VELİ KÜÇÜK' ten 
tedirgin olmaya başlamıştı. Bu konu ile ilgili sürekli görüşmeler yapıyordu Bu tehditler nedeniyle 
ben abime çelik yelek almak için araştırmalar yapmıştım. Ancak çelik yeleğin Almanya* dan temin 
edilebileceğini öğrendikten sonra çelik yelek almaktan vazgeçmiştim. Cinayet olayından sonra 10 
Şubat 2007 Cumartesi günü saat: 14:00 da sahibi olduğum kitap evine ait 0212 543 90 00 nolu 
telefonumu arayan ismini bilmediğimiz bir şahıs sekreterim olan SONAY’ a küçük kardeşim olan 
YERVANT' ı daha sonra ARAT* ı ve son olarakta beni sormuş, Sekreterimizde iş yerinde 
olmadığımızı söyleyince "Şimdi sıra onlarda teker teker onları öldüreceğiz" diyerek tehdit içeren bu 
sözleri sarf etmiş ve bu hususunda araştırılmasını istiyorum.

Ayrıca Şubat 2004 tarihinde LEVENT TEMÎZ önderliğinde Agos Gazetesi önünde yapılan 
yürüyüş ile ilgili görüntü kayıtların bulunduğu CD* iyide tarafınıza sunuyorum.

Abimi öldüren ve öldürülmesini azmettirip tasarlayan kişilerden şikayetçiyim 
cezalandırılmalarını istiyorum, dedi.

2- Müdahillerin mahkememizde alınan Beyanları

Müdahil RAHİL DİNK: Ben daha önce İstanbul C. Başsavcılığında şikayetimi 
bildirmiştim. O beyanlarımı aynen tekrar etmekle birlikte ayrıca ilave olarak da iki sayfadan ibaret 
imzalı şikayet ve delillerimi içeren dilekçemi mahkemeye ibraz ediyorum. Sonuç olarak devleti 
temsil etmekte olan sayın mahkemeden bütün bu suçluların hakettiği cezaları almalarım talep 
ettiğini, hiç kimseye kin beslemiyorum, bu şahısların merhamate ihtiyaçları olduğunu vicdanlarında
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tannnın ruhu aracılığıyla hissetirebiliyorum, dedi.
Müdahil HOSROF DİNK: Ben daha önce C. Başsavcılığında ifade vermiştim. O ifademi 

aynen tekrar etmekle birlikte ayrıca o ifademe ek olarak yazılı hazırlamış olduğum 2 sayfadan ibaret 
beyanımı okumak istiyorum dedi. Kendisi tarafından okundu bir nüshası mahkemeye ibraz edildi 
havalesi yapılıp okundu dosyasına konuldu.

Müdahil DELAL DİNK: C. Savcılığında vermiş olduğum şikayet beyanlarımı aynen tekrar 
ediyorum. Ayrıca annem Rahil Dınk'in de bu celse okumuş olduğu beyanlara aynen iştirak 
ediyorum dedi.

Müdahil YERVANT DİNK: Ben de müdahiller Rahil Dink ve Hosrof Dink'in bu celse 
okumuş oldukları dilekçelerindeki beyanlarına aynen iştirak ederim sanıkların cezalandırılmalarını 
talep ederim, dedi.

Müdahil HAYKANOŞ DİNK: Ben de müdahiller Rahil Dink ve Hosrof Dink'in bu celse 
okumuş oldukları dilekçelerindeki beyanlarına aynen iştirak ederim sanıkların cezalandırılmalarını 
talep ederim, dedi.

Müdahil ZABEL DİNK: Ben de müdahiller Rahil Dink ve Hosrof Dink'in bu celse 
okumuş oldukları dilekçelerindeki beyanlarına aynen iştirak ederim sanıkların cezalandırılmalarını 
talep ederim, dedi.

Müdahil MARAL DİNK: Ben de müdahiller Rahil Dink ve Hosrof Dink'in bu celse 
okumuş oldukları dilekçelerindeki beyanlarına aynen iştirak ederim sanıkların cezalandırılmalarım 
talep ederim, dedi.

Müdahil LUSİN DİNK: Ben de müdahiller Rahil Dink ve Hosrof Dink'in bu celse okumuş 
oldukları dilekçelerindeki beyanlarına aynen iştirak ederim sanıkların cezalandırılmalarını talep 
ederim, dedi.

Müdahil DİLARA DİNK: Ben de müdahiller Rahil Dink ve Hosrof Dink'in bu celse 
okumuş oldukları dilekçelerindeki beyanlarına aynen iştirak ederim sanıkların cezalandırılmalarını 
talep ederim, dedi.

Müdahil HAYCAN DİNK: Ben de müdahiller Rahil Dink ve Hosrof Dink'in bu celse 
okumuş oldukları dilekçelerindeki beyanlarına aynen iştirak ederim sanıkların cezalandırılmalarını 
talep ederim, dedi.

Müdahil AGOS gazetesi temsilcisi ETYEN MAHÇUPYAN: Ben de müdahiller Rahil 
Dink ve Hosrof Dink'in bu celse okumuş oldukları dilekçelerindeki beyanlarına aynen iştirak 
ederim sanıkların cezalandırılmalarını talep ederim, dedi.

Müdahil AGOS gazetesi temsilcisi ALİ BAYRAMOĞLU: Ben de müdahiller Rahil
Dink ve Hosrof Dink'in bu celse okumuş oldukları dilekçelerindeki beyanlarına aynen iştirak 
ederim sanıkların cezalandırılmalarını talep ederim, dedi.

Müdahil AGOS gazetesi temsilcisi ESER KARAKAŞ: Ben de müdahiller Rahil Dink ve 
Hosrof Dink'in bu celse okumuş oldukları dilekçelerindeki beyanlarına aynen iştirak ederim 
sanıkların cezalandırılmalarını talep ederim, dedi.

3- Tanık Beyanları

Tanık AHMET SAMAST’ın talimatla alman 27.07.2011 tarihli beyanı; "Ben tanık 
Necati Ekici'yi tanımam dedi, ben kesinlikle tanık Necati Ekici'ye “Ogün'ün yerini Jandarma 
komutanı bulabilir” diye bir şey söylemedim, ben ayrıca “Ogün sürekli olarak Jandarma Komutam 
ile görüşürdü” diye de bir şey söylemedim.
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Benim oğlum Ogün Samast'ın görüştüğü bir Jandarma komutanı da yoktur, sık sık bu 
jandarma komutanlığına veya Jandarma Karakoluna da gidip gelmezdi, ben Ogün Samast'ın 
özellikle görüştüğü konuştuğu bir jandarma komutanı da bilmiyorum böyle bir komutan yoktur 
dedi, ben olay tarihindeki Pelitli Jandarma Komutanını da tanımam, kim olduğunu bilmem.

Benim Ogün Samast'ın niçin böyle söylediği konusunda bilgim yoktur, Ogün'ün beni sever 
diye bahsettiği Jandarma görevlilerinin kim olduklarım bilmiyorum, Ogün'ün niçin İstanbul'da 
teslim olmadığını, Trabzon'a niçin geldiğini bilmiyorum, dedi, ben oğlum Ogün Samast'ın İstanbul'a 
niçin gittiğini bilmiyorum, giderken bize bir şey söylemedi, Ogün Samast'ın bilet parasını veya 
silahı da nereden bulduğunu bilmiyorum dedi, benim iki kız iki erkek çocuğum vardır, Ogün olay 
tarihinde 16 yaşlarındaydı ortaokuldan yeni mezun olmuştu, liseye başlamamıştı, Pelitlispor'da da 
futbol oynuyordu dedi, Ogün Samast'ın İstanbul'a giderken benim bilgim ve haberim olmamıştı, 
İstanbul'a da kimlerle gittiğini bilmiyorum.

Ben olayı televizyondan ilk gördüğümde emniyete bildirmiştim, aynı gün Jandarma 
görevlileri ve emniyet görevlileri ile aynı anda ben de beraber olmak üzere evimize geldik ve arama 
yapıldı, bu arama yapan görevlileri de daha önceden tanımıyordum.

Ben Ogün'e cinayet olayından çok önce bir cep telefonu almıştım, ancak sorulan uzman 
veya komutan diye kayıtlı telefon numaralırmın kime ait olduğunu bilmiyorum, bu numaraları bu 
telefona ben kaydetmedim, bu numaralarla da bir görüşmüşlüğüm yoktur, bu kişileri tanımıyorum. 
Ahmet Faruk Aydoğdu isimli jandarma görevlisini kesinlikle tanımıyorum.

Böyle bir tehdit olayları olmadı ancak evimize olaydan sonra sık sık telefonlar gelmişti, 
telefonlar çalıyor fakat cevap vermiyorlardı, olaydan sonra 5-10 gün süre zarfında bu cevapsız 
telefonlar sürmüştü, bu telefonlar genellikle saat:15-16.00'dan sonra geliyordu gece 24.00'ten sonra 
arayan olmuyordu.

Ben Av.Fuat Turgut'u daha önceden tanımam, olaydan sonra geldi, Ogün'ü savunmak 
istediğini söyledi ancak biz kabul etmedik, gönderdik dedi, herhangi bir telkinde de bulunmadı, 
Av.Fuat Turgut belediyeden arkadaşım olan Nedim Reis isimli arkadaşım ile birlikte gelmişti, 
Nedim Reis gazetecidir, Trabzon'da yerel bir gazetede çalışıyordu, ancak ne yaptığını tam olarak 
bilmiyorum. Ben polis görevlisi olan tanık Necati Ekici’yi tanımıyorum, gördüğümü de 
hatırlamıyorum." şeklindedir.

Tanık ERHAN ÖZEN’in talimatla alman 23.07.2010 tarihli beyanı (klasör 43, dizi 
214); "Ben daha önce 2010 yılının 5.aym 10'unda 13.duruşmada İstanbul 14.Ağır ceza 
mahkemesinde tanıklık yaptım. Ancak ben gizli tanık olarak dinleneceğimi zannediyordum olay 
günü mahkemede dinleneceğimi anlayınca cezaevi aracından da inmek istemeyip tanıklıkta yapmak 
istememiştim ancak tanıklık yapmam gerektiği söylenince salon boşaltılmıştı ben bu şekilde ifade 
vermiştim ancak ifademi tam olarak veremedim bazı hususları eksik anlattım şimdi tüm hususları 
anlatmak istiyorum, ben 1995 yılında askere gittim askere gittiğimde orda bulunan bir üsteğmen ile 
birlikte çalışmaya başladım. Birlikte hareket ediyorduk. 1997 ile 2005 yılları arasında çalışmaya 
başladım ilk başlarda Levent Ersöz, Muzaffer Tekin 2000 yılında da Veli Küçük paşa ile tanıştım, 
onlar adına çalışıyordum 1997 .yılının 9.ayında bana jitem kimliği verildi. Ben daha çok istihbarat 
üzerine çalışıyordum istihbarat elemanları ile gidip geliyordum. Erhan Tuncel yüzyüze tanışmadım 
ancak Yasin Hayal ve Osman Hayal ile yüz yüze tanışırım ben boş zamanlarda ekmek fırınlarında 
çalışırdım. Yasin Hayal ile Ümraniyede Karadenizlilerin çalıştırdığı ekmek fırınında tanıştım 
Osman Hayal ile de Şişli'ye bağlı Feriköyde bulunan yine Karadenizlilerin çalıştırdığı ekmek 
fırınında tanıştım. Yılları 2003 ile 2004 yılları arası idi, özellikle Yasin Hayal ve Erhan Tuncel'in 
Karadeniz bölgesinde hem jitem'e hem de Emniyetin istihbarat elemanlarına muhbirlik yaptıklarını 
biliyordum. 2002 yılında özellikle bağlı olduğumuz komutanlardan yapılan sohbetlerde şu andaki 
mevcut hükümete karşı bazı faaliyetler yapıldığını duyuyordum, bunların içinde özellikle suikast 
düzenleme olayları öne çıkıyordu, Başbakana karşı ,Fethullah Gülen yapısına karşı bazı suikastler
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ve bazı siyasi liderlere suikast yapılması düşünülüyordu, ben toplantılara katılmıyordum 
komutanlarımız vardı onlarında komutanları vardı bu kademe kademe gidiyordu ancak bazı bilgiler 
bize yine komutanlarımız aracılığı ile geliyordu Muzaffer Tekin bizim yapılanmanın başında idi, 
ben zaman zaman Muzaffer Tekin'den de onun yanında çalışan komutanlardan bazı bilgiler aldığım 
oluyordu, ben bir dönem Levent Ersöz'e çalıştım bir de Veli Küçük yapılanması ile beraberdim dedi.

Tanıktan bu yapılanma içinde üst komutan seviyesinde olan Muzaffer Tekin ile birlikte hangi 
komutanların olduğu bir istihbarat elemanı olarak Muzaffer Tekin'in neden kendisi ile bu konuları 
paylaşmış olduğu ve bu konuşmalar sırasında hangi komutanların ve hangi kişilerin olduğu 
soruldu:Bu yapılanma içinde gizli şifreler vardı, kod kullanılıyordu istihbarat sivil elemanları kod 
kullanıyorlardı, benim de kodum vardı Kıvırcık'dı bana bu bilgiler iletildiğinde Kod adı adları 
kullanılıyordu ben o yüzden hangi komutanların olduğunu bilmiyorum Muzaffer Tekin,Levent 
Ersöz ve Veli Küçük kod adı kullanıyordu ancak ben onların kod adını bilmiyordum takdir 
edersiniz askerde üst rütbelerde isimler alt rütbeye karşı gizli tutulmuyordu.

Tanıktan alt birimdeki elemanların hepsinin kod adı olmasına rağmen üst komutanların 
neden gizli tutulmadığı hususu soruldu: Az önce ben nasıl tanıklık yapacağıma yemin etti isem 
istihbarat elemanı olarak başladığımızda "Vatana ihanet edilemeyeceği burda yapılan istihbarat 

^ _ çalışmalarının dışarı sızdırılmayacağı " gibi vatan sevgisi adına yemin etttiriliyordu burda da 
komutanların ismini dışarı sızdırmayacağız diye yemin ettiriliyordu o yüzden bu yapılanmanın 
başındaki kişileri bu yapılanmanın içindeki herkes bilirdi ancak kod adlarını bilmiyorum benim 
bağlı olarak ç-alıştığım kişi bir Yusuf dur biri Şiran'dır.

Ben Erhan Tuııcel ve Osman Hayal'in tam birime bağlı değil ama bu birimlere bağlı 
muhbirler olduğunu biliyorum Yasin Hayal'de bu birime bağlı muhbirlik yapıyordu. 2004 yılının 
sonlarına doğru Sevgi Erenol’un talimatı ile maktul Hrant Dink'i çalıştığı Agos gazetesinin önünden 
alınarak daha önceden benim oturduğum Halıcıoğlu Çıksalm mahallesinde yabancı mezarlığı vardı, 
biz Hrant Dink'i götürdük, benim yanımda Şiran kod adlı ve Yusuf kod adlı kişiler vardı ben bu 
kişilerin isimlerini bilmiyorum yalnızca kod adlarını biliyorum gittiğimiz mezarlığın köşesinde bu 
mezarlık Okmeydanı üzerinden Halıcıoğlu üzerine giden yolun sol tarafında kalıyordu hemen 
mahallenin girişinde bulunan köşeye getirdik, Hrant Dink , Şiran ile birlikte Sevgi Erenol'un yanma 
gitti Sevgi Erenol'da orda bir araçta imiş orda bir araçta olduğu söylendi aracı gördüm aracın 
markasını hatırlamıyorum camları siyah olan bir araçtı, ben aracın markasını hatırlamıyorum bizde 
hangi araçla gittiğimizi aracın markasını hatırlamıyorum biz maktul Hrant Dink'i Agos gazetesinin 
önünden alırken Şiran araçtan inip o getirdi herhalde Şiran Maktul Hrant Dinki tanıyordu çünkü 

(~ ' Hrant Dink herhangi bir tepki göstermeden araca bindi araçta giderken hiç bir konuşma olmamıştı,
\  ) mezarlıkta Sevgi Erenol ile Şiran ve Maktul Hrant Dinkin görüşmesi yarım saatten fazla sürdü

Şirvan aracın içine girmedi yani bu görüşmeye katılmadı dışarda bekledi, maktul Hrant Dink ve 
Sevgi Erenol yarım saatten fazla görüştüler, Sevgi Erenol ile yapılan görüşmeden sonra Şiran ile 
birlikte maktul Hrant Dink bizim bulunduğumuz araca geldiler. Maktül Hrant Dinkin yüzünde biraz 
tedirginlik vardı, Şiran ile maktul Hrant Dink aralarında bir şeyler konuştular ancak ben ne 
konuştuklarını hatırlamıyorum aracı Yusuf kod adlı kişi kullanıyordu ben devamlı Şiran ve Yusuf ile 
hareket ettiğimden beni de yanlarında götürmüşlerdi biz Hrant Dink'i Mecidiyeköy Bankalar 
caddesinde bıraktık Agos gazetesinin yakınında bir masaj salonunda çalışan ancak istihbarat içinde 
muhbir olarak çalışan özellikel de direk Muzaffer Tekin'e bağlı olan İnci kod adlı bir muhbir bayan 
vardı, Muzaffer Tekin ve yanımda konuştuğum bazı insanlar Üzeyir Garih olayında da bu kişinin 
bizzat rol aldığını söylüyorlardı. Ben bu bazı kişilerin isimlerini hatırlamıyorum sivil istihbarat 
olanlar olduğu gibi benim gibi çalışan kişilerde vardı, biz belirli zamanlarda Muzaffer Tekin 
komutanlığında bazı buluşmalar yapıp bir arada konuşuyorduk, bu konuşmalarda hükümetin 
yıkılmasına yönelik bazı planlar askeri operasyonlar, suikastler gündeme geliyordu, bazı insanlara 
suikast yapılacağını gündeme geliyordu, İnci kod adlı bayan muhbir devamlı olarak Agos 
gazetesindeki hareketliliği Hrant Dinkin giriş çıkışlarını sürekli gözlemliyordu, masaj salonu ile
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Agos gazetesi aynı sırada olup aralarında 1 km kadar mesafe vardır bu masaj salonunun altında 
kitapçı vardı, bu bayan bu masaj salonunda saat 14 civarında işe başlıyordu işe başlayana kadar 
devamlı şekilde Agos gazetesi ve civarında dolaşıyordu ve hareketliliği takip ediyordu.

Tanıktan İnci kod adlı muhbirin masaj salonunda çalışmasının bir kamuflaj olup olmadığı 
kamuflaj ise neden 1 km uzaklıktaki masaj salonunu seçtiği hususu soruldu:Bu tabiki kamuflaj idi 
bayan olduğu için masaj salonunu seçtiler, ben neden o mekanın seçildiğini bilemiyorum ancak sivil 
olarak çalışan kişiler deşifre olmamaya özen gösterirlerdi.

Tanık devamla; Sevgi Erenol ile görüşmeden yaklaşık bir sene sonra bizzat Muzaffer Tekin 
tarafından AGOS gazetesinin önünde fotoğraflama için görevlendirildim. Ben Muzaffer Tekin'den 
direk olarak talimat alıyordum. Benim adıma kayıtlı bulunan 34 UN 8368 Renault Laguna marka 
aracım vardı, o araçla o bölgede dolaşarak fotoğraflama yapıyordum, aracı herhangi bir otoparka 
bırakıyordum, Agos gazetesini ve çevresindeki binaları fotoğraflıyordum aracın içinde oturduğum 
zamanlarda oluyordu ama fotoğraflama için dışarı çıkıyordum, bu bu fotoğrafların bazısı kendimde 
kaldı bazısınıda Muzaffer Tekin'e teslim ettim bu fotoğrafları 2005 yılı yaz döneminde yaptım, bu 
fotoğrafları ve daha önce istihbarat biriminde çalışırken elde ettiğim kimi bilgileri oturduğum 
mahallede Yakut ekmek fabrikasında fırının alt bölümünde un deposu ve işçilerin yatakhane kaldığı 
yerin arkasında boş bir bölüm vardı orda kamuflaj şeklinde sakladım o bölüm 3 metrekare bir 
alandır, orda fırında kullanılmayan eski malzemeler ve çuvallar bulunmaktadır, bu bilgi ve 
fotoğrafları köşede beton atılan bir yer vardı oraya kimsenin bulamayacağı şekilde kamuflaj ettim 
sakladım şimdi ne olduğunu bilemiyorum kamuflaj şeklinden onu kimse bulamaz ancak gidersem 
ben bulabilirim ben betonun altına falan gömmedim o alan hiç kullanılmadığı için ancak ben 
bulabilirim.

Tanıktan istihbarat elemanı olarak çalışırken neden kimi bilgileri ve fotoğrafları sakladığı 
istinhbarat elemanı olarak çalışırken yemin ettiği ve istihbarat elamanı olarak görevi olduğu 
hatırlatılarak soruldu: Biz yapılan toplantılarda özellikle sivil olarak çalışan kişilerin bilgi 
sızdırdıkları veya deşifre olduklarında yaşam fonksiyonlarının kalmayacağını biliyorduk ben şu an 
onları neden sakladım bilemiyorum ancak bu refleks ve koruma içgüdüsü ile saklamış olabilirim 
dedi.

Tanık devamla; Ben 2006 yılının 1 .ayında Yağma suçundan dolayı cezaevine girdim olayı da 
televizyonlardan öğrendim biz yapılan toplantılarda Türkiyede bazı kişilerin misyonerlik çalışması 
yaptığını konuşuyorduk

Tanıktan misyoneıliten ne anladığı hususu soruldu:Misyonerlik benim bildiğim kadarı ile 
) başka din mensuplarının Türkiyede bu dinin geliştirilmesi için faaliyette bulunmasıdır ben Hrant 

Dinkin Ermeni olduğunu ve bir gazetede çalıştığını biliyordum ancak misyonerlik çalışması yapıp 
yapmadığını bilmiyorum ben Ermenilerin hangi dine mensup olduğunu da bilmiyorum bizim 
arkadaşlarla yapmış olduğumuz sohbetlerde bu olayların şu anki hükümeti zor durumda bırakmak 
için dış güçlerce yapılan hareketler olduğunu biliyordum bu hem dış güçler olduğu gibi hemde 
içerde bazı çevreler olduğunu düşünüyorduk dedi.

Tanıktan bu sohbetleri Hrant Dink'in ölümünden sonramı yaptığı soruldu:Bu sohbetleri biz 
Hrant Dink'in ölümünden önce yapıyorduk dedi.

Tanıktan bu sohbetler sırasında yani Hrant Dinkin ölümünden önce hükümeti devirmeye 
yönelik ne tür faaliyetler olduğu bunları hatırlayıp hatırlamadığı hususu soruldu: Bazı siyasiler 
suikast yapılacaktı özellikle Muhsin Yazıcıoğluna suikast yapılacağının adı geçiyordu Hrant Dinke 
suikast yapılacağının adı geçiyordu, 2003 yılında özellikle Fethullah Gülen adı geçiyordu ona yakın 
kişilerinde hedefte olduğunu biliyordum.

Tanıktan soruldu: Bu olaylarda hedef Fethullah Gülen,hükümet ve Başbakana ilişkindi, 
Başbakana suikast düzenlenmesi düşünülüyordu.
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Tanıktan hedefin hükümet,Fethullah Gülen ve Başbakan olmasına rağmen ve özellikle 
ifadelerinde dış güçlerin ve içteki güçlerin bu hükümeti düşürmeye ve zayıflatmaya yönelik 
hareketler içinde olduğunu beyan etmesi karşısında Fethullah Gülen veya çevresini,Başbakana 
suikast düzenlenmesinin elde edilen amaçla ters olacağı hususu hatırlatılarak soruldu: Bizler belli 
kademeye kadar belli şeyleri biliyorduk sivil hayatta olduğumuz için dışardaki etkilerini 
görebiliyorduk, 2004 yılının ilk ayları idi benim eşim tesettürlü idi ailesi de dini görüşü ağır olan 
insanlardı, herhangi bir cemaat bağlantısı olduğunu tahmin etmiyorum Muzaffer Tekin ve 
çevremdeki insanlar bunu biliyorlardı, Muzaffer Tekin ve Yusuf kod adlı kişi bir gün bana eşimi 28 
şubat sürecindeki Fadime Şahin olayındaki gibi bir olayda kullanmak istediler ben kabul etmedim 
ondan sonra da biraz uzaklaşma çabasına girdim.

Anlattığı olayın 2004 yılı ilk aylarında olduğu ancak tanık olarak ifade verdiği ve faaliyet 
verdiği olayların bu tarihten sonra olduğu hususu hatırlatıldı. :Bizim bu yapılanmanın içinden çıkma 
şansımız yoktur ailece tehditler aldığımız oluyordu dedi.

Tanıktan bahsettiği olayların tamamının kamuoyunca çok bilinen olaylar olduğu ve 
kendisinin istihbarat elemanı olarak çalıştığı süre içinde yapılması düşünülüpde son anda vazgeçilen 
veya yapılması engellenen olay olup olmadığı hususu soruldu: Benim bildiğim Jak Kamhi olayı 
vardır bizzat istihbarat elemanları olarak bende görev aldım M.Ali Birand olayı vardır, M.Ali 
Birand'm musevi olduğu söyleniyordu Fehmi Koru'ya suikast planlanıyordu başka hatırlamıyorum.

Tanıktan Osman Hayal,Yasin Hayal ve Erhan Tuncel'in Hrant Dink suikastı ile bağlantısı 
olup olmadığı hususunu bilip bilmediği ve bağlantısının ne olduğu hususu soruldu: Erhan 
Tuncel,Yasin ve Osman Hayal Karadeniz bölgesinde muhbir olarak kullanılıyordu ve yine yapılan 
sohbetlerde özellikle Erhan Tuncel ve Yasin Hayal'in o bölgede yapılacak suikastlerde kullanılacağı 
söyleniyordu, 2003 yılından beri de Hrant Dinke suikast yapılacağı konuşuluyordu, hatta ben 2005 
yılında 155’e telefon açarak böyle bir suikast olacağı bilgisini verdim. Benim özellikle eşimin 
kullanılması olayından sonra örgütten ayrılmayı düşünüyordum ben bu sebeple bu ihbarda 
bulundum ben suikast olduğunda cezaevinde idim, ben Ogün Samast'ı tanımam bu konuşmalarda 
hiç ismi geçmiyordu konuşmalarda Hrant Dink ile eşi Rakel Dink'in Türkiyede kalmalarının uygun 
olmayacağı öncelikle öldürülmeleri ve olmadığı takdirde yurtdışına çıkarılması gerektiği 
söyleniyordu, FIrant Dinkin öldüreleceği konuşuluyordu ancak benim yapılan özel suikast planından 
haberim yoktur en son yapılan bu suikast planından nerde ne şekilde yapılacağından haberim 
yoktur.

Katılanlar Av.İsmail Cem Halavut özellikle tanığın askeriyede kendisini jitem'e kazandıran 
Üsteğmen'in ve ordaki komutanların isminin ne olduğu hususu soruldu: Ben can güvenliğim 
olmadığından bu soruya cevap vermek istemiyorum 1995-1997 yılları arasında Balıkesir Edremitte 
askerlik yaptım askerlik yaptığım birliğimin adı 19.Piyade tugayı muhabere bölüğüdür istihbarat 
elemanı olarak üsteğmen vasıtası ile başladım Yusuf ve Şiran isimli kişileri dışarda tamdım beni 
seçmelerinin sebebi samimiyet ve güvenmi desem tam olarak bilemiyorum istihbarat elemanı olarak 
çalışmadığım dönemde üsteğmen benimle bir çok bilgileri paylaşıyordu herhalde daha sonra güven 
oluşmuş olacakki istihbarat elemanı olarak kullanmaya başladılar beni Şiran ve Yusuf kod adlı kişi 
ile yine aynı kişi tanıştırdı, ben daha önce Silivri davasında gizli tanık olarak ifade verdim ve orda 
Yusuf ve Şiran isimli kişilerin eşgallerini tam olarak bildirdim aradan çok uzun zaman geçti şuanda 
tarif edemem anlattığım Sevgi Erenol ve fotoğraflama faaliyetleri haricinde Hrant Dinkle ilgili 
faaliyette bulunmadım, ben İnci kod adlı bayan haricinde o bölgede muhbir yada istihbarat için 
çalışan kişiyi tanımıyorum ben Cavit Kılıç'ı tanımam Adem Kılıç’ı da tanımam bana sorulmuş olan 
Kritik internet cafeyi biliyorum ordaki çalışan kişilerin nasıl faaliyet gösterdikleri toplantılar 
sırasında konuşuluyordu ben bu internet cafenin ismini bilmiyorum ve bu internet cafenin nasıl 
çalıştığım bilmiyorum bu yalnızca konuşmalar sırasında geçiyordu dedi.

Başkanlıkça tanıktan soruldu: Konuşmalarda internet cafenin ve bir kaç işyerinin varlığı
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geçiyordu ancak buralarda ne tür faaliyetler yapıldığını bilmiyorum şu anda hatırlamıyorum ancak 
bazı internet cafelerin ismi geçiyordu dedi.

Katılanlar vekilinin talebi uygun görülmekle tanıktan soruldu: Ben internet cafenin yerini 
bilmiyorum, konuşmalar esnasında bazı işyerleri geçiyordu internet cafe ismi de geçiyordu ancak ne 
olabileceği hususu geçmiyordu, biz Sevgi Erenol ile görüşmeye gitmeden önce araba ile gittik 
arabayı Yusuf kod adlı kişi kullanıyordu aracı Agos gazetesinin önüne parkettik dörtlüleri yaktık 
yaklaşık on dakika sonra Hrant aşağı indi Şiran kod adlı kişi aşağıda bekliyordu Şiran ile birlikte 
gelip araca bindiler, ben Şiran kod adlı kişi ile Hrant Dink'in ilişkisinin ne olduğunu bilemiyorum 
buluşma noktasının yabancı mezarlığın olmasının özellikle seçildiğini düşünüyorum Hrant Dinkin 
tehdit edildiğini biliyorum o mezarlığın özellikle seçilmiş olabileceği hususunu düşünüyorum dedi.

Katılanlar vekili tanıktan kendi oturduğu mahallede Hrant Dink ve Sevgi Erenol 
buluşmasının bir istihbarat elemanı olarak ne kadar doğru olduğu onlarla görülmesinin istihbarat 
açısından zaaf oluşturup oluşturmayacağı hususu soruldu: Bizim gittiğimiz aracın ve Sevgi 
Erenol'un aracının camları siyahtı ve benim oturduğum mahalleye girişi benim oturduğum 
mahalleye bakmıyordu biz buluşma noktasına götürdüğümüz yer mezarlık iki bölümdür ortadan 
Çıksalın mahallesine giden yol ikiye bölünmektedir özellikle top sahasının altında pazar esnafının 
araçlarını parkettiği yer vardı orda buluştuk masaj salonunda çalışan İnci kod adlı kişinin çalıştığı 
salonun adı Prenses Mavi Ay'dır Orhan Pamuk'a suikast planları 2002 yılından itibaren yapılıyordu 
dedi.

Katılanlar vekili Malatya Zirve yaymevindeki suikastin bu olayla bağlantılı olduğu 
husususun asıl mahkemedeki duruşmada verildiği hususu hatırlatılarak soruldu: Malatya Zirve 
yayınevi ile Trabzondaki kilise papazına yapılan suikast olayının bağlantılı olduğunu düşünüyorum 
çünkü o zaman misyonerlik hareketlerinden konuşuluyordu dedi.

Başkanlıkça tanıktan soruldu:Zirve yayınevi ve Trabzonda yapılan suikast ’ın cezaevinde 
iken olup olmadığı soruldu.Zirve yayınevine yapılan saldırı ben cezaevinde iken oldu, yanlış 
hatırlamıyorsam Hrant Dinke yapılan suikastten önce idi Trabzonda papaza yapılan suikastin ne 
zaman yapıldığını bilmiyorum somut olarak Malatya'da bir eylem gerçekleştirilmesi düşünülüyordu 
yayınevi ismi geçmiyordu ama Malatyada bir olayın gerçekleştirilmesi planlanıyordu, ben Muzaffer 
Tekin ve diğer beraber çalıştığım kişilerden bu olayları bizzat duydum, benim çalıştığım fırın 
dediğim dönemlerde Osman Nuri Yakut ve Fikri Yalçın işletiyordu el değiştirip değiştirmediği 
hususunda bilgim yoktur yerinin değişip değişmediği hususunda bilgim yoktur fırının yeri Çıksalın 
Kişmili sokak Halıcıoğlu adresidir dedi.

Katılanlar vekili AV. Emine İnci İşbulur 'un talebi uygun görülmekle tanıktan soruldu: Ben 
Hrant Dinkin evinin etrafında herhangi bir fotoğraflama çalışması yapmadım bu konuda bilgim de 
yoktur bu suikast planları istihbarat elemanlarının yapmış olduğu toplantılarda geçiyordu sırf 
bölgesel olarak konuşmazdık Türkiyenin bir çok yerinde misyonerlik faaliyetinden bahsediliyordu 
ben o dönemde ZonguldaklI olmam sebebiyle Zonguldakta kimler misyonerlik faaliyeti yapıyor 
diye Zonguldaka gittim ben orda tam bir çalışma yapamadım Devrek ilçesinde o dönem bir izlenim 
alamadım Sevgi Erenol kimi toplantılara katılıyordu Sevgi Erenol'u simaen tanırım ben şu anda 
simasını tarif edemem ancak fotoğrafını görsem tanırım dedi.

Katılanlar vekili AV. Güray Dağ' Hrant Dink in öldürülmeden yaklaşık bir hafta önce neden 
hedef seçildim isimli yazısında Valiliğe götürülmesinden itibaren her şeyi açıkça anlatmış olmasına 
rağmen neden Sevgi Erenol ile mezarlığın bulunduğu yerde buluşmasını yazmadığı ve daha önce 
böyle bir olaydan bahsedilmediği hususu tanıktan soruldu: Ben Hrant Dinkin gerek yazısında gerek 
yakın çevresine böyle bir görüşmeden bahsetmediğini bilmiyorum benim anlattığım olay doğrudur, 
biz İstanbulda görev yaptığımız sürece ücret alıyorduk parayı genelde Şiran yada Yusuf kod adlı 
kişilerden alıyordum ancak bu paraların kaynağının Merkez komutanlığı olduğunu düşünüyorum 
bir belgeye imza atıyorduk ancak bunun resmi kayıtlara gireceğini düşünmüyorum ben 2003 yılında
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benim o anki ekonomik şartlarımı çok rahat düzeyde karşılayabilecek miktarda ücret alıyordum 
istediğimiz zaman istediğimiz kadar para alıyorduk miktarı hatırlamıyorum değişik tarihlerde 
değişik paralar alıyordum ihtiyacımız kadar para alıyorduk, İstanbul dışına gittiğimizde gittiğimiz 
yerde ücret alabiliyorduk, gittiğimizde Şiran ile Yusuf kod adlı kişi ile gidiyorduk onlarsız ben bir 
yere gitmiyordum dedi.

Tanıktan az önceki beyanında misyonerlik faaliyetleri için Zonguldak bölgesine gittiği 
hususu soruldu:0 zaman gittiğimde yanımda eşim ve çocuklarım vardı, Şiran ve Yusuf kod adlı kişi 
ile Van,Hakkari,Diyarbakır'a gittim 2002ile 2005 yılları arasında her yere gidiyordum ben Jitem ile 
ilgili çok fazla konuşmak istemiyorum bu konuda tanık koruma talebim vardır ben Albay Ali Öz'ü 
ismen tanıyorum toplantılarda ismi geçiyordu biz kritik bölgelerdeki isimleri biliyorduk kritik 
bölgelerdeki isimleri biliyorduk özellikle OHAL bölgesinde bu yapılan toplantılarda 
konuşuluyordu, İstanbul'da Muzaffer Tekin haricinde kişiler vardır şu anda açıklamak istemiyorum 
ben aynı zamanda Agosla ilgili faaliyetlerde bulunup hemde başka faaliyetlerde bulunmuşluğum 
olmuştur örgütle ilgili Okmeydanmda bazı istihbarat çalışmalarım olmuştur." şeklindedir.

Tanık MESUT ÖZ'ün talimatla alman 10.06.2009 tarihli beyanı (klasör 41, dizi 159); 
"Ben bu olayla ilgili olarak emniyette terörle mücadele şubesinden ayrıntılı bir şekilde ifade 
vermiştim. O ifademi hatırlıyorum. Söz konusu polis ifadem doğrudur. Aynen tekrar ediyorum. 
Maktul Hrant Dink’in vurulma olayından yanlış hatırlamıyorsam iki üç gün belki dört gün önce 
Bakırköy Atatürk Caddesinde, ben iş ararken maktul Hrant Dink ile doksan derecelik açıyla 
karşılaştığımızda ben onun geliş yönüne ters istikametine döndüğüm esnada kendisi ile 
çarpışmıştım. Bu çarpışmanın etkisi ile ben yere düşmüştüm. Kendisi ayakta kalmıştı. Ayağımın 
burkulması ve dengemi kaybetmem üzerine bu çarpışma sonucu yere düşünce kendisi bana 
yardımcı olup, yerden kaldırdı. Düşme noktası tam pastanenin önünde olunca adını bilmediğim ve 
hemen düşme noktasının önündeki pastane içerisindeki bir sandalyeye beni kaldırıp dinlenmem ve 
sakinleşmem için oturttu. Bu arada kendisine bir çay bana da bir kola söyledi. Bunları içerken bir 
şekilde sohbete başlayarak yaklaşık yarım saat kadar orada oturduk. Otururken pastanenin önündeki 
yaya kaldırımı ile caddenin bitiştiği noktada bulunan tahminen süs direği gibi bir direğin dibinde 
daha sonradan kendisini emniyette teşhis ettiğim maktul Hrant Dink'i vuran Ogün Samast 
oturduğumuz süre boyunca orada bekliyordu. Dikkat çeken herhangi bir hareketini görmedim. 
Ancak şalısın yüzü bana doğru idi. Biz yüz yüze idik . Hrant beyin de çaprazında kalıyordu. Bu 
nedenle rahmetli Hrant Dink’in onu görüp göremdiğini bilemiyorum. Bizim konuşmamız benim iş 
aramam mevzusu ile başlayıp sıradan güncel konular üzerine idi. Sanığı da yarım saat kadar süre ile 
yüzünü görmüş olmam nedeni ile daha sonra teşhis edebildim. Bu şahıs orada durduğu süre 

> içerisinde yanına yaklaşık beş dakikalığına o şahıstan daha kalıplı kahverengi montlu minyon 
tombul birisi geldi. Bu şahısla birşeyler konuştular ve gelen şahıs tekrar gitti. Direğin dibindeki 
şahıs halen bekliyordu. Yarım saat sonra maktul Hran Dink oradan kalktı gitti. Ardından ben de 
kalkıp gittim. Benim maktul Hrant Dink’e çarptığım cadde çok kalabalık bir cadde olup ben başım 
yere eğik vaziyette hızlı hızlı giderken kendisine çarpmıştım ve yere düşmüştüm. Bu çarpışma ve 
pastanede oturma olayından yaklaşık iki üç gün ya da dört gün sonra da Hrant Dink’in vurulduğunu 
görünce televizyonlarda vuran şahsın Ogün Samast olduğunu resimlerinden görünce pastanede 
otururken direğin dibinde bekleyen şahsın o şahıs olduğunu tespit ettim. Televizyonlarda bu şahsın 
yanma gelip beş dakikalığını konuşup, ayrılan şahsın hiç görüntüsünü görmedim. Görseydim o 
şahsı da teşhis edebilirdim." şeklindedir.

Tanık METİN GÜNDOĞDU'nun Savcılıkta alman 13.04.2007 tarihli beyanı (klasör 19, 
dizi 448); "Ben BBP’ si Merkez Karar ve Yönetim Kurulu Üyesiyim. MUSTAFA ÖZTÜRK isimli 
şahsı daha önce iki defa parti toplantılarında görmüştüm. Ancak şahsen tanışıklığım ve konuşmam 
yoktur. Bana anlatılan MUSTAFA ÖZTÜRK' ün HRANT DİNK cinayetini biz yapacaktık ancak 
başkasına verdik onlarda yüzüne gözüne bulaştırdı şeklindeki söylenti ile İlgili benim bir bilgim 
yoktur. MUSTAFA ÖZTÜRK bana böyle birşey söylemedi.
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Olay sonrasında Trabzon' a giderek parti teşkilatı ile birlikte bir basın toplantısı yapmıştım. 
O dönemde teşkilat mensupları ile olan görüşmemizde de böyle bir konu geçmedi. O anlamda bu 
konuda benim adımı zikr ettiğini ve böyle bir lafı benim çıkardığımı söylediğimde bilmiyorum. 
Olayla ilgili bilgim bundan ibarettir." şeklindedir.

Tanık METÎN GÜNDOĞDU'nun Ordu Ağır Ceza Mahkemesinde talimatla alman 
beyanı; "Olaya ilişkin doğrudan veya dolaylı olarak hiçbir bilgim yoktur, ben yalnızca diğer 
vatandaşlarımız gibi olayı yazılı" ve görsel basından duyduğum kadarıyla vakıf oldum, ardından 
yine basın aracılığıyla olayın bir şekilde BBP partisi ile irtibatlandırıldığını duymamız üzerine ben 
kendim aynı zaman BBP partisi Merkez Karar yönetim kumlu üyesi olmam sebebiyle parti 
yönetiminin talebiyle cinayetten soma 1 yada 2 gün soma Trabzon’a gidip Haricen sohbet ve sözlü 
görüşme olarak oradaki kamuoyunu ve partimizin Trabzon il teşkilatını gezdim ve sözlü olarak suça 
konu bu olayların partimizle idari bir bağının olup olmadığını arılamaya çalışanın dönerek bunu 
genel merkezimize "partimiz ile hangi bir şekilde doğrudan veya dolaylı bağlantısı olmadığı" 
şeklindeki şahsi görüşümle bildirdim, daha sonra genel merkezimizden tekrar bir heyet 
oluşturulmak suretiyle bu sefer yazılı rapora bağlamak kaydıyla cinayetten 2-2,5 ay sonra yine 
Trabzon’a giderek partimizin il teşkilatında görev yaptığım bildiğim ancak il başkanı olup 
olmadığını tam olarak hatırlayamadığım Trabzon il örgütündeki yöneticilerinden Yaşar Cihan da 
dahil olmak üzere yeniden görüşmelerde bulunarak neticesinde yine aynı şekilde ve fakat bu sefer 
yazılı rapor ve basın bildirisi şeklinde "partimiz ile herhangi bir şekilde doğrudan veya dolaylı 
bağlantısı olmadığı" şeklindeki yazılı görüşümüz ile tutanağa bağlayarak parti genel merkezine 
ilettik ve bu doğrultuda partimizden de yazılı basın açıklaması yapıldı, Yaşar Cihan ismiyle 
bahsettiğim Trabzon il örgütü yöneticisinin bana sorulan iddianamede ismi geçen "Yaşar amca" 
şeklinde belirtilen kişi olup olmadığını bilemiyorum, benim görüştüğüm Yaşar Cihan isimli yönetici 
ise bana herhangi bir şekilde suça konu olaylarla veya sanıklarla ilgili doğrudan yaşadığı veya 
dolaylı olarak katılımının bulunduğu herhangi bir anı, olay veya sohbette bulunmadı, aksine 
suçlarla ve sanıklarla ilgili herhangi bir şey bilmediğini ve yaşamadığını sözlü olarak aktarmıştı, 
dedi.

Sanık Mustafa Öztürk müdafınin talebi üzerine CMK.mn 201. maddesi uyarınca talebi haklı 
ve uygun görülmek suretiyle takdiren doğrudan izin verilen sorusu üzerine;

Tanık cevaben; ben sanık Mustafa Öztürk'ü gıyabında iki kez gördüm, birinde 
arkadaşlarımızla bir sohbet toplantısına katılmıştı, bu şekjlde şahsen tanırım, herhangi bir 
arkadaşlığım yoktur, tanık Yaşar Cihan veya sanık müdafıinin bildirmesi üzerine yine tanıdığım 
tanık Yaşar'ın oğlu Hakkı Bahadı Cihan'a onların yanında veya başka bir yerde hiçbir şeklide "Hrant 
işim biz yapacaktık başkalarına verdik, onlarda eline yüzüne bulaştırdı" şeklinde hiçbir bilgim 
veya konuşmam olmamıştır, sanık Mustafa’nın bir şekilde bir kelime söylediğimi nasıl ve kimden 
duymuş olabileceğini bilemiyorum, ancak böyle bir kelime hiçbir zaman kullanmadım, zaten 
cinayet ilk olduğu tarihten sonra ilk iki üç ay boyunca şüpheli listesinde sanık Mustafa Öztürk ismi 
hiç kamuoyunda yoktu, bu sebeple böyle bir kelime sarfetmiş olmam fiilen de mümkün değildir, 
tanık Yaşar Cihan, Hakkı Bahadır aramda herhangi bir şahsi husumetim yoktur, aleyhimde ifade de 
bulunmuş olabileceği İçin herhangi bir tahminim yoktur, zira yukarıda belirttiğim üzere şahsı 
diyalogum yoktur, kendisini iki kez görmüşlüğüm vardır, telefonla yalnızca bir sefer arkadaşımın 
Takat ilinde sanık Mustafa Öztürk'ün arkadaşları tarafından tartaklanmasını sormak maksadıyla 
görüşmüştüm, bu hususun iddianameye konu olayla ilgili irtibatlandırılması mümkün değildir ." 
şeklindedir.

Tanık NECATİ EKİCİ'nin talimatla alman 24.03.2011 tarihli beyanı (klasör 48, dizi 
33); "Ben olay tarihinde Trabzon emniyet müdürlüğü güvenlik şube amiri idim. Aynı zamanda 
emniyet müdür yardımcısı vekili idim. Olay öncesinde bu dosyada yargılanan sanıkların hiçbirini 
ismen ve şahsen tanımıyorum. Bir kısmının ismini duymam olay sonrasına aittir. Özellikle de Ogün 
Samast m olaya karıştığına ilişkin bilgiyi Trabzon emniyet müdürümüzden aldım. Zira olaydan
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sonra görüntüler medya aracılığıyla kamu oyuna yayılınca Ogün Samast m babası emniyet 
müdürümüzün yanma gelmiş ve görüntülerdeki kişi oğlum Ogün dür demiş, beni ve ilgili diğer 
amirleri emniyet müdürümüz makamına çağırdı ve bizede bu konuda bilgi verildi, ayrıca Ogün 
Samast'm babası oğlunun eve gelebileceğinden şüphelendiğini söyleyince emniyet müdürümüz bize 
derhal Ogün Samast m ailesi ile beraber Pelitli de yaşadığı eve gidin Ogün Samast ı bulmaya çalışın 
dedi. Biz o bölgenin jandarma bölgesi olduğunu söyledik ancak müdürümüz ben jandarma ile de 
temasa geçeceğim siz yola çıkın dedi. Pelitli ye doğru yola çıktık yolda jandarma ile buluştuk, Ogün 
Samast m ailesi ile yaşadığı eve gittik arama yaptık,. Etrafa baktık ancak bulamadık. Ayrıca 
babasına nerelerde bulabiliriz diye sorduğumuzda internet kafelerde bulabiliriz dedi. Bize internet 
kafeyi gösterdi orada da bulamadık. Babasına Ogün ü bulabileceğimiz başka bir yer var mı deyince 
babası bize " Ogün ün yerini jandarma komutanı bulabilir" dedi. Biz kendisine jandarma 
komutanıyla Ogün ün ne alakası var dediğimizde babası bize " Ogün sürekli olarak jandarma 
komutanı ile görüşürdü dedi" burada kast edilen Pelitli jandarma komutanı mıdır, bir başka 
jandarma komutanı mıdır bilmiyoruz. Zira babası sadece jandarma komutanı ile oğlum görüşüyor 
ancak oğlum hangi jandarma komutanıyla görüşüyor bilmiyorum demişti. Daha sonra da Samsun 
da yakalandığını medyadan duyduk, dedi

Gerek görülmekle soruldu:

1- Yasin Hayal ismini ben daha önce medyadan duymuştum. Bu kişinin Trabzon da bir
bombalama eylemine karıştığı iddiasıyla yargılandığını medyadan takip ettim. Zira o tarihte ben 
Trabzon da trafik tescil ve denetleme şube müdürü İdim. Adli olaylar konusunda bir bilgim ve ilgim 
yoktur.

2- Ben Trabzon a 2000 yılında atandım, sırasıyla Trafik tescil ve denetleme şube müdürlüğü, 
güvenlik şube müdürlüğü, emniyet müdür yardımcısı vekilliği, emniyet müdür yardımcılığı 
görevlerini yerine getirdim. 2008 yılında Trabzon dan ayrıldım. Olayın olduğu tarihte yukarıda 
belirttiğim görevi ifa ediyordum

3- Erhan Tuncel ismini bu olaydan sonra duydum. Kendisini tanımıyorum. Emniyet ya da 
başka bir birimle bağlantılı olduğu konusunda bilgiye de sahip değildim.

Müdahiller vekilince meslektaşları tarafından hazırlandığı belirtilen bir şema Mahkeme 
heyetine sunuldu. Bu kapsamda müdahiller vekilince tanığa bir kısım sorular soruldu ; Devamla ;

4- Şemada ismi geçen Mustafa Öztürk isimli kişiyi tanımıyorum. Ancak yukarıda belirttiğim 
üzere ben olay tarihinde ve öncesinde güvenlik şube müdürü idim. Siyasi partiler , demekler ve 
başkaca sivil toplum kuruluşlarının faaliyetleri ile ilgili görevlerimiz vardı. Bu kapsamda pek çok 
kişi ile görevim nedeniyle şahsen veya telefonla görüşmüş olabilirim. Nitekim Nedim Şener ve 
Haber Türk gazetesinden Zülfikar isimli kişiler beni bu şema ile ilgili aramışlar ve Mustafa Öztürk 
isimli kişi ile sizin görüşmeniz var demişlerdi bende görevim nedeniyle çok kişi ile Trabzon da 
görüştüğümü Mustafa ile görüşüp görüşmediğimi de tam olarak hatırlamadığımı ifade etmiştim. 
Ayrıca benim cep telefonumu yada daire telefonumu pek çok sivil toplum kuruluşu yöneticisi bilir 
uygulama da bu şekildedir.

5- Mustafa Toygar ve Yusuf Yaşar isimlerini ilk defa duyuyorum. Bu kişileri tanımıyorum.

6- İstihbarat şube müdürlüğünün çalışma sistemi gizlilik esasına dayalıdır. Dolayısıyla 
onların haber elemanı veya başka bir şekilde kullandıkları bir kişi ile ne şekilde çalıştıklarını biz 
değil gerektiğinde aynı bürodaki başka kişiler dahi bilmezler . Dolayısıyla benim bu konudaki 
bilgilerimde kamuoyuna yansıyan bilgilerden ibarettir." şeklindedir.

Tanık SATILMIŞ ŞAHİN'in Savcılıkta alman 30.03.2007 tarihli beyanı (klasör 10, dizi 
228); "Ban Trabzon İl Merkez Jandarma Komutanlığında Astsubay Çavuş olarak görev yapıyorum.
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Göreve 2005 yılında başladım. Bundan 1 yıl kadar önce bir kimlik kontrollü sırasında TUNCAY 
UZUNDAL ile tanıştım. Konaklar Mahallesinde gece 20:00 sıralarında görev yaptığım sırada 
mahallede dolaşan sonradan TUNCAY olduğunu Öğrendiğim bir şahısa kimlik sorduğumda 
kimliğinin üzerinde bulunmadığım ünveriste öğrencisi olduğunu evde kimliğini gösterebileceğini 
söyleyince 1 km. mesafade bulunan evine birlikte gittik. TUNCAY evden kimiliğini getirerek 
bana gösterdi. Bana sokakta kapının önünde çay ikram etti, o sırada isminin sonradan ERHAN 
olduğunu öğrendiğim şahısta yanımıza geldi. ERHAN bana TUNCAY ile beraber kaldığını söyledi. 
Bende kendisine bu şahıs TUNCAY UZUNDAL mıdır tanıyormusun diye soruduğumda TUNCAY 
olduğunu doğruladı. Bunun üzrine oradan ayrıldım.

Yine bir sene kadar o dönem zarfında internet kafeleri denetlemeye gittiğim dönemlerde bir 
iki defa bu kafelerde TUNCAY ile karşılaştım. Kendisi bana nasılsın diye soruyordu. Bende iyi 
olduğumu söylüyordum diğer vatandaşlara nasıl davranıyorsam onlarada öyle davranıyordum 
Bunun dışında TUNCAY ve ERHAN ile bir görüşmem ve beraberliğim olmadı.

Akın İnternet kafede TUNCAY ile karşılaştığımızda birkeresinde benden cep telefon 
numaramı istemişti Bende vermiştim. Kendisi ile o dönemde bir sene önce bir iki defa 
görüşmüştük.

HRANT DİNK cinayeti sonrasında Trabzon Emniyetinde Terörle Mücadele Şubesinde 
görevli ADEM komser benim bulunduğum karakola geldi. TUNCAY UZUNDAL ve yanında şu an 
isimlerini hatırlayamadığım üç kişinin sorgusu için yakalaması gerektiğini söyledi. Bunun üzerine 
ben devriye ekibimle birlikle emniyet mensuplarım beraber yanıma alarak TUNCAY UZUNDAL 
ve diğer şahısları Pelitli bölgesinden aldık ve emniyet mensuplarına teslim ettim. Onlarda emniyet 
müdürlüğüne götürdüler. Daha sonra bu şahıslar ilk sorgusu yapıldıktan sonra serbest kaldılar.

Daha sonraki günlerde yine Emniyet mensubu ADEM Komser ekibi ile gelerek bizim 
bölgemizde bulunan olay şüphelisi ÇOŞKUN İĞCİ' nin evinin aranması gerektiğini söyledi. Yine 
birlikte koordineli olarak ÇOŞKUN İĞCİ' nin evinde arama yaptık. Eski bir silah bulundu. Bu 
konuya ilişkin tutanak tanzim edildi. ÇOŞKUN İĞCİ bu sırada evde yoktu. Kendisine bir yakalama 
işlemi yapılmadı.

21 Ocak 2007 gece saatlerinde bir sivi polis ekibi gelerek ellerindeki yazıyı gösterdiler. Bu
yazıya göre ERHAN TUNCEL' in evinin aranması ve yakalanması isteniyordu. Ben ERHAN 
TUNCEL' in yakalanması haberi karakolda o akşam görevli polis ekiplerinin yanında SAİTTİN 
Uzman Çavuşa gösterdim. O emniyet ekibi ile birlikte giderek ERHAN TUNCEL' i yakaladılar.

Benim bu olayla ilgili soruşturma görevim kapsamında cinayeti çözmek için pozitif 
katkılarda bulunduğum ve elimden gelen herşeyi yaptığım açıktır.

Benim HRANT DÎNK cinayet konusunda hiçbir bilgim yoktur. HRANT DİNK isminide bu 
olaydan soma duydum. Daha önce hiç duymamıştım. Olay ile ilgili bilgi ve görgüm bu kadardır." 
şeklindedir.

Tanık SİNAN RAŞİTOĞLU'nun talimatla alman 12.10.2011 tarihli beyanı; "Ben 
sanıklardan Yasin Hayal, Numan Şişman ve İrfan Özkan’ı aynı mahallede oturduğumuzdan dolayı 
tanırım, benim İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığı’nin iddianamesinde belirtmiş olduğunuz olaylarla 
ilgili herhangi bir bilgi ve görgüm yoktur, sadece basından ben olayları öğrendim, neden bu olayda 
tanık olarak bildirildiğimi de anlamış değilim, Fırat Dink’in öldürülmesine bu şahısların örgüt 
kurup kurmadıklarını, yasak silah taşıma suçu ile diğer suçlan işleyip işlemediklerine dair 
belirttiğim üzere benim herhangi bir bilgim ve görgüm bulunmamaktadır dedi.

Müdahil vekili Av.Arzu Becerik’in talebi üzerine soruldu: Mc Donalds’m
bombalanmasından sonra Yasin Hayal’in İstanbul’a giderek burada kaldığı eve ilişkin benim 
kendisine bilgi veridğim hususu doğru değildir, kesinlikle ben Mc Donalds’ın bombalanması olayı 
ile ilgili herhangi bir bilgi ve görgüye sahip olmadığım gibi Yasin Hayal*e de İstanbul’da
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yakalandığı evi ben Emniyet birimlerine bildirmedim, istihbarat elemanı olarak da çalışmadım, 
sadece Yasin Hayal 2006 yılında Adnan Kahveci mahallesinde açmış olduğum iş yerime gelerek 
burada bana yardımcı oluyordu, zira aynı mahallede oturuyorduk.

Müdahil vekili Av.Ayşenur Demirkale’nin talebi üzerine soruldu: Ben Trabzon dışında 
İstanbul’da, Balıkesir’de, Bursa’da da kaldım, İstanbul’da kaldığım dönemlerde Yasin Hayal de 
İstanbul’daydı, ama kendisiyle burada bulunduğum sırada kesinlikle hiçbir görüşmem olmadı, 
gazetede okuduğumda kendisinin benim de İstanbul’da olduğum dönemde yakalandığını öğrendim, 
İstanbul’da ben 2003 yılından 2005 yılma kadar kaldım, ancak hangi aylarda kaldığımı şu anda 
hatırlayamıyorum, bu süreler içerisinde ben İstanbul’da bilardo salonunda çalışıyordum, Osman 
Hayal’de fırında çalışıyordu, kendisiyle görüşmelerimiz oluyordu, aynı mahallenin çocukları 
olduğumuz için bu görüşmelerimizi bu şekilde yapıyorduk, yoksa olaylara ilişkin herhangi bir 
görüşmemiz ve konuşmamız olmadı, 2006 yılının Ocak ayında ben Trabzon’da çiçekçi dükkanım 
açtım, aynı mahalleden olduğu için Yasin gelerek dükkanıma takılmaya başladı, zaten yaklaşık 1 ay 
kadar iş yerime gelip gitti, daha sonra başka bir işe girdi ve uğramaz oldu, ben diğer sanıklarla daha 
doğrusu tanıdığımı belirttiğim aynı mahallede oturduğumuz sanıklar Numan Şişman ve İrfan Özkan 
ile Trabzon dışında herhangi bir şekilde görüşmedim, onlarla herhangi bir görüşmem de olmadı, 
dedi.

Müdahil vekili Av.Arzu Becerik’in talebi üzerine soruldu: Ben İrfan Özkan’ı aynı 
mahalleden olduğundan dolayı tanırım, 1990 yılında bir mobilyacıda çırak olarak birlikte 
çalışmışlığımız olmuştu, ancak daha sonra ne iş yaptığını bilmiyorum, Hüseyin Özçiçek’i tanırım, 
benim çocukluk arkadaşımdır, İstanbul’da olduğum dönemle bir iki kez arkadaş olduğumuz için iş 
yerime gelmişti, Hüseyin Özçİçek’in İstanbul’daki evini bilmiyorum, ben Yasin Hayal’in Hüseyin 
Özçiçek’in evinde yakalandığını gazetelerden öğrendim, gazeteler Yasin Hayal’in yakalandığı evin 
Hüseyin Özçiçek’e ait olduğunu yazıyordu, ben Trabzon Emniyet Müdürlüğü’ne bağlı istihbarat 
elemanı veya yardımcı elemanı olarak çalışmadım, Trabzon Emniyet Müdürlüğü’ne bağlı olarak 
herhangi bir şekilde ben istihbarat elemanı olarak çalışmadım, istihbari bilgi vermedim, ve buna 
ilişkin herhangi bir ücret de almadım, 61 K 10’un neyi ifade ettiğini de bilmiyorum araç plakası 
olabilir, Cemal ismi bana bir şey hatırlatmıyor, Trabzon Emniyet Müdürlüğünden herhangi bir 
komiser ya da polis memuruyla istihbarat veya herhangi bir şekilde bir suçu bildirme veya bilgi 
verme gibi bir görüşmem olmadı, sadece mahallede yaşanan kavga gürültüden dolaylı karakolda 
ifade vermiş olabilirim, Yahya Öztürk ve Adem Sağlam’ı tanımıyorum, Erhan Tuncel’i de Yasin’in 
arkadaşı olması nedeniyle bilirim, Mustafa Sarı ve Muhittin Zenit’i tanımam, dedi

Müdahil vekili Av.Arzu Becerik Başbaşkanlık Teftiş Kurulunun hazırlanan rapor 
soruşturması sırasında Trabzon Emniyet Müdürlüğü’nden 15.05.2008 ve 15029 numaralı yazı ile 
Trabzon emniyet Müdürlüğü KOM bünyesinde 29.04.2002 -  15.06.2004 tarihleri arasında 61 K 10 
numaralı haber elemanı olarak kullanılıp kullanılmadığı, bu süre içerisinde Mc donalds’m 
bombalanmasından dolayı Yasin Hayal’in yakalanmasına yönelik çalışmalar içerisinde bulunup 
bulunmadığı ve 26.10.2004 tarihinde telefonla Emniyet Müdürlüğü tarafından kendisini aranıp 
aranmadığı, 28.10.2004 tarihinde de kendisinin Trabzon Emniyet Müdürlüğü’nü arayıp aranmadığı 
hususunun tanıktan sorulmasını talep ediyoruz dedi;

Tanıktan müdahil vekilinin talebi üzerine soruldu: Ben kesinlikle böyle bir olaya 
karışmadım, benim ismimin kullanıldığını düşünüyorum, emniyet müdürlüğüyle kesinlikle hiçbir 
şekilde irtibatım olmadı, haber elemanı olarak çalışmadım, Emniyetten kesinlikle telefonla beni 
aramadılar, ben de kendileriyle 2 gün soma onları aramak suretiyle görüşmedim dedi,

Devamla; Osman Hayal şu anda havaalanında oto yıkamada çalışmaktadır, karşılaştığımızda 
kendisiyle birlikte oturup çay içiyoruz, Osman Hayal aramızda bu güne kadar gerek benim ismimin 
kullanılması gerekse başka nedenlerden dolayı hiçbir sorun yaşanmadı." şeklindedir.

Tanık SİNAN RAŞİTOGLU'nım talimatla alman 07.07.2010 tarihli beyanı (klasör 48,
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dizi 235); "Benim Pelitli Beldesinde çiçekçi dükkanım vardır. Sanık Yasin Hayal'i mahallemizde 
bulunmasından dolayı tanırım. Yasin Hayal'in abisi Osman Hayal'le ben arkadaşlık yaparım. O 
yüzden Yasin Hayal’i tanırım. Eylemleri konusunda hiçbir bilgim yoktur. Ben normal vatandaş gibi 
gazeteden ve televizyondan duydum. Ben daha önce bu konuda herhangi bir ifade vermedim. Ancak 
İstanbul'daki Hırant Dink'in öldürülmesi olayından sonra iki tane sivil polis benim çiçekçi 
dükkanıma gelerek Yasin Hayal haklanda benden sözlü olarak bilgi aldılar. Bunun haricinde benim 
olay hakkında herhangi bir bilgim yoktur. Mahkemeye neden ismimin verildiğini de bilmiyorum." 
şeklindedir.

Tanık CEMAL YILDIRIM'ın Emniyette alman 19.01.2007 tarihli beyanı (klasör 10, 
dizi 159); "Ben Nişantaşı Şafak sokakta Davut TEPE isimli şahsın nakliyat için çalıştırdığı Hundai 
marka 34 DU 3242 Plaka sayılı araçta Şoför olarak çalışmaktayım 19.01.2007 günü yani olayın 
olduğu gün saat 15 00 sıralarında Şafak sokakta ta aracın içinde oturmakta ve nakliyat için müşteri 
beklemekteydim Aracm yönü Halaskar gazi caddesine bakmaktaydı aracm içinde olduğum için 
herhangi bir silah sesi falan duymadım ancak bir erkek şahsm Halaskargazi caddesi istikametinden 
Şafak sokak üzerinden gelerek şafak sokak içersinde bulunan ve Halaskargazi caddesine paralel 
olan Süleyman Nazif sokağına koşarak girerken girerek gördüm Şahsın başmda beyaz bir şapka 
vardı başındaki şapkasını çıkartıp üzerinde bulunan montun içersine soktuğunu ve telaşlı bir şekilde 
sokaktan içeriye doğru gittiğini uzaktan gördüm bende bunun üzerine şahıstan şüphelendim 
herhalde kapkaççı idi kaçıyor diye düşündüm daha sonradan çevredekiler Halaskargazi caddesinde 
bir adam öldünnüşler diyince ben bu kaçan şahsm olayla bir ilgisi olduğunu düşündüm bunun 
dışında herhangi bir bilgiye sahip değilim HRANT DİNK"e ateş ederek öldüren Şahsm EŞGALİ: 
( 1.70-1.75 Boylarmda Beyaz şapkalı (şapkayı çıkardıktan sonra saçlan siyah olduğunu ve hafif 
uzun saçlı) koyu mavi kot mont Kot pantolonlu yüzünü göremedim. Normal kilolu ne çok zayıf ne 
şişman bir şahıstı. Benim bu konular hakkmda söyleyeceklerim bunlardan ibarettir, ifademe 
ekleyecek başka bir husus yoktur, ifademi hiçbir baskı ve tesir altmda kalmadan verdim." 
şeklindedir.

Tanık ERGÜN ÇAĞATÂY'ın Emniyette alman 08.02.2007 tarihli beyanı (klasör 11, 
dizi 367); "Yukarıdaki bilgiler doğrudur ve bana aittir. Ben 2002 yılmda Akçaabat Sebatspor 
altyapısında futbol oynamaktaydım. Yasin HAYAL'de o dönemde başka takımlarda flıtbol 
oynadığından amatör takımlarm idmanlarında karşılaşıyorduk ve kendisini tanırdım ancak 
samimiyetim yoktu. 2002 yılında köyde çıkan bir tartışmada arkadaşımı bıçakla yüzünden 
yaralamıştım. Bu olaydan birkaç gün sonra bir akşam Söğütlü de bulunan Fevzi Hoca Restaurant'ta 
MHP’nin düzenlemiş olduğu yemeğe katıldım. Bu yemekte Yasin HAYAL de vardı.Kendisi yemek 
çıkışı benim yanıma gelerek "senin kavgacı bir kişiliğin varmış. Sen ve senin gibiler bize daima 
lazım" dedi. Daha sonra kendisiyle bir diyalogum olmadı ancak antremanlarda kenodisini 
gördüğümde sadece selam veriyordum. 2004 yılının Eylül veya Ekim aylarında Ogün SAMAST 
bizim takımm antremanlarma denenmek için çıkmaya başladı. Ogün SAMAST'la da bu dönemde 
tanıştık. Fakat Ogün SAMAST benden yaş itibariyle küçük olduğu için onunla arkadaşlığım olmadı 
sadece selâmlaşıyorduk. 2004'ün sonlarında da ben antremanlara gitmemeye başladım ve futbolu 
bıraktım ve inşaatlarda çalışmak üzere İstanbul'a gittim. Bir sure İstanbul İzmit ve Yalova'da 
inşaatlarda çalıştım.2005 Temmuz ayından 2006 ocak ayma kadar da Ankara 'da çalıştım. 2006’nm 
Haziran aylarından itibarense İstanbul Büyükçekmece'de bulunan Ayışığı Konutlarında çalıştım. 
Fakat bu süre içerisinde Yasin'i veya Ogün'le ne yüzyüze ne de telefonla bir görüşmem olmuştur. 
Ben Ayışığı konutlarmda çalışırken 2006 Ağustos ayı başlarmda birgün Yasin HAYAL yanmda 2- 3 
kişi ile çalıştığım inşaata geldi. Oraya ne maksatla geldiklerini ve yanlındakilerin kim olduğunu 
bilmiyor ve şahısların eşkallerini hatırlamıyorum.Ama biz kendisiyle tesadüfen karşılaştık. 
İstanbul'a birkaç görüşme yapmak için geldiğini ve otelde kaldığını söyledi. Ancak ne kadar 
zamandır orada olduğunu ve ne kadar daha kalacağı konusunda bir şey söylemedi. Biraz 
muhabbetten sonra o akşam buluşup biraz eğlenmeye karar vererek ayrıldık. Bana irtibat için şufan
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bende kayıtlı olmayan ve hatırlayamadığım bir telefon numarası verdi. Ancak bana verdiği numara 
devamlı kapalıydı ve onu aradığım her seferde telesekretere bağlanıyordu. Yasin le o akşam 
Mimaroba'da bulunan Alem Restauran önünde buluştuk. Alem Restauranta giderek Yasin HAYAL'le 
bira içmeye ve muhabbet etmeye başladık. Bir süre sonra oradakilerle sanatçıdan şarkı isteme 
konusundan dolayı tartıştık ve Yasin hesabı ödeyerek dışarı çıktık. Bir taksiye binerek 
Büyükçekmece sahiline gittik. Orada da bir diskoya girmek istedik ancak yanımızda bayan 
olmadığı için bizi içeri almadılar bu durumda bizde diskonun hemen yakmmda bulunan barm 
bahçesinde bir masaya oturup muhabbet etemeye başladık. Yasin bana hayatımda bundan sonra 
neler yapmayı planladığımı sordu.Bana futbolu bıraktın bundan sonra ömrün boyunca böyle 
inşaatlada mı çürüyeceksin dedi.Türkiye'de adımızm duyulması için birşeyler yapmak lazım sen iyi 
bir takımda futbolcu olup adımı duyurabilirdin ama artık bunu yapamazsm. Sen mesela kendine 
Mehmet Ali AĞCA'yı örnek alabilirsin. Ben mesela sürekli o kişiyi örnek alırım.veya Allaaddin 
Çakıcı, bunlar Türkiye'de bişeyleı* yapmış önde gelen insanlar. Mesela sende de o özellik var. Sen 
gözünü kırpmadan tetiği çekebilirsin. Senden git şu adamı öldür desem gözünü kırpmadan 
yapabilirisin dedi. Daha sonra Orhan PAMUK 'tan bahsetti. Onun Türkler Ermenileri katletti dediği 
için ABD tarafmdan ödüllendirildiğini ona Nobel Ödülü verileceğini söyledi. Bu ve bunun gibi 
adamları öldürülmesi gerektiğini söyledi.Kendisinin de Türkiye de admı duyurmak için böyle bir 
eylem yapmak istediğini söyledi. Çünkü ABD ile işbirliği yapmaktadır ve onlarla işbirliği yapan 
herkes benim için aynı kefededir dedi. Yasin aynca bana şu ana kadar ABD ile gerçekten mücadele 
tek kişinin Deniz GEZMİŞ olduğunu söyleyerek bana ondan bahsetti. İnternetten Çeçenlerle ilgili 
sitelere girerek Çeçenistan'daki çatışma ve bombalama görüntülerini izlemem gerektiğini özellikle 
Şamil BASAYEV ile ilgili olanlar mutlaka izlemem gerektiğini söyledi. Bu konuşmalardan sonra 
orada banklarda uyumuşuz. Sabah uyanıp Trabzon'a geldiğimde kendisini aramamı söyleyerek 
ayrıldık. Tarihten 10 gün kadar soma ben askerlik yoklamamı yaptırmak üzere Trabzona gelidm. 18 
Ağustos 2006 tarihinde yoklama yaptırdım ve o günlerde de Yasin'i aradım. Amacım onunla 
görüşüp muhabbet etmekti. Ancak kendisine ulaşamadım. Trabzonda 1 hafta kaldiktan sonra 
Yalovaya döndüm.8 Ekim'de tekrar Trabzon'a döndüm ve Yasin'i tekrar aradim. Son aramamda 
Yasin'in bana verdiği telefon numarasinm servis dışı kaldığını öğrendim. Sonrada bir daha 
aramadim ve bu numarayi sildim. Cinayet olayi olduktan ve Yasin yakalandiktan sonra ben
02.02.2007 günü saat 09:45 sıralarında kullanmakta olduğum 05388978766 numarah cep 
telefonundan 155'i arayarak İstanbul’da işlenen cinayetle ilgili Çağatay ERGÜN'ün (ben) bilgisi 
olduğunu söyledim. Amacım polisin gelip beni alarak bilgime başvurmasıydı. Ama polisin ihbar 
edenin ben olduğumu tespit etmesini beklemiyordum. Çünkü cinayekle ilgili haberler çıktığmda 
ben arkadaşlarıma şahısları tanıdığımı söylüyordum ve polisin yakında beni alacağmı söylüyordum.

( Ama aradan zaman geçmesine rağmen polis aramaymca arkadaşlar benimle yalan söylüyorsun diye 
dalga geçmeye başladılar. Bunun üzerine ben 155'i 2. kez arayarak tekrar kendimi ihbar ettim. 
Böylece polis beni alacak bende arkadaşlarıma kendimi ispatlayacaktım. Benim kullandığım 2. hat 
olan 05388978766 numarah sim kartm kime ait olduğunu bilmiyorum. Bu hatti bana Sinan ERGÜN 
isimli bir arkadaşım bularak getirdiğini söyledi. Ben de 2-3 aydir bu telefonu 2. hat olarak 
kullanmaktayım. Konu hakkmda bildiklerim bundan ibarettir." şeklindedir.

Zabıt Mümzii Tanık AHMET DEMİRCİ’nin mahkememizde alınan 28.04.2008 tarihli 
beyanı; "Terörle mücadele şube müdürlüğü sanıkları getirirken burada tedbir amaçlı bulunuyordum 
bende. Yasin Hayal nezarethaneye konulunca polis eşliğinde ORHAN PAMUK’a yönelik ORHAN 
PAMUK AKILLI OL AKILLI OL diye bağırdı. Bunu zaten kameralar filan çekti, gazetelerde 
yazdı. Bende görevim münasebeti ile tutanağa geçirdim. Suç temsil ettiğinden dolayı yasal işlemi 
başlattım." şeklindedir.

Tanık CAFER TECE’nin mahkememizde alman 28.04.2008 tarihli beyanı; "Sanıklar 
adliyeye getirilirken AKILLI OL ORHAN PAMUK AKILLI OL diye Yasin Hayal söyledi. Başka 
bir şey duymadım" şeklindedir.
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Tanık HAKKI BAHADIR CİHAN'ın mahkememizde alınan 07.07.2008 tarihli beyanı;
"Ben içeride ifade verdim, gözaltında iken ifadelerime başvuruldu, Ben de herkes gibi cinayeti 
televizyondan öğrendim,daha evvelinden hiçbir şekilde haberim yoktu, öğrendikten sonra Ogün 
samastı tanımıyordum zaten isim olarak bile çıkartmadım televizyonda söylendikten sonra, daha 
akabinde Yasin gözaltına alınınca bende o şekilde anlayabildim cinayetin bu taraftan 
kaynaklandığını anlayabildim, Mustafa ile konuyu konuştum sadece zaten içeride,sorguda davaya 
müdahil olduğum tek kısım bu taraf idi, o yıllarda üniversite öğrencisi idik, KTÜ İktisadi idari 
bilimler fakültesi kantini önünde Mustafa ile aramızda konuşmamız geçti daha sonra basma 
yansıması olsun veyahutta ifademden çıkarılan bir anlam olsun bir yanlış bir anlaşılma olduğunu 
düşünüyorum ,ondan dolayı da bunu burada düzeltmek istiyorum diyerek devamla Mustafa ile 
yaptığımız konuşmada Mustafaya yönelttiğim soru cinayetten 2-3 gün sonra tam hatırlamıyorum 
ama daha cinayet yeni olduğunda Ankarada Mustafa birşeyler söylemiş ve bana söylendi, bende 
sordumki Mustafaya Ankara da demişsinki bu Fırat Dink işini biz yapacaktıkda ancak başkası 
yapmış gibi bir soru sordum, ilk başta Mustafa çok sert tepki gösterdi hayır canım ne alakası var 
gibi ama tam cümleleri hatırlamıyorum hayır ne alakası var diye tepki gösterdi,ondan sonra da 
akabinde de yok öyle bir şey konuşuldu ama o şekilde değil şeklinde ifade etti bana,konuyu bende 
çok fazla irdelemedim televizyondan takip ettim, gözaltındaki ifademde şimdi zannedersem ben 3 
gece yattım Vatan Caddesinde ,burada sorgular birebir ağzından çıktığı şekilde yazılmıyor ,akşam 
üstüne kadar sabahdan sohbet ediyoruz ve akşama özet yazılıyor polisler nezaretinde ,ben orada 
yazılan ifademi duruşmaya gelmeden önce defalarca kez okudum ve yanlış bir anlam çıkarıldığını 
düşünüyorum,Mustafa bana bu Fırat Dink işini biz yapacaktık da başkalarına verdik demedi yani 
bana Mustafanın konuyu ifade etmesi " yani bir şeyler konuştuk, başkaları yapacaktı başkaları 
yapmış gibi "birşeyler ifade etti bana,daha sonra orada başka birşey konuşmadım Mustafa ile, ama 
gözaltından çıktıktan sonra Mustafanın basma yansıyan v. s ifadelerinden okuduğumda daha sonra 
olaya vakıf olabildim,durum bu yani." şeklindedir.

Tanık YAŞAR SAMAST’ın mahkememizde alınan 07.07.2008 tarihli beyanı; "Daha 
önce yeğenim OGÜN SAMAST 2005 yılında gelmişti, daha önce fazla görmemiştim, tek tük 
görmüştüm ,üç arkadaşı ile geldiğini, o arkadaşlarının düğün için geldiklerini, onlar ile beraber 
geldiğini, tekrar geri döneceklerini söylediler, halini hatırını sordum ailesini sordum, normal 
konuşmaları yaptık,gezmeye geldiğini söyledi, daha önce bir biraderim de trafik kazası geçirmişti, 
onu görmek istediğini de söyledi, gezdi, dolaştı, kahveye geldi, muhabbet etti sıra süreli, kahvede 
kaldığı süre 10-15 dakikadır, bir ihtiyacı olup olmadığını sordum, normal bir ziyaretti." şeklindedir.

Tanık DİNA MURAT'm mahkememizde alınan 07.07.2008 tarihli beyanı; "Olay günü 
saat 12,00 yada yarım civarları idi yanıklardan Ogün Samast gazeteye geldi, benim masam kapıyı 
gören bir masa olduğgu için direk ben karşıladım ,buyurun dedim, Fırat Dink ile görüşmek 
istediğini söyledi, randevusu olup olmadığını sordum, yok dedi, nereden geldiğini sordum, Ankara 
Üniversitesinden geldiğini ve bir konuda fikir almak istediğini söyledi, bende randevusuz 
görüşemeyeceğini söyledim, nasıl randevu alabilirim dedi telefon numarasım yazıp verdim küçük 
bir kağıda yazıp verdim dedimki bu numaradan görüşüp randevu isterseniz gelebilirsiniz dedim, 
dalıa sonra gitti, 1 yada 1,30 saat sonra idi yanılmıyorsam , arkadaşlarım dışarı çıktı gazeteden 2 
arkadaşımın birileri ile görüşmeleri vardır, 3 gibi idi görüşmeleri, 2,30 a doğru onlar gazeteden 
çıktılar, o sırada da ben yalnız olduğum için sekretarya kısımında biraz da yoğun bir gündü bütün 
telefonlara bakıyordum, daha sonra arkadaşlarım dışarı çıktıktan bir 10-15 dk sonra gazeteyi 
aradılar ve bana dedilerki sabah gelen bir çocuk vardı ,o çocuk kapıda dikiliyor, Fırat Dink e söyle 
sanırım onu bekliyor dediler ama ben söyleyemedim çünkü yanlış hatırlamıyorsam bir toplantı da 
idi,o an bölemeyeceğim için direk gidip söyleyemedim, o sırada bir tane abone telefon 
gelmişti,arayan kişi uzun süredir gazetesi gelmediği için biraz serzenişte bulundu, ufak bir tartışma 
gibi birşey oldu, tabi ben ona odaklanmış şekilde dağıtıcıyı aradım onunla görüşürken benim 
masam cama bakıyor, dışarı doğru konuşuyordum, kapının sesini duydum,kapıya baktığım zaman
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yalnızdım, kim çıkıyor diye bakarken Fırat Dink in kolunu gördüm yani onun çıktığını gördüm, 
ama hala telefonda idim ,daha sonra içeri geldi, bir 5 dakikadan geri geldi, daha sonra ben yine 
telefon görüşmeleri yapıyordum,dağıtıcı ile konuşuyordum,tekrar kapı kapandığım duydum ama 
çıkanı görmedim,aradan herhalde 10-15 dk vakit geçmişti, ama kimin çıktığım görmedim, telefonda 
idim yine camdan dışarı bakarak konuşuyordum, o sırada da gazetede başka çalışan bir arkadaşım 
yanımda oturuyordu,çünkü telefonlar sürekli çalıyordu ve yardım etmek için onu çağırmıştım, 
biraz otur diye ne kadar geçti bilmiyorum herhalde bir 20 dakika falan sonra idi ikinci kapı sesini 
duyduğumda , tak tak diye ses duydum daha doğrusu iki ses duydum arka arkaya, bir aracın lastiği 
patladı diye düşündüm,nitekim camdan dışarı baktığımda da arabaların yavaşladığını 
gördüm,herkeste bizim caddeden bizim tarafa bakıyordu,o sırada arkadaşımda sese istinaden o 
sırada camdan bakınca birden içeri geldi ay dedi adamın birini vurmuşlar,yazık diye içeri girdi ben 
de o sırada telefonu kapattım,kimmiş bakayım derken zaten baktığımda o sırada Fırat Dink 
olduğunu gördüm." şeklindedir.

Tanık AHMET EMİN ÖZMETE’nin mahkememizde alınan 07.07.2008 tarihli beyanı; 
"Olayın olduğu gün saat 3 civarlarında benim orada muayenehanem var, Ben hekimim, Öğlen 
yemeği için birşeyler almaya çıkmıştım, bu olayın vuku olduğu eczanenin Esen Şafak sokağın 
üzerinde böyle olay mahalline 30 km mesafede köfteci var, oradan bir paket köfte aldım, tam 

f çıkarken silah sesleri duydum, paramı ödemiştim, dükkandan çıkarken sonradan isminin Ogün 
Samast olduğunu öğrendiğim kişi elinde açık silahı ile koşarak şöyle 1 metre mesafeden önümden 
Osmanbey Nişantaşı yönüne doğru koşarak gitti. Duruşma salonunda bulunan sanıklar gösterilerek 
soruldu bu sanıklardan birisi olabilirmi diye soruldu. Bu sanık diyerek Ogün Samast ı gösterdi." 
şeklindedir.

Tanık KRİSTİAN DELALOĞLU’nun mahkememizde alınan 07.07.2008 tarihli 
beyanı; "Ogün Samast saat ; 12,00 da gelmişti, Fırat Dink ile görüşmek istedi ve randevusu 
olmadığı için kendisine görüştiiremeyiz diyerek gazetenin telefon numarasını verdik, kendisi gitti, 
daha sonra 12,00 dan sonra ben reklam görüşmesinde çalıştığım için reklam görüşmesine gittim 
saat 14,30 gibi diğer arkadaşımla birlikte çıktık, çıktığımızda köşede duruyordu, bizde herhalde 
dedik Fırat Dink i bekliyor, Dina Murat adlı arkadaşımıza haber verdik,hani bekliyor haberi olsun 
diye biz saati 5,00 gibi reklam görüşmesinin olduğu yere gitiğimizde haber geldiki vuruldu diye 
,saat 15,00 a geliyordu yani ben olay sırasında gazetede değildim. Gelen kişiyi şimdi görsen 
tamrmısın diye soruldu. Tanık, sanık Ogün Samasfı gösterdi." şeklindedir.

Tanık ERCAN DEMİR'in mahkememizde alınan 13.10.2008 tarihli beyanı; "Erhan 
_  Tuncel Trabzon emniyet müdürlüğünde görev yaptığım süre içerisinde arkadaşlarımı tespit ettikten 

\ sonra usulce yardımcı istihbarat elemanı olarak çalıştırılan kişidir o tarihteki görevim nedeniyle asli 
olarak birebir kendisiyle görüşen kişi değilim ancak değişik konularda değişik zamanlarda ihtiyaca 
binaen görüşmelerine katıldığım kişidir, bunun haricinde görevli arkadaşlarımız buluşmalarını 
görüşmelerini yaptıktan sonra edindikleri bilgileri getirirlerdi bunu de biz resmi prosedürde ilgili 
makamlara iletirdik diyalogumuz bu şekildeydi. Bu konuyla ilgili malum raporlarımızda yazılan 
bilgiler önüme geldiği zaman bunların harmanlanması ilgili yerlere intikali konularıdır." şeklindedir.

Tanık AKİF ÇALIKOĞLU’nun mahkememizde alman 13.10.2008 tarihli beyanı; "Ben 
içerde çalışıyordum, üç el silah ateşi duydum, ondan sonra dışarı çıktığımızda bu elinde silahlan 
yanımızdan birisinin geçtiğini gördük beyaz bereli ve bluejen’li birinin geçtiğini gördük , sonra 
Hrand Dink beyefendinin yanma indik tabiki o arada olay o kadar oldu dedi.

Soruldu: Vuran kişiyi vururken görmedim sadece silah sesini duyduk ve dükkanımızın 
önünden geçti Şafak sokak, yüzünü göremedik, yüzünü net olarak göremedik zaten o vaziyete kaçtı 
elinde silahla elinde silahla arkasından gördük dedi.

Soruldu: Emniyete vermiş olduğum ifadem aynen geçerlidir dedi.
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Müdahil vekili Av. Arzu Becerik söz aldı;
Ogün Samast'ı kaçarken gördüğünü ve silahı da arkada gördüğünü söylediniz o silahı biraz 

tarif edermisiniz dedi. Ne renkti büyükmüydü küçükmüydü dedi.
Tanık söz aldı; Elinde tahminime göre sağ elinde metal parlaklığmdaydı, parlak evet sadece 

parlaktı tam rengi olarak sanırım metal rengiydi." şeklindedir.
Tanık MİTHAT ALKAN’m mahkememizde alınan 13.10.2008 tarihli beyanı; "Ben orda 

kapıcıyım. Hrand Bey'in oturduğu evinde orda kapıcıyım, saat 3.30-4.00 civarında zil çaldı evde 
oturuyordum ve ondan sonra kapıya kim o dedim polis dedi beni aşağı indirdilem bodruma kimlik 
görebilirmiyim dedim ondan sonra kimlik göstermesek ne olur dedi baktım tabancası ile oynamaya 
başladılar çocuk yatıyordu benim iki yaşında bir çocuğum vardı oğlan dışardaydı en azından bir 
yarım saat konuştuk soruldu nerdeler o zamanda Hrand Bey’in hanımı dışardaydılar birde kimse 
yoktu hep yazlıktaydılar çocuk gelip zile basınca zaten birisi benimle devamlı konuştu yüzlerinde 
maske vardı yani gözleri dudakları yüz kısmını resmen göremedim baya birşey gösterdiler dedi.

Soruldu: Soramadimki korkudan maskeyi niye taktıklarını, yarım saate yakın konuştular, iki 
kişiydi birisi kapıyı dış kapıda durdu dışarıdan gelen gelmeyen varmı birisi aşağı uzun boylu olan 
benimle konuştu neyse benim çocuk zile basınca ben ordan kimin dedim baba benim diyince biz 
gidiyoruz dedi sonra yine geldi daha sonra gelmediler." şeklindedir.

Tanık ÖZCAN KOYUN'un mahkememizde alman 13.10.2008 tarihli beyanı; "Ben para 
çekmek için Akbank'a gittim Aziz Uçar adına parayı çekerken gittim 600 dolar ordan çektim, 
gittim Rumeli caddesindeki döviz bürosunda bozdurdum onu yarışım götürdüm Rumeli caddesinde 
iş bankasına yatırdım ondan sonra dönüşte Şafak sokakta arkadaşımızın ikamet etiği yerdir 
geldiğimde orda olay olduğunu gördüm ne olduğunu dedim ordaki çaycı arkadaşa birini vurmuşlar 
dedi sonra bende gittim baktım olay olmuş. Vurulduğunu görmedim, vuranı görmedim." 
şeklindedir.

Tanık BAHİTTİN HAYAL’in mahkememizde alman 13.10.2008 tarihli beyanı; "Ben 
Mc.Donald’s dan başlayayım isterseniz. Mc.Dodald’s olayı olduğu zaman iki gün geçmişti işten eve 
gidiyordum evimin önünde polisleri sivil insanları gördüm bu sivil insanlar daha sonra terörle 
mücadele şube polisleri olduğunu öğrendim Yasin’i aradıklarını söylediler Mc.Donald’s olayından 
dolayı ve o zaman Ramazan akşamıydı iftarı ettik beni alıp gittiler bizim hanımla beraber terörle 
mücadeleye terörle mücadelede beni tek başıma Yahya Öztürk'ün odasına aldılar terörle 
mücadele şube müdürü Yahya Öztürk'ün odasına aldılar ve bana Yahya Öztürk işte Yasin ve Yasin 
gibilere bu ülkenin ihtiyacı olduğunu, bayrağın yere düştüğünü bu bayrağı Yasin ve Yasin gibilerin 
bayrağı kaldıracağım söyledi. Birşey ifade etmiyor benim için ta ki bu olay olduğu zaman Hrand 
Dink olayı olduğu zaman Samsun'da düşen bayrak yerden kalkmıştır. Bu bu üç senelik hafızamda 
benim kurcaladı bende Trabzon'da C. Başsavcılığına Av. Fatih Çakır ile beraber başvurdum böyle 
birmşey yaşadığımı bunu anlatabileceğimi söyledim bana dosyan İstanbul’a gitti dediler bende 
gittik evimize gittik aradan bir iki ay sonra geçtim Mart olacak 2007 Mart olacak çağırdılar beni 
Terörle Mücadeleden çağırdılar ve beni savcıya ifade vermem için götürdüler Savcı Fatih Genç, 
bunları anlattığım zaman bana bu senin başına sıkıntı olur Yahya Öztürk hakkında bunları 
söylediğin zaman senin başına sıkıntı olur niye anlatıyorsun bende dedimki ikiye iki yaşadığım 
olay sana o günlerde birşey ifade etmedimi o konuşma hayır dedim Samsun'da bu bayrak yerinden 
kalkmıştır denilene kadar gazetelerin yazısında gazetelerde bu yazının çıkmasında bende onu 
söyleyeceğimi söyledim başına iş açar dedi senin niye ben Savcısın geldim seninle paylaşıyorum 
dedim e sende babamın oğlu değilsin Yahya Öztürk'de dedi ve ifademi bitirdim gittim. Aradan bir 
iki ay kadar geçti tekrar terörle mücadeleye çağrıldım bu sefer Fatih Genç değil Ali Can isminde 
bir savcı bana Mart 2007 de verdiğim bu ifadenin devam ettiğini ve bu ifademde tekrar 
ediyormusun bu ifadeni geri alıyormusun dedi bende niye alacağım böyle birşey yaşadım 
şikayetçimisin dedi ben şikayetçi değilim dedim ancak böyle bir olay yaşadım bunun
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irdelenmesini istiyorum dedim eh tamam dedi öyle gittik, daha sonra gazetelerden Ramazan 
Akyürek'in mesajlarını geçen bir gazeteye çıktı Erhan Tuncel'e yazık oldu, Erhan Tuncel iyi bir 
elemanımızdı bizim ve bir gene bir ara mesele Erhan Tuncel ile bir telefon konuşması olduğunu 
yine gazetelerden duyuyoruz Yasin yine faalmi Erhan Tuncel ile konuşuyoruz bunların 
irdelenmesini istiyorum yani.

Soruldu: Olaydan sonra Yasin ile telefonla konuşmadım bana telefon etmedi. Hayır 
Mc.Donald's olayında kaçak olduğu zaman telefonda konuşmadım öyle anladım. Evet Tekirdağ'da 
cezaevinde ilk telefon konuşmasında konuştuk evet doğrudur dedi.

Soruldu: Ben adalete güveniyorum ben tanığım birde Yasin’in babasıyım.” şeklindedir.
Tanık MUHİTTİN ZENİT'in Ankara ll.A ğır Ceza Mahkemesinde talimatla alınan

25.12.2008 tarihli beyanı (klasör 37, dizi 236); "Ben daha önce Trabzon istihbarat şube 
müdürlüğünde polis memuru olarak görev yapıyordum. Görev yaptığım görevde Trabzonda sanık 
Yasin Hayal'in de karıştığı Mc.Donald’sm bombalanması olayı oldu. Biz bu olaya Yasin Hayal'in 
gerçekleştirdiği şekilde istihbari bilgiler aldık. Bunu araştırmak, tespit etmek, yakalamak için 
çalışmalara başladık. Bu çalışmalar esnasında yakın arkadaş çevresinde Erhan Tuncer'i tespit ettik. 
Erhan TunceTi üzerinden Yasin Hayal'e ulaşmaya çalıştık. Erhan TuncerTe irtibat kurduk. Kendisini 
ikna ettik, bilgiler aldık ve Erhan Tuncel'de olayı Yasin Hayal'in gerçekleştirdiğini söyledi, bilgiler 
verdi, daha sonra Yasin Hayal İstanbul'da yakalandı. Bu şekilde başlayan irtibatın devamı olarak biz 
Erhan Tuncel'i bilgi toplamada kullanılan şahıs anlamında yardımcı istihbarat elemanı olarak tespit 
ettik. Bu husustaki usuli prosedürlerde yerine getirildi. Bunun statüsü en alt derecede alt konumda 
idi. Yasin Hayal yaptığı eylemden dolayı cezaevine girdi. Daha sonra cezaevinden çıktı. Yasin 
Hayal cezaevinden çıktıktan sonra Erhan Tuncel'den Yasin Hayal'in Hrand DİNK'e yönelik bir 
eylem yapacağını, bu hususta düşüncesi olduğunu öğrendik, yaptığımız çalışmalarda da Yasin 
Hayal'in bunu sağda solda konuştuğunu, bu şekildeki fikirlerinden bahsettiğini tespit ettik, bu 
eylemi Yasin Hayal'in veya bulabileceği kişilerin yapabileceği istihbaratını topladık. Yaptığımız 
çalışmalar neticesinde ve tespit ettiğimiz bilgilerden böyle bir eylemin yapılabileceğini 
değerlendirilerek resmi bir yazı ile bu durumu gereği için İstanbul İstihbarat Şube Müdürlüğüne, 
bilgi için de Ankara İstihbarat Daire Başkanlığına bildirdik. Bu bildirmemiz resmi yazı ile olmuştur. 
Yine biz bilgi topladığımız elemanlarla buluşmalarda formlar vardır. Bu formları doldururuz, Erhan 
Tuncel ile yaptığım buluşma formundaki iki tanesi de Hrand DİNK olayına ilişkin yaptığımız 
görüşmelere ilişkindir, Bunlar belge mahiyetinde kurumlarda muhafaza edilen belgelerdir.

Ben bilahare Bayburt İstihbarat Şube Müdürlüğüne çıktı. Tayinim çıktığı için daha önce 
irtibat kurduğum ve benim çalışmam sonucu yardımcı eleman olarak temin ettiğim Erhan Tuncel'i 
de benim yerime bakacak olan arkadaşlara devrettim. Erhan Tuncel'e de bilgi vermesi gereken 
arkadaşları söyledim ve görüştürdüm. Ben Bayburt’ta iken Hrand DİNK olayını öğrendim. Olay 
gerçekleştikten sonra daha önce verdiğimiz bilgilere istinaden Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü 
Erhan Tuncel'e ulaşmaya çalışmışlar. Telefonla beni aradılar. İstihbarat Daire Başkanınmda haberi 
var. Biz ulaşamıyoruz. Sen ilk kez irtibat kuran şahıs olarak Erhan Tuncel’e görüşebilirsen bu 
konuda yardımcı ol bilgi almaya çalış dediler. Yine İstanbul'da olan olayın şeklini öğren dediler. 
Ben de bunun üzerine Erhan'a telefon açtım. Telefon'da istihbarat bilgi ve tekniklerini kullanarak 
bilgi almaya çalıştım. Ancak bana bilgi vermedi. Bu yaptığım görüşmemin daha sonradan önleyici 
dinleme kapsamında da dinlendiğini öğrendim. Ancak ben bu görüşmeyi yaparken telefonun 
dinlendiğinden haberim yoktu. Sadece bilgiyi alabilmek için istihbarat tekniklerine göre konuşma 
yaptım. Fakat söylediğim gibi bilgi alamadım.

Erhan Tuncel'i istihbarat elemanı olarak tespit edilerek yararlandığımız aşamada, bu şahsın 
Mc.Donald’s bombalamasına katıldığı ve suça bulaştığı yönünde elimizde herhangi bilgi yoktu. 
Yapılan soruşturmalar esnasında da böyle bir bilgi mevcut bilgi yoktu..

Tanığın talimata ekli 05.04.2004 tarihli savcılık ifadesi ile 18.05.2007 tarihli talimat ifadesi
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okundu. Bu ifadelerim de doğrudur. Aynısını tekrar ederim. Dedi.
Mtidahil vekillerinin taleplerinden olarak;
1) Mc.Donald’s olayı sonrası Yasin Hay al'in yakalanması ile ilgili İstanbul Emniyeti ile ilgili 

bir ortak çalışma yapılıp yapılmadığı, bu bilgilerin nasıl temin edildiği soruldu;
Mc.Donald’s olayı sonrası Yasin Hayal'in yakalanması çalışmaları esnasında Trabzon ve 

İstanbul Emniyetinin ortak bir çalışmasının olup olmadığından bir bilgim yoktur. Ancak Yasin 
Hayal İstanbul'a gittikten sonra bilgimiz oldu ve çalışmalarımızdan tespit ettik ve bildirdik. Yani 
Mc.Donald’s olayı sonrası İstanbul'a kaçtığını da ben kendi çalıştığım birime bildirdim. Sonuçta 
yakalandı bilgi süreç akışını bilmiyorum dedi.

2) Yasin Hayal'in Mc.Donald’s olayı öncesi ve sonrası kimlerle irtibatlı olduğu soruldu; 
Yasin Hayal'in Mc.Donald’s olayı öncesi kimlerle irtibatlı olduğunu bilmiyorum.

Mc.Donald’s olayı sonrası Yasin Hayal'i araştırmaya başladık. Daha önceden Çeçenistan’a 
gitmek istemiş, pasaport almış, Çeçenistan’a gidemeyince geri dönmüş, yine çevresi itibari ile suça 
meyilli insanların olduğunu gördük. Mc.Donald’s olayını işlediğinden üzerinde durmayı düşündük 
ve bilgilerine ulaşabilmek için de yakın arkadaşı olan Erhan Tuncel vasıtasıyla bu bilgilere ulaşmak 
istedik. Bana isim olarak sorulduğunda, tek tek isimleri hatırlayamam, Ancak o çevreden çok kişiyi 
çalışmalar esnasında tanıdım. Arkadaş çevresinden hatırladıklarımdan, Zeynel Abidin Yavuz ve 
Mithat KOD ismi vardır, yine Tayfun ismi vardır. Bunlardan bir kısmı Hrand DİNK dosyasında 
sanık olabilir, onu da bilmiyorum. Daha doğrusu isim vermem de sağlıklı olmayabilir. Aklıma gelen 
bu isimleri vermem, özellikle de bir anlam içermesi şeklinde değildir. Yasin Hayal'de Mc.Donald’s 
olayından sonra kahraman gibi oldu. Çocuk yaştan, yaşlılara kadar herkesle irtibat ve ilişkisi vardı. 
Çünkü küçük bir bölgeydi dedi.

3) Erhan Tuncel'den aldıkları bilgilerin teyitlerini başka bir haber elemanından yapılıp 
yapılmadığı, nereden teyit edildiği sürüldü;

Erhan Tuncel'in verdiği bilgileri başka bir elemandan teyit ettirmedik, teyit ettiğimiz bilgileri 
sahada yaptığınız çalışmalara göre tespit ettik dedi.

4) Zeynel Abidin Yavuz, Ergin Yılmaz ile tanığın ismini hatırlamadığım söylediği! 
şahısların İstanbul'a eylem için gidecekleri bilgisini ne zaman elde ettiği soruldu;

Zaman olarak tam olarak hatırlayamıyorum. Biz İstanbul Emniyetine resmi bilgi yazısı 
yazdık, bu yazı öncesi edindiğimiz bilgilerdir. Güncel bilgilerdir dedi.

5) İsmini hatırlayamadığını söylediği şahısların şu an hatırlayıp hatırlamadığı soruldu;

Dosyada birçok isimler geçiyor, ben hatırlayabildiklerimi söyledim dedi. Ben somut bir 
bilgiye ilişkin birkaç ismi hatırlayamıyorum şeklinde söylemek istemiyorum. Potansiyel isimlerden 
muhtemel isimlerden birçok olabilecek isim vardır. Ben genel olarak bu isimleri hatırlayamıyorum 
dedi.

6) İstanbul Emniyeti'ne ve İstihbarat Daire Başkanlığına somut isim iletilip iletilmediği, 
aynı şekilde Zeynel Abidin Yavuz ve Ergin Yılmaz'in ismini iletip iletilmediği soruldu;

Bilgi verdiğimiz yazı dosyada mevcuttur. Bu yazı da isim yoktur. Sebebi de somut olarak 
eylemi şu şahıs yapacak şeklinde bilgimiz olmadığı için isim bildirmedik dedi.

7) İstihbarat elemanı tanığın muhtemel potansiyel isimler üzerinde hangi çalışmalar yaptığı 
soruldu;

Yasin Hayal'in çevresinden potansiyel muhtemel şahıslar vardı. Değerlendirilen bu isimleri 
mutlaka değerlendirmeye aldık, üzerinde çalışma yaptık, kendi istihbarat tekniklerimize göre, alan 
çalışması dediğimiz çalışmalar ve fiziki takip çalışmaları yaptık. Eğer somut ve kesin bir bilgiye
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sahip olsaydık. Bunları bildirirdik. Ama şunu söyleyeyim kesinlikle çalışma yaptık. Yasan Hayal 1. 
insan olarak görüldüğü için kendisi zaten teknik olarak ta takipdeydi eğer bununla birlikte irtibat 
halinde eylem yapacak olan varsa bu takip dolayısıyla da ilgili şahıslara ulaşılabileceğini 
değerlendirdik.

8) Zeynel Abidin YAVUZ'ın Kocaeli’ne gittiğini Kocaeli Emniyet Müdürlüğüne bilgi verilip 
verilmediği soruldu;

Bu şahsın Kocaeli’ne gittiğinden bilgimiz vardı. Gidiş sebebi olarakta abisinin yanma gittiği 
şeklindeydi. Hrant DÎNK olayı ile ilgili gidişe ilişkin bilgi alsaydık bunu bildirirdik, böyle bir bilgi 
olmadığı için bilgi verilmemiştir. Olaylar sonrasında da bilgilerimiz doğrulanmaktadır dedi.

9) Müdahil vekilinin Hrant DÎNK dosyasındaki Mustafa Öztürk'ün kolluk ifadesini 
okuyarak hatırlatması üzerine, Mustafa Öztiirk hakkında bir bilgileri olup olmadığı soruldu;

Mustafa Öztürk'ün anlattığı olayı ilk defa şimdi duyuyorum. Böyle bir bilgiye ulaşmadım. 
Yine o dönemlerde Zeynel Abidin imaj değiştirerek top sakal bırakıp bırakmadığını da 
hatırlamıyorum. Çünkü takip ettiğimiz çok sayıda olay ve dosyada vardır dedi.

10) Edindiği bilgileri Trabzon il Emniyet Müdürüne iletip iletmediği soruldu; Çalışma 
yöntemimiz olarak edindiğimiz bilgileri Şube Müdürümüze bildiririz. Bu

nedenle il Emniyet Müdürüne bilgi vermemiz mevzu bahis değildir.
11) 08.04.2006 tarihli F4 raporunun ilk paragrafta Yasin Hayal’e ilişkin geçen bilgileri neden 

kaleme alındığı soruldu;

Kaleme aldığım rapor ve içeriği normal ve usule uygun yaptığım çalışmalar sonucu 
bilgilerdir.

12) Eleman Erhan Tuncel'in Yasin Hayal'i fikrinden vazgeçirme konusunda ikna çabaları 
olduğu rapor edildiği hususu ile ilgili gerçekten bu çaba ve ikna çalışmalarda olup olmadığının teyit 
edip etmediği soruldu;

Yardımcı elemanların verdiği bilgilerin doğru olup olmadığını zaman zaman kontrol ederiz, 
örneğin git Yasin Hayal ile görüş dediğimde bu görüşmeyi yapıp yapmadığım, benim dışımdaki 
ekip ile kontrol ettiririm ve bu şekilde teyitler alırım. Rapor ettiğim bu hususta istihbarat teknik ve 
taktiklerine göre teyit ettim, benim doğruluğuna inandığım bilgilerdir.

13) Olaydan sonra 19 Ocakta tanığın Erhan Tuncel ile yaptığı görüşmede Erhan Tuncel'e 
MSN'ye uygunmusun demekte olduğundan sebebinin ne olduğu soruldu;

Genelde vatandaşlar arasında kendileriyle ilgili telefonlarının dinlendiği inancı 
olduğundan ve Erhan Tuncel'den bilgi almak istediğinden telefonda sağlıklı bilgi aktarmak 
isteyebileceği düşüncesiyle MSN'den uygunmusun dedim dedi. Bu görüşme bilgi almak ifade 
verirken anlattığım görüşmedir.

14) Tanık bilgi almak amaçlı yaptığı görüşmede Erhan Tuncel Zeynel diye bir çok vardı 
ondan sonra bir daha çıktı şeklinde beyanda bulunmaktadır. Diğer şahsın kim olduğu konusunda 
neden soru yöneltmediği soruldu ;

Benim yaptığım çalışma daha önceden aldığım bilgilerle olabileceği değerlendirilen bir 
cinayeti önlemek, daha sonra da yapanları bulmaya ilişkindi. Olaydan sonra ben bilgi almak amaçlı 
telefon açtığımda asıl bu olayı kimin yaptığını odaklandım. Bu nedenle acil olarak yaptığım, 
kamuoyunun hassasiyeti üzerinden yaptığını bu görüşmede odaklandığım konu dışında acaba suda 
sorulabilirmiydi şeklinde bir şey o an aklıma gelmedi. Şu an o psikolojiyi yaşamadığımdan o anki 
insicam gereği konuşmam gerekenleri söyledim. Özel bir kast yoktur dedi.

15) Bizce önemli olduğunu düşündüğümüz Zeynel Abidin konusundaki bilgilerini F4

145



Yukarıda da ben bunların cevabını verdim. Somut bir bilgilere ulaştığımızda rapora geçtik. 
Bunun dışındaki bilgileri de değerlendirmeye aldık. Ben bunları defaatle ifade ettim. Çalışmalarımı 
açıkladım. Gelinen süreçte benim çalışmalarımı teyit etmektedir.

16) Trabzon Emniyette hangi tarihte göreve başladığı, hangi tarihte ayrıldığı, bu dönem de 
hep istihbarat bölümünde mi çalıştığı soruldu;

2003 Yılı Haziran Ayında başladım. Temmuz Ayının basıda olabilir dedi. Devamla 2006 
Haziran Ayında Trabzon Emniyetinden ayrıldım. Bayburt Emniyetine tayin oldum. Her iki bölümde 
de istihbarat bölümünde çalıştım.

17) Hrant DÎNK olayından önce bu ismi duyup duymadığı, Hrant Dink'in öldürüleceği ile 
ilgili duyum ve ihbarın olup olamayacağı soruldu;

Konumu nedeniyle her vatandaş gibi basından biliyordum. Elbetteki böyle bir ihbar 
önemlidir. Bu nedenle çalışmaya konu ettim. Bilgi yazısını yazdım dedi.

18) Pelitli bölgesinin hangi kolluğun çalışma alanında olduğu bu hususları bilip bilmediği 
soruldu;

Pelitli bölgesi Jandarma kolluğunun çalışma alanındadır ve bu durumu da biliyorum. Ancak 
çalışma yapmamıza engel olan bir durum değildir. Jandarmanın ayrı bir çalışmasının olup 
olmadığını bilmiyorum. Jandarmayla da ortak bir çalışma yapmadım. Daha doğrusu benim bilgim 
dahilinde olan hususlar değildir dedi.

19) Şüphelinen olarak kimlerin fiziki takiplerini yaptıkları, Yasin Hayal'in eniştesi olan 
Coşkun îlci'yi tanıyıp tanımadığı, takip yapıp yapmadıkları soruldu;

Yasin Hayal öncelikli kişi olduğu için bunun takibi ile tabi olarak ilgili şahısları da tespit 
imkanı vardı bunlardan önem verdiklerimizin fiziki takibide yapılmıştır. Coşkun İğci'yİ daha 
önceden tanımadığını, basına çıktıktan sonra, yani olay olduktan sonra öğrendim dedi.

20) Çalışmaları esnasında Yasin Hayal'in bu fikrini ertelediği yada vazgeçtiği konusunda 
bir bilgi edinip edilmediği konusu soruldu;

Somut olarak benim bildiğim bu fikrin devamlı olduğu idi. Fakat devamlı arayış 
içerisindeydi. Nasıl yaptırırım, kime yaptırırım olduğu idi dedi.

21) Tayin olduktan sonra bilgi alınan Erhan Tuncel'i hangi görevliye devrettiği soruldu;
Dosyada buluşmalarda kimlerin bulunduğuna kadar kod isimleri ve isimleri ile açıkça 

bellidir. Yine benim bu şahsı devrettiğim görevli de dosyada mevcuttur. Özgür isimli komiserdir 
dedi.

raporuna neden  geçirilm ediği soruldu;

22) Bayburt'a tayininden sonra Erhan Tuncel'in görevine son verilip verilmediği konusunda 
bilgisinin olup olmadığı soruldu;

bu konuda bilgim yoktur dedi.
23) Mc.Donald’s bombalanması olayı sonrası Erhan Tuncel'in poşet içerisinde getirdiği 

pantolonun poşetini hatırlayıp hatırlamadığı soruldu;
Bu hususta önceki beyanlarım mevcuttur. Erhan Tuncel güven vermek için poşet içerisinde 

üzerine kan olduğu söylediği pantolonu getirmiştir. Ben de bunu şubeye götürdüm. Şube 
müdürününü yanına girerken poşetle girmem uygun olmayacaktı, dışarıya bıraktım. Olayı anlattım. 
Ortada zanet mont, kask var, Yasin'in yaptığı konusunda şüphe yok bana Yasin'i getirin dedi. Ben 
Erhan'ı sahaya bırakmak için ayrıldım. Poşet orada kaldı dedi.

24) Tayin olarak gittiği halde olaydan sonra tekrar Erhan'la bağlantının neden kendisinden
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Ben bu hususta yukarıda açıklama yaptım, aynı beyanı tekrar ederim. Erhan Tuncel ile ilk 
kez ben bağlantıyı sağladığım için bana güvenebileceği, açılabileceği değerlendirildiğinden benden 
bu talep edildiğini düşünüyorum dedi. Devamla benim tekrar bağlantı kurmam hususunda Trabzon 
İstihbarat Daire Başkanlığının da haberi vardır.

Devamla ben bu cinayet ile ilgili en ciddi istihbarat bilgisini alıp çalışan birisiyim. 
Önlenmesi için gayret gösterdim. Daha sonra da çözümüne ve aydınlanmasına ilişkin önemli 
katkılarda bulunduğunu düşünüyorum. Ancak olaydan sonra yasalar dairesinde bilgi almak amaçlı 
yaptığım telefon görüşmesi de basına deşifre edilmiştir. Hukuken mümkün olmadığı halde bu 
sızdırılmıştır. Bu kadar çalışma ve gayreti göstermeme rağmen bu beni kırmıştır. Ve yıpratmıştır. Bu 
hususu da belirtmek istedim. Benim beyanlarım bundan ibarettir. Daha önce verdiğim beyanlarımı 
tekrar ederim." şeklindedir.

Tanık MUHİTTİN ZENİT'in Bayburt Ağır Ceza Mahkemesinde talimatla alınan
18.05.2007 tarihli beyanı (klasör 28, dizi 210); "2003 yılınd Trabzon'da görev yapmaya başladım. 
2004 yılı sonlarına doğru Trabzon ilinde bulunan MC Donald's bombalanması eylemi sonrasında bu 
eylemi Yasin HAYAL isimli bir şahsın gerçekleştirdiğini ve Yasin HAYAL'in olay yerinden 
bacağından yaralı olarak uzaklaştığını hatta olay yakınlarında kasketi ile montunu bırakarak 
kaçtığını, olay bölgesinde oturan polis memuru arkadaşların birinin oğlu vasıtası ile öğrendik. 
Bunun araştırmasını yapmaya başladık. Araştırmalarımız neticesinde Yasin HAYAL'in arkadaş 
çevresinin kimlerle irtibatlı olup kimlerle konuştuğunu tespit etmeye çalıştık ve bu araştırmalar 
sırasında üniversitede öğrenci olarak bulunan Erhan TUNCEL'in Yasin HAYAL'in ramazan ayında 
birlikte davul çalan Süleyman isimli bir şahısla irtibatlı bulunduğu, Yasin'in çevresindeki kişilerin 
genellikle uyuşturucu madde kullanan adli bir çok olaya karışan kişiler olduklarını öğrendik. Hatta 
Süleyman bizlere Yasin HAYAL'in Erhan TUNCEL ile irtibatlı olduGunu, onunla görüştüklerini 
bizlere söyledi. Bu dönemde Yasin HAYAL'in sadece Mc Donalds'ı bombaladığı hususunda bilgi 
vardı. Yasin ile Erhan’ın irtibatlı oldukları bu işi birlikte yahutta azmettirdikleri yönünde bir iddia 
yada şüphe de yoktu. Yasin'e ulaşabilmek için görev yaptığım arkadaşlar ile birlikte onun 
çevresindeki kişilere ulaşıp Yasin'i nerede ele geçirebileceğimizi düşünmeye ve bu yönde 
çalışmalara başladık. Yasin'in çevresinde bulunan kişiler genellikle Trabzon'da olması nedeni ile ona 
ulaşabilmek için de en doğru kişinin Erhan TUNCEL olduğu kanaatine vardık. Bunun üzerine 
Erhan'a Emre isimli bir şahıs vasıtası ile ulaşıp onunla görüşme hususunda karar aldık ve sonrasında 
ben Erhan TUNCEL ile buluştum. Kendisi benim polis ve istihbaratla ilgili bir bağımın olduğunu 
biliyordu. Ben kendisinden olay hakkında bilgi alabilmek için sanki olayı yani Yasin HAYAL 
tarafından bombalama eyleminin gerçekleştirildiğini bilİyormuşcasma sorular sormaya olay 
hakkında bilgi almaya çalıştım. Hatta kendisinin bana güveni, manevi olarak kendisini rahat 
hissedebilmesi için benim Ağrı'da görev yaptığım sırada çocuğumun öldüğünü bombalama 
neticesinde Mc Donaids'ta bulunanların da anne ve babasının olduğunu, onların da çocuklarının 
yaralanması nedeni ile üzüldüklerini söylemek sureti ile kendime yakınlaştırmaya çalıştım. Bunun 
üzerine ilk önce kendisinin olay nedeni ile gözaltına alındığım bilgisine müracaat edildiğini, birşey 
bilmediğini söylese de, kendisine bu şekilde manevi olarak yaklaşıldığında araştırıp bize bilgi 
vereceğini söyledi. Bunları yapar iken ben gerek görev arkadaşım Tevfık CANTÜRK ile birlikte 
üstlerimize bilgi verdik. Onlardan almış olduğumuz talimat gereğince kontrollü olarak Erhan'ı 
Pelitli bölgesinde bulunan ikamet bölgesine bıraktık. Şahıs o gün ilk önce kendi evine, sonrasında 
da üniversite öğrencilerinin kaldıkları evlerde dolaşmaya başladı. Biz bunu geriden takiple kontrol 
ediyorduk. Yaklaşık 1,5 saat kadar soma yeniden Erhan ile buluştuk. Ancak buluşma noktasını nasıl 
tayin ettiğimizi veya telefonla Erhan'ın mı beni yoksa benim mi Erhan'ı aradığımı şu an 
hatırlayamıyorum. Bıraktığımız nokta yakınlarındaki bir yerde Erhan ile buluştuk. Elinde poşet, 
poşetin içinde de Yasin'e ait olduğunu iddia ettiği, pantolonu aldığımda kontrol ederek araca 
koyduk. Bu pantolonun olay sırasında Yasin tarafından kullanıldığı, üzerinde çıkan pantolon olduğu

istenildiği ve  k im lerin  istediği soruldu;
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tarafımıza söylenilmiş olması nedeniyle pantolonu şubeye bıraktık. Ama getirilen pantolonun 
Yasin'e ait olup olmadığını bilmiyorum. Sonraki gelişmelerde Yasin'i yakalayabilmek için 
çalışmalara devam ettik. Pelitli Bölgesi Jandarma Bölgesi olması nedeniyle resmi olarak bizim 
görev alanımızın dışında olması nedeniyle buna rağmen yine de almış olduğumuz istihbari bilgileri 
gerek jandarmaya gerekse rütbeli amirlerimize bildiriyorduk. Olaydan önce Yasin'in Mc Donalds'ı 
bombalayacağı hususunda o bölgede halkın bilgisi olduğunu olaydan sonra öğrendik, istihbari 
olarak zaafiyet sayılabilecek bu durumun sebebi de bölgenin jandarma bölgesi oluşu, ilin büyük 
oluşu ve TAYAD olayları nedeniyle bundan dolayı bilgi edinilememiş olunabilir. Sonrasında bu 
bölgeden bize bilgi aktarabilecek, yarımcı olabilecek kişi araştırmasına girdiğimizde ayrıca Yasin'i 
yakalayabilmek için bize yardımcı olabilecek kişi araştırmasına girdiğimizde aklımıza ERHAN 
TUNCEL geldi. Bu sırada Erhan'ın haber elemanı olması yahut da bizim adımıza çalışarak bilgi 
getirmesi şeklinde bir görevlendirmesi olmadı. Sadece Yasin'in yakalanabilmesi için bir kaç defa 
daha Erhan'la görüştüm. Yasin bu sırada İstanbul'da yakalandı, cezaevine alındı. Cezaevinde kaldığı 
sürece Erhan ile ilgili olarak daha önce edindiğimiz ön bilgiler çerçevesinde bu şahsın haber 
elemanı olup olmayacağı hususundaki gerekli araştırmalar titizlikle yapıldı. Hatta memleketi olan 
Elazığ ilinden dahi şahısla ilgili bilgiler alındı. Bu araştırmalar neticesinde Erhan'ın Yasin'le 
herhangi bir irtibat içinde olduğuna dair bilgi elde edilemediğinden, Erhan'ın haber elemanı olması 
hususunda karar verildi. Sonrasında Yasin HAYAL cezaevinde kaldığı sürece Erhan ile haber 
elemanı da olması nedeniyle görüşmelerimiz oldu. Yasin cezaevinden çıktıktan sonra Ermenilere 
karşı kin güttüğünü, bu şekilde nefret duygusu taşıdığım, çevredekilere söylemeye başladığında, 
Erhan'dan bu duyumları aldık. Ayrıntısı ile araştırmaya başladık. Somasında Yasin HAYAL'in Hrant 
Dink'i öldüreceğini, yahut öldürttüreceğini Erhan vasıtasıyla yaklaşık olarak 2005 yılı Şubat ayında 
öğrendik. İlk önce Erhan vasıtası ile Yasin'i ikna etme yoluna gitmeye, eyleminden vazgeçirtmeye 
çalıştık. Ancak Yasin kendisi Hrant'm Ermeni olduğunu, Türklere zarar verdiğini belirterek yapacağı 
işte ısrarlı olduğunu Erhan vasıtası ile bizler de öğrenmiş olduk. Bu öğrendiğimiz bilgilerin 
tamamını ben üstlerime yazılı rapor şeklinde sundum. Bu dönemde Erhan'ın sorumluluğu bendeydi. 
Bu nedenle ona öncelikle okulunu bitirmesi, yasadışı herhangi bir eyleme katılmaması, almış 
olduğu duyumları tarafıma bildirmesi ve eğer Yasin aniden karar alır, eyleme geçtiği takdirde bu 
hususta bana bilgi verilmesi hususunda devamlı olarak kendisine telkinlerde bulunuyordum. Bunun 
üzerine ben özellikle Yasin'in bu eylemi yani Hrant'ı kimler vasıtasıyla öldürttürebileceği hususunda 
araştırmalar yaptığımda Engin ve Zeynel Abidin isimli kişilerin isimleri anıldı. Başka isimler de 
vardı. Ancak bunlar teyide muhtaç bilgiler idi. Ancak şurası kesindi ki Yasin başlangıçtan bu yana 
yapacağı eylemleri dile getiriyor, çevresindekilere bunu söylüyor, halk da dahil bu bilgiler 
dolaşıyordu. Bu nedenle ben tanzim etmiş olduğum raporumda Yasin'in psikolojik durumunu da 
belirterek Mc Donald's olayını gerçekleştirdiğini, Hrant Dink'i de öldürebileceğini yahut da 
öldürttürebileceğini, raporla ben memur olarak üstlerime bildirdim. Onlar da bilginin kendilerince 
değerlendirmesini yaparak yazının bir suretini İstanbul'a, bir suretini de genel kural gereği 
Ankara'ya bildirilmesi yapılır. Ancak benim görevim sadece kendi bağlı bulunduğum üst birime bu 
hususta raporu sunmaktı. Sonrası benim rütbemi ve görevimi aşıyordu. Bu duyumları aldığım sırada 
Zeynel Abidin'in Trabzon'dan Kocaeli'nde bulunan abisinin yanma çalışmaya gittiğini ancak gerekli 
araştırma yapıldığında fıtrat olarak ağır başlı Yasin ile kişiliği örtüşmeyen bir kişiliğinin olduğunu 
öğrenmiş olmamız nedeniyle bu şahsın Yasin'le irtibatını tespit edemediğimden raporumda bu 
hususa yer vermedim. Zeynel Abidin'in ismini yazmadım. Sonrasında benim 2006 yılı 15 
Haziran'da tayinimin çıkması nedeniyle Bayrburt ilindeki görevime Temmuz'da başladım. 
Görevimden ayrıldığım sırada çalışma sistemimize göre Erhan ile görüşecek, benim görevlerimi 
devir alacak diğer arkadaşa bildiğim bütün bilgileri, bağlantıları söylemek suretiyle görevimi 
devrettim. Erhan Tuncel'le ilgili görevimi de anlatmak suretiyle devrettim. Sonrasında ben 
Bayburt'taki görevimi yaptığım sırada Hrant Dink olayı meydana geldi. Daha önceki bilgilerime 
başvurulması için Trabzon'a çağrıldım ve İstanbul'da da savcılık huzurunda beyanda bulunmak 
üzere gittim. Benim olay hakkında görgüm ve bilgim bundan ibarettir." şeklindedir.
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Tanık KAAN GERÇEK'in talimatla alman 26.11.2008 tarihli beyanı (klasör 37, dizi 
180); "İddianamede yazılı olan sanıklardan hiçbirini tanımam sadece Ogün Samast'ı tanırım, Ogün 
Samast'ı tanımamda arkadaşım olan Orhan Özbaş aracılığıyla olmuştur, Orhan Özbaş internette 
Okey oyunu oynarken Ogün SamastTa tanışıyor samimiyeti ilerlettikten sonra karşılıklı olarak 
birbirlerine e mail adreslerini msn adreslerini ve telefon numaralarını veriyorlar, maktul Hırant Dink 
öldürülmeden bir gün önce ben evdeydim, arkadaşım olan Orhan Özbaş beni telefonla aradı, birlikte 
dolaşmayı teklif etti, bende gelip beni evden almalarını istedim, Orhan Özbaş yanında Mesut Kadri 
olduğu halde oturmuş olduğumuz Gazi Mahallesine geldi gelmiş oluduğu arabanın komasını çaldı 
ben aşağıya indim, aşağıya inmeden önce Turan Meral benimle konuşmak istedi bende kendisine 
aşağıya in araba var arabada konuşuruz dedim, daha sonra Turan Meral 'de aşağıya indi, Orhan 
Özbaş, Mesut Kadri, Turan Meral ve ben Orhan Özbaş'ın babasına ait Volkswagen caddy marka 
otomobile bindik, Orhan özbaş bir arkadaşını alacağını söyleyerek Bayrampaşaya gitti Bayrampaşa 
da Adapark ta beklemekte olan Ogün Samast ı aldı, ben ilk defa o anda Ogün'ü gördüm, Ogün ile 
Orhan arabanın ön tarafına oturdular, Mesut Kadir, turan Meral ve ben arkaya oturdum Ogün İle 
Orhan Özbaş Karadeniz şivesi ile konuştukları için ben başta akraba olduklarını düşünmüştüm, 
Ogün ile birlikte bir süre Gaziosmanpaşa da Eyüp Sultan da dolaştıktan sonra Ogün Samast 
kendisini daha önce arabayla almış olduğumuz Bayrampaşadaki Adaparkm oraya bırakmamızı 
istedi orada dayısının olduğunu söyledi bizde kendisini Bayrampaşadaki Adaparkm oraya bıraktık, 
hatırladığım kadarıyla Ogün’ü Adaparktan gündüzleyın 12:00- 13:00 gibi almıştık birlikte 
dolaştıktan sonra akşam saatlerinde bırakmıştık çünkü Ogün'ü Adaparka bıraktığımız zaman hava 
kararmak üzereydi, Ogün'ü parktan alıp parka bırakıncaya kadar araba ile dolaştık sadece Eyüp 
Sultan’da bir parkta durduk çay ve sigara içtik. Ben Ogün’ü tanımadığım için arkadaşlarım Mesut 
Kadri ve Turan MeralTe sohbet ettim. Ogün ile daha çok orhan özbaş konuşuyordu. Konuşmanın 
içeriğide daha çok arkadaşça yapılan konuşmalardı.

Katılan vekili Av. Arzu Becerik tarafından tanığa Ogün ile Orhan samimiydiler. Arabada 
geçen konuşmaların içeriğini hatırlıyormusun arabada bulunduğunuz sırada Ogün Samast ben 
buraya bir adam vurmaya geldim şeklinde bir söz söyledimi diye soruldu, tanık Ogün ile Orhan 
oldukça samimiydiler, aradan uzunca bir süre geçtiği için arabanın içindeki konuşmaların içeriğini 
hatırlamıyorum diye söyledi,

Katılan vekili Av. Arzu Becerik kolluk ve Savcılık ifadenizde Ogün Samast 'in ben buraya 
bir adam vurmaya geldim şeklinde beyanda bulunduğunu söylemişsiniz bu ifadeniz doğrumu 
dediğinde tanık bu ifadem olayın üzerinden bir hafta geçtikten sonra alınmıştır orada verdiğim 
ifadeler doğrudur olayın üzerinden zaman geçtiği için hatırlamıyor olabilirim dedi.

Katılan vekili Av. Arzu Becerik tanığa Ogün'le buluştuğunuz günü tarih olarak ifade 
edebilirmisiniz diye sordu, tarihi tam olarak hatırlamıyorum ancak Ogün Samast perşembe günü 
gelmişti, ertesi günde olay oldu dedi

Katılan vekili Av.Arzu Becerik tanığa HırantDink öldürüldükten sonra Orhan Özbaş'la 
görüştünüz mü diye sordu, tanık Hırant Dink öldürüldükten sonra OrhanÖzbaş akşam 19:00 - 20:00 
civarında bizim eve geldi, evde ben bilgisayarla oynuyordum benim dışımda aile fertlerimizde vardı 
Orhan Özbaş bizim eve gelmeden önce televizyonda Hırant Dink’in öldürüldüğünü izlemiş ayrıca 
güvenlik kamerasında da öldüren kişiyi görmüş bizim eve geldiğinde de bana Kaan bak dün bizim 
dolaştığımız çocuk adam vurmuş dedi, bunu söyleyince ben dondum kaldım zaten televizyonda da 
haberlerde de bu olay gösteriliyordu televizyondaki görüntüsünde de olayı gerçekleştireninde bir 
gün önce birlikte dolaştığımız Ogün olduğunu anladım diye yanıt verdi,

Katılan vekili Av. Arzu Becerik tanığa Orhan Özbaş ile samimimisin diye sordu tanık Orhan 
çocukluk arkadaşımdır, Orhan'ın oldukça samimiyim diye yanıt verdi,
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Katılan vekili Av.Arzu Becerik tanığa Orhan Özbaş sana Ogün Samast'm Hırant Dinki 
vurduktan sonra kendisini telefonla arayıp olayı bildirdiğini olayı o şekilde öğrendiğini söyledimi 
diye sordu, tanık bunu hatırlamıyorum Orhan Özbaş'm olayın televizyonda mı yoksa Ogün 
Samastm kendisine telefondan mı söylediğini bilmiyorum, sadece bizim eve gelip dün bizim 
birlikte dolaştığımız çocuk adam vurmuş dedi ben kendisine nereden ve ne şekilde öğrendiğini 
sormadım dedi,

Katılan vekili Av.Arzu Becerik tanığa Ogün Samast arabada dolaşırken İstanbula ne zaman 
geldiğini kimde kaldığını söyledimi diye sordu, tanık İstanbul'a ne zaman geldiğini söylemedi, 
kimde kaldığını da söylemedi sadece Bayrampaşa da kendisini bırakırken burada dayım var demişti 
dedi

Katılan vekili Av.Arzu Becerik tanığa arabayla dolaştığınız sırada Ogün Samast bir fotoğraf 
çıkarıp ben bunu vuracağım dedimi diye sordu, tanık ben arabanın arkasında Mesut kadri, Turan ile 
konuşuyordum, ayrıca kız arkadaşımla da mesajlaşıyordum, fotoğraf çıkardığını görmedim Eyüp 
Sultan da arabadan inerken Ogün'ün Belinde siyah bir şey görmüştüm onun cep telefonumu silah mı 
olduğunu anlayamamıştım, olaydan bir gün sonra Ogün tarafından maktul öldürülünce bunun silah 
olduğunu anladım ve polise yardımcı olmak amacıyla da Eyüp Sultan da Ogün'ün belinde silahı 
gördüğümü polise söyledim dedi.

Katılan vekili Av.Arzu Becerik tanığa Ogün Samast size silahı belinden çıkarıp mermileri ile 
birlikte gösterdimi diye sordu, tanık hayır göstermedi sadece maktul öldürüldükten sonra belindeki 
siyah şeyin silah olduğunu anladım diye yanıt verdi,

Katılan vekili Av.Arzu Becerik tanığa maktul oldurulduktan sonra bir gün önce birlikte 
dolaştığınız kişinin bu eylemi yapması nedeniyle kendi başının belaya girebileceği yönünde bir 
kaygıya kapıldmmı bu kaygını arkadaşları olan Orhan Özbaş , Mesut Kadri ve Turan Meral ile 
paylaştınmı diye sordu, tanık maktul öldürüldükten sonra böyle bir kaygıya kapıldım ancak 
maktulün öldürülmesi soması yukarda ismi geçen arkadaşlarımla buluştum bu kaygımı onlarla 
paylaşmadım maktulün öldürülmesi sonucu bizim de başımız belaya girer şeklindeki bir sözü 
arkadaşlarıma söylemedim diye yanıt verdi,

Katılan vekili Av.Arzu Becerik tanığa Orhan in arabası ne renkti diye sordu, tanık araba 
metalik bir renkti lacivert gibi değilde koyu yeşildi diye yanıt verdi.

-"Katılan vekili Av.Arzu Becerik tanığa Şişli taraflarını iyi bilirmisin Şişli doğumlumusun 
diye sordu, tanık Şişli doğumluyum şişli taraflarını iyi bilmem sadece cevahir taraflarını iyi bilirim 
diye yanıt verdi.

Katılan vekili Av.Bahri Bayram Belen tanığa olay sırasında donup kaldığınızı söylemiştiniz 
daha sonra basında kamu oyunda çok önemli açıklamalar oldu, konu il ilgili olarak poliste ve Geniş 
Yetkili Ağır Ceza Mahkemesi Savcılığında ifade verdiniz, bu konunun ayrıntılarını 
hatırlamıyormusunuz diye sordu tanık ben size yardımcı olmaya çalışıyorum hatırladıklarımı 
söylüyorum diye yanıt verdi katılan vekili tarafından tanığa birlikte dolaştığınız arkadaşlarınızın 
kırmızı arabası olan varmı maktul öldümldükten sonra Orhan Özbaş tarafından sanık Ogün 
Samastm Trabzon’a gittiği size söylendimi sanık Ogün Samast daha önce Şişli bölgesinde 
görmüşmüydünüz Ogün Samast ile Orhan Özbaş'm internette tanıştıklarını Ogün Samast’la 
buluşmadan önce biliyormuydunuz diye sordu

Tanık maktul öldümldükten sonra Orhan Özbaş tarafından sanık Ogün Samastm Trabzona 
gittiği bana söylenmedi ben ve o gün birlikte dolaştığımız arkadaşlarımız olan Orhan Özbaş, Mesut 
Kadri ve Turan Meral'in kırmızı arabası yoktu sadece Orhan Özbaşın babasına ait araba vardır, 
Ogün Samastı daha önce Şişli bölgesinde görmemiştim Şişliye de fazla gitmem sadece Cevahir alış 
veriş merkezine giderim ayrıca laborant olacak olan arkadaşım ile cevahir iş merkezinin karşısında 
bulunan köprünün altında Gazi mahallesine giden otobüslerin kalktığı durakta buluşurduk Ogün
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Samast ile Orhan Özbaş'ın internette tanıştıklarını Ogün Samast'la buluşmadan önce Orhan Özbaş 
bana söylemedi hatta ben başlangıçta Karadeniz şivesiyle konuştuğu için Orhan Özbaş ile Ogün 
Samast'ı akraba zannetmiştim, ancak Eyüp Sultan'da inip konuştuğumuz sırada Ogün ile Orhan'ın 
internette tanıştığını öğrendim." şeklindedir.

Tanık MEHMET AYHAN'ın mahkememizde alman 26.01.2009 tarihli beyanı; "Ben
2005 yılının Ağustos ayında Trabzon’da göreve başladım. O süreçten soma 2005 yılı Ağustos 
ayından itibaren Trabzon emniyet müdürlüğünde göreve başladım göreve başladıktan sonra Erhan 
Tuncel şubemizde haber elemanı olarak çalışıyordu. Muhittin Zenit arkadaşımız çalıştırıyordu 
kendisini. Bende aynı masada görevlendirildim. Muhittin arkadaşım ile birlikte 2006 yılının 
Haziran ayma kadar birlikte görev yaptık aynı masada çalıştık. Bende kendisiyle Muhittin ile 
birlikte zaman zaman görüşmelere buluşmalara gidiyordum. Bu görüşmelere gittiğimiz dönemde
2006 yılının Şubat ayında zannedersem bize Yasin Hayal’in bir eylem planladığı işte Hrand Dink 
merhuma karşılık bir eylem tasarladığı şeklinde bir beyanı oldu biz bunu üstlerimize rapor olarak 
bildirdik. Aynı zamanda bu konuyla ilgili de çalışmalara başladık. Gerek Yasin Hayal’in 
mahallede çevresinden arkadaşlarından o şekilde gerekse kendi istihbarat metod ve tekniklerimize 
göre teknik takibinde olsun bu şekilde çalışmalarımıza devam ettik. Muhittin tayine gittikten sonra 
Özkan komiserim görüşme görevini devraldı ve kendisiyle de zannedersem bir veya iki sefer ben 
ile birlikte görevli kendisiydi ben onunla birliktede katıldım, Yalnız Şubat ayında bize bu bilgi 
geldikten sonra biz kendi çalışmalarımıza tabiki devam ettik her zaman Erhan’dan bir sonraki 
Nisan ayındaki bir görüşmemezde de bu konuyu tekrar sorup konu hakkında bir gelişme olup 
olmadığı veya muhittin ile birlikte o dönemde ben genelde aracı kullanıyordum ve güvenlik amaçlı 
bulunuyordum Muhittin görüşmeleri yapıyordu. O dönemde de Muhittin kendisine bu konunun 
hiçbir zaman fayda getirmeyeceğini, gerek ülkemize gerek kendilerine zararı olacağı şeklinde 
telkinlerde bulunmuştu işte Nisan ayındaki görüşmemizde de Erhan bu konuyla ilgili bir gelişme 
olup olmadığı şeklinde böyle bir görüşmemiz olmuştu onda da Erhan gibi işte gelişme olmadığı ve 
şey yani bu konuyla ilgili Muhittin’in kendisine söylemiş olduğu konuları ilettiğini bu konuyla 
ilgili çalışma yaptığını bahsetmişti bize. Haziran ayında Muhittin tayini gittikten sonra Özkan 
Komiser görüşmeyi devralmıştı o da askere gidince Ağustos ayının onuydu zannedersem o zaman 
ben bu görevi devraldım, bu görev bana tevdi edildi. O süreçten sonra ilişik kestiğimiz Kasım 
ayının 15 veya 16 diye hatırlıyorum. O tarihe kadar ben görevi devam ettirdim. Bu zaman zarfında 
bu konuyla alakalı sürekli biz kendi çalışmalarımızı ayrıca yapıyorduk ama Erhan Tuncel ile de 
görüşmelerimizde bu konuyla ilgili bir gelişmenin olup olmadığı veya herhangi bir olayın daha 
ileri boyutuna devam edecek bir bulgu bir bilginin olup olmadığını sorduğumuzda böyle bir 
gelişmenin olmadığını, Yasin’in de normal hayatına devam etmeye çalıştığı ve bu konuları da 
artık vazgeçtiği şeklinde bu tarz bilgiler oluyordu. Bu görüşmeleri yaptığımız süreç içerisinde biz 
bu bir süreçti yani bir konudan dolayı şundan dolayı şeklinde değil yalan söylemeye mehilli 
çelişkili bilgiler veren o dönemlerde birazda talebi de çok oluyordu. Hatta biz herhangi bir bilgi 
olmadığı halde zannedersem Eylül olması lazım okulun üniversitenin şeyini harcını yatırmıştık 
yinede bu sebeplerden dolayı normalde bu bir süreçtir süreç ile ilgili olarak bunu ben görüşmelerim 
sonunda üstlerimle o zaman benim bir üstümdeki kişi Ercan amirimdi Ercan Demir onunla sürekli 
paylaşıyorduk. Ben buluşmalara da Yalnız olarak hiç gitmedim. Hep yanımda başka bir arkadaşım 
oldu. Genelde Onur Karakaya oldu. Onur ile birlikte benim sadece Yalnız olarak yapmış olduğum 
bir değerlendirme değil üstlerimize buluşma notlarım yani bir bilgi olmasa bile o buluşmada 
görüştüğümüz konuştuğumuz muhabbet ettiğimiz konuları da iletiyorduk ve değerlendirmelerimizi 
de kendi intibalarımızı da iletiyorduk. Bunlara istinaden hatta Ercan amirim bizimle bir sefer 
görüşmeye de geldi benimle birlikte bu ben biz anlattıktan sonra kendisi de o zaman bir takım 
uyarılar ve ikazlarda falan bulunmuştu şey yapmıştı bu sebeplerden dolayı ilişiğinin kesilmesi 
şeklinde raporumuz oldu ve üstlerimiz ile birlikte yukarıya doğru devam ederek şahsi ilişiği kesildi. 
Yalnız biz ilişik kestiğimizi kendisine bildirmedik. İstihbarat metot ve tekniklerine göre soğuma 
süreci olarak adlandırılan bir süreç işlettirildi bu da ortak bir değerlendirmeydi yani sadece
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şahsımın vermiş olduğu bir kararda değildi efendim dedi.
Sanık Erhan Tuncel söz aldı: Temmuz ayında zaten ben yoktum. O da bir irtibat alınılmadı 

o anda zaten Özkan komiser şeye gitmişti ondan sonra kendisiyle görüşmelere başladık benimle 
görüşen kişi görüşmelere katılan, Onur, Ercan, Ahmet abi vardı, Ağustos ayından bahsediyorum 
şimdi Ağustos ayında Yasin Hayal hurdacıda çalışıyordu kendi talebi ile 3 sefer görüşmem oldu 
birinde gidip işyerinde baktım diğerinde ise şey evime geldi bir seferde yolda gördüm sabah beşte 
gidiyordu akşam gelip uyuyordu. Bu Ağustos ayında herhangi bir Yasin HayaTin ben bu işi 
yapacağım şeklinde beyanı olmadı. Eylül, Ekim, Kasım’da Ercan Demir, Mehmet Ayhan, Ahmet 
abi, Kürşat ve diğer ve bazen araba süren her neyse onunla önemli değil o zaten şeyden değil İlhan 
Tath’nın telefonunu kullanmaya başladı yani şöyle kullanıyordu yanma aradığımız zaman 
ulaşabiliyordunuz. Dedim ben o zaman şeyi rica etim genelde size de söylemiştim gidip 
geliyordum soma MIT’e başvurmamı siz herhalde üstlerinize söylemiştiniz. Ondan sonra şöyle bir 
telefon görüşmesi var kendisiyle bu görüşme 0538 839 95 52 nolu telefonla 555 676 66 23 nolu 
telefondan Eylül Ya da Ekim başı Zeynel Abidin Yavuz’u Trabzon’a döndüğümde telefon 
numarasını kendisine ilettim bu telefon numarası vardır ayrıca o yönde bana telkinde bulunduğu 
doğrudur. En son görüşmemizde yani herhalde o kahvehaneye gitmiştik yanımızda 3 kişi vardı. 
Orada yine durumu sordu şu anda durumun genel olarak konuşuyorum yeni birini bulduğunu bir 
çocuğun pelitli sporda top oynadığını hatta siz kendiniz bana şey dediniz. Şimdi benim yapacağım 
bu savunma bu Mehmet bey hakkında kendisi yüze dursun şeyden olması yani birde şimdi ben şu 
anda bu duruşma ifade vereceğim ben sadece size Bir şey söyleyeceğim başka Bir şey 
sormayacağım Mehmet bey sonuna kadar olaya hakim tek kişi bütün Özkan komiserimde yanıma 
geldiğinde diğer taraftanda vicdani olarak tek bir cevap olarak yani vicdani olarak bizim hayatımız 
ile ilgili çoğu insanın hayatı ile birlikte vicdani olarak söylediklerinizin yüzde 80 i herhangi bir 
şekilde üstlerinizden bu şekilde ifade vermek için baskı gördünüz mü.

Tanık söz aldı; Kesinlikle efendim." şeklindedir.

Tanık ÖZKAN MUMCU'nun mahkememizde alınan 26.01.2009 tarihli beyanı; "2004 
Yılından itibaren ben Trabzon istihbarat şube müdürlüğünde göreve başladım. Yaklaşık 4 yıl görev 
yaptıktan soma eşimin tayini Kayseri’ye çıkması ile şu an Kayseri’de aynı şekilde komiser olarak 
görev yapmaktayım. Erhan Tuncel ile büro amiri olarak görüşmüşüzdür, doğrudur. Kendisi 2006 
yılında Şubat yada Mart ayında Hrant Dink’e yönelik bir eylem yapılacağına dair bize bilgi 
vermiştir. Bizde bu gerekli bilgileri hem başkanlığımıza hemde İstanbul’a bildirmişizdir daha 
sonraki süreçte Temmuz ayına kadar görüşmüşüzdür. Temmuz ayında ben askerlik görevimi 
yapmak için ayrılmışımdır cinayet olduğu sırada askerdeydim dedi.

Sanık Erhan Tuncel’den soruldu: öncelikle şunu söyleyeyim. Mayıs-Haziran sizin 
döneminize de düşüyor Özkan Mumcu, Mehmet Ayhan birde Kürşat kod yanınızda vardı başka kişi 
eşlik etmedi görüşme sayısı 2 yada 4 görüşme olması gerekir sizlerin çalışması tamamlandı, 
Zeynel’in ismini ve bu işten dolayı şehir dışına çıktığını size söyledim dedi. Çalıştığı işyerini 
Yasin’in size bildirdim yaklaşık 1 saate yakın kendisi ile görüşmemiz oldu bana olayı anlattı olayın 
Türkiye’ye vereceği zarar kendilerine hiçbir fayda sağlamayacağı şeklinde gayet güzel anlattı ben 
bunu Yasin’e gidip anlattım fakat orada ben kendisine ellerinde imkan varsa Yasin ile 
görüşmelerinin daha sağlam olacağını eğer imkanları varsa zaten kendisi de Ankara’ya gidiyordu 
Ankara’ya gittiğinden dolayı görmedim işin teorik kısmı Yasin nasıl yapabilir nasıl yapmaz onlar 
görüşüldü sizin döneminizde bir kod ismi belirtildi sizin döneminizde Mithat ismi ben o dönemde 
Yasin’in yanında kimler olduğunu gördüm sizin dönemde iddia edeceğim çalışma budur sadece 
bunu söyleyeyim." şeklindedir.

Tanık ONUR KARAKAYA’mn mahkememizde alman 26.01.2009 tarihli beyanı;
"Erhan Tuncel ile istihbarat elemanı olarak İlk tanışmam 2006 yılı yaz ayında olundu Muhittin abi 
gittikten soma elemanı yani Erhan Tuncel’i Özkan Komisere devretti, Özkan Komiser ile birlikte
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ilk defa 2006 nın yaz ayıydı onunla birlikte gittik bir tanışma yemeği vardı elemanı ilk defa orda 
görmüş oldum. Hrant Dink cinayetinin ihbarından da bundan haberim oldu daha sonra birkaç ay 
sonra Özkan Komiser askere gitti o giderken de Mehmet Ağabey’e devletti Erhan TuncePi 
çalıştırmak için, Mehmet Ağabey devraldıktan sonra 4-5 kere Mehmet Ağabey ile birlikte onun 
yanında birlikte görüşmelere gittim katıldım. Bu görüşmelerimiz süresince bu bilgiyi aldık biz bu 
bilgiyi biliyorduk. Hrant Dink’in öldürüleceğini biliyorduk ancak hiçbir şekilde ne somut ne başka 
Bir şey gelmedibize sürekli görüşüldü ama hiçbir bilgi gelmedi son süreçte Erhan Tuncel’in 
söylediği artık Yasin Hayal işinde gücünde artık bu fikrinden vazgeçiyor dedi zaten amirlerimizden 
üstlerimizden aldığımız talimatta Erhan TuncePe telkinlerde bulunun Yasbin’e bunun kötü davranış 
olduğunu bundan çok zarar göreceğini bundan vazgeçirmeye çalışın konusunda Mehmet Ağabey 
buluşmaya gittiğimizde hepsini söylüyordu yine sen konuş vazgeçirmiye çalış, yapabildiğin 
kadarıyla, işte bir müddet sonra devreden arkadaşların da belli bir kanaat ve değerlendirmeleri 
vardı bize de bu kanaat ve değerlendirme hasıl oldu , bu değerlendirmeyi üstlerimize bildirdik 
onlarda uygun gördüler bizde rapor hazırladık elemanın çıkartılmasına karar verdik eleman 
çıkartıldı ama Erhan Tuncel ile ilgili çalışmalarımız devam ediyorku ikisi de önleme dinleme 
kapsamında devam ediyordu, soma olay gerçekleşti, olay gerçekleştirildiğinde biz bir ilçede 
görevliydik mehmet ağabey ile şubemize telefon geldi şöyle bir cinayetin olduğunu söyledi Erhan 
Tuncel ile bir görüşün dedi amirimiz telefonu ben aldım telefon açtım Erhan TuncePe dedim böyle 

v böyle televizyon ve intirnetten haberin varmı olaylardan haberin varmı diye sordum yok dedi
haberim yok ne olmuş dedi bana dedim Hrant Dink vurulmuş. Allah Allah dedi çok şaşkın bir ifade 
ile , dedim haberin varmı yok dedi ilk defa senden duyuyorum dedi. Yasin nerde dedim burda dedi 
Yasin yapmış olamaz dedi. O işinde gücünde Yasin yapmış olamaz dedi, tamam dedim. Ertesi gün 
oldu Ogün Samasfın ismini bizde basından öğrendik yakalanması ile birlikte öğrendik. Yine 
soruldu ona tanıyıp tanımadığı Ogün Samasfı bu sefer Ogün Samasfı tanımıyorum ilk defa 
duyuyorum onu bende bilmiyorum bilgim yok dedi. Tamam dedik biz o zaman olayla ilgili süreci 
anlattım bilgim bu kadardır." şeklindedir.

Tanık VOLKAN ERYELİ'nin mahkememizde alman 20.04.2009 tarihli beyanı; "6 ay 
önce koğuşumuza Ertuğrul Balcı diye biri gelmişti eski emniyet müdürü Şükrü Balcfın oğlu 
olduğunu söylüyordu. Haberleri seyrederken Ogün Samasfın bu olayı işlemediğini söylüyordu. 
Bunun gibi bir iki şey söyledi, Ogün Samasfın ise bu olayı istemediğini, kendisinin bildiğini 
söylemişti, koğuş mümessilliğimiz de ismimizi yazmıştı dedi bunu mahkemeye söyleyelim dedi bu 
şekilde imzalamıştık dedi. Başkada bir bilgim yoktur." şeklindedir.

Tanık ŞİNASİ ŞENTÜRK'ün mahkememizde alınan 20.04.2009 tarihli beyanı;
C "Kimliğine istinaden koğuşumuza gelen bir şahıs vardı Ertuğrul Balcı isminde , onun bilgileri daha 

doğrusu söyleyeyim onun bilgilerini biz size aktarıyoruz. Hrant Dink olayında ismi geçen şahsın 
Ogün olmadığım esasen tetikçinin başka bir insan olduğunu, kendisinin bu olaylara vakıf olduğunu 
söylemiştir.ashnda itibar edilmezdi böyle ama üst düzey insanlarla mektuplaşması vardı biz ona 
istinaden öyle bir dilekçe verme gereğinde bulunduk.

Soruldu: Üst düzey dediği kişiler kayıtlarında vardır cezaevi kayıtlarında. Vuranı Kendisi 
bildiğini söyledişeklindedir.

Tanık VELİ HALİS ÇELİK'in mahkememizde alınan 20.04.2009 tarihli beyanı; 
"Ertuğrul Balcı Eski İstanbul emniyet Müdürünün oğlu Ertuğrul Balcı ile beraber aynı konuşta 
kalıyorduk. Televizyonda kendisi bu olayı izlediği zaman kendisi anlattı bize dediki bu olayı 
kendim biliyorum zaten olayı Ogün Samasfın işlemediğini işte başkasının işlediğini, kendisi anlattı 
ve olayı suikastın Celalettin Cerrah’ın haberi olduğunu, kendisi aile dostu olduğunu bizzat kendisi 
bize söyledi." şeklindedir.

Tanık ORÇUN CÜREK'in mahkememizde alman 20.04.2009 tarihli beyanı; "6 ay kadar 
önce bizim koğuşumuza Ertuğrul Balcı diye bir şahıs geldi kendisi eski emniyet müdürü Şükrü
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Balerinin oğlu olduğunu, Başbakanın eski mali danışmanlığını yaptığını itibar edilen bir insandı. 
Okumuş kültürlü bir insandı. Olayı izlerken kendisinin Ogün Samast’m piyon olarak kullanıldığını 
olayı ikinci bir kişinin işlediğini, kendisinin bunu bildiğini söyledi.

Soruldu: Dilekçemiz cezaevi müdürlüğü tarafından geri gönderildi sadece şahitlik yapmak 
istiyoruz diye yazın diye söylediler iki sayfa kadar yazdık ancak geri geldi dilekçemiz sadece ifade 
vermek istiyorum gibisinden yazabilirsiniz diye denildi" şeklindedir.

Tanık ADİL ORHAN'ın mahkememizde alınan 20.04.2009 tarihli beyanı; "Bildiğim pek 
fazla bir şey yok Ertuğrul Balcı diye bir arkadaş geldi. Bizim koğuşa kaldığımız koğuşa. 
Haberlerde izlerken Ogün Samast olayını kendisinin olayı bildiğini Samast’ın yapmadığını işte 
başka bir şahsın yaptığını gördüğünü söylüyordu. Olay böyle yani. Bir altı ay kadar olmuştu söyledi 
biz dilekçeyi hemen yazdık dedi.

Soruldu: Bir tanesinin dilekçesi geri gönderildi Murat Güneş diye bir arkadaş vardı onunda 
dilekçesi vardı geri gelmişti onun dilekçesi bizimkisinden hiçbir haber çıkmadı bugüne kadar. Size 
anlattıklarımızı dilekçede anlatmadık sadece ifade vermek istediğimizi söyledik. Ertuğrul Balerinin 
eski emniyet müdürünün oğlu olduğunu kendisi söyledi, üst düzey yöneticilerle görüştüğünü, 
mektuplaştığını Başbakan Tayyip Erdoğan’ın danışmanıyla, Koç Holding’in başdanışmanıyla öyle 
bir şey diyordu Adalet Bakanı ile mektuplaştığını o tür şeyler söylüyordu şimdi hangi koğuşta 
olduğunu bilmiyorum ama 3 noluda olduğunu biliyorum. Biz başka koğuştayız şu an, hepimiz ayrı, 
ben istedim başka koğuştayım şu an, yakın bir koğuştayım. Ziyaretten dolayı sabah oluyordu 
ziyaret erkenden gelmeleri gerekiyordu Küçükçekmece’den şimdi öğlenden sonra. Diğer 
arkadaşların koğuşlarını değiştirmeleri kendi istekleriylemi istek dışımı bir bilgim yoktur ." 
şeklindedir.

Tanık MESME HAVA'nın Emniyette alınan 19.01.2007 tarihli beyanı (klasör 10, dizi 
134); "Yukarıdaki kimlik bilgilerim doğrudur ve bana aittir. Yukarıda da bahsettiğim gibi, ben (12) 
yıl özel doktor muayenehanesinde çalıştım ve 2006 yılı Mayıs ayında sigortadan emekli oldum. 
Yaklaşık (6) aydır da yukarıda adresini belirttiğim "UÇAR SÜPERMARKET" isimli işyerinde aşçı 
olarak çalışmaktayım.

Eşim Nusret halen Alibeyköy Baraj yolu Mermer Sanayi Atatürk Caddesindeki "AKSOY 
MERMER" isimli işyerinde mermerci ustası olarak çalışır. (4) oğlum var. Erdem, Erdinç ve Ercan 
Merter'de ismini bilmediğim bir tekstil atölyede nakış ustası olarak çalışıyorlar, Cem ise 
Dolapdere’de Yurtiçi Kargo'da kurye olarak çalışıyor.

19.01.2007 günü sabah işyerime geldim. Ev komşum olan Songül isimli arkadaşa iş 
bulduğumdan dolayı Saat 14:00 sıralarında benim işyerime geldi. Biraz oturduk yemek yedik, saat 
15:00 sıralarında bu arkadaşım ile iş görüşmesi yapmak üzere işyerinden çıktık. Bizim işyerinin 
yakınındaki Ziraat Bankasına para çekip öyle gidelim dedik. Bu sırada bizim yaklaşık (1-1,5) metre 
kadar önümüzde yeşil renkli kadife elbiseli, kır saçlı, 40-45 yaşlarında bir erkek şahıs hızlı hızlı 
yürüyordu. Bizim işyerinin (3-4) dükkan ilerisinde bulunan Akbank'ı geçtik, Akbank’ın yanındaki 
sokağı yaklaşık (1) metre kadar geçtik, bizim arkamızdan gelen bir erkek şahıs komşum ile ben 
kolkola giderken aramıza girerek bizi ayırdı ve önümüzde giden şahsın arkasından kafasının sol 
tarafına (2) el ateş etti. Ateş edince önümüzdeki şahıs anında yüz üstü sağ yanağının üzerine yere 
düştü. Ağzından ve kafasından kanlar gelmeye başladı. Ateş eden şahıs "GEBER ERMENİ 
GEBER" diye bağırdı ve sonra geri dönerek Akbank'ın köşesindeki Şafak Sokak içerisine yürüyerek 
girdi. Şivesi doğu şivesine benziyordu. Sokak içerisinde biraz durakladı. Geri döndü öldürdüğü 
şahıs tarafına gelmek istedi. Ben "Adamı vurdun" diye bağırdım. Yanımdaki arkadaşım da bana 
"Seni de vurur, kim vurduya gidersin boşver" deyince ben sustum. Öldüren şahıs da etraf 
kalabalıklaşınca Sokağın ilerisine doğru koşmaya başladı. Ateş ettikten sonra silahını ne yaptığını 
görmedim. Silahının rengi açık renkli idi. Öldüren şahıs sokak içerisinden kaçarken elinde beyaz bir 
paketi (poşet veya bez gibi) sokak içerisinde kaçarken yaklaşık (3) metre kadar sonra sokağın sol
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tarafındaki bir ağacın altına attı. Öldürüp sokağın içerisine girince cep telefonunu çıkardı, bir şeyler 
konuştu ancak ne konuştuğunu duymadım. Önümüzdeki şahıs da öldürülmeden önce bir şeyler 
konuşuyordu. Ancak telefonla mı konuşuyordu bilmiyorum. Yanında kimse de yoktu, yalnızdı. Ölen 
şahsın Hırat DİNK isimli bir gazeteci olduğunu sizden duydum. Öldüren şahıs yukarıda belirttiğim 
şekilde bağırmasından sonra başka bir şekilde bağırmadı. Daha sonra Polisler geldi ve bizi tanık 
olarak getirdiler.

Silahla önümüzdeki şahsı öldüren kişinin eşgali; (25-30) yaşlarında, 1.70 boylarında, (70- 
75) Kilogram ağırlığında, beyaz tenli, uzun yüzlü, elmacık kemikleri çıkık, yanakları çökük, çukur 
gözlü, kahverengi düz saçlı, sakalsız, bıyıklı, çiçek yeşili renkli kalçasına kadar gelen kumaş 
montlu, kahverenkli taşlanmış gibi kot pantolonlu, montu fermuarlı olduğundan içindeki giyecekleri 
görmedim. Ayakkabısının nasıl olduğunu da fark etmedim. Ayağında, kollarında aksaklık yoktu. 
Herhangi bir takısı olup olmadığını da görmedim. Montun yakasım kaldırmış vaziyette idi. Benim 
bu olay ile ilgili bilgim ve görgüm bundan ibarettir. Başka bir diyeceğim yoktur." şeklindedir.

Tanık MESME HAVA'nm mahkememizde alman 06.07.2009 tarihli beyanı; "Ben orada 
çalışıyodum , markette aşçılık yapıyordum , orda akşam üstü idi benim bir bayan arkadaşım 
gelmişti bankaya gidiyorduk beraber , bankaya giderken önümüzden bu HRANT DÎNK önümüzde 
yürüyordu bizde onun bir arkasındaydık arkadaşımla beraber , birisi geldi bizden böyle yol istedi 
bizi sağa itti, ben sandım ki hani acil işi var gidecek gibi oğlum niye istiyosun yol veririk dedim bir 
baktım bir silah sesi ben sandım arkadaşım vuruldu , bu HRANT DÎNK ise ben orada markette 
çalışıyorum aramızda iki üç tane apartman var şahsen tanırım isimce tanımıyorum yani , bir silah 
sesi çıkarken eyvah beni vurdular dedi , serselendi , serselenirken ikinci kurşun beyninden tekrar 
girerken yüzü boylu sağ tarafının üzerine düştü , ben o anda düşen insanı kaldırıp çırpınıyorum 
dizlerime vuruyorum arkadaşımda kaçtı o anda nereye kaçtı göremedim , niye vurdun oğlum niye 
vurdun dedim ama arada bir iki tane şeyler var böyle fidanlar var , yaprakları dökülmüş dalları 
orada bir iki saniye kadar durdu ikinci kurşunda düşerken üçüncü kurşunda boşa gittiği bu ermeni 
olmam içinmi artık bilmiyorum , yalana söylemim niçin durdu orada bilmiyorum , o arada öyle 
kaçtı, kaldırıyorum bir yerden hastaneye filan ölmesin diye HRANT DÎNK in elemanları camdan 
dur dedi bana kızlar hem ağlaşırlar hem dur dediler kaldırma savcı gelecek ben o ana kadar 
düşünmedim kim gelecek hastaneye götürmeyi düşündüm , o öyle derken bıraktım , zaten o anda 
gözlükçü var beni gözlükçüye attılar fenalık geçirdim, bunalıma girdim , şok geçirdim , beni orada 
patronum cepten aradı dedi sen nereden beni mahvettin dedi abla , ben vurmadım dedi , şok 
geçirdim , vurmadım derken dedi gel buraya biliyorum sen vurmadın , gel derken bir baktımki 
Türkiye orada , beni vatan karakoluna götürdüler o gece orada, ifademi verdim , ifademi verdikten 
sonra beni bıraktılar , iki gün sonra mı üç gün sonramı sanık yakalandı ,beni tekrar götürdüler alt 
katta ifademizi aldılar vatanda , ben dedimki bir daha gelmek istemiyorum dedilerki geleceksin 
savcımız , gösterdiler camdan burnu dediler böyle altı tane yakalanmış ama onlar değimli hangi 
şahıs göster bakim dediler bende şu şahıs dedim , ne görüşmüşen dediler bana gördüğüm 
göreceğim bu , benim akrabam , arkadaşım hiçbirşeyim değil , ne o ne diğeri akrabam elimi 
vicdanıma koyup konuşuyorum." şeklindedir.

Tanık YAVUZ TEKELİOĞLU’nun mahkememizde alınan 06.07.2009 tarihli beyanı;
"Ben Tıp Fakültesindeki yasadışı kanser hastalarıyla ilgili yasadışı bazıuygulamalar yapılıyordu , 
buna tanık oluyorduk , kendi kürsümüzde görev aldığım bazı bilim dallarımda ortak çalışmalarda 
bunlarla ilgili C.Savcılıklarma , üniversite rektörlüğüne , YÖK’e dilekçelerde verdim , suç 
duyurularında bulundum , bu suç duyurularından sonra üniversiteye gelen görevsizlik kararlarıyla 
birlikte üniversite soruşturma açıyordu , bu soruşturma sırasında olayın tarafı olan Prof. Dr. 
Ercüment Ovalı ayrıca bu kişi Ergenekon sanığı olarakta biliniyor, bu kişinin yapmış olduğu 
yasadışı uygulamalarla ilgili suç duyuruları görevsizlikle üniversiteye geliyordu , soruşturuluyordu 
mini muhakeme veriliyordu üniversite idaresi tarafından , bu idare soruşturmalar sırasında benimde 
görüşüme başvuruluyordu bu nedenle hem rektörlüğe hem hukuk müşavirliğine sık gidip
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geliyordum , telefon açıyordum , bilgi belge istiyorlardı , telefon görüşmelerimiz oluyordu , bu 
telefon görüşmeleri sırasında aradığım zaman hukuk müşavirliğini birkaç kez kimle görüşüyorum 
sorduğum zaman ERHAN ismi genç bir ses bana cevap veriyordu , hukuk müşavirini soruyordum , 
avukatlardan birini soruyordum , böyle birkaç telefon görüşmemiz oldu , yüzünü o tarihe kadar 
bilmiyordum , tanımıyordum , sonra bir evrak istediler onu teslim etmek için indiğimde hukuk 
müşavirliğine rektörlüğün hemen yan binası o sırada daha sonra bu davayla birlikte basma 
yansımasıyla ERHAN TUNCEL olduğunu basından öğrendim ve hukuk müşavirliğinde de 
üniversitenin hukuk müşavirliğinde de bir kez böyle ayaküstü fark ettim yüzü , daha sonra tabi 
davayla ilgili yerel basında çok yazılar çıktı, üniversite rektörünün bu işi bildiği söylendi yazıldı, 
üniversite rektörlüğü idare bu işi yalanladı , basında çıkan haberlerle okuduğumuz kadar onlarla 
ilgili yazıları da getirdim , bu süreçte rektörünün üniversite rektörünün bilmediğini ,bu konularla 
ilgili rektör yardımcısına adres gösterdiğini yine basından öğrendik , sonra rektör yardımcısı da bu 
işin adresi ben değil rektör bey diyerek adres değişikliği yaptı, ama tabi takdir edersinizki Trabzon 
küçük bir yer üniversitede bunlar çok konuşuluyor , koridorlarda , yemekhanelerde bizde 
merakımızdan yemekhanede konuşmalara tanık oluyorduk , bu sırada ERHAN TUNCEL in 
üniversite hastanesindeki dosyasının arşiv görevlisinin ifadesine göre , kalın bir dosya iken daha 
sonra bu yargı süreci başladıktan sonra boşaltıldığını sadece kimlik bilgilerinin kaldığı şeklinde 
duyumlarımız oldu , bunlarla ilgili sonra arşiv görevlisine sorduğumuzda gerçekten sadece kimlik 
bilgilerinin olduğu tek sayfalık bir hasta dosyasının olduğu söylendi. Bunun dışında benim hukuki 
süreçte bir yola girdim , hukuki süreçte üniversiteye inip gelmem hukuk müşavirliğine gidip 
gelmem sırasındaki ve basındaki çıkan haberlere dair şahitliğimi ifade etmek istedim bende , 
üniversitede hukuk müşavirliğinde çalıştım.

Peki siz hiç ERHAN TUNCEL’i gördünüz mü? Okulda , üniverisite de çünkü oda sizin 
teknik üniversitede öğrenci diye tanığa sordu

Tanık : Üniversitede görmedim, büyük bir kampusümüz var, hastane güney tarafından 
okulla diğer bölümler aşağıda deniz tarafında kuzeyde okulda filan görmedim ama birkaç kez 
telefonda ERHAN dediğini daha sonra basında çıkan bu haberlerden dolayı ve hastanede okuluyla 
ilgili devamsız olduğu söyleniyordu, bunlarla ilgili raporların verildiğini konuşmalarına şahit oldum 
dedi. Bilgim bu kadar." şeklindedir.

Tanık VEYSEL ŞAHİN'in talimatla alınan 12/05/2008 tarihli beyanı (klasör 29, dizi 
209); "Bu konu ile ilgili olarak Trabzon 2.sulh Ceza Mahkemesinde 20/03/2008 tarihinde sanık 
olarak verdiğim ifademi aynen tekrar ederim. Ben 2002-2007 yıllarında Trabzon il jandarma 
komutanlığı istihbarat şube komutanlığında görev yaptım. Çoşkun iğci denilen şahıs ile 2004 yılı 

{ Aralık ayında Trabzon şehir merkezinde bulunan bedesten çarşısındaki Feslehen cafe işleticisi Ali 
Gençoğlu tarafından tanıştırıldım. Kendisi devlet malzeme ofisinde güvenlik görevlisi olduğunu 
söyledi söz konusu yerde 1,5- 2 saat sohbet ettik karşılıklı olarak telefon numaralarımızı birbirimize 
verdik. Coşkun İğci ileri sürdüğü iddiasında Metin Karabina isimli şahsın iş yerinde elaman olarak 
çalıştığını söylüyor bu doğru değildir. Kendisi ile sık sık olmamakla birlikte kısa telefon 
konuşmalarımız olmuştur. Çoşkun İğci bizim istihbarat amaçlı görüştüğümüz kişilerden biri 
olmamakla birlikte kayıt elemanımız değildir. Kendisi ile istihbarat amaçlı konuştuğmuz 
olmamıştır. Kendisi ile tesadüfi karşılaşmamız sonucu birkaç kez otorup sohbet edip çay içtiğimiz 
olmuştur, bu görüşmelerimizde 2004 yılında Mc Donaldsı bombalayan Yasin Hayal'm akrabası 
olduğunu söylemiştir. Temmuz 2006 yılında hatırlamadığım bir günde Coşkun İğci beni kendime ait 
0 542 275 31 27 nolıi telefonumdan beni aradı kendisinin Trabzon şehir merkezinde meydan parkı 
civarında olduğunu söyleyerek buralarda iseniz meydan parkta görüşebilirmiyiz dedi. Bu esnada 
yanımda Unsur Komutanı olan Jandarma kademeli Başçavuş OKAN ŞİMŞEK vardı durumu ona 
anlattım bir arkadaşım arıyor görüşelim dedi, oda gidip görüşelim dedi, Okan Başçavuş COŞKUN 
ÎĞCİ'yi bu güne kadar tanımıyordu birlikte COŞKUN İĞCİ'nin yanma gittim ikisini birbiri ile 
tanıştırdım. Masada oturup sohbet etmeye başladık COŞKUN İĞCİ ilk etapta ailesi ile arasındaki
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sorunlardan bahsetti. Eşinin boşanma davasından boşandıktan sonra çoçcuklarını 
gösteremeyeceklerinden bahsetti, bu konuda bizden herhangi bir şekilde yardımcı olup 
olamayacağımızı sordu. Biz de kendisine bu konu adileyeye intikal eden bir dosya olduğunu bizim 
yardımcı olamayacağımızı söyledik. Devam eden konuşmamızda COŞKUN ÎGCÎ yakım olan Yasin 
Hayaloğlunun İstanbul Şişli'de Agos gazetesinin sahibi olduğu ermeni asıllı bir gazeteciyi 
öldüreceğine yönelik kendisinin bir bilgi sahibi olduğunu bu gazetecinin isminin Fırat Dink 
olduğunu, bu şahsın internette çıkarmış fotoğraflarını kendisine Yasin Hayal'in gösterdiğni, Yasin 
Hayal'in üç dört kişilik grubu olduğunun bunlardan birisinin üniversite öğrencisi olduğunu ancak 
isimlerini bilmediğini Yasin Hayal'dan başkasını tanımadığını Yasin Hayal'in İstanbul iline giderek 
Hrant Dink'in Agos gazetesi ile evi arasında bulunan yerlerin keşif yaparak krokisini çıkardığm 
söyledi. Ve cebinden çıkardığı bir kağıda yazılı 3 tane GSM numarasını Yasin Hayal ve yanında 
bulunan arkadaşlarının kullandığını söyleyerek bize verdi. Ancak ben şu anda yazılı olan numaraları 
ve kime ait olduğunu şu an hatırlamıyorum. Hatta Yasin Hayal'in kendisine bu cinayette kullanmak 
üzere el yapımı ruhsatsız silah alması için 300 YTL para verdiğini şu anda bu paranın yanında 
olduğunu bize anlattı. Biz de kesinlikle silah almamasını silah aldığı takdirde başımn belaya 
gireceğini söyledik. Coşkun İğci de siz bir silah alın bana senetle teslim edin ben de Yasin Hayal'e 
vereyim daha sonra siz bunu Yasin'in üzerinde yakalarsınız dedi. Biz de bunun kesinlikle mümkün 
olamayacağım söyledik. Bu konuyu üst amirlerimize bildirip konuştuktan sonra kendisine yapılması 
gerektiğini söyleyeceğimizi belirttik. Bu konuşmalarımız yaklaşık yarım saat kadar sürdü daha 
sonra COŞKUN İĞCİ yanımızdan ayrılarak gitti, Okan Başçavuş ile birlikte COŞKUN'un 
konuşmalarını aramızda değerlendirdik bunun önemii bir konu olduğunu istihbarat şube 
müdürlüğünde değerlendirmemiz gerektiğni söyledik. Okan Başçavuş Jandarma Kıdemli Yüzbaşı 
Metin Yıldızı cep telefonu ile aradı ancak ulaşamadı. Akşam kendisine ulaştı önemli bir konu 
olduğunu söyleyerek konuşmak istediğini belirtti. Metin YILDIZ mesai bitimi olması nedeni ile 
Yıldızlı Beldesinde bulunan Şato köfte salonunda olduğunu ve oraya gelmemizi söylemiş bunun 
üzerine biz de Şato köfteye gittik vardığımızda masada Asayiş Şube Müdürü Jandarma Binbaşı Ali 
Oğuz Çağlar ile masada oturuyorlardı. Daha sonra şube müdürümüz Metin Yıldız , Okan Şimşek ve 
ben yan masaya oturduk kendisine gün içinde Coşkun ÎĞCİ'den aldığımız bilgileri aynen aktardık 
Şube Müdürümüz Metin Yıldız bize îstihabarat Şubeden ayrı bir komutan olan Jandarma Başçavuş 
Hüseyin Yılmaz'ın daha önceden Yasin Hayal ile bir araştırma yaptığını ve bu bilgileri ona
vermemizi söyledi. Daha sonra Okan Başçavuş ile bulunduğumuz ortamdan çıkıp mesai bitimi
olduğundan bu bilgileri Hüseyin Başçavuşa bildiremedik. Ertesi gün mesai başlangıcında günlük 
yapılan istihabarat değerlendirme toplantısı öncesi Okan Başçavuşun bu bilgileri şubede yan odada 

^  bulunan Hüseyin Başçavuşa şifai olarak söyledi daha sonra Alay Komutanlığınız Başkanlığında
1 istihbarat Şube Müdürlüğünde yapılan İstihbarat toplantısına girildi. Jandarma Kıdemli Albay Ali

Öz, Asayiş Şube Müdürü Jandarma Binbaşı Ali Oğuz Çağlar, istihbarat Şube Müdürü Jandarma 
Kıdemli Başçavuş Metin Yıldız, Jandarma Şube Müdürü Hüsemettin Polat, Jandarma Başçavuş 
Okan Şimşek, Jandarma Başçavuş Gazi Günay, Jandarma Başçavuş Gökhan Aslan birlikte 
katıldılar. Ben toplantıya katılmadığım için toplantıda ne konuşulduğnu duymadım ancak 
toplantıdan çıkıldıktan sonra Okan Başçavuş, ben, Hüseyin Başçavuş, Hacı Ömer Ünal Uzman 
Çavuş ve Uğur Erdoğan Uzman Çavuş ile birlikte toplantı odasında bulunan internete bağlı 
bilgisayara geçtik. Bu bilgisayardan Coşkun İGCl'nin bize anlattığı Hrant Dink ile ilgili Agos 
Gazetesi ile ilgili arama yaptık biz söz konusu gazete ve Hrant Dink konusunda araştırma yapmak 
istedik bu nedenle google'de arama yaptık bu bilgilerin doğruluğunu teyid ettik. Hacı Ömer Uzman 
Çavuş internet bilgilerini ve Okan Başçavuşun söylediği bilgileri birleştirerek Coşkun İĞCİ'nin 
verdiği GSM numaralı ile birlikte not aldık bu konuyu Hüseyin Başçavuş, Hacı Ömer Ünal Uzman 
Çavuşa devir ettiğimiz için bu konuda araştırma yapmamız için bir emir verilmedi biz de bu konu 
ile araştırma yapmadık. Konu da gündeme gelmedi. Gününü tam olarak hatırlayamadım bir günde 
Hacı Ömer Ünal odaya gelerek Okan Başçavuşa komutanımız sizden aldığmız bilgilerle ilgili olarak 
Şube Müdürümüz çalışma yapılması konusunda her hangi bir emir ve talimat vermedi biz ne
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yapacağız dedi. Bunun üzerine Okan Başçavuş konuyu görüşmek için Metin Yıldız'ın odasına gitti 
Odada ne konuştuklarını ben duymadım. Okan Başçavuş odadan çıktıktan sonra Hacı Ömer Ünal'a 
size daha sonra bu konuda emir verecekmiş dedi. Coşkun ÎGCİ ile Temmuz ayında yaptığmız 
görüşmeden 15-20 gün sonra Okan Başçavuş ile olduğumuz bir esnada Coşkun ÎGCÎ ile meydanda 
tesadüfi karşılaştık Coşkun İĞCİ bana Yasin'in kendisine Yasin Hayal'in verdiği 300 YTL'yi tekrar 
Yasin'e verdiğini söyledi ben de kendisine en doğrusunu yapmışsın sen devlet memurusun en 
güzelini yapmışsın dedim konuşma kısa sure ve çoşkun yammızdan ayrıldı. Bu bilgileri Okan 
Başçavuşun, ilgililere aktarıp aktarmadığını bilmiyorum ben de aktarmadım. Bundan sonra Coşkun 
İĞCİ ile Hrant Dink öldürüldükten sonra 22 ocak 2007 tarihine kadar Coşkun İĞCİ ile yalnız veya 
Okan Beyle birlikte bir görüşmem olmadı, ben istihbarat elemanı olduğum için bilgi toplarım bu 
topladığım bilgileri birinci derecede Unsur komutanım olan Okan Şimşek'e karşı sorumluyum bana 
verilen emirler doğrultusunda çalışmakla yükümlüyüm. 19 ocak 2007 günü Okan Başçavuş ile 
birlikte Akçabat ilçesinde elde ettiğmiz uyuşturucu madde kaçakçılığına yönelik bir haberle ilgili 
olarak İlçe Jandarma Komutanlığına gittik. Orada operasyon planlaması yapıldı saat 12:00- 13:00 
arası operaysan icra edildi. Uyuşturcu madde kaçakçılığı yapan kişilerin adli safalarmı öğleden 
soma takip ettik Öğleden sonraki vakitlerinde sahil yolunu takiben bir iki kez Trabzon şehir 
merkezine gittik dönüşte dinlenmek amacı ile faroz mevkiinde bulunan balıkçı barınağı 
kahvehanesine gittik orada çay içerken insanların televizyona yöneldiklerini gördük baktığımızda 
Hrant Dink'in Agos Gazetesi önünde vurulduğunu Öğrendik. Okan Başçavuş telefonla Şube 
Müdürümüz Metin Yıldız ve Hüseyin Başçavuşu cep telefonu ile arayarak televizyondan haberleri 
izlemelerini söyledi bu konu ile ilgili bize bir emir verilmediği için evlerimize gittik. 20 ocak 2007 
tarihinde 15:30 sıralarında Okan Başçavuşumuz beni arayarak İl Merkez Komutanlığına gelmemi 
söyledi ben de hemen oraya gittim orada diğer unsurlardan olan arkadaşlarla toplandık Jandarma 
Başçavuş Gazi Günay Şube Müdürümüz olan Metin Yıldız'ı telefonla arayarak toplandığını bildirdi 
bir müdet soma Şube Müdürümüz geldi Okan Başçavuş ile beni çağırdı bize bu konu ile ilgili 
olarak edindiğimiz bilgiler ne idi diye sordu. Biz de kendisine Coşkun İĞCİ'den Temmuz 2006 
yılında aldığımız bilgileri kendisine tekrar söyledik o da bir kağıda bunları not aldı bu notu 
Jandarma Başçavuş Gazi Günay'a verdi Jandarma Genel Komutanlığım ve Bölge Komutanığına 
vererek haber kayıt ve bildirim formu çekilmesini söylemiş ve 20/01/2007 tarihinde 21:30'da bu 
rapor çekilmiş bu rapor çekilmeden önce emniyet Yasin Hayal ile birlikte 10 kişiyi gözlem altına 
almıştır. 21 Ocak Pazar günü Okan Başçavuş, ben ve aynı unsunrda görevli Önder Araş Uzman 
Çavuş ile birlikte Pelitli Beldesine görevlendirildik. O gün akşam mesai bitimine kadar o bölgede 
kaldık. 22 ocak 2007 günü sabah toplantısı soması Alay Komutanımız Ali Öz ve Kıdemli Yüzbaşı 
Metin YILDIZ'ın emir ve talimatları doğrultusunda Coşkun İğci ile tekrar görüşmemiz istendi. 
Coşkun'u bulun ve Hrant Dink ile ilgili bilgileri başkası ile paylaşmasın diye söylememizi istedi. 
Bunun üzerine saat 10:00 sıralarında ben, Okan Başçavuş ve Önder Araş Uzman Çavuş İstihbarat 
Şube Müdürlüğüne ait 61 AR 208 plakalı Ford Transit marka araç ile Coşkun’un çalıştğı Pelitli ve 
Yalıncak Beldesinde bulunan Devlet Malzeme Ofisine gittik. Coşkun bizi görünce abı beni almaya 
mı geldiniz dedi, ben de kendisine bilgi almaya geldik dedim. Coşkun bize takip edildiğini ve bu 
olaydan dolayı başına bir şey geleceğini ancak ne amaçla takip kimler tarafından takip edildiğini 
bilmediğini söyledi, biz de bu olayın etkisinde kaldığından bu yüzden takip edildiğini söyledik, 
herkesin gözünün üzerinde olduğunu burada görüşmemizin uygun olmayacağını akşam mesai 
bitiminde terminal civarında olacağını 17:30'da arasında görüşelim, dedi. Ben kendisine telefonun 
kapalı olduğunu bana bir kız meselesi yüzünden numarayı değiştirdiğini söyledi ve yeni numarasını 
bana verdi ben Coşkun'u 17:00 sıralarında Coşkun'u cep telefonumdan aradım kendisi bana terminal 
bölgesinde beklediğini söyledi, orada konuşabilecek sakın bir yer olmadığından kendisini 61 AR 
208 plakalı araca davet ettik araç içinde bize verdiği bilgilerin haricinde başka bilgisi olup 
olmadığını sorduk o da bize olmadığını söyledi kendisine bu bildiklerini ve Temmuz ayında bize 
anlattığı bilgileri başkaları ile paylaşıp paylaşmadığını söyledi biz de kendisine bu bilgileri kimse 
ile paylaşma dedik, o da bana benim bir hasmım yok ben bu bilgileri size verdim diye söyledi biz de
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bunun üzerine Coşkun İĞCİ'yi Değirmendere Mahallesi iş bankası önünde araçtan indirdik ve 
ayrıldık kendisini kesinlikle herhangi bir şekilde tehdit etmedik o da daha önceki ifadelerinde 
kendisini tehdit ettiğimizi söylemiş bu iddialar doğru değildir. 20 Ocak 2007 gününde çekilen haber 
kayıt formundaki bilgilerin bize Coşkun ÎGCİ tarafından 20 ocak 2007 yılında söylenmediğini 
Coşkun ile o tarihte bir görüşmemiz olmadığını zaten Coşkun İGCİ'nin Yorma ilçesi Taşdelen 
Köyünde olduğunu onunla bu tarihte bir görüşme olmadığım ve bu bilgileri Temmuz 2006 ayı 
içinde söylediğini yapmış olduğu görüşmede söylediğni belirtti. Ancak daha sonra Şube 
müdürümüz Okan Başçauş ile bana bu bilgileri COŞKUN ile olaydan sonra ayın 20.sinde görüşmüş 
gibi görev sonuç raporu tanzim edin, bu bilgileri o zaman almış gibi yazın dedi, bunu şube 
müdürümüz Metin Yüzbaşı söyledi. Biz de bu Okan Başçavuş ile birlikte bunu yazdık ben de 
kaleme aldım benim bu konuda bulunduğum durum bundan ibarettir benim her hangi bir ihmalim 
yoktur Coşkun İĞCÎ 27/01/2007 günü polis tarafından ilgisi olduğundan dolayı gözlem altına 
alındı, emniyette ve İstanbul C.savcılığmda bize temmuz 2006 ayında söylediklerini anlatmış. 
Konunun bizim tarafımızdan bilindiği ortaya çıkınca Şube Müdürümüz ve Alay Komutanımız bize 
bu bilgileri Coşkun olaydan sonra bize söyledi olaydan önce kesinlikle böyle bir şey söylediğini 
kesinlikle kabul etmeyeceksiniz dedi. Biz de daha sonra gelen Mülkiye Başmüfettişleri, Jandarma 
Müfettişlerine Alay Komutanımız ve Şube Müdürümüz verdiği sözlü talimatlar doğrultusunda 
askeri disiplin ve mesleki kaygı nedeni ile o şekilde ifade verdik. Ancak şu anda tayinim başka 
yerde olması nedeni ile şu anda hür irademle tüm samimiyetimle doğruları söylüyorum. Coşkun 
İğci bu bilgileri bize verdikten sonra kendisini yönlendirmedik, biz bu konuda bir talimat 
almadığınız için tesadüfi karşılaşmamız haricinde olay sonrasına kadar bir görüşmemiz olmadı 
Coşkun'un bu konudaki iddİları doğru değildir. Ayrıca Yasin Hayal'e parayı iade ederken bizim 68 
AR 208 plakalı Renault Toros marka araç ile kendisini takip ettiğimiz şeklindeki bu plakanın 
değişik araçlarda kullanıldığı iddiası doğru değildir.

Katılan vekili Av. Bahri Bayram Belen'in istemi üzerine tanıktan soruldu: Mülkiye 
Müfettişlerine verdiğimiz önceki ifadeler doğruyu yansıtmamaktadır. 10/12/2007 tarihinde Burdur 
C.Savcılığına verdiğim ifadem gerçeği yansıtmamaktadır. Ben cinayetten önce ve hemen sonra 
üniversiteli olduğu kişinin kim olduğunu bilmiyordum. Ben cinayetten önce Erhan Tuncel'in kim 
olduğunu, üniversiteli olup olmadığını bilmiyorum. Erhan Tuncel'in istihbaret elamanı olduğunu 
önceleri bilgim yoktu.

Hüseyin Başçavuş bu olaydan 2004 yılında Ekim ayında Trabzon şehir merkezinde Mc 
Donalds'ı bombalayan araştırma yapmış bu olaya bizden daha vakıf olması nedeni ile Hüseyin 
Yılmaz'a bilgileri aktarmamızı söyledi. Hüseyin Yılmaz'la cinayetten bir gün sonra ayın 20'sinde il 
Merkezinde toplandık ancak üniversiteli olan bu kişi ile ilgili kim olduğu konusunda her hangi bir 
konuşma geçmedi. Karadeniz teknik üniversitesinde meydana gelen yasal olayları ve diğer olayları 
incelemek üzere görev yaptığım sürede legal veya illegal kuruluş yoktur.

Ben Salih Hacısalihoğlu'nu olaydan önce tanımıyordum. Telefonla olaydan önce görüşüp 
görüşmediğini hatırlamıyorum. Olaydan sonra ekim ayında İstanbul'daki duruşmada 9-10 saat 
bekledikten sonra görüşmemiz oldu, telefonlarımızı birbirimize verdik hal hatır sormak için aramış 
olabalirim kendisi de bu amaçla aramış olabilir. Bir defa ben aramış isem de bir defa da o aramış 
olabilir hatır sormak amaçlı aramış olabiliriz bu konu ile bir görüşmemiz olmadı. Yaşar Cihan'ı 
kesinlikle tanımıyorum. Biraz önce ifademde geçen Alay Komutanımız ismi Jandarma Kıdemli 
Albay Ali Öz, İstihbarat Şube Müdürü ismi Jandarma Kıdemli Yüzbaşı Metin Yıldız'dır. Pelitli'de 
görevli, kayıtlı haber elamanının isimlerinin bu şekilde veremiyorum. Ben Pelitli'de yabancı 
kişilerle konuşmayın şeklinde bir anons yapıldığını duymadım daha sonra şubede herkes 
konuştuğundan bunu duydum." şeklindedir.

Tanık VEYSEL ŞAHİN'in mahkememizde alman 06.07.2009 tarihli beyanı; "Şimdi 
öncelikle bir yanlış anlamayı düzelteyim ben talimatla Malatya’da ifade verirken C.Savcısı biraz 
heralde şey yapmış görmediğim şeyi duydum ve gördüm diye yazmışlar , herhalde ifademde
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mahkemenizde vardır, ben 2003-2004-2005 yıllarında Jandarma istihbaratın daveti üzerine Trabzon 
bölgesine gittim, Çeçen cephesinde, Kerkük çephesinde çalışan birisiyim , Kerkük demeği genel 
başkanıyım , Türkiye’nin iç siyasal bu tür olaylarla herhangi bir ilgim ve alakamda yok fakat 
Trabzon il Jandarma komutanlığında misafir eleman olarak bulunduğum sırada Şinası Albayın 
döneminde bizim konumuz Hizbullahm Karadeniz asit anthidrit , silah getirmesiyle alakalı bir 
konuydu o dönemde il jandarma komutanlığında ben Feridun Yüzbaşı vardı ihtihbarat şube müdürü 
YASİN arkadaşı görmüştüm sadece , sorduğumda Feridun bana dediki sağlam bir çocuk temiz bir 
çocuk görüştüğümüz bir çocuk dedi sadece bilgim bundan ibaret , burada benim ifademde 
Malatya’daki özel yetkili savcı ERHAN TUNCEL’ide gördüm diye bir ifade yazmış , Trabzonda 
görmüştüm diye bir ifade yazmış ben ERRHAN TUNCEL’ide ne tanırım görmedim de , o ifadeyi 
de daha soma yüce mahkemenize bir itirazda yazmıştım geldimi gelmedimi bilmiyorumda 
Karadeniz Teknik Üniversitesinde bazı sorgulamalar yapmıştık , Ercan Bocutoğlu vardı o dönem 
Hizbullah ile bağlantısı olduğuna dair duyumlar vardı onunla alakalı olarak benden yardım 
istenmişti , Arapça bildiğimden dolayı , Hizbullahm bazı konuşmaları , konuşma kayıtları , şifreli 
kayıtları , çözümünde yardımcı olmam istenmişti , o konuyla alakalı oradaydım , ifademde yine 
tekrar ederim , okyanus otelde de kalmıştım , istihbarat gereği olarak, merkez komutanlığında 
kalıyordum fakat sakallı olduğum için ordu evinde sakallı yasak olduğu için Okyanus otele 
yerleştirilmiştim , görgüm bilgim bundan ibarettir , Şinasi Albayın çağırması üzerine gitmiştim 
sadece Yasin’ide daha sonradan gazetelerde filan görünce iyice pekiştirdim bu çocuk o çocuktur 
diye yoksa ne yapmıştır ne etmiştir bilmem , ancak Feridun Yüzbaşının hakkariden tayin olan aşırı 
sağ franksiyonda Ömer başçavuş vardı, onunda görüştüğünü biliyorum , yemek yerken sordum yani 
baktım Özel bir ilgileri var hayırdır dedim iyi çocuktur dediler , vatanı milletini seven insandır 
dediler , bende vatanını milletini sevenlere karşı ilgim ve alakam her zaman vardır , sorunca onlarda 
dediler görüştüm insanlar , daha sonra bu olaylar ben yurtdışında idim bu görülen davayla alakalı 
Kosova’da idim Kosova cephesinde mücadeledeydim televizyondan izleyince YASÎN tutuklanması 
işte o dönemde medyada gördüm bu çocuk o çocuktur dedim hatta feridunu aradım ulaşamadım tabi 
o dönemde , Trabzondaki il jandarmada da tabi bazı sıkıntılar olunca geri dönmek bilgi almak 
mümkün olmadı, diyeceklerim bukadar." şeklindedir.

Tanık ERTUĞRUL BAĞCI'nm mahkememizde alınan 06.07.2009 tarihli beyanı;
"Şimdi Ertuğrul Bağcı geçen celse 3 tane tanık dinledik ve senin isminden bahsettiler birlikte 
kalıyormuşsunuuz galiba bu olayla ilgili bilginiz varmış bunun üzerine senin ismini verdikleri için 
seni çağırdık buraya bu konuyla ilgili ne biliyorsanız anlatın bize.

Efendim bu konu hakkında hiçbirşey bilmiyorum, öyle bir şey söz konusu değil , bunun 
nerden kaynaklandığı neye dayanarak ortaya çıktığı hususunda hiçbir bilgim yok dedi.

Başkan söz aldı:
Sen Şükrü Balcının işte oğlumuydun , yiğeniymidin öyle bir şey yok efendim işte bu olayı 

şunlar yaptı da bu konuda bilgim var gibisinden diye sordu
Tanık : Efendim cezaevinde polis akrabası veya polis olduğunu söyleyen insanı biraz deli 

gözüyle bakarlar öyle bir şey mümkün değil cezaevi koğuşlarında dedi
Başkan söz aldı:
Adil Orhan adındaki şahısı tanıyormusun diye sordu
Tanık : Hatırlamıyorum , kimdir dedi.
Başkan söz aldı
Şöyle demiş Orhanda ; Ertuğrul Bağcının eski emniyet müdürünün oğlu olduğunu kendisi 

söyledi , üst düzey yöneticiyle görüştüğünü , mektuplaştığını Tayip Erdoğanm danışmanıyla öyle 
bir şeyler diyordu , hangi koğuşta olduğunu bilmiyorum , 3 nolu koğuşta olduğunu biliyorum , onun
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üzerine bize mektup yazmışlardı bizde geçen celse bunları alıp dinledik , senin ismini verdiler 
bunun üzerine senide çağırdık , Ertuğrul Bağcı eski emniyet müdürünün oğlu , Ertuğrul bağcı ile 
beraber aynı koğuşta kalıyorduk , televizyonda kendisi bu olayı izlediği zaman kendisi anlattı bize 
dediki bu olayı kendim biliyorum , zaten olayı OGÜN SAMAST ın işlemediğini , işte başkasının 
işlediğini kendisinin anlattığını, diye öyle anlatmış diye tanığa okudu

Tanık : Mümkün değil öyle bir konuşmada geçmemiştir ,bunların hepsi tek kelimeyle 
zırvadır dedi.

Av. Bahri Belen söz aldı.

Cezaevinde bu kişilerle HRANT cinayet konusunda bir şey konuşmadığınızı söylüyorsunuz 
peki dışardan hiç bu cinayetle ilgili bilginiz odlumu diye sordu

Tanık : Hayır kati suretle olmadı dedi
Av. Bahri Belen söz aldı.
Peki babanız eski İstanbul Emniyet il müdürü olduğu için halen görüşürmüsünüz emniyette 

diye sordu

Tanık : Hayır , babamın mesleğine her zaman saygım sonsuz ama kendi mesleğiyle ilgili 
benim hiçbir istiharatım yok." şeklindedir.

Tanık MURAT GÜNEŞ’in mahkememizde alman 06.07.2009 tarihli beyanı; "Başkan 
söz aldı.

Şimdi Murat Güneş ; Adil Orhan, Orçun Cürek ve Veli Halis Çelik’i tanıyormusun diye
sordu

Tanık : ismen tanıyorum efendim, bir süre aynı koğuşta kalmıştık dedi.
Başkan söz aldı:

Bunlar senin adını verdiler bize biz onun üzerine çağırdık , sen bize dilekçe yollamak 
istemişsinde cezaevinde müdürlüğü yollamamış gibi bir durum varmıydı diye sordu

Tanık : Hayır efendim , ben avukatım aracılığıyla göndermiştim , ismimin niye karıştığını 
bende bilmiyorum dedi

Başkan söz aldı:
Bunlar bak Adil Orhan şöyle diyor ; Bir tane dilekçe gönderdim Murat Güneş diye bir 

arkadaş vardı onunda dilekçesi vardı geri gelmişti onun dilekçesi bizimkinden hiçbir haber çıkmadı 
bugüne kadar size anlattıklarım dilekçede anlatamadık , sadece ifade vermek istediğimizi söyledik , 
bu demin gelen Ertuğrul Bağcı eski emniyet müdürünün oğlu olduğunu onlar söylüyor , üst düzey 
yöneticilerle görüştüğünü asıl bu olayı yapanın OGÜN değil de başkasının olduğunu , Celalettin 
Cerrahın bundan haberi olduğunu gibi bir takım şeyler söylemiş senin isminide verince çağırdık 
senin bu konuyla ilgili bilgin varmı diye sordu

Tanık : kesinlikle böyle bilgim yok , zaten dediğim gibi 2 ay önce bir dilekçe yollamıştım 
oda zannedersem ulaşmadı, bu olaya şahit değilim , ismiminde silinmesini istemiştim dedi. Bilgim 
ve görgüm bundan ibarettir ." şeklindedir.

Tanık AHMET KURT’un talimatla alınan 08.09.2009 tarihli beyanı (klasör 38, dizi 
113); "Ben 2006 yılının Eylül ayında Hatay ili İskenderun ilçesinden Trabzon emniyet müdürlüğüne 
atanmıştım ben maktül Hrant Dink'in öldürülmesi olayını görmedim. O tarihte ben Trabzon'da 
görevimin başındaydım. Trabzon'a tayin olduğum ilk günlerde istihbarat şubede görevli 
arkadaşlarımla birlikte dolaşırken genç biri ile karşılaştık. O karşılaştığım şahsın kim olduğunu 
önce bilmiyordum. Daha sonra isminin Erhan Tuncel olduğunu yine polis memuru arkadaşlarımdan
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öğrendim. polis memuru arkadaşlarım ve ben Erhan Tuncel ile bir kahvede oturduk. Ben 
tanımadığım için kendisi ile sohbet etmedim. Ancak diğer polis memuru arkadaşların Erhan Tuncel 
ile güncel konulardan ve derslerinden konuştular ve bilahare oradan ayrıldık. Konuşma sırasında 
benim polis memuru arkadaşlarım ismimi Ahmet olarak ve İskenderun'dan geldiğimi belirterek 
tanıştırdıkları için Erhan Tuncel'in aklında bu şekilde kalmış olabilirim. Ancak kendisi ile bunun 
dışında hiçbir bağlantım olmadı. Hrant Dink'in öldürüldüğünü ben basından televizyon ve 
gazetelerden öğrendim. Ayrıca Erhan Tuncel ismininde bu olayda geçtiğini de basından öğrendim. 
Benim bu olay hakkındak ibilgi ve görgüm bundan ibarettir. Bunun dışında istihbarat şubede görevli 
olduğum için zaman zaman Orhan Pamuk'a karşı eylemlerde bulunacağı yönünde ihbar mektupları 
şubemize gelirdi bendu bunlarına Taştırmasını yapıp ilgili yerlere bildiriyorduk ancak bu konuda 
çalıştığım birimde somut bir delile rastlamadık." şeklindedir.

Tanık ŞAHABETTİN ŞAHİN'in Emniyette alman 19.01.2007 tarihli beyanı (klasör 10, 
dizi 154); "Aksaray'dan Osmanbey’e gitmek üzere belediye otobüsüne bindim pangaltı durağında 
otobüsten indim otobüsten indikten 3-4 adım gittikten sonra geliş istikametinde bulunan ve bana 
uzaklığı yaklaşık 15 metre ileride üç el ileride silah sesi geldi. Bende bu yöne baktığımda 18-19 

^  yaşlarında kafasında beyaz renkte bere bulunan üzerinde buz mavisi kot mont ve kot pantolon 
' bulunan 1.70-1.75 boylarında 70-75 kg. Civarında bir erkek şahsın Mecidİyeköy istikametine doğru 
( koşarak kaçtığını gördüm. Şahıs kaçarken her iki eliyle de karın bölgesini tutuyordu. Bu arada 

çevrede bulunan bayanların bağrıştıklarını ve kaçıştıklarını gömdüm. Ben bayanların olduğu tarafa 
doğru gittim. Yerde bir erkek şalısın yüzüstü hareketsiz bir şekilde yattığını, kafasının arka tarafının 
parçalanmış olduğunu ve başından kanlar aktığını gördüm, şahsın yaşayıp yaşamadığını kontrol 
etmedim kontrol eden kimseyi de görmedim 15-20 metre ileride bankanın ATM kısmında oturan 
baygınlık geçiren bayanların yanma gittim. Çevrediekileı* bayanlara yardımcı oluyorlardı bayanları 
sakinleştirmeye çalışıyorlardı benim yapacağım birşey yoktu daha sonra polislere bilgi vermek 
üzere emniyet müdürlüğüne getirildim." şeklindedir.

Tanık SERKAN İSKENDER'İM mahkememizde alman 12.10.2009 tarihli beyanı; "O 
gün arabamın içindeydim olay günü silah sesini duyunca olaya gayriihtiyari baktım gördüğümüz 
kişiyi silahla kaçarken gördüm dedi.

Huzurdaki sanıklar gösterildi: Şu anda öyle kişi görmüyorum. Yüzünün şekli ilk ifademde 
de verdiğim gibi esmer zayıf yüzlü, kemikleri çıkmış elmacık kemikleri, sakallı sayıf bir arkadaştı, 
hatırladığım kadarıyla üstünde kot mont ve beresi vardı, kot pantolonu vardı, kot takımlı, 
ayakkabılarını tam hatırlamıyorum. Yüzünü net zaten aşağı yukarı bir yirmi metre filan vardı 

^  aramızda. Arkadaki şahıstı diyerek sanık Ogün Samast'ı gösterdi dedi.
Tanığa önceki ifadesi okundu soruldu: İfadem doğrudur dedi.
Soruldu: bu gördüğüm kişiden başka kimse yoktu zaten olayın ilk şeyinde etrafta öyle bir 

kişi filan resmi gördüğüm bir kişi yoktu, işte olaydan sonra yaşlı bir abla vardı onunla zaten 
karşılıklı olduğunu orada net bir şekilde gördüm. Onun haricinde dikkatimi geçen herhangi birşey 
görmedim dedi.

Soruldu: Kaçan şahsın yanında bir başka şahsın kaçtığına şahit olmadım, görmedim dedi." 
şeklindedir.

Tanık TURAN MERAL'in mahkememizde alman 08/02/2010 tarihli beyanı; "Olayla 
ilgili sadece orhan özbaş’ı tanıyorum ben , orhan özbaş benim arkadaşım oluyor , bize geldi ve 
yanında bir tane arkadaşı vardı , birde kaan arkadaşımızı almış bize geldi bana geldi işte bir yere 
gidecez işte dedi bende hayırdır dedim falan bir arkadaşım gelecek onunla konuşacaz dedi 
internetten falan tanıştım dedi iyi dedik ozaman bayrampaşaya gittik oradan işte OGÜN SAMAST 
adlı arkadaşla tanıştık orda ondan sonra gittik biraz gezdik , ondan sonra gaziye geldik orda gezdik 
orda gezdik biraz ondan sonra ertesi gün oldu biz ayrıldık tekrar ondan sonra orhanla bir daha
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görüştük falan bu olayla ilgili zaten geçmiş zaman fazlada hatırlamıyorum bildiklerim bukadar yani 
sadece bir tanışma bukadar." şeklindedir.

Tanık AYŞE PANUŞ'un Emniyette alınan 19/01/2007 tarihli beyanı (klasör 10, dizi 
147); "Ben Harbiye İlköğretim Okulunda öğretmenim, bu gün, yani 19.01.2007 günü saat 14.00 
sıralarından okuldan evime gitmek için ayrıldım, yürüyerek ve oyalanarak eve gidiyordum, 
tahminen saat 15.00 sıralarında Halaskargazi Caddesinden Mecidiyeköy istikametine doğru yaya 
kaldırımından gidiyordum, AGOS Gazetesinin önünde, daha önce gazeteden Eğitimsen 
Sendikasından tanıdığım HIRANT DİNK isimli şahsı arkasından gördüm, kendisine merhaba 
demek ve ayaküstü hal hatır sormak için yaklaşmaya başladığımda HIRANT DÎNK isimli şahsın 
arkasında ve biraz çarprazmda bir şahsın HIRANT DİNK'in kafasına doğru silah doğrulttuğunu 
gördüm, bu şahıs hiç bir şey söylemeden HIRANT DİNK'in arkasından sol ensesine doğru silahım 
ateşledi, ben panik olmuştum, HIRNAT DİNK'i uyaramamıştım, silahın ilk ateşlenmesinden sonra 
daha önceden tanıdığın HIRANT DİNK'in vurulduğunu görünce, katiller diye bağırdım, silahı 
ateşleyen şahıs bir iki el daha ateş etti, aynı esnada caddede bir panik havası oluşmuştu, biri bana 
çarptı veya itti, tam bilmiyorum, yere düştüm, HIRANT DİNK'in de yere düştüğünü gördüm ve 
şoka girdim, daha sonra olanları hatırlamıyorum, şoka girmiştim, şahsın ne tarafa kaçtığını ve 
yüzünü görmedim, ben ateş eden şahsı arkasından gördüm, HIRANT DİNK'i ateş ederek Öldüren 
şahsın eşgali, başında beyaz renk bere ve berenin üzerinde hafif renkli bir bant gibi bir şey vardı, 
koyu mavi bir mont ve mavi renkli bir pantolon, muhtemelen kot pantolondu, 1.70-1.75 boylarında, 
normal kilolu bir şahıstı, benim bu konular hakkında söyleyeceklerim bundan ibarettir" şeklindedir.

Tanık AYŞE PANUŞ'un mahkememizde alınan 10/05/2010 tarihli beyanı; "Cuma 
günüydü okuldan çıkmıştım ben, HIRANT DİNK'İ yürürken, HIRNAT DİNK'i daha önceden 
tanıyorum, işte Eğitimsenle ilgili bir panel olacaktı.

Başkan söz aldı: Nereden, panelden falan mı tanıyorsun.

Tanık söz aldı: Daha önceden tanıyorum kendisini, Akbalıktan çıktı, merhaba diyecektim 
ama dedim ki sonra AGOS'a çıkarım diye düşündüm ve takip ediyorum HIRANT DİNK'i, sonra 
orada bir gözlükçünün önünde tekrar başımı kaldırdığım zaman, beyaz bereli, koyu renkli mantolu, 
yüzünü hiç görmedim zaten, arkadan gördüm, silah uzattığım gördüm, o anda bağırmışım, 
HIRANT'ı öldürüyorlar, katlediyorlar diye, sonrasını hatırlamıyorum, büyük bir kargaşa çıktı, ben 
yere düştüm, bu şekilde oldu. Şeyin önünde hafifçe durdu yani, ben çünkü takip ediyordum, onu, 
böyle ara sıra başını kaldırıp bakıyordu, o şeyin önünde durduğunu hatırlıyorum, net bir şekilde 
durma hatırlıyorum.Ben kişiyi sadece arkadan gördüm, HIRANT DİNK uzun boylu bir insandı, 
taliminim o şahıs da beyaz bereliydi, katil, montlu, kış olduğu için, koyu mavi bir renkti, silahı 
uzattığını gördüm, o sırada bağırdığımı hatırlıyorum, ve birisinin arkadan, emniyette de aynı şeyi 
söylemiştim, kargaşa sırasında mı oldu artık bilmiyorum, şey silah sesleri falan olunca arkadan hala 
yere, birisi vurdu ve ben yere düştüm, işte her şeyi toparlamaya çalıştım, hatırlamıyorum ondan 
sonrasını, ama çok net bir şekilde, beyaz beresini, silahını ve koyu montunu hatırlıyorum, yüzünü 
görmedim. Yani yanında başka her hangi bir kişi varmıydı, hiç hatırlamıyorum, yani uzun zaman, 
çok hatırlamaya çalıştım, o fotoğrafları, o gün şeye kadar çevremdeki insanları ama hiç kesinlikle 
fark etmedim. 4 el arka arkaya silah sesi duyduğumu hatırlıyorum " şeklindedir.

Tanık LERNA ATAN'ın Emniyette alman 19/01/2007 tarihli beyanı (klasör 10, dizi 
140); "Ben yukarıda belirtmiş olduğum adreste faaliyet gösteren AGOS Gazetesinde Halkla İlişkiler 
ve Reklam Sorumlusu olarak çalışmaktayım, 19.01.2007 günü saat 20.30.13 sıralarında yine iş 
yerinde birlikte çalıştığımız DİNA MURAT ve CRISTİNA DELLALOGLU varken daire kapısı 
çalındı ve içeriye sade beyaz bereli, üzerinde mavi renkli kot ceket, kot pantolon bulunan 1.70 cm 
boylarında, 70 kg civarında 27-28 yaşlarında, ince kirli sakallı bir şahıs girdi, sekreterimiz işten 
ayrıldığı için biz içeriye buyur ettik, HIRANT DİNK'i sordu, CRISTİNA DELLALOGLU HRANT 
beyin olmadığını ve şahsın randevusunun olup olmadığını sordu, şahıs da randevusunun olmadığını,
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ama HRANT beye bir şeyler sormak istediğini söyledi, bunun üzerine CRISTİNA 
DELLALOĞLU'da AGOS Gazetesinin telefon numaralarını not kağıdına yazarak şahsa verdi ve 
telefonla arayarak HRANT beyin kendisinden randevu alabileceğini söyledi, daha sonra şahıs çıktı 
ve gitti, aynı gün saat 14.30 sıralarında ben ve CRISTİNA DELLALOĞLU müşteri ziyaretine 
gitmek için dışarıya çıktığımızda yukarıda eşgalini vermiş olduğum şahıs iş yerimizin hemen 
yanında bulunan ismini hatırlayamadığım sokağın köşesinde Akbankın ATM.si yanında tek başına 
beklerken gördük ve HRANT'ı burada bekliyormuş diyerek kendi aramızda konuştuk, bunun 
üzerine büroda tek başına kalan DİNA MURAT'ı da telefonla arayarak haber verdik. Yaklaşık 16.00 
sıralarında büroya girdik, benim bu konuda söyleyeceklerim bundan ibarettir." şeklindedir.

Tanık CAVİT KILIÇ’ın mahkememizde alınan 12/07/2010 tarihli beyanı; "Efendim 
sizin sorularınız olursa daha net cevap verebilirim , bildiğim derken ben sadece Şişlide Nişantaşında 
Şafak Sokakta İnternet cafe üzerine ve temizlik firması üzerine babamla bir iş yapmak istemiştim , 
yani firma tamamen babamın ve bir arkadaşının üzerine olup bende boş zamanlarımı orada 
değerlendirmekteydim , olaydan yaklaşık bir ay önce diyebilirim yani orada İnternet cafeyi daha 
sonradan yani iş yeri çok boş olduğu için düşünmek istedim , acaba dedim çalışırını yani Nişantaşı 
zengin bir semttir , herkesin evinde bilgisayar var falan dolayısıyla böyle bir fikir ortaya attım 
deneme amaçlı 10 makina almıştım ve kurdum çalıştırmaya başladım , ruhsat içinde Şişli 
Belediyesine müracaatta bulundum , ancak daha sonra işin yürümeyeceğini anlayıp çok üzerine 
gitmedim çünkü potansiyeli yoktu , olay tarihini tam olarak hatırlamıyorum gününü medyada takip 
ediyoruz işte , dolayısıyla ogün OGÜN SAMAST beyaz , kafasında bir şapka ve üzerinde mont ile 
gelip 5 numaralı masada oturdu , yaklaşık 2,5-3 saat İnternet Cafe'de sohbet yaptı , sohbetin 
konusunu ben bilmiyorum ama yazışmaları hızlı idi , klavyeye hakimiyeti sağlımdı , dolayısıyla 
kiminle yazıştığını bilmiyordum daha sonra terörle mücadele şubesi geldi ben olayla ilgili bütün 
bildiklerimi zaten olay sonrasında ilk eşgali veren şahısta benimdir , polis olmam neticesinde ben 
17 senedir görev yapıyorum , dolayısıyla olay yerine gelen polislere ilk bilgiyi ben verdim eşgal 
üzerine , çünkü vurduktan sonra şahıs sokağın içerisine tekrar yürüdü birisini öldürdüm diyerek ben 
camdan baktığımda şahısla karşılaştım zaten , ancak yetişme imkanım yoktu, merdivenlerden inip 
aşağı yetişene kadar diğer sokağa geçtiğini söylediler bende o şekilde gelen arkadaşlarımıza eşgal 
verdim, olay budur yani." şeklindedir.

Tanık ERHAN ŞİVÎL'in Emniyette alınan 22/01/2007 tarihli beyanı (klasör 14, dizi 
41); "Ben 1988 yılında Üsküdür'a doğdum, ilk okul ve orta okulu İstanbul Koşuyolu Deniz İş 
İlköğretim Okulunda, liseyi Haydarpaşa Endüstrü Meslek Lisesinde 3. sınıfa kadar okudum, daha 
sonra kaydımı Artvin'e aldırdım, halen liseyi bitiremediğim için imtihanlara dışarıdan girmekteyim, 
annem ve babam sağ olup yukarıda adresini verdiğim yerde birlikte ikamet etmekteyiz, biz iki 
kardeşiz, ben ERHAN ŞİVİL, SAMET EREN ŞİVİL 13 yaşlarında, babam serbest olarak boya 
badana işleri yapmaktadır, annem şu an bir yerde çalışmıyor, ev hanımıdır, daha önce gözaltına 
alınmadım, sabıkam yoktur, her hangi bir sendika, demek ve benzeri yerlere üyeliğim yoktur.

Soruldu: 19.01.2007 günü saat 15 sıralarında Agos isimli gazetenin genel yayın yönetmeni 
ve gazetenin köşe yazarı, Ermeni asıllı HRANT DİNK'in Şişli ilçesinde gazete binası önünde silahlı 
eylem sonrası öldürülmesi eylemiyle ilgili sürdürülen çalışmalarda tespit edilen zanlı OGÜN 
SAMAST'ın Trabzon iline gitmek için binmiş olduğu Metro Turizme ait otobüs ile seyahat ettiği 
sırada Samsun ilinde yakalanmış, aynı otobüste arka koltukta oturan yukarıda açık kimliği yazılı 
ERHAN ŞİVİL isimli şahsa olayla ilgilisinin olup olmadığının açığa çıkarılması amacıyla avukat 
huzurunda Terörle Mücadele Şube Müdürlüğünde alman ifadesinde;

Ben 19.01.2007 günü sabah saat 7 sıralarında işe gitmek üzere evden çıktım, E-5'e kadar 
yürüyüp orada minibüse binerek yukarıda adresini verdiğim iş yerime gittim. Saat 21'e kadar iş 
yerine çalıştım, işten çıktmtan sonra şirketin arabasıyla birlikte beni eve bıraktılar. Tahminen 22 
sıralarında eve geldim, eve girmeden evin bahçesinde arkadaşlarım BEDÎRCAN GÖKTAŞ, UĞUR 
DEMİR ve EŞREF ÖZAKINCI'yı gördüm, yanlarına gittim, orada 10 dakika kadar kendileriyle
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görüştükten sonra eve çıktım, duş aldım, yemek yedikten sonra tekrar bahçeye arkadaşlarımın 
yanına gittim, orada yarım saat kadar bahçede oturup sohbet ettik, saati tam olarak 
hatırlayamıyorum eve çıktım ve yattım, hafta içerisinde ben şirkette çalışan MUSTAFA KILIÇ'ı 
dedemin Trabzon'da hasta olduğunu ve hafta sonu Trabzon'a gidebileceğimi söyledim, o da bana 
gitmeden bir gün önce bana haber ver CEMAL beyle görüşelim gideceksen gönderelim dedi. Cuma 
günü akşam yani ayın 19.unda MUSTAFA KILIÇ'ı aradım, kendisiyle konuştuk, bana Cumartesi 
günü şirkete gelip gelmeyeceğimi sordu, bende geleceğimi çünkü avans alacağımı söyledim, 
Cumartesi günü sabah saat 7.30 sıralarında evden çıkıp şirkete gittim, benim vardiyamdan 
MUSTAFA KILIÇ gelmemişti, kendisinin gelmesini bekledim, saat 8.30 sıralarında MUSTAFA 
KILIÇ şirkete geldi, tekrar konuştuk, o da bana ERHAN resmi olması için sana izin kağıdı 
dolduralım dedi, izin kağıdı doldurduk, 20.01.2007 tarihinden geçerli olmak üzere 27.01.2007 
gününe kadar izine ayrıldım. Ama kendilerine daha önce de dönebileceğimi söyledim, şirketin 
sahiplerinden CEMAL bey bana 350 TL para verdikten sonra şirketten ayrılarak eve geldim. Evde 
biraz oturduktan sonra ayakkabılarımı tamir için ayakkabıcıya gittim, kendisine yola gideceğimi 
onun için biraz acele edersen iyi olur dedim, o da bana yarım saat sonra gel ayakkabılarım vereyim, 
dedi, yarım saat sonra arkadaşım BATUHAN BALIBEY'ye birlikte ayakkabıcıya giderek 
ayakkabılarımı aldıktan sonra eve geldik ve burada biraz oturduktan sonra yolculuk için 
hazırladığım çantayı alarak arkadaşım BATUHAN BALIBEY ile birlikte bir ticari taksiye binerek 
Harem'e geldik. Evden çıkmadan önce annem bana bileti Harem Otogarında Metro Firmasında 
çalışan BÜLENT beyden alacağımı alacağımı söylemişti. Otogara geldiğimde Metro Firmasına 
vararak BÜLENT beyin kim olduğunu sordum. Oradaki çalışanlar bana BÜLENT beyi gösterdi. 
Kendisine durumu izah ettim. BÜLENT bey bana saat 23.30'da kalkacak olan otobüsten 25 
numaralı koltuğun biletini kesti. Arkadaşım ile birlikte dışarı çay içmeye çıktık. Biz beklerken 
otobüs geldi, ben otobüse bindim. Trabzon'a hareket ettik, arkadaşım ise evine gitti. Ben otobüse 
bindiğimde benim ön koltuk çaprazımda yani cam kenarında bir şahıs oturuyordu, ama ben kim 
olduğunu bilmiyordum. Ben otobüse binmeden yolda okumak için gazete almıştım, ismini burada 
öğrendiğim OGÜN SAMAST benden okumak için gazete istedi, bende kendisine gazeteyi verdim. 
Okuduktan soma bana gazeteyi verdi ve teşekkür etti. Bende sağol dedim. Otobüs ikinci defa mola 
verdiğinde tam olarak yerini bilmiyorum, otobüsten aşağı indik, ben otobüsün önünde bekliyordum, 
bu şahıs benim yanıma gelerek şu an tam olarak hatırlamıyorum, bana Trabzon'lu musun veya 
Trabzon'a mı gidiyorsun gibi bir şeyler sordu, bende kendisine Trabzon’a gidiyorum, dedem rahatsız 
dedim. Bende kendisine Trabzonlu musun diye sordum, şahıs da bana evet Trabzonluyum, 
İstanbul'da bir akrabasının kaza yaptığını söyledi, ziyaretten dönüyorum, dedi. Bende kendisine 
geçmiş olsun, dedim. Tekrar mola süresi bittikten sonra otobüse binerek koltuklarımıza oturduk. Bir 
daha da kendisi ile hiç konuşmadık. Otobüs saat 11.30 sıralarında Samsun Terminaline girdi. 
OGÜN SAMAST'ın yanında oturan şahıs aşağı indi, bende ayağa kalktım, aşağı inecektim, birden 
sivil polisler otobüse girdi, OGÜN SAMAST ve benim kollarıma girdiler, polis oldukların 
söyledier, bende kendilerine kimliğinizi görebilirmiyim dedim, polisler bana kimliklerini 
gösterdikten sonra beni ve OGÜN SAMAST’ı alarak terminalde bir yere götürdüler. Götürdükleri 
yerin karakol mu, farklı bir yermi, şu an onu tam olarak hatırlamıyorum. Daha sonra şu an ismini 
hatırlamadığım bir şahsı daha benim yanıma getirdiler, benim kimliğim yoktu, benden TC. Kimlik 
No'su istediler, bende kendilerine verdim. Çünkü ben kimliğimi kaybettiğimi biliyordum, kimliğim 
evdeymiş. Ailem kimliğimi buraya getirmişler. Samsun'da beklerkten polisler beni bir odada ismini 
somadan öğrendiğim OGÜN SAMAST'a gösterdiler, o da bunların olayla bir alakası yok dedikten 
soma beni dışarı çıkardılar. Bizi otogardan bir araba ile Samsun Emniyet Müdürlüğüne götürdüler. 
Benim 19.01.2007 günü AGOS Gazetesi sahibi HRANT DİNK'in Öldürülmesi ile ilgili herhangi bir 
ilgim yoktur. Daha önceden de hiç ismini duymadım, nerede, kim tarafından öldürüldüğünü 
bilmiyorum. Ben HRANT DİNK'in öldürüldüğünü gazetelerden öğrendim. Yukarıda söylediğim 
gibi ben, OGÜN SAMAST ve HRANT DİNK isimli şahıslan tanımam, kendileri ile ilişkim 
olmamıştır. OGÜN SAMAST ile yolculuk yaparken yapmış olduğum konuşmalan yukarıda
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ifademin içerisinde anlattım. Benim söyleceklerim bunlardan ibarettir.” şeklindedir.
Tanık ERHAN ŞİVİL’in mahkememizde alınan 28/03/2011 tarihli beyanı; "Bir yolculuk 

esnasında sadece arkasında oturuyordum şahsın, onun haricinde başka bir şeyimiz olmadı zaten. 
Yolculuk esnasında normal tanışma faslı, nereden geliyorsun, nereye gidiyorsun, bir yolculuk 
esnasında yeni tanıştığınız biriyle nasıl biriyle muhabbet edersiniz, onun haricinde, daha zaten 5 
dakikalık, 3 dakikalık kısa kısa yani, onun haricinde başka birşey olmadı." şeklindedir.

Tanık MEHMET ALİ TEMELOCAK'm Emniyette alınan 22/01/2007 tarihli beyanı 
(klasör 14, dizi 44); "Ben 1976 yılında Rize ili, Çayeli ilçesinde dünyaya gelmişim, ilk, orta ve 
liseyi Artvin'in Hopa ilçesinde okudum, liseyi 1995 yılında bitirdim, askere gidene kadar her hangi 
bir işle uğraşmadım, Hopa ilçesinde bulundum, askere 4 yıl tecilli gittim, meslek lisesinde kredili 
sistemden dolayı tecil yaptırmıştım. Askere 2000 yılı Kasım ayında gittim, acemi birliğim Sivas 5. 
Piyade Er Eğitim Tugayında, usta birliğini Adapazarı Orduevinde yaptım, 19.05.2002 günü buradan 
terhis oldum, terhis olduktan sonra 2002 yılının Kasım ayında İstanbul Şile ilçesinde bulunan Yapı 
Merkezi Sanayi A.Ş.de işe girdim, inşaat şirketi üzerine burada puantör olarak işe başladım. Oradan 
soma iş bitimi çıkış aldım, akabinde 4 veya 5 aylık bir boşluktan sonra Şile ilçesinde Doğuş Payı 
Sanayi A.Ş.de işe başladım. Bu firmada inşaat üzerineydi, yaptığım iş ambar sorumluluğu ve 
puantörlüğü işiydi, daha sonra bu firmadan iş bitimi 2004 yılı son aylarında çıkış aldıktan sonra 
Lüleburgaz ilçesinde Büyükkarıştıran mevkiinde Kale Nobel isimli ambalaj firmasında 7-8 ay 
çalıştım, burada üretimde çalıştım, bu sıralarda yine inşaat sektörü üzerine iş başvuruları 
yapıyordum, 2000 yılı Şubat ayı içinde inşaat şirketi olan Met Mühendislik adlı şirketten ön 
görüşme teklifi aldım. İş görşümelerimin sonunda mart ayının sonunda sonuç olarak evraklarımı 
teslim ettim. Benden istedikleri evraklar arasında pasaport da vardı, ben pasaportu Rize Emniyet 
Müdürlüğünden 2005 yılında aldım, süre uzatmayı da İstanbul Pasaport Şubesinden yaptım, 2006 
yılının Mayıs ayının 25'inde, saat 03 sıralarında Rusya Moskova'ya hareket ettim, Kaleningrad 
ilçesinde işe başladım, Ekim ayının 12'sinde iş bitimi Türkiye'ye geri döndüm. Bayram tatili için 
Hopa ilçesine ailemin yanına gittim. Bayramdan sonra bir buçuk ay burada kaldıktan sonra iş 
başvuruları ve görüşmeleri yapmak için İstanbul'a döndüm. İş görüşmelerimi internet üzerinden 
www.kariyer.net adresinde kendime ait olan Sundura parolalı ve 3512006 şifresi ile iş başvuruları 
yaptım. Neticede iki firmadan ön görüme talebi aldım, biri Polimeks İnşaat Süzer Plaza, diğeri 
Ankara ilinde Rönesans İnşaat, görüşmeler sonucunda kendime uygun Rönesans firmasıyla ön 
görüşmem soması işlemler başlatılması için evraklar estenildi, evrakları tekamül ettirerek
19.01.2007 günü, cuma günü Yurt İçi Kargonun Kocamustafa Şubesinden evrakları gönderdim.
22.01.2007 itibariyle bu şirkette işlemler başlatılmıştır. Annem, babam, sağ olup, babam Bağkur 
emeklisi, annem ev hanımı, biz baba bir aynı anadan toplam 4 kardeşiz, sırasıyla MEHMET ALİ 
TEMELOCAK, benim, EBRU DEMİR TEMELOCAK 1978 d.lu, evli, ev hanımı, Kaynarcada 
ikamet eder, MUSTAFA ALİ TEMELOCAK 1979 d.lu, bekar, Hopa ilçesinde ikamet eder, elektrik 
dükkanında çalışıyor, BİRGÜN TEMELOCAK 1985 d.lu, Karadeniz Teknik Üniversitesi İşletme 
Bölümü Mezunu, şu an Taksim İlkyardım Hastanesinde Başhekim kalemi olarak çalışmaktadır.

Soruldu: 19.01.2007 günü saat 15 sıralarında AGOS isimli gazetenin genel yayın yönetmeni 
ve gazetenin köşe yazarı HRANT DİNK'in Şişli ilçesinde gazete binası önünde silahlı eylem 
sonrası öldürülmesi olayıyla ilgili sürdürülen çalışmalarda tespit edilen zanlı OGÜN SAMAST’m 
Trabzon iline gitmek için binmiş olduğu Metro Turizme ait otobüsle seyahat ettiği sırada Samsun 
ilinde 21.01.2007 günü yakalanmış, o otobüste yanında oturan yukarıda açık kimliği yazılı 
MEHMET ALİ TEMELOCAK isimli şahsa olayla ilgilisinin olup olmadığının açığa çıkarılması 
amacıyla avukat huzurunda alman ifadesinde;

Ben İstanbul'a iş buşvurusu ve evrakların tamamlanması amacıyla Kasım ayında geldim, işle 
ilgili evrakları tamamladım ve bu gün 22.01.2007 itibariyel şirkete işe başlamam yapıldı. Bu güne 
kadar Pendik’de oturan kızkardeşimin yanında kalıyordum. 20.01.2007 Cumartesi günü saat 9 
sıralarında Kaynarcada ikamet eden kızkardeşimin evinde kahvaltı yaptıktan sonra saat 10.15
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sıralarında Kaynarca Metro Şubesine geldim, saat 10.30 sıralarında servise binerek Gebze İlçesine 
gittim, saat 11 sıralarında Gebze Metrodaydım, 12.25 sıralarında Metro Turizme ait İstanbul - Hopa 
seferini yapan otobüse ailemin yanma gitmek amacıyla bindim, bana peronda 22 nolu koltuk 
verdiler, bende otobüse bagajlarımı verdikten sonra orta kapı kapalıydı, ön kapıdan bindim, hostes 
bana biletin kaç numara diye sordu, bende kendisine 22 numara olduğunu söyledim, el işaretiyle 22 
numaranın ileride orta kapının ağzında olduğunu söyeleyerek ilerledim, 22 numaralı koltuğun 
yanına geldim, 21 numaralı koltukta oturan şahsın o anki hali ve oturuş şekli benim muhabette ve 
sohbet edeceğim kişi profınine uymadığı için hiç bir şey söylemeyerek yerime yani 22 nolu koltuğa 
oturdum. Şahıs koltuğa yayılmış vaziyette, bacak bacak üstüne atmış vaziyette, elinde teşbih vardı, 
tahminen 20-21 yaşlarında, esmer tenli, siyah saçlı sakalsız bir şahıstı. Bolu iline yani birinci mola 
yerine kadar aramızda hiç bir konuşma geçmemişti. Bolu'da otobüsten inerek bir çorba ve iki sigara 
içerek akabinde anonsla birlikte otobüse bindim, otobüs hareket ettikten sonra TV. ye bir film 
koydular, filmin adı Maskeli Beşler isminde bir filmdi. Ben de otobüste bulunan herkez gibi filmi 
izlemeye başladım, film devam ederken yanımda bulunan şahsın sol tarafında bulunan Vatan 
isminde gazeteye bakmak için müsade istedim, o gazeteye bakmak amacım sadece üzerimde olan 
piyango biletine bir şey çıkıp çıkmadığını öğrenmekti, bir kaç sayfasına baktmtan sonra şahsa 
gazetesini geri iade ettim, hemen akabinde şahısla aramızda şu konuşma geçmiştir; bana ilk sorduğu 
soru abi nerelisin, dedi, bende kendisine Hopa'ydım dedim, bende kendisine nereli olduğunu 
sordum, kendisi de bana Trabzonluyum, dedi, tekrar bana soru olarak ne iş yaptığını sordu, bende 
kendisine inşaat sektöründe çalıştığımı söyledim, ben kendisine ne iş yaptığım sorduğumda, bana 
Trabzon'da amatör bir takımda futbol oynadığını, İstanbul'a dayısını ziyarete geldiğini bana söyledi, 
aramızda geçen konuşmalar bu cümleleler bunlardan ibarettir. Otobüs Samsun Otogarına 
geldiğinde ben hostese sordum, ne zaman kalkacağız, hosteste 3-4 dakika sonra kalkacağımızı 
söyledi, bende bir sigara içmek maksadıyla aşağıya indim, sigaramı sigarama içerken daha sonra 
polis olduğunu öğrendiğim şahıslar otobüsün orta kapının önünde toplandığını gördüm, bir anda 
otobüsün içerisine gelerek önce yanımda 21 numarada seyahat eden şahsı alarak ve daha sonra 
hemen akabinde onun arkasında oturan şahsı alarak terminal içerisine götürdüler, ben sigaramı 
bitirerek otobüse yöneldiğimde polis arkadaştan o şahsın yanında kimin oturduğunu sorduklarım 
duydum, hosteste beni işaret ederek polislere gösterdi, iki sivil kıyafetli polis benim sağ ve sol 
koluma girerek beni de içeriye götürdüler, burada beni ve diğerlerini Samsun Emniyet Müdürlüğüne 
götürdüler, kendilerine yukarıda sizlere anlatmış olduğum konuları onlara da söyledim, ben Cuma 
günü akşam televizyonda gazeteci HRANT DİNK cinayetiyle ilgili haberlerden öldürüldüğünü 
duymuştum, daha sonra bu şahsın gazeteci HRANT DİNK'in katili olduğunu Samsun Emniyet 
Müdürlüğünde öğrendim ve isminin de OGÜN SAMAST olduğunu öğrendim, sonra İstanbul’a yani 
buraya getirildim, öldürülen şahsı öldürüldüğü güne kadar ve çalıştığı gazete dahil olmak üzere 
duymuş değilim, bu olaylardan sonra Öğrendim, ben yanımda seyahat eden ve ismi de OGÜN 
SAMAST olan şahsı daha önce hiç görmedim, her hangi bir ilişkim ve münasebetin yoktur, sadece 
seyahat etme amacıyla yanımda oturmuştur, kendisini tanımam bilmem, ilk defa o gün gördüm, 
ayrıca gazetecinin öldürülmesi olayıyla da her hangi bir bilgim ve ilgim yoktur, bu olaydan dolayı 
mağdur edilmiş bulunmaktayım, iş ve aile çevrem zor durumda kalmıştır." şeklindedir.

Tanık MEHMET ALİ TEMELOCAK’m mahkememizde alman 28/03/2011 tarihli 
beyanı; "Şimdi isterseniz şöyle ben en başından anlatayım. Ben kendim yurtdışmda görev 
yapıyorum, olaydan 2 gün önce falan ben Ankara'ya bir firmaya iş görüşmesine gittim. 
Görüşmelerimi yaptım, kendileri beni kabul ettiler, benimle çalışmak istediklerini söylediler. 
Pasaportun süre uzatması, işte bir takım evraklar için İstanbul’a geldim, işlerimi halletmi, evrakları 
kargoya verdim ve gönderdim. Bu süre zarfında da memlekete ailemin babamın yanında geçirmek 
istedim, bu süre zafında. Memlekete giderken Samsun’da bu tutuklama olayı oldu, tutuklama 
olduktan sonra ben şahsın kim olduğunu, ne olduğunu öğrendim. Sohbet ettik tabiki de, fakat şimdi 
ilk mola yerine kadar ben yol yorgunu olduğum için, Ankara'dan geldiğim için Samsun, Bolu’ya 
kadar ben uyudum. Birincisi, İkincisi ben zaten kişilik olarak ne otobüste ne uçakta yanımdakiyle
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sohbet eden bir yapım yoktur. Fakat Bolu'da otobüse bindikten sonra, moladan sonra, yan tarafında 
gazetesi vardı, gazetene bakabilirmiyim, dedim, gazetesini aldım, spor sayfasına falan baktım, geri 
verdim ve nezaketen yani gazetesini aldım, en azından iki kelam edeyim, diye nezaketen nereye 
gittiğini, nereden geldiğini falan sordum. Kendisi de yanlış hatırlamıyorsam, dayımın hastalığından 
dolayı İstanbul'a geldim, Trabzon'da top oynadığını falan söyledi. Bana bir şeyler sordu, bende 
yurtdışmda görev yaptığımı söyledim, bütün şey bundan ibarettir, zaten o ara işte otobüste film 
açtılar, filme baktık, sonra ben tekrar dalmışım, bu yani." şeklindedir.

Tanık EMSALE ÇAKMAKÇI'nın Emniyette alman 19/01/2007 tarihli beyanı (klasör 
10, dizi 137); "Ben yukarıda belirtimş olduğum Motif Trikoda çalışmaktayım, sabap saat 00.08'de 
iş yerine gittim, daha soma saati tam olarak hatırlayamıyoru, sabah saatlerinde Bayrampaşa'ya 
aksesuar malzemeleri almak için gittim, buradan saat 12.30 sıralarında Osmanbey'e geldim. 
Buradaki dükkanların vitrinlerine bakarken yanımda birinci şahıs, buz mavisi kot pantolan, kot 
montlu siyah ayakkabılı, beyaz renkli şapkalı, buğday tenli, 1.70-1.75 boylarında, ikinci şahıs, 
esmer tenli, üzerinde fitilli kadife açık kahverengi montlu, mavi renkli kot pantolonlu, üçüncü şahıs 
ise 1.60-1.65 boylarında hafif toplu bir şahısla Şafak Sokak üzerinde yanımda yürüdüler, bu 
şahısların ne konuştuğunu duymadım, biraz ilerledikten sora birinci şahıs cadde üzerinde kaldı, 
diğer iki şahıs ise ara sokaktan girdiler ve yanımdan ayrıldılar. Ben de bu cadde üzerinde Şafak 
Sokağın başında bulunan merdivenlere gelmeden sağ tarafta bulunan ismini hatırlamadığım bir 
kumaşçı dükkanına girmek üzereyken silah sesini duydum, daha sonra ne oluyor diye sağa sola 
bakarken merdivenlerin baş tarafından aşağı tarafa doğru yukarıda birinci şahıs olarak belirttiğim 
kişiyi kaçarken gördüm. Ana caddeye çıktığımda ise kalabalık vardı, ne oluyor diyşe baktığımda 
yerde yatan şahsı gördüm, sonra geri döndüm, başka bir dükkana girdim, daha sonra eve gittim, 
benim bu konu hakkında söyleyeceklerim bunlardan ibarettir." şeklindedir.

Tanık EMSALE ÇAKMAKÇI'nın mahkememizde alınan 30/05/2011 tarihli beyanı; 
"Daha öncesinde ben, yani olaydan önce ben geziyordum yani, tasarımcıyım, mal almak için 
geziyordum, üzerimde de yüklü bir para vardı, bir kaç kişi görmüştüm ben hani, onu görmemiştim, 
somasında ben merdivenlerden indikten sonra olayı gördüm, vurduğunu görmüştüm, o kadar ben 
de, polis memurları onu sormuştu, bende dedim ki yani benim üzerimde bu kadar para var, o 
sokakta ben böyle böyle birilerini gördüm, ama o olabilir mi olmaz mı bilmiyorum, yüzlerine 
görmedim, dedim, bu kadar başka bir şey." şeklindedir.

Tanık ŞABAN CERRAH'ın Zonguldak C.Başsavcılığı'nda alınan 30/01/2007 tarihli 
beyanı (klasör 10, dizi 33); "Ben 10 Ocak 2007 tarihinde düğün nedeniyle İstanbul'a gitmiştim, 
ll'i akşamı kına gecesini yaptık, ertesi gün oğlum rahatsızlanınca doktora götürdüğümüzde bronşit 
teşhisi koydular ve 12 adet iğne verdiler. Çocuğumun hastalığı ve tedavi için öngörülen iğnelerin 
niteliği itibarıyla tedaviye İstanbul'da devam etmem gerektiğini söylediler. îlk olarak Sanayi 
mahallesinde sağlık ocağnıa götürmüştüm. Biz orada kalırken, bacanağımın oğlunun üzerine benim 
hasta oğlum kazaen basınca çatlak olmuş, onun tedavisine ilişkin olarak 17.01.2007 Çarşamba günü 
doktora götürdük, saat 14 sıralarında Şişli Etfal hastanesinde filmi çekildi. 14:30-15:00 aralığında 
yatış işlemlerini tamamlamak ve fotokopi çekmek için hastanem acil servisinden çıktım. Şişli 
caddesine geldim. Sigara da kullandığım için Tekel Bayiine girdim ve fotokopi çektirdim ve tam 
bayiinden çıkarken kapıdan üç el silah sesi duydum. Benim bayiinden çıkışıma göre sol tarafımda 
kalabalığı ve bağnşmayı duydum. Refleks olarak olayın olduğu mahallin ters istikametine 
yürümeye başladım ve gayri ihtiyari dönüp geriye baktığımda bir şahsı yolun bir tarafından diğerine 
doğru geçmeye çalışırken yolun ortasında gördüm. Bu şahsın başında beyaz yünlü şapka, şahıs 
toplu kilolu bir tipe benziyordu. Sağ elinde silah vardı. Üzerinde sütlü açık kahve toprak rengi 
diyebileceğim bir kıyafet vardı. Ben yaklaşık elli metreden bu şahsı yan profilden gördüm, (mesafe 
şahsa uzaklık gösterildi, tarif ettiği uzaklığa göre tespit edildi.) Şahsın yandan görünüşünde sanki 
bir kaç günlü kirli sakallı gibiydi. Bıyıklı olup olmadığım fark edemedim. O şahsın yanında kimseyi 
göremedim ve yürümeye devam ettim. Yaklaşık 150-200 metre gittikten sonra beş el daha silah
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sesine benzer ses duydum. Burada bir sigara yakıp geriye olay mahalline doğru döndüm ve olay 
mahalline yaklaştığımda polis kontrolünün alındığını gördüm.

Tanığa elinde silahla gördüğü şahsa daha net bilgi verip vermeyeceği soruldu: Benim 
gördüğüm şahıs 20-25 yaşlarında bir şahıs idi. Her ne kadar köşe yazısında bıyıklarının gür olduğu 
bahsedilmiş ise de ben bıyıklarını fark edemedim.

Tanığa olay zanlısı Ogün SAMAS'ın olaydan sonraki gazetede ve televizyonlarındaki 
resimleri kendi gördüğü şahıs arasında farklılık bulunup bulunmadığı soruldu; kilo ve vücut 
görünüşü olarak benzemiyordu.

Tanığa gözlük kullanıp kullanmadığı ve hangi tür gözlük kullandığı ve olay sırasmda 
gözlüğünün gözünde olup olmadığı soruldu; Ben kitap okumak için yakın gözlüğü kullanıyorum, 
bunu her zaman takmıyorum ve derecesini bilmiyorum. Olayları gördüğüm anda gözümde gözlük 
yoktu. Olay meydana gelişi anını da görmedim. Duydum silah sesini müteakiben birkaç saniye 
sonra, şahsı yol ortasında gördüm. Ben olayın akabinde Pazar günü Ereğli’ye döndüm ve bir 
arkadaşım ile konuşurken, gazeteyi bana gösterdiğinde Allah, Allah yanılıyor muyum diye bu kişiye 
benzemiyor diye yorum yaptım, benden bir hafta sonra gazeteci tesadüf bu arkadaşın yanma 
geldiğinde konu geçmiş, ondan sonra gazeteci benimle görüşmek istedi ve benimle görüştü ve size 
anlattıklarımı ona anlatım. Benim gördüğüm bilgilerin önemsiz olduğu içinde kendim resmi bir yere 
müracaat etmedim. Başka bilgim ve görgüm yoktur." şeklindedir.

Tanık HÜSEYİN TAN'ın İstanbul C.Başsavcılığı (CMK. 250. Maddesi İle Görevli)'nda 
alman 19/03/2007 tarihli beyanı (klasör 17, dizi 283); "Ben Elazığlıyım Ve halen Rize 
üniversitesinde Meslek Yüksek Okulunda Öğretim görevlisi olarak görev yapmaktayım ERHAN 
TUNCEL' i Elazığlılarla birlikte yaptığımız yemek organizasyonları sırasında tanıdım. Bu vesileyle 
arada sırada ziyaretime gelirdi. Kendisini bu sebeple tanırım. Mc Donalds olayından yaklaşık bir 
hafta önce karşılaştığımda kendisi bana bazı olaylara sinirlendiğini HSCB Bankı bombalayabileceği 
şeklinde sözler söyledi. Ben de bu sözlerine şaşırarak, bunun yanlış olduğunu biran evvel okulu 
bitirip, memleketine gitmesi gerektiğini öğütleyerek yanından ayrıldım.

Mc Donalds' m bombalanmasından kısa bir süre sonra telefonumdan KTÜ Ö grence Derneği 
Başkanı olan EMRE ALTUNTAŞ beni aradı. Bana ERHAN TUNCEL' i bu olayla ilgisi olduğunu, 
bu hususu istihbaratçıların bildiğini ve ERHAN' a ulaşmak istediklerini söyleyerek, istihbarat 
polislerinin yanında olduğunu görüşmek istediklerini söyledi. Telefonla görüştüğümüz ancak hiç 
yüzünü görmediğim istihbarat polisine telefonda eğer bu eylemi gerçekleştirmiş ise kafasını gözünü 
kırın dedim. Onlar da bana ERHAN' a ulaşmak istediklerini söylediler. Bunun üzerine ben 
ERHAN'ı arayarak Trabzon' da Meydan Parkta EMRE ALTUNTAŞ ile buluşturdum. Ben de 
yanlarındaydım. Burada EMRE ALTUNTAŞ, ERHAN TUNCEL'e polislerin her şeyi bildiğini 
YASİN'in yerini söylemesi halinde kendisine bir şey yapmayacaklarını, YASİN yakalandığı taktirde 
Mc Donalds' a gittiğini, yemek istediğini ancak parası olmadığı için yemek vermemeleri sebebiyle 
kızarak torbaya topladığı çivi ve malzemelerle eylemi yaptığı şeklinde ifade vermesini anlatıyordu. 
Ayrıca EMRE, ERHAN'a polisler bu işi senin organize ettiğini, senin başına altından çıktığım 
biliyorlar şeklinde söylüyordu.

EMRE ALTUNTAŞ dediğim şahıs o tarihte KTÜ Elektrik Elektronik Mühendisliği 
Bölümünde öğrenci idi. Telefon numarası 0533 521 54 27 dir. Bu şahsın babası KAHRAMAN 
ALTUNTAŞ bildiğim kadarıyla Trabzon Spor Yönetim Kurulu Üyeliği yapmaktaydı. Meydan 
parkında EMRE ile ERHAN’ın yaptıkları bu konuşmalar sonrasında EMRE, ERHAN'ı alarak 
polislerle görüşmeye götürdü. Ancak ben saatin ilerlemiş olması nedeniyle yanlarından ayrıldım. Bu 
konuda benim polislerle bir görüşmem olmadı. Hiçbirinin yüzünü de görmedim. Olayla ilgili bilgi 
ve görgüm bundan ibarettir." şeklindedir.

Tanık HÜSEYİN TAN*m talimatla alman 20/06/2007 tarihli beyanı (klasör 29, dizi
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253); "Ben Trabzon KTÜ'de öğretim görevlisiyim. 1998 Aralık ayından beri çalışıyorum. Daha 
önce Hopa Meslek Yüksekokulunda idim ancak şu anda ise Rize Meslek Yüksekokulunda görev 
yapıyorum. Kendim Elazığ'lıyım. Elazığ Merkezdenim. Elazığlı olmam nedeniyle gerek Trabzon'da 
bulunan bürokrasi çevresinde bulunan Elazığlılar olarak bir araya gelip kaynaşma geceleri düzenler 
çiğ köfte organizasyonları yapardık bu tür bir gecede Erhan Tunceli tanıdım. Yine diğer öğrenciler 
gibi benim yaşımın o sıralarda diğer hocalardan biraz daha genç olması nedeniyle benim yanıma 
gidip gelmeye başladı. Diğer öğrenciler gibi o da benim yanıma gidip gelmeye başladı. Mc. 
Donalds bombalanması olayından yaklaşık bir hafta on gün önce ben Erhan Tuncel'i yolda Maraş 
caddesinde gördüm. Gündüz vakti idi. Dalgın bir vaziyette idi beni görmüyordu. Ben de hayırdır 
hemşerim neden dalgınsın diye sordum. Bana ani şekilde beyni afyonla uyuşmuş gibi HSBC 
Bankası bombalanacak bunlara ölüm gibi sözler söyledi. Ben bu sözlerine bin anlam veremedim. 
Akıllı ol annen baban senden diploma bekliyor okulu bitir memleketine dön dedim. Benim bu 
sözlerime cevap vermedi beni kale almadı. Ben bir akşam evimde haber izliyordum Televizyonda 
Mc. Donalds'm bombalanması olayından haberdar oldum ve eşime bu iş kesin bu çocuğun 
karıştırdığı bir iştir diye söyledim. O haberden sonra birkaç gün geçti. Bir gece saat 23:00 sularında 
evde idim. Emre Altuntaş isimli şahıs KTÜ Öğrenci Derneği Başkanı idi. Gece beni telefonla aradı. 
Önce bir merhabalaştıktan sonra hocam siz Elazığlısınız biz sizi iyi tanıyoruz. Polisler bizden
Erhan Tuncel hakkında bilgi istediler. Siz Elazığlısınız, bunu iyi tanıyorsunuz...... bir nevi bana
zarf attı yanında polisler olabileceğini düşündüm. Hocam siz bu Erhan Tunceli sahipleniyor 
musunuz Mc. Donalds olayında bunun ismi geçiyor ben de ne sahipleneceğim benim çocuğum da 
orada yemek yiyor olabilirdi, yasal gereği ne ise o yapılsın dedim. Sonra polisler yanımda dedi, sen 
Erhan Tunceli bize getirebilir misin bulmamıza yardımcı olabilir misiniz dedi. Bende Erhan 
Tuncel’in cep telefonu vardı. Elazığlıların çoğunun telefon numarası bende bulunuyordu Erhan'a 
ulaştım ve seni arıyorlar dedim ve Erhan'ı alıp götürüp Emre Altuntaş'a tanıştırdım ve bıraktım. Ben 
Erhan'a bu işe karıştın mı diye sordum. Bana renk vermemeye çalışıyordu kabullenmedi. Ben bunun 
üzerine bir hafta önce bir şeyler söylüyordun şeklinde hatırlattım. Bunun üzerine kabullenir şekilde 
bir tavır aldı ancak kendisi söz olarak ben yaptım diye bir şey söylemedi hal ve tavırları ile artık 
kabullenir bir görüntü vermeye başladı daha sonra ben bunu götürüp Emre Altuntaş'a bıraktım ve 
Emre de ona oğlum her şeyi biliyorlar bu işte zaten Yasin alınacak, Yasin de yiyecek istedim 
vennediler ben de barut ve alüminyum tel bulunan patlayıcıyı oraya attım şeklinde söyle diye bir 
söz söyledi. Ben Emre Altuntaş'm yanında polislerin yüzünü görmedim, dedi.

Emre Altuntaş Erhan Tuncel'e bu işte sadece Yasin alınacak organize bir durum olmayacak 
şeklinde bir o anlama gelen bir şey söyledi. Devamla Mc. Donalds olayından önce bu Yasin Hayal 
isimli şahsın yeni adresten geldiği civarlarda bir gün Erhan Tuncel üç dört kişi ile benim odama 
geldi, bu gelenlerden bir tanesinin daha sonra Yasin olduğunu öğrendim. Ben Erhan'a bunlar 
öğrenci mi diye sordum. Hayır öğrenci değil diye cevap verdi. Bunları o zaman benim odama neden 
getiriyorsun diye Erhan'ı dışarı aldım ve sordum. Bana Erhan hayır hocam öğrenci değiller haklısın 
diye cevap verdi ben de o zaman odamı boşaltın diye söyledim ve çıkıp gittiler. Hatırladığım kadarı 
ile Erhan Tuncel bunların dışında üniversiteli olduğu için mahallede bir idol gibi görüntüsü vardı." 
şeklindedir.

Tanık MUSTAFA ADIYAMAN'ın talimatla alınan 23/10/2007 tarihli beyanı (klasör 24, 
dizi 591); "Benim iddianameye konu olan somut olaylara ilişkin bir görgü ve bilgim yoktur, sadece 
24/01/2007 tarihinde sanıklardan Yasin HAYAL Beşiktaş'taki İstanbul Adliyesi Cumhuriyet 
Başsavcılığına getirildiğinde Çevik Kuvvet elemanı olarak çevre güvenliği alan görevlilerden 
biriydim, Yasin HAYAL nezarethaneye getirilirken ben nezarethanenin kapısının yakınındaydım, 
araçtan indirildikten sonra Orhan PAMUK'a yönelik olarak söylediği iddia olunan sözleri 
duymadım. Çünkü bu sözleri söylediği iddia olunan uzaktım, ancak arkadaşlar aramızda konuşma 
yapılırken sanığın Orhan PAMUK'a yönelik olarak "Orhan PAMUK akıllı olsun, akıllı." şeklinde 
sözler sarfettiğini söylediler. Ben bizzat duymadım, zaten bu sözleri söylediği televizyonlarda da net
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olarak gösterilmişti. Başka bir bilgim ve görgüm yoktur." Şeklindedir.
Tanık OSMAN KARAOSMANOĞLU’nun talimatla alınan 14/11/2007 tarihli beyanı 

(klasör 26, dizi 448); "Benim olay konusunda bir bilgim yoktur. Ben Trabzon Pelitli Cumhuriyet 
Mahallesinde Şehit Erdoğan Terkin Sokak Keleş Apt. Altında Yonca Marketi işletiyordum. 2007 
yılının Mart ayında market başka yere taşınmıştır. Bu marketi işlettiğimiz sırada Erhan Tuncel 
bizim devamlı müşterimizdi. Yakınımızdaki sitenin içinde otururdu. Erhan TUNCEL müşterimiz 
olduğu için anahtar, CD, kitap gibi eşyalar bırakırdı. Bıraktığı eşyaları şu arkadaş gelip alacak derdi. 
Biz de o kişi geldiğinde bıraktığı eşyayı verirdik. Sadece Erhan Tuncel değil diğer müşterilerimiz de 
bu şekilde bıraktıklarında biz de gereğini yapardık. Yasin Hayal'i de tanırım fakat Yasin Hayal bizim 
işyerinden alışveriş yapmazdı. Zeynel Abidin Yavuz da müşterimizdi. Dedi. Yasin Hayal'in ifadesi 
okundu. Soruldu. Yasin Hayal'in ifadesinde Erhan Tuncel'in evinin karşısında bulunduğu bildirilen 
market bize aittir. Market Sahibi Osman olarak bildirilen kişi de benim. Erhan Tuncel tarafından 
Zeynel Abidin Yavuz'a verilmek üzere kapalı zarf bırakılması hususunu hatırlamadım. Ama Erhan 
Tuncel bize arkadaşlarına verilmek üzere poşet, kitap veya anahtar bırakırdı ama ben ifadede geçen 
şekilde kapalı bir zarfı hatırlayamadım. Biz esnafız her gün yüzlerce kişiyle muhatap oluyoruz. O 
yüzden hatırlamam da normaldir." şeklindedir.

Tanık NİHAYET ALTUN'un talimatla alman 30/06/2008 tarihli beyanı (klasör 27, dizi 
89); "Ben daha önce Trabzon Pelitli'de bulunan Mihmandar cafede çalışıyordum. Çalışmış olduğum 
cafeye sanıklardan Zeynel Abidin Yavuz ile Yasin Hayal ve Ogün Samast’ı cafeye geldikleri için 
tanıyorum. Ancak kendileriyle herhangi bir arkadaşlığım söz konusu değildir. Kendileri zaman 
zaman çalıştığım cafeye gelip giderlerdi. Sanık olan Yasin Hayal Özellikle sürekli bu cafeye gelip 
giderdi. Zaman zaman değişik ve son model, siyah camlı araçlar cafenin önüne gelip durarak 
içinden inen daha önceden hiç görmediğim, tanımadığım, Trabzonlu olmadıklarım düşündüğüm iri 
yapılı, düzgün kıyafetli kişiler inerek cafede Yasin Hayal'in orada bulunup bulunmadığım cafede 
çalışan bizlere soruyorlardı. Bu şeklide değişik şahıslar birkaç kez cafeye gidip geldiler. Bu şekilde 
geldiklerinde sadece bir kez sanık Yasin cafede bulunuyordu. Kendisini gösterdiğimizde sanık olan 
Yasin bu şahıslarla birlikte cafede ayrıldılar. Bu şahısların sanık Yasin ile ne konuştuklarını 
bilmiyorum. Sanıklardan Ogün cafeye çok sık gelmemekle birlikte birkaç kez geldiğinde yanında 
Yasin de bulunuyordu. Sanık Zeynel de cafeye geliyor ise de genelde yanlız başına oturuyordu. 
Birkaç kez sanık Yasin ile oturduğuna tanık oldum. Ancak ne konuştuklarım bilmiyorum. Sanık 
Ogün söylediğim gibi sadece birkaç kez cafeye geldi. Dava konusu olayın olduğu günden bir gün 
önce sanık Ogün, sanık Yasin ile birlikte cafeye geldiler. Fazla kalmadılar. Ben müşteri oldukları 
için ve sanık Yasin sürekli gelip gittiği için kendisine arada abi diye takılırdım. Sanık olan Ogün 

C bana İstanbul'a gideceğini söyledi. Ben kendisine nedenini sorduğumda birşey söylemedi. Zaten çok 
iyi de arkadaşım değildi. Ertesi gün haberlerde cinayetin olduğunu duydum. Sanık Ogün'ün cinayet 
günü üzerinde olan kıyafetler cafeye en son geldiğinde üzerinde olan kıyafetlerdi. Benim maktül 
Fırat Dink’in ölümüne ilişkin sanıklar arasındaki konuşmalara dair herhangi bir tanıklığım yoktur. 
Sanıkların aralarında ne konuşup ne şekilde anlaştıklarını bilemem. Sadece çalıştığım cafeye gelip 
gittikleri için tanıyorum. Sanıklardan Zeynel Abidin yapı olarak içe kapanık olup diğer sanıklar 
Yasin ve Ogün ile çok fazla beraber gezmiyordu. Genelde cafede yanlız oturuyordu. Sadece 
hatırladığım kadarıyla birkaç kez cafede sanık Yasin ile birlikte oturdu. Cinayetin olduğu gün sanık 
Yasin ismen tanımadığım mahalleden arkadaşları ile birlikte cafeye geldiler. Haberleri 
beklediklerini söylediler. Haberler başladığında Fırat Dink'in ölüm haberi çıkınca Yasin ve 
yanındakiler sevindiler. Ölen Firat Dink'in Türk kanma hakaret eden bir kişi olduğunu söylediler. 
Bu ölüm haberine üzülmemislerdi. Televizyonlarda sanık Ogün Samast'ın Fırat Dink'i öldüren kişi 
olarak görüntülerini izlediklerinde herhangi bir tepkileri olmadı. Yani sanık Ogün'ün Fırat Dink'i 
öldüreceğinden sanık Yasin ve yanındakilerin haberi olup olmadığını bilmiyorum. Zaten o akşam 
cafe çok kalabalıktı. Tam olarak ne konuştuklarını bilmiyorum . Ben sadece cafedeki işimi 
yapıyordum. Ancak Yasin Hayal ve yanındaki arkadaşlarının kendi aralarındaki konuşmalardan
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birşeyleri gizlediklerini tahmin ettim. Çünkü aralarında konuyu kapatın gibi sözler söyleniyordu. 
Tanıdığım sanıklardan hiçbirinin cafede birbirlerine silah verdiklerini görmediğim gibi üzerlerinde 
de herhangi bir silah görmedim dedi

Olayın üzerinden zaman geçmiştir. Bu nedenle ayrıntıları fazla hatırlamıyorum. Ancak 
hazırlıkta da ifade verirken doğru olduğunu bildiğim ve olaya ilişkin ne biliyorsam herşeyi anlattım, 
ifademde geçen Serdar Ergenç'te görmüş olduğum silaha ilişkin ayrıntı, Ersin Yolcu'nun zaman 
zaman çalıştığım cafeye gidip geldiği hususları doğrudur. Şu anda Fırat Dink'in öldürülmesi olayı 
olduktan sonra cafede bulunanların aralarında konuştukları sırada Ogün Samast'm kullandığı silahın 
Yasin Hayal'e ait silah olduğunun söylendiğini, bunu kimin söylediğini hatırlamadığımı söylemiş 
isem de şuanda olayın üzerinden geçen zaman itibariyle böyle bir ayrıntı hatırlamıyorum, Ancak 
ifade verirken doğrulan söylemiştim.” şeklindedir.

Tanık EKREM FURAT'm talimatla alman 02/06/2008 tarihli beyanı (klasör 29, dizi 
264); "Ben C. Savcılığında ve Emniyet Müdürlüğünde avukat huzurunda vermiş olduğum 
ifadelerimi tekrar ediyorum. Bu ifadelerim genel olarak doğrudur. Ben sanıklardan Erhan Tuncel'i 
diğerlerine göre daha fazla tanırım. Kendisi ile birlikte Karadeniz Teknik Üniversitesinden 2001- 
2006 arasında iktisat Fakültesinde iktisat bölümünde sımf arkadaşı idim. Ben tek numaralı sınıfta, 
kendisi de çift nolu sınıfta idi. Ben 2003 yılı dahil kredi yurtlar kurumunda kaldım. Bu zamana 
kadar Erhan'ı sadece arada sırada gördüğüm sınıftan biri olarak tanıyordum. 2003 yılından itibaren 
arkadaş olduk. Ancak ben o tarihten itibaren Trabzon'da Havaalanı Mahallesinde öğrenci evinde 
kalıyordum. Yanımda ev arkadaşı olarak Seyfı Yarımbaş vardı. 2004 yılında Erhan Tuncel 1,5 
aylığına bizim evde geçici olarak kaldı. Bu sırada arkadaşlığımız devam ediyordu. Kendisi Büyük 
Birlik Partisine gider-gelirdi. Çevrede milliyetçi birisi olarak tanınırdı. Ben Yasin Hayal ile de 
Erhan'ın vasıtasıyla tanıştım. Her ikisi arkadaştı ancak sürekli birlikte gezmezlerdi. 2004 yılında 
Trabzon'da Mc Donald's bombalandı. Ben o ana kadar herhangi bir şeyden haberdar Değildim. 
Erhan Tuncel'in ya da Yasin Hayal'in herhangi bir terör örgütü ile bağlantılı olduklarına dair 
herhangi bir bilgiye sahip değilim. Sedece Erhan Tuncel ara sıra Yaşar Cihan isimli bir iş sahibinin 
adını telafuz edip kömür ticareti işi yapacağını, ondan yardım alacağını söylerdi. Sonrasında Mc 
Donald's bombalanınca bu sırada Yasin Hayal'in de bombacı olarak adı geçince Erhan Tuncel 
vasıtasıyla birkaç kez evimize girip çıktığı için Erhan Tuncel'e evi terk etmesini, zira başımızı 
belaya sokacağım söyledik. Evden kibarca kovduk. Kendisi evden ayrılarak gitti. Sonraki ilerleyen 
günlerde bu bombalama olayı ile ilgili tutarsız bilgiler veriyordu. Bazen bombayı kendisinin 
yaptığını, bazen internetten öğrendiğini, bazen de gözcülük yaptığını söylüyordu. Mehmet Aytekin 
isimli Elazığlı bir hemşerisi vardı. Trabzon’da çimento fabrikasında mühendislik yapıyordu. Erhan 
Tuncel bomba yapmayı bu şahıstan öğrendiğini söylüyordu. Ben okuldan mezun oldum. 2006 
yılının şubat ayında Trabzon'u terk ettim. O tarihten itibaren ne Yasin Hayal'i, ne Erhan Tuncel'i ne 
de iddianamede adı geçen sanıklardan herhangi birini görmedim. Ben Trabzon'da olduğum sürede 
herhangi bir şekilde Hrant Dink adını duymadım. Cinayet olayım da basından öğrendim, Mc 
Donald's bombalanmasından 2-3 gün kadar önce Erhan Tuncel evde kalırken kendisi, Yasin Hayal 
ve Erbil Susaman evde toplanıp Erhan'ın odasına çekildiler. Ben okula gittim. Ayrıca bombalanma 
olayından sonra Yasin Hayal'in yaralanıp yaralanmadığını bilmiyorum. Bizim evimize gelmedi, 
görmedim. Cinayete, suç örgütüne dair herhangi bir bilgiye sahip değilim." şeklindedir.

Tanık COŞKUN İĞCİ'nin talimatla alman 20/06/2007 tarihli beyanı (klasör 29, dizi 
252); "Ben Yasin Hayal'in halası ile evliyim. Bu nedenle Yasin'i tanırım. Şu anda Yasin Hayal'in 
halası ile aramızda boşanma davası da vardır fakat henüz sonuçlanmadı. Ben Yasin ile olaydan önce 
görüştüğümde daha doğrusu olaydan önce mahallede çocuklar arasında söylenti duydum. Söylenti 
şöyle idi. Gazeteci Hrant Dink isimli şahsın Türklere hakaret ettiğini konuşuyorlardı. Bunun 
üzerine ben Yasin'i çağırdım. Yasin benim böyle bir duyumum var nedir diye sordum. Yasin de bana 
doğrudur, dedi. Neden böyle bir şey yapmayı düşündüğünü sordum. Yasin bana, Türkler hakkında 
bazı ağza alınmayacak sözler yazdığını söyledi. Yasin'e böyle bir olaya girişmemesini söyledim.
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Ancak Yasin'i engellemeyeceğimi anladım. Bunun üzerine jandarmadan tanıdığım iki arkadaşa 
bunu söyledim. Bunlar jandarma istihbaratta görevli idiler. Ben bunların istihbaratta olduğunu 
biliyordum çünkü ben güvenlik görevlisiyim ve jandarmaya bağlıyız. Geldikleri aracın plakasından 
ve ayrıca bazen de resmi jandarma aracı ile de bizim aracımıza gelirlerdi bu nedenle bunların 
jandarma istihbaratında çalışan görevliler olduğunu biliyordum 4 yıl önceden biliyordum ve 
tanıyordum. Birbirimiz ile konuşuyorduk. Birisinin adı Engin’di ancak gerçek ismi mi yoksa değil 
mi bilemiyorum. Yasin Hayal 300 TL biriktirmiş silah temin etmeye çalışıyordu. Hrant Dink 
denilen gazeteci varmış bunu öldürmeyi düşünüyor dedim. Her ikisine de söyledim. Bu ölüm 
olayından 4 ay önce Temmuz Ağustos aylarında bunu söyledim. O arkadaşlara ne yapmak lazım bu 
çocuk böyle bir olay yapmasın daha önce zaten bir olayı var dedim. Bana Yasin'deki biriktirdiği 300 
TL parayı almamı bana tavsiye ettiler. Ben de Yasin'den bu parayı aldım. Sana ben silah alırım 
dedim ve 300 TL parayı aldım amacım silah almasını engellemek idi. Yasin'i bir süre oyaladım. 
Eylül ayma kadar oyaladım. Bunun üzerine Yasin beni sıkıştırmaya başladı. Ya paramı iade et ya da 
bana silah bul dedi. Ben de tekrar Engin olarak ismini bildiğim diğerini hatırlamadığım iki 
jandarma görevlisine tekrar danıştım. Ne yapmam gerektiğini bunlara sordum. Parayı Yasin'e iade 
etmemi söylediler ve ben de Değirmendere mahallesinde Yasin'e parasın iade ettim. Ondan sonra 
olaya kadar Yasin ile hiçbir görüşmem olmadı.

Ben jandarmanın iki görevlisi ile tekrar parayı iade ettikte sonra görüştüm ne yaptınız diye 
sordum. Bana Yasin böyle bir olayı yapabilecek kişilikte değildir diye cevap verdiler biz bu olayı 
çözeriz Yasin'i takip ediyoruz dediler." şeklindedir.

Tanık ERGİN YILMAZ'ın talimatla alman 13/09/2007 tarihli beyanı (klasör 29, dizi 
249); "Ben olaydan soma 7 ay kadar başka bir suçtan cezaevinde tutuklu kaldım. Daha önce bu 
konuda emniyette ifade verdim. İstanbul Terörle Mücadele Şubesinde 10 gün kadar göz altında 
kaldım. Orada söylediklerim doğrudur. Yasin Hayal benim çocukluk arkadaşımdır. Ben Fırat 
Dink'in öldürülmesi olayından önce 1 seneden beri konuyu biliyordum. Firat Dink adlı şahsa suikast 
düzenleneceğini biliyordum. Bana Yasin söylemişti. Fırat Dink’i öldüreceğini söylüyordu. Bana 
bunu afkadaş olduğum için söylüyordu. Başkalarına da söylemiş olabilir. Bunu etraftan çok sayıda 
kişi duymuştu. Siyasi amaçlı olarak Fırat Dink'i öldüreceğini bana söylemişti. Türk milletine 
hakaret ettiği için öldüreceğini bana söylemişti. Yasin Hayal Fırat Dink’in Türk milletine hakaret 
ettiğini söylüyordu. Ben de bu şahsın Türk milletine hakaret ettiğini genel olarak biliyorum. Bu 
hakaretten 6 ay cezaevinde kaldığını duydum. Erhan Tuncel de benim yakın arkadaşımdır. Ben 
meydanda Pelitli beldesinde Yasin'i Erhan'ı birlikte görmüşümdür. Ahmet İskender, Ogün Samast, 
Ersin Yolçu, Zeynel Abidin Yavuz, bunlar benim çocukluk arkadaşımdır. Erhan Tuncel'i Yasin 
Hayal'in arkadaşı olduğu için tanırım. Beni Yasin tanıştırmıştı. Yasin Fırat Dink'e suikast 
düzenleneceğini söyledi. Yakalanmazlarsa Orhan Pamuk, Hıncal Uluç'a da suikast yapacaklarını 
söylüyordu. Ben gözetleniyorum. Başkasına da yaptırabilirim şeklinde sözler söylüyordu. Ogün 
Samast da benim arkadaşımdır. Olaydan 1 ay önce Ogün'den de bilgi aldım. Firat Dink'i ben 
öldüreceğim diyordu. Mahallede, lokalde, MHP teşkilat binasının önünde, içinde Yasin, Ben ve 
Ogün bir arada iken Ogün Samast bunları söylüyordu. Ancak ben Ogün'ün söylediklerini fazla kale 
almamıştım. Çünkü Ogün bu tür şeyleri yapacak kapasitede bir insan değildi. Bana göre Ogün baskı 
altında kalarak bunu yapmıştır. Mutlaka biri yapacaktı. Belki ben de olabilirdim. Bir keresinde 
Pelitli beldesinde Erhan ile Yasin'i Fırat Dink suikasti ile ilgili konuşma yaptıklarımda içeriye biri 
girdiğinde sustuklarını gördüm beni telefonla Erhan çağırmıştı. Dedi.

Bir defasında İhsan isimli balıkçılık yapan bir şahısla karşılaştık. Bu Erhan Tuncel 
tarafından tanınıyordu. Onunla samimiyeti vardı. Erhan Tuncel bana bu şahsın emekli eski bir MİT 
mensubu olduğunu söyledi. Ben adamı tanımyordum. Erhan Tuncel ile tanışıyordu. Samimiyeti 
olduğunu söyledi. Aralarında siyasi içerikli konuşmalar yapıyorlardı. İhsan’m soyisminin "Kasap" 
veya "Kesap" olduğunu hatırlıyorum. Ben olaydan 2 ay önce Erhan da, Yasin de bana telefon 
açarlardı. Ben zaten Yasin'i sürekli olarak görüyordum. Sadece arkadaşça telefonda muhabbet
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ederdik. Beni genellikle bir davet olduğu zaman çağırıyorlardı. Yemekli davet ve toplantılara 
çağırıyorlardı. Erhan Tuncel'in Salih Hacısalihoğlu ile tanışıklığı vardı. Bazen Erhan'ın Salih 
Hacısalihoğlu'nun alacağını, senedini, çekini tahsil için borçlulara gidip onun namına hareket 
ederek tahsilat yaptığını biliyorum. Bunlar cebir şiddet yolu ile yapılan tahsilatlar da değildir. 1-2 
keresinde Erhan Tuncel ile birlikte Erhan'ın elindeki evrak ile Salih Hacısalihoğlu'nun parasını 
almak için borçlunun yanına gitmiştik. Bunları hatırlıyorum. Yasin Hayal bildiğim kadarı ile silah 
bulundururdu. Her zaman bulundururdu. Onun için silah bulmak zor bir şey değildi. Silahı aleni 
şekilde taşımazdı. Yasin Hayal Fırat Dink'in öldürülmesi olayından 2-3 önce ben İstanbul’u iyi 
bildiğimden bana yardımcı olmamı istedi. Ben kabul etmedim. Benden kendisini İstanbul ilinde 
Fırat Dink'in bulunduğu adrese götürmemi istiyordu. Salih Hacisalihoğlu'nun karanlık işlerle 
uğraştığını duyduğumu söylemiştim. Karanlık işlerden bahsim silah ticareti yapmış olma hususudur. 
Bunu kastettim." şeklindedir.

Tanık NUSRET ÖNAL'ın talimatla alman 14/04/2008 tarihli beyanı (klasör 29, dizi 
159); "Benim iddiananemede belirtilen olayın oluşumu ile ilgili herhangi bir bilgim yoktur. Tek 
bildiğim husus tarihini hatırlayamadığım bir zamanda sanık Yasin HAYAL nezarethaneye alınırken 
"OrhanPAMUK akıllı ol, akıllı" şeklinde söz söyledi Bu sözleri Orhan PAMUK'un gıyabında 
söyledi. Ben bu sırada görevli olduğum için sanık Yasin HAYAL'in söylediği bu sözleri bizzat 
duydum. Bunun üzerine durumu C.Savcısına bildirdik. C. Savcısının talimatı üzerine sanık Yasin 
HAYAL'in söylediği bu sözlerle ilgili tutanak tanzim ettik. Bu olayın dışında benim bildiğim başka 
herhangi bir husus yoktur. İddianamede belirtilen olaylarla ilgili herhangi bir bilgim yoktur." 
şeklindedir.

Tanık MURAT TEKİN’in talimatla alınan 12/10/2010 tarihli beyanı (klasör 44, dizi 
229); "Ben halen TBMM Polis Koruma Daire Başkanlığında polis memuru olarak çalışıyorum. 
Olay tarihinde daha sonra vefat eden BBP Genel Başkam ve aynı zamanda Milletvekili olan Muhsin 
YAZIClOĞLU'nun koruma görevlisiydim. Sanıklardan Mustafa ÖZTÜRK Alperen Ocakları 
Trabzon İl Başkamydı, Daha sonra bu görevi bırakmış ve devlet memurluğuna girmişti. Alperen 
Ocakları İl Başkanı olduğu dönemde zaman zaman Muhsin YAZICIOGLU'nu ziyaret etmesi ile bu 
kişiyi tanırdım, memuriyete girdikten soma atanma ile ilgili bir sıkıntı yaşandığında, Muhsin 
YAZICIOGLU aracılığıyla sorunu giderebilmem için beni birkaç kez aradı. Konuşmaların içeriği 
bununla ilgilidir. İddianamedeki olaylar ile ilgili hiçbir bilgim yoktur." şeklindedir.

Tanık HÜSAMETTİN POLAT 09/06/2008 tarihinde alman beyanlarında özetle; 
“Trabzon Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğünde çalışıp, baskı altında ifadeleri alınan, baskı 
altında diyorum çünkü bende baskı altında kaldım, söz konusu personel Okan ŞİMŞEK ve Veysel 
ŞAHİN mahkemeye verdikleri son ifadeleri tamamen doğru hatta eksiktir.” şeklinde beyanları 
olduğu, Coşkun İĞCİ nin istihbarat personeline getirdiği bilgiyi Metin YILDIZ m toplantı başlar 
başlamaz söz alarak toplantıda Ali ÖZ e aktardığını, Ali ÖZ ün “bu konuyu burada görüşmeyelim 
sonra özel olarak görüşürüz” diyerek konuyu kapattığını, bu konu ile ilgili olarak “Bu durum benim 
biraz da garibime gitti soma kendi kendime dedim ki bizim yanımızda konuşmak istemediklerine 
göre gizli ve özel bir çalışma yapacaklar diye düşündüm.” Dediği,

Olay gerçekleştikten soma yapılan toplantıda Ali ÖZ'ün haber elemanı Coşkun İĞCÎ ile 
görüşülerek sağda solda konuşmamasını, konuştuğu takdirde kendisi için iyi olmayacağını 
söylemeleri için İstihbarat Şb. Müdürüne ve elamanlarına emir verdiğini,

Bundan sonra bir akşam kendisinin İstihbarat Şube Müdürü Metin YILDIZ’a DİNK Cinayeti 
ile ilgili olarak “Bu olayla ilgili çok ayrıntılı bilginiz vardı. Ne yaptınız?” diye sorduğunu, onunda 
kendisine ”kapat bu konuyu konuşmayalım” diyerek konuşmak istemediğini, bu sorusundan dolayı 
Ali ÖZ ün rahatsızlık duyduğunu düşündüğünü ve her zaman katılmış oldukları İstihbarat 
Değerlendiıme toplantılarına o günden soma Ali ÖZ ün talimatı ile katılmadıklarını ve her birimin 
kendi ilgi alanına giren konularda toplantıya katıldığını, konu ile ilgili olarak “Ben bu emirden
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anladım ki, istihbarat toplantılarında konuşulanlardan, özellikle Hrant DİNK olayından, benim ve 
asayiş şube müdürünün haberdar olmasını istememekteydi. Bu da şunu gösteriyordu, İstihbarat 
Şube Müdürü Yüzbaşı Metin YILDIZ hemen benim kendisine soru sorduğumu Alay Komutanı Ali 
ÖZ'e söylemişti, çünkü çok sıkı dayanışma içerisindeler ve birlikte hareket ediyorlardı, zaten il 
jandarmadaki bir personelin Metin YILDIZ ile ters düşmesi Ali ÖZ ile ters düşmesi demekti. 
Sonraki günlerde de Alay Komutanı Ali ÖZ ile karşılaştığımızda Hrant DİNK cinayetini 
sorguladığımdan dolayı sert bakışlarıyla beni rahatsız etmeye başladı. Özellikle personelimin 
önünde beni zor duruma düşürecek şekilde hareketlerde bulundu.” Dediği,

“Alay Komutanı Ali ÖZ, İl jandarmada ki tüm faaliyetleri görevle alakalı olsun olmasın her 
şeyi istihbarat Şube Müdürü Yüzbaşı Metin YILDIZ birlikte planlayıp gerçekleştirmişlerdir. Alay 
Komutanı Ali ÖZ’üıı, çalışmaları ile ilgili bir örnek vermek istiyorum, bir vatandaşın arazide kayıp 
olduğuna ilişkin bir haber geldiğinde bu olay basında çıkması muhtemel olaydır diyerek kendi de 
Komando Bölüğünün başında saatlerce arazideki aramaya katılırdı. Yani çok hassastı, dolayısıyla 
Hrant DİNK gibi basında sürekli çıkan birisinin cinayeti ile ilgili olarak önceden Coşkun İĞCİ 
aracılığıyla aldığı bilgi karşısındaki kayıtsızlığı kesinlikle bir ihmal veya istihbari bilginin 
önemsenmemesi değildir, mesleki tecrübesi ve birlikte çalıştığımız üç yılda bende oluşan kanaat 
budur.” Dediği,

Okan ŞİMŞEK’e doğruları anlatması yönünde telkinde bulunduğunu, fakat Okan 
ŞİMŞEK'in kendisi ile konuşurken bile çekindiğini, Ali ÖZ ve Metin YILDIZ'm kendilerine (Okan 
ŞİMŞEK) avukat tuttuğunu söylediğini, fakat doğruları mahkemede anlatacaklarım belirttiklerini,

Okan ŞİMŞEK ve Veysel ŞAHİN’in duruşma gününün beklendiği günlerde bir gün Alay 
Komutanının odası girdiğinde, Alay Komutanının odasında bulunan ve kim olduğunu hatırlamadığı 
birisiyle sohbet ederken “Coşkun İĞCİ sıkıysa mahkemede konuşsun, başına neler geleceğini 
görür” mealinde sözler sarf ettiğine bizzat tanık olduğunu beyan etmişlerdir.

İsmail HACIAHMETOĞLU Başbakanlık Müfettişlerince alman 08.05.2008 tarihli 
ifadesinde konuyla ilgili olarak;"Ben Yasin HAYAL'i 1999 yılında Trabzon'da Nizam-ı Alem 
ocaklarında tamdım. Ben o dönem 1999 yılında oluşturulan Ocak Yönetim Kurulunda bir görev 
almıştım. Daha sonra 2000 senesinde bu görevimden ayrıldım, Başkan değişikliği nedeniyle 
yönetim dağılmıştı. 2000 yılı Kasım ayında Rize İlahiyat Fakültesinde göreve başladım. Yasin 
Rize'ye beni ziyarete gelmemişti ancak ben Trabzon'a geldiğimde görüştüğümüz olmuştur. Yasin'in 
memleket meselelerine aşırı hassas bir yapısı vardı.

Erhan TUNCEL ile 2000 yılının başlarında tanışmıştım. Düzenlenen bir seminerde 
tanıştığımızı hatırlıyorum, Erhan o tarihte KTÜ'de öğrenciydi diye hatırlıyorum. Erhan'ı Yasin 
vasıtasıyla tanımadım. Bahsettiğim gibi üniversite öğrencilerinin de katıldığı Nizam-ı Alem 
Ocakları tarafından düzenlenen bir seminerde Erhan ile tanışmıştım. Erhan ile pek fazla 
görüşmemiz yoktur zaten Ocak'ta da herhangi bir vazife sahibi değildir.

Yasin 2004 yılı Ramazan ayında sanıyorum olaydan bir hafta öncesi olabilir, görüştüğümüz 
bir gün bana sohbet ederken, bana Mc Donalds'a parça tesirli bir bomba koyacağını söyledi. Ben 
kendisine gerekçesini sordum, Yasin bana Amerika'ya yönelik bir eylem ve tepki olarak böyle bir 
şey yapacağını söyledi. Ben, "bir bomba patlatacaksın, ama oraya gelenler büyük ihtimalle çocuklar 
olacak, hem Trabzon'daki bir bombalama olayı ile Amerika Irak'tan mı çekilecek, bu eylem senin 
umduğun gibi bir ses getirmez, oraya gelen insanlar suçsuz senin yüzünden mağdur olacaklar, 
bundan sana bir sevap gelmez, günah olur" dedim. Ben bu olayı yapacağını başkalarına söyledin 
mi? " diye sordum, Yasin bana bazi kişilere bahsettiğini söyledi. Ben yaptığım konuşma ile Yasin'i 
ikna ettiğimi zannettim, Yasin bana, "tamam doğrudur, ben böyle düşünmemiştim " demişti.

Ben sonra Ankara'ya döndüm, Trabzon 'da Mc Donalds 'in bombalandığını duydum. Demek 
Yasin'i ikna edemedim diye düşündüm. Yasin benden sonra birileri ile konuşup aksi yönde fikrini 
değiştirmiş olabilir diye düşündüğüm oluyor.

Bombalama olayından 2 gün sonra akşam vakti, Yasin beni Ankara'daki ev telefonumdan
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aradı. Bana Rize 'de olduğunu söyledi, "Rize 'den arıyorum " dedi, benden bir şahsın telefon 
numarasını istedi, ben şahsın kim olduğunu hatırlamıyorum. Muhtemelen tanımadığım bir şahıstı ki 
herhangi bir telefon numarasını da bilmiyorum. Benden telefon numarasını istedikleri şahıs 
Rize'den bir şahıs olabilir diye düşünüyorum. Yasin devamında bana: "Erhan da yanımda, Erhan'a 
vereceğim" dedi, ben "hangi Erhan" deyince, Yasin, "Elazığlı Erhan" dedi, ben açıkçası şaşırdım, 
Erhan'ın Yasin'in yanında ne işi var diye düşündüm. Ben Erhan ile Yasin'in yakın olduklarını 
bilmiyordum, beraber Rize'de olmalarına şaşırdım, “ben siz yakalanırsınız, ne yapıyorsunuz" dedim 
ama çok uzun konuşamadık, Erhan bana "telefonla fazla konuşamıyoruz, ben de Yasin ile beraberim 
" şeklinde konuştu.

Bu telefon konuşmasından sonra ben Yasin'den herhangi bir haber almadım. Erhan beni 
tekrar, bu konuşmadan bir gün sonra gündüz cep telefonumdan aradı. Ben "ne yapıyorsunuz" 
dedim, Erhan bana bir problem olmadığı anlamında bir şeyler söyledi, Yasin'den bahsetmedi. Ben 
de pek bir şey soramadım. Hatırladığım kadarıyla bu da çok kısa bir görüşmeydi. Bu telefon 
görüşmesinden sonra Erhan ile de bir daha telefonla görüşmem olmadı." şeklindedir.

4- Gizli Tanık Beyanları

a) Tanık-l'in 23.08.2008 tarihli beyanı (Birleşen 2008/299 esas sayılı dosya Dizi 290); 
"Ben olay günü dişlerimin tedavisi için Agos Gazetesinin bulunduğu binanın biraz ilerisinde 
bulunan diş doktoruna gitmek için evimden çıktım. Pangaltı'dan Şişli istikametine doğru yürürken 
Agos gazetesinin yanındaki sokağın köşesinde bulunan Akbank'a doğru gelirken Agos gazetesi 
binasından Hrant Dink'in çıktığını gördüm. Kendisini daha önce gördüğüm için hemen tanıdım. Bu 
sırada Akbank'tan çıkan siyah kıvırcık saçlı, hafif şişman, tombul yanaklı, orta boylu, 50 yaşlarında 
bir şahsın Hrant Dink'le ayaküstü konuştuğunu zannettim. Ancak konuşmamış olabilir. Çünkü ben 
Hrant Dink'e doğru hızlı yürüyerek onunla konuşmayı düşünüyordum. Bu sırada bankadan çıkan 
şahıs Hrant Dink'in yanında iken silahlı iki kişi gelerek Hrant Dink'e doğru birlikte ateş ettiler. 
Birisi arkadan, biri de önden ateş etti. Hrant Dink'e arkadan Yasin Hayal, önden de daha sonradan 
gördüğüm Ogün Samast yaklaşarak ateş etmişti. Hatta daha önce verdiğim ifademde bu şahsm 
Yasin Hayal olduğunu teşhis etmiştim. Yasin Hayal yukarı doğru yani Şişli istikametine doğru kaçtı. 
Ogün Samast da Akbank sokağına girerek kaçtı. Hrant Dink öldürüldükten sonra başında toplanan 
kalabalık içerisinde dün bana emniyette gösterilen şahsı da gördüm (Osman Hayal). Bu şahıs oraya 
toplanan vatandaşla birlikte kafasını sallayıp hatta gülüp bilahare Şişli istikametine doğru koşmaya 
başladı. Ben bu şahsı gördüğümde caddenin ortasından karşıya geçmeye çalışıyordu. Caddenin 
ortasından karşıya geçerken caddenin ortasında durup Hrant Dink'in öldürüldüğü yere baktığım 
sırada bu şahsı görmüştüm." şeklindedir.

b) Tanık-l'in 30.01.2007 tarihli beyanı (Birleşen 2008/299 esas sayılı dosya Dizi 289): 
"Olay günü dişlerimi tedavi ettirmek amacıyla Osmanbey metrosunda yakın yerde bulunan diş 
doktoruma gitmek için Kurtuluş semtinde bulunan evimden çıktım. AGOS gazetesine yaklaşık 50 
metre mesafedeki Akbank'ın Taksim'e doğru hemen yan tarafında bulunan apartmanın yanma 
geldiğimde, daha önceden kendisini yazdığı yazılardan dolayı tanıdığım Hrant DİNK'in Akbank'tan 
çıktığını ve Agos gazetesinin bulunduğu binaya doğru yürüdüğünü gördüm. Bu sırada Hrant 
DİNK'in yanma sonradan resimlerinden teşhis ettiğim 40-45 yaşlarında 1.65 boylarında, kısa siyah 
kıvırcık saçlı, yuvarlak yüzlü, yüksek yuvarlık hafif kalın kaşlı, kilolu ve üzerinde siyah gömlek, 
siyah kumaş pantolon, diz üstüne kadar inen siyah paltolu bir adamın gelerek 3-5 saniye onunla 
konuştuğunu ve el temasında bulunduğunu gördüm. Aynı anda Hrant DİNK'e arkadan ve önden 
birer şahsm yaklaştığını, arkadan yaklaşan şahsm, yuvarlak yüzle, 1.70 boylarında, kısa koyu 
kestane renkli saçlı, hafif kirli sakallı, açık tenli, hafif kaim kaşlı, tombul ve kısa parmaklı, 
uyuşturucu almış gibi bir halde bulunan, üzerinde siyah kumaş pantolon, dizlere kadar inen siyah 
bir palto, içinde siyahın da bulunduğu rengarenk enine çizgili bisiklet yakalı bir kazak, siyah 
ayakkabı giymiş bulunan şahıs elindeki silahla hatırladığım kadarıyla Hrant DİNK'e 2 el ateş etti. 
Önden gelen sonradan televizyonlardan isminin Ogün SAMAST olduğunu öğrendiğim şahıs da
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diğeri ile birlikte aynı zamanda 2 el ateş ederek içinde Ermeni kelimesi geçen bir cümle söyleyerek 
bağırdı. Bu sırada Hrant DÎNK'in yüzü Şişli istikametine, arkası Taksim istikametine dönük 
vaziyette idi. Ogün SAMAST benim istikametime doğru bakıyordu. Bu şahıslar ateş ettikten sonra 
hafif kirli sakallı olan şahıs kaldırımdan aşağıya inip yol kenarından Şişli istikametine doğru 
koşmaya başladı. Ogün SAMAST tam bana doğru gelirken korkarak yüzümü banka kapısına doğru 
döndüm, bu nedenle hangi istikamete doğru kaçtığını göremedim. Bu şahıslar ateş etmeden önce 3- 
5 saniye Hrant DÎNK ile konuştuğunu belirttiğim şahsın Akbank’m yanında bulunan sokağa 
girdiğini ve koşmakta zorlandığını gördüm.

Kendisine bu soruşturma nedeniyle gözaltına alınmış bütün şahısların resimleri hep birlikte 
gösterildi. Hrant DÎNK'e arkadan yaklaşarak ateş eden 1.70 boylarındaki hafif kirli sakallı şahsın 
Yasin HAYAL olduğunu teşhis ederek bu resmi huzurda bulunanlara gösterdi.

Ayrıca Akbank'm kamerasında görüntüleri bulunan aynı gün saat 14:46'da bankaya girip 
14:49'da işlemlerine başlayan 14:53'te işlemi biten ve 14:53.40’da bankanın dışarısına çıkan şahsın, 
yukarıda belirttiğim şekilde Hrant DÎNK ile 3-5 saniye konuşan 40-45 yaşlarındaki şahıs olduğunu 
beyan etti." şeklindedir.

c) Gizli Tanık l ’in mahkememizde alınan 10/05/2010 tarihli beyanı; "Ben o gün, 19 
Ocakta, işte saat 3, 5 falan o taraflardan Akbanktan geçmek istedim yani biraz arkadan, HRANT 
DİNK'i gördüm, o bankadan çıkıyordu, Akbankdan çıkıyordu, biz onu çok güzel tanıyordum, bir 
selam vermek istedim ama arkadan yetişmek istiyordum, işte gittim oraya, artık geçti o sokağı, bir 
kot pantolonlu birisini duruyor, birde biraz siyah saçlı, kıvırcık, böyle şişman biriside tam karşı 
karşıya duruyorlar, durdular, bağırmaya başladılar. Bak şimdi ne olacak seni biz Ermeni vuruyoruz, 
herkes toplandı orada, ben de kendimi sakladım, çünkü küçücük çocuk vardı, sadece gözümün 
altından bakıyordum, ama göstermiyorum ki, ben gördüm, birisini tam arkadan, birisini de karşıdan 
silah yapmaya başladılar, 4 el silah attılar, 4 kez duydum silahı, işte ondan sonra beni sakladım, 
bakım ki herkes toplanıyor, yavaş yavaş karşı sokağa geçtim, o birisi de koşmaya başladı, Şişli 
Camiine doğru koşmaya başladı, ama o kot pantolonlu yukarı çıktı, koşuyordu. İşte birisini de 
gördüm de gene yaşlı bir adamı gördüm, yani gene kıvırcık saçlı ama yaşlı, biraz beyaz da var. O 
sanki bir şey konuşuyordu, bilmiyordum, onu da gördüm orada o kadar. Bildiğim bu kadar, kusura 
bakmayın." şeklindedir.

5- Mc Donalds’m bombalanmasına ilikşin Trabzon l.Ağır Ceza Mahkemesinin 2008/90 
esas sayılı dava dosyasındaki mağdur ifadeleri

a) Mağdur HAŞAN KOÇ: Olay öncesinde ben Taksim’den Uzunsokak tarafına doğru 
gidiyordum. Olay yerinin yakınından geçerken yakınımda bir patlama oldu. Başımın sol tarafından 
sol kulağımın altına bir parça vurdu. Yine ayağıma 4 parça isabet etti. Boynumdan ve ayaklarımdan 
yaralandım. Sonra beni hastaneye götürdüler. Tedavimi yaptılar. Ancak olaydan önce gözlerim 
görüyordu. Boynumdaki bu yaradan dolayı artık gözlerim görmez oldu. Bu yaralanma nedeniyle 
gözlerimi kayıp ettim. Bana gözlük verdiler. Görme durumum bu olay nedeniyle zayıfladı. İnsanları 
tam olarak göremiyorum. Bu şahsı dinledim. Bana karşı bir kastı olmadığını özel bir kastı 
olmadığını gördüm ben masraf ettim. Masrafımı karşılarsa şikayetçi değilim, dedi.

b) Mağdure DERYA DEĞİRMENCİ: Ben olay öncesinde eve gitmek için arkadaşlarım ile 
birlikte Mc Donalds 'ın önünden geçiyorduk. O sırada bir şahıs koşarak yanımızdan geçti Mc 
Donalds'm Önüne bombayı attı. Etraf dumandı ben de şahsı arkadan gördüm. Çehreden göremedim. 
Soma şahıs oradan uzaklaştı. Etraf duman oldu. Ben bacaklarımdan, yüzümden, sol göğsümün 
üstünden, sağ göğsümün altından, belimden, yaralandım. Hastaneye gittim, tedavi oldum. Sanıktan 
şikayetçi değilim, dedi.

c) Mağdure GÜLÜMSER KURT: Ben Derya Değirmenci ve diğer arkadaşlarım ile birlikte 
dershaneden çıkıp eve doğru gidiyordum. Mc Donalds'm önünden geçiyorduk. Ben arkadaşlarımın
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biraz önünden gidiyordum. Bir patlama oldu. Bacaklarımdan yaralandım. Bomba atan şahsı da 
görmedim. Sonra tedavi oldum. Hastaneden tedavim bittikten sonra eve gittim. Sanıktan şikayetçi 
değilim. Dedi.

d) Mağdure GÜLCAN TOPRAK: Ben olay öncesinde arkadaşlarım ile birlikte 
dershaneden çıktım. Gülümser ile beraber yürüyorduk. Arkada diğer arkadaşlarımız vardı. Tam Mc 
Donalds'm önünden geçerken patlama oldu. Yaralandık. Sonra hastaneye gittim, tedavimiz yapıldı. 
Eve döndük. Sanıktan şikayetçi değilim. Sanığı da olay yerinde görmedim, dedi.

e) Mağdure MERVE SERDAR: Ben arkadaşlarım ile birlikte dershaneden çıkıp eve doğru 
gidiyordum. Saat 13:30 sularıydı. Mc Donalds'm önünden geçiyordum. O sırada bir şahıs koşarak 
gelip bana sağ taraftan çarpıp beni sola doğru çevirdi. Sonra elindeki bombayı attı. Oradan kaçtı. 
Bomba patladı. Benim belimden aşağı ayaklarımda yaralanmalar oldu. İzler oldu. Benim 
ayaklarımda izler kaldı. Benim zararımı verirlerse şikayetçi olmam. Huzurdaki şahıs olay yerinde 
bana çarpan şahsa yapı itibari ile benziyor. Ancak olay anında çehreden görmedim, dedi.

f) Mağdure ÖZLEM ARAZ: Ben diğer mağdureler ile birlikte değildim. Önceden Mc 
Donalds’a gelip içeri girmiştim. Bir süre içeride kaldıktan sonra dışarı çıkıyordum. Kapının önünde 
cep telefonu ile arkadaşım ile konuşuyordum. Onun yanına gidecektim. O sırada bir şahıs geldi.

f  Kapının önüne bombayı arkaya doğru bir basamak vardır. Basamağın önüne bombayı attı ve oradan 
kaçtı bomba patladı. Yüzümden, anlımdan yaralandım. Masrafımı karşılarlarsa şikayetçi olmam, 
dedi.

6- Adli Tıp Kurumu Başkanlığı Fizik İhtisas Dairesi - Ses ve Görüntü İnceleme Şubesinin 
12/10/2011 tarih ve 2011/66232/10639 sayılı, tetkik konusu görüntü kayıtlarından elde edilen 
şahıslara ait fotoğraflar ile mukayese konusu Osman HAYAL’e ait fotoğrafların mukayeselerinde 
medyalardaki karşılaştırılan görüntü örneklerinden elde edilen veri karar vermek için yetersizdir (0) 
şeklinde değerlendirildiğine ilişkin rapor.

7- Adli Tıp Kurumu Başkanlığı Fizik İhtisas Dairesi - Ses ve Görüntü İnceleme Şubesinin 
16/02/2009 tarih ve 250/12.02.2009-8789/31 sayılı abr uzantılı ses CD’sinin deşifre edilmesine 
ilişkin rapor.

8- Adlı Tıp Kurumu Başkanlığı Gözlem İhtisas Dairesinin 23/09/2011 tarih ve 11-61942-786 
sayılı sanık YASİN HAYAL'in 19/01/2007 tarihinde sanığı bulunduğu terör örgütüne üye olma, 
tasarlayarak kasten adam öldürmeye azmettirme, tehdit, ruhsatsız tabanca taşımak suçuna karşı ceza 
sorumluluğunun tam olduğuna ilişkin rapor.

( 9 -Telekomünikasyon İletişim Başkanlığının 25/11/2011 tarih ve 2011-477621 sayılı yazısı.
10- Telekomünikasyon İletişim Başkanlığının 30/11/2011 tarih ve 2011-484119 sayılı

yazısı.
11- Telekomünikasyon İletişim Başkanlığının 26/11/2010 tarih ve 2010-417264 sayılı yazısı 

ve ekleri.
12- Telekomünikasyon İletişim Başkanlığının 17/12/2010 tarih ve 2010-447986 sayılı yazısı 

ve ekleri.
13- Telekomünikasyon İletişim Başkanlığının 10/12/2010 tarih ve 2010-436305 sayılı yazısı 

ve ekleri.
14- Telekomünikasyon İletişim Başkanlığından gelen diğer yazı cevapları.
15- İletişim Tespit tutanakları
16- Olay Tutanağı
17- Fiziki Takip Tutanakları
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18- Arama, yakalama ve yer gösterme tutanakları
19- Fotoğraf Teşhis Tutanakları

20- Teşhis Tutanağı
21 - Arama ve El Koyma Tutanakları
22- Bilgi Alma Tutanakları
23- Olay Yeri İnceleme Tutanakları
24- Görüntü İnceleme Tutanakları
25- Olay Yeri İnceleme Raporu ve Olay Yeri Krokisi
26- Ekspertiz Raporları
27- İhbar mektupları
28- Ön İnceleme Raporu
29- Teftiş Kurulu Raporu

30- Samsun Polis Kriminal Laboratuvarının 24/10/2004 tarihli patlama olayında olay 
yerinden elde edilen patlama parçalarının dumansız barut olduğunu bildiren ekspertiz raporu.

31- Trabzon Emniyet Kriminal Laboratuvarının Olay Yeri İnceleme Ekspertiz Raporu
32- Sanık Erhan Tuncel'in 17.11.2004-23.11.2006 tarihleri arasında Haber kaynağı olarak 

faydalanıldığı, 23.11.2006 tarihinden itibaren görüşülmeye son verildiğine dair emniyet genel 
müdürlüğünün 25.05.2007 tarihli yazısı

33- İçişleri bakanlığı emniyet genel müdürlüğünün 31.05.2007 tarihli yazısı okundu. 
Yazısında; Fırat Dink'in öldürülmesi olayının şüphelisi olarak yakalanan Yasin Hayal'in liderliğini 
yaptığı grupla ilgili olarak Yasin hayal'in 24.10.2004 tarihinde Mc.dolandsa bomba attığı, 
13.09.2005 talihinde tahliye olduktan sonra Fırat Dink'in Türklüğü aşağılayıcı ifadeleri nedeniyle 
Dink'e yönelik bir eylem gerçekleştirmek amacıyla arkadaşlığına yönelik bir grup oluşturduğu 
Yasin Hayal'in grun için de lider konumunda olduğu diğer şahısların hepsine talimat verebildiği, 
Erhan Tuncel'in ise Yasin Hayal nezdinde en yetkili olarak tanındığı, diğer grupla ilgili hiyerarşik 
bir bağının bulunmadığına dair 31/05/2007 tarihli bilgi notu

34- Klasör 6, dizi 42-48 ile 307-28'deki bilgisayar ve hard disk inceleme tutanakları
35- Klasör 15 dizi 43'deki kamera kayıtları inceleme ve tespit tutanağı, dizi 42'deki saray 

kumaşçılık güvenlik kamerası görüntüsü, dizi 41'de akbank güvenlik kamerası görüntüsü, dizi 
40'daki HSBC güvenlik kamerası görüntüsü, dizi 39 Metro turizm güvenlik kamerası, dizi 38'deki 
tunaboylu kumaşçılığın kamerası görüntüsü, dizi 20 olay yeri inceleme tutanağı, dizi 22'deki suç 
yeri araştırma tutanağı

36- Klasör 22 dizi 299'da Maktül Fırat Dink'in veraset ilamı, dizi 278-274'de yer alan 
Maktül Fırat Dink'e ait adli tıp morg ihtisas dairesinin 06.02.2007 tarihli otopsi raporu

37- TÜBİTAK BİLGEM'in 27/05/2011 tarih ve B.02.1.TBT.5.08.61-640-108 sayılı Dijital 
Adli Analiz Raporu

38- Telekomünikasyon İletişim Başkanlığının 15/09/2011 tarih ve 2011-364270 sayılı yazısı 
ve ekleri.

39- 19/09/2011 tarih ve 2007/428 esas sayılı sanık YASİN HAYAL'in cezaevinde tehdit 
edildiği iddiasıyla ilgili cezaevi kamera kayıtlarının incelenmesine ilişkin CD İnceleme Tutanağı

İDDİA MAKAMININ ESAS HARKINDAKİ MÜTALAASI:
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1- Sanık ERHAN TUNCEL’in;
3713 Sayılı Kanunun 1 ve 7/1 maddeleri delaletiyle 5237 sayılı TCK'nun 314/1, 3713 Sayılı 

Terörle Mücadele Kanunu'nun 5,
TCK'nun 314/3 maddesi delaletiyle TCK'nun 220/4,5. maddesinde belirlenen örgüt suçunun 

hükümleri uyarınca;
Cebir ve şiddet kullanarak, Türkiye Cumhuriyeti Anayasasının öngördüğü düzeni ortadan 

kaldırmaya, bu düzenin fiilen Uygulanmasını Önlemeye Teşebbüs Etmek olarak görülen eylemleri 
işlemek suçundan TCK'nun 309/1-2 maddesi,

Patlayıcı madde imal etmek suçundan 5237 sayılı TCK'nun 174/1-2,
Mala zarar verme suçundan 765 sayılı TCK'nun 516/7-son, 522,
MC Donalds isimli Restauranta bomba atmak suretiyle Mağdurlar Derya Değirmenci, 

Gülümser Kurt, Gürcan Toprak, Merve Serdar, Özlem Araz ve Haşan Koç’a yönelik Öldürmeye 
Teşebbüs eylemlerinden lehlerine olan 765 Sayılı TCK'nun 448,62 (6 kez),

Maktul Fırat Dink’e yönelik eylemden 5237 sayılı TCK 37 delaletiyle 82/1-a maddeleri,

Ruhsatsız Silah Taşımak suçundan 6136 sayılı Kanunun 13/1 maddeleri,
2- Sanık YASİN HAYAL’in;
3713 Sayılı Kanunun 1 ve 7/1 maddeleri delaletiyle 5237 sayılı TCK'nun 314/1, 3713 Sayılı 

Terörle Mücadele Kanunu'nun 5, TCK'nun 314/3 maddesi delaletiyle TCK'nun 220/5. maddesinde 
belirlenen örgüt suçunun hükümleri uyarınca;

Cebir ve şiddet kullanarak, Türkiye Cumhuriyeti Anayasasının öngördüğü düzeni ortadan 
kaldırmaya veya bu düzenin fiilen Uygulanmasını Önlemeye Teşebbüs Etmek olarak görülen 
eylemleri işlemek suçundan TCK'nun 309/1-2 maddesi,

Maktul Fırat Dink’e yönelik eylemden 5237 sayılı TCK 37 delaletiyle 82/1-a,
Mağdur Ferit Orhan Pamuk’a yönelik eylemden 5237 sayılı TCK'nun 106/2-d,
Ruhsatsız Silah Taşımak suçundan 6136 sayılı Kanunun 13/1 maddeleri,
3- Sanık ZEYNEL ABİDİN YAVUZ’nun;
Terör örgütüne üye olmak suçundan 3713 Sayılı Kanunun 1 ve 7/1 maddeleri delaletiyle 

5237 sayılı TCK'nun 314/2, 3713 Sayılı Terörle Mücadele Kanunu'nun 5,

Cebir ve şiddet kullanarak, Türkiye Cumhuriyeti Anayasasının öngördüğü düzeni ortadan 
kaldırmaya veya bu düzenin fiilen Uygulanmasını Önlemeye Teşebbüs Etmek olarak görülen 
eylemleri işlemek suçundan TCK'nun 309/1-2 maddesi,

Maktul Fırat Dink’e yönelik eylemden 5237 sayılı TCK'nun 82/1-a, 39 maddesi,
4- Sanık ERSÎN YOLÇU'nun;
Terör örgütüne üye olmak suçundan 3713 Sayılı Kanunun 1 ve 7/1 maddeleri delaletiyle 

5237 sayılı TCK'nun 314/2, 3713 Sayılı Terörle Mücadele Kanunu'nun 5,
Cebir ve şiddet kullanarak, Türkiye Cumhuriyeti Anayasasının öngördüğü düzeni ortadan 

kaldırmaya veya bu düzenin fiilen Uygulanmasını Önlemeye Teşebbüs Etmek olarak görülen 
eylemleri işlemek suçundan TCK'nun 309/1-2 maddesi,

Maktul Fırat Dink’e yönelik eylemden 5237 sayılı TCK'nun 82/1-a, 39 maddesi,
5 -  Sanık AHMET İSKENDER’in:
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Terör örgütüne üye olmak suçundan 3713 Sayılı Kanunun 1 ve 7/1 maddeleri delaletiyle 
5237 sayılı TCK'nun 314/2, 3713 Sayılı Terörle Mücadele Kanunu'nun 5,

Cebir ve şiddet kullanarak, Türkiye Cumhuriyeti Anayasasının öngördüğü düzeni ortadan 
kaldırmaya veya bu düzenin fiilen Uygulanmasını Önlemeye Teşebbüs Etmek olarak görülen 
eylemleri işlemek suçundan TCK'nun 309/1-2 maddesi,

Maktul Fırat Dink’e yönelik eylemden 5237 sayılı TCK'nun 82/1-a, 39,
Ruhsatsız Silah Bulundurmak suçundan 6136 sayılı Kanunun 13/3 maddesi,
6- Sanıklar MUSTAFA ÖZTÜRK ve TUNCAY UZUNDAL’m;
Terör örgütüne üye olmak suçundan 3713 Sayılı Kanunun 1 ve 7/1 maddeleri delaletiyle 

5237 sayılı TCK'nun 314/2, 3713 Sayılı Terörle Mücadele Kanunu'nun 5,
Cebir ve şiddet kullanarak, Türkiye Cumhuriyeti Anayasasının öngördüğü düzeni ortadan 

kaldırmaya veya bu düzenin fiilen Uygulanmasını Önlemeye Teşebbüs Etmek olarak görülen 
eylemleri işlemek suçundan TCK'nun 309/1-2 maddesi,

Maktul Fırat Dink’e yönelik eylemden 5237 sayılı TCK'nun 82/1-a, 39 maddesi,
7- Sanık SALİH HACISALÎHOGLU’nun;

Terör örgütüne yardım etmek suçundan 3713 Sayılı Kanunun 1, 7/1 ve 5237 sayılı TCK'nun 
314/3, 220/7 maddeleri delaletiyle 5237 sayılı TCK 314/2, 3713 Sayılı Terörle Mücadele 
Kanunu'nun 5,

Ruhsatsız Mermi Bulundurmak suçundan 6136 sayılı Kanunun 13/3 maddesi,
8- Sanıklar İRFAN ÖZKAN, NUMAN ŞİŞMANTn;

Terör örgütüne yardım etmek suçundan 3713 Sayılı Kanunun 1 ve 7/1 maddeleri delaletiyle 
lehlerine olan 765 sayılı TCK'nun 169, 3713 Sayılı Terörle Mücadele Kanunu'nun 5,

Suçluyu gizlemek suçundan 765 sayılı TCK'nun 296/1 maddesi,
9- Sanıklar YAŞAR CİHAN ve HALİS EGEMEN’in;

Terör örgütüne yardım etmek suçundan 3713 Sayılı Kanunun 1, 7/1 ve 5237 sayılı TCK
314/3, 220/7 maddeleri delaletiyle 5237 sayılı TCK'nun 314/2, 3713 Sayılı Terörle Mücadele 
Kanunu'nun 5,

Maddeleri gereğince CEZALANDIRILMALARINA,
10- Her ne kadar sanıklar ALPER ESİRGEMEZ, OSMAN ALPAY, ERBİL SUSAMAN, 

ŞENOL AKDUMAN ve VEYSEL TOPRAK’m;
Terör örgütüne yardım etmek, suçluyu gizlemek suçlarından haklarında kamu davası 

açılmış ise;

Sanıkların Terör Örgütüne Yardım Etmek suçunu işlediklerine dair mahkumiyetlerine yeter 
kesin ve inandırıcı delil bulunamadığı anlaşıldığından BERAATLERİNE,

Ancak Sanıkların, Sanık Yasin Hayal'i MC Donalds eyleminden sonra evlerinde 
gizlediklerine ve emniyet güçlerine haber vermedikleri hususunun sabit olması karşısında 765 
Sayılı TCK'nun 296. maddesi uyarınca CEZALANDIRILMALARINA,

11- Her ne kadar sanıklar OSMAN HAYAL ve COŞKUN İGCİ'nin, örgütün gerçekleştirdiği 
cinayet eylemine katıldıklarına ve terör örgütü üyesi olduklarına dair haklarında kamu davası 
açılmış ise de, Sanıkların müsnet suçları işlediklerine dair haklarında Kesin ve İnandırıcı 
mahkumiyetlerine yeter delil bulunamadığı anlaşıldığından BERAATLERİNE,

12- Haklarında mahkumiyet kararı istenen sanıklardan ZEYNEL ABİD İN YAVUZ, ERSİN
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YOLÇU, AHMET İSKENDER, MUSTAFA ÖZTÜRK, TUNCAY UZUNDAL’m talep edilen ceza 
miktarları gözetilerek hükmen TUTUKLANMALARINA,

13- Tüm Sanıklar hakkında 5237 sayılı TCK 53, 58, 63 maddelerinin uygulanmasına,
14- Emanetin 2007/52, 2007/56, 2007/63, 2007/95, 2007/105, 2007/174, 2007/186, 

2007/188, 2007/189, 2007/196, 2007/218, 2007/240, 2007/265, 2007/301, 2007/372 sıra 
numaralarında kayıtlı suç eşyalarının TCK 54 maddesi gereğince MÜSADERESİNE,

Karar verilmesi kamu adına Talep ve Mütalâa olunur. Şeklindedir.

DELİLERİN TARTIŞILMASI. KABUL VE GEREKÇE:
1- SANIKLAR ERHAN TUNCEL, YASİN HAYAL, ZEYNEL ABİDİN YAVUZ, 

ERSİN YOLCU, AHMET İSKENDER, TUNCAY UZUNDAL, SALİH HACISALİHOĞLU, 
VEYSEL TOPRAK, OSMAN ALPAY, İRFAN ÖZKAN, MUSTAFA ÖZTÜRK, ŞENOL 
AKDUMAN, NUMAN ŞİŞMAN, ALPER ESİRGEMEZ, ERBİL SUSAMAN, YAŞAR 
CİHAN, HALİS EGEMEN, OSMAN HAYALİN TERÖR ÖRGÜTÜ KURMA/YÖNETME, 
ÜYESİ OLMA, YARDIM ETME SUÇLARINA İLİŞKİN HUKUKİ DURUMLARI.

A-MEVZUAT AÇISINDAN ÖRGÜTÜN TARTIŞILMASI;
1 -Genel Olarak
5237 Sayılı TCK'nun 220.maddesinde yer alan suç işlemek amacıyla örgüt kurma suçuna 

ilişkin düzenleme, 765 sayılı TCK’nun 313. ve 314.maddelerinde yer alan suçlar ile 4422 sayılı 
yasada yer alan çıkar amaçlı suç örgütüne ilişkin düzenlemelerin karşılığıdır.

765 sayılı TCY.nın ikinci kitabının, Amme Nizamı Aleyhine İşlenen Cürümler başlıklı 5. 
Babının 313 üncü maddesinde düzenlenen, cürüm işlemek için teşekkül oluşturma suçu, ceza 
hukukunun genel ilkelerden ayrılarak hazırlık hareketlerinin yaptırım altına alındığı bir tehlike 
suçudur. Bu düzenleme ile güdülen amaç ileride işlenecek suçları önleme düşüncesidir. Henüz bir 
suç işlenmemiş olduğu halde, bu amaçla teşekkül oluşturanlara ceza verilmesinin nedeni de budur. 
Öğreti ile yargısal kararlarda da belirtildiği gibi, maddede öngörülen teşekkül, basit bir birleşmeyi 
değil, birden çok veya belirsiz sayıda suçların işlenmesi yönündeki birleşmeyi zorunlu kılar. Suçu 
basit birleşmeden ayıran, devamlılık ve birden fazla suç için olma, diğer bir anlatımla sürekliliktir. 
Bunun doğal sonucu olarak da teşekkülün oluştuğunun kabulü için planlı bir ortaklık ve eylemli 
paylaşma gerekir. Ancak teşekkülün şeklinin ve hiyerarşik yapılanma (gevşek de olsa hiyerarşik bir 
yapılanma) biçiminin suçun oluşmasında önemi yoktur.

Suç işlemek amacıyla örgüt kurma veya yönetme, üye olma, örgütün veya amacının 
propagandasını yapma suçları 5237 sayılı TCK’nun “Suç işlemek amacıyla örgüt kurma” başlıklı 
220 inci maddesinde aşağıdaki şekilde düzenlenmektedir;
(1) Kanunun suç saydığı fiilleri işlemek amacıyla örgüt kuranlar veya yönetenler, örgütün 

yapısı, sahip bulunduğu üye sayısı ile araç ve gereç bakımından amaç suçları işlemeye elverişli 

olması halinde, iki yıldan altı yıla kadar hapis cezası ile cezalandırılır. Ancak, örgütün varlığı için 

üye sayısının en az üç kişi olması gerekir.

(2) Suç işlemek amacıyla kurulmuş olan örgüte üye olanlar, bir yıldan üç yıla kadar hapis cezası 

ile cezalandırılır.

(3) Örgütün silahlı olması halinde, yukarıdaki fıkralara göre verilecek ceza dörtte birinden
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yarısına kadar artırılır.

(4) Örgütün faaliyeti çerçevesinde suç işlenmesi halinde, ayrıca bu suçlardan dolayı da cezaya 

hükmolunur.

(5) Örgüt yöneticileri, örgütün faaliyeti çerçevesinde işlenen bütün suçlardan dolayı ayrıca fail 

olarak cezalandırılır.

(6) Örgüte üye olmamakla birlikte örgüt adına suç işleyen kişi, ayrıca örgüte, üye olmak 

suçundan dolayı cezalandırılır.

(7) Örgüt içindeki hiyerarşik yapıya dahil olmamakla birlikte, örgüte bilerek ve isteyerek 

yardım eden kişi, örgüt üyesi olarak cezalandırılır.

(8) Örgütün veya amacının propagandasını yapan kişi, bir yıldan üç yıla kadar hapis cezası ile 

cezalandırılır. Bu suçun basın ve yayın yolu ile işlenmesi halinde, verilecek ceza yarı oranında 

artırılır.

İddianamede sözü edilen örgüt "Terör örgütü" olarak tanımlandığından TCK 220 yanında 

3713 sayılı TMK'nun bu konudaki düzenlemelerine bakmak gerekmektedir.

3713 sayılı Terörle Mücadele Kanunu nun;l., 2., 3. maddeleri ile 4 maddesinin ilgili 

bölümü;

TERÖR TANIMI

Madde 1 - Terör; cebir ve şiddet kullanarak; baskı, korkutma, yıldırma, sindirme veya tehdit 
yöntemlerinden biliyle, Anayasada belirtilen Cumhuriyetin niteliklerini, siyasi, hukuki, sosyal, 
laik, ekonomik düzeni değiştirmek, Devletin ülkesi ve milletiyle bölünmez bütünlüğünü bozmak, 
Türk Devletinin ve Cumhuriyetin varlığını tehlikeye düşürmek, Devlet otoritesini zaafa uğratmak 
veya yıkmak veya ele geçirmek, temel hak ve hürriyetleri yok etmek, Devletin iç ve dış 
güvenliğini, kamu düzenini veya genel sağlığı bozmak amacıyla bir örgüte mensup kişi veya kişiler 
tarafından girişilecek her türlü suç teşkil eden eylemlerdir.

TERÖR SUÇLUSU

Madde 2 - Birinci maddede belirlenen amaçlara ulaşmak için meydana getirilmiş örgütlerin 
mensubu olup da, bu amaçlar doğrultusunda diğerleri ile beraber veya tek başına suç işleyen veya 
amaçlanan suçu işlemese dahi örgütlerin mensubu olan kişi terör suçlusudur.

Terör örgütüne mensup olmasa dahi örgüt adına suç işleyenler de terör suçlusu sayılır ve 
örgüt mensupları gibi cezalandırılırlar.

TERÖR SUÇLARI

Madde 3 - 26/9/2004 tarihli ve 5237 sayılı Türk Ceza Kanununun 302, 307, 309, 311, 312, 
313, 314, 315 ve 320 nci maddeleri ile 310 uncu maddesinin birinci fıkrasında yazılı suçlar, terör 
suçlarıdır.

Ayrıca TMK 4 maddesi Terör amacıyla işlenen suçları sayma yöntemiyle belirtmiş.
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İddanamedeki adam öldürme suçunu da saydığı suçlar içerisine almıştır.
Suçun maddi Öğesi, teşekkülün kasıtlı suçu işlemek için oluşturulmasıdır. Suç olan teşekkül,

kasıtlı suç işlemek için kurulan birliktir.

Buradaki kasıtlı suç TMK nın 1 maddesinde tanımı yapılan terör amacıyla işlenen bir suç 
olmalıdır.

Suçun manevi öğesi ise özel kasttır. Zira faillerin suç işlemek saikiyle bilerek ve isteyerek 
birleşmiş olmaları gerekir.

Bu suç, tehlike suçu olup, ceza hukukunda genel ilkeye bir istisna getirmek suretiyle toplum 
yararına hazırlık hareketlerinin cezalandırılmasını öngörmüştür.

Örgütün varlığı için gevşek dahi olsa hiyerarşik bir yapı (emir-komuta) zinciri olmalıdır. 
Amaç suçu işlemek için üye sayısı ve araç gereç açısından yeterlilik bulunmalıdır.

Birlikteliliğin amacı müstakbel gayrimuayyen "amaç suçları" işlemek için devamlılık 
gösterecek nitelekte ve amaç suçların işlenmesini kolaylaştırmak için "araç suç" niteliğinde biraraya 
gelme olgusudur

Yasanın amacı müstakbel gayrimuayyen suçları önlemektir. Maddede belirtilen suçların 
^  yalnız bir defa işlenmesi için teşekkül oluşturulması yasa koyucunun korumak istediği hukuki 

yararla bağdaşmaz, Yasanın amacı basit birleşme dışında kamu için tehlikeli olacak bir durumu 
cezalandırmaktır. "Örgütün amacı gayri muâyyen sayıda suç işlemek olmalıdır. Bir başka deyişle 
örgüt, bir suçluluk programım gerçekleştirmek, yani bir seri suç işlemek amacına yönelik olarak 
kurulmuş olmalıdır. Bir tek suç işlemek için örgüt kurulması halinde, söz konusu suç oluşmaz.

Belirtmek gerekir ki, işlenmesi programlanan suçların aynı türden veya farklı türden olması 
önemli değildir. Hatta bu suçlar soruşturulması veya kovuşturulması şikâyete bağlı suçlar da 
olabilirler.

Suç işlemek için örgüt oluşturmak, suça iştirak ile benzerlik gösterse de ondan farklıdır. 
Nitekim, iştirakte iştirakçiler arasındaki anlaşma belli ve muayyen bir veya birkaç suçun 
gerçekleştirilmesiyle sınırlıdır ve bunların işlenmesi ile anlaşma sona erer ve dolayısıyla kamu 
barışı yönünden bir tehlike söz konusu olmaz. Oysa suç işlemek için örgüt oluşturmada örgütsel 
bağ bir veya daha fazla suçun işlenmesinden sonra dahi programlanan diğer suçları 
gerçekleştirmek için var olmaya devam eder ve dolayısıyla kamu barışına yönelik olan tehlike de 
varlığını sürdürür." (TOROSLU suç işlemek amacıyla örgüt kurma s 2)

4800 sayılı Yasa ile kabul edilip 25052 sayılı Resmi Gazete5de yayımlanarak yürürlüğe 
giren Smıraşan Örgütlü Suçlara Karşı Birleşmiş Milletler Sözleşmesinin 2-a maddesindeki; “Bu 
Sözleşme'nin amaçları bakımından: (a) ‘Örgütlü suç grubu5 doğrudan veya dolaylı olarak mali veya 
diğer bir maddi çıkar elde etmek amacıyla belli bir süreden beri varolan ve bu Sözleşmede belirtilen 
bir veya daha fazla ağır suç veya yasadışı eylemi gerçekleştirmek amacıyla birlikte hareket eden, üç 
veya daha fazla kişiden oluşan yapılanmış bir grup anlamına gelir” şeklindeki tanımda da örgüt 
suçunun unsurlarına temas edilmiştir.

Giriş bölümündeki anlatılanları terör örgütü tanımı haline getirecek olursak; cebir ve şiddet 
kullanarak; baskı, korkutma, yıldırma, sindirme veya tehdit yöntemlerinden biriyle, Anayasada 
belirtilen Cumhuriyetin niteliklerini, siyasi, hukuki, sosyal, laik, ekonomik düzeni değiştirmek, 
devletin ülkesi ve milletiyle bölünmez bütünlüğünü bozmak, Türk Devletinin ve Cumhuriyetin 
varlığını tehlikeye düşürmek, devlet otoritesini zaafa uğratmak veya yıkmak veya ele geçirmek, 
temel hak ve hürriyetleri yok etmek, devletin iç ve dış güvenliğini, kamu düzenini veya genel 
sağlığı bozmak amacıyla, gayrimuayyen (somutlaştırılmamış, belli olmayan) suçları işlemek için, 
en az üç yada daha fazla kişinin, gevşek dahi olsa bir hiyerarşik yapı içerisinde, amaç suçları 
işlemeye elverişli yeterli üye sayısı ve araç ve gereçlere sahip olarak, gizlilik kuralları içerisinde, 
devamlılık gösterecek şekilde kurulan birlikteliliğe terör örgütü denir.
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2 -  Korunan Hukuki Yarar
Suçla korunan hukuki yarar kamu güvenliği ve barışıdır. Kamu güvenliğinin ve barışının 

bozulması durumunda kişilerin barış içinde ve güvenli bir biçimde yaşama hakkı ihlal edilmiş 
olacaktır.

Ancak, suç işlemek için örgüt kurmak, toplum düzenini tehlikeye soktuğu ve araç 
niteliğindeki suç örgütü, amaçlanan suçları işlemede bir kolaylık sağladığından, bu suç nedeniyle 
kamu güvenliği ve barışın bozulması bireyin güvenli ve barış içinde yaşam hakkını da 
zedeleyeceğinden, TCK 220. maddede işlenmesi amaçlanan suçlar açısından hazırlık hareketi 
niteliğinde olan bu fiiller ayrı ve bağımsız suçlar olarak tanımlanmış, böylece bu düzenlemeyle aynı 
zamanda bireyin, Anayasada güvence altına alınmış olan hak ve özgürlüklerine yönelik fiillere karşı 
da korunması amaçlanmıştır.

Henüz suç işlenmediği halde, sadece örgüt oluşturmuş olmaları nedeniyle örgüt mensubu 
failleri cezalandırmak gereksiz bir şiddet gibi görünebilir. Ancak suç işlemek için örgüt oluşturmak, 
kamu barışı yönünden bir tehlike durumu oluşturur. Kanunun sadece tehlikeyi cezalandırdığı 
durumlar hiç de az değildir. Kaldı ki, böyle bir örgütün kamu barışını ihlâl etmediği de söylenemez. 
Kanun bu hükümle, gelecekte işlenebilecek suçları önlemek amacını gütmektedir

3 - Maddi Unsur
a) Fail
TCK’nun 220. maddesinde tanımlanan örgüt suçu, -suç işlemek amacıyla örgüt kurmak 

suçunun oluşabilmesi için fail bakımından en az üç kişinin varlığı zorunlu olduğundan-, niteliği 
gereği ancak üç kişinin fail olarak katılımıyla gerçekleşebilen ve faili herhangi bir kimse olabilen 
çok failli bir suçtur. Bu suç fail yönünden herhangi bir özellik arzetmez.

TCK 220 madde ” ... örgütün varlığı için üye sayısının en az üç kişi olması gerekir" 
demektedir. Bu demektir ki, örgüt en az üç kişinin karşılıklı gelen iradeleri ile oluşmaktadır. 
Öyleyse, kişi sayısı çok olsa bile iradeler arasında karşılıklılık yoksa, ortada bir örgüt de yoktur.

Dosyamız sanıklarının örgüt kurma açısından karşılıklı iradelerinin olup olmadığı 
yönündeki deliller ayrıca tartışılacaktır. Ancak burada belirtilmesi gerekli olan öncelikli husus şudur 
ki; ceza mahkemeleri iddianamedeki sanık ve olaylarla bağlıdır. Yani örgüt kurulması veya varlığı 
açısından amaç suçların arkasında varolduğu tahmin edilen kişilerin tespit edilip bu kişiler ile 
birlikte bu irade tartışılmalıdır. Maktül Fırat Dink'in öldürülmesi olayı ile ilgili meçhul faillerin 
bulunması için İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığında (CMK 250 maddesi ile yetkili bölümü) 
2007/972 nolu derdest soruşturma dosyası mevcuttur. Bu dosya sonuca bağlandığında örgüt kurma 
naktasındaki karşılıklı iradenin tartışılması daha sağlıklı olacaktır. Burada şunu hemen ifade edelim 
İstanbul cumhuriyet başsavcılığının 2007/972 E sayılı dosyası Fırat Dink cinayetinde eğer var ise 
dosyamız sanıkları dışındaki faillerin tespitine yönelik bir soruşturmadır ve ucu açıktır. Bu nedenle 
dosyamız sanıkları ile hali hazırda yargılamanın birlikte yapılmasını gerektirir sanık yoktur. Bu 
dosyadaki mevcut deliller de sanıklarımızın şuandaki hukuki durumunu etkiyecek deliller değildir.

b) Mağdur
Örgütlü suçun mağduru, öncelikle kamu güvenliği ve barışını sağlamakla yükümlü olan 

devlet ve toplumun bireyleridir.
"Örgüt suçu her ne kadar "Topluma Karşı Suçlar” genel başlığı altında da yer alsa da, 

zaten bütün suçlar topluma karşı işlendiğinden, suçun mahsus mağduru, kamunun düzenini 
sağlamakla görevli kamu idaresi, yani genel kolluktur"(Zeki Hafızoğuları örgütlü suçluluk) Yargıtay 
Özel Daireleri arasında tam bir uygulama birliği olmamakla birlikte hakim uygulama örgüt suçu 
nedeniyle kamu davasına katılmanın mümkün olmadığı yönündedir. Ancak dosyamızda yargılama 
konusu 24/10/2004 günü Trabzon McDonald's olayı ve 19/01/2007 tarihinde maktül Fırat (Hrant) 
Dink'in öldürülmesi suçları gerçekleştirildiğinden bir örgütün varlığının kabul edilmesi halinde 
amaç suçların da gerçekleştirildiği kabul edileceğinden, mağdurların tespiti açısından tartışma 
yapılmayacaktır.
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c) Suçun Konusu
TCK’nun 220. maddesi birinci fıkrasında, suç işlemek amacıyla örgüt kurmak veya 

yönetmek suçu tanımlanmıştır. Bu bakımdan, söz konusu suç, seçimlik hareketli bir suçtur. Bu 
seçimlik hareketler, suç işlemek için örgüt kurmak veya yönetmektir.

Örgüt, soyut bir birleşme değildir, bünyesinde hiyerarşik bir ilişki hâkimdir. Bu hiyerarşik 
ilişki, bazı örgüt yapılanmalarında gevşek bir nitelik taşıyabilir. Bu ilişki dolayısıyla Örgüt, 
mensupları üzerinde hâkimiyet tesis eden bir güç kaynağı niteliğini kazanmaktadır.

Örgütün varlığı için suç işlemek amacı etrafındaki fiilî birleşme yeterlidir. Örgüt, niteliği 
itibarıyla, devamlılık arzeder. Bu itibarla, kişilerin belli bir suçu işlemek için bir araya gelmesi 
hâlinde, örgüt değil, iştirak ilişkisi mevcuttur. (Sayın Toroslunun bu konudaki görüşü yukarıda 
yazılmıştır) İştirak ilişkisinden bahsedebilmek için, suç ortakları nezdinde suçun, konu veya mağdur 
bakımından somutlaşması gerekir. Buna karşılık, örgüt yapılanmasında, işlenmesi amaçlanan 
suçların konu veya mağdur itibarıyla somutlaştırılması zorunlu değildir. "220 inci madde 
kapsamında örgüt söz konusu olduğunda işlenmesi amaçlanan suçların konu veya mağdur 
itibarıyla somutlaştırılması gerekli değildir. Eğer kişiler belli bir suçu işlemek için bir araya 
gelmişlerse, bu durumda 220 inci maddede yer alan suç söz konusu olmayacak, mesele iştirak 
kuralları çerçevesinde çözülecektir, iştirak ilişkisinin söz konusu olduğunun kabul edilebilmesi 
bakımından suç ortakları nezdinde suçun konu veya mağdur bakımından somutlaştırılması 
gerekmektedir." (Ahmet Gökçen Suç işlemek amacıyla örgüt kurma s 3) Dosyamızdaki yargılama 
konusu olaylar ve sanıklar yönünden devamlılık unsuru dosyadaki deliller ile birlikte aşağıda ayrıca 
tartışma konusu yapılacaktır.

İkinci fıkrada, suç işlemek amacıyla kurulmuş olan örgüte üye olmak, ayrı bir suç olarak 
tanımlanmıştır. Örgüte üye olmak, fiilî bir katılmadır. Örgüte üye olmak için örgüt yöneticilerinin 
rızasının varlığına gerek yoktur. Tek taraflı iradeyle de katılmak mümkündür.

Üçüncü fıkraya göre, örgütün silâhlı olması, bir ve ikinci fıkrada tanımlanan suçların daha 
ağır ceza ile cezalandırılmasını gerektiren nitelikli unsuru oluşturmaktadır. Suç örgütünün silâhlı 
olup olmaması veya sahip olunan silâhların cins, nitelik ve miktarı, somut tehlikenin belirlenmesi 
veya var olan somut tehlikenin ağırlığı bakımından dikkate alınmalıdır. Somut yargılama 
dosyamızda bir adet el yapımı 7. 65mm tabanca ve Mc Donalds olayında kullanılan bir adet bomba 
vardır. Silah örgütün unsurlarından olmasa dahi "silahlı terör örgütü" niteliği gereği silahlı olması 
gerekmektedir. Dosyamızdaki sayılan iki adet silahın varlığı bu açıdan eğer örgütün diğer unsurları 
var olsaydı, örgütün silahlı olması noktasında yeterli görülecekti. Zira her iki silah da kullanılmıştır.

Dördüncü fıkraya göre, örgütün faaliyeti çerçevesinde suç işlenmesi hâlinde, ayrıca bu 
suçlardan dolayı da cezaya hükmolunacaktır. Bir veya ikinci fıkrada tanımlanan suçlardan dolayı 
cezaya hükmedilebilmesi için, ayrıca örgütün amacı çerçevesinde bir suçun işlenmesi gerekmez.

Örgütün faaliyeti çerçevesinde ayrıca suç işlenmesi hâlinde, hem bir veya ikinci fıkrada 
tanımlanan suçtan hem de amacı oluşturan suçtan dolayı gerçek içtima kurallarına göre cezaya 
hükmedilecektir.

Maddenin beşinci fıkrasında, örgüt yöneticilerinin, örgütün faaliyeti çerçevesinde işlenen 
bütün suçlardan dolayı ayrıca fail olarak cezalandırılması gerektiği kabul edilmiştir. Örgüt yapısı 
içinde, kendisine suç işlemek gibi örgütün amacına uygun bir görev verilen kişi bu görevini yerine 
getirmezse, hemen yerine bir diğeri rahatlıkla ikame edilebilmektedir. Bu nedenle, örgütün 
yöneticisi konumunda olan kişiler, örgütün faaliyeti çerçevesinde işlenen bütün suçlardan dolayı 
ayrıca fail olarak sorumlu tutulmalıdırlar.

Dosyamızda Fırat Dink cinayeti için 2006 yılının ilk aylarında tetikçi olarak Zeynel Abidin 
Yavuz sanık Yasin ve sanık Erhan tarafından belirlenmiş, sanık Zeynel Abidin Yavuz cinayetten 
vazgeçtiğinde bir yıl gibi (bu tür eylemler için uzun süredir) uzunca bir sürede yeni tetikçi 
görevlendirememişlerdir. Eğer örgütün yöneticisi olmuş olsalardı yeni tetikçi bulmak için bu kadar
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süre beklemek durumunda kalmamaları gerekirdi.
Altıncı fıkraya göre, örgüte hâkim olan hiyerarşik ilişki içinde olmamakla beraber, örgüt 

adına suç işleyen kimsenin örgüt üyesi olarak kabul edilmesi ve bu nedenle de sorumlu tutulması 
gerekir.

Yedinci fıkrada, örgüte hâkim olan hiyerarşik ilişki içinde olmamakla beraber, örgütün 
amacına bilerek ve isteyerek hizmet eden kişinin, örgüt üyesi kabul edilerek cezalandırılması 
öngörülmüştür. Bu nedenle, “örgüte yardım ve yataklık” adıyla ayrı bir suç tanımlaması 
yapılmamıştır. Bu kavram altında söz konusu edilen fiiller, nitelik bakımından örgüte üye olmak 
dolayısıyla sorumluluğu gerektirmektedir.

Maddenin sekizinci fıkrasında, örgütün veya amacının propagandasının yapılması suç olarak 
tanımlanmıştır. Bu propagandanın basın ve yayın yolu ile işlenmesi, suçun temel şekline göre daha 
ağır ceza ile cezalandırılmayı gerektirmektedir

Yüksek Yargıtay Ceza Genel Kurulu Başkanlığının 03/04/2007 gün 2006/10-253, 
2007/80E.K ve Yüksek Yargıtay lO.Ceza Dairesi Başkanlığının, 19.02.2009 gün 2008/16520 Esas 
2009/2348 Karar, 17.02.2009 gün 2008/12537 Esas 2009/2187 Karar, 10.02.2009 gün 2008/4741 
Esas 2009/1667 Karar, 10.02.2009 gün 2007/4774 Esas 2009/1680 Karar, 05.02.2009 gün 
2008/14257 Esas 2009/1312 Karar, 19.02.2009 gün 2008/16520 Esas 2009/2348 Karar,
23.01.2009 gün 2008/15494 Esas 2009/431 Karar, 23.01.2009 gün 2008/8570 Esas 2009/2348 552,
25.12.2008 gün 2008/13985 Esas 2008/19560 Karar, 13/03/2008 gün 2008/5444 Esas 2008/4308 
Karar, 28/02/2008 gün 2008/948 Esas 2008/3287 Karar, 06/02/2008 gün 2007/5534 Esas 2008/1888 
Karar, 15/01/2008 gün 2007/17712 Esas 2008/314 Karar, 20/11/2007 gün 2007/10077 Esas 
2007/13458 Karar, 28/06/2007 gün 2007/5732 Esas 2007/8047 Karar, 21/03/2007 gün 2006/7103 
Esas 2007/3367 Karar, 02/07/2007 gün 2006/7247 Esas 2007/8205 Karar, 05/04/2007 gün 
2006/7930 Esas 2007/4147 Karar, 04/04/2007 gün 2006/8387 Esas 2007/4115 Karar, 11/04/2007 
gün 2006/8458 Esas 2007/4445 Karar, 15/05/2007 gün 2006/8694 Esas 2007/5738 Karar, 
22/02/2007 gün 2006/8719 Esas 2007/2051 Karar, 02/07/2007 gün 2006/8996 Esas 2007/8207 
Karar, 28/11/2007 gün 2006/9240 Esas 2007/13936 Karar, 16/07/2007 gün 2006/9811 Esas 
2007/8917 Karar, 10/10/2007 gün 2006/10384 Esas 2007/11770 Karar, 21/02/2007 gün 2006/13484 
Esas 2007/2029 Karar, 03/04/2007 gün 2006/16098 Esas 2007/3999 Karar, 20/09/2007 gün 
2007/8818 Esas 2007/10328 Karar, 26/09/2006 gün; 2006/3407 Esas 2006/10633 Karar, 19/10/2006 
gün; 2006/9449 Esas 2006/11838 Karar, 02/11/2006 gün; 2006/6879 Esas 2006/12144 Karar, 
30/03/2006 gün; 2006/1054 Esas 2006/4780 Karar, 22/06/2006 gün; 2006/5542 Esas 2006/8498 
Karar, 30/03/2006 gün; 2006/3409 Esas 2006/4778 Karar, 15/02/2006 gün; 2005/19703 Esas 
2006/2202 Karar, 26/02/2007 gün; 2006/15510 Esas 2007/2182 Karar, Yüksek Yargıtay 8.Ceza 
Dairesi Başkanlığının 04/06/2007 gün 2007/3981 Esas 2007/4415 Karar, 03/12/2007 gün 
2007/9222 Esas 2007/8495 Karar, Y. 5. CD. 19.12.2008 gün, 2008/12516 Esas., 2008/11687 Karar., 
Y. 6. CD. 05.03.2009 gün, 2008/11890 Esas, 2009/4563 Karar, Y. 6. CD. 25.02.2009 gün, 
2008/15466 Esas, 2009/4055 Karar, Y. 6. CD. 09.06.2009 gün, 2009/1030 Esas, 2009/10354 Karar, 
Y. 6. CD. 30.04.2009 gün, 2009/8377 Esas, 2009/7582 Karar, Y. 6. CD. 25.11.2008 gün, 
2007/17648 Esas, 2008/22617 Karar, Y. 6. CD. 25.11.2008 gün, 2007/17648 Esas, 2008/22617 
Karar, Y. 6. CD. 08.10.2008 gün, 2008/5032 Esas, 2008/16601 Karar, Y. 6. CD. 08.10.2008 gün, 
2008/5141 Esas, 2008/16603 Karar, Y. 8. CD. 09.06.2009 gün, 2007/9433 Esas, 2009/8653 Karar, 
Y. 8. CD. 22.06.2009 gün, 2008/11964 Esas, 2009/9543 Karar, Y. 8. CD. 12.03.2009 gün, 
2008/4959 Esas, 2009/3809 Karar, Y. 8. CD. 04.11.2008 gün, 2008/8499 Esas, 2008/12365 Karar,
Y. 8. CD. 21.07.2008 gün, 2007/500 Esas, 2008/9357 Karar_sayılı İçtihatları ve duraksamasız
uygulamalarında açıklandığı üzere;

5237 sayılı Yasanın 220. maddesi anlamında bir örgütün varlığından bahsedebilmek 
için; en az üç kişinin, suç işlemek amacıyla hiyerarşik bir ilişki içerisinde, devamlı bir şekilde 
amaç suçları işlemeye elverişli araç ve gerece sahip bir şekilde bir araya gelmesi 
gerekmektedir.
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Yeniden vurgulamak gerekirse özetle;Tanımdan da görüleceği üzere suç işlemek için örgüt 
kurmak suçundan bahsedilebilmesi için,

a) Üye sayısının en az üç veya daha fazla kişi olması gerekmektedir.
b) Üyeler arasında gevşek de olsa hiyerarşik bir bağ bulunmalıdır. Örgütün varlığı için soyut 

bir birleşme yeterli olmayıp, örgüt yapılanmasına bağlı olarak gevşek veya sıkı bir hiyerarşik ilişki 
olmalıdır.

c) Suç işlemek amacı etrafında fiili bir birleşme yeterli olup, örgütün varlığının kabulü için 
suç işlenmesine gerek bulumnadığı gibi işlenmesi amaçlanan suçların konu ve mağdur itibariyle 
somutlaştırılması mümkün olmakla birlikte, zorunluluk arz etmemektedir. Örgütün faaliyetleri 
çerçevesinde suç işlenmesi halinde, fail, örgütteki konumuna göre, üye veya yönetici sıfatıyla 
cezalandırılmasının yanında, ayrıca işlenen suçtan da cezalandırılacaktır.

d) Örgüt niteliği itibariyle devamlılığı gerektirdiğinden, kişilerin belli bir suçu işlemek veya 
bir suç işlemek için bir araya gelmesi halinde, örgütten değil ancak iştirak iradesinden söz 
edilebilecektir.

e) Amaçlanan suçları işlemeye elverişli, üye, araç ve gerece sahip olunması gerekmektedir.”
Suç işlemek amacıyla örgüt kurma suçunun oluşumu için Yargıtayca belirlenen bu kriterler

öğreti ve uygulamada da kabul edilmektedir
4- Örgüt Kurmak ve/veya Yönetmek
"Örgüt kurmaksan maksat, örgütün oluşumuna sevk edici veya belirleyici davranışlara 

katılarak bir birleşmenin meydana getirilmesidir. Örgüt, soyut bir birleşme olmayıp, bünyesinde 
hiyerarşik bir ilişki hakimdir. Suç işlemek için örgüt kurmaktan söz edilebilmesi için sanıkların 
aralarında önceden anlaşıp iş bölümü ve hiyerarşik bir yapı içerisinde süreklilik gösterecek planlı 
bir ortaklık ve paylaşım anlayışıyla belirlenmemiş sayıdaki suçları işlemek amacı etrafında 
birleşmeleri gerekir. Örgütün kurulmasına öncülük edilmesi veya kurulma sürecine etkili bulunan 
diğer davranışlar örgüt kurma olarak kabul edilir. Suçun oluşumu bakımından, üye sayısının en az 
üç kişi olması koşuluyla devamlılık gösterecek bir biçimde fiilen birleşmenin gerçekleşmesi yeterli 
olup hukuki bir bağlantının varlığına gerek yoktur. Önemli olan birleşmenin suç işlemek amacıyla 
olmasıdır. Bu bakımdan örgütün yapısı, sahip bulunduğu üye sayısı ile araç ve gereç bakımından 
amaç suçları işlemeye elverişli olması gerekir

Failin kurucu kabul edilebilmesi için, fail ile üyeler arasında gevşekte olsa hiyerarşik bir bağ 
bulunması, suç işleme iradelerinde devamlılık bulunması, yasal anlamda disipline edilmiş örgüt ve 
örgüt bireylerinin ayrımsal fonksiyonel sorumluluk ve aktiviteleri ile somut özel görev ve 
işlevlerinin bulunması gerekir

Suç işlemek amacıyla kurulan örgütün yöneticisi, "amaç suçu" gerçekleştirmek için belli bir 
organizasyon etrafında iki ve daha fazla kişiyi bir araya getirip organize eden, örgütsel disiplin 
içerisinde hiyerarşiyi sağlayan kişidir.

Örgütün hiyerarşik yapısı içerisinde örgütün amacına uygun biçimde işleyişini sağlayan, 
örgüt üyelerine görev veren ve genel stratejiyi belirleyen kimseler örgütü yöneten kişilerdin Örgüt 
yöneticisi olmak için örgütün kurucusu olmak gerekmez. Yöneten kavramı içerisine sadece lider 
girmez. Örgütün bir lideri lâkin birden fazla yöneteni olabilir. Yöneteni tespitte örgütün hiyerarşik 
yapısı, organizasyon şeması ve kişilerin yüklendikleri görevler önemlidir.

Failin yöneten olarak kabul edilebilmesi için emir ve idare yetkisine sahip olması ve 
hiyerarşi dahilinde verdiği emirlerin sorgulanmaması gerekir.

Suç işlemek amacıyla örgüt kurma suçu ani suç iken, örgüte üye olmak ve yönetmek suçları 
temadi eden suçlardır.

5- Örgüte Üye Olmak
TCK.nun 220. maddesinin gerekçesinde "...örgüte üye olmak fiili bir katılımdır.Örgüte üye 

olmak için Örgüt yöneticisinin rızasının varlığına gerek yoktur " şeklinde belirtildiği üzere, örgüte
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üye olmak fiili bir katılma olup, örgüte üye olmak için örgüt yöneticilerinin rızasının varlığına gerek 
yoktur, tek taraflı iradeyle bile örgüte katılmak mümkündür. Ancak ortada yasaların suç saydığı bir 
örgütün varlığı şarttır.

Üyelik suçunun manevi unsurunu, örgütün belli amaçlarını gerçekleştirme gayesini (özel 
kastı) bilerek ve isteyerek örgüte girme iradesi oluşturduğuna göre; failin konumunun örgüt üyesi 
sayılmasını gerektirecek boyuta ulaşıp ulaşmadığı hususunun, örgütün amacını benimsemesinden 
ibaret bu özel kastını dışa yansıtan - açığa vuran- hareketlerinin, fiilin gerçekleştiği yer ve zaman, 
şartlar (somut olay) göz önünde bulundurulmak, (Yüksek Yargıtay’ın da bir çok kararında işaret 
ettiği gibi) gerçekleştirilmek istenen "amaç suç" (tehlike suçu) ve tüm koşullar nazara alınmak ve 
fail tarafından gelinen -içinde bulunulan- aşamaya göre belirlenmesi, herhangi bir duraksamaya yer 
vermeyecek şekilde saptanması gerekir.

Bu bağlamda örgüt üyeliğinin her olayda ayrı tartışılarak failin örgüte katılma iradesinin 
bulunup bulunmadığının saptanması bu irade var ise örgütün hiyerarşik yapısına dahil olunan 
noktada suçun oluştuğunun kabul edilmesi gerekir.

Yargıtay da suçun oluşumu için hiyerarşik yapıya dahil olma unsurunu aramaktadır
Örgütle organik bağ kurup örgütsel faaliyet yürüttüğü tespit edilemeyen failin örgüt üyesi 

olarak kabulü mümkün değildir.
Örgüt üyeliği suçunun oluşumu için failin eylemlerinde belirli bir süre devam eden 

yoğunluk aranmalıdır. Örgütle belirli bir süre eylemi ve birlikteliği olmayan failin üye olarak kabulü 
mümkün değildir. Örnek olarak; Yargıtay 6. CD.’nin 25.02.2009 gün, 2008/15466 E., 2009/4055 
K. Sayılı ilamında “İncelenen dosya içeriğine göre, sanıklar arasında gevşekte olsa hiyerarşik bir 
yapının bulunduğu, bu yapı içerisinde yaptıkları işbölümü gereği yüklenen suçu işledikleri, 
sanıkların işlemiş oldukları yağma eyleminden sonra dağılmayıp, gerek yağma konusu biletlerin 
pazarlanması gerekse, başka suçları işlemek amacıyla birlikteliklerinin devam ettiği, birden fazla 
belirsiz suçları işlemek amacıyla bir araya geldiklerinin anlaşıldığı ve örgüt üyesi olmak için 
makul bir sürenin geçmiş bulunduğunun belirlenmesi karsısında: sanıklar C., Y. ve M. 
hakkında 5237 sayılı TCY'nın 220. maddesi ile ilgili tebliğnamedeki bozma isteyen düşünce 
benimsenmemiş, kasıtlı suçlardan hükümlülükleri bulunan sanıklar C., Y. ve M. hakkında koşullan 
oluştuğu halde, anılan Yasanın 58/6-7. maddesi ile uygulama yapılmaması da karşı temyiz 
bulunmadığından bozma nedeni yapılmamıştır.” denilmek suretiyle üyelik için makul bir sürenin 
geçmesi gerektiği vurgulanmıştır.

6- Örgüte Yardım Etmek
TCK'nın 220. maddenin yedinci fıkrasında ise, örgüte hakim olan hiyerarşik ilişki içinde 

olmamakla beraber, örgütün amacına bilerek ve isteyerek hizmet eden kişinin, örgüt üyesi kabul 
edilerek cezalandırılacağı düzenlenmiştir. Burada failin örgüt üyesi gibi devamlı, sürekli ve yoğun 
olarak örgüt içerisinde faaliyet göstermesi yada emir-komuta ilişkisi, örgüt bilinci için yeterli 
sürenin geçmesi aranmaz. Temadi eden bir suç değildir. Yardım fiilini gerçekleştirdiği anda suç 
oluşur. Örgüt üyesi olmaksızın örgütün niteliğini bilerek örgütün yararına herhangi bir iş, görev 
veya hizmet (bu eylemlerin somutlaştırılması gereklidir) yapılması halinde TCK 'mn 220/7,314/3, 
3713sy TMK 'mn 1 ve 7/1 maddeleri delaletiyle TCK 314/2, 3713 sy TMK 7 mn 5 maddesi 
gereğince örgüt üyesi gibi cezalandırılır.

B-DOSYADAKİ DELİLLERLE TERÖR ÖRGÜTÜNÜN TARTIŞILMASI;
Fırat Dink cinayetinin işlenmesi sonucunda İstanbul Cumhuriyet başsavcılığınca yapılan 

soruşturma neticesinde örgütün varlığı için CMK 170/2 maddesinde "...deliller suçun işlendiği 
hususunda yeterli şüphe oluşturuyorsa. Cumhuriyet savcısı bir iddianame düzenler" ifadesini 
bulduğu şekilde işlenen suçun örgüt faaliyeti kapsamında işlendiği şüphesine ulaşılarak kamu 
davası açılmıştır.

Dikkat edilirse kanun koyucu "yeterli şüphe" ile kamu davasının açılmasını yeterli
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görmüştür.
Yine belli örgütlü suçların yargılamasının CMK 250 maddesi gereğince görevli Ağır Ceza 

Mahkemelerinde yapılması gerektiğinden "örgüt kurma, üye olma, örgüte yardım" suçlarının 
tartışılması için dava mahkememizde ikame edilmiştir. Örgütün varlığı tartışmasını genel yetkili 
ağır ceza mahkemeleri yapamayacağından doğru olan da davanın özel yetkili Ağır Ceza 
Mahkemesine açılmasıdır. Mahkememiz iddianamedeki "örgüt şüphesini" gördüğünden 
görevsizlik kararı vermemiştir.

Yeterli şüphe ile dava açıldıktan sonra ceza mahkemeleri delillerin serbestliği ilkesi 
gereğince soruşturma aşamasında önüne konulan deliller ile birlikte kovuşturma aşamasında da 
kendiliğinden yada tarafların talebi üzerine delil toplar. Toplanan delillerden sonra CMK 223 
maddesinde belirtilen sonuçlardan hangisine ulaştığı vicdani kanısına varırsa bu yönde karar verir. 
CMK 223/5 maddesi "yüklenen suçu işlediğinin sabit olması halinde, sanık hakkında mahkumiyet 
kararı verilir" demektedir. Dikkat edilirse maddede "yüklenen suçun sabit olması" aranmaktadır. 
Halbuki iddianame düzenlenmesi için "yeterli şüphe" yi yasa koyucu yeterli görmüştü. Bu 
şüphenin yalnızca kişinin yargılanmasında ve yargılanacağı mahkemenin belirlenmesinde dikkate 
alınması gerekli bir durum olduğu görülmektedir. Kişinin mahkumiyeti için yüklenen suç ile ilgili 
kesin, net, şüpheden uzak, duraksamaya yer bırakmayacak şekilde delillerin olması ceza 
hukunda mahkumiyet hükmü için şarttır.

Yargılama sonucunda yalnızca sanıkların yada mağdurların sıfatları ile karar verilemez. 
Mahkeme delillerle sonuca ulaşmalıdır. "Adil yargılama ilkesi" mahkemeye bu görevi 
vermektedir. Ayrıca toplanan delillerin dahi hukuka uygun deliller olup olmadığını mutlaka 
sorgulamalı "zehirli ağacın meyvesi de zehirlidir" ilkesi gereğince yasak delillerden de mutlaka 
uzak durulmalıdır. Kaldıki aşağıda tartışılacağı üzere örgütün varlığı suçlamasıyla dosyamızda 
"zehirli" denebilecek delil dahi yoktur. Yalnızca örgütün varlığı şüphesi vardır. Yine ceza 
mahkemesi delil tartışmasını yaparken "hukuk devleti ilkesi" ni hiçbir zaman gözardı edemez.
Hukuk devleti ilkesi; "öngördüğü hukuk kurallarına önce saygı gösteren ve uyan, .........................hukuk
kurallarını hukuksal açıdan eşit olan herkese eşit olarak uygulayan ve keyfilikten uzak duran 
devlete ait bir nitelik olarak" (Prof Dr. Ersan Şen) tanımlanmıştır. Bazen hukuk devleti ilkesi 
ışığında deliller ile ulaşılan sonuç vicdanımızda sorgulama yapmamıza neden olabilir. Ancak devlet 
olarak hiçbir zaman hukuk devleti ilkesinden ödün veremeyiz. "Ne kadar tehlikeli olursa olsun ve 
başa çıkılması ne kadar zor olursa olsun bazen korkunç, canice işlenmiş bir terör olayı olarak veya 
bazen bir ülkenin öz kaynaklarını kurutan boyutlarda yolsuzluk biçiminde ortaya çıkan organize 
suçluluk ile mücadele, hukuk devletinin feda edilmesi ile başarılamaz. Çünkü, bu ilkenin yokluğu bu 
defa aynı suçluluğun başka boyutlarda türemesine neden olacaktır. "(Özbek agm, s.81) yazar bu 
durumu net olarak ortaya koymuştur.

İddianamede sanıkların ortak karar ve faaliyet planları çerçevesinde; 2002 yılı yaz aylarında, 
Trabzon Santa Marİa Katolik Kilisesi rahibinin kasten yaralanması, 16/08/2004 tarihinde Trabzon 
Havaalanıda asılsız bomba ihbarı, 24/10/2004 tarihinde Trabzon Mc Donalds'a patlayıcı madde 
atılması, 19/01/2007 tarihinde Fırat (Hırant) Dink'in öldürülmesi 24.1.2007 tarihinde mağdur Orhan 
Pamuk'un tehtit edilmesi, eylemleri sayılmıştır. Mütalaada bu eylemlere ilaveten, Rahip 
Santoro'nun öldürülmesi, Malatya ilinde Zirve Yayınevinde gerçekleştirilen katliam sayılmıştır.

a-2002 yılı yaz aylarında, Trabzon Santa Maria Katolik Kilisesi rahibinin kasten 
yaralanması,

Sanık Yasin Hayal savunmalarında, askerden izinli olarak geldiği dönemde Alperen 
ocağında tanıştığı sanık Erhan Tuncel ile yaptığı sohbet sırasında Trabzon ilinde misyonerlik 
faaliyetlerinin arttığını söylemesi karşısında bu sohbetten etkilenerek Santa Maria Kilisesine yalnız 
başına giderek boynunda haç olan birini sopa ile dövdüğünü belirtmiştir.

Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü’nün yaptığı araştırma sonucunda Trabzon Cumhuriyet 
Başsavcılığına verilen bilgide 07.12.2007 tarih, 07 sayılı yazısında; 2002 yılı yaz aylarında papaz



Pıerre BRUNESSEN’e yönelik arkadan sırtına tekme vurmak suretiyle bir darp olayı meydana 
geldiği, olayı üç genç çocuğun gerçekleştirdiği, düşme neticesinde papazda hafif sıyrıklar olmasİ 
nedeniyle sağlık kuruluşu ve kolluk kuvvetlerine müracaatta bulunulmadığı, adı geçen papazın o 
tarih itibariyle Samsun ilinde görevli olduğu, Trabzon'da faaliyet gösteren Santa Maria Katolik 
kilisesinde papaz bulunmadığından zaman zaman Pazar günleri Trabzon 'a gelip ayine katıldıktan 
sonra görev yeri olan Samsun'a döndüğü, şahsın bu tarih itibariyle emekli olup Fransa'da 
bilinmeyen bir adreste ikamet ettiğinin kilisede görev yapan kişilerin beyanından anlaşıldığı, olayla 
ilgili herhangi bir ihbarın emniyet kayıtlarında bulunulmadığı belirtilmiştir.

Trabzon Cumhuriyet Başsavcılığına gönderilen Santa Maria Kilisesi Rahip Yardımcısı 
Luneta Roman'ın Trabzon Emniyetine vermiş olduğu ifadesinde; 1999 yılından beri Santa Maria 
Kilisesinde görev yaptığını, görev yaptığı süre içerisinde sadece bir defa yukarıda bahsi geçen 
şekilde bir olay yaşandığını, papaz Pierre BRUNESSEN'in bu olay nedeniyle herhangi bir mercie 
şikayette bulunmadığını, bu olayı Yasin HAYAL'in yaptığını görmediğini, Yasin HAYAL'i zaman 
zaman kilisede gördüğünü ancak kendisiyle diyalogunun olmadığını belirtmiştir.

Yasin Hayal'i mahalleden tanıyan tanık olarak dinlenen kişiler ve yine dosyamızdaki 
sanıklar Ahmet İskender, Ersin Yolcu ,Ogün Samast, Veysel Toprak, Erhan Tuncel bu darp eylemini 
sanık Yasin'in yaptığını herkesin konuştuğunu, hatta rahibin bu olaydan sonra 40 gün kadar 

_  hastanede kaldığım duyduklarını beyan etmişlerdir.
Darp olayı adliyeye intikal etmemiştir. Bu nedenle gerçekten böyle bir eylem gerçekleşip 

gerçekleşmediği dahi şüphelidir. Gerçekten böyle bir darp olayının gerçekleştiği düşünülecek 
olursa;

Darp olayının belirtilen deliller ile sanık Erhan'ın yönlendirmesi ile sanık Yasin tarafından 
gerçekleştirildiği açıktır. Olayda dosyamızın diğer sanıklarının nasıl bir dahli olduğu yada bu olay 
gerçekleştirilken nasıl bir organizasyon kurulduğu, yine terör yasasının yukarıda anlatılan 1 
maddesindeki amacı gerçekleştirme iradesiyle hareket ettiklerini gösterir delil yoktur. Kaldıki bu 
eylemde iki kişinin ismi geçmektedir. Örgüt için var olan en az üç kişi olma koşulu dahi 
oluşmamıştır.

Bu tartışılan deliller mahkememize sanık Yasin Hayal'in krıminal suçlu tipi açısından fikir 
vermektedir. Yasin Hayal'in illegal işler yaparak yada bunları açıkça anlatarak arkadaş çevresinde 
korku salıp itibar kazanma amacını güttüğü görülmektedir. Hatta Engin YILMAZTn 04.02.2007 
tarihli ifadesinde; "Yasin HAYAL’in yaptığı şeyleri açıkça herkese hiç çekinmeden anlatan bir 
karakteri olduğunu" belirterek sanık Yasin'in bu krıminal özelliğine vurgu yapmıştır. Yine sanık 
Zeynel Abidin Yavuz ifadesinde 2006 yılının başında Yasin'in kendisine Hırant Dink'i öldürmeyi 
teklif ettiğinde Yasin'den korktuğundan dolayı cinayet tetikçiliğini kabul ettiğini söylediğini 
belirtmiştir. Sanık Tuncay Uzundal ve Ersin Yolcu da Yasin Hayal'den tanıyan herkesin çekindiğini 
belirtmişlerdir. Kendisi dahi savunmalarında ismini duyurmak için yasal zeminlerin kendisine dar 
geldiğini beyan etmiş, bu nedenle yasa dışı eylemler içerisine girerek güya vatanı kurtarmaya 
soyunmuş bir suçlu tipi olarak görülmektedir.

b-Sanık Yasin Hayal’in 16/08/2004 tarihinde Trabzon Havaalanında asılsız bomba 
ihbarı olayı,

Yasin HAYAL'in Serdar ERGENÇ ile beraber 16.08.2004 tarihi saat 22.55'de 156 Jandarma 
İmdat telefonunu arayarak, Trabzon Havalimanına bomba koyduklarını, havadaki uçağın 
Havalimanına indiğinde bombanın patlatılacağı yönünde asılsız bir ihbarda bulundukları, ihbarın 
0536 331 92 81 no'lu cep telefonu numarasından yapıldığı, 156 no’lu Jandarma imdat telefonuna 
düşen bu telefon numarasından telefonun kayıtlı olduğu Hikmet ERGENÇ isimli şahsa ulaşıldığı 
anlaşılmış, Yasin HAYAL ve Serdar ERGENÇ hakkında Trabzon Asliye Ceza Mahkemesine 
24.12.2004 tarihli İddianame düzenlenmiş, diğer yandan Serdar ERGENÇ ve Yasin HAYAL 
tarafından ihbar amaçlı kullanılan telefonun kayıtlı olduğu Hikmet ERGENÇ hakkında asılsız 
bomba ihbarı ile bir ilgisinin olmadığı, gerekçesiyle 24.12.2004 tarihinde takipsizlik kararı 
verilmiştir.
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Trabzon 1.Asliye Ceza Mahkemesinde 2005/14 E nolu dosyada Yasin HAYAL ".. 
bombalama olayları çok güncelleştiği için güvenlik görevlilerinin bu konudaki hassasiyetlerini 
denemek için.." böyle bir ihbarda bulunduğunu savunmuştur.

Mahkememizde de benzer savunma yapmış gelen uçakta Sayın Başbakanımızın olduğunu 
bilmediğini bildirmiştir.

Öncelikle bu olay yukarıda anlatıldığı şekilde bir örgütün varlığından ziyade sanık Yasin'in 
krıminal durumunu göstermesi açısından önemlidir.

Sayın Başbakan'm uçağının ineceği bir hava limanında bomba ihbarının yapılması gerçekten 
de kamu düzenini bozacak bir durumdur. Ancak örgütler yukarıda anlatıldığı şekilde işleyecekleri 
suç için yeterli araç ve gerece sahip olmalıdırlar. Telefon sahibi Hikmet Ergenç hakkında dava dahi 
açılmadan takipsizlikle sonuçlanan soruşturmada eğer ortada bir örgüt var ise, bu kişi hakkında da 
dava açılması gerekmekteydi. Trabzon savcılığı bu eylemi kanaatimizce de doğru olarak adi suç 
olarak değerlendirmiş, yine Trabzon Asliye Ceza Mahkemesi örgütün varlığını gösterem deliler 
olmadığından görevsizlik kararı vermeden davayı sonuçlandırmıştır. Serdar Ergenç ise iddianamede 
ve mütalaada sayılan diğer hiçbir eylemde bir daha karşımıza çıkmamaktadır. Halbuki örgüt için 
üyeler arasında bir hiyerarşik yapıdan, devamlılıktan, karşılıklı iradelerinin örgüt kurulması 
yönünde birleşmesinden bahsetmiştik. Bu unsurların hiçbirisinin burada oluşmadığı yalnızca bir suç 

^  için iştirak ilişkisinin olduğu açıktır.
Mütalaada bu soruşturma sırasında sanık Yasin'in firari olarak yurt dışına çıkması,- yorumla- 

bir örgütün varlığını gösterdiği yazılmaktadır. Ancak sanığın yurt dışına çıkma sürecinde hangi 
kişilerden ne şekilde yardım aldığı somutlaştırılamamıştır. Yine eğer sanık Yasin bir örgütün 
yardımı ile yurt dışına çıkmış ise niçin amaçladığı ülke olan Çeçenistan'a gidemeyip dokuz gün gibi 
kısa bir sürede 27/08/2004 tarihinde yeniden yurda dönüş yaptığı deliller ile ortaya konulamamıştır. 
Kanaatimizce sanığın yurt dışına çıkışı süresinde yakalamalı kişi olduğu halde yakalanamaması 
kolluğun dikkatsizliğini göstermektedir.

c- 24.1.2007 tarihinde mağdur Orhan Pamuk'un sanık Yasin Hayal tarafından tehtit 
edilmesi olayı,

Sanık Yasin Hayal, maktül Fırat Dink'in öldürülmesi olayında gözaltına alındığında 
gazetecileri gördüğünde "Orhan Pamuk akıllı olsun akıllı" şeklinde bağırarak tehtit etmiştir.

Mütalaada yargılaması şuan başka mahkemelerde devam eden dosyaların içerisindeki bazı 
evraklardan yola çıkılarak Hrant Dink, Orhan Pamuk, Hıncal Uluç ve İstanbul’da bir papazın 
öldürülmesinin hedeflendiği iddia edilip, hatta bu rahibin "(Bartelemaos olabilir)" denmek suretiyle 
kim olduğu tahmininde bulunulmuştur.

Bu mütalaanın doğru olabileceği mahkememizce de görülmüştür. Ancak maddi gerçekliği 
/ O  araştıran mahkeme öncelikle sanıkları ayrı olan bu yargılama dosyası ile dosyamız sanıkları 

arasında var olduğu iddia edilen somut delil ve olgulara hüküm için ulaşması zorunludur. Bu deliller 
ortaya konulamadan sadece yorumla irtibatın varlığından bahsedersek öncelikle yargı mercilerinin 
dahi uyması gerekli anayasa hükmünü ihlal etmiş ve devam eden dosyadaki yargılamaya müdahale 
etmiş oluruz. Bunun yanında devam eden dosyanın da delillerini burada tartışarak dosyanın atalete 
uğramasına sebebiyet veririz. Mahkememiz bu tehtit olayında yine aşağıda tartışılacak Hırant 
Dink'in öldürülmesi olayında azmettiren kişilere ulaşılamadığından yalnızca şüphe olduğundan ve 
şüphenin sanık lehine olduğu ilkesi gereğince hareket etmek durumunda kalmıştır.

Öte yandan Orhan Pamuk kamuoyu tarafından bilinen bir yazar ve edebiyatçıdır. Sanık 
Yasin Hayal yine krıminal kişilik durumu nedeniyle gazetecileri gördüğünde kendisine ideal kişi 
olarak kabul ettiği Mehmet Ali Ağca gibi meşhur olmak için bu tehtit eylemini yapmış olabileceği 
gözden kaçırılmamaladır.

d- Rahip Andrea Santoro'nun 05.02.2006 tarihinde Trabzon da öldürülmesi olayı,
Sanık Yasin Hayal'in bu cinayeti işlediği yönünde hiçbir delil yoktur. Esasen bu cinayet 

iddianamede de anlatılmamıştır. Mahkeme iddianamedeki olay ve sanıklar ile bağlıdır. Ancak 
mütalaada bu olayla ilgili sanık Yasin'in İrfan Özkan, Fikret Öğün, Haşan Özçelik isimli kişiler ile
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yaptığı telefon görüşmelerinde bu cinayet olayı ile ilgili görüşmesini delil olarak yorumlamıştır. 
Telefon görüşmeleri incelendiğinde sanık Yasin'in küfürlü bir şekilde konuştuğu, olayı bildiği kadarı 
ile “yok yok, uşağım Vakfıkebir’i! bi uşak vurdu onu, uşağa vurdurdular anlay misin?" şeklinde 
ifade ettiği görülmektedir. Cinayet olayı basın ve yayın organlarında genişçe yer bulduğu, cinayetin 
Trabzon ilinde işlendiği yine Yasin'in benzer suçlara karıştığı düşünüldüğünde telefonda ilgili 
ilgisiz konuşması herhalde bu sanık tipi için olağan kabul edilmesi gerekmektedir. Ayrıca yaklaşık 
bir yıl boyunca önüne gelene Hrant Dink'i öldüreceğini, adliyeye intikal etmemiş bir rahibi 
dövdüğünü, McDonalds'a bomba koyduğunu pervasızca söyleyen bir kişi bu cinayeti işleseydi 
mutlaka -meşhur olmak için- birilerinin bilmesini isteyecek ve telefonda bu konuda bir cümle sarf 
edecektir.

e-Zirve Yayınevinde işlenen cinayet olayı;
Bu cinayet ile ilgili yargılama Malatya 3 ACM (CMK 250 Maddesi ile yetkili) 'sinde devam 

etmektedir. Sanıklar farklıdır. Cinayet sanıkları ile dosyamız sanıkları arasında örgütsel bağlantıyı 
gösterir deliller ortaya konulamamıştır.

Cinayetin işlenmesi için ortaya konulan, argümanlar ve bahanelerde benzerlik vardır. Kamu 
düzenine karşı işlenen cinayetlerin görünür nedenleri nüanslarla birbirine benzer. Tetikçilerin 
birkısım duygularını istismar etmek için azmettiren ve genellikle kimliklerinin tespitinde zorluk 
çekilen kişiler bu argümanları kullanmaktadırlar. Misyonerlik argümanının bu cinayette de 
kullanıldığını görmekteyiz. Ancak arzmettirenler açısından da irtibatı somut olgu ve deliler ile net 
şekilde ortaya konulamadığı durumda iki cinayetin de var olduğu iddia edilen aynı örgüt tarafından 
işlendiğini mahkeme olarak söylememiz mümkün değildir. Kaldıki bu olayda iddianamede 
yargılama konusu yapılmamıştır. Mütalaanın 55. sayfasında ; "Yukarıda belirtilen cinayetler ile 
ilgili kısa açıklamalar sonrasında "Ülkemizde son birkaç yılda meydana gelen benzer olaylara 
bakıldığında, Danıştay Saldırısından önce ve kısa bir süre sonra benzer olayların zincirleme 
bir şekilde devam ettiği ve hemen hemen birçok olayda Ergenekon Terör Örgütü’nü işaret 
eden ciddi şüphelerin bulunduğu görülmüştür. Fakat örgütün temel prensibi olan gizlilik ve 
hücre yapılanması nedeniyle olayların birbirleri ile benzerlik gösterdikleri görülmüşse de 
yeterli delil elde edilmesi mümkün olmamıştır. Fakat eylemlerin amaç ve neticelerine 
bakıldığında aynı merkezden yönlendirildiği, ülkede kaos anarşi terör kargaşa, huzursuzluk 
çıkarmayı ve ülkemizi uluslararası arenada sıkıntıya sokmayı hedeflediği net olarak 
görülmektedir.” Şeklinde değerlendirmeler yapılmıştır." şeklinde devam eden başka dosya 
iddianamesinden alıntı yaparak "yeterli delil elde edilemediğini" Cumhuriyet savcısı kendisi de 
bizzat belirtmiştir. Delil olmadan sadece bir kısım mantıksal yorumla terör örgütü suçundan 
mahkumiyet kurulması ceza hukukunda mümkün değildir.

f-24/10/2004 tarihinde Trabzon Mc Donalds'a patlayıcı madde atılması eylemi,
Bu olayla ilgili Trabzon 1 ACM tarafından sanık Yasin Hayal ile ilgili 2008/90 E sayılı 

dosya üzerinden yargılama yapılmış, 09/04/2009 gün ve 2009/139 K sayılı ilamı ile 
sonuçlandırılmış ve dosya kesinleşmiştir.Sanık Erhan Tuncel'in Trabzon ACM de o tarihde 
bombalama olayı ile irtibatı tespit edilemediğinden yargılanmamıştır. Sanık Erhan Tuncel bu eylemi 
ile ilgili bu dosyamızdan yargılanmış ve aşağıda gösterildiği şekilde,bomba yapmaktan, bomba 
patlatmaktan, müessir fiil ve mala zarar vermek eylemlerinden ceza verilmiştir.

Trabzon Ağır Ceza Mahkemesi yargılama sırasında bir örgütün varlığından 
şüphelenmemiştir. Eğer bir örgütün varlığından şüphelense idi görevsizlik kararı ile dosyayı CMK 
250 maddesi ile görevli ve yetkili ACM ye gönderecekti.

Tam bu noktada şunu belirtmemiz gerekir ki; Eğer Trabzon mahkemesi yargılanması 
bittikten sonra dosya kesinleşmiş olsa dahi bir örgütün varlığını gösterir deliller ortaya çıkarsa ceza 
yasamız örgütün varlığını bir tehlike suçu olarak gördüğünden ve sadece örgütün varlığını suç sayıp 
"amaç suç" işlenmese dahi cazalandırdığından bu eylemin örgüt açısından yeniden yargılama 
konusu yapılması mümkündür. Esasen mahkememizin ana iddianamesi CMK 170/2 fıkrası 
gereğince tam da bunu yapmıştır
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Şu durumda Mc Donald's ın bombalanması açısından dosyamızdaki delillerin ışığında kabul 
edilen oluşu yazıp örgüt unsurlarının tartışılması gerekmektedir.

Trabzon 1 ACM 2008/90 E, 2009/139 K nolu dosyanın gerekçesinde, "sanık Yasin Hayal'in 
2001 yılında askerlik yaparken ABD'nin Afganistan işgalini televizyondan izlediğini, daha sonra 
aynı ülkenin Irak işgalini de izlediğini bilhassa bu işgal sırasında Irak'lı küçük bir çocuğun eline 
verilen İngilizce yazılan yazılan gördüğünü, bundan da ağır şekilde etkilendiğini, Azerbeycan 
ülkesinde Çeçen asıllı kişilerden Öğrendiği şekilde bomba yaptığını, ABD vatandaşına ait 
McDonald's iisimli işyerine bombayı koymak suretiyle patlattığını" kabul etmiş bu kabul üzere 
sanık Yasin hakkında bomba patlatma ve yaralama eylemlerinden mahkumiyet hükmü kurmuştur. 
Sanığın savunmaları mahkemenin kabulünde delil olarak kabul edilmiştir.

Sanık Yasin Hayal dosyamız yargılamasının soruşturma aşamasında öncelikle Trabzon Ağır 
Ceza Mahkemesindeki ifadelerine benzer savunmalar yapmış daha sonra bombalama olayını sanık 
Erhan Tuncel ile ikisinin karar verip yaptıklarını anlatmıştır.

Sanık Erhan Tuncel soruşturma aşamasında ve mahkememizde verdiği savunmalarında, 
Yasin Hayal'in Bakü'den geldikten sonra "cihad yurt dışında değil bu ülkede olacak" şeklinde 
beyanlarda bulunması karşısında Yasin'in enerjisini boşaltması maksadıyla bomba yaparak Yasin ile 
birlikte 24/10/2004 tarihindeki McDonald's a bomba attıklarını, Yasin'in bomba olayının öncesinde 
ve sonrasında herkese anlattığını belirtmiştir.

Ahmet İskender bombalama olayının Erhan'ın yönlendirmesi ile Yasin'in yaptığını, Tuncay 
Uzundal bombalama olayının Yasin tarafından yapıldığını herkese bizzat Yasin tarafından 
anlatıldığını,Ekrem Furat bombalama olayından sonra sanık Erhan'ın bombayı kendisinin yaptığını 
ve patlama sırasında gözcülük yaptığını, Yasin'in yaralandığını, kanlı elbiseleri boş bir arazide 
yaktıklarını anlattığını, Veysel Toprak, Alper Esirgemez, Osman Alpay, Şenol Akduman, Numan 
Şişman, Şenol Akduman, Erbil Susaman'm benzer beyanlarda bulanarak bombalama olayından 
soma Yasin'in evlerine geldiğini yaralı olduğunu, olayı televizyondan öğrendikten sonra Yasin'in 
bombayı kendisinin patlattığını söylediğini hatta Erbil Susaman'm bundan rahatsız olduğundan 
Yasin'in evden gitmesini istediğini birbirlerini doğrular şekilde belirtmişlerdir.

Tanık İsmail Hacıahmetoğlu, Yasin'in 2004 yılı Ramazan ayında McDonalds'a parça tesirli 
bir bomba koyacağını söylediğini kendisinin gerekçesini sorduğunda, Yasin'in Amerika'ya yönelik 
bir eylem ve tepki olarak böyle bir şey yapacağını söylediğini, kendisinin, "bir bomba patlatacaksın, 
ama oraya gelenler büyük ihtimalle çocuklar olacak, hem Trabzon'daki bir bombalama olayı ile 
Amerika Irak'tan mı çekilecek, bu eylem senin umduğun gibi bir ses getirmez, oraya gelen insanlar 
suçsuz senin yüzünden mağdur olacaklar, bundan sana bir sevap gelmez, günah olur" dediğini. 
Bombalama olayından 2 gün soma akşam vakti, Yasin'in kendisini Ankara'daki ev telefonundan 
aradığım. Telefonda Rize 'de olduğunu söylediğini, Yasin'in devamla kendisine: "Erhan da 
yanımda, Erhan'a vereceğim" dediğini, kendisinin "hangi Erhan" deyince, Yasin, "Elazığlı Erhan" 
dediğini, kendisinin şaşırdığını, Erhan'ın Yasin'in yanında ne işi var diye düşündüğünü, beraber 
Rize'de olmalarına şaşırdığını, telefonu Erhan'ın aldığım, kendisi “ben siz yakalanırsınız, ne 
yapıyorsunuz" dediğini ama çok uzun konuşamadıklarını, Erhan'ın kendisine "telefonla fazla 
konuşamıyoruz, ben de Yasin ile beraberim " dediğini belirtmiştir.

McDonald's 'a bomba atılması olayında tüm tanıkların anlatımlarından, olayın sanık Erhan 
Tuncel ve sanık Yasin Hayal tarafından planlandığı, patlayıcının İmal edilip 24/10/2004 günü 
bombanın patlatıldığı açıkça anlaşılmaktadır. Yukarıda ismi geçen Ahmet İskender, Tuncay 
Uzundal, Alper Esirgemez, İrfan Özkan, Erbil Susaman, Numan Şişman, Şenol Akduman, Veysel 
Toprak Osman Alpay eylemleri gerçekleştiren ve var olduğu iddia edilen terör örgütünün üyesi ya 
da yardım edenleri olarak iddianamede gösterilmişlerdir. Bu kişiler terör örgütü üyesi olsalar 
öncelikle terör örgütünün disiplini içerisinde benzer ve tutarlı beyanda bulunmaları karşısında terör 
örgütünün hedefi olacaklarından etkin pişmanlık hükümlerinden faydalanmayı talep edecekler ve 
yine eğer bir terör örgütü varlığını bilseler bu konuda da bilgi vermeleri gerekecekti. Ortada bir 
terör örgütünün varlığından bahsetmek mümkün olmadığından iştirakçi sanık Erhan Tuncel ve
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Yasin Hayal'in olayı nasıl gerçekleştirdiğini bildikleri kadar anlatmışlardır. Bu kişilerin sadece 
üniversite okuduklarından sanık Erhan ile birlikte ev arkadaşlığı yapmaları nedeniyle suça vakıf 
oldukları oluştan anlaşılmaktadır.

Tüm tanık ve sanık ifadelerinden sanık Yasin Hayal'in olayın nasıl cereyan ettiğini önüne 
gelene anlattığı da anlaşılmaktadır. Yani örgütü olmanın "gizlilik" ilkesi sanık Yasin Hayal için 
hiçbir aşamada önemli olmamıştır. Eğer ortada bir örgüt olsa idi sanık Yasin "gizlilik" ilkesini ihlal 
ettiğinden örgüt içerisinde mutlaka bir yaptırım ile karşı karşıya kalması gerekecekti.

Sanık Mustafa Öztürk ve Salih Hacısalihoğlu'nun sanıklar Yasin ve Erhan ile konuşmuş 
olmaları, sanık Halis Egemen’in sanık Yasin cezaevinde iken Yasin'in aiesiyle ilgilenmesi, Sanık 
Yaşar Cihan'ın Yasin'in ailesine 1000TL para yardımında bulunması eylemleri eğer bir örgütsel 
disiplin ve talimat ile yaptıklarını net olarak ortaya koyabilirsek bir örgütten bahsetmemiz mümkün 
olabilecektir. Ancak genel olarak bu sanıklarla Yasin ve Erhan'ın tanışma noktalarının mahalleden 
yada Alperen ocaklarına gidip gelmeden kaynaklı olduğu dosyamızdaki delillerden anlaşılmaktadır. 
Yapılan telefon görüşmelerinin hiçbirisinde de örgütten bahsedilmemekte hatta Erhan'ın Alperen 
ocaklarından ilişiğini kesmek için birkısım çalışma içerisine girdiği anlaşılmaktadır.

Bu olayda ismi geçen Ahmet İskender, Yasin Hayal, Ersin Yolcu dışındaki diğer sanıkların 
diğer eylemlerde özellikle Fırat Dink cinayetinde örgütsel disiplin içerisinde nasıl bir görev aldıkları 
yargılamanın hiçbir aşamasında iddia olarak bile netleştirilememiştir.

Yine adı geçen sanıklar yada kimliği tespit edilemeyen kişilerin sanıklar Erhan ve Yasin'i 
TMK 1 maddesindeki amaca ulaşmak için yönlendirme şüphesi var ise de bu durum 
netleştirilememiştir. Sabit olan sanık Erhan ve Yasin'in eylemidir. Sanık Erhan'ın polis yada 
Jandarma muhbiri olması suç işleme özgürlüğü vermez.

g-Maktül Fırat (Hrant) Dink'in 19/01/2007 günü öldürülmesi eylemi;
Maktül Fırat Dink tüm dünya tarafından tanınan, bilinen, Ermeni kökenli, Türkiye 

Cumhuriyeti vatandaşı bir gazeteci ve yazardır. Müdahil tarafın esas hakkındaki beyanlarında da 
genişçe yer verildiği üzere; Tüm hayatını "ifade özgürlüğü" mücadelesine adayarak, ülkemizin 
demokratikleşmesine yaptığı katkılar izahtan varestedir. Kaldı ki hiç bir vasfı olmasa dahi, herkes 
Anayasamızın 17. maddesinin birinci fıkrasında belirtildiği şekilde "Yaşama hakkına" sahiptir. 
Maktülün öldürülmesi olayı nedeniyle Türkiye Devleti Avrupa İnsan Hakları Mahkemesinde 
yargılanıp Yaşam Hakkının korunmaması ve ifade ve kanaat özgürlüğüne aykırılık nedeniyle 
tazminata mahkum edilmiştir.

Bu eylemde öncelikle vurgulanması gerekli husus; Bir terör örgütünün varlığı şüphesidir. 
Eğer varsa bu terör örgütü faaliyetlerini iki aşamalı olarak planladığı birinci aşama tetikçiler ve 
maktülün seçiminde, ikinci aşama ise tetikçiler ile planlayanlar arasındaki hukuki ve fiili irtibatın 
kesilmesi noktasındadır.

Birinci aşama;Cinayetin maktülün yazdığı yazılar nedeniyle üç beş şövenist kişinin bir araya 
gelerek bu cinayeti işlediği imajının uyandırılmasıdır. Maktülün Ermeni asıllı Türkiye Cumhuriyeti 
vatandaşı olması bu şekilde düşünmemizi isteyen kişilerin amaçlarındandır. Maktül zamanlaması 
çok iyi yapılarak seçilmiştir. Maktülün cinayetin işlendiği dönemde ifade özgürlüğü ve yazdığı 
yazılar ile aleyhine açılan davalardan dolayı sıkça gündeme geldiği bir dönemdir. Bu şekilde 
TMK'nın 1 maddesindeki ".... Devletin ülkesi ve milletiyle bölünmez bütünlüğünü bozmak, Türk 
Devletinin ve Cumhuriyetin varlığını tehlikeye düşürmek, Devlet otoritesini zaafa uğratmak veya 
yıkmak veya ele geçirmek, temel hak ve hürriyetleri yok etmek, Devletin iç ve dış güvenliğini, 
kamu düzenini veya genel sağlığı bozmak amacıyla bir örgüte mensup kişi veya kişiler tarafından 
girişilecek her türlü suç teşkil eden eylemlerdir." şeklindeki ifadeye çok uygun bir cinayet 
gerçekleştirmişlerdir.

Trabzon'da yaşayan simit satan, kırtasiyecilik yapan, öğrenci olan sanıklar kuvvetle 
muhtemel maktülün yazılarını dahi okumamışlardır. Hatta maktülün yazılarını okumuş olsalar bile, 
yazının neresinde "Türklüğe hakaret" olduğu sorulsa bunu dahi tefsir etmeleri eğitim düzeyleri 
düşünüldüğünde mümkün olmayacağı açıktır.
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Bu eylemde sanıkları seçen kişiler yine sanıklan çok özel seçmişlerdir. Sanıklar genel olarak 
"Türk ve İslam düşüncesini" kendilerine rehber edinmiş Alperen ocaklarına gidip gelen yada bir ara 
ocakta görev almış yani organik bağı olan kişilerden seçilmiştir.

Ayrıca sanık Yasin Hayal'in yukarıda anlatılan -deyim yerinde ise-"vatan kurtarma 
edebiyatı" düşünüldüğünde tetikçi olarak tespiti sırasında istismar edilebilecek duyguları olduğu da 
açıktır. McDonald's'a bomba koyma olayını Yasin'ın gerçekleştirmiş olması, Fırat Dink cinayetinde 
sanık Yasin'in tetikçi olarak seçilmesinde azmettirenler açısından belirleyici bir öge olmuştur. İki 
olay açısından sanık Yasin dışında ortak başka bir noktaya rastlanılmamıştır.

Sanıkların ve maktülün yukarada anlatılan özelliklerinden, cinayeti planlayanların amacı, 
temel hak ve hürriyetleri yok ederek Devlet otoritesini zaafa uğratmak, özellikle azınlıkların ülke 
içerisinde temel haklarının güvence altında olmadığı inancını oluşturup, ülkemizi dünya 
kamuoyunda da zor duruma düşürmek, yine bu cinayetle ülkemizde yaşayan azınlık yurttaşlarımızı 
provake ederek toplumsal olayları arttırmak, ülkemiz içerisinde Türk-Ermeni çatışmasını sağlayarak 
iki milletin birbirene düşmesini sağlamayı amaç edinmişlerdir. Maalesef bu amaçlarında kısmen de 
olsa başarılı olmuşlardır.

Özetle; Bu denli büyük sonuçları olan bir cinayetin çocuk denilebilecek yaşta, eğitim 
düzeyleri ortada olan, sanıkların bir örgüt olmadan düşünüp, planlayıp yapmaları akla uzak 

^  görülmektedir. Bu düşüncemiz olayın arkasında bir terör örgütü olduğu şüphesini 
güçlendirmektedir.

İkinci aşama; Cinayeti planlayanlar tetikçileri seçtikten sonra hiçbir zaman tetikçiler ile 
hukuki ve fiili irtibatlarını sağlayacak delil ortada bırakmamışlardır. Delilerin gerek soruşturma, 
gerek kovuşturma aşamasında bütün veriler tetikçilere işaret etmiş arkasındaki arzmettiricilere 
ulaşılamamıştır. Hatta kuvvetle muhtemel cinayeti işleyen Ogün Samast ve azmetiren Yasin Hayal 
dahi bu kişilerin kim olduğunu bilmemektedirler. Yasin Hayal ve Ogün Samast’m vatan 
kurtarıcılığına soyunma edebiyatları azmettirenlerin işini kolaylaştırmıştır.

Cinayet için ortada tahmin edilenden de daha büyük bir terör örgütü olmasaydı delillere 
daha kolay ulaşılacağı mantık düzleminde çıkarılabilecek bir sonuçtur. Bu mantıkla belki de 
varolduğu iddia edilen terör örgütünün delillerin toplanması sürecine de yönlendirme yaparak 
sirayet etme ihtimali dahi vardır. Ancak bu yalnızca ve her zaman varsayıma dayalı ihtimal olarak 
kalmıştır.

Yukarıda "hukuk devleti " ilkesinden bahsetmiştik. Mahkeme bu anlatılan mantıksal 
çıkarım ile ortada delil olmadan örgüt kurma/yönetme, üyelik, yardım suçlamalarından mahkumiyet 
hükmü vererek hukuk devleti ilkesini yok sayamaz. Hatta eğer iddia edildiği gibi bir terör örgütü 
var ise, bu terör örgütü tetikçi-sanıkların örgüt suçundan cezalandırılması ile gerçek azmettirici olan 
kendilerine giden yollan tamamen kapatmak isteyeceklerdir. Mahkememiz bu azmettiriciler var ise 
bunlara ulaşma kapısını açık tutmak için, genellikle örgüt suçundan verilen beraat kararında 
uygulanan CMK 223/2-b maddesi ile değil CMK 223/2-e maddesi gereğince aşağıda anlatılacağı 
üzere örgüt suçundan, örgütün delillerine ulaşılamadığından, şüphe nedeniyle beraat kararı 
vermiştir.

Dosyadaki delillerden, tanıkların anlatımlarından, sanıkların savunmalarından; Sanık Erhan 
Tuncel ile sanık Yasin Hayal 2002 yılında Trabzon ilinde faaliyet gösteren Alperen ocağında 
tanışmışlardır.. Genel olarak ABD’nin dünya üzerinde işgal ettiği ülkelerden, Çeçenistan'daki 
müslümanlara yapılan haksız savaş ve saldırılardan konuşmuşlardır. Yasin Hayal bu düşüncelerden 
etkilenerek Çeçenistan ülkesine gitmek için 2004 yılında Azarbeycen Ülkesine gider. Çeçenistana 
geçemeyince yeniden yurda dönüp yukarıda anlatılan şekilde McDonald's'ı bombalama olayını 
gerçekleştirmiştir. Yasin Hayal cezaevinden çıktıktan ve Trabzon Pelitli'ye geri döndükten sonra 
işlediği suçu gizlemeden önüne gelene açıkça anlatmıştır.. Erhan Tuncel bu süreç içerisinde Yasin 
Hayal' le olan bağlantısını sürdürmüştür. Yasin Hayal zaman zaman Erhan'ın öğrenci evine gelmeye 
devam etmiştir. Erhan Tuncel' in emniyet ve jandarmaya haber elemanı olarak çalıştığı dasyadaki 
bilgi ve sanık savunmasından anlaşılmaktadır. Emniyet istihbarat Trabzon şubesinde görevli polis
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memuru Muhittin Zenit, Yasin Hayal'in cezaevinde bulunduğu dönemde sanık Erhan Tuncel'e haber 
elemanlığı görevini vermiş, hatta spesifik olarak Yasin Hayal gibilerini kontrol etmesini de 
tembihlemiştir. Sanık Yasin İçin kanaatimizce kapalı istihbarata gerek yoktur. Zira işlediği tüm 
suçları övünç kaynağı gibi anlatan bir kişidir.

Sanıklar Yasin ve Erhan'ın tanıştığı 2002 yılından cinayetin işlendiği 2007 yılı ocak ayma 
kadar kurulan örgütün nerede, kimler tarafından kurulduğu, devamlılık unsurunun nasıl 
gerçekleştiği, nihai hedefinin ne olduğu, üyelerinin kim olduğu, hiyerarşik yapısının ne olduğu, 
örgütü kuranların suç işleme açısından karşılıklı iradelerinin nasıl oluştuğu, hangi eylemleri amaç 
suç olarak hedefledikleri, amaç suçun kolay işlenmesi için araç suç niteliğindeki örgütün hangi araç 
ve gereçlere sahip olduğu, delillerle ortaya konulamamıştır. Bunun yanında 19/01/2007 günü 
cinayet işlendikten soma var olduğu iddia edilen örgütün halen durumunun ne olduğu da ortaya 
konulamamıştır. Eğer bir terör örgütü var ise doğası gereği günümüzde de bu örgüt 
faaliyetlerini sürdürmesi en azından hücre yapılanması ile uyuma sürecine girmesi gerekli ve 
bu durumun somut olgu ve delilerle ortaya konulması gerekmektedir.

2006 yılının ilk aylarında sanık Yasin ve Erhan adlarını duyurmak, meşhur olmak için bir 
hedef arayışına girmişlerdir. Belki terör örgütünden şüphelendiğimiz ve delillendiremediğimiz en 
önemli nokta cinayet fikrinin oluştuğu bu andır. Erhan Tuncel istihbarattan aldığı görevden dolayı 
mı? yoksa tespit edemediğimiz azmettiricilerden aldığı görev ile mi? bilinmeyen bir nedenle sanık 
Yasin Hayal'e Hrant Dink'ten ve yazılarından bahsettiği ve cinayet fikrinden bahsettiği 
savunmalardan anlaşılmaktadır. Yasin Hayal "Türk düşmanı" olarak kafasında sabit fikir oluştuktan 
sonra sanık Zeynel Abidin Yavuz'a "Bir Ermeni başı var vurur musun?" diyerek cinayetin 
tetikçiliğini teklif etmiştir. Zeynel Abidin Yavuz savunmalarında cinayetin tetikçiliğim kabul 
etmesinin sebebi olarak Yasin Hayal den gelebilecek zarardan korktuğu ve çekindiğini bildirmiştir. 
Gerçekten de Yasin Hayal'in çevresinde işlediği suçlardan dolayı çekinildiği diğer sanık ve tanık 
anlatımları ile sabittir. Maktülün resimlerini internetten sanık Erhan indirmiş ve bir markete 
bırakmış buradan samk Tuncay aracılığı ile Yasin'e oda Zeynel Abidin Yavuz'a ulaştırmıştır.Daha 
sonra Zeynel Abidin Yavuz'un abisi ile birlikte çalışmak için İzmit iline gittiği ve sekiz ay gibi bir 
süre Trabzon'a gelmeden İzmit'te çalıştığı dosyadan anlaşılmaktadır.

Zeynel Abidin Yavuz cinayetten vazgeçtikten sonra sanık Yasin yeni tetikçileri arama 
sürecine girmiştir. Yaklaşık 7-8 ay kadar tetikçi bulamamıştır. Yukarıda örgüt yöneticiliği 
bölümünde , örgüt içerisinde iş bölümü nedeniyle verilen görev yerine getirilmediğinde, 
yöneticilerin aynı görevi yapacak kişileri hiç zorlanmadan bulabilmesi gerektiğini anlatmıştık. 
Burada da bir örgüt disiplini olmuş olsaydı yönetici olarak iddianamede suçu tipikleştirilen sanık 
Yasin yada Erhan'ın hiç zorlanmadan yeni tetikçiyi hemen tespit edip görevlendirmesi gerekecekti. 
Halbuki tetikçilik yapacak olan Ogün Samasf m bulunması uzunca bir zaman almıştır.

Zeynel Abidin Yavuz'un savunmalarından anlaşıldığı üzere, askerlik için İzmit'ten ayrılıp 
Trabzona geldiğinde sanık Yasin "Artık seninle işim olmaz işi Ogün yapacak" diye söylemiş ama 
bir örgüt disiplini içerisinde Zeynel'e cinayeti işlememesinden dolayı ceza verilmesi yoluna 
gidilmemiştir. Ayrıca yeni tetikçinin ismini çekinmeden zikrederek "gizlilik" ilkesiyle de ilgisi 
olmadığını ortaya koymuştur. Eğer bir örgüt olsaydı "gizliliği" ihlal eden Yasin'in örgütsel 
yaptırımla karşılaşacağı yukarıda yazılmıştı.

Ogün Samast tetikçi olarak belirlenmesinden sonra, sanık Tuncay Uzundal sanık Erhan'ın 
Ogün ile bir defa Erhan'ın evinde Erhan, Yasin, Ogün'ün olmak üzere sohbet ettiklerini ifadelerinde 
söylemiş konuşma sırasında maktül Fırant Dink'in fotoğraflarını üçünün önünde gördüğünü beyan 
etmiş, "Hırant Dink'in kafir olduğunu" Erhan'ın söylediğini duyduğunu ardından odadan çıktığını 
bu üç sanığın ne konuştuğunu bilmediğini belirtmiştir. Sanık İrfan Özkan'da bu üç sanığın Erhan'ın 
odasında ne konuştuğunu bilmediğini belirtmiştir. Sanık İrfan Özkan ve sanık Tuncay Uzundal'm bu 
ifadesi dışında sanık Erhan Tuncel'in tetikçi Ogün Samast'la cinayet için bir araya geldiği yada 
talimat verdiği yada arzmettirdiğini gösterir delil yoktur. Dosyamızda cinayet işlenmesinden sonra 
Erhan Tuncel'in yaptığı telefon tape kayıtları vardır. Erhan Tuncel 19 /01/2007 de sanık Mustafa
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Öztürk ile yaptığı telefon görüşmesinde "5-6 ay önce o seans kapanmıştı" diyerek maktülün Zeynel 
Abidin Yavuz tarafından öldürülmesi sürecini kast ettiği ve bu süreçten sonraki Ogün Samast 
tarafından öldürülmesi ile ilgili bilgisi olmadığını söylediği açıktır. Yine aynı ve yakın tarihteki bir 
çok telefon görüşmesinde bazen cinayeti bilmiyor gibi davranması, bazen ders çalışıyor gibi 
konuşması, bazen hovardalıktan konuşması cinayet ve örgüt zanlısı olduğunu değil, meydana gelen 
cinayetin kendi üzerine kalmasından korkması olarak yorumlanmalıdır. Zira sanık telefonunun 
dinlendiğin ve ayrıca cinayetin Yasin tarafından işi ettir i 1 di ğirıi de bilmektedir. Hatta bu cinayeti 
emniyet ve jandarmaya önceden bilgi notu olarak da bildirmiştir. Sanık Mustafa Öztürk ise 
maktülün Yasin tarafından öldürülme ihtimalini tüm Pelitli'nin bildiği gibi bildiği ve olayın Alperen 
ocaklarının üzerine kalmaması için bir tedirginlik göstermesinden dolayı olayın aslım Erhan’dan 
öğremneye çalıştığı tape içeriğinden anlaşılmaktadır.

Burada sorulması gerekli başka bir soru karşımıza çıkmaktadır. Belki de sanık Erhan 
maktülün öldürülmesi fikrini sanık Yasin'e verdikten sonra bilerek sürecin dışına çıkarak zaten 
Yasin’in cinayeti işleyeceğini bildiğinden uzak duruyor gibi yapmış olabilir. Ancak sanık Erhan'ın 
süreci bu şekilde yönlendirdiğinin deliline dosyamızda ulaşılamadığından artık cinayetten sanık 
Erhan'ın sorumlu tutulması ceza hukuku ilkelerine uygun düşmez. Zira ceza hukukunda "faal 
nedamet gösterip suçtan dönen failin ayağına altın köprü döşenir” ilkesi gereği icra ettiği hazırlık 
hareketleri ne kadar suç oluşturuyorsa yalnız o fiilden sorumlu tutulur. Başkalarının kendi iradesi 
dışında tamamladığı suçtan ceza verilemez.Yani özetle sanık Erhan Tuncel'in 2006 yılı yaz 
aylarından sonra atılı cinayet suçunun azmettiriciliğini yaptığını gösterir delil yoktur.

Ogün Samast Yasin Hayal tarafından tetikçi olarak seçilip teklifin Ogün tarafından kabul 
edilmesinden sonra savunma ve beyanlardan anlaşıldığı üzere Yasin cinayet silahım temin etmeye 
çalışmıştır. Öncelikle silah temini için eniştesi olan sanık Coşkun İğci'den yardım istemiştir. Sanık 
Coşkun İğci Jandarma haber elemanı olarak çalıştığından durumu Trabzon jandarma istihbarat 
elemanlarına aktarmış ve jandarma istihbarat elemanlarının bilgisi dahilinde Yasin'den 300TL 
parayı silah temini için almış anacak bir kaç ay silah almadan Yasin'i oyalamıştır. Yasin’nin Coşkun 
îğci'yi "silahı bul yada parayı geri ver ” diyerek tehtid etmesi sonucunda yine jandarma istihbarat 
elemanlarının "parayı iade et biz Yasin'i kontrol ederiz" demeleri üzerine jandarmanın istediği yerde 
parayı Yasin'e iade etmiştir.

Yasin İstanbul'a gelip cinayet işlemek üzere para biriktirmeye başladığı sürede 80TL 
biriktirdiği parayı samk Ahmet İskender'e emanet vermiş ve Ogün'ü İstanbul'a gönderdiği gün 
100TL 'de sanık Ahmet İskenderden borç alıp Ogün'e verdiği beyanlardan sabittir.

Burada yukarıda genişçe örgütü anlattığımız bölüme geri dönmemiz gerekmektedir. Örgüt 
amaç suçları kolaylaştırmak için kurulur. Amaç suç için yeterli üye sayısına ve araç gerece sahip 
olmalıdır. Örgüt yöneticisi konumunda olduğu iddianamede anlatılan samk Yasin Hayal bir adet 
cinayet silahını dahi teminde zorluklar yaşamaktadır. Öyle ki silahı jandarmanın haber elemanından 
istemekte ve bu tür suçlar için uzun kabul edilebilecek bir süre silah temini için beklemektedir. Yine 
bekleme sonucunda silaha da kavuşamamıştır. Ortada bir terör örgütü olsaydı şüphesiz silah temini 
çok kolay olacaktı uzunca zaman almayacaktı ve silah temini süresinde eylemin deşifre olması 
ihtimali ortadan kaldırılacaktı. İşin doğası da bunu gerektirir.

Yine sanık Yasin'in yalnızca silah temininde değil para temininde de sorunlar yaşadığını 
görmekteyiz. Bir yemek parası kadar olan 180TL yi biriktirme ve borç alma sonucunda temin 
edebilmiştir. Aşağıda anlatılacağı gibi mermileri de ancak bir başka sanık olan Salih 
Hacısalihoğlu'ndan rica minnet alabilmiştir. Bu araç ve gereçlerle terör örgütünden bahsetmek tüm 
ceza hukuku ilkelerimizi yok saymakla mümkün olabilecektir. Ancak şunu hemen akıl yürütme 
yöntemiyle belirtelim, var olduğu iddia edilen terör örgütünün Yasin Hayal'in cinayeti kafasına 
koymuş olması nedeniyle kendileriyle fiili bağlantısının kurulmaması için bilerek para ve silahı 
temin etmemeleri mümkündür. Bu akıl yürütme ve yorum yöntemleri yalnızca şüphe için 
yeterlidir. Şüphe sanıklar lehine yorumlanır. Şüphe ile mahkumiyet hükmü kurulamaz.

Cinayet gerçekleşmeden önce samk Coşkun îğci'nin cinayetin işleneceği yönünde Trabzon
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jandarmasına bilgi aktardığı sabittir. Cinayetten sonra da jandarma görevlisi xl Okan Şimşek, x2 
Gazi Günay, x3 Önder Ayaz'ın Trabzon otagannda Coşkun İğci ile buluşup bu cinayet ile ilgili 
önceden kendilerine verilen bilgiden kimseye bahsetmemeleri noktasında istihbarat şube müdürü 
Yüzbaşı Metin Yıldız, Jandarma Trabzon alay komutanı Ali Öz'ün bilgi ve talimatları doğrultusunda 
hareket ettiği, sanık Coşkun İğci ve Kom şube müdürü Yüzbaşı Hüsamettin Polat'm beyanlarından 
sabittir. Hatta tanık Hüsamettin Polat güvenlik toplantısında alay komutanı Ali Öz'ün "bu konuyu 
sonra konuşalım" diyerek Fırat Dink cinayetinden önce gelen istihbarat bilgilerinin konuşulmasına 
engel olduğunu hatta bu tarihten sonra rahatsız olup toplantıları ayırdığım, kendisine de personelin 
önünde küçük düşürücü davrandığını belirtmiştir. Yüzbaşı Metin Yıldız'm, Ali Öz üzerinde ne kadar 
etkili olduğunu ve yine Ali Öz'ün diğer işlerinde ne kadar hassas olduğu halde bu cinayet olayına 
kayıtsız kaldığını anlatmıştır.

Jandarma görevlileri Satılmış (Volkan) ŞAHİN, Resul KÜTÜOGLU, Ünsal GÜREL , Ahmet 
Faruk AYDOGDU'nun sanıklarla yoğun görüşmelerinin olduğu HTS raporlarından ve telefon 
inceleme tutanağından sabittir. Baz kayıtları incelendiğinde cinayetten önceki günlerde 14/01/2007 
tarihinde jandarma görevlisi Rasül Kütükoğlu'nun akşam saatlerinde tetikçilerin Trabzon ili Pelitli 
beldesinde olduğu, Jandarma görevlisi Satılmış Şahin'in cinayetten bir gün önce 18/01/2007 günü 
İstanbul ilinde olduğu anlaşılmıştır. Bu kişilerin bulunduğu yer sorulduğunda görev gereği yazıları 
dosyamıza gelmiştir. Sanık Ogün Samast'ın üzerinde çıkan telefonun rehber bölümünde 
"komutanım" şeklinde jandarma görevlisi Ahmet Faruk Aydoğdu'nun telefon numarası çıkmıştır.

Ayrıntısı dosyamız içerisinde olan bu HTS raporları, baz kayıtları ve telefon tutanakları yine 
tanık Yüzbaşı Hüsamettin Polat'm sammimi beyanlarının birbirini doğruladığı açıktır.

Cinayetin işlenmesinden önce jandarma görevlilerinin bu kadar net bilgi sahibi olduğu halde 
gerekli tedbirleri almaması mutlaka sorgulanmalıdır. Aynı durum Emniyet ve MİT için de geçerlidir.

Jandarma alay komutanı Ali Öz görevi ihmalden yargılanmış ve ceza almıştır. Bir bakışa 
göre gerçekten kolluğun suçu görevi ihmal gibi görülmektedir. Ancak başka bir açıdan bakıldığında 
dünyanın gündemine düşme ihtimali olan "yaşama hakkı" ihlal edilen bir kişinin korunmaması bu 
kadar basit bir suç tipi ile giderilmemelidir. Yapılması gereken bağsettiğimiz deliller ışığında kolluk 
görevlilerinin gerçekten sanıklarla irtibatı, görevleri gereği istihbarat toplamak ve elde edilen 
istihbaratla gereğini yapmak mı?(maalesef dosyamızda istihbaratın gereği yapılamamıştır) yoksa 
"görevi ihmal ederek" bir örgütsel talimatı yerine mi getirdiler? Dosyamızda topladığımız delillerle 
bir örgütsel talimat verildiğinin ve bu talimat ile hareket edildiğini gösterir delil elde edilememiştir. 
Yine böyle bir talimat var ise talimatı verme ihtimali olan kişilerin ismine dahi ulaşılamamıştır. 
Kaldı ki iddia makamı adı geçen kolluk görevlilerini iddianamede sanık olarak göstermemiş ve 
iddianamedeki sanık ve olayla bağlılık ilkesi gereğince bu kişilerin yargılaması yapılmamıştır. 
Yargılama sürecinde de akıl yürütme şeklinde yukarıda yaptığımız yorum dışında delil elde 
edilemediğinden suç duyurusunda bulunulamamıştır.

Sanık Ogün Samast silah talimi için Yasin ile birlikte araziye gittiğinde, silah eğitimi 
vermesi için Yasin'e talimat veren bililerinin ismine rastlanmamıştır.

Sanık Ogün Samast İstanbul iline geldikten sonra dayısının evinde kalmış, internetten 
tanıştığı arkadaşları ile buluşup gece gezmiş, cinayet günü maktulü Halaskargazi caddesinde 
beklerken internet kafeye gitmiş ve mail atarak biraz soma işleyeceği cinayeti internet arkadaşı ile 
paylaşmıştır. Ogün Samast öncelikle "gizlilik" ilkesine riayet etmemiş cinayetten bahsetmiştir. 
Örgütsel cinayetlerde tetikçinin verilen görevi yapıp yapmadığını kontrol eden bir kişi mutlaka 
çevresinde bulunur. Sanık Ogün Samast'ın çevresinde kimse görülmemiştir.Gizli tanık Ogün'ün 
yanında birilerini gördüğünü söylemiş hatta sanık Osman Hayal'i anlatmış daha sonra güvenlik 
kameraları görüntüleri tanığı doğrulamamış tanık da sonraki beyanlarında bu anlatımlarından 
dönmüştür. 23.ve 24. duruşmada gelen TİB kayıtlarında sanıklarımız dışında olay yerinde olan bazı 
kişilerin olaydan önce ve sonra sanık Mustafa ve Salih ile telefon görüşmeleri yaptığı bu nedenle 
inceleme konusu yapılmasını müdahil taraf talep etmiş, iddia makamı incelemeyi emniyetin terör 
şubesine yaptırdığını getirilen telefon kayıtlarının cinayet gibi ciddi bir suçlamanın yalnız başına
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delili olamayacağını bildirerek, bu nedenle müdahil tarafın talebini reddini istemiştir. Mahkememiz 
müdahil tarafın talebini ciddi bulmuştur. Ancak müdahil tarafın talebinin açıkça sanıkların hukuki 
durumlarından ziyade cinayetten sorumlu kimliği tespit edilemeyen sanıkların tespitine yönelik 
olması nedeniyle bu konuda halen açık soruşturma olan İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığının 
2007/972 soruşturma dosyasına gereğinin taktir ve ifası için gönderilmiştir.

Sanık Ogün Samast cinayeti işledikten sonra 0 212 640 81 80 nolu ankesörlü telefondan 
sanık Ahmet İskenderin 0 535 396 82 21 numaralı telefonunu arayarak azmettirici sanık Yasin 
Hayal'le görüşmüş ve cinayeti işlediğini haber vermiştir.

Cinayet haber kanallarına düştükten sonra sanıkların başka birilerini arayarak bilgi vermeleri 
gibi bir duruma rastlanılmadığı ortadadır. Öncelikle Pelitli beldesinde cinayet işleneceğini Yasin'i 
tanıyan nerkes bildiğinden bu bilmenin etkisi ile birbirleriyle konuştuğu, Erhan’ın, Yasin'i aramak 
için internet kafeye geldiği, Alperen ocağında görevli sanık Mustafa'mn ocağın adının 
karışmasından korktuğu için Erhan'dan bilgi almaya çalıştığı, kolluk görevlilerinin görevlerinin 
gereğini yapmadıklarından dolayı adli takibata uğrama ihtimallerin önüne geçmeye çalışmaları 
noktasında Caşkun İğci İle görüşmeleri gibi panik içinde olmalarının dışında örgütsel rapor verme 
yada yeni görev alma yönünde faaliyetlerini gösterir delil elde edilememiştir.

Yukarıda tartışılan yedi ayrı eylemde sanıklar farklıdır, farklı sanıkların ortak bir yerden 
talimat aldıklarını gösterir bir delil elde edilememiştir, örgüt merkezi tespit edilememiştir. Örgüt var 
ise nerede, ne zaman hangi amaç ile kurulduğu tespit edilememiştir. Örgütü kuranların karşılıklı 
iradelerinin hangi prensip ve suçlar etrafında oluştuğu tespit edilememiştir. Devamlılık gösteren bir 
yapı var ise 19/01/2007 tarihinden sonra ne tür eylemler içerisinde olduğu bilgisi elde 
edilememiştir. Örgüt yöneticileri yada üyeleri tespit edilememiştir. Örgütün amaç suçları işlemek 
üzere gerekli araç ve gereçlere sahip olduğunu gösterir delil elde edilememiştir. îddia edilen örgüt 
üyelerinin gizlilik ilkesine uymadıkları ortadadır. Örgüte yardım ettiği iddia edilen sanıklar Alper 
Esirgemez, İrfan Özkan, Osman Alpay, Erbil Susaman, Numan Şişman, Şenol Akduman, Veysel 
Toprak isimli sanıkların örgüte yardım etme suçunu oluşturma ihtimaliyle tartışılması gerekli 
eylemlerine dahi rastlanmamıştır.Ortada yalnızca bu kadar siyasi sonuçları doğuran bir cinayeti 
örgüt olmadan sanıkların işlemeye karar vermesi ve işlemesinin hayatın olağan akışına aykırı 
olması durumu vardır. Bu durum da şüphe oluşturur. Şüphe sanık lehine yorumlanması gereken bir 
ceza hukuku kuralıdır. Tüm bu nedenlerle sanıkların örgüt kurma/yönetme, üye olma, yardım etme 
suçlan dosyadaki delliller ile kesin, n e t, şüpheden uzak ve duraksamaya yer bırakmayacak somut 
olgu ve delillerle kanıtlanmadığından sanıkların delil yetersizliği nedeniyle CMK 223/2-e maddesi 
gereğince beraatlerine karar verilmesi gerekmiştir.

2-SANIK YASİN HAYAL’İN TASARLAYARAK ADAM ÖLDÜRMEYE 
AZMETTİRME, TEHTİT, 6136 SY MUHALEFET SUÇLARINA İLİŞKİN HUKUKİ 
DURUMU;

Sanık savunmaları, tanık anlatımları, telefon tapeleri, HTS kayıtları, tutanak ve dosya 
kapsamından, Sanık Yasin Hayal'in Mc Donald's'a bomba atmasından dolayı tutuklu kalmasının 
ardından ceza evinden çıktıktan sonra, sanık Erhan Tuncel ile görüşmeye devam etmiştir. Sohbetleri 
sırasında suç işlemenin kendisine verdiği itibar ve çevresine saldığı korku ile birlikte yeni suç 
işleme noktasında iradesini ortaya koymuştur. Bu amaç ile Çeçenistan ülkesine geçmek için 
Azarbeycan'a gitmiş buradan Çeçenistan ülkesine geçemeyince yeniden ülkeye dönmüştür. Hrant 
Dink'in öldürülmesi konusunda Erhan ile konuşmuştur. Sanık Erhan Tuncel savunmalarında bu 
konuşmayı sanık Yasin'in ” suç işlemesini önlemek, insanlara zarar vermesini önlemek, gazını 
almak ” vb tabirlerle Yasin' i kontrol etmeye çalıştığını savunmuş ise de, internetten maktülün 
fotoğraflarım indirmesi, Yasin'e vermesi, sanık Zeynel Abidin Yavuz'un tetikçi olarak tespit 
edilmesi sürecine aktif olarak katıldığından hiç bir istihbaratçının suç işleme lüksü olmadığından 
Erhanın bu savunmalarına itibar edilmemiştir. Ancak sanık Erhan'la ilgili gerekçemizin yukarıda 
yazılan bölümünde ve aşağıda yazılacak bölümünde anlatıldığı üzere tetikçi Ogün'ün tespit edilmesi
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ve cinayetin işlenmesi aşamasında sanık Erhan'ın suçla bağı koptuğundan adam öldürme suçundan 
beraat kararı verilmiştir. Sanık Yasin ise bu konuşmalardan sonra sanık Zeynel'i tetikçi olarak 
bulmuş, Erhan'la Zeynel'i görüştürmüş, internetten indirilen maktülün fotoğrafları üzerinde sanık 
Zeynel'e talimatlar vermiş, maktülün "Türk düşmanı olduğu" ' nu belirterek tetikçinin cinayet 
suçunu işlemesi için iradesinin oluşmasını sağlamış, cinayet silahının temini için sanık Coşkun 
İğci'ye 300TL para vermiştir. Sanık Zeynel Abidin Yavuz İzmit iline çalışmaya gittikten sonra yeni 
tetikçi arayışına girdiği anlaşılmaktadır. Aynı futbol takımından tanıdığı Ogün Samast'ı tetikçi 
olarak belirlemiştir. Yine Ogün Samast'm maktül Hırant Dink'i öldürmesi için öncelikle maktülün 
yazılarından bağsetmiş, matülün "Türk Düşmanı" olduğunu anlatmış bu noktada sanık Ogün'e hedef 
olarak belirlediği maktülü düşman gibi göstererek işlenecek cinayetin "vatana, Türklüğe hizmet" 
olarak anlatmıştır.Bu şekilde Ogün samast'ı ikna ettikten sonra internetten indirdiği maktülün 
fotoğraflarını Ogün'e göstererek cinayeti nasıl işleyeceği, İstanbula nasıl gideceği, orada dayısının 
evinde kalmasını, Agos gazetesi adresini vererek maktülün bulnacağı yeri tarif etmiştir. Cinayet 
işlemese sırasında yüzünü kapatmasını ve telefon irtibatını sanık Ahmet İskender'in 0 535 396 82 21 
numaralı telefonu üzerinden kurmasını söylediği anlaşılmaktadır. Daha sonra 16/01/2007 günü 
sanık Ogün ile birlikte sanık Ahmet İskender'in kırtasiye dükkanına yanında sanık Ersin Yolcu'da 
olduğu halde giderek burada sakladığı cinayet silahını sanık Ogün'e göstermiştir. Sanık Ogün ile 
birlikte Aydın Kent Sitesi yakınlarında boş bir araziye gidirek atış talimi yaptırmış ve cinayet 
silahının nasıl kullanılacağını sanık Ogün'e öğretmiştir. 17/01/2007 günü sanık Ersin ile birlikte, 
Ersin'in işyerinde sanık Ogün ile buluşup buradan üçü birlikte sanık Ahmet İskender'in işyerine 
gitmişler burada sanık Yasin Ogün'e cebinden 80TL para, sanık Ahmet İskender'den aldığı 100TL 
para toplam 180TL parayı , sanık Ahmet'in dükkanında sakladığı 7.65mm çapında el yapımı 
tabancayı, bir kutu tabancaya ait mermiyi vermiştir. Sanık Ersin sanık Ogün'ü saç traşı olduktan 
sonra alarak Trabzon otagarına götürmüş ve maktülü öldürmek üzere İstanbul iline gitmesi için 
otobüse bindirerek yolcu etmiştir. Sanık Ogün İstanbul iline vardıktan sonra sanık Yasin'in 
kendisine verdiği talimatlar doğrultusunda Ahmet İskender'in telefonundan arayarak cinayatin 
öncesinde ve sonrasında sanık Yasin'e bilgi verdiği bir defa da telefona sanık Ersin çıkmasından 
dolayı Ersin'e yine bilgi verdiği anlaşılmaktadır. Sanık Yasin cinayet işlenmezden önce sanık 
Ogün'e Agos gazetesi önünde maktülü beklemesini söylemiş, cinayet işlendikten sonra ise hemen 
Trabzon iline gelmemesini bir süre İstanbul'da kalarak saklanmasını bildirmiştir. Anlatılan 
nedenlerden dolayı sanık Yasin Hayal'in sanık Ogün'ü maktül Fırat (Hırant) Dink'i öldürmesi 
konusunda azmettirdiği ve adam öldürmeye azmettirme suçunun bu oluş üzere gerçekleştiği vicdani 
kanaatine varılmıştır.

Sanık Yasin Hayal maktül Fırat Dink'in öldürüldüğü 7.65 mm el yapımı tabancayı ruhsatsız 
olarak bulundurduğu sabit olduğundan 6136 sy yasaya muhalefet ettiği kanaatine varılmıştır.

Sanık Yasin Hayal 24.01.2007 günü maktül Fırat Dink !in öldürülmesinden kısa bir süre 
sonra ve olayla ilgili gözaltına alındığı sırada "Orhan Pamuk akıllı olsun akıllı " diyerek basın 
mensuplarına doğru bağırarak üzerine atılı müşteki Ferit Orhan Pamuk ' u tehtit ettiği dosya 
kapsamından sabit görülmüştür. Sanığın olayı işleme şekli, yeri ve zamanı kastının yoğunluğunu 
gösterdiğinden teşdiden ceza verilmesini gerektirmiştir.

Sanık duruşma safahatında defalarca duruşma disiplinini bozmuştur. Yine sanığın suç 
işlemezden evvel kurduğu sosyal ilişkileri, geçmiş sabıka durumları gözönüne alındığında verilen 
cezanın geleceği üzerindeki olası etkileri, cezanın ıslah edici ve caydırıcı olması ilkeleri 
nedenleriyle mahkemede sanıkla ilgili olumlu kanaat oluşmadığından TCK 62 maddesi sanık 
hakkında uygulanmamıştır.

3-SANIKLAR ERSİN YOLCU VE AHMET İSKENDER’İN TASARLAYARAK 
ADAM ÖLDÜRMEYE YARDIM SUÇUNDAN HUKUKİ DURUMLARI;

Sanık Ahmet İskender; Maktül Fırant Dink in sanık Yasin Hayal'in azmettirmesi nedeniyle 
sanık Ogün Samast tarafından öldürüleceğini Pelitli beldesinde yaşayıp Yasin Hayal'le bir şekilde 
tanışan herkesin bildiği gibi sanık Ahmet İskender'inde bildiği dosyadaki sanıkların ve tanıkların
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anlatımlarından sabittir. Cinayetin işlendiği tabanca sanık Yasin tarafından sanık Ahmet İskender'in 
kırtasiye dükkanında saklanmıştır. Yine anlatımlardan sanık Yasin dükkandan aldığı tabancayı 
alarak Ogün'le birlikte atış talimine gitmiştir.Yine cinayet için biriktirdiği 80TL parayı emanet için 
sanık Ahmet'e vermiştir. Hatta cinayet için gerekli 100TL parayı da sanık Ahmet'ten borç alıp sanık 
Ogün'e vermiştir. İstanbul iline cinayet için gittiğinde para yetmediği durumda sanık Ahmet'in esnaf 
arkadaşlarının kendisine yardım edeceğini de belirttiği anlaşılmıştır.

Sanık Ahmet İskender cinayet için azmettiren-tetikçi iletişimini 0 535 396 82 21 numaralı 
telefonu üzerinden kurulmasına müsade ettiği telefonun HTS raporlarından anlaşılmaktadır. Sanık 
Ahmet silahın kendi dükkanında saklandığını bilmediğini savunmuş ise de cinayet için iletişim aracı 
olarak telefonunu kullandırması suvunmasmm doğru olmadığını göstermektedir. Ayrıca kısmen dahi 
olsa kendi savunmalarında sanık Yasin’i cinayetten vazgeçirmek için çaycı Süleyman ile 
güreşmesini sağlaması hususu dahi sanığın tevilli ikrarı ile cinayetten haberi olduğunu 
kanıtlamaktadır.

Sanık Ahmet İskender'in Cinayet silahını saklamak, parayı emamette tutmak, faile cinayet 
için borç para vermek, cep telefonunu cinayet için iletişim aracı olarak kullandırmak suretiyle adam 
öldürme suçuna TCK 39 maddesinde ifadesini bulduğu şekilde yardım ettiği vicdani kanaatine 
varılmış ve bu oluş üzere cinayete yardım suçunu gerçekleştiği mahkememizce kabul edilmiştir.

Sanık Ersin Yolcu; Dosyadaki tanık ve sanık anlatımlarından, 15/01/2007 günü sanık 
Yasin'in isteği üzerine cinayetin tetikçisi Ogün Samasfı evinden alarak kendi işyerinde bekleyen 
azmettiren sanık Yasin'in yanma getirdiği,burada internetten indirilen maktülün fotoğrafları üzerine 
sanıklar Yasin ve Ogün'ün konuşmalarına tanıklık yaptığı ve cinayeti bildiğinin bu durum kanıtı 
olduğu, 16/01/2007 günü sanık Yasin ve Ogün ile birlikte sanık Ahmet'in kırtasiye dükkanına 
gittiği burada cinayet silahını alan Yasin ve Ogün'ün atış talimatı için gidip gelmelerini beklediği, 
17/01/2007 günü sanık Yasin ve Ogün ile buluştuğu buradan sanık Ahmet'in dükkanına birlikte 
gittikleri sanık Ogün'ün traş olmak için berbere gidip geldikten sonra cinayet silahı, parayı sanık 
Yasin'den aldıktan sonra sanık Ogün'ü cinayet işlemek üzere İstanbul iline göndermek üzere otobüs 
terminaline götürdüğü yolda sanık Ogün'e cesaret arttırıcı konuşmalar yaptığı ve dikkatli olmasını 
tembihlediği bu şekilde TCK 39 maddesi kapsamında tasarlayarak adam öldürme suçuna yardım 
suçunu işlediği ve bu oluş üzere suçun işlendiğinin kablü gerektiği vicdani kanıya varılmıştır.

Sanıkların suçu işleyiş şekilleri, yaptıkları yardımın boyutları, sanık Yasin'in çevresine 
yaptığı baskıdan bu iki sanığında etkilenmiş olmaları nedenleriyle TCK 3 ve 61 maddeleri 
gereğince sanıklara ağırlaştırılmış müebbet hapis cezası verildikten sonra TCK 39 maddesi 
gereğince asgari miktara cezaları indirilmesi gerekmiştir.

4- SANIK AHMET İSKENDER'İN 6136 SY MUHALEFET SUÇUNDAN HUKUKİ 
DURUMU;

Sanık Ahmet İskender cinayet silahı olarak kullanılan 7.65mm çaplı el yapımı ruhsatsız 
tabancayı kırtasiye dükkanında bulundurduğu anlatımlardan sabit olduğundan, suçun işleniş şekli de 
göz önüne alınarak TCK 3 ve 61 maddesi gereğince sanığın 6136 sy muhalefet suçundan alt 
sınırdan cezalandırılmasına karar verilmesi gerektiği vicdani kanıya varılmıştır.

5- SANIK ERHAN TUNCEL’İN TASARLAYARAK ADAM ÖLDÜRMEYE 
AZMETTİRME SUÇUN A YÖNELİK HUKUKİ DURUMU;

Sanık Erhan Tuncel'in tasarlayarak adam öldürmeye azmettirme suçuna ilişkin yukarıda 
terör örgütünün varlığını tartıştığımız gerekçemizin B-g bölümünde de değinmiştik. Sanık Tuncay 
Uzundal, Zeynel Abidin Yavuz,Yasin Hayal'in savunmalarından Erhan Tuncel'in Yasin ile birlikte 
maktül Fırat Dink'i öldermek için karar aldıkları anlaşılmaktadır. Tuncay Uzundal sanık Erhan'ın 
kendisine 2006 yılı başlarında bir cinayeti önlediğini anlattığım, anlattığı cinayeti kendisinin 
pilanladığını anlattığını belirtmiştir. Sanık Erhan'ın 17/02/2006 ve 07/04/2006 tarihlerinde 
planlanan cinayet ile ilgili Trabzon emniyetine bilgi verdiği emniyetten gelen yazılandan 
anlaşılmıştır.

Sanık Erhan cinayeti Yasin ile birlikte 2006 yılın ilk aylarında kararlaştırdıktan sonra tetikçi
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olarak Zeynel Abidin Yazuz'u Yasin bulmuştur. Sanık Erhan da tetikçi olarak bulunan Zeynel ile 
görüşmüş maktülün "Türk düşmanı" olduğu yönünde propaganda yapmış ve maktülün öldürülmesi 
gerektiği konusunda sanık Zeynel'i azmettirmiştir. Cinayet için gerekli maktülün fotoğraflarını Akın 
internet kafede internetten indirmiş ve Yonca markete bırakmış buradan sanık Zeynel'in fotoğrafları 
alıp sanık Yasin'e getirmiştir. Sanık Zeynel abisi Kurtuluş Yavuz tarafından İzmit iline çalışmak 
üzere götürülmesinden sonra maktülün öldürülmesi konusunda Yasin ile temasa geçtiği yönünde 
dosyada yalnızca İrfan Özkan ve Tuncay Uzundal'ın beyanı vardır. İrfan Özkan Ogün ve Yasin'in 
Erhan’ın odasına geçtiklerini ne konuştuklarını bilmediğini beyan etmiştir. Tuncay Uzundal bir ara 
odaya girdiğinde masanın üzerinde Hırant' Dink'in fotoğraflarını gördüğünü Erhan'ın Hırant için 
"kafir" dediğini duyduğunu ardından odadan çıktığı için diğer konuşmaları duymadığım 
belirtmiştir.Yani azmettirme olayının varlığından bahsetmemiştir. Sanık Erhan'ın tetikçi olarak 
Ogün'ün tespit edilmesinden sonra cinayet için Ogün ve Yasin İle temasa geçtiği, suçun işlenmesi 
için azmettirdiği konusunda başkaca delile ulaşılamamıştır. Sanık Erhan'ın telefon konuşmalarından 
cinayetin işleneceği konusunda bilgisi olduğu anlaşılmaktadır. Ancak bilgisi olması sanık Zeynel 
Abidin Yavuz'un tetikçi olarak belirlendiği süreçten mi kaynaklanıyor? yoksa Ogün'ün tetikçi olarak 
belirlenmesi sürecine katılmasından mı kaynaklanıyor? telefon görüşmelerinden net olarak 
anlaşılamamaktadır. Sanık Erhan'ın, Ogün'ün cinayeti işlemesi sürecinde eylemleri somut olgu ve 
delillerle kamtlanamadığıııdan "faal nedamet" (suçtan vazgeçme) durumundan da söz etmek 
gerekmektedir. Suçtan dönen sanık döndüğü ana kadar gerçekleştirdiği icra hareketleri suç 
oluşturuyorsa bu hareketlerden sanık sorumlu tutulur. Cinayetin tetikçisi Zeynel Abidin Yavuz 
olmadığından sanığın sorumluluğundan bahsedilemez. Sanığın cinayetin azmettiricisi suçu 
noktasında şüphe oluşmuştur. Şüphe sanık lehine yorumlanmalıdır ilkesi gereğince sanık hakkında 
cinayete azmettirmek suçundan aşağıda belirtildiği şekilde delil yetersizliğinden beraat kararı 
verilmesi gerektiği vicdani kanıya varılmıştır.

6-SANIK ERHAN TUNCEL'İN PATLAYICI MADDE İMAL ETMEK, PATLAYICI 
MADDE ATMAK, KASTEN YARALAMA, MALA ZARAR VERME SUÇLARINA İLİŞKİN 
HUKUKİ DURUMU;

Sanık Yasin Hayal Trabzon ACM de yargılandığı 2008/90 E nolu dava dosyasında ve 
mahkememiz yargılama sürecinde öncelikle MC Danold's m 24/10/2004 günü bombalanması 
olayına ilişkin sanık Erhan Tuncel'den bahsetmemektedir. Mahkememiz yargılama sürecinde 
10/04/2008 tarihinde Tekirdağ ceza evinden mahkememize gönderdiği mektupta ve bu tarihten 
sonra verdiği ifadelerinde; Trabzon ilinde meydana gelen bombalama olayına sanık Erhan ile 
birlikte karar verdiklerini, sanık Erhan'ın isteği üzerine çivi, maytap gibi patlayıcı madde imalinde 
kullanılacak malzemeleri hırdavatçı ve dükkanlardan temin ettiğini, sanık Erhan'ın evinde, Erhan'a 
ait odada yere gazete sererek Erhan'ın bombayı 23/10/2004 günü imal ettiğini beyan etmiştir. Olay 
yerinden elde edilen bomba parçalan incelenmek üzere Samsun Polis Krıminal Labaratuvarına 
gönderilmiş alman raporda patlayıcının NİTRO SELÜLOZ (Dumansız barut) olduğu belirtilmiş 
olduğu görülmüştür.Yasin yine ifadelerinde 24/10/2004 günü sanık Erhan ile buluştuğunu Erhan'ın 
isteği üzerine arkadaşından aldığı şapkayı başına geçirdiğini birlikte Trabzon ili meydamnda 
bulunan Mc Donald's a gittiklerini Erhan'ın 50 metre kadar ileride kendisini gazete okuyor gibi 
yaparak oturduğu banktan izlediğini yine Erhan'ın işaret vermesi ile bombanın fitilini ateşleyip Mc 
Donad's a attığını patlama neticesinde kendisinin de bacağından yaralandığını, pazar yerine doğru 
kaçtığını buradan üst üste giydiği mont ve pontolanunu pazaryeri tezgahının altına atarak dolmuşa 
binip eve gittiğini evde kimse olmadığm üzerini değiştirip çay ocağına geldiğini burada bacağına 
pansuman yapıp Erhan'ın evine gittiğini, Erhan'ın evde olmamasından dolayı bir süre beklediğini, 
Erhan geldiğinde kendisini yakında bulunan Veysel toprak'm evine gönderdiğini, arkasından akşam 
üzeri Erhan'ın geldiğini kendisini bu evden alıp Erbil Susaman'ın evine götürdüğünü burada 
elbiselerini Erhan'ın çıkartığmı ve yeni elbiseler getirip kendisine verdiğini, çıkardığı elbiseleri 
Erhan’ın alarak ev dışına gittiği bir süre sonra geri dönüp elbiseleri yaktığım söylediğini, ardından 
birlikte bu evden çıkarak Sinop'lu birisinin öğrenci evine Erhan'ın kendisini götürdüğünü, gece
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İsmail diye birisinin geldiğini ve öğrenci evleri aranıyor diye kendisini dışarı çıkardığım kendisinin 
de dışarında kalmasından dolayı Veysel Toprak'ın evine geri gittiğini, Erhan'ın buraya gelerek 
kendisini İstanbul'a göndereceğini bunun için Rize'den otobüse bindireceğini söylediğini ertesi günü 
Rize'ye gitiklerini anlatmıştır. Sanık Yasin'in bu anlatımı tanık İsmail Hacıahmetoğlu'nun sanık 
Yasin'in olaydan sonra Erhan ile birlikte Rize'den kendisini aradığı şeklindeki beyanı ilede 
doğrulanmaktadır. Ayrıca Tanık Engin Yılmaz'm bomba yapılma sürecini anlatan beyanları, Sanık 
Tuncay Uzundal'ın Erhan'ın bombayı kendisinin yaptığını belirttiği beyanları, Ekrem Pulat' m sanık 
Erhan'ın olaydan sonra evlerinin polis tarafından aranabileceği yönündeki beyanları, sanık Erhan'ın 
25/01/2007 tarihindeki şifai beyanları doğrultusunda tutulan tutanak, sanık Yasin'in evlerine gittiği 
tanıkların anlatımları oluşun sanık Yasin'in anlattığı şekilde olduğunu doğrulamaktadır.

Samk Yasin'in annesi Huri Hayal sanık Erhan’ın olaydan önce evlerine geldiğini, Yasin ile 
Erhan'ın sık sık görüştüğünü, patlama olayından sonra da Trabzon adliyesine duruşmalara geldiğini 
kendisi ile sohbet ettiğini ancak hiçbir zaman duruşmaya girmediğini beyan etmiştir. Bu tanık 
beyanından sanık Erhan'ın Yasin'in aleyhinde konuşmasına engel olmak için ailesine yakın 
durduğunu göstermektedir.

Anlatılan nedenlerle, sanık Erhan'ın sanık Yasin ile birlikte Mc Dolald's m Trabzon ilin 
meydanında bulunan şubesine bomba atmayı kararlaştırdıkları sanık Erhan'ın bombayı imal ettiği, 
akebinde 24/10/2004 günü birlikte Mc Donald's a gittikleri sanık Erhan'ın sanık Yasin'i kontrol 
ettiği aynı zamanda gözcülük yaptığı sanık Yasin Erhan'ın işaret ve talimatı ile bombayı patlattığı, 
patlamadan dolayı mağdurların basit tıbbı müdahale ile iyileşecek şekilde yaralandıkları (dosyadaki 
raporlardan anlaşılmıştır) müşteki Numan Sezai Yomralıoğlu'nun motorlu aracına patlayıcı 
kullanmak suretiyle zarar verdiği, bu oluş üzere sanık Erhan’ın patlayıcı madde imal etmek, 
patlayıcı madde atmak, kasten altı defa (mağdur sayısınca) yaralama, mala zarar verme suçlarını 
işlediği kabulü gerekmiştir.

Suç tarihi 24/10/2004 olduğu için 01/06/2005 tarihinde yürürlüğe giren 5237 sy TCK 'nın 
7/2, 5252 sy 9/3 ve 23/02/1938 gün ve 23/9 sayılı içtihadı birleştirme kararı gereğince sanığın sabit 
olan suçlarından dolayı lehine olan cezaların tespiti gerekmektedir.

Patlayıcı madde kullanma suçu 765 sy TCK'nın 264/6 maddesinde düzenlenmiştir. Sanığa 
teştiden ceza verilmesi gerektiğinden bu suçtan dolayı 765 sy TCK'nın 264/6 maddesi gereğince (5 
yıldan aşağı olmamak üzere cezanın alt sınırı maddede belirtildiğinden aşağıda uygulanan teştid 
oranı da düşünülerek) 8 yıl hapis cezası verilmesi gerektiğinden TCK 59 maddesi de koşulları 
oluşmayadığmdan sanığa 765 sy yasa gereğince neticeten verilecek 8 yıl hapis cezası aşağıda 5237 
sy TCK 'nın 170 maddesine göre verilen 2 yıllık hapis cezasına göre daha eliyhine olduğundan yani 
5237 sy TCK'nın 170 maddesine göre aşağıda kurulan hüküm sanığın lehine olduğu açıktır.

Sanığın patlayıcı madde yapma suçu 765 sy TCK'nın 264 maddesinde düzenlendiği ve ceza 
olarak 5 yıldan 8 yıla kadar hapis cezası öngördüğü sanık hakkında hüküm kurulurken teştit 
maddesinin uygulanması gerektiği ve netice olarak 6 yıl hapis cezası verilmesi gerekmektedir. 
Sanık hakkında 5237 sy TCK 'nm 174/1 maddesi gereğince aşağıda kurulan 5 yıllık netice hapis 
cezası sanığın lehine olduğu anlaşılmıştır.

Sanık patlayıcı madde ile gerçekleştirdiği müşteki Numan Sezai Yomralıoğlu'nun motorlu 
aracma patlayıcı kullanmak suretiyle zarar verme suçu 5237 sy TCK 'nm 151,162/2-a maddesine 
uyduğu 151 maddesine göre teştit nedenlerinin varlığıda gözönüne alnarak 2 yıl temel ceza 
belirlenmesi gerektiği, 152/2-a maddesi gereğince 2 katı arttırılarak 4 yıl hapis cezası netice olarak 
verilmesi gerektiği buna karşılık 765 sy TCK'nın aşağıda hükümde kurulan 516/7, 522 maddeleri 
gereğince verilen 1 yıl 6 aylık cezanın sanığın lehine olduğundan bu şekilde hüküm kurulmuştur.

Patlama sonucunda dosyadaki raporlardan anlaşıldığı üzere yukarıda isimleri yazılı altı adet 
mağdur kasten yaralanmıştır. Sanığın kasten yaralama suçu 5237 sy TCK 'nın 86/2 maddesi 
gereğince teştit gerekçeleride gözönüne alınarak sanığın 6 ay hapis cezası ile cezalandırılması 
şeklinde temel ceza belirlenmesi gerekmektedir. Suç silahla işlendiği sabit olduğundan 86/3-e 
maddesi gereğince yarı oranında arttırılarak sanığın neticeten ayrı ayrı altı defa 9 ay hapis ceza ile
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cezalandırılması gerekmektedir.Samğın eylemi 765 sy TCK'mn 456/4, 457 maddelerine uyduğu ve 
bu maddeler gereğince aşağıda verilen netice altı defa 4 aylık hapis cezası sanığın lehine olduğu 
görüldüğünden bu şekilde cezalandırılması yoluna gidilmiştir.

Sanık hakkında temel ceza belirlenirken lehe kanun uygulaması yapılan suçların uygulanan 
ceza kanunları bir bütün olarak uygulanması ilkesi gereği 765 sy TCK'mn 29 ve 5237 sy TCK'mn 
TCK 3 ve 61 maddeleri gözönüne alınarak belirlenmiştir. Sanık Mc Donald's a bomba koymayı bir 
zaman dilimi içerisinde planlaması, suç ortağı ile planlı bir şekilde bombayı imal etmesi ve çok 
sayıda insanın ve malın zarar göreceğini öngörerek ve hatta isteyerek bombayı patlatması nedenleri 
ile yoğun kast ile suçu işlediği ve meydana gelen zararın büyüklüğü nedenleriyle alt sınırdan 
uzaklaşarak ceza verilmesi gerekmiştir.

Sangın duruşma safahatındaki tutum ve davranışları nedeniyle cezaların caydırıcı ve ıslah 
edici amaçları nedeniyle taktiri indirim maddesinin uygulanması yönünde mahkemeye kanaat 
oluşmadığından 765 sy TCK'mn 59 ve 5237 sy TCK'mn 62 maddeleri uygulanmamıştır. Yine 
sanığın ileride suç işlemekten kaçınacağı kanaati mahkememizde sanığın suçu işleyiş şekli 
nedeniyle oluşmadığından verilen cezanın tedbire, ertelenmesine yada hükmün açıklanmasının geri 
bırakılmasına karar verilmemiştir.

7-SANIKLAR OSMAN HAYAL, ZEYNEL ABİDİN YAVUZ, MUSTAFA ÖZTÜRK, 
TUNCAY UZUNDAL'IN TASARLAYARAK ADAM ÖLDÜRMEYE YARDIM SUÇUNDAN 
HUKUKİ DURUMLARI;

Suça yardım 5237 sy TCK 'nın 39 maddesinde düzenlenmiştir.Yardım, suç işlemeye teşvik 
etmek, suç işleme kararını kuvvetlendirmek, fiil gerçekleştikten sonra yardım edeceği vaadinde 
bulunmak, suçun nasıl işleneceği konusunda yol göstermek yada suç araçlarım temin etmek, suç 
işlenmeden önce veya suç sırasında yardım ederek suçun icrasını kolaylaştıracak dışa vurum 
hareketleriyle yapılabileceğini maddeden anlamaktayız.

Sanık Zeynel Abidin Yavuz'un maktül Ffırat Dink'in öldürülmesi olayında sanık Yasin ve 
sanık Erhan tarafından 2006 yılının ilk aylarında belirledikleri tetikçi adayı olduğu yukarıda değişik 
paragraflarda anlatılmış ve tartışılmıştı. Sanık savunmalarında gerçekten maktülü öldürme 
iradesinin hiç oluşmadığını sanık Yasin'den korktuğu için bu cinayeti kabul ettiğini söylediğini 
belirtmiştir. Gerçekten de sanık abisi Kurtuluş Yavuz tarafından çalışmak için İzmit iline gittikten 
sonra cinayet ile ilgili ne sanık Yasin ne de sanık Erhan ile bir teması olmamıştır. Askere gitmek için 
İzmit'ten ayrılarak Trabzon'a geldiğinde sanık Yasin'in "artık seninle işim olmaz işi başkası 
yapacak" diye internet kafede karşılaştığında sanık Zeynel'e söylediği sanık savunmasıyla sabittir. 
Bu savunmanın aksine delil ve olgu da dosyada yoktur. Sanık Zeynel'in suçtan döndükten "faal 
nedamet" sonra işlenen cinayet suçuyla ilgili iç dünyasını gösteren dışa vurum hareketinin 
bulunmaması yanında suçtan döndüğü ana kadar hazırlık hareketlerinin de suç oluşturan bir yanı 
yoktur. Yani sanık yalnızca internetten çıkarılan maktülün resimlerini Yonca marketten alarak sanık 
Yasin'e getirmiş ve cinayet için sanık Yasin ve Erhan'ın propagandası altında kalmıştır. Bu 
hareketlerin yalnız başına cezalandırılması kanunsuz suç ve ceza olmaz ilkesi gereğince mümkün 
olmadığı açıktır.

Sanık Tuncay Uzundal'm savunmalarından 2006 yılı Haziran ayından sonra sanık Erhan 
Tuncel ile ev arkadaşlığı yaptığı, Erhan'ın isteği üzerine maktül Fırat Dink'in fotoğraflarım 
internetten indirdiği ancak bu fotoğraflar küçük olduğundan sanık Erhan tarafından beğenilmediği 
evinde arama sırasında çıkan "Hırant Dink" yazısının ajandasında yazılı olmasının nedeninin 
internetten çıkaracağı resimlerin sahibinin ismini unutmamak için not aldığını zira Hırant Dink 
ismini ilk kez duyduğunu ismi unutmamak için not aldığını, 17/01/2007 günü sanık Ogün ile 
internette karşılaştığını Ogün'ün kendisine " o işi bitireceğim" diye söylediğinde Fırat Dink 
cinayetini kastettiğini anladığını ancak Yasin ve Erhan'dan çekindiğini bu nedenle cinayeti 
işlememeleri konusunda bunlara fikir beyan etmekten de korkacağım Ogün'nün çay parasım 
verdiğini Ogün'ün " herkes bu sıralar bana hediye veriyor" diye söylemesinden dolayı milli 
duygularla evindeki Türk bayrağını Ogün'e hediye ettiğini savunmuştur. Öncelikle sanığın bu
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savunmalarının aksini gösteren deliller dosyada olmadığından sanığın savunmalarına itibar edilmesi 
gerekmiştir. Sanık Tuncay'ın cinayetin işleneceğini bildiği kesindir. Hatta telefon inceleme 
tutanağından ve HTS raporlarından Trabzon jandarma istihbarat elemanları ile çok sayıda 
görüşmesinin olması cinayeti bildiğinin kanaatimizce bir diğer delilidir. Yine yukarıda çok yerde 
izah ettiğimiz gibi Trabzon Pelitli beldesinde Yasin'i tanıyan arkadaş çevresinin neredeyse tamamı 
işlenen cinayetten haberi vardır. Birçoğu sanık Yasin'den çekindiğinden cinayeti kolluğa haber 
verememiştir. Sanık Tuncay'da sanık Yasin ve Erhan'dan kortuğunu söylemektedir bu korkunun o 
yaştaki öğrenci için insani bir korku olduğu düşünülmelidir. Öte yandan yalnızca cinayeti kolluğa 
haber vermemesi cinayete yardım suçu olarak tipikleştirilemez. Kaldıkı telefon görüşmelerinden 
jandarma istihbarata cinayeti haber verme ihtimali de vardır. Sanığın internetten maktülün 
fotoğraflarını indirmesi sırasında cinayeti bilmediğini savunmuştur. Bu savunmanın aksi sabit 
değildir. Kaldıkı sanığın indirdiği fotoğraflarla cinayet işlenmemiştir. Sanık Ogün'e Türk bayrağı 
hediye etmesi, Ogün'ün suç iradesini güçlendirme olarak bir an düşünülse bile sanık Ogün'ün 
internette sanık Tuncay'a söylediği sözlerden, sanık Ogün'ün suç iradesinin oluştuğu açık olarak 
anlaşılmaktadır. Sadece Türk bayrağının hediye edilmesi bu nedenle yalnız başına cinayete yardım 
olarak nitelendirilemez. Sanık Yasin cinayet tarihinde bir kaç hafta önce sanık Tuncay'ın evine 
gelerek sanık Erhan'a mesaj atmasını istediği ve Yasin'in isteği üzerine " 7.65mm mermi lazım" 
şeklinde mesaj çekmiştir. Sanık Yasin mesajın çekilmesini istediği sırada merminin nerede 
kullanılacağı noktasında sanık Tuncay'la cinayeti konuştuğu yönünde bir delil yoktur. Kuvvetle 
muhtemel sanık Tuncay bu mermilerin cinayette kulllamlacağını bilmekte idi. Ancak yalnızca bu 
şekilde mesaj çekilmesi yine TCK 39 maddesi kapsamında değerlendirilemeyeceği kanaati 
mahkemede oluşmuştur.

Sanık Mustafa Öztürk 26/03/2006 ila 12/01/2007 tarihleri arasında Trabzon'da Alperen 
ocakları başkanı olarak görev yaptığını, 2006 yılı mayıs ayında sanıklar Yasin, Erhan, Zeynel 
Abidin'in Alperen Ocağına geldiğini sohpet sırasında Yasin'in "Hırant Dink diye bir yazar var 
Zeynel onu öldürecek" diye söylediğini kendisinin neden öldüreceğini sorduğunda maktülün "Türk 
milletine hakaret ettiğini" söylediğini, sanık Erhan'ın " olaydan sonra seni Gürcistan'a 
göndereceğim" diye sanık Zeynel'e söylediğini bu görüşmeden sonra bu konuda bir daha 
konuşmadıklarım savunmuştur. Sanık savunmalarının aksine dosyada beyan yoktur.Samğın bu 
konuşma ile maktülün Zeynel tarafından öldürüleceği konusunda bilgisi olduğu anlaşılmaktadır. 
Ancak cinayet sanık Ogün tarafından işlenmiştir. Sanığın bu tetikçi ile yada bu konuşma sonrasında 
sanık Yasin ve sanık Erhan ile konu ile ilgili cinayet öncesinde konuştuğu noktasında iddia yoktur. 
Sanık cinayetin işlenmesinden sonra sanık Erhan ile cinayet konusunda bir telefon görüşmesi vardır. 
Sanık burada "cinayetin bizimle ilgisi yok değil mi?" diyerek sanık Erhan'a sorması cinayetin 
Zeynel tarafından işleneceği konusunda yukarıda anlatılan konuşmadan kaynaklı bir sorma olduğu 
kanaatine varılmıştır. Gerçekten de cinayete yardım eden kişi cinayetin kim tarafından nerede ve 
nasıl işleneceğini bilmesi gerekmektedir. Sanık Mustafa cinayet konusunda bilgisi olmuş olsa idi bu 
telefon görüşmesini yapmayacaktır. Telefon görüşmesi bir bütün olarak incelendiğinde sanığın 
“Hiçbir türlü alakası yok da” diyerek 2006 yılı Mayıs ayındaki konuşmada dahi cinayetle kendisinin 
ilgisinin olmadığını Erhan'a vurgulamak istediği anlaşılmaktadır. Sanık aynı zamanda görevi 
konuşma tarihinde sona ermiş olsa bile Alperen ocaklarına ve BBP partisine zarar gelmesinden 
endişe ettiği konuşmalardan anlaşılmaktadır. Sanığın tanık Metin Gündoğdu'nun "cinayeti biz 
işleyecektik başkasına havale ettik ellerine yüzlerine bulaştırdılar" şeklinde Ankara ilinde BBP 
partisinde sarf ettiği iddia edilen sözlerin BBP Karadeniz sorumlusu Metin Gündoğdunun okul 
kantininde sanık Mustafa'ya sorması karşısında sanığın "öyle birşeyler söyledik aslında yok öyle 
birşey" demesi tanığın dolaylı anlatımı ile yardım suçunun ikrarı gibi değerlendirilebilecek ise de 
suça yardım eyleminin ne şekilde olduğu yada suçtan sonra olacağı konusunda sanığın eylemi 
netleştirilemediğinden ve tetikçi-sanık Ogün ile sanığın irtibatı tespit edilemediğinden suça yardım 
olarak nitelenememiştir.

Her üç sanığın Fırat Dink'in öldürüleceği konusunda cinayetten önce bilgi sahibi olduğu
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konusunda şüphe yoktur. Ancak sanıkların Ogün Samast tarafından Yasin Hayal'in azmettirmesi ile 
işlenen cinayete yardım ettikleri kesin, net olarak ortaya konulamadığmdan ayrı ayrı beraatlerıne 
karar verilmesi gerektiği vicdani kanıya varılmıştır.

8- SANIK SALİH HACISALİHOĞLUNUN 6136 SY MUHALEFET SUÇUNDAN 
HUKUKİ DURUMU;

Sanık Salih Hacısalihoğlu emanetin 2007/186 sırasında kayıtlı sekiz adet dolu üç adet boş 
toplam onbir adet (beyanlarda bir kutu şeklinde geçtiğinden muhtamelen 20 adet ancak emanette 
onbir adet olarak vardır.) 7.65mm çaplı mermileri ruhsatsız olarak bulundurduğu ve sanık Yasin 
Hayal'e verdiği tanıkların ve sanıkların anlatımlarından anlaşılmaktadır. Sanığın sabit olan ruhsatsız 
mermi bulundurma suçu yanında mermileri Fırat Dink cinayetinde kullanılmak üzere verdiği 
yönünde bilgisi olduğu noktasında iddia ve delil yoktur. Sanığın sanık yasin'e verdiği mermilerin 
sayısı nedeniyle teştiden cezalandırılması gerekmiştir. Sanığın duruşmadaki iyi hali nedeniyle 
verilen ceza TCK 62 maddesi gereğince 1/6 oranında indirilmiştir.

9- SANIKLAR ALPER ESİRGEMEZ, İRFAN ÖZKAN, OSMAN ALPAY, ERBİL 
SUSAMAN, NÜMAN ŞİŞMAN, ŞENOL AKDUMAN VE VEYSEL TOPRAK’IN SUÇLUYU 
GİZLEMEK SUÇUNDAN HUKUKİ DURUMLARI;

Sanıkların ortak özelliği Mc Donald's bombalanması tarihinde Trabzon ilinde öğrenci 
olmaları ve öğrenci evlerinde kalmalarıdır. Bir kısmı değişik dönemlerde sanık Erhan'ın ev 
arkadaşlığı yapmışlardır.

Sanık Yasin hayal'in savunmalarından Mc Donald's bombalanmasından sonra eve gidip 
üzerini değiştirdikten sonra çay ocağında sanık Numan Şişman ile karşılaştığı buradan Erhan'ın 
evine gittiği, Erhan'ın yönlendirmesi ile sanık Veysel Toprak'm evine gittiği buradan sanık Erbil 
Susaman'ın evine gittiği,buradan sinoplu Ersin isimli birisinin evine götürdüğü burada gece İsmail 
isimli evde kalan öğrencinin Yasin’in evde olmasından rahatsızlık duyarak evden çıkardığı ve sanık 
Yasin’in yeniden sanık Veysel Toprak'm kaldığı eve gittiği ve geceyi bu evde geçirdiği 
anlaşılmaktıdır. Sanık Erhan'ın şifai görüşme tutanağındaki beyanları ile öğrenci olan sanıkların 
savunmaları bu durumu doğrulamaktadır. Burada sanıkların suç işlediğini bildikleri sanık Yasin'in 
gizlenmesini temin etme iradesiyle hareket edip etmediklerinin tespiti gerekmektedir. Herşeyden 
önce sanık Yasin bacağından yaralı olduğundan ve televizyondan bombalama olayını 
duyduklarından ayrıca sanık Yasin'e yarasının nedenini sorduklarında sanık Yasin'in bombalama 
olayından dolayı yaralandığını anlattığından suçu bildikleri kesindir. Ancak sanıkların ifadelerinden 
anlaşıldığı üzere herbiri sanık Yasin'in evlerine gelmelerinden rahatsızlık duymuşlar ve biran önce 
sanık Yasin'in evlerini terk etmesini sanık Erhan'dan istemişlerdir. Sanık Erhan bombalama 
olayındaki suç ortağı sanık Yasin ile birlikte kalacak yer arayışına girmiş hatta tanık İsmail 
Hacıahmetoğlunun beyanlarından ve sanık Yasin'in savunmalarından anlaşıldığı üzere Yasin'i 
İstanbul iline göndermek üzere, Trabzon ilinden otobüse binmesinin yakalanmaları açısından 
tehlikeli olacağı düşüncesi ile Rize iline götürmüştür.

Şu durumda sanıkların suçluyu gizleme iradesiyle hareket ettiklerini gösterir kesin delil elde 
edilemediğinden atılı suçtan ayrı ayrı beraatlerine karar verilmesi gerektiği vicdani kanıya 
varılmıştır.

HÜKÜM_______________ : Gerekçesi yukarıda anlatıldığı üzere;
1- Birleşen dosya sanığı OSMAN HAYAL' in "Silahlı terör örgütüne üye olma, 

tasarlayarak adam öldürme" suçları sabit olmadığından; CMK 223/2-e maddesi gereğince 
yüklenen suçlardan ayrı ayrı BERAATİNE,

2- Sanık YASIN HAYAL'in "Silahlı terör örgütünün yöneticisi olma” suçu sabit 
olmadığından; CMK 223/2-e maddesi gereğince yüklenen suçtan BERAATİNE,

3- Sanık ERHAN TUNCEL'in "Silahlı terör örgütünün yöneticisi olma, tasarlayarak 
adam öldürmeye azmettirme" suçu sabit olmadığından; CMK 223/2-e maddesi gereğince
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yüklenen suçlardan ayrı ayrı BERAATİNE,
4- Sanıklar ZEYNEL ABİDİN YAVUZ, MUSTAFA ÖZTÜRK ve TUNCAY 

UZUNDAL'm "Silahlı terör örgütüne üye olma, tasarlayarak adam öldürme" suçları sabit 
olmadığından; CMK 223/2-e maddesi gereğince yüklenen suçlardan ayrı ayrı BERAATLERİNE,

5- Sanıklar ERSİN YOLÇU ve AHMET İSKENDER'in "Silahlı terör örgütüne üye 
olma" suçu sabit olmadığından; CMK 223/2-e maddesi gereğince yüklenen suçdan ayrı ayrı 
BERAATLERİNE,

6- Sanıklar ALPER ESİRGEMEZ, İRFAN ÖZKAN, OSMAN ALPAY, ERBİL 
SUSAMAN, NUMAN ŞİŞMAN, ŞENOL AKDUMAN ve VEYSEL TOPRAKın "Terör 
örgütüne yardım etmek, Suçluyu gizlemek" suçları sabit olmadığından CMK 223/2-e maddesi 
gereğince ayrı ayrı BERAATLERİNE,

7- Sanıklar SALİH HACISALİHOĞLU, YAŞAR CİHAN ve HALİS EGEMEN'in 
"Terör örgütüne yardım etmek" suçu sabit olmadığından CMK 223/2-e maddesi gereğince ayrı 
ayrı BERAATLERİNE,

8- Beraat eden sanıkların beraat ettikleri suçla ilgili gözetimde ve tutukta geçirdiği süreler ile 
ilgili, ikametgahı Ağır Ceza Mahkemelerinde CMK 141 maddesi gereğince tazminat davası açma 
hakları olduğu hususunun hatırlatılmasına,

9- a-)Sanık YASİN HAYALin, ( TC. Kimlik no: 24880853198 Bahittin ve Huri oğlu 
03.09.1981 Trabzon doğumlu Gümüşhane Merkez Demirören köyü Cilt no: 43 hane no: 3 de 
nüfusa kayıtlı )yaş küçüklüğü nedeniyle dosyası tefrik edilen Sanık Ogün Samast ’ın maktül Fırat 
Dink ’i tasarlayarak öldürmesi yönünde azmettirdiği sabit olduğundan; suçun işleniş biçimi, 
sanığın güttüğü amaç ve saiki, eylemin özellikleri göz önüne alınarak eylemine uyan 5237 sy TCK 
’nın 38/1 ve 2. fıkrasının ikinci cümlesi delaletiyle 5237 Sayılı TCK.nun 82/1-a-son maddesi 
uyarınca taktiren AĞIRLAŞTIRILMIŞ MÜEBBET HAPİS CEZASI İLE 
CEZALANDIRILMASINA,

b-)Koşulları oluşmadığından sanık hakkında 5237 sy. TCK ’mn 29 ve 35 maddelerinin 
uygulanmasına YER OLMADIĞINA,

c-)Sanığm yargılama sürecindeki tutum ve davranışları, dikkate alınarak cezasından 5237 
Sayılı TCK.nun 62/1. maddesi uyarınca indirim yapılmasına takdiren YER OLMADIĞINA,

d-)Sanık hakkında 5237 Sayılı TCK.nun 53. maddesinin 1, 2 fıkraları ile 3. fıkrasının 1 
cümlesinin UYGULANMASINA,

e-)Sanığın gözetimde ve tutuklulukta geçirmiş olduğu sürenin TCK.nun 63. maddesi 
gereğince cezasından mahsubuna,

10- a-)Sanık YASİN HAYAL'in 24.01.2007 günü maktül Fırat Dink 'in öldürülmesinden 
kısa bir süre sonra ve olayla ilgili gözaltına alındığı sırada "Orhan Pamuk akıllı olsun akıllı" diyerek 
basın mensuplarına doğru bağırarak üzerine atılı müşteki Ferit Orhan Pamuk'u tehdit etme suçu 
sabit olduğundan; suçun işleniş biçimi, sanığın güttüğü amaç ve saiki, eylemin işlenen bir 
cinayetin hemen arkasından işlenerek tehdit sözcüklerinin müşteki üzerinde daha etkili olmasını 
amaçlaması teşdit nedeni kabul edilerek eylemine uyan 5237 sy TCK’ nm 106/1 maddesi gereğince 
taktiren ve teştiden 3 AY HAPİS CEZASI İLE CEZALANDIRILMASINA,

b-) Yargılama dosyamızda terör örgütünün varlığı sabit olmadığından sanık hakkında TCK 
’nın 106/d fıkrasının uygulanmasına takdiren YER OLMADIĞINA,

c-)Samğın yargılama sürecindeki tutum ve davranışları, dikkate alınarak cezasından 5237 
Sayılı TCK.nun 62/1. maddesi uyarınca indirim yapılmasına takdiren YER OLMADIĞINA,
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d-)Sanığın kişilik özellikleri, yargılama sürecindeki gözlemlenen davranışları, yeniden suç 
işlemeyeceği konusunda Mahkemeye kanaat vermediğinden CMK 231/5. ve devamı 
maddelerindeki hükmün açıklanmasının geri bırakılmasına İlişkin kuralların uygulanmasına 
takdiren YER OLMADIĞINA,

e-)Sanığın kişiliği, sosyal durumu, yargılama sürecindeki durumu, suçun işlenmesindeki 
özellikler nazara alınarak yeniden suç işlemeyeceği hususunda Mahkemede kanaat oluşmadığından, 
hakkında 5237 sayılı TCK nun 50. ve 51. maddelerindeki seçenek yaptırımların ve tecil 
hükümlerinin uygulanmasına takdiren YER OLMADIĞINA,

f-)Sanık hakkında 5237 Sayılı TCK.nun 53. maddesinin 1, 2 fıkraları ile 3. fıkrasının 1 
cümlesinin UYGULANMASINA,

11- a-)Sanık YASİN HAYAL'in üzerine atılı ‘Ruhsatsız silah bulundurma’ suçunu işlediği 
anlaşıldığından, suçun işleniş biçimi, sanığın güttüğü amaç ve saiki, eylemin özellikleri göz önüne 
alınarak eylemine uyan 6136 Sayılı Kanunun 13/1. maddesi uyarınca takdiren 1 YIL HAPİS ve 
30 GÜN ADLİ PARA CEZASI İLE CEZALANDIRILMASINA

b-) Sanığın yargılama sürecindeki tutum ve davranışları dikkate alınarak cezasından 5237 
Sayılı TCK.nun 62/1. maddesi uyarınca indirim yapılmasına takdiren YER OLMADIĞINA,

c-)Samğa verilen 30 GÜN ADLİ PARA CEZASININ 5237 Sayılı TCK.nun 52/2. maddesi 
uyarınca sanığın sosyal ve ekonomik durumu göz önüne alınarak günlüğü takdiren 20 TL'den 
paraya çevrilerek toplam 600 TL ADLİ PARA CEZASI İLE CEZALANDIRILMASINA

d-)Sanığa verilen para cezasının; cezanın miktarı, sanığın ekonomik ve sosyal durumu göz 
önüne alınarak 5237 Sayılı TCK.nun 52/4.maddesinin uygulanıp taksit yapılmasına takdiren YER 
OLMADIĞINA

e-)Sanığm kişilik özellikleri, yargılama sürecindeki gözlemlenen davranışları, yeniden suç 
işlemeyeceği konusunda Mahkemeye kanaat vermediğinden CMK 231/5. ve devamı 
maddelerindeki hükmün açıklanmasının geri bırakılmasına ilişkin kuralların uygulanmasına 
takdiren YER OLMADIĞINA,

f-)Samğm kişiliği, sosyal durumu, yargılama sürecindeki durumu, suçun işlenmesindeki 
özellikler nazara alınarak yeniden suç işlemeyeceği hususunda Mahkemede kanaat olmadığmdan, 
hakkında 5237 sayılı TCK nun 50. ve 51. maddelerindeki seçenek yaptırımların ve tecil 
hükümlerinin uygulanmasına takdiren YER OLMADIĞINA,

g-)Sanık hakkında 5237 Sayılı TCK.nun 53. maddesinin 1 ve 2.fıkraları ile 3. fıkranın 
1.cümlesinin UYGULANMASINA,

12- a-)Sanıklar ERSİN YOLCU ve AHMET İSKENDER'in dosyamızdan yaş küçüklüğü 
nedeniyle dosyası tefrik edilen sanık Ogün Samast'a, maktül Fırat Dink'i tasarlayarak 
öldürmesi için yardım ettikleri sabit olduğundan; suçun işleniş biçimi, sanıkların güttüğü amaç 
ve saik, eylemin özellikleri göz önüne alınarak eylemlerine uyan 5237 Sayılı TCK.nun 82/1-a- 
son maddesi uyarınca taktiren ayrı ayrı AĞIRLAŞTIRILMIŞ MÜEBBET HAPİS CEZASI İLE 
CEZALANDIRILMALARINA,

b-)Sanıklarm adam öldürme suçunda asıl fail Ogün Samast 'a yardım ettikleri 
anlaşıldığından verilen ceza 5237 Sayılı TCK ’nın 39/1 maddesi gereğince indirilerek taktiren ayrı 
ayrı 15’er YIL HAPİS CEZASI İLE CEZALANDIRILMALARINA,

c-)Koşulları oluşmadığından sanıklar hakkında 5237 sy. TCK 'nm 29 ve 35 maddelerinin 
uygulanmasına takdiren YER OLMADIĞINA,

d-)Samklarm fiilden sonra yargılama sürecindeki davranışları nedeniyle cezalarından 5237 
sayılı TCK nun 62. maddesi ile takdiren 1/6 oranında indirim yapılarak taktiren ayrı ayrı 12 ’ŞER
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YIL, 6'ŞARAY HAPİS CEZASI İLE CEZALANDIRILMALARINA,
e-)Sanıklar hakkında 5237 Sayılı TCK.nun 53. maddesinin 1, 2 fıkraları ile 3. fıkrasının 1 

cümlesinin UYGULANMASINA,
f-)Samklarm gözetimde ve tutuklulukta geçirmiş olduğu sürelerin TCK.nun 63. maddesi 

gereğince cezalarından mahsubuna,
13-a-)Sanık AHMET İSKENDER'in üzerine atılı ‘Ruhsatsız silah bulundurma’ suçunu 

işlediği anlaşıldığından, suçun işleniş biçimi, sanığın güttüğü amaç ve saiki, eylemin özellikleri göz 
önüne alınarak eylemine uyan 6136 Sayılı Kanunun 13/1. maddesi uyarınca takdiren 1 YIL 
HAPİS ve 30 GÜN ADLİ PARA CEZASI İLE CEZALANDIRILMASINA

b- )Sanığın fiilden sonra yargılama sürecindeki davranışları nedeniyle cezasından 5237 
sayılı TCK nun 62. maddesi ile takdiren 1/6 oranında indirim yapilarak taktiren 10 AY HAPİS 
CEZASI ve 25 GÜN ADLİ PARA CEZASI İLE CEZALANDIRILMASINA,

c-) S anığa verilen 25 GÜN ADLİ PARA CEZASININ 5237 Sayılı TCK.nun 52/2. maddesi 
uyarınca sanığın sosyal ve ekonomik durumu göz önüne alınarak günlüğü takdiren 20 TL'den 
paraya çevrilerek toplam 500 TL ADLİ PARA CEZASI İLE CEZALANDIRILMASINA

d-)Sanığa verilen para cezasının; cezanın miktarı, sanığın ekonomik ve sosyal durumu göz 
önüne alınarak 5237 Sayılı TCK.nun 52/4.maddesinin uygulanıp taksit yapılmasına takdiren YER 
OLMADIĞINA

e-)Sanığm kişilik özellikleri nedeniyle yeniden suç işlemeyeceği konusunda mahkemeye 
kanaat gelmediğinden CMK 231/5. ve devamı maddelerindeki hükmün açıklanmasının geri 
bırakılmasına ilişkin kuralların uygulanmasına takdiren YER OLMADIĞINA,

f-)Sanığm kişiliği, sosyal durumu, suçun işlenmesindeki özellikler nazara alınarak yeniden 
suç işlemeyeceği hususunda mahkemede kanaat oluşmadığından, hakkında 5237 sayılı TCK nun 
50. ve 51. maddelerindeki seçenek yaptırımların ve tecil hükümlerinin uygulanmasına takdiren 
YER OLMADIĞINA,

g-)Samk hakkında 5237 Sayılı TCK.nun 53. maddesinin 1, 2 fıkraları ile 3. fıkrasının 1. 
cümlesinin UYGULANMASINA,

h-)Sanığm gözetimde ve tutuklulukta geçirmiş olduğu sürenin TCK.nun 63. maddesi 
gereğince cezasından mahsubuna,

14-a-)Samk SALİH HACISALİHOĞLU'nun üzerine atılı ‘Ruhsatsız silah mermisi 
bulundurma’ suçunu işlediği anlaşıldığından, suçun işleniş biçimi, sanığın güttüğü amaç ve saiki, 
eylemin özellikleri göz önüne alınarak eylemine uyan 6136 Sayılı Kanunun 13/4. maddesi 
uyarınca takdiren ve teştiden 3 AY HAPİS ve 30 GÜN ADLİ PARA CEZASI İLE 
CEZALANDIRILMASINA,

b- )Sanığm fiilden sonra yargılama sürecindeki davranışları nedeniyle cezasından 5237 
sayılı TCK nun 62. maddesi ile takdiren 1/6 oranında indirim yapılarak taktiren 2 AY 15 GÜN 
HAPİS CEZASI ve 25 GÜN ADLİ PARA CEZASI İLE CEZALANDIRILMASINA,

c-)Sanığa verilen 25 GÜN ADLİ PARA CEZASININ 5237 Sayılı TCK.nun 52/2. maddesi 
uyarınca sanığın sosyal ve ekonomik durumu göz önüne alınarak günlüğü takdiren 20 TL'den 
paraya çevrilerek toplam 500 TL ADLİ PARA CEZASI İLE CEZALANDIRILMASINA

d-)Sanığa verilen para cezasınm;cezanm miktarı, sanığın ekonomik ve sosyal durumu göz 
önüne alınarak 5237 Sayılı TCK.nun 52/4.maddesinin uygulanıp taksit yapılmasına takdiren YER 
OLMADIĞINA

e-)Sanığm kişilik özellikleri nedeniyle yeniden suç işlemeyeceği konusunda mahkemede
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kanaat oluşmadığından CMK 231/5. ve devamı maddelerindeki hükmün açıklanmasının geri 
bırakılmasına ilişkin kuralların uygulanmasına takdiren YER OLMADIĞINA,

f-)Sanığm kişiliği, sosyal durumu, suçun işlenmesindeki özellikler nazara alınarak yeniden 
suç işlemeyeceği hususunda mahkemede kanaat oluşmadığından, hakkında 5237 sayılı TCK nun 
50. ve 51. maddelerindeki seçenek yaptırımların ve tecil hükümlerinin uygulanmasına takdiren 
YER OLMADIĞINA,

g-)Sanık hakkında 5237 Sayılı TCK.nun 53. maddesinin 1, 2 fıkraları ile 3. fıkrasının 1 
cümlesinin UYGULANMASINA,

h-)Sanığın gözetimde ve tutuklulukta geçirmiş olduğu sürenin TCK.nun 63. maddesi 
gereğince cezasından mahsubuna,

15- a-)Sanık ERHAN TUNCEL'in üzerine atılı diğer sanık Yasin Hayal 'in 24/10/2004 
tarihinde, Trabzon ilinde bulunan Mc Donalds' ta patlattığı patlayıcıyı imal ederek, ‘Patlayıcı 
madde imal etme’ suçunu işlediği anlaşıldığından, suçun işleniş biçimi, sanığın güttüğü amaç ve 
saiki, eylemin özellikleri göz önüne alındığında, patlamanın çok sayıda insanın yaralanmasına 
sebebiyet vermesi, maddi hasar oluşturması, meydana gelen zarar ile tehlikenin ağırlığı dikkate 
alınarak alt sınır aşılmak suretiyle eylemine uyan ve 5237 Sayılı Yasanın 7/2. maddesi uyarınca 
daha lehe hükümler içeren, 5237 Sayılı Kanunun 174/1. maddesi uyarınca takdiren ve teşdiden 5 
YIL HAPİS ve 500 GÜN ADLİ PARA CEZASI İLE CEZALANDIRILMASINA

b-)Yargılama dosyamızda terör örgütünün varlığı sabit olmadığından sanık hakkında 
TCK'mn 174/2 fıkrasının uygulanmasına takdiren YER OLMADIĞINA,

c-) Sanığın yargılama sürecindeki tutum ve davranışları dikkate alınarak cezasından 5237 
Sayılı TCK.nun 62/1. maddesi uyarınca indirim yapılmasına takdiren YER OLMADIĞINA,

d-)Sanığa verilen 500 GÜN ADLİ PARA CEZASININ 5237 Sayılı TCK.nun 52/2. maddesi 
uyarınca sanığın sosyal ve ekonomik durumu göz önüne alınarak günlüğü takdiren 20 TL den 
paraya çevrilerek toplam 10.000 TL ADLİ PARA CEZASI İLE CEZALANDIRILMASINA

e-)Sanığa verilen para cezasının; miktarı, sanığın ekonomik ve sosyal durumu göz önüne 
alınarak 5237 Sayılı TCK.nun 52/4.maddesi uyarınca takdiren 24 eşit aylık taksitlerle sanıktan 
alınmasına; taksitlerden birinin zamanında ödenmemesi halinde geri kalan kısmın tamamının 
sanıktan alınmasına ve ödenmeyen adlî para cezasının aym miktar üzerinden hapse çevrilmesine

f-)Sanık hakkında 5237 Sayılı TCK.nun 53. maddesinin 1, 2 fıkraları ile 3. fıkrasının 1 
cümlesinin UYGULANMASINA,

g-)Sanığm gözetimde ve tutuklulukta geçirmiş olduğu sürenin TCK.nun 63. maddesi 
gereğince cezasından mahsubuna,

16- a-)Sanık ERHAN TUNCEL'in diğer sanık YASİN HAYAL ile birlikte kişilerin hayatı, 
sağlığı ve mal varlığı bakımmdan tehlikeli olacak şekilde kişilerde korku, kaygı ve panik 
yaratacak biçimde patlayıcı madde kullandığı sabit olmakla eylemine uyan 5237 sayılı TCK nun 
7/2. maddesi yollaması ile somut sonuçları itibarı ile lehine olan 5237 sayılı TCK nun 170/I-c 
maddesi ile suç konusunun önem ve değeri, suçun işlendiği zaman ve yer, meydana gelen zarar ve 
tehlikenin ağırlığı, kast yoğunluğu nazara alınarak takdiren ve teştiden 2 YIL HAPİS CEZASI İLE 
CEZALANDIRILMASINA,

b-)Samğın yargılama sürecindeki tutum ve davranışları dikkate alınarak cezasından 5237 
Sayılı TCK.nun 62/1. maddesi uyarınca indirim yapılmasına taktiren YER OLMADIĞINA,

c-)Samğın kişilik özellikleri, yargılama sürecindeki gözlemlenen davranışları dikkate 
alındığında yeniden suç işlemeyeceği konusunda Mahkemeye kanaat gelmediğinden CMK 231/5. 
ve devamı maddelerindeki hükmün açıklanmasının geri bırakılmasına ilişkin kuralların
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d-)Samğın kişiliği, sosyal durumu, yargılama sürecindeki durumu, suçun işlenmesindeki 
özellikler nazara alınarak yeniden suç işlemeyeceği hususunda mahkemede kanaat oluşmadığından, 
hakkında 5237 sayılı TCK nun 51. maddesindeki tecil hükümlerinin uygulanmasına takdiren YER 
OLMADIĞINA

e-)Samk hakkında 5237 Sayılı TCK.nun 53. maddesinin 1, 2 fıkraları ile 3. fıkrasının 1 
cümlesinin UYGULANMASINA,

f-)Sanığm gözetimde ve tutuklulukta geçirmiş olduğu sürenin TCK.nun 63. maddesi 
gereğince cezasından mahsubuna,

17- a-)Sanık ERHAN TUNCEL'in mağdur Numan Sezai Yomralıoğlu’nun motorlu 
aracına patlayıcı kullanmak suretiyle zarar verdiği sabit olduğundan, eylemine uyan 5237 sayılı 
TCK nun 7/2. maddesi yollamasi ile somut sonuçları itibarı ile lehine olan 765 sayılı TCK nun 
516/7. maddesi ile suç konusunun önem ve değeri, suçun işlendiği zaman ve yer, kastın yoğunluğu, 
nazara alınarak takdiren ve teştiden 3 YIL HAPİS VE 440 TL ADLİ PARA CEZASI İLE 
CEZALANDIRILMASINA,

b-)01uşan zarar suç tarihi itibarı ile (894 TL) hafif olduğundan 765 sayılı TCK nun 522. 
maddesi ile cezasından takdiren 1/2 oranında indirim yapılarak sanığın 1 YIL 6 AY HAPİS VE 
220 TL ADLİ PARA CEZASI İLE CEZALANDIRILMASINA,

c-)Sanığm yargılama sürecindeki tutum ve davranışları dikkate alınarak cezasından 765 
sayılı TCK nun 59. maddesi uyarınca indirim yapılmasına takdiren YER OLMADIĞINA,

d-)Sanığm kişilik özellikleri, yargılama sürecindeki gözlemlenen davranışları, yeniden suç 
işlemeyeceği konusunda mahkemeye kanaat gelmediğinden CMK 231/5. ve devamı maddelerindeki 
hükmün açıklanmasının geri bırakılmasına ilişkin kuralların uygulanmasına takdiren YER 
OLMADIĞINA

e-)Sanığm kişiliği, sosyal durumu, yargılama sürecindeki durumu, suçun işlenmesindeki 
özellikler nazara alınarak yeniden suç işlemeyeceği hususunda mahkemede kanaat oluşmadığından, 
hakkında 647 sayılı Kanunun 4, 5. ve 6. maddelerinin uygulanmasına takdiren YER 
OLMADIĞINA

f-)Sanığm gözetimde ve tutuklulukta geçirmiş olduğu sürenin 765 sy TCK.nun 40 maddesi 
gereğince cezasından mahsubuna,

18- a-)Sanık ERHAN TUNCEL'in mağdur Derya Değirmenci'yi patlayıcı madde (silah) 
ile üç gün iş ve gücünden kalacak şekilde yaralamak suçundan eylemine uyan 5237 sayılı 
TCK.nun 7/2. maddesi yollamasi ile, somut sonuçları itibarı ile lehine olan 765 sayılı TCK nun 
456/4. maddesi ile suç konusunun önem ve değeri, suçun işleniş biçimi, suçun işlendiği zaman ve 
yer nazara alınarak takdiren ve teştiden 3 AY HAPİS CEZASI İLE CEZALANDIRILMASINA,

b-)Suç silahtan sayılan patlayıcı ile işlendiğinden cezası 765 sayılı TCK nun 457/1. 
maddesi ile takdiren 1/3 oranında arttırılarak 4 AY HAPİS CEZASI İLE
CEZALANDIRILMASINA,

c-)Sanığın yargılama sürecindeki tutum ve davranışları dikkate alınarak cezasından 765 
sayılı TCK nun 59. maddesi uyarınca indirim yapılmasına takdiren YER OLMADIĞINA,

d-)Samğın kişilik özellikleri, yargılama sürecindeki gözlemlenen davranışları, yeniden sııç 
işlemeyeceği konusunda Mahkemeye kanaat vermediğinden CMK 231/5. ve devamı 
maddelerindeki hükmün açıklanmasının geri bırakılmasına ilişkin kuralların uygulanmasına 
takdiren YER OLMADIĞINA

e-)Sanığm kişiliği, sosyal durumu, yargılama sürecindeki durumu, suçun işlenmesindeki

uygulanm asına takdiren  Y E R  O L M A D IĞ IN A
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özellikler göz Önüne alınarak sanığın yeniden suç işlemeyeceği hususunda Mahkememize kanaat 
gelmediğinden hakkmda 647 sayih kanunun 4, 5. ve 6. maddelerinin uygulanmasına takdiren YER 
OLMADIĞINA,

19-a-)Sanık ERHAN TÜNCEL'in mağdur Gülümser Kurt'u patlayıcı madde (silah) ile 
üç gün is ve gücünden kalacak şekilde yaralamak suçundan eylemine uyan 5237 sayih TCK nun 
7/2. maddesi yollamasi ile, somut sonuçları itibarı ile lehine olan 765 sayılı TCK nun 456/4. 
maddesi ile suç konusunun önem ve değeri, suçun işleniş biçimi, suçun işlendiği zaman ve yer 
nazara alınarak takdiren ve teştiden 3 AY HAPİS CEZASI İLE CEZALANDIRILMASINA,

b-)Suç silahtan sayılan patlayıcı ile işlendiğinden cezası 765 sayılı TCK nun 457/1. 
maddesi ile takdiren 1/3 oranında arttırılarak 4 AY HAPİS CEZASI İLE 
CEZALANDIRILMASINA,

c-)Sanığın yargılama sürecindeki tutum ve davranışları dikkate alınarak cezasından 765 
sayılı TCK nun 59. maddesi uyarınca indirim yapılmasına takdiren YER OLMADIĞINA,

d-)Sanığm kişilik özellikleri, yargılama sürecindeki gözlemlenen davranışları, yeniden sııç 
işlemeyeceği konusunda Mahkemeye kanaat vermediğinden CMK 231/5. ve devamı 
maddelerindeki hükmün açıklanmasının geri bırakılmasına ilişkin kuralların uygulanmasına 
takdiren YER OLMADIĞINA

e-)Sanığm kişiliği, sosyal durumu, yargılama sürecindeki durumu, suçun işlenmesindeki 
özellikler göz önünde tutularak sanığın yeniden suç işlemeyeceği hususunda Mahkememizde kanaat 
oluşmadığından hakkında 647 sayılı kanunun 4, 5. ve 6. maddelerinin uygulanmasına takdiren YER 
OLMADIĞINA,

20- a-)Sanık ERHAN TÜNCEL'in mağdur Gürcan Toprak'ı patlayıcı madde (silah) ile 
beş gün iş ve gücünden kalacak şekilde yaralamak suçundan eylemine uyan 5237 sayılı TCK 
nun 7/2. maddesi yollaması ile, somut sonuçlan itibarı ile lehine olan 765 sayılı TCK nun 
456/4.maddesi ile suç konusunun önem ve değeri, suçun işleniş biçimi, suçun işlendiği zaman ve 
yer nazara alınarak takdiren ve teştiden 3 AY HAPİS CEZASI İLE CEZALANDIRILMASINA,

b-)Suç silahtan sayılan patlayıcı ile işlendiğinden cezası 765 sayılı TCK nun 457/1. 
maddesi ile takdiren 1/3 oranmda arttırılarak 4 AY HAPİS CEZASI İLE 
CEZALANDIRILMASINA,

c-)Sanığın yargılama sürecindeki tutum ve davranışları dikkate alınarak cezasından 765 
sayılı TCK nun 59. maddesi uyarınca indirim yapılmasına takdiren YER OLMADIĞINA,

d-)Sanığın kişilik özellikleri, yargılama sürecindeki gözlemlenen davranışları, yeniden sııç 
işlemeyeceği konusunda Mahkemeye kanaat vermediğinden CMK 231/5. ve devamı 
maddelerindeki hükmün açıklanmasının geri bırakılmasına ilişkin kuralların uygulanmasına 
takdiren YER OLMADIĞINA

e-)Sanığın kişiliği, sosyal durumu, yargılama sürecindeki durumu, suçun işlenmesindeki 
özellikler göz önünde tutularak sanığın yeniden suç işlemeyeceği hususunda Mahkememizde kanaat 
olmadığından hakkında 647 sayılı kanunun 4, 5. ve 6. maddelerinin uygulanmasına takdiren YER 
OLMADIĞINA,

21- a-)Samk ERHAN TÜNCEL'in mağdur Merve Serdar'ı patlayıcı madde (silah) ile 
yedi gün iş ve gücünden kalacak şekilde yaralamak suçundan eylemine uyan 5237 sayılı TCK 
nun 7/2. maddesi yollamasi ile, somut sonuçları itibarı ile lehine olan 765 sayılı TCK nun 456/4. 
maddesi ile suç konusunun önem ve değeri, suçun işleniş biçimi, suçun işlendiği zaman ve yer 
nazara alınarak takdiren ve teştiden 3 AY HAPİS CEZASI İLE CEZALANDIRILMASINA,
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b-)Suç silahtan sayılan patlayıcı ile işlendiğinden cezası 765 sayılı TCK nun 457/1. 
maddesi ile takdiren 1/3 oranında arttırılarak 4 AY HAPİS CEZASI İLE 
CEZALANDIRILMASINA,

c-)Sanığın yargılama sürecindeki tutum ve davranışları dikkate alınarak cezasından 765 
sayılı TCK nun 59. maddesi uyarınca indirim yapılmasına takdiren YER OLMADIĞINA,

d-)Sanığm kişilik özellikleri, yargılama sürecindeki gözlemlenen davranışları, yeniden sııç 
işlemeyeceği konusunda Mahkemeye kanaat vermediğinden CMK 231/5. ve devamı 
maddelerindeki hükmün açıklanmasının geri bırakılmasına ilişkin kuralların uygulanmasına 
takdiren YER OLMADIĞINA

e-)Samğın kişiliği, sosyal durumu, yargılama sürecindeki durumu, suçun işlenmesindeki 
özellikler göz önünde tutularak sanığın yeniden suç işlemeyeceği hususunda Mahkememizde kanaat 
olmadığından hakkında 647 sayılı kanunun 4, 5. ve 6. maddelerinin uygulanmasına takdiren YER 
OLMADIĞINA,

22-a-)Sanık ERHAN TUNCEL'in mağdur Özlem Araz'ı patlayıcı madde (silah) ile on 
gün iş ve gücünden kalacak şekilde yaralamak suçundan eylemine uyan 5237 sayılı TCK nun 
7/2. maddesi yollaması ile, somut sonuçları itibarı ile lehine olan 765 sayılı TCK nun 456/4. 
maddesi ile suç konusunun önem ve değeri, suçun işleniş biçimi, suçun işlendiği zaman ve yer 
nazara alınarak takdiren ve teştiden 3 AY HAPİS CEZASI İLE CEZALANDIRILMASINA,

b-)Suç silahtan sayılan patlayıcı ile işlendiğinden cezası 765 sayılı TCK nun 457/1. 
maddesi ile takdiren 1/3 oranında arttırılarak 4 AY HAPİS CEZASI İLE 
CEZALANDIRILMASINA,

c-)Sanığın yargılama sürecindeki tutum ve davranışları dikkate alınarak cezasından 765 
sayılı TCK nun 59. maddesi uyarınca indirim yapılmasına takdiren YER OLMADIĞINA,

d-)Samğm kişilik özellikleri, yargılama sürecindeki gözlemlenen davranışları, yeniden sııç 
işlemeyeceği konusunda mahkemeye kanaat vermediğinden CMK 231/5. ve devamı maddelerindeki 
hükmün açıklanmasının geri bırakılmasına ilişkin kuralların uygulanmasına takdiren YER 
OLMADIĞINA

e-)Samğm kişiliği, sosyal durumu, yargılama sürecindeki durumu, suçun işlenmesindeki 
özellikler göz önünde tutularak sanığın yeniden suç işlemeyeceği hususunda Mahkememizde kanaat 
oluşmadığından hakkında 647 sayılı kanunun 4, 5. ve 6. maddelerinin uygulanmasına takdiren YER 
OLMADIĞINA,

23-a-)Sanık ERHAN TUNCEL'in mağdur Haşan Koç'u patlayıcı madde (silah) ile yedi 
gün iş ve gücünden kalacak şekilde yaralamak suçundan eylemine uyan 5237 sayılı TCK nun 
7/2. maddesi yollaması ile, somut sonuçları itibarı ile lehine olan 765 sayılı TCK nun 456/4. 
maddesi ile suç konusunun önem ve değeri, suçun işleniş biçimi, suçun işlendiği zaman ve yer 
nazara alınarak takdiren ve teştiden 3 AY HAPİS CEZASI İLE CEZALANDIRILMASINA,

b-)Suç silahtan sayılan patlayıcı ile işlendiğinden cezası 765 sayılı TCK nun 457/1. 
maddesi ile takdiren 1/3 oranında arttırılarak 4 AY HAPİS CEZASI İLE 
CEZALANDIRILMASINA,

c-)Sanığın yargılama sürecindeki tutum ve davranışları dikkate alınarak cezasından 765 
sayılı TCK nun 59. maddesi uyarınca indirim yapılmasına takdiren YER OLMADIĞINA,

d-)Sanığm kişilik özellikleri, yargılama sürecindeki gözlemlenen davranışları, yeniden sııç 
işlemeyeceği konusunda Mahkemeye kanaat vermediğinden CMK 231/5. ve devamı 
maddelerindeki hükmün açıklanmasının geri bırakılmasına ilişkin kuralların uygulanmasına
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e-)Sanığm kişiliği, sosyal durumu, yargılama sürecindeki durumu, suçun işlenmesindeki 
özellikler göz önünde tutularak sanığın yeniden suç işlemeyeceği hususunda Mahkememizde kanaat 
oluşmadığından hakkında 647 sayılı kanunun 4, 5. ve 6. maddelerinin uygulanmasına takdiren YER 
OLMADIĞINA,

24- Sanık ERHAN TUNCEL'e verilen cezaların toplam miktarı ve tutuklulukta geçirdiği 
süreler gözönüne alınarak BİHAKKIN TAHLİYESİNE,

Başka suçtan hükümlü yada tutuklu değil ise derhal serbest bırakılması için İstanbul (CMK 
250 maddesi ile yetkili kısmı) Cumhuruyet Başsavcılığına müzekkere yazılmasına,

25- Sanık YASİN HAYAL'e verilen ceza miktarı gözönüne alındığında sanığın kaçma 
şüphesi bulunduğu kanaati oluştuğundan tahliye talebinin reddi ile HÜKMEN TUTUKLULUK 
HALİNİN DEVAMINA,

Hüküm özetinin tutuklu bulunduğu Cezaevi Müdürlüğüne gönderilmesine,
Tutukluluk halinin devamına ilişkin karara karşı İstanbul 15. Ağır Ceza Mahkemesine itiraz 

etme hakkı olduğu hususunun hatırlatılmasma (hatırlatıldı)
26- îddianamede sanıklar hakkında TCK 58 maddesinin tatbiki istenmiş ise de terör 

örgütünün varlığı sabit olmadığından bu maddenin uygulanmasına takdiren YER OLMADIĞINA,
27- İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığı (CMK 250 maddesi ile yetkili bölümü) adli 

emanetinin, 2007/63, 2007/56, 2007/265, 2007/240, 2007/218, 2007/372, 2007/95, 2007/196, 
2007/105, 2007/189, 2007/174, 2007/511, 2007/720, 2007/419, 2007/877, 2009/106, 2007/492 
sırasında kayıtlı fotoğraf, imaj Harddisk, DVD ve CD Terin dosyada delil olarak saklanmasına,

28- İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığı (CMK 250 maddesi ile yetkili bölümü) adli emanetinin 
2007/91 sırasında kayıtlı eşyalar ile 2007/186 sırasında kayıtlı tabanca, şarjör, 8 adet fişek, 3 adet 
kovan, 2 adet nüveyle ilgili sanık Ogün Samast ile ilgili dava dosyasında tefrik ve görevsizlik kararı 
verilerek bu emanette görevsizlik dosyası ile gönderildiğinden burada karar verilmesine yer 
olmadığına,

29- İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığı (CMK 250 maddesi ile yetkili bölümü) adli
emanetinin, 2007/52 sırasında kayıtlı sanık Ahmet İskender'den elde edilen cep telefonu ve sim 
kartı suçta kullanıldığından TCK 54 maddesi gereğince müsaderesine, aynı sırada kayıtlı sanık 
Zeynel Abidın Yavuz' dan elde edilen 50 lik telefon kartı ve sim kartın sanığa iadesine,

30- İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığı (CMK 250 maddesi ile yetkili bölümü) adli
emanetinin, 2007/188 sırasında kayıtlı 24314 seri nolu toplu gaz tabancasının bulundurulması
suç olmadığından sanığa iadesine,

31- îstanbul Cumhuriyet Başsavcılığı (CMK 250 maddesi ile yetkili bölümü) adli
emanetinin, 2007/301 sırasında kayıtlı sanıklar Tuncay Uzundal, Erhan Tuncel, Salih 
Hacısalihoğlu'ndan elde edilen telefon ve sim kartlarının sanıklara iadesine, Aynı emanetin 2 nolu 
sırasında kayıtlı sanık Yasin Hayal 'den elde edilen Nokia 1100 marka cep telefonu ile sim kartı 
suçta kullanıldığından TCK 54 maddesi gereğince müsadaresine, aynı emanetin 4 numaralı 
bendinde kayıtlı sanık Ogün Samast’tan elde edilen cep telefonu, sim kartı ve hazır kart ile ilgili 
kararın görevli mahkemeye bırakılmasına,

Beraat eden sanıklar yönünden yapılan yargılama giderleri düşüldükten sonra aşağıda 
yapılan (-2.975,40-) TL yargılama giderinin sanıklardan ayrı ayrı tahsiline,

Sanıklar YASİN HAYAL, ERHAN TUNCEL ve ERSİN YOLÇU, sanık ERHAN 
TUNCEL müdafii Av.Erdoğan SORUKLU, sanıklar YAŞAR CİHAN ve HALİS EGEMEN 
müdafii Av.Murat EKİCİ, sanık MUSTAFA ÖZTÜRK müdafii Av.Havva SEZEN, sanık

takdiren  Y E R  O L M A D IĞ IN A
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TUNCAY UZUNDAL müdafii Av.Seyit Ahmet KAYA, sanıklar YASİN HAYAL ve OSMAN 
HAYAL müdafii Av.Eda SALMAN, sanıklar AHMET İSKENDER ve ERSİN YOLÇU müdafii 
Av.Feyzullah ŞAMA, sanık VEYSEL TOPRAK müdafii Av.Uğur KARABÖCÜ, sanıklar 
ŞENOL AKDUMAN ve ALPER ESİRGEMEZ müdafii Av.Çiğdem Eda ÇAKIR, sanık 
AHMET İSKENDER müdafii Av.Osman Gencay GÜVEN ye sanık OSMAN ALPAY müdafii 
Av.Necati DİNLER ile müdahil vekilleri Av.Fethiye ÇETİN, Av.Arzu BECERİK, Av.Sebu 
ASLANGİL, Av.İsmail Cem HALAVURT, Av.Hakan BAKIRCIOĞLU, Av.Güray DAĞ, 
Av.Seyit SÖNMEZ, Av.Efkan BOLAÇ, Av.Mehmet Emin AKTAR, Av.Halil Hulki ÖZEL, 
Av.Uğur OLÇA, Av.Ayşenur DEMİRKALE, Av.Naciye DEMİR, Av.Muazzez ÖZKAN, 
Av.Zeynep Kaya AKDENİZ, Av.Başak YILDIRIM, Av.Hüseyin GÜÇLÜ, Av.Yeşinil 
YEŞİLYURT, Av.Ali SOYDAN, Av.Nail TUĞRUL, Av.İnci İŞBULUR, Av.Yıldız İMREK, 
Av.Çiğdem PORTAKAL, Av.Demet Aral OĞUZER, Av.Filiz KERESTECİOĞLU, Av.Semih 
MUTLU, Av.Gökhan KÜÇÜK, Av.Fatma HOŞGÖR, Av.Eylem Asrav AKINHAY, Av.İbrahim 
DEMİRCİ, Av.Gülşen DENİZ, Ay.Emel ATAKTÜRK, Av.Töre Nuhoğlu BORATAV ve müdahil 
ALİ BAYRAMOĞLU'nun yüzlerine karşı, diğer müdahillerin yokluklarında, hazır olan sanıklar 
yönünden tefhim tarihinden itiraben, yokluğunda karar verilen sanıklar yönünden kararın tebliğ 
tarihinden itibaren 7 günlük yasal süre içerisinde mahkememize yahut bulundukları yere en yakın 
Ağır/Asliye Ceza Mahkemesi'ne dilekçe vermek suretiyle ya da zabıt katibine beyanda bulunarak 
hakime onaylatmak koşuluyla, ayrıca sanıkların tutuklu yada hükümlü olarak ceza infaz kurumunda 
bulunmaları halinde cezaevi idaresine dilekçe vermek suretiyle (aksi halde kararın kesinleşeceği) 
sanık YASİN HAYAL yönünden re'sen Yargıtay'a temyiz yolu açık olmak üzere, iddia makamında 
C.Savcısı Sayın HİKMET USTA'nın huzurunda ve talebine kısmen uygun olarak oy birliğiyle 
verilen karar açıkça okunup usulen anlatıldı. 17/01/2012
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